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CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI
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: 2011/1479 
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: 2011/653

İ  D  D  İ  A  N  A  M  E

İSTANBUL (      ). AĞIR CEZA MAHKEMESİNE

(CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümü) 

DAVACI
: 
K.H.

MÜŞTEKİ
: 
GÜRSEL ÖZKAN, İSKENDER Oğlu EMİNE'den olma, 11/01/1965 doğumlu, Ankara 1 Nolu Bölge İdare Mahkemesi Etimesgut/ ANKARA adresinde görev yapar.

ŞÜPHELİLER
: 
1- MEHMET SEYFİ OKTAY, İPŞİR  Oğlu ZEYNEP'den olma, 01/07/1934 doğumlu, ANKARA ili, KEÇİÖREN ilçesi, 19 MAYIS köy/mahallesi, 25 cilt, 49 aile sıra no, 1 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Mutlukent Mah. Öykükent Angora Evleri Sarmaş Dolaş Sok. No: 19 Çankaya/ANKARA adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Şeyho SAYA - Adıyaman Barosu


  
Av. Zeynep SAYA - Adıyaman Barosu


  
2- TÜLAY BEKAR, SABRİ  Kızı ZEHRA'den olma, 01/10/1965 doğumlu, TRABZON ili, ARSİN ilçesi, ELMAALAN köy/mahallesi, 10 cilt, 2 aile sıra no, 110 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Tunus Cad. No:21/7 Kavaklıdere/ANKARA adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Arslan TEMEL - Ankara Barosu


  
3- ALİ HADİ EMRE, ZEYNEL  Oğlu GAZEL'den olma, 11/03/1950 doğumlu, TUNCELİ ili, OVACIK ilçesi, HANUŞAĞI köy/mahallesi, 33 cilt, 44 aile sıra no, 11 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Dünya Ticaret Merkezi EGS Blokları B 3 Kat 6 No: 237 Yeşilköy-Bakırköy/İSTANBUL adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Zeynel EMRE - İstanbul Barosu


  
4- MEHMET CENGİZ, HÜSEYİN  Oğlu MUAZZEZ'den olma, 09/04/1949 doğumlu, KONYA ili, SEYDİŞEHİR ilçesi, ALAYLAR köy/mahallesi, 1 cilt, 65 aile sıra no, 6 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Atatürk Bulvarı Merkez İşhanı 46/23 Sıhhıye-Çankaya/ANKARA adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Osman Aydın ŞAHİN - İstanbul Barosu


  
Av. Mehmet Nuri AYTEKİN - İstanbul Barosu


  
Av. Hasan Basri ÖZBEY - Ankara Barosu


  
5- KUDBEDİN KAYA, İBRAHİM HALİL  Oğlu ĞAZAL'den olma, 01/01/1962 doğumlu, DİYARBAKIR ili, ÇERMİK ilçesi, KIRMATEPE köy/mahallesi, 43 cilt, 40 aile sıra no, 29 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Fetih Cad. No 66 Kat 4 Şirinevler-Bahçelievler/İSTANBUL adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. İzzet TAN - İstanbul Barosu


 
6- CANFER BALÇIK, SÜLEYMAN  Oğlu FATMA'den olma, 10/05/1959 doğumlu, TRABZON ili, ÇAYKARA ilçesi, MARAŞLI köy/mahallesi, 17 cilt, 13 aile sıra no, 17 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Maraşlı Köyü Çaykara/TRABZON adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Gülsevi ÖCAL - İstanbul Barosu


 
7- HÜSEYİN YILDIRIM, MEMİŞ  Oğlu MERYEM'den olma, 01/03/1941 doğumlu, SİVAS ili, MERKEZ ilçesi, MISMILIRMAK köy/mahallesi, 27 cilt, 301 aile sıra no, 3 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Garanti Mah. Ergin Sok. No: 15 Etiler-Beşiktaş/İSTANBUL adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Mecit CEYLAN - İstanbul Barosu


  
8- SEFA ALTIOĞLU, GÜZEL  Oğlu FATMA'den olma, 03/09/1960 doğumlu, ADANA ili, TUFANBEYLİ ilçesi, HANYERİ köy/mahallesi, 16 cilt, 9 aile sıra no, 28 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Yeni Batı Villaları Gölgelidağlar Sok. No: 2 Batıkent-Yenimahalle/ANKARA adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Suat KAYIKÇI - Ankara Barosu


 
9- ŞEHRİBAN NİHAN ATASAGUN, ŞEVKET  Kızı ZEKİYE SEZEN'den olma, 28/01/1958 doğumlu, İSTANBUL ili, FATİH ilçesi, MOLLA GÜRANİ köy/mahallesi, 55 cilt, 1269 aile sıra no, 13 sıra no'da nüfusa kayıtlı, Yalıboyu Cd. No.12 Beylerbeyi-Üsküdar/İSTANBUL adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Feride Dilek HELVACI - İstanbul Barosu


 
10- ALİ HABERAL, YAŞAR ALİ  Oğlu MEDİNE'den olma, 23/11/1952 doğumlu, RİZE ili, PAZAR ilçesi, SUBAŞI köy/mahallesi, 51 cilt, 14 aile sıra no, 32 sıra no'da nüfusa kayıtlı, 2449 Sok. 15 D Blok Daire: 16 Ümitköy-Yenimahalle/ANKARA adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Şerife Deniz ORAL - İstanbul Barosu


 
11- ERKAN BÜLENT HABERAL, MEHMET  Oğlu MEYREM'den olma, 23/08/1972 doğumlu, RİZE ili, PAZAR ilçesi, SUBAŞI köy/mahallesi, 51 cilt, 14 aile sıra no, 49 sıra no'da nüfusa kayıtlı, 1. Cad. No: 77/1 Bahçelievler-Çankaya/ANKARA adresinde ikamet eder.

VEKİLİ
: 
Av. Şerife Deniz ORAL - İstanbul Barosu

SUÇ TARİHİ ve YERİ
: 
01/06/2010 ve öncesi tüm şüpheliler için / İSTANBUL

GÖZALTI TARİHİ
: 
01/06/2010 - 04/06/2010 (Şüpheliler Ali Hadi Emre, Tülay Bekar, Mehmet Cengiz, Kudbedin Kaya, Hüseyin Yıldırım ve Canfer Balçık hk.) 11/06/2010 (Şüpheli Sefa Altıoğlu hk.)
  


TUTUKLAMA TARİHİ
: 
İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesi Nöbetçi Hakimliği (CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümü)'nin 05/06/2010 tarih 2010/56 Sorgu sayılı kararı (Şüpheliler Ali Hadi Emre, Tülay Bekar, Mehmet Cengiz ve Kudbedin Kaya hk.)

TAHLİYE TARİHİ
: 
İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığı (CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümü)'nın 11/06/2010 tarih 2010/442 Değişik İş, 2010/857 Soruşturma sayılı kararı (Şüpheliler Ali Hadi Emre, Tülay Bekar, Mehmet Cengiz ve Kudbedin Kaya hk.)

ADLİ KONTROL 

KARARI TARİHİ
: 
İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesi Nöbetçi Hakimliği (CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümü)'nin 05/06/2010 tarih 2010/56 Sorgu, 2010/857 Soruşturma sayılı kararı (Şüpheli Canfer Balçık hk. yurt dışı çıkış yasağı)



İstanbul 11. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığı (CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümü)'nın 11/06/2010 tarih 2010/442 Değişik İş, 2010/857 Soruşturma sayılı kararı (Şüpheliler Ali Hadi Emre, Tülay Bekar, Mehmet Cengiz ve Kudbedin Kaya hk. yurt dışı çıkış yasağı)
  
  

  


SEVK MADDESİ
: 
İddianamenin "Şüphelilerin Hukuki Konumları ve Uygulanması Talep Olunan Kanun Maddeleri" bölümünde herbir şüpheli için ayrı ayrı yazılmıştır.

TANIK
: 
KAMAL SHARIFI SEYDANI, ABDOLGHAFOUR ve ZOBEYDAH oğlu, 1967 Urumiye doğumlu, İran vatandaşı.

DELİLLER
: 
İddia, kısmi ikrar, çelişkili savunmalar, mahkeme kararları, tutanaklar, iletişim tespit tutanakları, fiziki takip tutanakları, tanık beyanları, emanet eşya makbuzları, nüfus ve sabıka kayıtları ile tüm dosya kapsamı.

SORUŞTURMA EVRAKI İNCELENDİ:

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’ne karşı yürütülen soruşturmada elde edilen delillerin değerlendirilmesi sonucu örgütün yapılanması ile ilgili bilgiler daha önce Cumhuriyet Başsavcılığımızca düzenlenen iddianamelerde ayrıntısıyla anlatılmıştır. 

Elde edilen deliller neticesinde; şüphelilerin örgüt adına yaptıkları faaliyetlerle yargıda kadrolaşmaya çalıştıkları, örgüt üyelerinin yargılandığı Mahkemeler başta olmak üzere Mahkeme Hakim ve Savcılarını etkilemeye, yargılama konusu davaları yönlendirerek kendi lehlerine karar çıkartmaya çalıştıkları tespit olunmuştur. Şüphelilerin suça konu faaliyetlerine muhatap Hakim ve Savcıların, Yüksek Yargı Mensubu veya Ankara ve İstanbul'da görev yapan Birinci Sınıf Hakim ve Savcılardan oluştuğu anlaşılmakla, bu kişilerle ilgili yasal gereğinin takdir ve ifası için toplanan delillerle birlikte ilgili yerlere bildirimlerde bulunulmuştur.

Örgütün yaptığı çalışmalar sonucu bazı Hakim kararları ve idari tasarruflarda bulunulduğu anlaşılmış ise de, bu faaliyetler yargı kararlarına gölge düşürmemek için iddianamede inceleme konusu yapılmamıştır. Fakat örgüt üyesi şüphelilerin suça konu eylemlerinin ortaya çıkartılması amacıyla şüphelilerin kendi aralarında ve Yargı Üyeleriyle yapmış oldukları ve Mahkeme kararları doğrultusunda tespit olunan telefon görüşmeleri iddianame içerisine eklenmiştir. Bu görüşmelerden iddianamede dava konusu edilmeyen şahısların isimleri kısaltılmış, mümkün mertebe delil mahiyetinde olmayan özel görüşmeler iddianame içerisine alınmamıştır. Bazı görüşmelerin önemi ve şüpheliler arasındaki delil bağlantısını ortaya koyabilmek amacıyla iddianamenin birden çok farklı bölümlerinde yer verilmiştir.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü'nün yargı ile ilgili faaliyetlerinin ortaya çıkartılması amacıyla yapılan soruşturma sonucu 37 klasör delil elde edilmiştir. İddianame; Örgütün Yapısı, Yargı ile İlgili Faaliyetleri ve Şüphelilerin Hukuki Durumları olmak üzere (3) ana bölüm halinde yazılmıştır. Şüphelilerin eylemlerinin bir bölümü İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümü)'nin yargılama faaliyetlerine yönelik olduğu anlaşılmakla, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü yargılamasının ana dosyasının bulunduğu İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi (CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümü)'ne birleştirme talepli kamu davası açılmamıştır.

İddianamenin bundan sonraki bölümleri şu başlıklar altında ele alınacaktır.

A) ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ

1) Devlet İçindeki Yapılanması

2) Yargı Yapılanması

3) Şüphelilerin Örgütsel İrtibatları

 B)
ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN YARGI İLE İLGİLİ FAALİYETLERİ

1) Yargılama Faaliyetlerine Yönelik Eylemleri

a)
Dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanına yönelik hukuka aykırı olarak etkileme, baskı ve yönlendirme faaliyetleri

b)
Sanık Gürbüz Çapan’ı tahliye ettirmek için yürütülen faaliyetler

c)
Sanık Mehmet Haberal’ı tahliye ettirmek için yürütülen faaliyetler

d)
İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesinin çalışmasını engellemek ve yıpratmak amacıyla yürütülen faaliyetler

e)
İstanbul Adliyesinin CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümünde görev yapan Hakimler ve Mahkeme Başkanları üzerinde yapılan faaliyetler;

f)
Örgüt adına takip edilen davaların Anayasa, Yargıtay, Danıştay ve yerel mahkemelerde tavassut yoluyla etkilemeye yönelik faaliyetler

2) Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’nün Yargıda Kadrolaşma Faaliyetleri

C) ŞÜPHELİLERİN HUKUKİ KONUMLARI VE UYGULANMASI TALEP OLUNAN KANUN MADDELERİ

A) ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’ne yönelik olarak yürütülen soruşturma kapsamında ele geçen “ERGENEKON ANALİZ, YENİ YAPILANMA YÖNETİM VE GELİŞTİRME PROJESİ – İSTANBUL 29 EKİM 1999” isimli örgüt dokümanı içeriği ve soruşturma evrakı genelinden Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’nün bu dokümanın yazım tarihi olan 1999 yılından da öncesine dayanan gizli örgütlü faaliyet içerisinde bulunduğu, yönetici ve üyelerinin örgütün faaliyetlerini gizleyebilmek ve yasal görünümlü olarak yürütebilmek amacıyla dışa karşı “Derin Devlet” şeklinde de gösterdikleri, 1999 yılında örgütün re-organizasyonuna ihtiyaç duyulup özellikle sivil unsurların örgüt içinde yer alması gereğinin saptanarak örgüt yapılanması, faaliyet alanı ve yöntemleri ile benzeri hususların yazılı hale getirildiği, bu şekilde örgütün özellikle 1999 yılından sonra sivil açılımlar sağladığı saptanmış ve bu hususlar daha önce düzenlenen iddianamelerimizde de ayrıntısıyla anlatılmıştır. 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’ne yönelik yürütülen soruşturmada ele geçirilen tüm deliller incelendiğinde örgütün amacının; içte sürekli belirli kesimler arasında çatışmalar yaşayan ve toplumsal barışı temin edemeyen, kaosun pençesine düşmüş, komşu ülkeleri ile sürekli sorun yaşayan, dünyada yalnızlığa mahkum edilmiş, Avrupa Birliği kriterlerinden oldukça uzak ve insan hakları değerlerinden habersiz, çağımızın tüm uluslararası değerlerini dışlayan, ekonomik darboğazlar, çeşitli iç etnik çatışmalar ve terör ile uğraşan, ekonomik yönden zayıf bir devlet oluşturulmaya çalışılarak, devletimizin içte ve dışta güçsüz kılınması ve bunun sonucunda ülkeyi yönetilemez hale getirerek, böylece örgütün güdümünde siyasal iktidarlar oluşturmak, örgütün gizli amacına uymayan tüm siyasal iktidarları değişik yöntemlerle kontrol altına almak, bu başarılamadığı taktirde yasama ve yürütme organlarını devirip kendi ideolojik amaçları doğrultusunda devlet yönetimini ele geçirmek olduğu anlaşılmaktadır. 

1) ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ'NÜN DEVLET İÇİNDEKİ YAPILANMASI

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’ne yönelik olarak yürütülen soruşturmada bu güne kadar hazırlanan iddianamelerimizde, örgütün kendi amaç ve prensipleri doğrultusunda devletin her kademesindeki kurum ve kuruluşlarda kadrolaşma faaliyetine çok önem verdiği, bunun yanı sıra bazı Sivil Toplum Kuruluşları (STK) aracılığı ile toplumun yönlendirilmesi ve kamuoyu oluşturulması yönünde faaliyetlerinin bulunduğu anlatılmıştır.

Ergenekon Terör Örgütü’nün, terör örgütlerinin kullandığı yöntemlerden farklı olarak Devletimizin temel kurumlarını karşılarına almak yerine Devletin bütün kesimlerinde bulunan görevliler arasında örgütlenmeye çalıştıkları, bu bağlamda Türk Silahlı Kuvvetleri’ne sızmaya, özel bir önem verdikleri anlaşılmaktadır.

“ERGENEKON ANALİZ, YENİ YAPILANMA YÖNETİM VE GELİŞTİRME PROJESİ – İSTANBUL 29 EKİM 1999” isimli temel örgüt dokümanı ve diğer bazı örgüt dokümanlarında Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’nün Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde faaliyet gösterdiği ifade edilmiştir. 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’nün yapılanmasına ilişkin temel belge olan bu örgüt dokümanında, Ergenekon Başkanlığı’na bağlı “İstihbarat Dairesi Komutanlığı, İstihbarat Analiz ve Değerlendirme Dairesi Komutanlığı, Operasyon Dairesi Komutanlığı, Örgüt İçi Araştırma Dairesi Komutanlığı” olarak belirtilen birimlerin yöneticilerinin asker kişilerden oluşacağı belirtilmiştir. Bu bilgiler Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’nün kurucu ve önemli yöneticilerinin asker kökenli olduğunu göstermektedir.

Sanık Sevgi Erenerol’dan ele geçirilen “DERİN ERGENEKON” başlıklı, tarihi/mitolojik kavramlar ile Ergenekon’un anlatıldığı dokümanın bazı bölümlerinde özetle; “…Kurtlar Vadisinin bulunduğu yerin özel adı Ergenekon’dur. Ergenekon Türk’ün milli duruşudur…Agartanın Bilgi İşlem ve uygulama Merkezi olan Ergenekon’un işlevi çok özel zamanlarda ortaya çıkar…Ergenekon’un görev alanlarının içinde Türk Ordusu’nun çok önemli yeri vardır. Türk Ordusu içinde bu görevler ve görevliler Alpler ve Erenler olmak üzere iki misyona ayrılırlar. Her birim Türk Ordusunun o kült birimlerini oluşturur. Alpler, Özel Harp Dairesinin faaliyetlerini devam ettirir. Erenler ise işin Parapsikolojik spiritüel ya da başka bir anlatımla ilâhi yönünün sergilemesini yapar. Bu sistemin idarecileri çok özeldir. Sistemin başında görülmezler. Ve asla deşifre olmazlar…” denilerek Türk Silahlı Kuvvetleri’nin, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü için taşıdığı öneme vurgu yapılmaktadır. 

Ergenekon Terör Örgütü’ne yönelik yapılan soruşturmada çeşitli sanıklardan ele geçirilen “DEVLETİN YENİDEN YAPILANDIRILMASI İÇİN ÖNERİLER (MASTIR PLAN ÖN ÇALIŞMASI)” isimli dokümanda, örgütün Türk Silahlı Kuvvetleri’ne sızma ve Türk Silahlı Kuvvetleri içerisinde yapılanma faaliyetlerinin hedeflendiği ve bu hedefin gerçekleştirilmesi için gerekli çalışmaların yapılması gerektiği belirtilmektedir. 

Soruşturma kapsamında yakalanan ve haklarında kamu davası açılan sanıklar Kemal Aydın, Neriman Aydın ve Durmuş Ali Özoğlu isimli şahısların Ergenekon Terör Örgütü’nün hedeflerini gerçekleştirme amacıyla hayati derecede önem verdikleri Türk Silahlı Kuvvetleri’ne sızabilmek için, bir kısım Harp Okulu öğrencilerine çeşitli şekillerde ulaşarak örgüte kazandırdıkları, örgüt hakkında düzenlenen 08.03.2009 tarih ve 2009/511 Soruşturma, 2009/268 Savcılık Esası sayılı ikinci iddianamemizde ayrıntısıyla anlatılmış bulunmaktadır.

Milli İstihbarat Teşkilatı tarafından yürütülen çalışmalar sonucunda hazırlanarak Genelkurmay Başkanlığı’na gönderilen “ÇOK GİZLİ” gizlilik dereceli, 5 sayfalık, “KONU: İP / KARARGÂH EVLERİ” başlıklı doküman, İşçi Partisi Genel Merkez binasında yapılan aramalarda ele geçirilmiştir. İşçi Partisi ile ilgili MİT tarafından hazırlanan “Çok Gizli” gizlilik dereceli bir evrakın Genelkurmay Başkanlığı’na gönderilen nüshasının bir suretinin İşçi Partisi’ne ulaşması örgütün TSK içindeki gücünün ve etkinliğinin anlaşılması, arz ettiği tehlikenin algılanması açısından çok önemli bir örnektir. Söz konusu belgede;

“…İşçi Partisi (İP) ve Alevi kesimin yanı sıra bazı TSK mensupları ve memurların da katılımıyla emperyalistlerle, Cumhuriyet karşıtları/yıkıcıları ile mücadele amacıyla bir hareket başlatıldığı yönünde hassas kaynaktan bilgiler intikal etmiştir, yürütülecek bu çalışmalarda, hiçbir kurum ve oluşumun zarar görmemesi için Karargâh evleri adı altında çekirdek kadroların oluşturulmasının öngörüldüğü alınan bilgilerdendir…İP’nin sözde Ermeni soykırımına karşı kamuoyundan aldığı olumlu tepkiyi arttırmak gayesiyle katıldığı Karargâh Evleri projesi ile ilgili olarak gerçekleştirilen toplantılarda; …kadroların birbirleriyle iletişimde kesinlikle telefon kullanmaması, haberleşmenin canlı kuryelerle gerçekleştirilmesi, İP’ ne zarar vermemesi ve partinin kapatılmasına neden olmaması için bu örgütlenmenin parti dışı bir oluşumu zaruri kıldığı hususlarının dile getirildiği intikal eden bilgilerdendir…Doğu ve Güneydoğu’da ağa/aşiret ve korucu olgusu ile Alevi kesimini hedefe ulaşana kadar olan süreçte kullanma/istifade arayışlarını boyutlandırma planlamaları konusunda İşçi Partisinin girişimlerde bulunduğuna dair bazı bilgiler intikal etmiştir… TSK bünyesinde daha ziyade Havacı Kesimin Karargâh Evleri projesinin bir parçası olduğu hassas kaynak bilgilerindendir. Özellikle Hava Harp Akademisi ve Hava Harp Okulu bünyesinde sürdürülen faaliyetlerde bazı üst rütbeli subayların da yer aldığı istihbar olunmuştur. Bu arada lojmanda muhteviyatı belirlenemeyen mühimmatın kasa içerisinde muhafaza edildiğinin belirtilmesi dikkati çekmiştir. Hava Harp Akademisi’ndeki aynı görüşü benimseyen subayların kurmaylık sınavında yüksek notlar alması konusunda girişimlerde bulunulduğu alınan bilgilerdendir…Askeri kesimin İşçi Partisi ile arasındaki bağlantı ise Alb.C. tarafından sağlanmaktadır…Söz konusu yapılanmaya ilişkin elde edilen bilgilerden hareketle hazırlanan şema ve açıklaması ek’te sunulmuştur…” şeklinde ifadelerin bulunduğu ve söz konusu “Karargah Evleri” projesinin şematize edildiği tespit edilmiştir.

Diğer taraftan, sanıklar Oktay Yıldırım ile Fikret Emek’ten ve çeşitli yerlerde gizlenmiş ya da gömülmüş olarak ele geçen miktar olarak vahamet arz eden mühimmat, bir kısım eylemlerde kullanacağı anlaşılan patlayıcı madde, suikast silahı, el bombası gibi mühimmatların TSK kaynaklı olması, soruşturmada birçok sanıkta T.C. Devletini Uluslararası alanda zor durumda bırakacak, hatta bazı devletler arasında düşmanlık doğmasına yol açacak derecede gizli askeri belgelerin ele geçirilmesi, bu kapsamda örneğin sanıklar Muzaffer Tekin, Mete Yalazangil, Fikret Emek ve Kemal Kerinçsiz’den ele geçirilen CD’lerde Milli Güvenlik Kurulu toplantılarından önce Kuvvet Komutanları’nın yaptığı gizli toplantı notlarının bulunması gibi hususlar Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’nün TSK içerisindeki yapılanması ile bu yapılanma içerisinde yürüttüğü faaliyetleri gösteren birkaç örnek delildir. Özellikle sanıklardan ele geçen gizli askeri belgelerin, en az ele geçen silah ve mühimmat kadar devletimizin bekası ve itibarı ile toplumsal barışı açısından oluşturduğu tehdidin gözden kaçırılmaması bu örgütü anlama ve hukuksal yollardan mücadele etme açısından hayati derecede önemlidir.

Soruşturma kapsamında elde edilen ve birbirini tamamlayan delillerden Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’nün, Yargı, İstihbarat, Emniyet, Üniversite ve diğer kurumlar ve kamu görevlileri hakkında istihbari araştırmalar yaparak fişlemeler yaptığı, bazı kurumlara sızarak yapılandığı, bunun dışında örgüte kazandıramadığı bazı görevlileri çeşitli illegal yollarla örgüt amaçları doğrultusunda kullandığı, bunu temin etme amacıyla kamu görevlileri hakkında çok geniş fişlemelerin yapıldığı anlaşılmıştır.

Aslında Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’nün kendini koruma refleksinin ne kadar hızlı ve etkin olduğu Cumhuriyet Başsavcılığımızca bu örgüte yönelik yürütülen soruşturma sırasında da tüm kamuoyu tarafından da açıkça görülmüş ve kısmen de olsa hala görülmektedir. Soruşturma kapsamında örgütün önemli kısmının deşifre edilmesine, yönetici ve üyelerinin önemli bir kısmının yakalanmasına, ele geçen deliller doğrultusunda haklarında iddianameler düzenlenmesine, düzenlenen iddianameler sonucu devam eden yargılamalara rağmen örgütün halen faaliyetlerine devam ettiği, bu faaliyetlerinin önemli bir kısmının Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’ne karşı yürütülen soruşturmayı engellemek, delillerin ortaya çıkmamasını sağlamak, bir kısmı hukuki görünümlü kılıflar altında çeşitli yöntemlerle ele geçen deliller hakkında kamuoyunda kuşkular oluşturmak, soruşturmayı yürüten Cumhuriyet Savcıları ve soruşturma sırasında görev yapan hakimler ve güvenlik güçlerini bazen hukuksal görünümlü çeşitli yöntemlerle görev yapamaz hale getirdikleri görülmektedir. Nitekim örgütün Erzincan yapılanması hakkında Erzurum Cumhuriyet Başsavcılığınca 26.02.2010 tarih ve 2010/329 Soruşturma, 2010/70 Savcılık Esası, 2010/66 İddianame sayı ile düzenlenen iddianamede bu konuda çok önemli tespitlere yer verilmiştir.

İşçi Partisi Genel Merkezi binasında yapılan aramada elde edilen bir bilgisayarda ise, Emniyet Genel Müdürlüğü’nün 2006 yılında Cumhuriyet Savcısına hitaben düzenlenmiş bilgi notu şeklindeki resmi yazısı ve ekinde 57 rütbeli Emniyet personeli ile ilgili görevlerinin ve dini görüşlerinin yazıldığı belge bulunmuş, bu belgenin iki emniyet müdürü tarafından paraf edilmiş suret olduğu anlaşılmıştır. Yazışma kurallarına göre paraflı suretin yazıyı yazan kurumun arşivinde saklanması gerektiği halde üçüncü şahısların eline geçmesi örgütün Emniyet Teşkilatı içerisinde de bağlantıları olduğunu göstermektedir.

2) ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ'NÜN YARGI YAPILANMASI

Daha önce haklarında dava açılan Muzaffer Tekin ve Kuddusi Okkır’dan ele geçirilen “DEVLETİN YENİDEN YAPILANMASI İÇİN ÖNERİLER (Master Plan Ön Çalışması)” isimli örgüt dokümanında, devletin ele geçirilmesi için yer altında ve yer üstünde yapılanmanın gerektiği ve bu yapılanmanın gizliliğinin zorunlu olduğu, PYK (Planlama Yürütme Kurulu)’nun bu gizli yapılanmanın en üst birimi olduğu, “Süreçler” başlığı altında ki “Sızma ve Denetim Süreci” alt başlığı içerisinde, 

“01-Mevcut devlet işleyişinin analizini yapmak,

02-Mevcut kadrolara alternatif adaylar belirlemek ve eğitmek,

03-Sızma stratejilerini geliştirmek (Yargı, Emniyet, Eğitim, Sağlık, İstihbarat, Ordu, Sivil Yeraltı Örgütleri (Mafya), Medya, Camiler ve Tarikatlara Sızmak ve Denetim Mekanizmalarını Oluşturmak” şeklinde ibarelerin yazılı olduğu görülmüştür. 

10.07.2008 gün ve 2007/1536 Soruşturma, 2008/968 Savcılık Esası, 2008/623 İddianame sayılı birinci iddianamede de ayrıntısıyla anlatıldığı üzere Ergenekon Terör Örgütü, Devlet içerisinde etkin olabilmek ve gizli hakim güç konumunu sürdürebilmek için anayasal kurumlar olan TSK, MİT, İstihbarat Birimleri ve Emniyet Teşkilatının yanında Yargıda da örgütün hedefleri doğrultusunda kadrolaşmayı, etkin ve belirleyici bir güç olmayı amaç edindiği belirlenmiştir. 

Sanık Doğu Perinçek ve diğer bir kısım sanıklardan ele geçirilen “DEVLETİN YENİDEN YAPILANMASI ÜZERİNE” isimli dokümanda “DURUM VE AMAÇ” başlığı altında “Cumhuriyetin yeniden yapılanması için silahlı gücünün olduğu, bütün meselenin yeniden yapılanmanın diğer ayaklarını teşkil eden Meclis, Hükümet, Yargı ve halk örgütlenmesi olduğu….” ifadelerine yer verilmiştir. 

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden Ergenekon Terör Örgütü üye ve yöneticisi konumundaki birçok sanığın Hakim, Savcı ve yüksek Yargı mensuplarıyla yakın ilişki kurma gayreti içinde olduğu ve bunun belirli düzeyde başarıldığı anlaşılmaktadır. Bu bağlamda örneğin; sanık Avukat Kemal Kerinçsiz’e hitaben, Türk Milleti adına yargılama faaliyetini yürütmesi gereken bazı yargı mensuplarının, “Bir emrin var mı?” şeklinde konuştukları, bir kısım sanıkların herhangi bir adli olayla karşılaştıklarında derhal Yargı camiası içerisinde irtibatlı oldukları kişileri aradıkları ve bu kişilerden yardım talep ettikleri, hatta sanıklardan ele geçirilen verilerde bir kısım Hakim ve Savcılarla ilgili bilgilerin olduğu, kendilerine yakın gördükleri yargı mensupları ile ilgili “Ziyaret edilmesi, ilgilenilmesi gerektiği” gibi notlar yazıldığı, kendi amaçları doğrultusunda kullanamayacakları ve kendilerine engel olacağını düşündükleri Yargı mensuplarını ise çeşitli şekillerde fişledikleri tespit edilmiştir. 

Yine sanıklardan Veli Küçük’ün bir çok Hakim ve Savcı ile irtibatlı olduğu, hatta bazı savcılar için “bizim çocuklardan-bizim arkadaşlardan” şeklinde nitelendirmelerde bulunduğu, 04.01.2008 tarihinde (Tape No: 1473’de kayıtlı) Veli Küçük ile Orhan isimli bir şahıs arasındaki bir görüşmede özetle; Veli Küçük’ün “Orhancığım bu şey N.H emekli olmamış, Bakırköy Adliyesinde görevliymiş” dediği, Orhan’ın da “Savcılıktan sordum, onun karısı Bakırköy Adliyesinde, o da oraya mı gelmiş…Bizim arkadaşlarımızdan mıymış” dediği, Veli Küçük’ün de “Aldığımız bilgiye göre bizim arkadaşlarımızdan” dediği, sanık Veli Küçük’ün 04.01.2008 tarihinde (Tape No: 1472’de kayıtlı) yaptığı görüşmede ise “Metinciğim N.H var burada Hakim, Ağır Ceza Reisiydi tayini çıkmış…nasıl birisiydi o bizim görüşümüzde olan birisi miydi” dediği belirlenmiştir. 

Amaçlarına ulaşmak uğruna toplumda hiçbir kesimi göz ardı etmeden etkisi ve yönlendirmesi altına almak isteyen Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’nün, fişleme ve istihbarat toplama faaliyetlerini yargı alanında da yürüttüğünü gösteren en çarpıcı delillerden birisi de sanık Mustafa Levent Göktaş’tan ele geçirilen (51) nolu DVD’dir. Bu DVD içerisinde yer alan “YARGITAY İLE İLGİLİ NOTLARIM” isimli (2) sayfalık Word belgesinin içeriğinde; “Yargıtay 8 H............’a teşekkür edelim….İlhan Selçuk’un yemeği en son ne zaman oldu, Silahçıoğlu en son ne zaman katıldı, Yarsav başkanı katılıyor…AKP dosyasını Eminağaoğluna iletelim, görüşünü alalım, limandaki yemeğe yetiştirelim, yemeğe Eminağaoğlu dışında E.Poyraz’ la Levent ERSÖZ paşada gelecek….” şeklinde notların yer aldığı, “YARGITAY” isimli Word dosyasında ise bazı yargı mensupları ile ilgili olarak “Sol, Kürt”, “Sol, Güvenilir”, “Alevi, Sol”, “Fethullahla İlişkili”, “Muhafazakar, Tarikatçı”, “Sol, Demokrat”, “Dinci, hemşehricilik Yapan”, “Alevi, Güvenilir”, “Tarikatçı, Nurcu”, “Meshepçilik Yapar”, “Yarsav’da Aktif”, “Evli, Bir Bayanla İlişkisi Var”, “Kurumun En Vasıfsız Personeli”, “İş Takibi Yapar”, “Eski Ülkücü, Fethullahçı”, “Nurcularla İrtibat Halinde”, “Kürt Alevisi”, “Ermeni Olabileceği Söyleniyor” şeklinde, kişilerin ırk kökenlerine, dini inançlarına, siyasi düşüncelerine ve ahlaki eğilimlerine göre kişisel verilerinin hukuka aykırı olarak kaydedildiği, 2 sayfalık word dosyasında ise bir yargı mensubunun bir bayanla çekilmiş fotoğraflarının yanı sıra, iki yargı mensubunun bazı bayanlarla çekilmiş video görüntülerinin bulunduğu tespit edilmiş, Yüksek Yargı Mensuplarına ilişkin fişlemeler Yargıtay Başkanlığına iletilmiştir.

İşçi Partisi Genel Merkez binasında yapılan aramada ele geçirilen “ELBA” marka bir CD içerisinde ki “YARGI-NUSRET SENEM’DEN / YARGITAY” isimli PDF dosyasında; Yargıtay binasının elle çizilmiş krokisi ve “KROKİNİN AÇILIMI” isimli Word belgesi içerisinde de Yargıtay binasına ait krokinin açılımının ayrıntılı olarak yazılı olduğu, Danıştay saldırısı da göz önüne alındığında örgütün Yargıtay binasına bir sabotaj veya bazı Yargıtay mensubu şahıslara yönelik bir suikast hazırlığı içerisinde bulunduğu, dolayısıyla gerçekleştirmeyi planladığı bu eylemle bir taraftan ülkede korku panik ve gerilim ortamı oluşturmayı hedeflerken diğer taraftan da örgütün amaç ve hedeflerine aykırı hareket eden Yargı mensuplarına gözdağı vermeyi planladığı anlaşılmaktadır. Aynı CD içerisinde bulunan “YARGITAY İLE İLGİLİ NOTLARIM” isimli Word dosyasında ise Yüksek Yargı mensubu (18) şahsın isimleri ile bu şahıslara ait siyasi, dini görüşleri ve ırk kökenleri ile ilgili bilgilerin yazılı olduğu, bunun yanı sıra aynı yargı mensuplarının aileleri ve özel hayatları ile ilgili özel notların yazılı olduğu tespit edilmiş, söz konusu fişleme çalışması içerisinde özellikle Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı ile ilgili olarak “Başsavcı A.Y. babasının durumuna bakılsın. Acil” şeklindeki not bulunmuştur.

Ergenekon Terör Örgütü’nün stratejilerini belirleyen yöneticilerinden biri olan İlhan Selçuk’un 07.02.2008 tarihli telefon görüşmesinde “…Eğer kapatma davası açılırsa, bir de üstüne ekonomik kriz gelirse, Türkiye biraz karışırsa, belki bir umutlar doğabilir, çünkü normal yollardan bunları mümkün değil yani…” şeklindeki ve yine örgütün yöneticilerinden sanık Kemal Yalçın Alemdaroğlu’nun 11.01.2008 tarihli telefon görüşmesinde dile getirdiği aynı paraleldeki “…Ben gerçi her ortamda söylüyorum ya artık herhalde bu iş bu demokrasiyle olmaz. Bu olacaksa bir devrimdir. Bu da ulusal bir devrim olmalıdır…” şeklindeki görüşlerden, iktidarda bulunan bir siyasi partiye kapatma davası açılmasını, bu partinin kapatılarak yerine başka bir yönetimin gelmesi amacını taşımaktan çok örgütün amaçları doğrultusunda arzu ettiği kaos ortamını oluşturacak nedenlerden birisi olarak görüldüğü anlaşılmaktadır. 

Yine İlhan Selçuk’un 23 Ocak 2008 tarihinde başyazarı olduğu Cumhuriyet Gazetesinde yayınlanan “İKTİDAR PARTİSİ ZANLI” başlıklı yazısında geçen “…Savcı kırmızı çizgiyi çiğneyip bölücülük ya da dincilik yapan siyasi partiye dava açmasın görür gününü…” sözleri ile bu beklentisinin gerçekleşmesini temin için baskı ortamı oluşturmanın adımını attığı, aynı dönemde aynı gazetede Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısı’nın dedesinin bir tarikat şeyhi olduğu içerikli bir haber yayınlandığı, bununla da yargıyı etkileme, yönlendirme ve baskı altına alma girişiminde bulunulduğu açıkça ortaya çıkmaktadır.

Sanık Mustafa Ali Balbay’ın (Tape No: 5028), 22.05.2008 tarihinde İ.Y. ile yaptığı görüşmede özetle; “…Olaylar iyi. Görüyosun Yargı şey çatışması şimdi burda bir tek şöyle bir tatlı bir sistem var İ. Yargıtaydan şeyden arıyorlar ne olur bunun yargı ile yürütme çatışıyomuş gibi yapmıyalımda yürütmenin saldırısına yargı cevap veriyormuş ta savunuyormuş noktasında olmanızı çok arzu ediyoruz diyorlar İ.’im” “Başlıklar itibariyle çünkü bunların çoğu biliyosun bizim dostlar şeyler yani hani bu bi çatışma diye değil diyolar inanın biz herkes son kale görüyo ama bu kaleyi düşürürlerse felaket olur haklılar yani ben hafta sonu hükümete ben bu noktayı gelinen yol diye bir haber yaptırdım istersen hafta sonuna bir program yapalım yani AKP nin bilmem ne gidişini ve böyle bir çakarız he” dediği,

Tape:1846’da kayıtlı, 15.03.2008 günü İlhan Selçuk’un, sanık Mustafa Ali Balbay ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; “…İşte demin Turan telefon etti diyor ki yani bu partiyi kapatamazlarsa bu harekat başarılı olmazsa geri çekilirse felaket olur” dediği, M.Ali Balbay’ın “Felaket abi yani ondan sonra artık ondan sonra kimse neyi nasıl öngürür artık zor abi yani…bu şey muhalefet şey olacak abi MHP bu medya AKP medyası kervanına katılmayacak dava sürecidir diyecek…CHP katılmayacak ben Baykal’la da konuştum bu dava sürecidir diyecekler bir kaç gün duracaklar yani D. ile bir konuştum abi yani bir şey yazma dedi...” dediği, İlhan Selçuk’un “Şimdi Balbay bu efendim ordu yerinde kalırsa efendim bunlar dokunamazlar ona buna ve ordu bekçi gibi kalırda yargı görevini yaparsa gerekli şeyler olur gibime geliyor” dediği, M.Ali Balbay’ın “Evet abi aynen öyle kalacak abi” dediği, İlhan Selçuk’un “…bir hukuk operasyonu gibi olacak zannediyorum herhalde öyle planladılar” dediği, M.Ali Balbay’ın “Öyle abi” dediği, İlhan Selçuk’un “..bu zannediyorum daha derinden bir operasyon rarslantısal değil zaten konuşmuştuk daha önce..Ne oluyor kardeşim ben seni kapatıyorum yaa ben milli iradeyim falan filan direnmeye kalktığı zaman elinde güç olmayacak…başka şeylere kalkarsa falan ordu orada bir gerideki sağlam güç olarak durursa bunların şeyleri kırılır ... otoriteleri…ordu ordudur yargı yargıdır verdiği kararda budur kardeşim sen bu karara riayet etmek zorundasın…Cumhurbaşkanından Başbakanına kadar Başsavcının dava açtığı kişiler…Yani zanlı” dediği, M.Ali Balbay’ın “III şu anda Çankaya Köşkünde Yargıtay Cumhuriyet Başsavcısının laikliğe karşı hareketlerin odağı dediği bir kişi oturuyor abi…hıı çok tartışmalı gidecek ve iyidir abi be bu tartışmalı olması bunların” dediği belirlenmiştir. 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü yöneticilerinden sanık Doğu Perinçek’in 13.02.2008 tarihinde E.Ö. ve M.A. isimli şahıslarla yaptığı telefon görüşmesinde; E.Ö.’nün “Abi bizim M.A. Bu Danıştay başkanı Yargıtay Başsavcısı, Yargıtay başkanı ve Anayasa Mahkemesi üyesi ile görüştüler Ankara'da. Bir iki bilgi versin size isterseniz uygun mu?” dediği, M.A.’nın “Şimdi biz bu sivil toplum kuruluşları temsilcisi olarak 5 kişilik- 6 kişilik bir heyetle dün Ankara’da bu E. beyin saydığı isim.. şahsiyetlerle görüştük. Sonuç…Son derece emin, son derece kararlı konuştular ve ıı… merak etmeyin bu iş, yani Cumhuriyet kazanımları, biz de görüşlerimizi konuş.. görüştük yani her biri için 3-4 dakka da biz konuştuk yani düşüncelerimizi belirttik. Son derece olumlu yanıtlar verdiler ve Hukuk olarak, Hukuk çerçevesinde, yargı olarak sonuna kadar direneceğiz ve kimse merak etmesin dedi bu işleri çözeceğiz.” dediği, Doğu Perinçek’in “Bu şey biri Yargıtay başkanı, diğeri Anayasa?” dediği, M.A.’nın “Biz o Anayasa Mahkemesi Başkan yardımcısı toplantıdan çıkamadı onunla görüşemedik. S. hanım diye bir bayanla görüştük ama çok akıllı çok militan..S. Hanım. Üye..Ondan sonra Yargıtay Başsavcısıyla, Yargıtay Başkanıyla görüştük falan. Son derece kararlılar yani Cumhuriyet meselesinde hiç de tavizleri yok. Bir şey istediler orası çok önemli. siz dediler bizim her şeyimizle, ıı… kitle desteğini, halk desteğini toplum desteğini oluşturmanız gerekiyor.” dediği tespit edilmiştir.

Söz konusu telefon görüşmesinden anlaşılacağı üzere, örgütün etki alanlarındaki sivil toplum örgütleri yöneticilerinden bir heyet oluşturup Yüksek Yargı görevlilerini ziyaret ettikleri ve yüksek yargı mensupları üzerinde baskı ortamı oluşturulmasına katkı sağlamayı amaçladıkları açıkça görülmektedir.

Ayrıca, Mehmet Şener Eruygur’dan ele geçirilen (7) numaralı CD içerisinde “ÖZDENİN BİLGİSAYARI” isimli klasörde bulunan “ÇAĞDAŞ TÜRKİYE.doc” isimli MSword dosyasında bulunan “TOPLUMSAL DURUM ANALİZİ VE ÖNERİLER” başlıklı belgenin “ZEMİN KAYBETMEYİ ÖNLEMEK VE DESTEK SAĞLAMAK” başlığı altında “…Jandarma Genel Komutanlığı’ndan veya başka yollardan temin edilecek irticayı net gösteren her türlü bilgi ve görsel malzemeyi medyaya dağıtmak” ve “Anayasa Mahkemesi, Yargıtay ve Danıştay gibi yüksek yargı organlarında kendimize müzahir zemin oluşturmak ve güçlendirmek…” şeklinde ibarelerin yazılı olduğu saptanmıştır.

Diğer taraftan Başbakanlık Müşavirliği ve Adalet Bakanlığı’nda bakan danışmanlığı görevlerinde bulunmuş Engin Aydın’ın, İlhan Selçuk’un talimatları ile Kent Otel toplantılarını organize ettiği, örgütün propagandasını yapmak ve örgütün kamudaki etkinliğini güçlendirmek amacı ile daha önceden tanıdığı ve irtibatta bulunduğu üst düzey kamu görevlileri ile Yargı Mensuplarını bu toplantılara davet ettiği, toplantıyı organize edenlerin amaçlarının toplantıya katılanların güvenini kazanarak ileride örgütün kamuda ve yargıda karşılaşacağı problemleri bu şahısların etkinliğinden faydalanarak aşmaya, devletin kurumlarına sızma çabaları kapsamında yapılmasını istedikleri atamaları yaptırmaya veya atanmasını istemedikleri kişileri engellemeye ve istedikleri işlemlerin yapılmasını sağlamaya yönelik olduğu anlaşılmıştır. 

Engin Aydın’dan ele geçirilen çok sayıdaki doküman içeriğindeki el yazması notlardan, Kent Otel’de düzenlenen toplantıya katılanların isim listelerinin hazırlandığı ve iştirak etmeyenlerin listede özellikle belirtildiği, sürekli katılanlarında çizelgesinin tutulduğu belirlenmiştir.

Yine Engin Aydın’dan elde edilen dokümanlardaki notlarda, 

“Yargıtay savcısı Ş.G. Prof. A.K. bakana adını vermiş. Yargıtay üyeliğine aday, bakanlıkta Seyfi Bey zamanında personel genel Md. yapmış. 6. ceza başkanı müsteşara ricada bulunmuş….”, “T.G. Gölcük hakimi Ankara hakimliği ister…”, “G.B. Edirne hakimi İzmir’e eş durumundan atanmış. Yetki de olabilir. 2 çocuğu İzmir’de okuyor. Hafta sonları İzmir’e gider gelir. 0546..”, “M.T. İst. Hukuk savcı (Sinop- Senaydüzü savcısı) 6. yılını doldurdu. Pülümür ve Eceabat’ta çalıştı İstek: İzmir ilçeleri Bakanlıkta Tetkik hakimliği veya teftiş kurulu, müfettişlik…”, “Z.S.. Hakim sınavı, 93. Sırada.. H.D. 4. sırada, 86 puanla kazanmış…14 Mayıs mülakat”, “N.Ö. Şeriatçı Bolu Savcısı”, “A.E.İ., R.Ç. Van-Muradiye hakimi 5–4. Bölge tamam 3. B: Ürgüp, Nevşehir, Avanos”, “Y.K. Kırıkkale Bölge İdare Mah. Başkanı, Ankara’ya nakli.”, “İ.Ö. Aksaray Gülağaç İlçe Seçim Müdürü Sürülmesi Önlensin. DYP Milletvekili M.A. sürdürmek istiyor.”, “C.D. B. Çekmece Başsavcısı kalsın istiyor. 12 ayı var emekli olacak. G.Ç.”, “Tayyar aradı. P.’nin Yargıtaydaki davası için ilgilenmemi istedi…” şeklindeki yazılı notlar, Kent Otel toplantılarının amacı ve bu toplantıya katılanlarla birlikte değerlendirildiğinde örgütün yargı mensupları üzerindeki hedefleri anlaşılmaktadır.

Söz konusu notlardan da anlaşılacağı üzere örgütün belirlediği bazı kişilerin yargı ve bürokraside etkin görevlere atanmaları hususunda, düzenlenen bu tür toplantılara katılan şahıslar nezdinde girişimlerde bulunulduğu ve bazı yargı mensubu şahısların atanma ve diğer işlemleri için tavassut çalışmaları yürüttüğü, sanık Muhittin Erdal Şenel’in de Genelkurmay Adli Müşavirliği görevinde bulunduğu ve aynı eylemler sebebiyle yargılandığı göz önüne alındığında örgütün gizlice devletin bütün kurumlarına ulaşabildiği görülmektedir.

Soruşturma kapsamında elde edilen tüm bu veriler birlikte değerlendirildiğinde, Ergenekon Terör Örgütü’nün, devletin diğer kurumlarında olduğu gibi özellikle Yargı teşkilatı içerisine de sızdığı ve burada da bir yapılanma gayreti içerisinde olduğu açıkça anlaşılmaktadır.

3) ŞÜPHELİLERİN ÖRGÜTSEL İRTİBATLARI

Soruşturma kapsamında haklarında işlem yapılan şüphelilerin örgütsel birlikteliklerine değinmeden önce, hukuk sistemimizde örgüt üyeliği, örgüt adına suç işleme, örgüte bilerek ve isteyerek yardım etmek, terör örgütü üyeliği gibi konularda yapılan düzenlemelere kısaca değinilecektir.

5237 sayılı Türk Ceza Kanunun 220. Maddesinde, suç işlemek amacıyla örgüt kurma, kurulan örgüte üye olma, örgüt adına suç işleme, örgüte bilerek ve isteyerek yardım etme gibi fiiller sayılarak, cezai yaptırımlara yer verilmiştir.

Türk Ceza Kanunun 220. maddesinin ilgili bölümlerine bakıldığında; 

“(2) Suç işlemek amacıyla kurulmuş olan örgüte üye olanlar, bir yıldan üç yıla kadar hapis cezası ile cezalandırılır…

(6) Örgüte üye olmamakla birlikte örgüt adına suç işleyen kişi, ayrıca örgüte üye olmak suçundan dolayı cezalandırılır.

(7) Örgüt içindeki hiyerarşik yapıya dahil olmamakla birlikte, örgüte bilerek ve isteyerek yardım eden kişi, örgüt üyesi olarak cezalandırılır….” şeklinde belirtilmektedir

Ayrıca, Türk Ceza Kanunun 314. maddesinde silahlı örgüt kurma ve kurulan bu örgüte üye olma ile ilgili cezai yaptırımlara yer verilmektedir. 

Türk Ceza Kanunu'nun 314/3. maddesinde; 

“Suç işlemek amacıyla örgüt kurma suçuna ilişkin diğer hükümler bu suç açısından aynen uygulanır.” demek suretiyle silahlı terör örgütüne yönelik yapılan soruşturmalarda Türk Ceza Kanunu'nun 220. maddesinde yer alan kanuni düzenlemelerin de geçerli olduğu belirtilmiştir.

Diğer taraftan, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunun 1. Maddesinde terörün tanımı yapılmış, aynı kanunun 2. maddesinde; “…..örgütlerin mensubu olup da, bu amaçlar doğrultusunda diğerleri ile beraber veya tek başına suç işleyen veya amaçlanan suçu işlemese dahi örgütlerin mensubu olan kişi terör suçlusudur. Terör örgütüne mensup olmasa dahi örgüt adına suç işleyenler de terör suçlusu sayılır ve örgüt mensupları gibi cezalandırılır” şeklinde terör suçlusunun tanımına ve cezai yaptırımlarına yer verilmiştir.

Terörle Mücadele Kanunun 2. Maddesinde yer alan “bu amaçlar doğrultusunda diğerleri ile beraber veya tek başına suç işleyen veya amaçlanan suçu işlemese dahi örgütlerin mensubu olan kişi terör suçlusudur.” şeklindeki metinden anlaşılacağı üzere her örgüt üyesi tarafından baskı ve cebir kullanılmasının zorunlu olmadığını, örgütün genel olarak bu politikayı benimsemesinin ve üyelerinin de bu örgüte aidiyet duygusu bağlanmasının yeterli olduğunu vurgulamaktadır. 

Dolayısıyla gerek Türk Ceza Kanunun, gerekse Terörle Mücadele Kanunun örgüt üyeliği ilgili maddelerinden, her örgüt üyesinin baskı ve cebir kullanmasının gerekmediği, örgütün silahlı olması ve baskı cebir kullanmasının yeterli olduğu, bahse konu örgüte üye olmanın tek başına cezai yaptırım için yeterli olacağı anlaşılmaktadır. Ayrıca, örgüt üyesi olmasa bile örgüt adına suç işleyen kişi ile birlikte örgüte bilerek, isteyerek yardım eden kişinin de örgüt üyesi gibi cezalandırılacağı aynı kanun metninde belirtilmektedir.

Ergenekon Silahlı Terör örgütüne yönelik bugüne kadar Başsavcılığımız tarafından hazırlanan iddianamelerde, örgütün silahlı bir terör örgütü olduğu ve nihai amacına ulaşmak amacıyla cebir ve şiddet kullanmayı planladığı ayrıntılı olarak belirtilmişti. Soruşturma kapsamında haklarında işlem yapılan birçok örgüt üyesi şüphelinin adreslerinde yapılan aramalarda çok sayıda vahim silah ele geçirilmesi, suikast, tedhiş planları ve krokilerin bulunması örgütün silahlı bir terör örgütü olduğu, amaç ve hedeflerine ulaşmak amacıyla silahlı eylemlerde bulunacağını açıkça ortaya koymaktadır. 

Ergenekon Terör Örgütünün Yargı Yapılanması içerisinde yer alan soruşturmaya konu şüpheliler her ne kadar, örgütün silahlı yapılanması içerisinde bulunmasalar dahi, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü üyesi olmanın daha önceki iddianamelerde belirtildiği gibi silahlı eyleme katılma şartı taşımadığı, örgütün geliştirdiği yapılanmalar içerisinde uygulanan plan ve prensipler gereği hareket etme şeklinde olacağı aşikârdır. Nitekim, Ergenekon Terör Örgütünün Yargı Yapılanması içerisinde faaliyet gösteren şüpheliler, bir yandan örgüt dokümanlarında belirtildiği gibi örgütün gizli hakim güç konumunu sürdürebilmesi amacıyla adliye içerisine sızmak için stratejiler geliştirdiği, diğer yandan örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda, bir şekilde soruşturmaya muhatap örgüt yöneticisi ve üyesi şüphelilerin usulsüz olarak soruşturmadan kurtararak tahliyesini sağlamak, yargılaması devam eden davayı etkisizleştirmek, davanın görülmekte olduğu mahkemeyi çalışamaz hale getirmek olduğu tespit edilmiştir. Bu kapsamda, Ergenekon Silahlı Terör Örgütün Yargı Yapılanması içerisinde yer aldığı tespit edilen şüphelilerin örgütsel birlikteliklerini gösteren deliller genel olarak aşağıda belirtilecektir.


Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, şüphelilerin örgütsel birlikteliklerinin uzun bir geçmişe dayandığı tespit edilmiştir. Bu bağlamda Şüpheli Tülay Bekar’ın bir kısım telefon görüşmelerinde geçen Batı Trakya Dergisiyle ilgili araştırma yapılmış, derginin 2007 yılı içerisinde yayınlanan sayılarında, Tülay Bekar’ın, Batı Trakya Dergisinde Haber Müdürü olarak görev yaptığı, aynı derginin Yayın Kurulu Başkanlığını Veli Küçük’ün, Hukuk Danışmanlığını ise Kemal Kerinçsiz’in yaptığı, Şüpheli Canfer Balçık ise araştırmacı-yazar olarak görev aldığı tespit edilmiştir.

Her ne kadar Şüpheli Tülay Bekar ifadesinde; söz konusu dergide Veli Küçük tutuklandıktan sonra görev aldığını, Veli Küçük'ü ismen tanıdığını beyan ederek örgütsel irtibatlarını gizlemeye çalışmış olsa da, yapılan araştırmalarda Tülay Bekar’ın, aynı zaman aralığında şüpheli Veli Küçük ve Kemal Kerinçsiz ile birlikte derginin birçok sayısında görev aldığı tespit edilmiştir. Yapılan araştırma sonucu Ergenekon Silahlı Terör Örgütü Yöneticisi olduğu iddiasıyla hakkında kamu davası açılan Veli Küçük'ün Gayrettepe Mahallesi Hattat Halim Sokak Babadan Apartmanı No: 6/5 sayılı adreste yapılan aramada ele geçirilen dijital belgelerde Tülay Bekar ve Canfer Balçık'ın Veli Küçük'ün de konuşmacı olarak katıldığı Türk Dünyası Araştırmaları Vakfı'nın düzenlediği konferansta yer aldığına dair fotoğraflar ele geçmiş ve dosya içerisine eklenmiştir.

Şüpheli Tülay Bekar’ın, Batı Trakya Dergisinde Haber Müdürü olmanın yanı sıra, aynı zamanda 16 Mayıs Hukuk ve Tavır Dergisinde Yazı İşleri Müdürü olarak görev yaptığı, bu dergiyle ilgili yapılan araştırmada ise; Şüpheli Mehmet Cengiz ve sanık Nusret Senem’in aynı dergide görev aldığı anlaşılmıştır. Şüpheli Tülay Bekar’a yönelik yapılan teknik takip çalışmalarında, şüphelinin gizliliğe önem gösterdiği, telefonda muhataplarıyla görüşmekten kaçınarak, bir kısım önemli görüşmelerini bahse konu derginin toplantılarında yaptığı tespit edilmiştir. 

Bunların yanı sıra Şüpheli Tülay Bekar’ın, İşçi partisinin Web Sitesinde yayınlanan bir dilekçede, sanık Doğu Perinçek’in Vekili olarak isminin ve imzasının bulunduğu, sanık Doğu Perinçek’ten ve İşçi Partisinde yapılan aramalarda ele geçirilen birçok dijital veride isminin bulunduğu, sanıklar Tunç Akkoç, Nusret Senem, Mustafa Balbay ve Sinan Aygün ile irtibatlı olduğu anlaşılmıştır.


 Şüpheli Canfer Balçık’ın ise bir dönem Veli Küçük’ün emrinde görev yaptığı, şüphelinin emekli olmasından sonraki süreç içerisinde Veli Küçük ile örgütsel irtibatına devam ettiği tespit olunmuştur. Canfer Balçık’ın İstanbul Cağaloğlu’nda bir dükkânın olduğu, bu dükkanın bir müddet Veli Küçük tarafından Strateji Güvenlik isimli şirketinin kuruluşu amacıyla kiralandığı ancak BDDK murakıpları tarafından hazırlanan rapora göre, söz konusu dükkanın üçüncü bir kişiye kiralandığı ve kira gelirlerinin ise Veli Küçük’ün hesabına yatırıldığı anlaşılmıştır. Dolayısıyla Şüpheli Canfer Balçık’ın örgütün yöneticisi kadrosunda bulunan Şüpheli Veli Küçük ile irtibatının sadece askeri personel olması sebebiyle devam etmediği, bir yandan aynı dergide birlikte görev yaptıkları, diğer yandan da örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda kurulması planlanan Strateji Güvenlik isimli şirkete yer sağlanmaya çalışıldığı anlaşılmaktadır.

Şüpheli Canfer Balçık’ın, Şüpheli Tülay Bekar ile Batı Trakya Dergisinde birlikte görev yapmanın yanı sıra Tülay Bekar’a ait avukatlık bürosunda çalıştığı, bu avukatlık bürosuna Şüpheli Mehmet Cengiz’in 16 Mayıs Hukuk ve Tavır Dergisinin toplantılarına katılmak amacıyla zaman zaman geldiği, yine aynı avukatlık bürosuna Mehmet Seyfi Oktay’ın da geldiği tespit edilmiştir. Her ne kadar Şüpheli Canfer Balçık alınan beyanında kabul etmese de yapılan teknik takip çalışmalarına göre Şüpheli Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte Mahkeme Başkanı K.Ş. ile görüştüğünden haberdar olduğu, zaman zaman gelişmeleri şifreli bir şekilde telefonda Tülay Bekar’dan öğrendiği anlaşılmaktadır. Bunların haricinde, Şüpheli Canfer Balçık’ın, İşçi Partisinde yapılan aramalarda ve sanık Emcet Olcaytu’dan ele geçirilen birçok dijital veride isminin bulunduğu, sanık M. Şener Eruygur başta olmak üzere aralarında birçok şüpheliden ele geçirilen “ulusalcılar” isimli listede isminin bulunduğu anlaşılmıştır.

Şüpheli Mehmet Cengiz’in, İşçi Partisi Genel Başkan Yardımcılığı yürüttüğü, aynı zamanda Tülay Bekar ile birlikte 16 Mayıs Hukuk ve Tavır Dergisinde görev aldığı, zaman zaman derginin toplantılarında ve Avukat Tülay Bekar’ın ofisinde buluştukları, bunların yanı sıra başta M.Şener Eruygur, Kemal Alemdaroğlu ve Emin Gürses olmak üzere birçok Ergenekon Soruşturması şüphelisi ile irtibatlı olduğu, diğer taraftan Cumhuriyet Çalışma Gurubunun slaytlarında belirtilen ve ülkemizde darbe zemini oluşturmak amacıyla bir dönem düzenlenen Ulusal Birlik Kurultayına birçok Ergenekon soruşturması sanığı ile birlikte katıldığı anlaşılmıştır.

Şüpheli Mehmet Cengiz ile ilgili Ergenekon Silahlı Terör Örgütü'nün medya yapılanmasına yönelik yapılan soruşturma kapsamında da hakkında işlem yapıldığı, elde edilen delillerden şüphelinin Yalçın Küçük, Hanefi Avcı ve Doğu Perinçek'le irtibatlı olduğu, soruşturma sonucu dava konusu olan 06/10/2009 tarihinde ODATV internet sitesinde yayınlanan CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Hakim ve Savcılarla Emniyet mensuplarının yemek fotoğraflarının şüpheli tarafından verildiği tespit olunmuştur.

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın, şüpheliler Hüseyin Yıldırım, Ali Hadi Emre ve Kudbedin Kaya ile uzun yıllar önce tanıştıkları ve sürekli görüştükleri, yine Şüpheli Tülay Bekar ile 2009 yılı içerisinde tanıştıkları ve zaman içerisinde sık sık görüşmeye başladıkları, bunların yanı sıra Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın, Gürbüz Çapan ve Mehmet Haberal’ı tanıdığı, şüpheliler Nusret Senem, Erhan Göksel ve Emin Şirin ile irtibatlı olduğu anlaşılmıştır.

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın, Ergenekon Terör Örgütünün medya yapılanması içerisinde yer alan Ulusal Kanal’ın ortakları arasında yer aldığı, sanıklar Gürbüz Çapan ve Doğu Perinçek ve Namık Kemal Boya ile irtibatlı olduğu, 

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin, Kudbedin Kaya ile uzun yıllardır tanıştığı, Şüpheli Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın aracılığı ile tanıştığı ve ilerleyen süreç içerisinde Tülay Bekar’ın kendisinden Mehmet Haberal’ın davasını yürütmesini istediği, bunların yanı sıra Şüpheli Sefa Altıoğlu ve Şehriban Nihan Atasagun ile uzun süre önce tanıştıkları ve zaman içerisinde sık sık görüştükleri, ayrıca şüpheli Ali Hadi Emre’nin, Gürbüz Çapan, Emcet Olcaytu ve Nusret Senem başta olmak üzere birçok Ergenekon sanığı ile irtibatlı olduğu soruşturma kapsamında elde edilen delillerden anlaşılmaktadır. Şüphelilerin örgütsel irtibatlarıyla ilgili deliller, bu bölümde genel hatları ile ifade edilmiş olup, ayrıca şüphelilerin konumlarının anlatıldığı bölümde ayrıntılı olarak ifade edilecektir.

B) ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN YARGI İLE İLGİLİ FAALİYETLERİ

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü’ne yönelik yürütülen soruşturma kapsamında düzenlenen iddianamelerle başlayan yargılama devam ederken, 24 Şubat 2009 günü 155 Polis İhbar hattına gelen bir ihbarda; “Ergenekon davasında İşçi Partili Sanıkların avukatı Mehmet Cengiz, Trabzon Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Canfer Balçık ve Tülay… İsimli bir avukatın davayı kendi lehlerine çevirmek için Hakim ve Savcıları etkilemeye yönelik çalışma yaptıkları, bu ekibin Veli Küçük ve Doğu Perinçek’e bağlı çalıştığı” bildirilmiştir.

İhbarda ismi geçen Mehmet Cengiz’in, İşçi Partisi Genel Başkan Yardımcısı ve aynı zamanda avukat olduğu, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davası sanıklarından Doğu Perinçek ve diğer İşçi Partisi mensubu sanıkların avukatlığını yaptığı ve birçok Ergenekon soruşturması şüphelisi ile irtibatlı olduğu anlaşılmış, bunun üzerine şüpheli Mehmet Cengiz’in Ergenekon Silahlı Terör Örgütü içerisinde faaliyet gösterdiği yönünde ciddi kuşkular uyanmış ve soruşturmayı gerektirecek bulgular tespit edilmiştir.

Diğer taraftan, ihbarda adı geçen Canfer Balçık’ın bir dönem sanık Veli Küçük ile birlikte Giresun Jandarma Bölge Komutanlığı’nda görev yaptığı, Veli Küçük ile emekli olmasından sonra irtibatının devam ettiği ve bu kapsamda Canfer Balçık’a ait gayri menkula ait kira gelirlerinin Veli Küçük’ün hesabına yatırıldığı anlaşılmıştır. Bunların yanı sıra İşçi Partisinden ele geçirilen birçok veride şahsın isminin bulunduğu, Yeni Batı Trakya Dergisi’nin yayın kurulunda sanık Veli Küçük’le beraber yer aldığı, diğer yandan JİTEM’in varlığına ilişkin delil olarak gösterilen JİTEM’in tarihçesinin ve örgütlenme modelinin anlatıldığı 11 Kasım 1993 tarihli Gizli belgede şüphelinin isminin yer aldığı saptanmıştır. 

İhbarda yer alan konularla ilgili yapılan araştırmada, ihbarda isimleri geçen şüpheliler Mehmet Cengiz ve Canfer Balçık isimli şahısların Tülay Bekar isimli bir avukat ile yakın ilişki içerisinde bulundukları anlaşıldığından ihbarda adı geçen “Avukat Tülay…?”ın, Avukat Tülay Bekar olabileceği kuşkusu ile soruşturma bu yönde derinleştirilmiştir.

Yapılan çalışmalar sonucu elde edilen deliller çerçevesinde Mahkeme kararları doğrultusunda teknik takip çalışmalarına başlanılmıştır. Geçmişte Adalet Bakanı olarak da görev yapmış bulunan şüpheli Av. Mehmet Seyfi Oktay ile diğer şüpheliler Av. Tülay Bekar, Av. Ali Hadi Emre, Av. Kudbedin Kaya, Av. Mehmet Cengiz, Av. Sefa Altıoğlu, Canfer Balçık ve Hüseyin Yıldırım’ın Ergenekon Terör Örgütü üyesi oldukları ve örgütün yargı birimi içinde görevli oldukları, örgütün talimatları doğrultusunda yargılamaları devam eden örgüt üyelerinin öncelikle tahliye ettirilmesi ve akabinde süren davalarda mahkeme başkan ve üyelerini çeşitli şekillerde etkileyerek baskı altına alıp istedikleri şekilde karar çıkartmaya çalıştıkları, bu faaliyetlerde avukatların değişik şekillerde hakim ve savcılarla irtibata geçip bu kişilerin yer değiştirme, Yargıtay üyesi seçtirme ve bazen de menfaat temin etmek suretiyle etki altına aldıkları, çeşitli yerlerde yemekler organize edip hakim ve savcıları şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar vasıtasıyla dönemin HSYK Başkan Vekili ile görüştürüp çeşitli vaatlerle istedikleri işleri yaptırmaya çalıştıkları anlaşılmaktadır. 

Bu faaliyetlere bakıldığında örgütün yargı yapılanması ile ilgili bölümünün faaliyetleri, yargılamalara müdahale etme ve kadrolaşma faaliyetleri olarak iki alt başlıkta aşağıda yer verilmiştir.

1) ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜNÜN YARGILAMA FAALİYETLERİNE YÖNELİK EYLEMLERİ

a) Dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanına yönelik hukuka aykırı olarak etkileme, baskı ve yönlendirme faaliyetleri;

İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesinde devam etmekte olan Ergenekon Silahlı Terör Örgütü ana davasını etkilemeye ve yönlendirmeye yönelik çalışmaları kapsamında, Mahkeme Başkanı K.Ş.'yi etki altına alarak, öncelikle dosyayı Görevsizlik Kararıyla Ankara’ya göndermesi ya da emekli olması yönünde baskı yaptıkları,

İkinci olarak mahkeme başkanlığından uzaklaştırmak ve HSYK tarafından yeni bir başkan atanmasını sağlamak için Yargıtay’a üye seçtirmeye çalıştıkları, ayrıca bu şekilde K.Ş.’e yönelik faaliyetlerini sürdürürken, diğer taraftan da K.Ş.’yi etkileyerek bir kısım Ergenekon sanıklarını tahliye ettirmeye çalıştıkları ve bazı tutuklu şahısları tahliye ettirdikleri anlaşılmaktadır. 

Örgüt üyelerinin, dönemin mahkeme başkanı olan K.Ş'yi emekli olması veya istifa etmesini sağlamaya çalıştıkları, dönemin mahkeme başkanını, emekli olduktan sonra basın açıklaması yapmaya zorladıkları, bugüne kadar ele geçen Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün amaç ve hedeflerini gösteren belgelerde yer aldığı gibi kamuoyunda yargılamayı ve yargılamayı yapan diğer mahkeme üyelerini itibarsızlaştırmaya çalıştıkları belirlenmiştir. 

Şüphelilerin bu yöndeki faaliyetleri mahkeme kararları doğrultusunda yapılan fiziki takip ve iletişim tespit tutanakları ile belirlenmiş olup, tespit olunan suça konu telefon görüşmeleri şüphelilerin hukuki durumlarını anlatılan bölümde yer verilmiş, tekrar olmaması açısından aşağıda sadece konu başlıklarına yönelik bazı görüşme tutanakları özet olarak yazılmıştır.

Dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’ye Ergenekon Davasından emekli olarak ayrılması, yapacağı basın açıklaması ile davayı itibarsızlaştırmaya yönelik faaliyetlerine örnek olarak;

Tape No: 14350’de kayıtlı, 08.03.2009 günü saat:14.08 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; bir süre konuştuktan sonra T.Bekar’ın “Koruyacaklarını mı zannediyorsun, harcandığında…gönder şu dosyayı da gitsin Allah aşkına…gönder dosyayı da gitsin…gönder şu dosyayı” dediği, bir süre daha konuştuktan sonra T.Bekar’ın tekrar “gönder ya Allah rızası için gönderde kurtul ya…gönder dosyayı ya gönder sen, sen bilemezsin onu zaten o kolay dosya, sen zor dosyalara bak…sen şu davayı gönder gönderdikten sonra bir hafta gidelim” dediği, 

Tape No: 14353’de kayıtlı, 16.03.2009 günü saat:10.48 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “İyi ben senle küsüm…E çünkü ben sana o kadar yalvardım yakardım… ben seni uçağa bindirememiştim sen artık uçakla dolaşıyorsun onun için küstüm… senin emekli olman lazım” dediği, 

Tape No: 14358’de kayıtlı, 23.03.2009 günü saat:15.11 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “bilmiyorum bırak o zaman dosyayı, korktuğumu söylüyorum, niye beni dinlemiyorsun, başına illa bir şeyler mi gelmesi lazım” dediği, 

Tape No: 14362’de kayıtlı, 28.03.2009 günü saat:12.34 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “sende emekli ol da görelim bakalım, bu gidişle nasıl olsa yakında olacaksın bu kadar yoğun baskıya dayanamazsın…yani ben baskı yapıyorum ya…benim dışımdakini takmazsın nasıl olsa da…beni ciddiye alırsın, yani emekli ol ondan sonra da git basın açıklaması yap,... yeri yerinden oynat ne güzel olur vallahi o zaman bayılırım yani, nasıl mutlu olurum anlatamam…sende git emekli, emekli ol lütfen emekli ol ne olur emekli ol” dediği, K.Ş.’ün “Nedir ne biliyorsun emekli niye olayım” dediği, T.Bekar’ın “Hiçbir şey bilmiyorum ya resmen şey piyon gibi oynuyorlar ya olmaz ya, sen bu oyunun içinde yer alma, git emekli ol işte ne işin var ya… .o iddianamede ki her şey komik niye onları çıkarttırmadın ki…bunların burada özel hayatın burada ne işi var niye demedin ki” dediği, K.Ş.’nin “Ya iddianamede olanları ben iddianameden çıkarmam, görsünler yaptıkları iddianameyi insanlar görsün daha iyi, yapılan şeylerin yanlışlığı daha iyi görünür” dediği, T.Bekar’ın “Ama orda senin de sorunun olduğunu düşünenler vardır” dediği, K.Ş.’nin “Ha yani orda yazılanları insanlar görsün ki yanlışları görsünler insanlar” dediği, 

Tape No: 14372’de kayıtlı, 05.05.2009 günü saat:20.54 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; K.Ş.’ün “Harp yeni bitti diyorum... bitti çıkıyorum şimdi, 1 saat sonra bir daha ...” dediği, T.Bekar’ın “ben sana dosyanı şey yap dedim yani git emekli ol dedim yani… eğer ben şey olsam aktör olma, yani benden aktrist olur ama aktör olmam dedim … önce karşı çıktı ama sonra aklına yattı bu fikir…Herkes ... Şey okuyordu ama Hasan beyi, Hasan G.’i, hepsini, ne biçim adam bunlar korkak diyip duruyordu…Turgut Bey” dediği, 

Tape No: 14411’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:18.40 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Neler söylediklerini tahmin edebilirsin emekli ol da kurtul artık” dediği, K.Ş.’nin “Ne diyorlar ...” dediği, T.Bekar’ın “Boş ver ya neler söyleyebildiklerini sen gayet iyi bilirsin iyi bir şey mi söylediklerini zannediyorsun” dediği, 

Tape No: 14355’de kayıtlı, 20.03.2009 günü saat:09.17 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “…Artık bırak o davanı da gel bana…Bırak iple mi bağladılar seni oraya” dediği, K.Ş.’nin “Yok yok kimse beni bağlayamaz öyle ...Hadlerine mi düşmüş” dediği tespit edilmiştir.

Bu şekildeki telefon görüşmeleri Başkan K.Ş.’ye baskı ve yönlendirme yapıldığına delil teşkil etmektedir. Şüphelilerin bu yönde birçok telefon görüşmesi ve faaliyetleri tespit edilmiştir. Dönemin mahkeme başkanının emekli olmasını ve yargılamayı itibarsızlaştırmak için basın açıklaması yapmasını sağlamaya çalıştıkları belirlenmiştir. Böylelikle kamuoyu nezdinde yargılamanın hukuk kuralları dışında yapıldığını, yargılamayı yapan hakimler arasında görüş farklılıkları olduğunu, yargılamayı yapan mahkeme heyetini kamuoyunda tartışılır hale getirmeyi, önceki birçok iddianamelerimizde ayrıntılı anlatıldığı şekilde örgütün genel eylem metodu olan kara propaganda ile kamuoyu oluşturmaya çalıştıkları anlaşılmıştır.

Dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’ye baskı yapmak suretiyle etkileme ve yönlendirme faaliyetlerine örnek olarak;

Tape No: 14355’de kayıtlı, 20.03.2009 günü saat:09.17 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Bir sürü dedikodu neler neler konuşuyorlar, artık sen birilerin adamı olmuşsun…korktuğu şeyler var diyorlar” dediği, K.Ş.’nin “Korktuğum ne var” dediği, T.Bekar’ın “Telefonda rahat değil ki…hani bir iftar yemeğine katılmıştın ya sen hatırlıyor musun…hani tekne, tekne de…Burada pazarlık konuşulduğu falan söyleniyor…yani çok samimiymişsiniz görüntülerde…Sanıyorum onu şey görüntü haline getirmişler …” dediği, K.Ş.’nin “Kim bunu söylüyor İşçi Partisi mi” dediği, T.Bekar’ın “Of ya, ya telefonda niye konuşuyorsun ya ...” dediği, K.Ş.’nin “... olur mu öyle şey söyleyeceksin hepsini” dediği, T.Bekar’ın “Bana ne diye fırça atıyorsun sen ya…Kes sesini dıt hıı küstüm ben sana konuşmuyorum” dediği, 

Tape No: 14356’da kayıtlı, 20.03.2009 günü saat:09.59 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; K.Ş.’nin “E anlat bana bakayım şimdi” “Deniz Seyahatini anlat bakayım” dediği, T.Bekar’ın “Sayın gemimiz sizi davet etmiş ve gitmişsiniz…sen iddianameyi kabul ettikten sonra gitmişsiniz savcılarla böyle sarmaş dolaşmışsınız falan ayıp yani…vallahi öyle düşünüyorlar işte onun için sen onların adamısın yani, has adamı” dediği, 

Tape No: 14374’de kayıtlı, 20.05.2009 günü saat:14.13 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Hakim arkadaşlarından biri vermiş fotoğraflarını…bu nasıl birliktelik başlığı ile çıkacak haber hürriyet gazetesinde, sürekli duruşmayı takip eden bir gazeteci tarafından, …iftar yemeğine davet et.. hatırlıyor musun bir şeylerden bahsetmiştim sana” dediği, K.Ş.’ün “Orda çekilen resimleri Hakim arkadaşımız gazeteciye verdi” dediği, T.Bekar’ın “Onu bilemiyorum ama haberin konusu geçen konuştuğumuz gibi polisle yakın olduğun konusunda heyetin ve Savcıyla yakın olduğu konusundaydı ve sanıyorum bu hafta yada önümüzde ki hafta haber çıkacak…nasıl savcıyla şeyi polisi yan yana görüyorlarsa aynı şekilde haber çıkacak, ondan sonra sanıkların sana güveni kalmayacak …” dediği, 

Tape No: 14236’da kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:16.48 sıralarında şüpheliler Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Efendim baktım ODATV'de yayınlanmış galiba…resimler baya ayrıntılı ve söylediğim konu iftar yemeği” dediği, M.S.Oktay’ın “Aynı şey evet…Evet evet bence o lehte bişey hiç şey yapmayın yani şimdi daha rahat hareket ederler” dediği, T.Bekar’ın “İnşallah öyle olur…tamam siz ...haber verirsiniz Resimler o resimler efendim…iftar yemeği” dediği anlaşılmıştır.

Konu ile ilgili yapılan araştırmada, telefon görüşmelerinde geçen fotoğrafların ilk kez 06.10.2009 tarihinde yayınlandığı, fakat bu fotoğrafların yayınlanmadan yaklaşık (7) ay kadar önce şüphelilerin eline geçtiği, konuşmalara göre bu fotoğrafların İstanbul CMK.'nın 250. Maddesi ile Özel Yetkili mahkemelerinde görevli bir hakim tarafından şüphelilere ulaştırıldığı, bu fotoğrafları dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’ü etkileme ve yönlendirme amaçlı kullandıkları, o dönemde Hürriyet Gazetesi'nde haber yaptırmayı planladıklarında gazetenin manşetini dahi belirledikleri, sonuç olarak bu fotoğrafların 06/10/2009 tarihinde ODATV internet sitesinde yayınlatarak devam etmekte olan Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasını etkilemeye çalıştıkları, şüphelilerden Tülay Bekar’ın fotoğraflarla ilgili konuşurken bir ara K.Ş.’e hitaben “aynı şekilde haber çıkacak ve ondan sonra sanıkların sana güveni kalmayacak” dediği, söz konusu fotoğrafların yayınlanmasından hemen sonra Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik davada yargılanan sanıkların avukatlarının bu fotoğrafları öne sürerek reddi hakim talebinde bulundukları ve böylelikle mahkemeyi çalışamaz hale getirmek için her türlü yola başvurdukları, şüpheli Tülay Bekar’ın da bu konuda ön planda rol aldığı anlaşılmaktadır.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün medya yapılanması faaliyetlerini içeren 26/08/2011 tarih ve 2011/1657 Soruşturma sayılı iddianamede açıklandığı üzere söz konusu fotoğrafların 06/10/2009 tarihinde ODATV'de yayınlanmasından 7 ay kadar önce örgütün yargı yapılanmasının eline geçtiği ve devam etmekte olan davayı etkilemek ve yönlendirmek amacıyla baskı unsuru olarak kullanıldığı anlaşılmakla, şüpheliler arasında irtibat olduğu ve örgüt adına hareket ettikleri tespit olunmuştur.

Tape No: 14376’da kayıtlı, 22.07.2009 günü saat 14.29 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Şey birileri şey dedi bir dosya gelmiş onlara gizli bir şekilde yayınlanması için, Cengiz var ya Mehmet Cengiz, ya dedim bunları bana niye söylüyorsunuz ki…Niye söylüyorsunuz ki dedim dosya varsa vardır, ne güzel dedim aslında bu tamamen sanıkların aleyhine belki Polisin size onu göndermediği ne malum dedim” dediği, K.Ş.’ün “ne dosyası…Kim hakkında dosya var dedim” dediği, T.Bekar’ın “Beni kim hakkında dosyalar ilgilendirir…İsmi olarak demedi tabi ki, başkan diye söyledi” dediği, K.Ş.’ün “iyi, dosya var ne yapacaksın yayınlayacak mısın ...” dediği, T.Bekar’ın “Ben de ne yapım dedim yayınlasaydınız o zaman dedim…Ondan sonra şey Doğu Bey karşı çıkmış, e dedim akıllı adam karşı çıkar çünkü bu aşamada yapılacak her türlü yayın adamlar sahte evrak düzenleyip koyuyorlar, her türlü yayın içeridekilerin aleyhine olur dedim, yargılamayı durdurur, akıllı adammış demek ki dedim” dediği, K.Ş.’ün “Nedir yani ....içeriği ne, bilmiyorsun sormadın…sana niye gelip soruyor peki” dediği, T.Bekar’ın “Öyle dedim, niye bana soruyorsunuz ki hani dedi sen değer verdiğini sevdiğini söylediğin için acaba doğru mu ben de dedim doğru değildir ama bu ülkede kimseyi tanımazsın kimin ne yapıp etmediğini bilemiyorsun nerden bilim ben dedim” dediği, K.Ş.’ün “Adamlar hala dosya peşindeler” dediği, T.Bekar’ın “Ama Polis servis yapıyor olabilir benim için ...” dediği, K.Ş.’ün “Polis kime ... oraya mı servis edecek” dediği tespit edilmiştir.

Bu şekildeki görüşme içeriklerinden şüphelilerin bir taraftan Mahkeme Başkanı K.Ş. hakkında, Mehmet Cengiz’in eline ulaşmış bir dosya varmış gibi bir izlenim vererek Mahkeme Başkanına baskı uygulamaya çalıştıkları, diğer taraftan da bu dosyanın yayınlanmasını da sanık Doğu Perinçek’in önlediğini ileri sürmek suretiyle Mahkeme Başkanı nezdinde sanık Doğu Perinçek’i kendisine yakın gösterme gayretine girdikleri, arkasından da görüntüleri medyada yayınlattıkları anlaşılmıştır.

Dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’yi etkileyerek, bir kısım Ergenekon sanıklarının tahliyesini sağlamaya yönelik faaliyetler;

Tape No: 15072’de kayıtlı, 13.04.2009 günü saat:19.48 sıralarında şüpheli Mehmet Cengiz ile S.B. arasındaki görüşmede özetle; M.Cengiz’in “Sorgusu devam ediyor Kerinçsiz'in” dediği, S.B.’nin “Sen ordayken gittin operasyon başladı burada” dediği, M.Cengiz’in “Evet abi…Doğu’nun sorgusu son şekliyle hazır değil…Bir kaç gün sonra arkadaşlar gönderecekler buradan” dediği, S.B.’nin “Öyle mi gönderdin mi” dediği, M.Cengiz’in “Hayır son şekli hazır değil şu anda onu hazırlıyoruz” dediği, S.B.’nin “Mahkemenin yapacağı bir şey kalmadı kardeşim başınızı belaya sokmayın diyecem siz çekilin aradan en güzeli bu siz çekilin aradan, yav belli ki artık Türkiye de hainlerle vatanperverlik göğüs göğüse süngü savaşı başlatmıştır, senin yapacağın bir şey yok demek lazım ama ne zaman gelir bu duruma on onbeş gün daha mı var yani on gün en azından” dediği, M.Cengiz’in “Tahmin ediyorum edeceği tahliyeleri vereceği tahliyeleri varsa onları da verir” dediği, 

Tape No: 15193’de kayıtlı, 25.10.2009 günü saat:20.52 sıralarında şüpheli Mehmet Cengiz ile Mehmet.. arasındaki görüşmede özetle; M.Cengiz’in “Heyet muhalefet ediyor, Başkan bizden yana muhalefet ediyor, yani olumlu anlamda bakalım ne olacak fena değil yani durum…evet yani kasımda falan herhalde ikisi çıkar öyle tahmin ediyorum şeyle Nusret le, Hikmet…Başkan’da buna eklenir mi eklenmez mi, eklenmezse ne kadar daha yatar onu bilemiyorum Tabi ama yani ikisinin ucu göründü…cuma günkü ara kararları iyiydi” dediği, 

Tape No: 13488’de kayıtlı, 03.09.2009 günü saat:18.41 sıralarında şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “…ne var ne yok döndünüz mü Ankara ya” dediği, M.S.Oktay’ın “Yok pazar günü dönüyorum işte. yalnız aradı vatandaş şey..hanım efendi. Ondan sonra ne zaman geliyorsun diye falan dedim işte geliyor şey organize edelim falan yani planlayalım diye … görüşmeyi” dediği, A.H.Emre’nin “İyi işte onu abi artık biran önce o iş yapın ya yani biz de sıkıntı çekiyoruz vallahi. Yani bir an önce bi görüşme yapın diyorum ben de sıkıntı çekiyorum milleti şey yapmakta” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya bunda sıkıntılı ne olacak ki Adamı bağlamak için bir sürü çaba sarf ediyoruz yani” dediği, A.H.Emre’nin “Evet evet ya ben ben sizin açınızdan şey değil tabi ben onda hiç bi tereddüt yok ben de biliyorum... şey de, Bu tarafa da her şeyi konuşamıyorsun anlatamıyorsun böyle o onun sıkıntısı var işte. Siz yani o zaman görüşeceksiniz gidince onunla değil mi şeyi” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi tabi şeyle görüşeceğiz. Ondan sonra ben şey görüşeceğim..nedir..” dediği, A.H.Emre’nin “İlgili şahısla evet” dediği, M.S.Oktay’ın “İlgili ile görüşeceğim ondan sonra o tekrar oraya haber verecek yani böyle bi arada bi mutabakat sağlamaya çalışılacak. Yani … işin şey tarafı Ankara'daki adam çok istiyor ya” dediği, A.H.Emre’nin “evet o doğrudur evet, iyi işte onu bi konuşun o zaman siz...” dediği,

Tape No: 15210’da kayıtlı, 04.12.2009 günü saat:14.25 sıralarında şüpheli Mehmet Cengiz ile H.B.Ö. arasındaki görüşmede özetle; M.Cengiz’in “haftaya ben flaşım” dediği, H.B.Ö.’nün “Flaşsın evet tahliyeleri açıklayacaksın” dediği, M.Cengiz’in “Evet tamam mı evet onun için bu hafta sen flaş ol…O açıklamayı iyi düşündün bak o açıklamayı bul…İstanbul da yapmıştık de mi” dediği, H.B.Ö.’nün “akşam biraz erken gidersek oraya iyi olur yediye çeyrek kala…Ceyhan abi konuşsun ayrıca ama yani dava şöyle oldu böyle oldu” dediği, M.Cengiz’in “televizyona kim katılacak…Buzoğlu ile Mumcu katılsın…İstersen bi uyar önce kendilerini” dediği, H.B.Ö.’nün “Tamam şey gelecek oraya kamera söyledim Levent e isteyenlerden üçer beşer onar cümle neyse kısa kısa Ergenekon süreci ile ilgili görüşlerini alalım” dediği, M.Cengiz’in “ikimiz katılmayalım önümüzdeki hafta zaten hep ekranlarda olacaz” dediği,

Tape No: 14266’da kayıtlı, 29.12.2009 günü saat:16.22 sıralarında şüpheliler Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “…yarın geleceğim” dediği, T.Bekar’ın “Tamam bekliyorum efendim” “…ortalık karışık...” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle mi” dediği, T.Bekar’ın “Ankara kötü aslında” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet evet nasıl oluyor ne oluyor böyle” dediği, T.Bekar’ın “Bilemiyorum efendim gördüğünüz gibi” “Beyefendi orda bayağı rahatsız tek başına o muhalefet şerhleri veriyor diğerleri hiç takmıyorlar bile” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet o hocada mı öyle oldu” dediği, T.Bekar’ın “Herkes hepsi öyle oluyor tek başına şerh veriyor diğerlerinin hiçbiri farklı hareket ediyor takip etmişsinizdir” dediği, M.S.Oktay’ın “Hocayla ilgili karar verildi mi öyle ...” dediği, T.Bekar’ın “Sanırım vardı efendim…Sanıyorum vardı efendim gelince gel konuşuruz efendim” dediği, 

Tape No: 15153’de kayıtlı, 20.03.2010 günü saat 00:09 sıralarında şüpheli Mehmet Cengiz ile Turhan Özlü arasındaki görüşmede özetle; Turhan Özlü’nün “Bugün ikinci Ergenekon davasına bir kurmay şey…Muvazzaf Albay tahliye oldu başkan 19 kişinin şeyini istemiş tahliyesini istemiş” dediği, M.Cengiz’in “11'di lan 8 kişi daha ekledi o zaman” dediği, Turhan Özlü’nün “şimdi abi bu 2 ye bir olayı bence çok önemli bir hale geldi şimdi …Bunun bir 2 ye 1 olayını şimdi bir bir başkan kuvvetli bir şey olmazsa değil mi bunların tahliye edilmeleri konusunda kuvvetli bir kanaat olmasa bunu söylemez” dediği, M.Cengiz’in “Evet evet saflaşma var” dediği, Turhan Özlü’nün “Ya bence şöyle birşey yapmak dün Ferit le konuştum oda şey dedi sen ara söyle dedi bence abi o baştan beri hani kaç 6-7 duruşmadır…Birinci Ergenekon davasını ... şey yapıyor değil mi... olayı burada da bugün çıktı bence bir basın toplantısı yapalım ya bence yapalım bu 2 ye 1 olayını…2 ye 1 olayını bence bunlar bilinmiyordu onun için abi” dediği, M.Cengiz’in “Yani o kilitlenme yaratır mıyız diye bir endişe ediyorum ben kilitlenmeden korkuyorum” dediği,

Tape No: 14487’de kayıtlı, 26.03.2010 günü saat:13.03 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “…şimdilerde daha çok dikkat etmek zorundasın ya…İşte yani bak sana sopa göstermişler” dediği, K.Ş.’ün “Sopa mı göstermişler…Ne olur” dediği,

Tape No: 14219’da kayıtlı, 01.08.2009 günü saat:19.23 sıralarında şüpheliler Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Merhaba efendim…Hoş geldiniz” dediği, M.S.Oktay’ın “Sağolun siz de hoş geldiniz…Geldiniz değil mi” dediği, T.Bekar’ın “Yarın saat on buçuk gibi büroda buluşalım ordan devam ederiz” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki tamam” dediği, 

Tape No: 14381’de kayıtlı, 01.08.2009 günü saat:20.43 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Yarın Florya civarında buluşalım mı…10 buçuk dedim ben Seyfi Bey’e” dediği, K.Ş.’ün “İyi 10 buçukta gelirim ben” dediği, 

Tape No: 14382’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:10.23 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; K.Ş.’ün “Nerdesin” dediği, T.Bekar’ın “Bürodayım” dediği, K.Ş.’ün “ne zaman geçiyorsun” diye sorduğu, T.Bekar’ın “Hadi gel buraya” “Kahvaltıyı burda hazırladım, … Nerede bulacaksın dışarıda güvenli bir yer” dediği, 

Tape No: 13481’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:15.20 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Efendim bi teşekkür edelim dedim ne güzel bir sofra hazırlamışsınız ondan sonra sohbet güzel. … her şey güzel. Çok sağolun.” dediği, T.Bekar’ın “Teşekkür ediyorum sağolun” dediği, M.S.Oktay’ın “Başkanı sıkıştırmadık demi” dediği, T.Bekar’ın “yok hiç sıkıştırmadık efendim, o zaten bizi çok seviyor, sizi çok seviyor. Yani...kimse yoktu ve zaten bize güvenmezse birlikte olmazdı efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani özellikle şey o iki kişi üzerinde kendisi açtı” dediği, T.Bekar’ın “Yok hayır ben aynı şekilde ki ben bazen daha ağır konuşuyorum...” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” dediği, T.Bekar’ın “görüşürüz efendim onları daha sonra tamam, tamam efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Oldu oldu sağolun” dediği, 

Tape No: 13526’da kayıtlı, 15.09.2009 günü saat:22.20 sıralarında şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın “...Yarın görüşeceksiniz efendim ararım ben yarın sizi” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle mi peki oldu” dediği, T.Bekar’ın “İyi akşamlar diliyorum efendim” dediği, 

Tape No: 13528’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.10 sıralarında şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “… o meşhur başkanla birlikte olma durumu olabilir bu akşam” dediği, A.H.Emre’nin “vallaha olsa iyi olur bir de o konu netleşse iyi olur yani yav yani bu çok sıkıntı çekiyorum ben şimdi öbür taraftan bir görüşsen bir netleştirsek bu işi iyi olur yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu ara sabretsinler bu ara bir sonuca bağlanacak o” dediği, A.H.Emre’nin “İşte bir konuşun bir konuşun ona göre” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya onu bağladık bağladık yani hani bir bakıma bağlandı.. yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” dediği, 

Tape No: 14404’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.17 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Şey nerede buluşacaksınız benim büroda istersen Kemal’le buluşturayım sizi ordan devam edin yada belli bir yer söyle telefon aç ona söyle öyle buluşun sen nasıl istersen” dediği, K.Ş.’ün “köşk te mi” dediği, T.Bekar’ın “Hı hı orda kalıyor…Aslında direk oraya onu ordan alman yani söylememen daha mantıklı olur, ordan da bir yere gitmen daha mantıklı olur” dediği, K.Ş.’ün “iyi o zaman ... yukarıya çıkacağım ben, en üst ün altı mı senin şey…Kim ama ama kim çıkacak ki şeyi” dediği, T.Bekar’ın “Ben hepsini ayarlarım merak etme sen tamam” dediği, K.Ş.’ün “orda insanlar olmaz mı başkaları olmaz mı” dediği, T.Bekar’ın “Tamam gönderirim onları diyorum ya ayarlarım diyorum ne söyletiyorsun beni ya…Kemal gelir Kemal sizi buluşturur kapatır kapıyı çıkar tamam” dediği, K.Ş.’ün “Hı tamam şey onu ben şey kapıdan alırım kapıdan” dediği, 

Tape No: 14232’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.24 sıralarında şüpheliler Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “akşam yedi gibi gelip alacaklar beyefendi sizi” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle mi peki” dediği, T.Bekar’ın “Kendisi gelip alacak yedi gibi…Ondan sonra nereye gideceğinize bakarsınız” dediği, 

Tape No: 13529’da kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.33 sıralarında şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “sayın başkan akşam beni şeyden alacakmış nedir ...” dediği, A.H.Emre’nin “Ordan ha anladım” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “Mekanımızdan alacakmış” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam görüşürüz ondan sonra görüşürüz orda” dediği, 

Tape No: 14405’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.37 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Hani şu beyle vardı ya ilk tanıştığınız onu getirmemde bir sakınca var mı, … diyor” dediği, K.Ş.’ün “Yok” dediği, T.Bekar’ın “Yok peki tamam arkadaşın diyor rahatsız olur mu dedi bende olmaz herhalde dedim ama yine de arayıp sorayım dedim…köşkten alacaksın ya…O da ordadır birlikte kalıyorlar o geldiğinde” dediği, K.Ş.’ün “Öyle mi tamam tamam o zaman 6 buçukta ordan alayım onları” dediği, T.Bekar’ın “Bayramdan sonra sen buraya gel bir daha gör…ya, az kaldı çünkü, şey yapıyorlar herhalde isim belirliyorlar” dediği, K.Ş.’ün “belirlemişlerdir onlar isimleri“ dediği, 

Tape No: 13530’da kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.45 sıralarında şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın “efendim beyefendinin güvendiği ve sevdiği herkes bizim de arkadaşımız ve dostumuzdur dediler” dediği, M.S.Oktay’ın “Sağ olsun sağolsun çok teşekkürler” dediği, T.Bekar’ın “akşam altı buçuk gibi sizi alacaklar” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam tamam efendim sağ olun” dediği, 

Tape No: 14406’da kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:15.17 sıralarında şüpheli Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; K.Ş.’ün “Hemen bir yerde şey ayırdım, yer ayırdım, 3 kişilik…6 buçuk dedi, 7 tam o iftar şeyi olsun, oruç tutmuyoruz ama yine…Şeyin hemen yanında zaten, onların hemen yanında bitişiğinde ....” dediği, T.Bekar’ın “Tamam anladım ben anladım açıklarsan aradakiler zaten anlamışlardır” dediği, 

Tape No: 13533’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:18.58 sıralarında şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile X Şahıs arasındaki görüşmede özetle; X Şahsın “alo efendim Florya Atatürk Köşkü'nden rahatsız ediyorum…resepsiyon kısmında Köksal bey buradalar...almak için gelmişler” dediği, M.S.Oktay’ın “tamam hemen girdim ben de içeri girdim” dediği,

Tape No: 13535’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:21.47 sıralarında şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile Metin arasındaki görüşmede özetle; Metin’in “Buyur abi” dediği, M.S.Oktay’ın “Metin hazırlan da Başkanı götüreceksin” dediği, Metin’in “Tamam abi” dediği, 

Tape No: 13539’da kayıtlı, 18.09.2009 günü saat:18.48 sıralarında şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “siz bilgi aldınız tabii” dediği, T.Bekar’ın “evet efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “o beraberliğimizi söyledi mi bilmiyorum.” dediği, T.Bekar’ın “evet” dediği, M.S.Oktay’ın yemekte biraz rahatsızlandığından bahsettiği, T.Bekar’ın “geçmiş olsun efendim inşallah güzel bir akşam geçirmişsinizdir” dediği, M.S.Oktay’ın “..tabii tabii çok güzeldi çok güzeldi. güzeldi sohbet ettik muhabbet ettik çok iyi oldu” dediği, 

Tape No: 14773’de kayıtlı, 20.12.2009 günü saat:19.05 sıralarında şüpheliler Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “iyiyim ya bu bayan hanımefendi oraya geliyor” “Bu şeyle de konuşmuş” “İşte dilekçe versinler falan demiş sen bununla görüşür müsün” dediği, A.H.Emre’nin “biz tamamen o konuda taca çıktık abi ya nasıl ...” dediği, M.S.Oktay’ın “yenilemek böyle istemez misin artık son aşamaya gelmiş” “Yav yani siz Onla konuşsanız olur mu olmaz mı” dediği, A.H.Emre’nin “Valla ben kendisiyle konuşmuyorum ki yani arada başkası var” dediği, M.S.Oktay’ın “Siz beraber konuşun” “Beraber birlikte düzenleyin” dediği, A.H.Emre’nin “Ya o bayan gelince beni bir arasın bana bu söylesin burada ben ona göre bakarım yani yani ben devre dışı kaldık artık el sıkıp ayrıldık o işten yani” “Yani biz o işten ayrıldık artık hani biz de öyle bi iş yok ki yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam da demek ki yani diyorsunuz ya bunun da ilişkisi var falan diyorsunuz o bugün şimdi hareket etti İstanbul’a geliyor” “benden baya bir şüpheleniyor falan yani dilekçe verelim mi Başkan böyle söyledi ki e ne bileyim bir türlü bunu dediğim gibi yani benim ne bilgim var ne ilgim var gerçeği öyle” dediği, A.H.Emre’nin “Abicim o zaman şöyle olur bu o kız beni arasın buraya gelince” “Ben Onunla görüşeyim ne ona göre ne diyeceğimi netleştireyim yani gidip hani bişey tamam mı yeniden deniyeyim yeniden görüşebilir miyiz görüşemez miyiz o da ayrı bir konu” “Beni arasın yani beni tanıyor zaten ben de Onu tanıyorum ben ben telefonu belki yoktur onu verin beni arasın” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam” “Yalnız yani böyle bir konunun bana açılmadığını ve o nedenle sıkıntı çektiğimizi falan diye söylersin” “Kırk gün araştır yeniden yapabileceğimiz bişey varsa birlikte yapın” dediği, A.H.Emre’nin “Evet tamam öyle yapalım tamam ama o zaman beni arasın bir konuşuruz” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama çünkü ben buna hiç bişey açmadığım için” “O konuda bir en ufak bir açık vermiyorum” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam ben anladım abi anladım” “Yani onu onu demek istiyorsun” dediği, 

Tape No: 14776’da kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:10.51 sıralarında şüpheliler Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Şimdi bu hanımefendi beni aradı ben görüşücem kendisiyle de gene mutabık kalalım dedim yani ben nasıl davranmamız konusunda söyleyeceğiniz bişey var mı” dediği, M.S.Oktay’ın “ben şöyle şöyle bize bir dostluk nedeniyle” “Bir talepte bulunuldu” “Şeyin değil o hocanın değil diğerlerinin de şey yapmasını zaman zaman oturduğumuz platformlarda şey yaptık söyledik falan ama böyle böyle bir şey de olay da çıktı gerçi çok önemsemedik ama e şeyde nedir yabana da atmadık falan” “Bunun için uğraştık tabi Seyfi Oktay'ın böyle bir şeye girmesi söz konusu olamaz Ona konuyu açamadık” “Ama çabalarımızı da sürdürdük sonuç itibariyle biz bunu şu kadar zaman evvel şey yaptık artık bu bu defteri kapattık” “Kapattık ama sizin geliştirecek bir tarafınız varsa bu böyle yalnız Seyfi bey çok hassastır böyle bir parasal olay ortaya çıkarsa” “Toplumda bitiyor falan dersiniz” “Ve Onu dinleyin makul bişey mi çünkü bu hafta belli sonuçlara varılacağını biz şey yapıyoruz” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam ben konuşayım Onunla ben konuşayım” dediği, 

Tape No: 13884’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:10.54 sıralarında şüpheliler Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Tülay hanım merhaba Avukat Ali Hadi Emre ben” “Siz hangi taraftasınız” dediği, T.Bekar’ın “Yeşilyurt tarafında 1 saat sonra Yeşilyurt'ta olacağım” “Akşama doğru da görüşe biliriz şuanda biraz uzaktayım” dediği, A.H.Emre’nin “peki o zaman ben bi saat 12 de şeye gideceğim Bostancı tarafına ordan dönünce sizi arayayım” dediği, 

Tape No: 14779’da kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:16.35’de Ali Hadi Emre’nin, Sefa Altıoğlu’na çektiği mesajda; “Sefa akşam geç vakitte olsa beni mutlaka bi ara çok önemli, iyi günler” yazdığı, 

Tape No: 14780’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:16.42 sıralarında şüpheliler Ali Hadi Emre ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Döndünüz mü bu tarafa” dediği, T.Bekar’ın “Evet ee sanıyorum 40 dakika sonra falan Yeşilyurt civarında olacağım” dediği, A.H.Emre’nin “Peki ben ee bu şey geçeceğim Polat Otel'e orada görüşebilir miyiz” dediği, T.Bekar’ın “Tabi ki oraya yakınında görüşürüz elbette ki ...” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam ben şimdi 40 dakika sonra falan otelde olacağım orada görüşürüz” dediği, 

Tape No: 14781’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:17.48 sıralarında şüpheliler Ali Hadi Emre ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Şimdi çağırdı beni de … Şimdi onu bekliyorum görüşelim diye … oteldeyim” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Anladım yani işte kendileri ile görüşün çünkü” dediği, A.H.Emre’nin “Yo ben bir bakayım ne diyor niye beni yani bir durumu anlayacağım yani bilmiyorum şimdi” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Hı anladım.. konuşuruz” “Bana öyle dedi öteki … dedim bunu anlattın mı sen dedim kendisine … Ali beye dedim anlattım dedi aman dedim aranızda bir şeylik olmasın dedim yok ben anlattım onu onlara dedi” dediği, A.H.Emre’nin “Hayır zaten yo zaten şey olmayınca ben biz artık işimiz yoktu ama şimdi bu böyle arayınca bu taraf” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Tamam tabi elbette bakıcan onu da o kendilerine bildiririz artık o zaman sonra ne yaptılar ne ettiler” dediği,

Tape No: 14263’de kayıtlı, 24.12.2009 günü saat:11.34 sıralarında şüpheliler Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “O ilişkinin az çok şeyi oldu mu bir yararı” dediği, T.Bekar’ın “Evet efendim teşekkür ediyorum sağolun” dediği, M.S.Oktay’ın “Hı iyi peki” dediği, T.Bekar’ın “…Ben meslektaşımla görüştüm sanırım cuma günü biraz değişiklikler olabilir dün beyefendi ile de görüştüm” dediği anlaşılmıştır.

b) Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik yapılan yargılamadaki sanık Gürbüz Çapan’ı tahliye ettirmek için yürütülen faaliyetler;

Tape No: 14688’de kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:12.27 sıralarında Ali Hadi Emre’nin, Z. İle (Z. İsimli şahsın, sanık Gürbüz Çapan’ın kardeşi olduğu tespit edilmiştir) yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Z. ne yapıyorsun ne var ne yok” “... sana bi şey soracam şimdi bu bizimkinin şeyi hangisi ile birleşti bunların iddianamesi 1 ile mi 2 ile mi” dediği, Z.’nin “2-3 beraber birleşti 1 yok” “Duruşma başlamıyor ki bizimkiler başlatmıyorlar” “Başlatmadılar daha celse olmadı” “…bugünkü gazeteleri okusana, öbür tarafta rezillik diz boyu, Mahkeme Başkanı şey yazmış muhalefet şerhi yazmış, ya tutuklanan adamların suçları iddianamede suç olarak sayılmıyor, makul süreyi aştılar bırakılmasını istiyorum diye, öbür diğer üyeler 2 kişi adam dediğini yapmamışlar yani” dediği, A.H.Emre’nin “Onlarda da çatlak oluştu ya” … bu sizinkilerin 26 sına kadar duruşması yok mu ara mı verdiler” dediği, Z.’nin “26'sında başlıyacak daha duruşma başlamadı bizimkinde yani” “…iddianamenin okunması bitti …” “… bi daha okumaya kalkarlarsa 3 ay daha sürer” dediği,

Tape No: 14691’de kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:16.47 sıralarında şüpheliler Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “… şimdi şeyi de 26'sına bırakmışlar” “Onun duruşmasını” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani benim bildiğim bu şeyden evvel olucak” dediği, A.H.Emre’nin “Hı hı evet ama işte ben öyle bir duyum aldım” “… işte böyle de bir durum var nasıl bakacaklar” dediği, M.S.Oktay’ın “Vallahi yani şimdi o gayret ediyor seçimden evvel” “Olsun diye” “Sözü de öyle” “Net olarak söylenen söz” dediği, 

Tape No: 14733’de kayıtlı, 02.11.2009 günü saat:17.44 sıralarında Ali Hadi Emre’nin, Z. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Z.’nin “bugün de duruşmaya Çetin gitmişti yarına ertelemişler” “…, 26 sanık okumuşlar üçüncü iddianameden” dediği, A.H.Emre’nin “Yarın iddianame okunması bitiyor değil mi” “Ya peki bunlar bu tutuk durumunu görüşmüyorlar mı şey yaparken ya, yani iddianame okurken” “Biraz umutluyuz da şeyden onun için diyorum hani bi şeyler olması lazım ama” dediği, Z.’nin “Yani ne bileyim ben olmuyor işte” dediği, 

Tape No: 14794’de kayıtlı, 23.01.2010 günü saat:12.22 sıralarında şüpheliler Ali Hadi Emre'nin Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “İkide gelin oraya birlikte ...” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya akşama ertelesek olmaz mı bunu” dediği, A.H.Emre’nin “Abi akşama ben olamam ama o arkadaşlar olabilir belki” dediği, M.S.Oktay’ın “Yav kardeşim sen olmazsan ben ne yapayım ya Allah aşkına ya” “Ay İyi peki o zaman iki de buluşalım nerede ... haberim olsun” dediği, A.H.Emre’nin “Oraya ben gelirim zaten” dediği, M.S.Oktay’ın “.. nedir senin adamın tahliye olmuş senin ki şey” “Gürbüz, Gürbüz” dediği, A.H.Emre’nin “Ha oldu evet onun bir şeyi yoktu zaten evet” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet yani onu da görüştük adam bir şeyi yoktur falan dedi” “Bunu .. demişti onun haberi oldu mu onun öyle” dediği, A.H.Emre’nin “Oldu oldu söyledim kendisine” “ben şimdi gelince görüştürürüm seni” dediği,

Tape No: 14796’da kayıtlı, 23.01.2010 günü saat:14.42 sıralarında Ali Hadi Emre/Mehmet Seyfi Oktay’ın, Z./Gürbüz Çapan ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “…geçmiş olsun” “Artık ağzına sahip ol ağzına bak görüyorsun başına gelenleri” dediği, G.Çapan’ın “Ya ne dedik kardeşim kime ne dedik ya” dediği, A.H.Emre’nin “Bi bi şey konuşuyorsun içeri girip çıkıyorsun alışkanlık edindin bak, biraz akıllı ol bundan sonra tamam mı” dediği, G.Çapan’ın “Yakında şeyden bu seferde ticari ... gireceğiz içeri” dediği, A.H.Emre’nin “Çare tükenmez, bak Seyfi abi yanımda, istiyor seni ona” dediği, G.Çapan’ın “Ha ver bi merhaba deyim” dediği, A.H.Emre’nin telefonu M.S.Oktay’a verdiği, M.S.Oktay’ın “Geçmiş olsun” dediği, G.Çapan’ın “Sağol Seyfi abi, çok teşekkür ederim çok sağolasın ilginden dolayı da teşekkür ediyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Sağol, bu sefer ilgisiz kalmadık canım” dediği, G.Çapan’ın “Biliyorum biliyorum haberini aldım, çok sağolun” dediği, M.S.Oktay’ın “Geçmiş olsun çok geçmiş olsun” dediği, G.Çapan’ın “Zahmet etmişsin çok teşekkür ederim” dediği, M.S.Oktay’ın “Rica ederim nasılısınız ne var ne yok” dediği, G.Çapan’ın “Yani saygımı minnetimi kabul edin” dediği, M.S.Oktay’ın “Estağfurullah estağfurullah, yanaklarından öpüyorum geçmiş olsun” “Görüşürüz” dediği, G.Çapan’ın “Çok sağol Seyfi abi” “Çok teşekkürler ellerinizden öpüyorum” dediği,

Tape No: 14828'de kayıtlı, 22.02.2010 günü saat:11.44 sıralarında Ali Hadi Emre’nin, Gürbüz Çapan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; G.Çapan’ın “…teşekkür etmek için aradım seni” dediği, A.H.Emre’nin “Estağfurullah yok canım bizim ne, seni hep içeride görmek bizi üzüyor ama ne yapalım sen de alışkanlık edindin bu işi artık ya” dediği, G.Çapan’ın “He, yani sayenizde yav” “Yav gelen giden yoğun işte bugün, böyle bir hastaneye gidiyordum yolda bir boş kalınca, seni aradım cevap çıkmadı, Doğan’ı aradım ondan sonra Seyfi abiyi aramadım, Seyfi abi çok rahat konuşuyor telefonla” “He yani ben kapattım telefonu sonra gittim yanına ziyaret ettim” dediği, A.H.Emre’nin “O arada sırada buraya geliyor birgün akşam otururuz beraber konuşuruz, ben seni çağırırım o geldiğinde” dediği, G.Çapan’ın “Memnun olurum, gittim gittim ziyarete gittim şeye” “Ankara ya he” “Yani gittim teşekkür ettim de, ama şey” “Adam telefondan şey gibi, açık radyo” “Nasılsın ne var ne yok M. ne yapıyor gidiyor musun” dediği, A.H.Emre’nin “M. ile hangi gün, perşembe günü görüştüm galiba ...” dediği,

Tape No: 14877’de kayıtlı, 02.04.2010 günü saat:10.46 sıralarında Ali Hadi Emre’nin, Gürbüz Çapan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Şimdi önümüzdeki hafta bir gün bu bizim M.K. var M.’ın sahibi tanırsın herhalde” “M. söyle dedi, dedi bir çağıralım beraber yemek yiyelim” “Otelde çağıralım o zaman beraber bir konuşalım dedi” dediği, G.Çapan’ın “Seyfi abiye uğradım gittim elini öptüm teşekkürümü sundum” “Yani şeyi anlattım çok sağ ol çok memnun olduğunu söyledim filan” dediği, A.H.Emre’nin “Evet iyi yapmışsın” dediği, G.Çapan’ın “Bi sana … uğrayacağım sana da” dediği, A.H.Emre’nin “Yok canım bana uğrama... yok bana ben görüşüyoruz konuşuruz yani biz şey yapacağız o Seyfi abide buraya geldiğinde seni de çağırırız yine bir gün olmazsa o gelir o zaman” dediği, G.Çapan’ın “Ya tabi ben söyledim ona dedim ki bak ne zaman buraya geldiğinde bu burada 5-6 kardeşin daha var senin çocukların” “Yani emret seni arabaya alsınlar işte götürsünler konuk etsinler şey etsinler hani benden de sıkılabilirsin belki ama diğerleri şey yaparlar yani hatta şoför verelim gezdirsinler götürsünler ne ne istiyorsan yani” dediği, A.H.Emre’nin “İyi olur aslında ben ya benim de yüküm hafifler biraz yani çünkü ben veriyorum emrini adam bazen bizim Hüseyin Yıldırım veriyor” dediği, G.Çapan’ın “ya ben de ben de veririm ya ben de veririm ... ben şey yaparım benim arabamız var şoförümüz var her şeyimiz var ya” dediği anlaşılmıştır. 

Konu ile ilgili elde edilen dokümanlara bakıldığında;

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin Ergenekon Silahlı Terör Örgütü Üyeliği suçundan yargılanan Gürbüz Çapan ile avukat-müvekkil ilişkisinin olmamasına rağmen şüphelinin Bakırköy İlçesi Osmaniye Mahallesi Fabrikalar Caddesi Ayber Sitesi A2 Blok No: 47/18 sayılı adresteki avukatlık bürosunda yapılan aramada,

(17) ile numaralandırılmış üzerinde “İstanbul Barosu 2009” ibaresi bulunan mavi renkli, toplam (468) sayfadan oluşan ajandanın; 

(133) ve (135) ile numaralandırılmış sayfalarında el yazısı ile “Gürbüz Çapan git” ibaresinin yazılı olduğu, 

Ayrıca dokümanlar arasında Ergenekon Silahlı Terör Örgütü sanığı Gürbüz Çapan ile ilgili İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesine verilmiş çeşitli tahliye talepleri ve bu konuda verilen mahkeme kararları ile şahsın ifadesi ve iddianame eklerinin olduğu görülmüştür.

c) Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik yargılamada tutuklu sanık Mehmet Haberal’ı tahliye ettirmek için yürütülen faaliyetler;

Tape No: 13481’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:15.20 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Efendim bi teşekkür edelim dedim ne güzel bir sofra hazırlamışsınız ondan sonra sohbet güzel. … her şey güzel. Çok sağolun.” dediği, T.Bekar’ın “Teşekkür ediyorum sağolun” dediği, M.S.Oktay’ın “Başkanı sıkıştırmadık demi” dediği, T.Bekar’ın “yok hiç sıkıştırmadık efendim, o zaten bizi çok seviyor sizi çok seviyor. Yani...kimse yoktu ve Zaten bize güvenmezse birlikte olmazdı efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani özellikle şey o iki kişi üzerinde kendisi açtı” dediği, T.Bekar’ın “Yok hayır ben aynı şekilde ki Ben bazen daha ağır konuşuyorum...” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” dediği, T.Bekar’ın “Görüşürüz efendim onları daha sonra tamam, tamam efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Oldu oldu sağolun” dediği,

Tape No: 13528’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.10 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “…O meşhur Başkanla birlikte olma durumu olabilir bu akşam” dediği, A.H.Emre’nin “vallaha olsa iyi olur bir de o konu netleşse iyi olur yani yav yani bu çok sıkıntı çekiyorum ben şimdi öbür taraftan bir görüşsen bir netleştirsek bu işi iyi olur yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu ara sabretsinler bu ara bir sonuca bağlanacak o” dediği, A.H.Emre’nin “İşte bir konuşun bir konuşun ona göre” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya onu bağladık bağladık yani hani bir bakıma bağlandı.. Yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” dediği, 

Tape No: 13529’da kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.33 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Sayın başkan akşam beni şeyden alacakmış nedir ...” dediği, A.H.Emre’nin “Ordan ha anladım” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “Mekanımızdan alacakmış” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam görüşürüz ondan sonra görüşürüz orda” dediği, 

Tape No: 13534’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:19.31 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Efendim iyi akşamlar” dediği, T.Bekar’ın “İyi akşamlar diliyorum efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Sağolun Sayın Başkanımızla birlikteyiz” dediği, T.Bekar’ın “Afiyet olsun efendim afiyet olsun” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya siz yoksunuz siz yoksunuz. Başkanımız diyor ki yokluğu hissediliyor diyor” dediği, T.Bekar’ın “Öyle mi teşekkür ettiğimi söyleyin.” dediği, 

Tape No: 13548’de kayıtlı, 27.09.2009 günü saat:12.53 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Hayırlı uğurlu olsun tekrar” dediği, A.H.Emre’nin “Abi çok sağolun sizin de elinize sağlık, çok teşekkür ediyoruz” dedikten sonra bir süre buluşup görüşmeyle ilgili konuştukları, A.H.Emre’nin “… Bu işin artık bitmesi lazım yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben de aynı şeyi söylüyorum, Zaten adamın eğilimi öyle de diğer iki şey yapamıyor herhalde” dediği, 

Tape No: 14637’de kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:18.24 sıralarında Ali Hadi Emre’nin, Sefa Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Ankara'daki abi aradı beni de dedi yani rahat konuşamadı, şifreli bir şekilde dedi ki ya yakında iyi bir haber duyacaksınız dedi ben pek bir şey anlamadım yani” dediği, S.Altıoğlu’nun “Gel buraya da bi konuşalım o zaman ya burada ise yoksa ben geleyim de” dediği, A.H.Emre’nin “Sen o kendisi orada ya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Zaten şimdi görüşemem” dediği, 

Tape No: 14639’da kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:20.17 sıralarında Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Şey yaptım yakın bir zamanda” dediği, A.H.Emre’nin “He he o şeyde de neyse onu diyemiyorum şimdi..” dediği, M.S.Oktay’ın “Neyse boş ver” dediği, A.H.Emre’nin “Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama yani biz de orayı sıkıştırıyoruz” “Yani bu önemli olan sonuçlanması” “Öbür konuyu telefonda şey yapmamıza gerek yok” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok olumlu” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam abi tamam öyle diyeceğim onlara” dediği, M.S.Oktay’ın “Her şey olumlu evet” “Yolunda” dediği, 

Tape No: 14641’de kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:22.06 sıralarında Ali Hadi Emre’nin, Sefa Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Alo abi bir haber var mı” dediği, A.H.Emre’nin “Ben bir yerden kendisini aradım dedi ki sana şu kadarını söyleyebilirim telefonda konuşmayalım her şey çok güzel gidiyor kısa bir süre içinde müjdeyi alacaksınız dedi” “Yani ben yeni bir görüşme falan mı var dedim evet evet” “Detayları ne onun bulunduğu ortam uygundu ne de benim ki konuşmak içindi belki bir ortam bulursam konuşurum sana da dönerim yani” dediği, S.Altıoğlu’nun “Dön olur mu hıhı” dediği, A.H.Emre’nin “Rahat olun dedi çok rahat olun dedi” dediği, 

Tape No: 14645’de kayıtlı, 07.10.2009 günü saat:11.59 sıralarında Ali Hadi Emre’nin, Sefa Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Öğleden sonra şeye doğru gideceğim işte Beşiktaş tarafına” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ha gelmem gerekiyor mu haber verir misin” dediği, A.H.Emre’nin “Bugün gelecek adam bir konuşayım seni ararım ben ona göre” “Bugün başladı şeye tamam” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam oldu” dediği, 

Tape No: 14650’de kayıtlı 08.10.2009 günü saat:16.50 sıralarında Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Hanım efendiyle şey yaptım beraberdim” “Bugün yarın bir beklenti olabilir diye” “Buraya gelecek adamcağız” dediği, A.H.Emre’nin “Ama onların önünde değil ki kağıt onların önünde mi ki” “Ya vekillere bi itiraz mı etmişler ne olmuş herhalde bi tarafa gitmiş galiba he öylemi diyorsun” dediği, M.S.Oktay’ın “Bilmiyorum” “Sonuç olabilir falan dediler de onun için neyse evet siz gelmiyor musunuz bu tarafa” dediği, A.H.Emre’nin “İşte önümüzdeki hafta düşünüyoruz …salı çarşamba görüşeyim arkadaşlarla” “Ona göre önceden haber veririz” dediği,

Tape No: 14671’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:17.42 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Bi ara bir yerde oturmuştuk ya yine orada oturacağız” “Şimdi abiyle ben görüştüm şimdi tekrar orada buluşacağız” “Yani senin işin önümüzdeki hafta tamam gibi yani tamam mı ona hiç bir şey yok hiç bir problem yok” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam” dediği, A.H.Emre’nin “Yani yüzde yüz demiş senin burada o konuştuğu adam var ya gelirken” “formaliteler oldu demiş ondan sonara mecburen tekrar gelecek ona göre halledelim” dediği, 

Tape No: 14689’da kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:12.34 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Sen akşam eve gidince ara ben sana bi numara vereyim ordan bi görüşelim ya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam oldu hı hı” “Problem mi var” dediği, A.H.Emre’nin “Ya problem yok yani süreyle ilgili elinde olmayan sebepler var yani bunla ilgili olan bir şey değil” dediği,

Tape No: 14693’de kayıtlı, 23.10.2009 günü saat:13.36 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “işte bekliyoruz hiç bi şey yok bi gelişme yok” “Ankara da ki arkadaşla bi görüşebilir misiniz acaba nedir neyin nesi ya” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya bi şey yok nedir olacak yani daha ... ... konuşmanın manası yok ya yani o şey tamam” dediği, A.H.Emre’nin “… burada sıkıntı çekiyorum arkadaşlar da sıkıntı çekiyor biz dedik hani eylül” “… Herkes bizim emrimizde değil ya sanki” dediği, M.S.Oktay’ın “Biz bu işi bu şekle dönüştürdük daha ne istiyorlar ya” dediği, A.H.Emre’nin “… biraz tartıştık o vatandaşla yani ben de o şeyle yani diyor ki sen eylül ayı son dedin eylül ayı geçti, ekime ... diyeceksin” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya dedin ama Allah Allah bizim ya biz mi yönetiyoruz nihayet aldığımız bilgileri … eğilimleri olabilecek durumları yansıtıyoruz ama bi şey var ki kesin sonuçlanacak” “Ya adamları kaçıncı kez ben bi araya getirdim ya ora ordaki adamlardan talepte bulunan asıl yetkili kişiyi iki sefer bi araya getirdim ya” dediği, A.H.Emre’nin “abi tamam siz şimdi bi şey söylemeyin de telefonda…” dediği, M.S.Oktay’ın “Bi son önümüzdeki haftayı da bekleyelim olsun bitsin” dediği, A.H.Emre’nin “Yani yani evet öyle öyle yapacağız başkası ...” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama kardeşim bu yani bunu akıllıca takdir etmeleri lazım yani bi emir kumanda zinciri mi işliyor ya” “… sonucu alabilmek önemli burada” “Yani sen restini kondur …” dediği, A.H.Emre’nin “Abi biraz tartıştık işte sabah” dediği, M.S.Oktay’ın “… babasının uşağı mı var yani burda …” dediği, 

Tape No: 14694’de kayıtlı, 23.10.2009 günü saat:13.43 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Ya adam ikna çalışması da yapıyor bu kolay bi şey değil” dediği, A.H.Emre’nin “Evet evet” dediği, M.S.Oktay’ın “Söylersin onu” “O çözecek” “Yani yalnız kendisiyle bitmiyor” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam onu söylerim abi” dediği,

Tape No: 14696’da kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:19.09 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Şimdi malum kişi aradı” dediği, A.H.Emre’nin “Evet” dediği, M.S.Oktay’ın “Yarın görüşme talep ediyor inşallah hayırlıdır haberler dedim, çok iyi dedi falan” “Yarın da onunla görüşeceğim işte” dediği, A.H.Emre’nin “…abi bi görüşünü bakalım ona göre haberleşiriz” dediği, 

Tape No: 14705’de kayıtlı, 27.10.2009 günü saat:16.55 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Kardeşim sana ulaşamıyorum ya” dediği, A.H.Emre’nin “Silivri cezaevindeydim şeye şimdi çıktım” “Görüşmeye gelmiştim buraya” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam şimdi ben o tarafla görüştüm de” “Ordan geliyorum onu sana bilgi vereyim dedim biraz cuma günü tamam gibi bi şey” dediği, A.H.Emre’nin “Hım iyi iyi bu iyi haber” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu da görevlendirmiş birisiyle görüşmüş ... bayanı o da onun da işte çok yakını var ...” “Birisine ulaşıyor” “Ümit yüksek düzeyde” “zamanında haber veriyorum ki görüşesin” “Ne denli ne denli ciddi ve yakından izlediğini bilsin..” dediği, A.H.Emre’nin “onda şüphe yok abi onda şüphe yok abi” “İyi abi ben konuşurum onu o zaman” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi yani üyelere de ulaşılmak isteniyor ya şey yapılıyor bi taraftan da” dediği, A.H.Emre’nin “Evet evet anladım anladım” dediği, M.S.Oktay’ın “He he” “Ondan sonra arkadaşa da, ben de şimdi bizim başkan vekili var ya” “Onunla görüşeceğim cumadan evvel” dediği, A.H.Emre’nin “ben Sana bi tane bi savcı ismi vermiştim ya N.A.” dediği, M.S.Oktay’ın “Bi dakika bi dakika, bi görüşeyim ve adamlar sizin söylediklerinizi yerine getiriyor siz de ona göre davranın diyeceğim yani” dediği, A.H.Emre’nin “he evet evet tabi” dediği, M.S.Oktay’ın “O aradaki koruyup kollayacağız başka çaresi yok” dediği, A.H.Emre’nin “Evet evet tabi öyle olması lazım yani” “İyi abi buna sevindim bu habere” dediği,

Tape No: 15381’de kayıtlı, 27.10.2009 günü saat:17:09’da S.Altıoğlu’nun, Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Merhaba sen burda mısın şeyde mi Ankara damısın” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ankara dayım” dediği, A.H.Emre’nin “Ya akşam beni ara bi seninle bi görüşmem lazım” dediği, S.Altıoğlu’nun “Bi numara ver de arayım o numaradan seni” dediği, A.H.Emre’nin “Sen akşam ben sen ara ben sana o numarayı vereyim saat 10 gibi ara beni, ben sana bi numara vereyim ama unutma ha önemli” dediği, 

Tape No: 14710’da kayıtlı, 28.10.2009 günü saat:16.23 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Valla biraz moralim bozuk ya” “Ya o hanım efendi var ya onun o arkadaşların orda orda başka avukatları onun onlarla görüşüyor mu … biz ne dersek onlar bir adım bizden daha öndeler her şeyde” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu bilmiyorum o işte getiriyor beni de görüştürüyor o olabilir ...” “Nasıl oluyor anlamadım” dediği, A.H.Emre’nin “Hani sizin bana anlattıklarınız şeyler var ya ben mesela onlar söylediğim hepsinden haberi var onun onların bizden önce haberleri var” “Bayan orda onların bi başka ekibi var onlarla görüşüyor devamlı sonra ben sıkıştırınca dediler ki biz burda konuşuyoruz kendimiz birebir görüşüyoruz” “Yani bi konuşun o herkesle diyaloğa geçmesin yani bizi by pass etmesin …” “çünkü biraz sıkıntı yaratıyor bize şimdi o öyle olunca” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya ama yani şimdi ben onun bu tarzda bi ilişki içerisinde olduğunu bilmiyorum ancak arada kullanıyoruz sonuç olduğu zaman bi araya gelecektik ben öyle düşünüyordum” “Ama yani mesele onun meselesi değil ki mesele benimle ilgim o tür… yukarıyla ilişki kurduran ben” “Yukarıyla biz sorunları çözüyor ve onları bir araya getirerek devamlı surette bu sorunu onlarla birlikte çözmeye çalışıyoruz ...” “Yukarıyla yukarıyla biz çözüyoruz bu işi ve yukarıyla olan ilişki oluşturduğumuz için” dediği, A.H.Emre’nin “Evet” dediği, M.S.Oktay’ın “O bundan güç olarak şey yapıyor hareket ediyor he bu arada o onun dostu tabi yakını falan filan ama onun yapacağı iş değil ki ben biz iki sefer ben görüştürdüm şey nedir adamı” dediği, A.H.Emre’nin “Biliyorum biliyorum da yani şimdi” “Ama yani o sanki kendisi işin merkezindeymiş gibi işe giriyor yani ...” “… görüşme imkanın olursa biraz sakin olsun söyle yani bu işler herkesle şey olmaz” dediği, M.S.Oktay’ın “onla kabahat şeylerde senin adamlarında ne görüşüyorlar onunla” dediği, A.H.Emre’nin “Bunların bunlar ordakiler ayrı burdakiler ayrı bu adamın bir sürü dostu tanıdığı var yani ordakiler de kendilerine göre bi çalış.. gitmiş bunlardan habersiz ona ulaşmışlar öyle şimdi bunları devre dışı bırakmak gibi eyilim olur yani o olmasın yani gerçi devre dışı değil ama tabi bi şey yarattı yani böyle sıkıntı yarattı yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Hayır şimdi o onun dostu fakat işi yukarıyla … bağlantılı olarak çözen biziz” dediği, A.H.Emre’nin “Abi bütün bunları ben biliyorum ama bunları” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi ama biliyorsan ben ne yapayım bildiğin halde bunları söylemiyor musun” dediği, A.H.Emre’nin “İşte ben bilgin olsun yani biraz sakin olsun onu onu demek istiyorum yani” “Fazla karıştırmasınlar bu işi onu demek istiyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani onun bir dahli … o sadece benim yani ben açık konuşmuyorum o açık konuşuyor o ilişki kuruyor haberi onunla gönderiyorum falan” “Ondan haber geliyor ve bu şekilde burdan şey yapıyoruz nedir ben yukarıyla iki sefer görüşüyordum daha bunun gerisi var mı ya” “sen ne tavsiye ediyorsun” dediği, A.H.Emre’nin “Yani görüşürseniz biraz çok fazla dağıtmasın konuyu onu söyleyin yani” “kendi başına iş yapma de yani bilelim ne yapıyorsan” dediği, M.S.Oktay’ın “İnşallah bizi bi şey olduğumuzu ... duymamıştır değil mi ...” “biz onun işini yapıyoruz o da bizim işimiz yapıyor yukarıyı kat.. değil de” “Yani dışlanıyor muyuz yani” dediği, A.H.Emre’nin “yok şu anda öyle bi durum yok daha ama bunlar bizden önde olmasınlar bunu demek istiyorum yani” dediği,

Tape No: 14715’de kayıtlı, 29.10.2009 günü saat:08.41 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “strese girdim ya” dediği, A.H.Emre’nin “Yok abi ya strese girmeyin ya” dediği, M.S.Oktay’ın “bizi kullandı mı nedir bu benim asla böyle bi çıkar hesabıyla bi ilişkim” “Asla asla böyle bişey yok, böyle bi deşifre olursak da çok kötü ya” dediği, A.H.Emre’nin “işte olursa ondan olursun yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Ondan onunla böyle bir ilişkim yok ki benim” “benim böyle bi şey deşifre olma öyle bişey olamaz yani çünkü asla ve asla ben böyle bişeye girer miyim ya böyle” dediği, A.H.Emre’nin “Bugün görüşüp daha detaylı bilgi alacam adamdan” dediği, M.S.Oktay’ın “öyle bişeyse çok kötü kullanılmış olduğumu hissediyorum …” dediği, A.H.Emre’nin “daha önce görüşmüyordu o yeni görüştü bugünlerde ...” “Zaten kimsenin bunda bi şeyi yokki abi ya yani millet o bu rica ediyor” “Neyse yani abi ne yapalım yani şimdi yani o görüştüğün şey birazda belki sağlam biri değil yani” “… o KADIN demek ki biraz şey kendine kendine göre” dediği, M.S.Oktay’ın “Pis işler, bulaştırırlar” dediği, A.H.Emre’nin “... o o şeyinden haberleri var o kadının görüşmesinden...” dediği,

Tape No: 15383’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat:09.22 sıralarında Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Tamam NASIL PROBLEM VAR MI” dediği, A.H.Emre’nin “Yok yok problem yok ...” “... rahatım ben yani tamam mı” dediği,

Tape No: 15384’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat:12.43 sıralarında Sefa Altıoğlu ile Nihan…’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “…ben bürodaysanız uğrayacaktım beş dakika büroda kimse yok onu söyleyecektim” dediği, Nihan’ın “…İstanbul da değiliz afedersin” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ha tamam” dediği, Nihan’ın “Dün akşam Cumhurbaşkanı sordu bana dedi ki Nihan efendim televizyonda böyle böyle bir şey verdi nedir o dedi valla bilmiyorum avukatları biliyorlardır dedim” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ne vermiş ki haberim yok ... dan” dediği, Nihan’ın “Şey hastaneden yani hastanede kalmayabilir” “Hastane raporu yani hani hastaneden çıkabilir gibi vermiş güya da” “Bilmiyorum dedim onu her halde avukatları kendi ailesi bilir dedim” dediği,

Tape No: 15385’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat:14.47 sıralarında Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “…45 dakika bir saat sonra ofiste olurum dönüyorum Edirne den şimdi” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam olur bir görüşelim olur mu” “Ne oldu bi gelişme yok herhalde değil mi” dediği, A.H.Emre’nin “Ben daha kimseyle görüşmedim şeyden dönüyorum.. dönünce .. akşama doğru anlaşılır ne olacağı” dediği, 

Tape No: 15387’de kayıtlı, 02.11.2009 günü saat:10:57 sıralarında Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Alo ha Ali bey şimdi Nihan hanım aradı da ya o gece sinirlendim onlara ha bire arayıp duruyorlar …ben Nihal hanımla konuşmuşsun herhalde” dediği, A.H.Emre’nin “Ya evet sen, ben seni ısrarla aradım yani telefon cevap vermedi konuşmamız lazım dedim” “senin Ankara’daki adamı aradım bas bas bağırıyor aradan böyle ondan sonra şeyden buradakiyle görüştü orda yeğenini gönder dedi bana gitti konuştu kendisiyle ben sana onu anlatamadım görüşemedim seninle” “adam öyle demiş yani bizzat bizim Zeynel’e söylemiş yani Konuşmadık demiş konuşsaydık sorun yaşamayacaktık demiş konuşmak için yani ortam olmadı yani demiş” “Olabilir diyor adam işte yani hemen şeyi müzakere ettiğimiz an tamamdır demiş kendisine yani sen ilgili şahısa öyle söyle demiş bana bağırıp çağırıyor ama” dediği, S.Altıoğlu’nun “... ne zaman müzakere edecekler gözünü seveyim bende battıkça batıyoruz bu işin içinde bu hafta mı yapacaklar” “6 aydır bir safhaya gelmiyor iş yani hala bir safhaya gelemiyor iş ya bir şey olmuyor ya battıkça da batıyorum ben bütün itibarımı kaybettim ya” dediği, 

Tape No: 14732’de kayıtlı, 02.11.2009 günü saat:17.39 sıralarında Ali Hadi Emre ile Nihan/X Şahsın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “3543 BMW sizin değil mi yanlış araba takip etmiyoruz” dediği, Nihan’ın “Hayır ben BMW değilim, Reno'yum ben” dediği, A.H.Emre’nin “Yapma ya biz yanlış arabanın peşine düştük valla” dediği, Nihan’ın “Şeye gidiyoruz Süzer Plaza'ya gidiyoruz alt kapısına” dediği, 

Tape No: 15389’da kayıtlı, 09.11.2009 günü saat:16.38 sıralarında Sefa Altıoğlu ile X Bayan/ Nihan Atasagun’un yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Görüşmenin başında X Bayan telefonu Nihan Atasagun’a bağladıktan sonra S.Altıoğlu’nun “…Nihan hanım ben gelemedim ya bugün” “Tamam bir problem yok ya öbür tarafla zaten artık şeyi kestim ne derler” dediği, N.Atasagun’un “Öyle mi” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tabi ya boş ver ya” “Yani daha dikkatli olacam” dediği, N.Atasagun’un “hayır biz biz ben benim oğlan grip oldu da ben onun için seni şey istemiştim” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam anladım” “Anladım da yani şey sen o taraf önemli değil oldu mu yani…” dediği, N.Atasagun’un “Tamam anladım o da ayrıca söylüyorsun değil mi onu bana” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ayrıca söylüyorum” dediği, N.Atasagun’un “Altını siliyorum altını ...” “Ne zaman gelecen” dediği, S.Altıoğlu’nun “Geleyim mi yarın, yarın geleyim olmazsa” dediği,

Tape No: 15390’da kayıtlı, 12.11.2009 günü saat:15.14 sıralarında Sefa Altıoğlu ile X şahsın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; X Şahsın “…sen İstanbul a gelmiş görüşmüşsün buralarda bazı yerlerde benim haberim olmadan sen niye benim alanlarıma giriyorsun Sefa” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok abi ya neyse senden senin bilgin dahilinde görüşüyorum” dediği, X Şahsın “Benim bilgim olmadan görüştüğün yerler varmış” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok abi sensiz olmaz habersiz olmaz” dediği, X Şahsın “…sonra sen geldiğinde kim olduğunu söylerler sana kimlerle görüştüğünü söylerler anladın” dediği, 

Tape No: 15391’de kayıtlı, 12.11.2009 günü saat:22.15 sıralarında Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “…Ankara ya geldin mi diye ben soracaktım” dediği, E.Haberal’ın “Geldim geldim” “Geldim her şeyi yarın görüşürüz” dediği,

Tape No: 15393’de kayıtlı, 24.11.2009 günü saat:16:12 sıralarında Sefa Altıoğlu ile Nihan Atasagun’un yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Alo, Nihan ne yaptınız, …” dediği, N.Atasagun’un “Valla ben iyi değilim benim ateşim var doktora gitmemiz lazım” dediği, S.Altıoğlu’nun “Öyle mi” dediği, N.Atasagun’un “Hemen yani” “Çünkü bayram da gidiyor tatil her yer bayramdan sonra hemen şeye çıkıyorlar bu ... ayın ikisinde” “salı günü yani hemen doktora gitmemiz lazım” dediği, S.Altıoğlu’nun “He anladım” dediği, N.Atasagun’un “Hemen ama çünkü ateşim var kesin yani” “Ne zaman şey yaparsınız” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ben yarın bir gün bi uğrayacağım da yani şey yapma ne derler isterseniz bi geleyim de” “Bugün gelmeyim de yarın geleyim olur mu” dediği, N.Atasagun’un “Erken gelin yine de” dediği,

Tape No: 15396’da kayıtlı, 25.11.2009 günü saat:18:29 sıralarında Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “İyiyim İstanbul daydım dönüyorum şimdi” dediği, E.Haberal’ın “Seni arayan oldu mu” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok aramadılar” dediği, E.Haberal’ın “Hiç o aramadı de mi kadın” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok yok o bi kere aradı açmadım” dediği, E.Haberal’ın “Sen niye geldin İstanbul a” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ne Erkan” dediği, E.Haberal’ın “Konuşuruz abi telefonda konuşamam” dediği, 

Tape No: 15427’de kayıtlı, 05.12.2009 günü saat:23:25 sıralarında Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Ne yapıyonuz diye bi aradım ya, İstanbul damısın” dediği, A.Haberal’ın “İstanbul dayım ya akşam geldim Sefa” dediği, S.Altıoğlu’nun “Bi gelişme yok demi abi” dediği, A.Haberal’ın “Yani çok bariz bişey yok ama fena değil hava” dediği, 

Tape No: 15397’de kayıtlı, 07.12.2009 günü saat:20:28 sıralarında Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.Haberal’ın “Sefa uygun musun bişey söyleyecem” “Şimdi o geçen günkü şeyden lazım” dediği, S.Altıoğlu’nun “Hıım tamam abicim olur hı hı” dediği, A.Haberal’ın “Yarın sabahtan halledebilir miyiz” dediği, S.Altıoğlu’nun “Bi yöntemini belirleyelim oldu mu” dediği, A.Haberal’ın “Tamam tamam bi konuşalım” “Sabah gel de çünkü öbür tarafa iş lazım” dediği, A.Haberal’ın “Yarın yarın o işin bitmesi lazım” “bi gel de bi konuşalım” dediği anlaşılmıştır.

Ergenekon Terör Örgütünün yargı yapılanması içerisinde yer alan şüphelilerin bir yandan tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliye edilmesine yönelik dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’ün etkilemeye ve yönlendirmeye yönelik faaliyetlerde bulundukları diğer yandan da mahkemenin tutukluluk kararlarına itiraz merci konumundaki bir üst mahkeme olan dönemin İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkeme Başkanlığına yönelik faaliyetlerde bulundukları tespit edilmiştir. Bu kapsamda bir üst mahkemeye yapılan itirazlarla ilgili evraklar temin edilmiş, bu evrakların incelemesinde tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliyesine yönelik 14. Ağır Ceza Mahkeme Başkanlığına 01.06.2009- 26.10.2010 tarihleri arasında 15 ayrı itirazın yapıldığı, yapılan bu itirazların oy çokluğu ile red edildiği, mahkeme başkanı tarafından ise kararlara muhalefet şerhi verdiği anlaşılmıştır. Bu kapsamda şüpheliler arasında gerçekleşen bir kısım görüşmeler aşağıda belirtilecektir. 

Tape No: 13394’de kayıtlı, 26.05.2009 günü saat:18.44 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin“…Vallaha işte bekliyoruz yav birşey yok daha yani o ilk aşamada denildi şimdi heyete başvurduk işte.” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle mi. Heyet mi karar verecek” dediği, A.H.Emre’nin“Evet” “işte bugün verdiler dilekçeyi işte onlar artık iki üç gün içinde karar verirler herhalde” dediği, M.S.Oktay’ın “Şey neyse ben şimdi seni öbür telefondan arıyayım olur mu. Diğer telefondan arıyayım bir dakika” dediği tespit edilmiştir.

Konu ile ilgili İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin 01.06.2009 tarihli kararına bakıldığında, sanık Mehmet Haberal’ın müdafileri tarafından sanıkla ilgili olarak verilen tutukluluğunun devamı kararına yönelik 26.05.2009 tarihinde itiraz dilekçesi sunulduğu, bu itirazın bir üst mahkeme olan İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde 01.06.2009 tarihinde görüşüldüğü ve sanık müdafilerinin itirazlarının reddedildiği, yukarıda da belirtildiği üzere Mahkeme Başkanı E.C.’in bu karara muhalefet şerhi koyduğu anlaşılmıştır.

Dönemin İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı E.C’nin söz konusu karara muhalefet şerhi vermesinden bir gün sonra, 02.06.2009 günü saat:17.41 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. Seyfi Oktay’ın “Başkanı görürsen bu yürekliliği ve tavrı için teşekkür ettiğimi söyle” dediği tespit edilmiştir. 

Tape No: 13452’de kayıtlı 05.07.2009 günü saat 17.05 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “…O şey gene 2 sefer reddedildi gene olmadı”, “Aynı yere düştü gene aynı muhalefet”, “Bu albayı bırakan hakim korktu bu sefer” “Korktu medya üzerine gidince yani kendi görüşüne aykırı şey kullandı” “Oy kullandı” dediği, M.S.Oktay’ın “Aynı muhalefet şerhini yazdı değil mi?” dediği, A.H.Emre’nin “Evet evet ama işte olmuyor” dediği, M.S.Oktay’ın “Hiç birisini etkilemiyor mu ne oluyor?” “Belki şey yapılır canım bi şey olduğunu göre” “Gene orası yapar başka yapacak kimse yok” dediği, A.H.Emre’nin “…Kararname çıksın ben o arkadaşı alıp geleceğim Kudbedin'le beraber öyle anlaştık” dediği, M.S.Oktay’ın “Şu işin olması lazım ya” dediği tespit edilmiştir. 

Konu ile ilgili İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin 03.07.2009 tarihli karara bakıldığında, Sanık Mehmet Haberal’ın müdafileri tarafından sanıkla ilgili olarak verilen tutukluluğunun devamı kararına yönelik 02.07.2009 tarihinde itiraz dilekçesinin sunulduğu, bu itirazın bir üst mahkeme olan İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde 03.07.2009 tarihinde görüşüldüğü ve sanık müdafilerinin itirazlarının reddedildiği, Mahkeme Başkanı E.C.’ın bu karara muhalefet şerhi koyduğu anlaşılmıştır. Diğer yandan şüphelilerin arasında gerçekleşen bu görüşmede aynı muhalefet şerhine vurgu yapılması, şüphelilerin sistematik olarak konuyu takip ettiğini açıkca göstermektedir.

Tape No: 14687'de kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:10.45 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “…Ankara'dayım valla bi geliyim diyecektim ya geliyim mi” “Var mı bi şey” dediği, A.H.Emre’nin “İşte baktıkları zaman bi şeyler olucak yani bakacaklar bi istersen ben görüşeyim ordaki arkadaşla ondan sonra seni arıyım bi öğleden sonra” dediği, S.Altıoğlu’nun “her halde gene şey çıkacak gibi korkuyorum Ali bey ya” dediği, A.H.Emre’nin “Bak şimdi hem ordaki her ikisine de aynı şeyi söylemiş yani, baktığımızda bi şeyler yapıcaz demiş bakamıyoruz şuanda önümüze gelmedi demiş” “Korkma ya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Bu hafta muhtemelen ... adamlara şey olduk ne derler artık ya” dediği, A.H.Emre’nin “öylede bunu izah etmen lazım yani önüne bakmadan” dediği tespit edilmiştir.

Konu ile ilgili olarak İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin 26.10.2010 tarihli kararına bakıldığında, Sanık Mehmet Haberal’ın müdafileri tarafından sanıkla ilgili olarak verilen tutukluluğunun devamı kararına yönelik 14.09.2010 tarihinde itiraz dilekçesi sundukları, itirazı inceleyecek olan mahkemenin (3) üye hakimi hakkındaki Redd-i Hakim taleplerine ilişkin ise 20.09.2010 tarihinde dilekçe sundukları, bu itirazlarının bir üst mahkeme olan İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde 26.10.2010 tarihinde görüşüldüğü ve sanık müdafilerinin itirazlarının reddedildiği, Mahkeme Başkanının bu karara muhalefet şerhi koyduğu anlaşılmıştır.

Diğer taraftan, soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, Şüpheli Sefa Altıoğlu’nun, dönemin 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı E.C.’ye, tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliyesine yönelik çeşitli tarihlerde vermiş olduğu muhalef şerhlerinden dolayı görüşmek istediği anlaşılmıştır. Bu kapsamda Sefa Altıoğlu’nun, Şüpheli Ali Hadi Emre vasıtasıyla Mahkeme Başkanı E.C.’den randevu almaya çalıştığı, Şüpheli Ali Hadi Emre tarafından bu randevunun alındığı ancak planlanan görüşmenin gerçekleşmediği anlaşılmıştır. Şüpheli Ali Hadi Emre’ye konuyla ilgili telefon görüşmeleri sorulduğunda, “Sefa Altıoğlu'nun, Mehmet Haberal'ın tahliye talebine muhalefet şerhi koyan E.C.'ye bir teşekkür etmesi” şeklinde beyanda bulunarak bu durumu doğruladığı görülmüştür. 

d) Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik ana davaların görülmekte olduğu İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesinin çalışmasını engellemek ve yıpratmak amacıyla yürütülen faaliyetler;

 Tape No: 14270’de kayıtlı, 20.01.2010 günü saat:19.34 sıralarında Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Kadir beyden yarın beyefendi ile konuşup bir kaç şey iletecekti bir randevu alabilir miyiz” dediği, M.S.Oktay’ın “Kadir beyden” “Beyefendiye mi randevu alınacak” dediği, T.Bekar’ın “Hayır ben onun adına bir şeyler söyleyeceğim efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “He he anlıyorum evet” dediği, T.Bekar’ın “Çünkü orda oldukça gergin ve rahatsız en azından içindeki durumu anlatmak kısmen anlattı kısaca ona aktarmak isterim” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki kendisi mi görüşecek” dediği, T.Bekar’ın “Kendisi değil efendim kendisi burada” “Ben gideceğim eğer mümkün olursa Kadir bey kabul ederse efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Ne olacak tabi canım niye etmesin ... ben bir ulaşmaya çalışayım sizi ararım olur mu” “Sabahleyin arayayım ben” dediği, T.Bekar’ın “Öğleden sonra uygun bir saatte” “Yarın evet muhakkak bir yarım saat ya da 15 dakika da olsa kısa bir görüşme yapmak isterim beyefendi adına” “Rahatsız olduğu konularda çok haklı, onları iletmek isterim belki bir çözüm bulurlar onlarda” dediği, 

Tape No: 14271’de kayıtlı, 21.01.2010 günü saat:13.59 sıralarında Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Sabahleyin ben şey yaptım” “Aradım falan şey değil bu açmadı hiç biraz bu sıra sıkıntıdalar” dediği, T.Bekar’ın “Evet kararname çıkacağı içindir” dediği, M.S.Oktay’ın “Herhalde ondan olsa gerek hiç çaldı hiç cevap alamadım” dediği, T.Bekar’ın “Beyefendi de yanındaki arkadaşlarla çok rahat çalışamadığından bahsediyordu onları aktarmak istemiştim ayrıca” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet evet artık ben döneyim de onu o şekilde şey yaparız aktarırız” dediği, T.Bekar’ın “tamam efendim” dediği,

Tape No: 15209’da kayıtlı, 18.11.2009 günü saat:11.08 sıralarında Mehmet Cengiz ile X Şahıs arasındaki görüşmede özetle; X Şahsın “… Ergenekon Hakimi H. nasıl tehdit ediliyor büyük başlık” “Dur okuyayım devamını alt başlıklar, Hakim H.'nin tamamlanan soruşturması neden HSYK'ya iletilmiyor, meslekten ihraç tehdidi ile ne amaçlanıyor, Ergenekon davasında makul süreleri aşan tutukluluklar nasıl sürdürülüyor, işte İşçi Partisi Genel Başkan Yardımcısı Mehmet Cengiz Adalet Bakanlığı tarafından tamamlanan ve HSYK'ya bildirilmeyen Hakim S.S.H. soruşturmasının sonuçlarını” dediği, M.Cengiz’in “…belki de bitti herif aklandı bilemiyorsun ki abi” dediği, X Şahsın “Ama tabi basın açısından bir cazibesi var” dediği, M.Cengiz’in “Şunu da diyebiliriz daha önce şikayet eden, onu eski eski yaparsak bayatlar tamam Ergenekon Hakimi S.S.H.’nun yakın geçmişteki” “Bireysel mi diyelim mesleki mi diyelim” dediği, X Şahsın “Suçlarını belgeleriyle dedik mi çözer abi” dediği, M.Cengiz’in “Belgeler oda soyut abi ya” dediği,

Tape No: 15105’de kayıtlı, 22.10.2009 günü saat:08.46 sıralarında Mehmet Cengiz ile Ferit İlsever arasındaki görüşmede özetle; Mahkemede Alpaslan Arslan’ın sorgusunda anlattığı olaylardan bahsettikleri ve Ferit İlsever’in, Alpaslan Arslan’ın anlatımlarını Aydınlık Dergisinde haber yapmayı teklif ettiği, M.Cengiz’in de Osman Yıldırım’ı kastederek “Abi Osman’ı yapıncaya kadar bunları yapmayacağız” “Yani Osman’ınkini bitirecez” “Ondan sonra yüklenecez, Osman ı bitirelim” dediği anlaşılmıştır. 

e) Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik soruşturma ve yargılamaların devam ettiği İstanbul Adliyesinin CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili Bölümünde görev yapan Hakimler ve Mahkeme Başkanları üzerinde yapılan faaliyetler;

Şüphelilerin örgütlü bir şekilde, İstanbul Adliyesinde görev yapan hakimlere itiraz zamanlarında değişik yollardan ulaşmaya ve tutukluluk itirazlarına bakacak heyete etki etmeye çalıştıkları, ayrıca değişik iddialarla soruşturma geçiren ağır ceza mahkemesi başkanlarını, dönemin HSYK Başkan Vekili ile görüştürmek suretiyle soruşturmadan kurtarmaya ve örgüt adına karar vermelerini temin etmeye yönelik çalışmalar yaptıkları ve kısmen bu faaliyetlerinde de sonuca ulaştıkları anlaşılmaktadır. Hatta Ağır Ceza Mahkemesi başkanlarının dönemin HSYK Başkan Vekili'nden randevu alamayıp şüpheli avukatlar aracılığı ile randevu aldıkları , söz konusu Ağır Ceza Mahkemesi Başkanları ile şüpheli avukatların birlikte yemek yedikleri ve buna dair fiziki takip tutanaklarının olduğu anlaşılmıştır. Bu konudaki telefon görüşmelerine bakıldığında; 

Tape No: 14366’da kayıtlı, 13.04.2009 günü saat:18.03 sıralarında Tülay Bekar’ın, K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “…senin arkadaşların başkanların buraya gelip şey ordaki yapılanmadan şikayet etmişler” “İstanbul DGM'deki yapılanmadan, ...hikayesi olmuşlar” “Hani biz hep şikayet ediyoruz ya işte onda” “İki tanesi gelmiş” “10 ve 14” dediği, K.Ş.’ün “Ne şikayeti ediyor o” “Onlar zaten şikayet konusu ikisi de, tahkikat geçiriyorlar” dediği, 

Tape No: 13379’da kayıtlı, 18.05.2009 günü saat:22.56 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Şimdi ben o arkadaşlarla beraberdim şimdi ayrıldık az önce abi şimdi ben çarşamba günü size bir bilet ayarlıyorum akşama doğru onlarla görüşeceğiz her ikisi ile birlikte burada ben alıp getireceğim sizin oraya köşeye” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi de bunlar kim ki ya Allah aşkına” dediği, A.H.Emre’nin “Senin konuştuğun arkadaş var ya o. Onunla yani öbürü de olacak yanında daha iyi olur” dediği, M.S.Oktay’ın “Ha ne münasebet yapacağız.” dediği, A.H.Emre’nin “O senin konuştuğun konu var ya o şey ya ben sana dedim tarih değil o öne alındı biraz o. Yani işte bir son defa konuşacağız kendisi ile tekrar.” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani onlarla mı ilgili oldu” dediği, A.H.Emre’nin “Evet hayır hayır. Hayır senin o dediğin konu ile ilgili bizim seninle konuştuğumuz konu var ya şeydeki konu onunla ilgili.” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet canım yani demek istiyorum ki yani o mu bakacak.” dediği, A.H.Emre’nin “Evet evet. Aynen öyle hani ben size 24 falan demiştim ya. Sadece üçümüz konuşacağız ya. Ya sen o her zaman ki geldiğin yerleştiğin yerler var ya oraya mesai bitiminde oraya geleceğiz orada konuşacağız bir on beş yirmi dakika ondan sonra mesele kalmayacak. Ben çarşamba böyle size on on bir gibi ayırıyorum size bileti.” dediği,

Tape No: 13381’de kayıtlı, 20.05.2009 günü saat:18.18 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; şahıslar bir müddet hal hatır sorduktan sonra A.H.Emre’nin “..Ben evet şeyinizi yani konuştum o şekilde, mesajınızı ilettim. Başka da bi şey yok” dediği, M.S.Oktay’ın “Orda hiç bi sorun olmaz.” dediği, A.H.Emre’nin “Valla sanki bilmiyorum ya şey gibi yani biraz tereddütlü gibi yani sanki.” dediği, M.S.Oktay’ın “Kolay değil tabi o. Sen ne dedin.” dediği, A.H.Emre’nin “Ya ben konuştuğumuz sadece ilettim başka bi şey söylemedim.” dediği, M.S.Oktay’ın “Demedin mi Ankara'da buluşuruz diye” dediği, A.H.Emre’nin “Söyledim evet” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam mesele yok” dediği, A.H.Emre’nin “Yani biz haftaya herhalde ya çarşamba ya perşembe geliriz abi, ben aslında gelmeyecektim ama madem istiyorsanız ben de geleyim siz.” dediği, M.S.Oktay’ın “Onlar beraber gelmeyecek mi başkanlar...” dediği, A.H.Emre’nin “Öbür arkadaşla gelecekti beraber ben de geleceğim beraber.” dediği, M.S.Oktay’ın “Başkanlar” dediği, A.H.Emre’nin “Tabi geliyor” dediği, M.S.Oktay’ın “Onların ikisi de geliyor.” dediği, A.H.Emre’nin “Tabi tabi beraber geliyoruz yine öyle bi şey yapsak iyi olur bi görüşme yapsak iyi olur yani o şekilde geçen sefer ki gibi… siz önceden bi şey yapın perşembe günü için şimdiden alın randevu alabiliyorsanız” dediği, M.S.Oktay’ın “Baya yoğun bi programları oluyor, bi konuşalım onunla da. Uygun bi gün de alalım.” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam ya perşembe uygun onlara onlar için onun için diyorum perşembe olsa. Diğer günler olamıyor işte yani şeyleri o gün boşlar.” dediği, 

Tape No: 13406’da kayıtlı, 30.05.2009 günü saat:20.32 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya arasındaki görüşmede özetle; Bir süre hal hatır sorduktan sonra M.S.Oktay’ın “…başkanlar’la beraber misiniz.” dediği, K.Kaya’nın “yok hayır ayrıldık” dediği, M.S.Oktay’ın “memnun oldu değil mi başkanlar.” dediği, K.Kaya’nın “Ya tabi ki yani çok teşekkür ederiz inanın bize hafta sonunu ayırdınız gerçekten çok mutlu olduk, onlarda çok mutlu oldular.” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya hayır geçen sefer bize bir şey söylememişlerdi..şey başkan. Yani buradaki başkan geçen defa bir şey söylememişti sonradan imalı bir şekilde serzenişte bulundu onun üzerine iyi oldu değil mi, yani biz bir şey söylemedi” dediği, K.Kaya’nın “Evet evet çok iyi oldu” dediği anlaşılmıştır.

Soruşturma kapsamında yürütülen teknik takip çalışmaları ve şüphelilerin beyanlarından, dönemin İstanbul 10. ve 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlarının HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüştürülmesi amacıyla şüpheli Mehmet Seyfi Oktay tarafından 30.05.2009 ve 14.10.2009 tarihlerinde olmak üzere toplam (2) kez Ankara ilinde bulunan Tike isimli bir restaurantda yemekli toplantı organize edildiği tespit edilmiştir. 

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın Ankara İli, Çankaya İlçesi, Mutlukent Mahallesi, Angora Evleri, Sarmaş Dolaş Sokak, No:19 sayılı yerde bulunan ikametinde yapılan aramada el konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

-(8) ile numaralandırılan dokümanda el yazısı ile “Z.B. İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı, Mükemmel bir yargıç, özellikle Fethullahçı ekip kendisi ile uğraşıyor görevden almaya çalışıyorlar duyarlı olunursa iyi olur Ali Hadi Emre” yazdığı, devamında “050554.…. İ.Y. Bakırköy 5. Ağır Ceza Başkanı” yazdığı anlaşılmıştır. 

Tape No: 13425’de kayıtlı, 15.06.2009 günü saat:11.05 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “…Gelemiyoruz ne yapalım dün o bizim başkanlarla falan bizim evde yemek verdik arkadaşlara da bizim bahçede kalabalık bir grup yemek yedik ondan sonra işte sizi de yad ettik. Bu herhalde şeyleri bugün görüşülüyormuş galiba o bizim Ankara'ya geldiğimiz arkadaşlar var ya onların durumları bugün yarın görüşülüyormuş herhalde şeyde. Gerçi bilgileri var ama haberin olsun diye şey…” dediği, M.S.Oktay’ın “Anlıyorum evet” dediği, A.H.Emre’nin “İnşallah yanlış yere kaydırmazlar yanlış bir şeyler yapmazlar yani.” dediği, M.S.Oktay’ın “ inşallah” dediği, 

Tape No: 14630’da kayıtlı, 01.10.2009 günü saat:17.56 sıralarında Ali Hadi Emre ile Nihal Demirel Atasagun’un yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N.D.Atasagun’un “Ali bey geldi ya ne olur neredeyseniz şey yapın” dediği, A.H.Emre’nin “şuan şey beni aradı beni yolda bekliyor ayakta ya o başkanı alacağım şeye gideceğiz” dediği, N.D.Atasagun’un “Geldi ya” “Bir daha buluşamayız böyle bir dakikayla” “Ne olur ya Ali bey lütfen” “Tamam gene beklesin çok fark etmez çok trafik var bir yerde oturup otura dursun” dediği, A.H.Emre’nin “Hayır hayır Başkan dedim yola çık ben seni alıyorum dedim orada ki Beşiktaş'taki adam var ya” dediği tespit olunmuştur.

f) Örgüt adına takip edilen davalara yönelik Anayasa, Yargıtay, Danıştay ve yerel mahkemelerde yargılamayı etkilemeye yönelik faaliyetler;

Soruşturma kapsamında şüphelilere yönelik yapılan teknik takip çalışmalarında, şüphelilerin gelen talepler doğrultusunda Anayasa, Yargıtay, Danıştay ve yerel mahkemelerde bulunan birçok dava dosyasına yargı içerisindeki irtibatları vasıtasıyla müdahale ettiği ve istedikleri şekilde yönlendirmeye çalıştıkları, böylelikle birçok davada yargılamayı etkilemeye teşebbüs ettikleri anlaşılmıştır. Konu ile ilgili şüphelilerin kendi aralarında yaptıkları telefon görüşmelerinde ve ikametlerinde ele geçirilen bilgi, belge, doküman ve notlar içerisinde çok sayıda delil tespit edilmiştir. Ancak elde edilen delillerin çok olması ve şahıslar bölümünde ayrıntılı anlatılacak olması nedeniyle burada Mahkeme kararları doğrultusunda tespit olunan suça konu telefon görüşmelerinden birkaç örnek verilecektir.

Tape No: 13684’de kayıtlı, 24.05.2010 günü saat:11.22 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Y.Ç arasındaki görüşmede özetle; Y.Ç’nin “Bakanım Y. Ben C... Genel Merkezinden. pazartesi ara demiştiniz, ne yapayım bakanım nerdesiniz nereye geleyim” dediği, M.S.Oktay’ın “Söyle bakalım neydi konuyu bi daha şey yapalım” dediği, Y.Ç’nin “Benim çocuk biri cinayet işlemişti, bu ayın 27 sinde de bir duruşma var ağır cezada Yargıtayda” dediği, M.S.Oktay’ın “Hangi Dairede” dediği, Y.Ç’nin “Birinci” dediği, M.S.Oktay’ın “Birinci Ceza Dairesinde” dediği, Y.Ç’nin “He” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet, valla öğleden sonra yazıhanede olacağım şimdi dışarıdayım ben, öğleden sonra görüşelim olur mu” dediği, Y.Ç’nin “Olur bakanım adresi ben bilmiyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Akşam üzeri sen, saat 3-4 gibi bi ararsan beni ben sana adresi veririm oldu mu” dediği, Y.Ç’nin “Tamam bakanım” dediği, 

Tape No: 14132’de kayıtlı, 17.04.2010 günü saat:14.15 sıralarında Tülay Bekar ile Kemal arasındaki görüşmede özetle; Kemal’in “…Tülay hanım Burada 13 te iş yapılabilir mi yapılabilirse sana birini yönlendireceğim” dediği, T.Bekar’ın “Yapılabilir evet” dediği, Kemal’in “Yargıtayda tamam” dediği, T.Bekar’ın “Hı hı görüşürüz hoşçakalın” dediği,

Tape No: 13806’da kayıtlı, 31.05.2009 günü saat:11.08 sıralarında Tülay Bekar ile Muammer’in yaptığı görüşmede; Muammer’in “bir dostlarım var Yargı harcının iptali Yargıtayda hangi daireye gider” dediği, T.Bekar’ın “Yargı harcının iptali 8 olabilir ama bakmam lazım listeye” dediği, Muammer’in “Nasıl nasılız 8'de” “Orda nasılız diyorum” dediği, T.Bekar’ın “Telefon” dediği, Muammer’in “Tamam tamam” dediği, T.Bekar’ın “Harikasınız yani muhteşemsiniz öğretemeyecem ben size bunu” dediği anlaşılmıştır.

Tape No: 13727’de kayıtlı, 03.12.2009 günü saat: 20.56 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay’ın, X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Şimdi ben ee orda iki başkanla görüştüm” “ee dedim size ziyarete gelecek” “Ellerinden gelen her şeyi yapacaklar” “Sizin, sizin oraya gitmeniz gerekli yani…” “Orda bir arkadaşı görevlendirecem o sizi buluşturacak” “Ben görüştüm onlar da bekliyorlar” dediği, X Şahsın “Sağolsunlar, sağolsunlar” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani 14 ve 10 bekliyor sizi” dediği, X Şahsın “Anladım, sağolsun çok teşekkür ediyorum sağolun, sağolun” dediği, 

Tape No: 13556’da kayıtlı, 01.10.2009 günü saat:14.07 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile M.Ş. arasındaki görüşmede özetle; aralarında bir müddet hal hatır sorduktan sonra, M.S.Oktay’ın “… Ankara’dayım ben. Bu İ.A. vardı hani ben bir ara göndermiştim size” dediği, M.Ş’nin “He he hatırladım” dediği, M.S.Oktay’ın “E onun şimdi bir sıkıntısı var. o da sizin çözebileceğiniz bir şey onlar gelsinler bir yardımcı olursan çok mutlu olurum” dediği, M.Ş’nin “Tamam tamam bakalım, tamam uğrasınlar oldu saygılar sunuyorum sağ olun” dediği tespit edilmiştir.

Bu görüşmenin ardından aynı gün saat 15:55 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile İ.A. arasındaki görüşmede özetle; İ.A’nın “Allah razı olsun gittik çok ilgi gösterdi aldı şeyleri tamam dedi tamam dedi İbrahimciğim merak etme gerekeni yaparız söylerim dedi” M.S.Oktay’ın “İyi .. iyi” dediği, İ.A’nın “İnşallah dur bakalım, İyi olacak Allah senden razı olsun” dediği, M.S.Oktay’ın “İnşallah sağ olun hepimizden de” dediği tespit edilmiştir. 

Tape No: 13368’de kayıtlı, 07.05.2009 günü saat 19.14 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile X Şahıs (telefon numarası C.Ş. adına kayıtlıdır) arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “İyi akşamlar sayın Anayasa Mahkemesi Üyem nasılsınız” dediği, X Şahsın “Hakkı abımla Ademin terasında Hakkı abimle 66 oynuyoruz sayın bakanım” dediği ve görüşmenin devamında X Şahsın “Yarın bir yemeğe bekleyelim mi sizi sayın Bakanım Anayasaya” dediği, M.S.Oktay’ın “peki yarın Anayasa Mahkemesinde buluşalım öyle mi kaç gibi” dediği, X Şahsın “Tamam öğlen yemeğine bekliyorum öğlen 11 buçuk gibi” “Öğlen yemeği yeriz arkadaşlarla sohbet ederiz 11 buçuk gibi sizi bekleyeyim mi sayın bakanım” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet peki oldu” dediği,

Tape No: 13369’da kayıtlı, 08.05.2009 günü saat 13.33 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ve B.E. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; B.E.’nin “Seyfi amca ben Burhan” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben de Anayasa Mahkemesindeyim” “Evet çıkar çıkmaz doğru geleceğim nerde buluşalım” dediği, B.E.’nin “Tamam ben orda bekliyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle mi öyle mi” “Size zahmet çektik ya” dediği, B.E.’nin “Ben bekliyorum siz ne zaman” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok önemli bir şey için geldik de buraya” dediği, B.E.’nin “Hiç şey yapmayın ben bekliyorum Çayyolundaki şeyde” dediği,

Tape No: 13743’de kayıtlı, 05.05.2010 günü saat 10.22 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile F.K. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Merhabalar Seyfi Oktay sevgi ve saygılar sunar” “Şimdi bu Anayasa Mahkemesi, anayasayı, anayasa maddesini iptal etme kararları 3 te 2 çoğunlukla mı alınıyor” dediği, F.K’nin “Evet, 7 oy gerekiyor” “Şimdi, tabi biz şey bakımından biliyorsunuz, usul bakımı yani şekil bakımından şey yapıyoruz” “ondan sonra ... diyoruz, yani daha önceki işte kararlarımız zaten o şeyle ilgili de var biliyorsunuz, türbanla ilgili” dediği, M.S.Oktay’ın “O 3 te 2 çoğunlukla oluyor öyle mi? 7” dediği, F.K’nin “Evet” dediği, M.S.Oktay’ın “6 ya 5 çoğunlukla sanıyordum” “Anayasa değişikliği” dediği, F.K’nin “Anayasa değişikliği” “3 te 2” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki yürütmeyi durdurma kararı olursa falan o da mı şey nedir, 3 te 2 çoğunluğa tabi” dediği, F.K’nin “Şimdi tabi biz, yd kararı vermedik” “Ama şimdi yd bizim tabi içtihatla şey yaptığımız bir şey, biliyorsunuz” “oluşturduğumuz bir şey, dolayısıyla yani mesela şeylerde siyasi parti kapatma davalarında, mesela delillerin oylanmasını da biz nitelikli çoğunlukla yapıyoruz, yani onda da şey yapıyoruz, nedir o nitelikli çoğunlukla, yani ...” dediği, M.S.Oktay’ın “3 te 2 çoğunlukla” dediği, F.K’nin “kapatma kararı, nitelikli çoğunlukla oluyor” “Öyleyse davanın içindeki yani şimdi yd kararı da, bu şeyin içinde olduğuna göre ama Mahkeme nasıl bir İçtihat şey yapar kurar, o konuda bilmiyorum çünkü biz hep şey yaptık onları, yani esası ile birlikte yaptık, yd'yi hiç hatırlamıyorum, yani ...” “Onun için tabi ne zaman dava açarlar nasıl bir şey olur” dediği, M.S.Oktay’ın “Hayır, ayrı tabi yani sadece ben, soyut olarak şey diyorum, yani bu Anayasa Mahkemesi Anayasa değişikliklerinde, ben yine 6 ya 5 diye düşünüyordum demek ki yanılmışım ben, nitelikli çoğunluk 7 ye 4 le oluyor demek ki, Anayasa değişikliğinin iptali o konuda karar verilmesi” dediği, F.K’nin “onu da biz 7 ye 4, zaten yani şimdiye kadarda, 7 oyla da hiç olmadı, yani daha fazla oy çoğunluğuyla oldu” “onun için yani o konuda da bi şey çıkmadı, yani 7 ye 4 sınırı filan” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu olmadı diyorsunuz” dediği, F.K’nin “149 uncu Maddenin ilk fıkrasında” “Anayasa Mahkemesi işte salt çoğunluk ile karar verir, Anayasa değişikliklerinde iptale ve siyasi parti davalarında kapatılmaya karar verebilmesi için 5 te 3 oy çoğunluğu şarttır diyor 149” “Ordan kaynaklanıyor” “Biz bu Anayasa değişikliklerinde şeyi de aştık hep 7 oyu” dediği, M.S.Oktay’ın “7 oy aşıldı evet” dediği, F.K’nin “Siyasi parti kapatmalarında da yalnız en son davada 7 oy bulunamadığı için biliyorsunuz mahrumiyet cezasını şey” “Bu yardımdan, siyasi parti hazine yardımından mahrumiyet cezası şeklinde ...” “Bi tek orda, 7 oy söz konusu yani sınır söz konusu oldu 7 bulunamadığı için” “6 da kaldı kapatma oyu, o da o şekilde tecelli etti, bu yetki de 149 uncu Maddenin Anayasanın ilk fıkrasından kaynaklanıyor, yani parti kapatacağımız şeylerde” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi yürütmeyi durdurmak için özel bir hüküm yok bunun için” dediği, F.K’nin “Özel bir hüküm yok, çünkü zaten biliyorsunuz anayasa da yd yok” “Bu itibarla biz onu tabi, içtihatla uygulamaya soktuğumuz artık gerçi yani işte içtihatla da olsa” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi bu konuda da mı içtihat gerekli, yani” dediği, F.K’nin “... Öyle bi şey olursa burda da kaç oyla yd nin durdurulması söz konusu olursa karar verileceği herhalde tartışılması gerekir” “Yani ilk aşamasında bunu tartışıp tartışmadığımızı hiç hatırlamıyorum doğrusu” “bir tek Anayasa değişikliği biliyorsunuz bu şey” “geçtiğimiz günlerde o da zaten tabi, 7'nin de üstünde bir oy çoğunlu.. hep karar verdiğimiz için yd sini de doğrusu herhalde esastan kararı verdik yani o zaman da bi yd ye karar vermeden esasını inceledik diye hatır...” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama bu tartışılabilir diyorsunuz değil mi” dediği, F.K’nin “bu tartışılabilir yani, hani bir yd verilecekse bu kaç olmalı, ama şeydeki uygulamamız, siyasi partilerle ilgili oylamamız orada nitelikli çoğunluk aradığı için nihai oylamada” “delillerin oylanmasında da nitelikli çoğunluk aradık yani 7 oyla bu delil kabul edilsin denenler de delil kabul edildi, 6 yı bulanda kabul edilmedi” “Yani orda da ara oylamaları da hep, nitelikli çoğunlukla yaptık ama” “Burda nasıl olur onu tabi bilemiyorum, yani öyle bir uygulamamız da var” “bir çok delil var biliyorsunuz hangileri, odak olmaya esas alınabilir oylamaları da yine şeyle oldu, nitelikli çoğunlukla oldu” “Onu da o şekilde aradık” “ama tabi bununla ilgili bi şey doğrusu hatırlamıyorum ben şimdi” dediği ve görüşmenin devamında, M.S.Oktay’ın “Almanya ya gittim falan, bu anayasa değişikliği ile ilgili, konularda çağırıyorlar falan” “oralarda böyle bi şey yaptım nedir” dediği, F.K’nin “Bir konferans gibi tebliğ gibi ...” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet evet, o şekilde” dediği, F.K’nin “Yani, tabi bu konu da deneyimi olan insanların bunları aktarmasında da ben çok büyük bi hizmet olarak nitelendiriyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben o konuşma metni, şey yaparım size ulaştırmaya çalışırım” dediği, F.K’nin “Çok memnun olurum” “Şöyle bi şey var herkesin, kim olursa olsun eğer belli konularda birikimleri varsa bunları ...” “Paylaşmak lazım, eleştiri bile alınsa o eleştirinin bile bir faydası var, bir yeni ufuk açıyor” dediği,

Tape No: 13744’de kayıtlı, 05.05.2010 günü saat 10.37 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile D.B. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Şimdi ben ne kadar yanılmışım 149 un ilk fıkrası öyle, hem parti kapatma için hem de Anayasa değişikliği için 3 te 2 gelmiş, eskiden böyle değildi bu” “Son değişiklik, ancak yürütmeyi durdurma konusu da, herhangi bir yasaya ve Anayasaya dayalı değil, içtihatla o şey yapıldı oluşturulmuştu, şimdi F. hanımla konuştum, bu sadece Anayasa şey parti kapatma davasında önümüze gelen bi husus.. diyor, biz delilleri şey yaparken, takdir ederken, delillerin de kabulü veya reddini 3 te 2 çoğunlukla şey yaptık diyor, başka bi örnekte yok bu konuda, aslında yine 3 te 2 ye tabi olması gibi, bi düşünce olabilir ama bu tartışılması gerekli, bi konu” dediği, D.B.’nin “O uygulama öyle olacak gibi gözüküyor dimi?” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu tartışma konusu olacak, ilk defa şeyimize geliyor diyor, ama bi de örnek veriyor işte delilleri şey yaparken diyor” “Değerlendirirken” “Onu da 3 te 2 ye şey yaptık diyor, nazar aldık diyor falan” dediği, D.B.’nin “Nasıl moral ... var mı” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben o konulara hiç girmedim” dediği, D.B.’nin “Ayrıca bir konuşu...” “Ayrıca bir gözlem yaparsın” dediği, M.S.Oktay’ın “Olur yaparım, o şey değil” dediği, D.B.’nin “Bu vesileyle telefon..” dediği, M.S.Oktay’ın “Konuşurum, hayır bizzat konuşmak lazım bu işleri” dediği, D.B.’nin “Tabi o o o konuda bir hareketlenmek la...” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi tabi anlıyorum evet, anlıyorum” “Yani görüşülecek bu” “Yani bi kez daha görüşülecek o, yani yürütmeyi durdurma kararı” dediği, D.B.’nin “O konuda evet ... 3 te 2 ... değildir görüşülecek” dediği,

Tape No: 13745’de kayıtlı, 05.05.2010 günü saat 10.55 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay’ın, F.K. ile yaptığı görüşmede özetle; F.K’nın “Bilgi olur mu acaba yani bilmek ister misiniz diye şimdi” “Bana sorduğunuz ilk aşamadaki yd eydi dimi gelir ... dosya” “Şimdi bizim, benim size sabahta söylediğim gibi karardan sonra yd kabullerimiz var, mesela en son o şey de olduğu gibi, eşitlik ilkesinin iptali hani, türbanla ilgili karar da olduğu gibi” “Ama esas kararı verdikten sonra biz, karar yayınlanıncaya kadar yd verdiğimiz için, orda zaten oy birliğiyle onu tartışmıyoruz, tartışmamışız” “Dolayısıyla yani bize bir ilk aşama da gelir, daha esas hakkındaki kararı vermeden kaç oy ile yd ye karar vermemiz konusu bir tartışma yok” dediği, M.S.Oktay’ın “evet evet” dediği, F.K’nın “Size de biraz önce söylediğim gibi, biz çünkü bunlar şekil konusunda geldiği için hemen” “Bir inceleme sorunu gibi bi yerde” “hemen karara bağlanıyor ama kararın yazılması aşamasında yd yi de, o iki türlü biliyorsunuz yürürlüğün durdurulmasına karar veriyoruz, biz gelir gelmez karar verilinceye kadar” “Bi de karar verildikten sonra yayınlanıncaya kadar ki süreyi de” “yd yle karara bağlayabiliyoruz” “Bizim bu verdiklerimiz karar verildikten sonra olduğu için” “Ve oy birliği ile verilmiş olduğundan bi tartışma yok orda” dediği, M.S.Oktay’ın “Anladım, ama karardan evvel 6 ya 5 le veriliyor” dediği, F.K’nın “... tartışmamışız ama orda da, Anayasa değişikliği olduğu için nitelikli çoğunluk aranır mı, aranmazmıyı biz tartışmamışız çünkü karardan sonra vermişiz o da oy birliği zaten yani karar iptal olduğu için, dolayısıyla böyle bir tartışma söz karar bile zaten 7 nin 4 ün üstünde olduğu için” “Yani orda bi tartışma yok” “Yani gelir gelmez yd (yürütmeyi durdurma)tartışılmamış” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama ilk aşama da henüz kararın niteliği belli olmadığı için” dediği, F.K’nın “yani, kararın niteliğinden önce bir yd tartışması gündeme gelmediği o konuda da bir rapor olmadığı çünkü şimdi bunlar öyle ki zaten siz konuyu incelediğiniz de işe de girmiş oluyorsunuz, yd vereceğinize esastan karar vermek gerekebiliyor” “O zaman hiç, yürürlüğün durdurulmasın da” “Yani konunun özü ortaya çıkınca o zaman niçin yd verilsin esasa girilerek verilebiliyor çünkü o konuda ki rapor da, esas hakkında ki rapor kadar detaylı bir rapor olması gerektiriyor böyle önemli bir konu da” “o rapor hazırlandıktan sonra da zaten artık yd yi değil, konuyla ilgili kararı veriyorsunuz” “Ama karar yayınlanıncaya kadar yd lerimiz var ama sizin sorduğunuz o değildi ama ben yine de sizi bilgilendirmek için bi bu konuyu da ayrıca belirteyim diye tekrar aradım” dediği, M.S.Oktay’ın “Sağolun çok zahmet oldu, çok teşekkürler” “Şimdi, önemli bi madde düştü” “ben bunu sizinle tartışmak istemem de telefonda, önemli bi madde düştü” “Şimdi iki tane önemli var birisi geçti” “Ben tabi bunu, notumu size gönderdiğim zaman göreceksiniz, bu kuvvetler ayrılığı ilkesi ile tamamen ters yani zaten yürütme ve yasama tek elde, ondan sonra şimdi yargı da buna ekleniyor ve tabi rejimin sistematiği değişiyor bütünüyle, yani İslam da efendim işte egemenlik tecezzi etmez bölünmez kuralına yaklaşma var burda tamamen” dediği, F.K’nın “Şimdi tabi bundan sonraki aşamaları bilmiyoruz” “Nasıl bir aşama gösterecek, ondan sonra bize gelir mi gelmez mi tabi o konu da bize” “Ama işte Mahkemeler… konu geldiğin de inceliyorlar” “Ondan sonra öyle efendim yine görüşürüz, ben saygı sunuyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi oldu çok saygılar sağolun çok” “Biraz rahatsız edecem herhalde bu ara sizi… oldu sağolun çok teşekkürler” dediği,

Tape No: 13666’da kayıtlı, 18.05.2010 günü saat:12.23 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile H.S.O. arasındaki görüşmede özetle; Şahısların merhabalaştıktan sonra M.S.Oktay’ın “Türkiye bir dönüşüm aşamasında yani ben hep 25-30 yıldan beri bunu hep söylerim maalesef ben haklı çıkıyorum her defasında Türkiye bir büyük dönüşüm içerisinde bu dönüşüme karşı bir büyük güç oluşturmak çoğunluğu var yani önümüzdeki anayasa oylaması ben o konuyu da bir yazdım bir kaç şeyde nedir ...” dediği, H.S.O.’nun “Yinede şeyden umudum var anayasa mahkemesinden umudum var” dediği, M.S.Oktay’ın “Ee var mı” dediği, H.S.O.’nun “Var yinede umudum var” dediği, M.S.Oktay’ın “He o çok daha güzel bir şey. Ama ondan sonrada bir seçim var bir büyük mücadele bir büyük sınav Türkiye bir yol ayrımında. Olacak mı olmayacak mı onun onun eşiğindeyiz” dediği, 

Tape No: 14098’de kayıtlı, 30.03.2010 günü saat:19.02 sıralarında T.Bekar’ın, B.A.G. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; T.Bekar’ın “B. 14 Mayıs'daki toplantı için Sabih bey, siz birde kimi düşünebiliriz” “Hı hı, Gökhan beyi düşündüm kafamdan, bu konuları da çok iyi biliyordur” dediği, B.A.G.’nin “Çok da iyi olur” dediği, T.Bekar’ın “Başka kim olabilir Anayasacı” dediği, B.A.G.’nin “Konu neydi” dediği, T.Bekar’ın “Anayasa değişikliği” “… Anayasa değişikliği siyasal bir değişiklik zaten” dediği, 

Tape No: 14328’de kayıtlı, 31.03.2010 günü saat:17.23 sıralarında Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede; T.Bekar’ın “14 Mayıs'taki panel için B. hanım Sabih bey başka kimi düşünebilirim efendin” “Anayasa değişikliği için S.B. uygun değilmiş Kıbrıs’a gidecekmiş o dönemde” “B.A. hoca ...” “S.K. bey kabul etti” “Başka Anayasa Hukukçusu aklınıza geliyor mu efendim” “14 Mayısta Ankara Adliye Konferans Salonunda yapacağız” “Her ne kadar dostlarım bana fazla açılma dese de duramıyorum yine ne yapayım” dediği, 

Tape No: 15162’de kayıtlı, 04.04.2010 tarihinde saat:16.10 sıralarında Mehmet Cengiz ile P.G. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; P.G.’nin “biz şöyle bir şey düşünüyoruz bu Anayasayla ilgili görüşmeler bu önümüzdeki hafta içerisinde bir nihayete bağlanacak hani bir takım çatlak sesler vesaire bir şeyler duyuluyor AKP açısından” “Bir basın açıklaması gibi Anayasa metnini eleştiren küçük bir metin hazırlayalım ve bunu diğer kitle örgütlerinin de imzasına açarak bir basın açıklamasıyla itiraz yaratalım toplumda bir dikkat çekelim bir çalışma yapalım istiyoruz ama doğrusu böyle bir metni hazırlayacak yetkinliğe ben sahip değilim böyle bir şey hazırlama şansımız var mı” “Kısa küçük bir imza metni çok sevinirim eğer bana böyle bir kolaylık sağlarsanız” “Yani en kısa süredeki bir an evvel diğer imzaları altına toplayabileyim” dediği, M.Cengiz’in “Tamam yarın” dediği,

Tape No: 15177’de kayıtlı, 18.05.2010 tarihinde saat 22.18 sıralarında Mehmet Cengiz ile M.Ç. arasındaki görüşmede özetle; M.Ç.’nin “Referanduma gidebilir mi anayasa nasıl” dediği, M.Cengiz’in “İptal edebilir Anayasa mahkemesi” dediği, M.Ç.’nin “Zaten içeriği komple iptal olması lazım ama diyorsun tabi” dediği, M.Cengiz’in “İptal edebilir” dediği anlaşılmıştır.

Konu ile ilgili şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın ikametinden çok sayıda bilgi belge ve çeşitli notlar ele geçirilmiş ve bu verilerde şüphelilerin bu konuda ne tür faaliyetler gösterdiğini açıkça ortaya koymuştur. Ancak bu verilerin çokluğu nedeniyle burada belirtilmemiş olup şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile ilgili bölümde ayrıntılı olarak anlatılmıştır.

2) ERGENEKON SİLAHLI TERÖR ÖRGÜTÜ’NÜN YARGIDA KADROLAŞMA FAALİYETLERİ

Soruşturma kapsamında şüphelilere yönelik yapılan teknik takip çalışmalarında, şüphelilerin birçok görevli Hakim, Savcı, Mahkeme Başkanı, Yazı İşleri Müdürü ve katibin tayin işlerini örgüt adına organize ederek kendilerine yakın kişileri önemli yerlere getirme ve Yüksek Yargı Organları içerisinde kendilerine yakın olan kişilerin seçilmesini sağlamaya yönelik çalışmalar yaptıkları tespit edilmiştir. Ayrıca konu ile ilgili şüphelilerin ikametlerinden ele geçirilen bilgi, belge ve dokümanlar içerisinde şüphelilerin bu alandaki faaliyetlerini gösterir çok sayıda delil tespit edilmiştir. Ancak elde edilen delillerin çok olması ve şahıslar bölümünde ayrıntılı anlatılacak olması nedeniyle burada kısaca birkaç örnek verilecektir.

Tape No: 15191’de kayıtlı, 08.10.2009 günü saat 17.23 sıralarında Mehmet Cengiz ile H.B.Ö. arasındaki görüşmede özetle; H.B.Ö.’nün “Ankara ya doğru geliyoruz” dediği, M.Cengiz’in “iyi yolculuklar dikkatli gelin” dediği, H.B.Ö.’nün “Abi” “Görüşmenin de güz kararnamesini de görüşeceksiniz de mi” dediği, M.Cengiz’in “Tabi,tabi görüşecem ama o şimdi olmayacak haftaya kalacak” dediği, H.B.Ö.’nün “Ha, öyle mi heee peki” dediği, M.Cengiz’in “Haftaya kalacak bir başka sebeple gelince anlatırım” dediği, H.B.Ö.’nün “Tamam haydi görüşürüz abi” dediği,

Tape No: 13462’de kayıtlı, 12.07.2009 günü saat:13.23 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Bir haber yok dimi daha şeyden salı herhalde kararname çıkıyormuş” dediği, M.S.Oktay’ın “Doğrudur. Telefonlaştık adama dün telefon ettim saat 10 mu 10 buçuk mu şeydeydi iş yerindeydi çalışıyordu” dediği, A.H.Emre’nin “Çalışıyor yoğun evet bi çıksa da millet ne olacağını görse herkes çok tedirgin ya bir sürüde spekülasyon var” dediği, M.S.Oktay’ın “Yav sanmıyorum öyle bir şey olsun yav…Bu kadar da şey mi o zaman tırı vırı bir adam demektir o ya. o zaman valla istifa etsin gitsin o zaman ya” dediği, A.H.Emre’nin “Tabi tabi var spekülasyon var bayağı yani. Herkesi o rahatsız ettiler böyle. Ya bir şey yok diye şikayet ettiler ya o bir tane adam geldi şeyci adam tarikatçı her tarafı şeyli işte” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi güzel ama oradaki adam da yani Başkan Vekili olan adam da bütün gerçeklikleri öğrendi not etti ve konuştu onlarla daha ne olsun yani şimdi” dediği, A.H.Emre’nin “Tabi sahip çıkarsa orada mesele yok yani…” dediği

Tape No: 13629’da kayıtlı, 12.12.2009 günü saat:21.17 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile M.Ş.’nin yaptığı görüşmede özetle; M.Ş.’nin “…iyisiniz bir yaramazlık yok” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok şükür sağolasın nasıl başkanımız nasıl iyi mi” dediği, M.Ş.’nin “Vallahi başkanımız iyi efendim. Şimdi bu salı günü muhtemelen bir seçim var. bizim hanım da aday. 3 kişi 3 kişi çok ciddi bir şekilde destekliyor gündeme getirmişler 3 kişi okey vermiş özellikle Danıştaycılar tamam mı” dediği, M.S.Oktay’ın “Bir Kadir beye M. beye bir alo derseniz iyi olabilir” dediği, M.Ş.’nin “Olur tabi” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani büyük bir ihtimalle olacak ama yani..en başta köstek olmazsalar yani söz verdiler ama gene de siz biliyorsunuz orası biraz politik” dediği, M.Ş.’nin “Ee ben yarın inşallah ulaşırım ben hiç merak etme” dediği,

Tape No: 15266’da kayıtlı, 09.06.2009 günü saat:16.34 sıralarında Hüseyin Yıldırım ile Tahir isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; Tahir’in “He ben Tahir abi” dediği, H.Yıldırım’ın “İşimiz düştüğü zaman arıyoruz seni yoksa aramıyoruz. İnşallah Yargıtay Üyesi oldun ha..olacan inşallah Yargıtay Üyesi he mi” dediği, Tahir’in “He inşallah abi sayenizde” dediği, H.Yıldırım’ın “Ne zaman geliyorsun inşallah İstanbul’a” dediği, Tahir’in “Abi belirli bir şey yok…hem bir hatırını sorayım dedim hem de bir şey var mı abi bir görüşme mörüşme” dediği, H.Yıldırım’ın “Valla geçen gün görüştüm buraya İstanbul’a geldi biliyor musun biraz daha bekle dedi bana…27 inde Ankara’ya geleceğim seninle konuşalım. Ondan sonra Yargıtay başkanı neydi oğlanın ismi bizim K.Ö.’e, K.Ö.’le bir görüşeyim tamam mı” dediği, Tahir’in “Geç kalıyoruz abi” dediği, H.Yıldırım’ın “Ben açayım bir konuşayım ondan sonra tekrar seninle arayım tamam mı” dediği, Tahir’in “Gerekirse gelsin filan bir görüşelim gibilerinden olursa. Ondan sonra ben gideyim şey yapayım çünkü yoğun ondan sonra şimdi bende sevmem gidip eyvallah etmeyi eğilmeyi bilmem ne yapmayı falan filan. Ondan sonra yani bir randevu gidersek senin sizin aracılığınızla abi” dediği, H.Yıldırım’ın “Ben randevuyu ben alayım seni öyle göndereyim” dediği,

Tape No: 13725’de kayıtlı, 15.10.2009 günü saat:12.54 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile S.K. arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Akşam başkanla birlikteydik gerekli görüşmeyi yaptık onlar da çok baya çok iyi bakıyorlar. Öyle bir zemin gördüm ve gerektiği şekilde de kendi lisanım çerçevesinde sizinle ilgili görüşlerimi bilgilerimi aktardım. Epeyce bir konuştuk çok olumlu bakıyorlar, inşallah bir şey sakat durum olmaz şey yapar da” dediği, S.K.’nın “İnşallah sayın bakanım, ben çalışmalarımı götürüp arz ediyorum kendilerine bilgi de arz ediyorum. Kadir Bey de Başkan bey de sağolsun kendi de ifade etti, çalışmalarınızdan istifade ettim dedi yararlandım, ben de her ne vakit emrederlerse görüşlerimi aktarabileceğimi ve rapor halinde verebileceğimi de söyledim yani onu takip ettiklerini biliyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Özellikle size verdiğim sözü şey yapmak için dün çok da çalışıyorlarmış zor şey yani böyle yoğunlarmış” dediği, S.K.’nın “Çok sağolun sayın Bakanım. Ben müsait bir zamanınızda sizi ziyaret etmek isterim” dediği, 

Tape No: 14697’de kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:20.37 sıralarında Ali Hadi Emre ile Z. isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Alo ha Z. Ben geçen hafta ben Ankara'ya gittim Seyfi Bey o şeyi çağırdı bizim kadir beyi Başkanı. Ben o şahsın ismini de verdim benim yanımda verdi ona Seyfi Oktay kendi ... ben değil yani” dediği, Z.’nin “Şeyin mi” dediği, A.H.Emre’nin “O N.’ın tayin talebini” dediği, Z.’nin “Var kararname yok herhalde canım” dediği, A.H.Emre’nin “Başkanda dedi ki yav davası varsa o davasının bitmesi daha iyi olur dedi bilmem ney Seyfi Bey yine dedi ki işte bir şeyler yap dedi bunu büyük illerden birine falan. Yani Seyfi Oktay kendisi tanıyormuş gibi benim yanımda verdi başkana verdi” dediği, 

Tape No: 14859’da kayıtlı, 17.03.2010 günü saat 12.17 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Yav senin adamın gelmedi” dediği, A.H.Emre’nin “Valla adam çocuk onu söyledi o savcı Bizim Giresun Savcısı abi onun onun elinden ne gelirse yap çok benim için çok önemli” dediği, M.S.Oktay’ın “Kardeşim anladım başım üzerine de yani” dediği, A.H.Emre’nin “Ben şimdi telefon açıksa şimdi hemen şimdi..hemen şimdi arasın Ankara'da kendisi” dediği, M.S.Oktay’ın “Ee arasında akşam üzeri arasın beni. Niye şey yapmıyor ki bitmedi daha bu şey nedir şeyler” dediği, A.H.Emre’nin “Yo hayır bitse de önemli değil yani o bir anlatsın da bir ona göre başka bir şey belki düşü...Bir yani siz siz yönlendirin şeye bir randevu alın gitsin derdini anlatsın kendisi yani dinlemez mutlaka onun anlatması lazım” dediği,

Tape No: 13440’da kayıtlı, 27.06.2009 günü saat:11.04 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ş.S. arasındaki görüşmede özetle; Ş.S.’nin “O diyor ki Kadir Beyin diyor son şeyi diyor Kadir Bey şeye gidecek diyor... T. gelecek E. diyor görev diyor Yargıtay’a dönecek görevi doluyor diyor öyle bir şey. Vallah dediği o diyor onun son kararnamesi diyor Kadir beyin.” dediği, M.S.Oktay’ın “Yok ya bu sanmıyorum ama yani şu anda ulaşma imkanımız yok hani. Kadir beyle sınırlı değil orada diğerine söyleriz” dediği, Ş.S.’nin “Bilmiyorum tabi ben onun söylediğini söylüyorum hani ben oradaki şeyleri bilmediğim için Kuruldaki şeyleri bilmiyorum yani.” dediği, M.S.Oktay’ın “..O mesele değil o ya.. Kadir bey giderse başka bir tanıdığımız gelir” dediği, Ş.S.’nin “E mutlaka birileri gelir oraya tabiî ki.” dediği,

Tape No: 13632’de kayıtlı, 08.05.2010 günü saat:16.19 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Fuat’ın yaptığı görüşmede özetle; Fuat’ın “…benim bi yiğenim geldi babası Albay Hukukçu kızımızda” “Hakimlik imtihanı varmış ona girecek” “İmtihanı yazılı imtihanı kazandırdık kazandıktan sonra Fuat amcam diyor bana diyor sözlüde yardımcı olur musun bende başım üstüne dedim kızım” dediği, M.S.Oktay’ın “…memnuniyetle yav senin akrabanda bizim akrabamız ...” dediği,

Tape No: 14719’da kayıtlı, 30.10.2009 günü saat: 15:18 sıralarında Ali Hadi Emre ile M.M. arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Cemal’a gittim abi ben sana bir tane bizim Tuncelili çocuk vardı ya hani Adalet Komisyonu Başkanı şoförlük için söylemiştim not..” dediği, M.M.’nin “Onu yarın söyleyeceğim” dediği, A.H.Emre’nin “Öyle mi” dediği, M.M.’nin “Çünkü görüşmedim adamla” dediği, A.H.Emre’nin “He sen not sendeydi” dediği, M.M.’nin “Yani bende notu var, yarın kızının nişanı var ona katılacağım orda söylerim” dediği anlaşılmıştır.

Mahkeme kararları doğrultusunda şüphelilerin tespit olunan suça konu görüşmeleri çok sayıda olup, bir kısmına yukarıda yer verilmiş, bir kısmına ise şüphelilerin hukuki konumları başlıklı bölümde yer almıştır. Bu görüşme içeriklerinden anlaşılacağı üzere çoğu avukat olan örgüt üyesi şüphelilerin Hakim ve Savcılar Yüksek Kurulu Üyelerine istedikleri yere atanmalarını sağlamak amacıyla hakim ve savcı isimlerin bulunduğu listeler verdikleri, meslekten ihracına karar verilen kişileri tekrar mesleğe aldırıp kendilerince stratejik öneme haiz Hakimlik ve Savcılık görevine getirdikleri, bu kişileri daha sonra mesleki anlamda ve örgüt menfaatleri doğrultusunda kullanmaya çalıştıkları anlaşılmıştır. Bunların yan sıra şüphelilerin adli teşkilat içerisinde Katip ve Yazı İşleri Müdürlerinin tayin işlerini de takip ettikleri, genellikle İstanbul ve Ankara illerinde bu ilişkilerini yoğunlaştırdıkları, bu irtibatların görülen davaların son karar yeri olan Yüksek Yargı Organı Üye ve Başkanlıklarına kadar uzandığı, Yüksek Yargı Başkanlıklarındaki seçim çalışmalarına doğrudan müdahil oldukları, bu amaçla organizasyonlar düzenledikleri tespit olunmuştur.

Konu ile ilgili şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın ikametinden çok sayıda bilgi, belge ve çeşitli notlar ele geçirilmiş ve bu belgeler şüphelilerin bu konuda ne tür faaliyetler gösterdiklerini açıkça ortaya koymuştur. Ancak bu verilerin çokluğu nedeniyle burada belirtilmemiş olup şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile ilgili bölümde ayrıntılı olarak anlatılmıştır.

Hakim ve savcılarla ilgili dosyalar Adalet Bakanlığına gönderilmiş olup, yüksek yargı organları ile ilgili elde edilen tüm deliller Yargıtay Birinci Başkanlığına gönderilecektir.

C) ŞÜPHELİLERİN HUKUKİ KONUMLARI VE UYGULANMASI TALEP OLUNAN KANUN MADDELERİ

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü Yöneticisi ve Üyesi Olmak suçundan haklarında kamu davası açılan Muzaffer Tekin ve Kuddusi Okkır’dan ele geçirilen “DEVLETİN YENİDEN YAPILANMASI İÇİN ÖNERİLER (Master Plan Ön Çalışması)” isimli örgüt dokümanında, devletin ele geçirilmesi için yer altında ve yer üstünde ayrı yapılanmanın gerektiği ve bu yapılanmanın gizliliğinin zorunlu olduğu, PYK (Planlama Yürütme Kurulu)’nun bu gizli yapılanmanın en üst birimi olduğu, “Süreçler” başlığı altında “Sızma ve Denetim Süreci” alt başlığı içerisinde, 

“01-Mevcut devlet işleyişinin analizini yapmak,

02-Mevcut kadrolara alternatif adaylar belirlemek ve eğitmek,

03-Sızma stratejilerini geliştirmek (Yargı, Emniyet, Eğitim, Sağlık, İstihbarat, Ordu, Sivil Yeraltı Örgütleri (Mafya), Medya, Camiler ve Tarikatlara Sızmak ve Denetim Mekanizmalarını Oluşturmak” şeklinde hedeflerin belirlendiği görülmüştür. 

Daha da önemlisi örgütün bu hedefleri zaman içinde büyük oranda gerçekleştirdiği de soruşturma kapsamında delilleriyle ortaya konulmuştur.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü'nün tutuklu sanıklarından Doğu Perinçek ve diğer bir kısım şüphelilerden ele geçirilen “DEVLETİN YENİDEN YAPILANMASI ÜZERİNE” isimli dokümanda “DURUM VE AMAÇ” başlığı altında “Cumhuriyetin yeniden yapılanması için silahlı gücünün olduğu, bütün meselenin yeniden yapılanmanın diğer ayaklarını teşkil eden Meclis, Hükümet, Yargı ve halk örgütlenmesi olduğu….” belirtilmiştir. 


Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne karşı yürütülen soruşturmada Cumhuriyet Başsavcılığımızca 10.07.2008 tarihinde düzenlenen birinci iddianamede de ayrıntılı olarak açıklandığı üzere, örgütün Devlet içerisinde etkin olabilmek ve gizli hakim güç konumunu sürdürebilmek için anayasal kurumlar olan TSK, MİT, Yargı, İstihbarat Birimleri ve Emniyet Teşkilatı gibi devlet kurumlarına ve bunların yanı sıra Siyasi Partilere sızmayı ve buralarda örgütün hedefleri doğrultusunda kadrolaşmayı amaç edindiği anlaşılmıştır.

Düzenlenen bu iddianamede, örgütün temel belgelerinde yer alan örgütün yargı yapılanmasının deşifre edilen küçük bir kısmı konu edilmektedir. Şüphelilerin örgütün genel stratejisi içerisinde hareket ettikleri tespit olunmuştur.

1) ŞÜPHELİ MEHMET SEYFİ OKTAY

a) Savunmaları;

Özetle; 1991-1994 yılları arasında Adalet Bakanı olarak görev yaptığını, halen avukat olduğunu ancak fiilen avukatlık yapmadığını, avukatlık bürosunun da olmadığını, hakkında isnat edilen suçlamalarla hiçbir ilgisinin bulunmadığını, Ergenekon Terör Örgütü ile hiçbir ilgisinin olmadığını, 

Ergenekon diye adlandırılan davaya bakan ağır ceza mahkemesi başkanının, bir yargıçta bulunması gereken, yetenek, birikim ve yüksek karaktere sahip ideal bir yargıç olduğunu, mahkeme başkanı ile görüşmekten ve tanışmaktan mutluluk duyduğunu, mahkeme başkanının tansiyon rahatsızlığı olduğunu söylemesi nedeniyle K.Ö.’e telefon ederek mahkeme başkanına randevu aldığını,

Medyadan izlediğine göre mahkeme başkanının kendisi ile olan görüşmelerine açıklık getirerek sistemin ne kadar çürümüş olduğunu açık bir şekilde ifade ettiğini,

Dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö.’i çok eskiden tanıdığını, bütün bunların kendisinin bakanlık döneminin dışında gerçekleştiğini ve K.Ö.’in yargı içerisindeki saygınlığı ve yeteneğinin hangi düzeyde olduğunun açık kanıtı olduğunu, K.Ö.’in HSYK’da sadece bir oya sahip olduğunu, bilindiği gibi adı geçen mahkeme başkanının, Yargıtay üyeliğine de seçilemediğini, 

Ergenekon Terör Örgütünden haklarında işlem yapılanların hiç birini tanımadığını, Ergenekon davasında avukatlık yapmadığını, dava sürecini takip etmediğini, 

Başbakanlıkta danışman olarak çalışan aynı zamanda akrabası olan Y.O.’nun kendisini Tülay Bekar ile tanıştırdığını, Tülay Bekar ile 2009 yılı içerisinde birkaç kez görüştüğünü, Tülay Bekar’ın, K.Ş.’ü etkilemesi faaliyetinin olmadığını, K.Ş.’ü tanıdığını, kendisiyle telefon görüşmesi yaptığını hatırlamadığını,

K.Ş.’ün kendisini yemeğe davet ettiğini, iki kez birlikte yemek yediklerini, üçüncü yemek davetini de kendisinin yaptığını, ancak acil işi çıktığı için yemeği iptal ettiğini, K.Ş. ile görüşmelerinin sohbet amaçlı olduğunu, K.Ş. ile yaptığı bu görüşmelerde davayı etkilemeye yönelik herhangi bir konuşma ve görüşme yapmadığını, bu görüşmelerde Ergenekon davası sanıklarının tahliyesinin konu olmadığını, K.Ş.’ün emekli olması veya tatile gitmesi şeklinde bir görüşmeye tanık olmadığını, Tülay Bekar’ın faaliyetleri ile ilgili bir katkısının ve bilgisinin olmadığını, 

K.Ş.’ün emekli olması ya da Ergenekon Davasını bırakması yönünde yapılan çalışmalardan herhangi bir bilgisinin ve faaliyetinin olmadığını, bu konunun kendisini ilgilendirmediğini, 

Bu süreç içerisinde tutuklu bulunan veya tahliye edilip yargılaması devam eden Ergenekon sanıklarıyla görüştüğü veya bilgi verdiği şahısların olmadığını, bu süreçte bir faaliyetinin olmadığını,

Tülay Bekar’ın K.Ş. ile emekli olması ya da dosyası bırakması yönünde baskı yaptığı konudan bilgisinin olmadığını, Tülay Bekar’ı bu şekilde konuşma yapması için kendisinin yönlendirmediğini, Tülay Bekar ile K.Ş.’ün emekli olması ya da davayı bırakması yönünde herhangi bir konuşma ve görüşme yapmadığını, K.Ş. ile görüşme talebinin de olmadığını, talebin K.Ş.’den geldiğini, 

Tape No: 13475’de kayıtlı, 29.07.2009 günü saat:16.51’de Ali Hadi Emre’yle yaptığı görüşmede; M.S.Oktay’ın “Şimdi arkadaşımız şeyde Ankara’da” dediği, “…O oradan ayrılmak istiyor belli” dediği, A.H.Emre’nin “işte bir gör yani daha iyi abi bir görüş o zaman ya” dediği, M.S.Oktay’ın “Daha yukarılara gitmek istiyor” dediği telefon görüşmesi ile ilgili, K.Ş.’ün, Yargıtay üyeliğine seçilmesi için Ali Hadi Emre ile bir görüşmesinin olmadığını, böyle bir plan içerisinde de olmadığını, Bakanlığı döneminde Ali Hadi Emre’nin aynı partiden Elazığ İl başkanı olduğunu, o tarihten beri kendisiyle tanıştığını, Ali Hadi Emre’nin eski Hâkim olduğunu, dostluğunun devam ettiğini, 

Mehmet Seyfi Oktay’ın (Tape No: 14216) 29.07.2009 günü saat:16.49’da Tülay Bekar ile yaptığı görüşmeden (2) dakika sonra K.Ş. ile ilgili konuyu Ali Hadi Emre’ye aktarmasının tesadüfi bir olay olduğunu, günlük konuşma olduğunu,

Tape No: 14379’da kayıtlı, 30.07.2009 günü saat:15.35 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede; T.Bekar’ın “…Seyfi Oktay'la görüşeceksin” “Ben ona üye seçilmek istediğini söylemiştim” K.Ş.’ün talebi üzerine randevu aldığını, Tülay Bekar’ın herhangi bir etkisinin olmadığını,

K.Ş.’ün 10.09.2009 tarihinde dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüştürülmesi konusu sorulduğunda; K.Ş.’ün talebine karşılık K.Ö.’i arayarak randevu aldığını, K.Ş.’ün giderek K.Ö. ile görüştüğünü, K.Ö. ile yaptığı görüşmenin içeriğini bilmediğini, 

Tape No: 13494, 13831, 14390, 14224, 13495, 14225, 14391’de kayıtlı telefon görüşmeleriyle ilgili olarak K.Ş. ile direk görüşmeyip, Tülay Bekar üzerinden iletişim kurmasının sebebi sorulduğunda; Tülay Bekar’ın K.Ş. ile tanıştığını, ailece görüştüklerini bildiğini, K.Ş. ile K.Ö.’in görüşmesinin ne zaman olacağının belli olmadığını, Tülay Bekar’ın belki bu görüşmeyi temin etmek için kendisini ve K.Ş.’ü aramış olabileceğini, görüşme tapelerine bir diyeceğinin olmadığını, görüşmüş olabileceğini, K.Ş. ve K.Ö. görüşmesi öncesinde veya sonrasında herhangi bir değerlendirme toplantısı yapmadıklarını,

Tape No: 13502’de kayıtlı Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşme sorulduğunda; Ali Hadi Emre’nin hangi süreçten bahsettiğini bilmediğini, K.Ş.’ün Yargıtay üyeliği seçimi konusunu kastetmiş olabileceğini,

Yürüttüğü faaliyetleri anında Ali Hadi Emre’ye iletmesinin sebebi sorulduğunda; Ali Hadi Emre’nin yakın bir dostu olduğunu, görüşmelerinin Ergenekon dava süreci ile ilgili olmadığını, Ergenekon dava süreci ile ilgili herhangi bir özel faaliyetinin olmadığını,

10.09.2009 günü K.Ö. ile yapılan görüşme sonrasında Tülay Bekar’ın Ankara’daki ofisinde K.Ş.’ü etkilemeye yönelik toplantı yapılması konusu sorulduğunda; Tülay Bekar’ın bürosunda K.Ş. ile buluştuğunu, ne kadar kaldığını bilmediğini, daha sonra birlikte yemeğe gittiklerini, yemekte kimin olduğunu hatırlamadığını, yemekte K.Ş.’ün dönemin HSYK Başkan Vekili ve diğer kurul üyeleri ile görüştüğünü anlattığını, Tülay Bekar’ın ofisindeki görüşme ile ilgili kimseye bilgi vermediğini, ancak Ali Hadi Emre’nin sorması üzerine Ali Hadi Emre ile bu konuda telefon görüşmesi yaptığını, 

Tape No: 13505, 14229’da kayıtlı Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar ile yaptığı telefon görüşmeleriyle ilgili olarak; Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmesinde “Öbür taraf” olarak bahsettiğinin günlük söylemleri olduğunu, özel bir yeri kastetmediğini, Tülay Bekar’ın ofisinden çıktıktan sonra ikinci bir toplantı yapmadıklarını, 

K.Ş.’ü 12.10.2009 tarihinde ikinci defa dönemin HSYK Başkan vekili K.Ö. ile görüştürme faaliyetleri sorulduğunda; kendisinin bu görüşmeden haberinin olmadığını, 

Konu ile ilgili Tape No: 14408, 14235, 14410, 14237, 14238’da kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Tülay Bekar’ın randevu öncesi kendisi ile görüşmek istemesinin sebebini bilmediğini, 

12.10.2009 günü K.Ö. ile yapılan görüşme sonrasında Ankara’da bir restaurantta K.Ş.’ü etkilemeye yönelik yemekli toplantı yapılması konusuyla ilgili Tape No: 13571, 14413, 13574, 14416, 14241’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Yanlarında başka kimsenin olmadığını, Tülay Bekar ve K.Ş. ile birlikte olduğunu, yanında başka kimsenin olduğunu hatırlamadığını, korumalarından birinin olabileceğini, toplantının yemek toplantısı olduğunu, gizli de olmadığını, görüşmelerde Tülay Bekar’ın yer ve isim belirtmemesinin sebebini bilmediğini, 

Tape No: 14659’da kayıtlı 12.10.2009 günü saat:23.12’de Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmesi sorulduğunda; Toplantı hakkında Ali Hadi Emre’ye bilgi vermesinin özel bir nedeni olmadığını, Ali Hadi Emre’nin aradığını, kendisinin de cevap olarak söylediğini,

Tape No: 14242, 14419, 14243 ve 14244’de kayıtlı telefon görüşmelerinde geçen 13.10.2009 günü tekrar Tülay Bekar’ın ofisinde K.Ş.’ün de katıldığı bir toplantı sorulduğunda; böyle bir toplantıdan bilgisinin olmadığını, 

Ergenekon sanıklarını tahliye ettirmek için K.Ş.’ü etkilemeye ve yönlendirmeye yönelik yapılan faaliyetler sorulduğunda; Ergenekon davası sanıklarının tahliye edilmesi konusunda bir faaliyet içerisinde olmadığını, K.Ş. ile bu konuda bir görüşmesinin olmadığını, 

Tape No: 13481’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:15.20’de Tülay Bekar ile yaptığı; M.S.Oktay’ın “Başkanı sıkıştırmadık demi” dediği, T.Bekar’ın “yok hiç sıkıştırmadık efendim, o zaten bizi çok seviyor, sizi çok seviyor. … zaten bize güvenmezse birlikte olmazdı efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani özellikle şey o iki kişi üzerinde kendisi açtı” dediği, T.Bekar’ın “Yok hayır ben aynı şekildeki ben bazen daha ağır konuşuyorum...” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” dediği, T.Bekar’ın “görüşürüz efendim onları daha sonra tamam, tamam efendim” dediği görüşme sorulduğunda;Yemekli toplantıyı hatırlamadığını, kimlerin katıldığını da bilmediğini, K.Ş.’ü bazı sanıkların tahliyesi için telkin ve yönlendirme yapmadığını, böyle bir talepte bulunmadığını, Tülay Bekar’ı yönlendirmesinin söz konusu olmadığını, konuşmada geçen iki kişinin kimler olduğunu bilmediğini, konuşmayı da hatırlamadığını, Tülay Bekar’a Mehmet Haberal’ın bırakılması yönündeki sözlerinin bir temenni olabileceğini, 

Tape No: 13488’de kayıtlı 03.09.2009 günü saat:18.41’de Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşme sorulduğunda; görüşmede belirtilen şekilde bir toplantı yapıldığını hatırlamadığını, Ali Hadi Emre’nin sıkıntı çektiği konuyu hatırlamadığını, 

Görüşmede “Adamı bağlamak için bir sürü çaba sarf ediyoruz” diyerek ne kastettiği sorulduğunda; “Bağlamak” kelimesinin kullandığı bir kelime olmadığını, konuyu da anlamadığını, 

Tape No: 15193 ve 14266’da kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Mehmet Cengiz’i tanımadığını, 

Görüşmelerde geçen K.Ş.’ün koyduğu muhalefet şerhleri sorulduğunda; bazı tutuklu sanıkların tahliyesi yönünde özel bir ilgisinin olmadığını, K.Ş.’ün muhalefet şerhi yazdığını basından bildiğini,

Bir kısım Ergenekon sanıklarını tahliye ettirmek için Mahkeme Başkanı K.Ş.’ü etkilemek ve yönlendirmek amacıyla 14.04.2009 günü İstanbul’da yemekli toplantı yapılması konusuyla ilgili 13787, 14368, 13789, 14369’da kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; M.E.S.’nin ilkokuldan beri arkadaşı olduğunu, toplantıda yemek yediklerinin doğru olduğunu, ancak yerin Fatih olup olmadığını hatırlamadığını, yemekte kendisi, Tülay Bekar, K.Ş. ve M.E.S.’nin olduğunu, toplantının özel bir nedeninin olmadığını, söz konusu yemekli toplantıda Ergenekon dava süreci ile ilgili bir şeyin konuşulmadığını, 

Tape No: 13792’de kayıtlı 15.04.2009 günü saat:09.42’de Tülay Bekar ile yaptığı telefon görüşmesinde bahsettiği “Herhalde biraz mesajları almıştır”, “İş bu yerleri kaybetmemek lazım” “Ben akşam şunu söylemek istedim yani, bu bir rejim mücadelesi” “ve orda düğümleniyor” şeklindeki beyanları sorulduğunda; 14.04.2009 tarihinde yaptıkları bu toplantıda Ergenekon davası süreci ile ilgili K.Ş.’ü yönlendirmesinin söz konusu olmadığını, konuşmuş olmasının illaki yönlendirmek anlamına gelmediğini, 

Bir kısım Ergenekon sanıklarını tahliye ettirmek için Mahkeme Başkanı K.Ş.’ü etkilemek ve yönlendirmek amacıyla 16.09.2009 günü İstanbul’da yapılan yemekli toplantı ile ilgili Tape No: 13522, 14402, 14231’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Tülay Bekar’ın ofisine zaman zaman gittiğini, K.Ş. ile görüşme fikrinin hatırladığı kadarıyla Tülay Bekar’dan gelmiş olabileceğini, tam hatırlamadığını, İstanbul’da K.Ş. ile Florya Köşkünde görüşmüş olabileceğini, çünkü bu köşkte kaldığını, görüşmede ne konuştuklarını hatırlamadığını, 

Tape No: 13528’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.10’da Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmesinde bahsedilen “… o meşhur başkanla birlikte olma durumu olabilir bu akşam”, “Bu ara sabretsinler bu ara bir sonuca bağlanacak o” ya onu bağladık, yani hani bir bakıma bağlandı.. yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” şeklindeki beyanları sorulduğunda;

Ali Hadi Emre’nin kendisine bir iş bağlamak için teklifte bulunmadığını, hangi konuda kendisine böyle bir şey söylediğini hatırlamadığını, konuşmanın hangi içeriğe ilişkin olduğunu hatırlamadığını, 

16.09.2009 günü K.Ş. ile Uludağ Restaurant'taki görüşmesi sorulduğunda; 16/09/2009 günü Uludağ Restaurant'taki yemeği hatırladığını, yemeğe K.Ş. ve M.E.S.’nin katıldığını, Tülay Bekar’ın olmadığını, Tülay Bekar’ın neden gelmediğini bilmediğini, Tülay Bekar’ın kendisine bağlı biri olmadığını, K.Ş. ile yaptığı toplantının normal yemek toplantısı olduğunu,

Bir kısım Ergenekon sanıklarının tahliyesi ile ilgili 21.12.2009 günü İstanbul Polat Otel’de Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre’nin toplantı yapması ile ilgili kayıtlı telefon görüşmeleri ve fiziki takip tutanakları sorulduğunda; Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre’nin Polat Rönesans Otelde niçin görüştüklerini ve ne konuştuklarını bilmediğini, görüşmelerde geçen dilekçe konusunun hangi sanık veya mahkeme ile ilgili olduğunu hatırlamadığını, Ali Hadi Emre’nin Ergenekon Davasında hangi sanığın avukatı olduğunu bilmediğini, Ali Hadi Emre ile Tülay Bekar arasındaki konuşmanın içeriğini bilmediğini, Mehmet Haberal ve yakınlarıyla bir tanışıklığının olmadığını, Ergenekon davasında tutuklu sanıkların tahliyesi ile ilgili herhangi bir çaba ve girişiminin olmadığını, Tuncay Özkan, Mustafa Balbay ve Mustafa Ö.’in tahliyeleri konusunda herhangi bir girişiminin olmadığını, 

Ergenekon Terör Örgütü sanığı Gürbüz Çapan’ın tahliye ettirilmesi konusu sorulduğunda; Gürbüz Çapan’ı siyasetten tanıdığını, Ali Hadi Emre’nin Gürbüz Çapan ile görüştüğünü, bu görüşmeden sonra Gürbüz Çapan’ın kendisi tarafından yardım edildiği düşüncesine kapıldığını, bu nedenle tahliye edildikten sonra Gürbüz Çapan’ın kendisine teşekkür ettiğini, ancak tahliyesinde herhangi bir katkısının olmadığını, Ali Hadi Emre ile birlikte Gürbüz Çapan’ın tahliyesi konusunda bir girişiminin olmadığını, 

Gürbüz Çapan’ın tahliye ettirilmesi ile ilgili olarak Tape No: 14691’de kayıtlı 20.10.2009 günü saat:16.47’de Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmede; “o gayret ediyor seçimden evvel olsun diye sözü de öyle net olarak söylenen söz” diyerek ne kastettiği sorulduğunda; Konuşmanın içeriğini hatırlamadığını, 

Gürbüz Çapan’ın tahliye ettirilmesi ile ilgili olarak Tape No: 14796’da kayıtlı 23.01.2010 günü saat:14.42’de Gürbüz Çapan ile yaptığı görüşmede G.Çapan’ın “Sağol Seyfi abi, çok teşekkür ederim çok sağolasın ilginden dolayı da teşekkür ediyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “sağol, bu sefer ilgisiz kalmadık canım” dediği, G.Çapan’ın “Biliyorum biliyorum haberini aldım, çok sağolun” dediği görüşme sorulduğunda; Gürbüz Çapan’ın tahliyesinden sonra böyle bir konuşmanın geçmiş olabileceğini, Çapan’ın tahliyesi ile ilgili kimseyle irtibat kurmadığını, tahliyesinde etkin olmadığını, ancak konuşma sırasında kendisiyle ilgilendiğini düşündüğü için teşekkür ettiğini, kendisinin de “hayır” demediğini, aslında böyle bir ilgisinin olmadığını,

Gürbüz Çapan’ın tahliye ettirilmesi ile ilgili olarak Tape No: 14828'de kayıtlı telefon görüşmesinde geçen Gürbüz Çapan’ın tahliye olduktan sonra ziyaret edip etmediği konuları sorulduğunda; Gürbüz Çapan’ın tahliye olduktan sonra Ankara’da ziyarete geldiğini ancak kısa bir süre sonra ayrıldığını, Gürbüz Çapan tahliyesi konusunda kendisinin ilgilendiğini zannettiğini, bu nedenle teşekkür ettiğini, hakikatte tahliye ile ilgisinin olmadığını, 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü sanığı Mehmet Haberal’ın tahliye ettirilmesi için çalışma yapılması konusu sorulduğunda; Mehmet Haberal’ı 30 yıl önce hastanesine gittiği için tanıdığını, yakın bir ilişkisinin olmadığını, daha sonra hiç görüşmediğini, Mehmet Haberal’ın tahliyesi için bir girişimde bulunmadığını, böyle bir talebin de kendisine gelmediğini, bu kapsamda K.Ş.’ü etkileme ve yönlendirme faaliyetinin olmadığını, K.Ş. ile görüşmelerinde Mehmet Haberal’ın tahliyesi konusunun konuşulmadığını, 

Tape No: 13554’de kayıtlı, 30.09.2009 günü saat:13.22’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “öbür konuda bir gelişme yok değil mi” dediği, M.S.Oktay’ın “yav ne olsun işte orada olacak gelişme burada bir şey olmaz” dediği, A.H.Emre’nin “Hı tamam işte bekliyoruz yani” dediği, M.S.Oktay’ın“Çok iyi gelişmeler de ha bundan iyisi can sağlığı” dediği, A.H.Emre’nin “Evet bekliyoruz inşallah iyi bir şeyler olur bakalım” dediği görüşme sorulduğunda; konuyu hatırlamadığını, Ali Hadi Emre’nin davalarıyla ilgili olabileceğini,

Tape No: 14639’da kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:20.17 sıralarında A.H.Emre ile yaptığı görüşmede; M.S.Oktay’ın “Şey yaptım yakın bir zamanda” dediği, A.H.Emre’nin “ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” dediği, M.S.Oktay’ın“ama yani biz de orayı sıkıştırıyoruz” “Yani bu önemli olan sonuçlanması” “öbür konuyu telefonda şey yapmamıza gerek yok” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “çok olumlu” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam abi tamam öyle diyeceğim onlara” dediği, M.S.Oktay’ın “Her şey olumlu evet” “Yolunda” dediği,

Bu görüşmenin ardından Tape No: 14641’da kayıtlı, 02.10.2009 saat:22.06’da A.H.Emre’nin S. Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde; A.H.Emre’nin “…telefonda konuşmayalım her şey çok güzel gidiyor kısa bir süre içinde müjdeyi alacaksınız dedi” “Yani ben yeni bir görüşme falan mı var dedim ..” “Rahat olun dedi çok rahat olun dedi” dediği görüşme sorulduğunda; Sefa Altıoğlu’nu tanımadığını, Ali Hadi Emre’nin kimler tarafından sıkıştırıldığını bilmediğini, 

Görüşmede olumlu olarak geliştiğini ve Ali Hadi Emre’nin yakında müjde olarak duyacağını söylediği konu sorulduğunda; hatırlamadığını,

Tape No: 14690’da kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:14.22 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “bekliyoruz bi gelişme yok ya pek olacağa da benzemiyor bu hafta” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya resmen söyledi adam nerden biliyorsun olmayacağını sen” dediği, A.H.Emre’nin “ya bence bu işler bitmeden gitme abi …” dediği, M.S.Oktay’ın“… sen konuştun mu gelişmeleri anlattın mı oraya” dediği, A.H.Emre’nin “Anlattım evet” dediği görüşme sorulduğunda; Ali Hadi Emre’nin dostu olduğunu, belirttiği gibi ilişkisinin iyi olduğunu, tape içeriğindeki konuyu hatırlamadığını,

Tape No: 14693’de kayıtlı, 23.10.2009 günü saat:13.36 sıralarında Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “… bi gelişme yok” “Ankara'daki arkadaşla bi görüşebilir misiniz …” dediği, M.S.Oktay’ın “... konuşmanın manası yok ya yani o şey tamam” “biz bu işi bu şekle dönüştürdük daha ne istiyorlar ya” “Ya adamları kaçıncı kez ben bi araya getirdim ya ora ordaki adamlardan talepte bulunan asıl yetkili kişiyi iki sefer bi araya getirdim” dediği, A.H.Emre’nin “abi tamam siz şimdi bi şey söylemeyin de telefonda …” dediği görüşme sorulduğunda;

Bu konuşmayı yapmış olabileceğini, Ali Hadi Emre’nin sıkıntı çektiği konunun ne olduğunu bilmediğini,

Tape No: 14695’de kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:17.29 sıralarında Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmesinde; M.S.Oktay’ın “… ben o hanım efendiyle konuştum” “Bu geçtiğimiz pazartesi günü 6 kişinin durumu görüşülmüş” “o birinci şeyden” dediği, “Üçü şey yapmış” dediği, A.H.Emre’nin “Evet biliyorum onu” “Yani bu şeyi mi söylüyor muhalefeti mi söylüyor” “… haberim var” dediği, M.S.Oktay’ın “Onların … bi çalışması yok mu acaba diğerleri üzerinde hiç” “…bu başkanın bi ön hazırlığı bence” “yani hepsine böyle yapıyorsan da öbürsüne niye böyle yapıyorsun dedirtmemek amacıyla” dediği görüşme sorulduğunda; Ali Hadi Emre ile siyasi ilişkilerinin olduğunu, bu görüşmenin içeriğinin de siyasetle ilgili olduğunu, 

Tape No: 14710’da kayıtlı, 28.10.2009 günü saat:16.23 sıralarında Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmesinde; A.H.Emre’nin “ya o hanım efendi var ya onun o arkadaşların orda orda başka avukatları onun onlarla görüşüyor mu … biz ne dersek onlar bir adım bizden daha öndeler her şeyde” dediği, …“Bayan orda onların bi başka ekibi var onlarla görüşüyor devamlı sonra ben sıkıştırınca dediler ki biz burda konuşuyoruz kendimiz birebir görüşüyoruz” “yani bi konuşun o herkesle diyaloğa geçmesin yani bizi by pass etmesin …” “dediği, M.S.Oktay’ın “…yukarıyla ilişki kurduran ben” “yukarıyla biz sorunları çözüyor ve onları bir araya getirerek devamlı surette bu sorunu onlarla birlikte çözmeye çalışıyoruz ...” “…yukarıyla biz çözüyoruz bu işi ve yukarıyla olan ilişki oluşturduğumuz için” “…ben biz iki sefer ben görüştürdüm şey nedir adamı” dediği görüşme sorulduğunda; Ali Hadi Emre ile bu görüşmeyi yapmış olabileceğini, ancak içeriğini hatırlamadığını, 

Tape No: 14715’de kayıtlı, 29.10.2009 günü saat:08.41 sıralarında Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmesinde; M.S.Oktay’ın “strese girdim ya” dediği, A.H.Emre’nin “Yok abi ya strese girmeyin ya” dediği, M.S.Oktay’ın “bizi kullandı mı nedir bu benim asla böyle bi çıkar hesabıyla bi ilişkim” “… böyle bi deşifre olursak da çok kötü ya” dediği, A.H.Emre’nin “bugün görüşüp daha detaylı bilgi alacam adamdan” dediği telefon görüşmesi sorulduğunda; Konuşma yapmış olabileceğini, ancak içeriğini hatırlamadığını,

Tape No: 14270 ve 14271’de kayıtlı Tülay Bekar ile yaptığı telefon görüşmelerinde Tülay Bekar’ın dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüşme yapmak için randevu talebi ile ilgili görüşme sorulduğunda; Tülay Bekar’ın dönemin HSYK Başkan Vekili ile görüşmesi için bir randevu almadığını, Tülay Bekar’ın görüşme talebi olduğunu, ancak randevu almadığını,

Hâkimler ve Savcılar Yüksek Kurulu’nu etkileme ve Ergenekon Terör Örgütünün menfaatleri doğrultusunda atama yapılmasının sağlanması konusu sorulduğunda; kendisine gelen bir talep olduğunda dönemin HSYK Başkan Vekilinden randevu alıp oraya gönderdiğini,

Yine aynı konu ile ilgili 13444, 13446, 13449 ve 13462’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Önceden Adalet Bakanlığı ve milletvekilliği yaptığı için Hâkim ve Savcılar Kararnamesi öncesi kendisine bazı taleplerin geldiğini, Hâkimler ve Savcılar Kararnamesine müdahale etmesinin söz konusu olmadığını, kendisine gelen talepleri değerlendirmek üzere gönderdiğini, kararname ile özel bir ilgisinin olmadığını, taşradan gelen talepleri ilettiğini, 

Yargıtay Cumhuriyet Savcıcı M.Ş.G.’nin Yargıtay üyeliğine seçtirilmesi olayı sorulduğunda; M.Ş.G.’nin bakanlığı döneminde personelde çalışan Hâkim olduğunu, daha sonra ayrılarak Yargıtay Cumhuriyet Savcısı olduğunu, Yargıtay üyesi olmak için bir uğraşısının olduğunu, bu konuyla ilgili kendisiyle de görüştüğünü, sonrasında bu şahsı Başkan Vekiline gönderdiğini,

Görüşmelerde geçen “o benim ekiptendir” ve “benim kadrodan” sözleri ile ne kastettiği sorulduğunda; bu deyimlerin özel bir anlamı olmadığını, ancak birçoğunun bakanlık yaptığı dönemde bakanlıkta görevli oldukları için bu şekilde niteleme yapmış olabileceğini,

Muğla Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı M.İ.Y.’nin Yargıtay üyeliğine seçtirilmesi olayı ile ilgili Tape No: 13581, 13588, 14792’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; İ.Y.’yi tebrik için aradığını, aralarındaki konuşmanın bu nedenle geçtiğini, İ.Y.’nin kendisinden bir talebi olmadığını, H.D.’nin Keçiören Belediyesinde memur olduğunu, M.İ.Y.’nin de tanıdığı olduğunu, kendisine gelen atama taleplerini dönemin HSYK Başkan Vekiline ilettiğini, şahıslara yönelik bir tavassutunun olmadığını, atamalarla ilgili Ali Hadi Emre’ye bilgi vermesinin özel bir nedeni olmadığını, 

Ankara Cumhuriyet Savcısı H.B.’nin Yargıtay üyeliğine seçtirilmesi olayı ile ilgili Tape No: 14792'de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; H.B.’nin hemşehrisi olduğunu, bu nedenle kendisini tanıdığını, özel bir ilişkisinin bulunmadığını, H.B.’nin kendisinden bir talepte bulunmadığını, hemşehrisi olduğu için dönemin HSYK Başkan Vekiline değerlendirmek üzere söylediğini,

İstanbul Ticaret Mahkemesi Başkanı A.Ş.’nin Yargıtay üyeliğine seçtirilmesi olayı ile ilgili Tape No: 13629 ve 14792’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; M.Ş. ile görüşme yaptığının doğru olduğunu, M.Ş.’nin, Bakanlığı döneminde Tetkik Hâkimi olduğunu, kendisinden bir talebi olmadığını, A.Ş.’nin Yargıtay üyeliğine aday olduğunu öğrenmesi üzerine dönemin HSYK Başkan Vekiline değerlendirmesini söylediğini,

Bakırköy 5. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı İ.Y.’nin Yargıtay üyeliğine seçilmesi için tavassutta bulunulması olayı ile ilgili 13411 ve 14792’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; İ.Y.’yi hatırlamadığını, bir tavassutunun olmadığını, eskiden Bakanlık yaptığı için kendisini tanıyan Hâkim ve Savcıların taleplerinin olduğunu, bu talepleri yetkili kurula değerlendirmek üzere gönderdiğini,

Yargıtay Savcısı S.K.’nin Yargıtay üyeliği ile ilgili tavassutta bulunulması olayı ile ilgili Tape No: 13577, 13725, 13591, 13597, 13626 ve 13680’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; S.K.’nin Yargıtay Savcısı olduğunu, S.K.’nin çalıştığı dairenin başkanına ulaşamadığını, S.K.’nin Yargıtay üyeliğine seçilmek istediğini ancak bu konuda bir tavassutunun olmadığını, 

Ankara Cumhuriyet Savcısı A.K.’nin Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığına atanmasının sağlanması konusu ile ilgili Tape No: 13454’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; A.K.’yi tanıdığını, yakın köylüsü olduğunu, Yargıtay Savcılığına atandığını, atanma konusunda kimseye bir tavassutta bulunmadığını, 

F. isimli Ağır Ceza Mahkemesi Başkanının Yargıtay üyeliğine seçilmesinin engellenmesi konusu ile ilgili Tape No: 13551’de kayıtlı telefon görüşmesinde geçen Y.T.’nin kim olduğu ve görüşmenin içeriği sorulduğunda; Y.T.’yi tanıdığını, eski bakanlardan olduğunu, ilişkisinin olmadığını, Ankara 5. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı F.’yi tanımadığını, herhangi bir ilişkisinin olmadığını, Y.T.’nin yargı mensupları için kendisinden bir talebinin olmadığını, 

Cumhuriyet Savcısı C.Ü.’nün istediği yere atanmasının sağlanması konusu ile ilgili Tape No: 13726, 13616, 13617’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; C.Ü.’nün babasını tanıdığını, babasının adının Doğan olduğunu, bir tayin işi olduğunu, değerlendirilmek üzere C.Ü.’nün babasını dönemin HSYK Başkan Vekiline gönderdiğini, tayinin olmadığını, 

Kırklareli Ağır Ceza Hâkimi H.A.’nın yer değiştirme cezası almaması için tavassutta bulunulması konusu ile ilgili Tape No: 13400, 13405, 13410’da kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; H.A.’nın Kudbedin Kaya’nın hemşehrisi olduğunu, H.A. ile ilgili herhangi bir tavassutunun olmadığını, görüşmelerde geçen B.K.’yi hatırlamadığını, 

Giresun Savcısı N.N.A.’nın aldığı görevden uzaklaştırma cezasının iptali için tavassutta bulunulması konusu ile ilgili Tape No: 14904, 14906, 14907, 14912,14916, 14925, 14927, 14943’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; okunan telefon görüşmeleri sonrasında N.N.A. hakkında bir soruşturma olduğunu şimdi hatırladığını, Ali Hadi Emre’nin bu konuyu kendisine anlattığını, ancak N.N.A.’yı görse tanıyamayacağını, bu şahsın sorunu ile ilgili değerlendirilmek üzere dönemin HSYK Başkan Vekiline göndermiş olabileceğini, 

A.Ş.’nin talebi üzerine Emine isimli şahsın İstanbul 3.Ticaret Mahkemesi Başkanlığına getirilmesi için tavassutta bulunulması konusu ile ilgili Tape No: 13373, 13472’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; A.Ş.’yi Eskişehir’den telefon ettiği için hatırladığını ancak tanımadığını, Emine için herhangi bir tavassutta bulunmadığını, 

Hakkında ihraç kararı verilen eski İstanbul 14. Ağır Ceza Hâkimi A.K.’nin görevine geri dönmesi için tavassutta bulunulması konusu ile ilgili Tape No: 13411, 13452, 13467, 13505’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; A.K.’yi tanımadığını, Ali Hadi Emre ile irtibatını bilmediğini, mesleğe geri dönmesi için bir çabasının olmadığını, Kudbedin Kaya ile A.K.’nin irtibatını bilmediğini, 

Ümraniye Cumhuriyet Savcısı A.A.’nın istediği yere atanması için tavassutta bulunulması olayı ile ilgili Tape No: 13384, 13430, 13439, 13440, 13441’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Ş.S.’nin avukatı olduğunu, A.A.’yı tanımadığını, Ş.S.’nin yakını olması nedeniyle ailevi nedenlerle tayin talebinin olduğunu, bu konuyla ilgili herhangi bir tavassutta bulunmadığını, adalet eski bakanı olduğu için tayin için kendisine gelenlerin olduğunu, bunun özel bir nedeninin olmadığını, gelen bu talepleri değerlendirilmek üzere yetkili birimlere gönderdiğini, 

Şanlıurfa Cumhuriyet Savcısı S.G.’nin istediği yere atanması için tavassutta bulunulması konusu ile ilgili Tape No: 13628'de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; S.G. ve A.E. ile özel bir ilişkisinin olmadığını, A.E.’nin milletvekili olduğunu, bu şahsın kendisine telefon ettiğini, S.G.’nin tayinini talep ettiğini, kendisinin de “olur, bakarız” dediğini, ancak fiili olarak herhangi bir tavassutta bulunmadığını, görüşmelerde isimleri geçen Abbas isimli şahsın hemşehrisi olduğunu, bu şahsın bir talebinin olmadığını, Ankara’da Cumhuriyet Savcısı olduğunu, Cumhuriyet Başsavcı Vekilliği konusunda herhangi bir tavassutunun olmadığını, görüşmelerde isimleri geçen Z.G.’nin Bakanlığı döneminde genel müdür olduğunu, kendisi ile telefonda görüşmüş olabileceğini, görüşmelerde isimleri geçen Hasan Bey’in tanıdığı bir avukat olabileceğini, görüşmelerde isimleri geçen Levent’i hatırlayamadığını, 

Müşteki Gürsel ÖZKAN'ın, 7. İdari Mahkemesine atanmasının engellenmesi konusu ile ilgili olarak Tape No: 13451’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; hatırladığı kadarıyla M.I.’nın Sivas eski Milletvekili olduğunu, siyasi anlamda irtibatının olduğunu, Sevgi ve Gürsel isimlerini hatırlamadığını, M.I.’nın talebi ile kimsenin atama işlemine müdahale etmediğini, 

Avukat E.Ö.’nün Hâkimlik sınavında tavassutta bulunulması konusu ile ilgili Tape No: 13445’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; A.G.’yi tanıdığını, Gaziantep’te kahve işlettiğini, parti içerisinde siyasi faaliyetinin olduğunu, E.Ö.’yü tanımadığını, bu şahıs için herhangi bir tavassutta bulunmadığını, 

H.K. isimli şahsın Hâkimlik sınavında tavassutta bulunulması konusu ile ilgili Tape No: 13579, 13580’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; M.S.’yi tanıdığını, Didim Eski Belediye Başkanı olduğunu, siyasetle uğraştığını, bu şahsın ismini verdiği H.K.’yi tanımadığını, H.K.’nin Hâkimlik sınavı için bir tavassutunun olmadığını,

Fuat isimli şahsın bir yakınının Hâkimlik sınavında tavassutta bulunulması konusu ile ilgili Tape No: 13632’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; Fuat’ın mermerci olduğunu, bir yakını için Hâkimlik imtihanında yardımcı olmasını istediğini, Fuat’ın söylediği kişi ile ilgili herhangi bir tavassutta bulunmadığını,

Aramalarda el konulan dokümanlarda isimleri yazılı Hâkim ve Savcıların atamaları ile ilgili notlar sorulduğunda; belgelerdeki isimleri hatırlamadığını, milletvekilliği yaptığı döneme ait olabileceğini, yazılı isimlerin karşısındaki işaretlerin ne anlama geldiğini hatırlamadığını, eski belgeler olduğunu, bakanlık yaptığı dönemde çok kişinin göreve alındığını ancak isimlerini hatırlayamadığını, 

Yargıtay, Danıştay ve Yerel Mahkemelerdeki bir kısım davaları etkileme ve yönlendirme faaliyetleri sorulduğunda; yargılamalardaki davalara müdahale için kendisine talep gelmediğini, böyle bir talep geldiğinde de kabul etmeyeceğini, talep sonucu neticeye bağladığı dava olmadığını, 

Kamuoyunda Dev-Yol Davası olarak bilinen dava sürecini etkileme faaliyeti ile ilgili Tape No: 13416’da kayıtlı telefon görüşmesi yaptığı N.Ö’nün kim olduğu, bu kişinin görüşmede isimleri geçen Yargı mensuplarının isimlerini vermesinin sebebi, N.Ö.’nün ne tür bir talebi olduğu ve bu talep karşısında ne yaptığı sorulduğunda; N.Ö.’yü tanıdığını, Dev-Yol davasında yargılandığını, Dev-Yol davasının 27 yıllık bir geçmişi olduğunu, kamuoyunda bilinen izlenen bir dava olduğunu, İ.Ş. ile bu konu hakkında bir görüşmesinin olmadığını, başkanla bir telefon konuşmasının olmadığını, sadece bilgi almaya yönelik olduğunu, davayı etkilemeye yönelik bir talebinin olmadığını, davanın sonucu ile ilgili bir girişimde de bulunmadığını, 

Y.Ç. isimli şahsın çocuğunun Yargıtay 1. Ceza Dairesinde görülen davasını etkileme faaliyetleri ile ilgili Tape No: 13684’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; Y.Ç.’nin CHP Genel Merkezinde çalışan bir işçi olduğunu, şahsen tanımadığını, çocuğunun cinayet olayını anlattığını, ancak bu olayla ilgili 1.Ceza Daire üyeleriyle herhangi bir görüşme yapmadığını, 

Ö.U. isimli şahsın Yargıtay 1.Ceza Dairesinde bulunan dosyasını etkileme faaliyetleri ile ilgili Tape No: 13346’da kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; N.E.G’yi tanıdığını, Malatya’da avukat olduğunu, görüşme içeriği ile ilgili bir tavassutunun olmadığını, 

Çankaya Belediyesi Başkan yardımcıları İ.V., D.Y. ve A.E.’nin Danıştay’da bulunan davalarını etkileme faaliyeti ile ilgili Tape No: 13493, 13499’da kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; İ.V.’yi tanıdığını, Çankaya Belediyesinden emekli olduğunu, Danıştay’daki davaları ile ilgili herhangi bir tavassutunun olmadığını, hiç kimseyle de görüşmediğini,

Adem isimli şahsın Danıştay 4.Dairesinde bulunan dosyasını etkileme faaliyeti ile ilgili Tape No: 13503, 13514 ve 13515’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Adem’in kiracısı olduğunu, Danıştay 4. Daire'de bir davasının olduğunu, sonuçları öğrenmek için kendisini aradığını, bu nedenle Adem’i aradığını, sonucun olumlu olduğunu söylediğini, davayla ilgili herhangi bir tavassutunun olmadığını,

Milletvekili H.S.O.’nun kardeşi M.F.O.’nun yargılandığı İstanbul Ağır Ceza Mahkemesindeki davayı etkileme faaliyetleri ile ilgili Tape No: 13727, 13666’da kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; H.S.O. ile tanıştığını, milletvekili olduğunu, kardeşinin bir davası olduğunu, haksızlığa uğradığını söylediğini, yargılandığı dava ile ilgili herhangi bir tavassutta bulunmadığını, kimseyle görüşme yapmadığını,

Kasten öldürme suçu ile yargılanan H.Ç.’nin Malatya 1. Ağır Ceza Mahkemesinde devam eden davasını etkileme faaliyetleri ile ilgili olarak Tape No: 13504’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; H.Ç. ile görüştüğünün doğru olduğunu, ancak kendisini tanımadığını, H.Ç.’nin oğlu olduğunu bildiğini, Malatya Ağır Ceza Mahkemesinde davası olduğunu telefonda söylediğini, bu dosya ile ilgili bir tavassutta bulunmadığını, 

Ankara 4. Ağır Ceza mahkemesinde kasten adam öldürme suçundan yargılanan S.A.’nın davasını etkileme faaliyeti ile ilgili Tape No: 13359’da kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; Mithat isimli şahsı tanımadığını, telefonla görüşmüş olabileceğini, S.A.’yı da tanımadığını, 4. Ağır Cezadaki davaları ile ilgili herhangi bir tavassutunun olmadığını,

Ankara 3. Ağır Ceza Mahkemesinde yargılaması devam eden silahla yaralama olayı dosyasını etkileme faaliyeti ile ilgili Tape No: 13457, 13458’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Süleyman isimli şahsı tanımadığını, telefonla görüşmüş olabileceğini, aralarında herhangi bir ilişki olmadığını, 3. Ağır Ceza Mahkemesindeki davasıyla ilgili herhangi bir tavassutta bulunmadığını, 

N.K.’nin Aydın İdari Mahkemesindeki dosyasını etkileme faaliyeti ile ilgili Tape No: 13542, 13546,13590’da kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; N.K.’yi tanıdığını, otel sahibi olduğunu, telefonla görüştüğünü, Aydın İdari Mahkemesindeki davası olduğunu söylediğini, ancak davayla ilgili herhangi bir tavassutta bulunmadığını,

Aramalarda ele geçirilen dokümanlarda yazılı yargılamayı etkileme faaliyetleri ile ilgili belgeler sorulduğunda; Notların tarih itibariyle milletvekilliği yaptığı döneme ait olduğunu, eski notlar olduğunu, Notlarda isimleri geçen şahısların dosyaları ile ilgili herhangi bir tavassutunun olmadığını, notlarda geçen taleplerle ilgili yapılan işlemleri hatırlamadığını, notları kimin verdiğini bilmediğini,

30.05.2009 tarihinde İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanları E.C. ve Z.B.’nin dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüştürülmesi konularıyla ilgili Tape No: 13379, 13382, 13388, 13393, 13401, 13402, 13567, 13569, 13570, 14667, 14669, 13582, 13583, 13584, 13587’de kayıtlı telefon görüşmeleri ve konuyla ilgili fiziki takip tutanakları ve güvenlik kamerası kayıtları sorulduğunda; Telefon görüşmelerinde “İstanbullu vatandaşlar” olarak bahsedilenlerin kim olduğunu bilmediğini, E.C. ile 2-3 yıl önce tanıştığını, dostluk ilişkisi olduğunu, İstanbul’dan Ankara’ya geleceğini söylediğini ancak gelemediğini, İstanbul yargı mensuplarından gelen taleplerle ilgili K.Ö.’ye iletmek için konuşma yapmış olabileceğini, Tike isimli restaurantta K.Ö. ile beraber yemek yediğini, Mahkeme Başkanı E.C.’nin de yanlarında olduğunu, E.C.’nin sorunları olduğunu, sorunlarını anlattığını, Tike Restaurant'taki yemeğe Ali Hadi Emre ve Kudbedin Kaya’nın katılmadığını, yemekli toplantı tertip etmelerinin amacının İstanbul’dan gelen mahkeme başkanlarının sorunları dönemin HSYK Başkan Vekiline iletmek için olduğunu, 

Fiziki takip tutanaklarına göre Tike restoranın Ali Hadi Emre ve Kudbedin Kaya’nın restaurantın üst katında oturduklarının tespit edildiği sorulduğunda; Ali Hadi Emre’nin aynı lokantanın üst katında oturmasının nedeninin rahat konuşulmasını sağlamak için olduğunu zannettiğini, 

Anayasa Paketini iptal ettirebilmek için yapılan faaliyetlerle ilgili Tape No: 13368, 13743, 13744, 13745, 13666, 13671, 13635, 14320’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Grup Başkan vekilliği yaptığı dönemde Anayasa Mahkemesine iptal davaları açtığını, bu kararlardan birer suret almak için bir kitap halinde bunları yayınlamak istediğini, çok önemli olarak ifade ettiğinin bu olduğunu, Y.G.Ö. ile konuşmasının doğru olduğunu, F. Hanım’ın bakanlığı döneminde müsteşar yardımcısı olduğunu, daha sonra Anayasa mahkemesine seçildiğini, Anayasa değişikliği konusunda kendisini birçok yurt dışı panellere çağırdıklarını, bu konuda inceleme yaptığını, takıldığı bir nokta olduğunu, hangi çoğunlukla karar alındığı, yürütmenin durdurulmasının nasıl işleme konulduğu şeklinde bu konuları iyice öğrenebilmek için F.K. ile görüşmelerinin olduğunu, konuşmalarının anayasa paketinin iptali ile ilgili olmadığını, D.B. ile komşu olduklarını, anayasa değişiklikleri ile ilgili konuşma yaptığının da doğru olduğunu, ilmi manada Anayasa Mahkemesinin işleyişi ile ilgili görüşmeler olduğunu, başka bir amaca yönelik olmadığını, H.S.O. ile yaptığı görüşmelerin güncel konularla ilgili olduğunu, K.Ö. ile yaptığı görüşmenin doğru olduğunu, Anayasa değişikliği ile ilgili yaptığı çalışmaları kendisine sunmak için veya bir örnek vermek için görüştüğünü,

Telefon dinlemelerine ve teknik takibe karşı tedbir alma konusu ile ilgili Tape No: 13352, 13372, 13378, 13421, 13425, 13737’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Görüşme yaptığı Burak isimli şahsın dayısının oğlu olduğunu, elektronik eşyalarla uğraştığını, telefon konuşmalarını engellemek için bir alet olup olmadığını sorduğunu, Kudbedin Kaya’nın kendisine “telefonla konuşurken ortam dinlemesini engelleyen bir alet” gönderdiğini, ama aleti kullanmadığını, telefon dinlemelerini engellemeye yönelik bir çaba içerisinde olmadığını beyan etmiştir. 

Şüpheli savunmasında fiilen avukatlık yapmadığını, avukatlık bürosu bulunmadığını, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüyle herhangi bir irtibatının olmadığını, örgüt üyesi olarak yargılanan veya tutuklu bulunan şahıslarla ilgili herhangi bir çalışma yapmadığını, yargılamayı yapan dönemin mahkeme başkanının kendi talebi üzerine görüştüğünü, fakat kendisinden yargılamaya yönelik herhangi bir talepte bulunmadığını, bu amaçla kimseyle görüşmediğini beyan etmiştir. Yukarıda ayrıntılı açıklandığı üzere şüpheliye savunmalarıyla tamamen çelişen fiziki takip tutanakları ve suça konu telefon görüşmeleri okunup sorulduğunda; bir kısım telefon görüşmelerini hatırlamadığını beyan etmiş, savunmalarıyla çelişen hatta kendi içerisinde de çelişkili savunmalarda bulunmuştur. Şüphelinin telefon görüşmelerinin içeriği ve kendisini suçtan kurtarmaya yönelik savunmasındaki çelişkiler dikkate alındığında Ergenekon Silahlı Terör Örgütüyle irtibatlı olduğu anlaşılmaktadır.

b) Elde edilen deliller;

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın, Ankara İli Çankaya İlçesi Mutlukent Mahallesi, Angora Evleri, Sarmaş Dolaş Sokak, No:19 sayılı yerde bulunan ikametinden el konulan dokümanların incelemesinde;

1995 yılına ait kahve renkli ajandanın içeriğinde; Hakim, Savcı, Yazı İşleri Müdürü, Zabıt katibi ve Mübaşir gibi adliye personeli alımı için düzenlenen sınavlar ve bu personelin yer değişikliği atamaları ile ilgili referans notlarının olduğu, bunların yanı sıra tutuklu ya da hükümlü bulunan kişilerin cezaevi değişikliği ile ilgili referans notlarının olduğu tespit edilmiştir.

Bu referans notlarına bakıldığında, içlerinde Hakim ve Savcıların da bulunduğu toplam (5) Adliye personelinin ataması ile ilgili referans notlar olduğu, bu notlardan birkaç örnek vermek gerekirse; “A.Z.T. Ceylanpınar Sulh Ceza Hâkimi Talep: Trakya Tarafına Tayin İster Ref: A. S. Ö. _Müst.Özel.Kl.Ml. Selahattin Beye 13.11.995 de notu verildi”, “H.K. Eski Güdül Savcısı mesleğe kabul için mülakata girecek Ref: İ.K. 22.11.95 de S.D.’ye not verildi sonuç: mesleğe kabul edildi” “A.Ş. İstanbul İdare Mahkemesi Üyesi Gaziantep Vergi Mahkemesi Başkanlığı talebi var Y.A. Müsteşar beye bildirildi 13.07.995” şeklinde referans notların yazılı olduğu, 

Yine Adliye personeli alımı için toplam (9) kişi ile ilgili referans notlarının olduğu, bu notlardan birkaç örnek vermek gerekirse; “Ş.G. Tel:368 XX XX İnebolu Ad. Mübaşir (1,5 Yıllık) Talep: Ankara’ya Tayin, Muafakat aldı, evraklar Ankara’da Ref: Malatya Ağbaşı Bld.Bşk.”, “A.Ş. Antakya Adliyesinde Zabıt Katibi İcra Memurluğu ister Hatay Ağır Ceza Reisi Ö.K. Tel.0326 214 61 XX” “R.B. Sicil 30XXX Ankara Adalet Yüksek Okul mezunu Kadıköy Adliyesinde 4.İcra Md.Yrd. İstanbul'da herhangi bir icraya müdür olarak atanma talebi var. Ref:A.C.” şeklinde referans notların yazılı olduğu, 

Yine toplam (16) tutuklu ya da hükümlünün yer değişikliği ile ilgili referans notlarının olduğu, bu notlardan birkaç örnek vermek gerekirse; “F.S. Van K.Cezaevinde siyasi hükümlü Ağrı K.Cezaevine nakil emri çıkmış. Talep: Van’da kalmak ister. Yardım ve yataklık suçu. Terör suçlu dağıtımına tabi. İlgilisine bilgi verildi.”, “N.G. Ulucunlar Cezaevinde hükümlü Çubuk veya Kalecik’e nakil talebi var. M.G. 310 08 XX G.G. Ank.İl.Bşk.Yrd.” “H.G. Ankara Kapalı cezaevinde 4. Koğuşta başka bir siyasi koğuşa geçmek ister. Ref: İ.K. 324 47 XX” şeklinde referans notların yazılı olduğu, 

Yine toplam (21) kişi hakkında Yargıtay, Danıştay, Ağır Ceza, Sulh Ceza ve Asliye Ceza Mahkemeleri ile bazı İdare Mahkemelerinde görülmekte olan davalarla ilgili referans notlarının olduğu, bu notlardan birkaç örnek vermek gerekirse; “H.Ü. (Avukat R.K.) Yargıtay 13. Hukuk. Dosya No:1995/11XXX temyize verildi. Talep: Lehine bozulmasını isterler. … Ref: N. O.”, “K.A. Başbakanlık müşaviri iken görevden alındı düşük gösterge ile Başbakanlık Basın ve Halkla İlişkilere atandı Danıştay 5.Daire yürütmeyi Durdurmayı reddetti. Dosya No: 1997/7XX Danıştay İdari Davalar Genel Kurulunda Yürütmeyi Durdurma İstemi E.A. R.Ş.’ye bildirildi …”, “C.T.B. Genel Kurulda görüşülmesi dosya Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığında (Siyasi suçlu) Ref:Z.B. Ş.G. ile görüşüldü yargılayacak bişey yok (Dosya onandı)” “T.G. Erzincan Ağır Ceza Mahkemesi 96/6X esas 3 aydır cezaevinde tutuksuz yargılanma talebi var. Ref: İ.G. Erzincan Delegesi Sonuç: Erzincan Başvekili Y.B.’ye bildirildi … Dosya Tunceli'ye gitti Ağır ceza reisi veya Başsavcı (Zeki Bey) Z.K.’ye bildirildi 2.9.996” şeklinde referans notların bulunduğu, 

(1)’den (8)’e kadar numaralandırılmış ilk sayfası sarı renkli olan not kâğıtlarının ilk beş sayfasında Adliye personeli olmak için sınava giren toplam (5) kişi ile ilgili referans notlarının olduğu, bu notlardan birkaç örnek vermek gerekirse; “G.S. aday no:89X Adalet Bakanlığı sözlü sınavı” yazdığı, ismin karşısına “+” işareti konulduğu, “O.Y. Ünye Belediye Bşk.-Adliye sınavı-Samsun Adalet Bakanı” “E.E. aday No:2Xmemur sınavını kazandı, yazılıyı kazandı 4 Aralık 1992 günü mülakata girecek Aşık M.M.’nin yeğeni” şeklinde referans notlarının yazılı olduğu, 

(6) ile numaralandırılmış M.K. Erzincan Millet Vekili SHP Genel Sekreter Yardımcısı antetli kağıtta, “Adalet Bakanlığı Adliye Sınavı Yazılısını Kazananlar” başlığı altında toplam (18) kişiye ait Ad- Soyad- Aday No- ve görevlerinin yazılı olduğu, karşılarında “+” işaretlerinin konulduğu,

(7) ile numaralandırılmış “Adalet Bakanlığı Özel Kalem Müdürü” antetli kağıtta, “Kırıkkale İl Başkanı” başlığının altında, toplam (17) kişinin adının soyadının yazdığı, karşılarında da “Hizmetli zabıt katibi” vb. ibarelerin bulunduğu, isimlerin her birisinin yanına “+” konduğu, 

(8) ile numaralandırılmış belgede ise (7) ile numaralandırılan listenin devamı olduğu ve toplam (19) kişinin isminin bulunduğu, listede yer alan her şahsın karşısına “+” işaretinin konduğu,

(1)’den (6)’ya kadar numaralandırılmış el yazısı ile hazırlanan listede; toplam (145) kişinin adının ve soyadının bulunduğu ve yanlarında “+” işaretinin bulunduğu ve isimlerin karşılarında “İKM, Z, H, Ş, T” gibi ibarelerin bulunduğu, yanlarında da bazı şahıslara ait ad ve unvanların yazılı olduğu,

(1)’den (16)’ya kadar numaralandırılmış dokümanlarda Yargı içerisindeki çeşitli sınavlarda referans olma ile ilgili notlar yazılı olduğu, bu notlara bakıldığında;

(5) ve (6) ile numaralandırılmış bilgisayar çıktısı dokümanlarda; “Ankara Adliyesi Sınavını Kazananlar” başlığı altında “Adı Soyadı – Aday No- Bölümü - Tahsili- Referans” alt başlıklarının altında toplam (44) kişilik isim listesi olduğu ve bu isimlerin yanına “+” işareti konulduğu,

(11) ile numaralandırılmış not kâğıdında el yazısı ile “İşaretli S.G. - m Aday No:17XSınav Tarihi:4.12.1992 lise mezunu memur, aynı zamanda H.G. Ref. Olmuş” ibarelerinin yazılı olduğu,

(14) ile numaralandırılmış SHP Çubuk ilçe Başkanı A.G. ibareli mühürlü ve imzalı Adalet Bakanlığına hitaben yazılan dokümanın içeriğinde “Adalet Komisyonu tarafından açılan ve yazılı imtihanı kazanarak sözlü imtihana girmeye hak kazanarak işe başlatılmaları ilçe genelindeki parti çalışmalarımızda bize olumlu katkıda bulunacaktır. Gerekli ilginizi bekler saygılar sunarım.30. 12.1992” ibarelerinin olduğu ve dokümanın alt kısmında toplam (25) kişinin isimlerinin yazılı olduğu, 

(15) ile numaralandırılmış dokümanında, İ.T. Devlet Bakanı imzalı, dönemin Adalet Bakanı Mehmet Seyfi Oktay’a hitaben yazılmış, adliye sınavını kazanan şahıs isimlerinin, aday numaralarının ve bazılarının karşısına meslek isimlerinin yazılı olduğu,

(1)’den (6)’ya kadar numaralandırılmış dokümanların içeriğinde, her bir dokümanda çeşitli kişiler tarafından referans olunduğunu gösterir toplam (17) kişinin isminin yazılı olduğu ve bu isimlerin karşılarında “+” işaretinin bulunduğu, 

(1)’den (16)’ya kadar numaralandırılmış dokümanların içeriğinde; “Sıra, Aday No, Adı, Soyadı, Referans, Sınıf, Önemi” başlıkları altında toplam (851) kişinin şahsın isimlerinin yazılı olduğu, bu şahısların isimleri karşısına önemi başlığı altında (+), (++) ve (+++) işaretlerinin konulduğu, 

(1)’den (21)’e kadar numaralandırılmış dokümanların içeriğinde; “Sıra, Aday No, Adı soyadı, Önemi” başlıkları altında toplam (1008) kişinin isminin yazılı olduğu, bu şahısların isimleri karşısına önemi başlığı altında “(+), (++) ve (+++)” işaretlerinin konulduğu, bu ibarelerin yanlarına “M, T, Y, Z, H, B, Ş” ibarelerinin yazılı olduğu,

(1)’den (15)’e kadar numaralandırılmış son sayfası yine (1) ile numaralandırılmış toplam 16 sayfadan oluşan dokümanların içeriğinde; “Sıra, Aday No, Adı Soyadı, Referans, Sınıf, Önemi” başlıkları altında toplam (851) kişinin isminin yazılı olduğu, bu şahısların isimleri karşısına önemi başlığı altında “(+), (++) ve (+++)” işaretlerinin konulduğu, “Sınıfı” başlığı altında “M, T, Y, Z, H, B, Ş, İKM” gibi ibarelerin yazılı olduğu, “Referans” başlığı altında çeşitli isimlerin yazdığı,

(7) ile numaralandırılmış (1) sayfadan oluşan Adalet Bakanlığı Özel Kalem Müdürlüğü antetli el yazısı ile yazılmış dokümanın içeriğinde; “Sayın Bakanım merhaba hürmetler... vermiş olduğum isimler hepsi geçerse çok memnun olacam şayet zor durumda kalırsanız sıralamaya göre tercih yapınız” yazdığı, yine devamında toplam (12) kişinin adının ve soyadının bulunduğu karşılarına “+” işaretinin konulduğu,

(9)’dan (12)’ye kadar numaralandırılan dokümanların içeriğinde; toplam (32) kişinin isminin yazılı olduğu, bu isimlerden bazılarının karşısına “Ş, Z, İKM, M” şeklinde ibarelerin bulunduğu, yine bazı şahısların isimlerinin karşısına “+” işaretinin konulduğu, 

(16)’dan (19)’a kadar numaralandırılmış “Sosyal Demokrat Halkçı Parti Ankara İl Başkanlığı” mühürlü 4 sayfadan oluşan “Adalet Bakanlığı Adliye Sınavını Kazanan Adaylar” başlıklı dokümanda; toplam (176) kişinin Adı Soyadı, Aday No ve Görevlerinin yazılı olduğu, bu şahısların isimlerinin yanına “+” işaretinin konulduğu, bu isimlerin SHP İl Başkanlığı, Yenimahalle, Kalecik, Çankaya, Mamak, Güdül, Kırıkkale, Altındağ ve Sincan ilçe Başkanlıkları tarafından referans olunduğunun belirtildiği, dokümanın sonunda el yazısı ile “Shp Ankara İl Başkanlığı Başkan Vekili Y. A.” ibaresinin yazılı olduğu,

(2)’den (4)’e kadar numaralandırılmış “Ali Rıza C. Kütüphane Müdürü” antetli dokümanın içeriğinde, “Sayın Bakanım, bir yakınımın (M.G. – G.G.) Karar düzeltmeye ilişkin Yargıtay 13. Hukuk Dairesine yapmış olduğu başvuru dilekçesini sunuyorum. Ele alınmada öncelik konusunda yardımlarınız olabilir mi?” yazdığı ve 3 ve 4 numaralı sayfaların dilekçe ve ekinin olduğu, 

(5)’den (8)’e kadar numaralandırılmış dokümanların içeriğinde;

(5) ile numaralandırılan “1.12.1992” tarihli dönemin Adalet Bakanı Mehmet Seyfi Oktay’a hitaben yazılan yazıda, “Sayın Bakanım, aşağıda adı-soyadı, tahsil durumu belirtilenler karşılarında gösterilen tarihte mülakata gireceklerdir. Yardım ve ilgilerinizi diler saygılarımı sunarım. S.Ö. Mamak Belediye Başkanı” yazdığı ve altında 8 şahsa ait ad-soyad, aday no, tahsil ve sınav tarih bilgilerinin olduğu, her şahsın isimlerinin karşısına “+” ibaresinin konduğu,

(6) ile numaralandırılan “Çete lideri ve azmettirici olarak itham edilen ve yerel mahkemede beraat eden ancak Yargıtay Başsavcılığının tebliğ namesinde cezalandırılması istenen M.K. azmettirme eyleminin faili olamayacağı....” ile başlayan “Kendine iyi bak en önemlisi dosyanın kül halinde yerel mahkemenin kararı doğrultusunda onanması en derin sevgi saygılarımla kardeşin.” ibaresi ile biten “OCA.09 ’10 14:54 FROM:032245773XX” ibareli faks çıktısı olduğu, alt kısmında el yazısı ile yazılmış “1-Ceza Dairesi 2009/23XX ES onama istemli” yazılı olduğu,

(7) ile numaralandırılan dokümanda el yazısı ile “O.E.Y. (Malatyalı) Antalya Hıfzısıhha Bölge Müdürü Dosya No:785XX Danıştay 5. Daire Başkanlığı” yazdığı, 

(8) ile numaralandırılan dokümanda el yazısı ile “Z.B. İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı, mükemmel bir yargıç, özellikle fethullahçı ekip kendisi ile uğraşıyor görevden almaya çalışıyorlar duyarlı olunursa iyi olur Ali Hadi Emre” yazdığı, devamında “0505540XX.. İ.Y. Bakırköy 5. Ağır Ceza Başkanı” yazdığı, 

(1)’den (4) kadar numaralandırılan dokümanların içeriğinde toplam (4) kişi ile ilgili referans notların olduğu, bu notlara bakıldığında “M.C. sicil No:425XX Gölbaşı Savcısı Yargıtay Savcılığı olmazsa Beypazarı Kızılcahamam A.K. İst. DGM.”, “Z.Ü. Aday no:27XX, Zabıt Katibi, Sözlü tarihi 6.12.1992…”, “5.12.1992 tarihinde mülakata girecek olanın; Adı Soyadı: A.F., Aday Nosu:15XX, Branşı: İnfaz Koruma Memuru” yazdığı, devamında “Z.B. Oktay Apartmanı yöneticisi” “İ.O., S.S. Adliye Sınavı cuma günü, saat:8.30” şeklinde Savcı, Zabit Katibi, İnfaz Koruma Memuru alımları ve Adliye Sınavı ile ilgili referans notları olduğu,

(1)’den (53)’e kadar numaralandırılmış “İller Bankası” ibareli ajandanın (48) ile numaralandırılmış sayfasında, el yazısı ile “Cumhuriyet Gazetesi Ankara Temsilciliği Mustafa Balbay. 419 90 XX” ibarelerinin yazdığı,

Föy dosya içerisinde yer alan (1)’den (7)’ye kadar numaralandırılmış “Çok Gizli” ibareli dokümanların içeriğinde; “Refah Partisi’nden Seçilen Milletvekillerinin Analizi” başlıklı, 24 Aralık 1995 seçimlerinden sonra parlamentoda temsil edilme hakkı kazanan RP milletvekillerinin eğitim durumları, meslekleri, geçmişte dâhil oldukları organizasyonlar gibi konularda, haklarında bilgilerin yazılı olduğu ve aynı konularla ilgili tablolarının yer aldığı,

(1)’den (9)’a kadar numaralandırılan (9) sayfalık ve (1)’den (3)’e kadar numaralandırılan (3) sayfalık “GİZLİ” İbareli dokümanların içeriğinde;

08 Nisan 1994 tarihinde Dışişleri Başkanlığı tarafından Milli İstihbarat Teşkilatı Müsteşarlığına hitaben yazılmış (2) farklı “AKGY-996-1800 ve AKGY-990-1786” sayılı dokümanların bulunduğu,

(1)’den (10)’a kadar numaralandırılmış “Gizli” ibareli “İrticai İle İlgili Alınması Gereken Tedbirler” başlıklı (10) sayfalık dokümanın içeriğinde; 28 Şubat dönemi öncesine ait bir değerlendirme yapıldığı ve (22) farklı maddede sıralandığı ancak bu dokümanlarda da herhangi bir kurum adı bulunmadığı, 

(1)’den (35)’e kadar numaralandırılmış dokümanların, (5)’den (35) kadar numaralandırılan sayfaları arasında “Çok Gizli” ibareli “İrticai Gruplarla İltisaklı Şirketler” konulu dokümanlar yer aldığı tespit edilmiştir.

Şüpheli M.Seyfi Oktay’ın, Ankara ili, Çankaya ilçesi, Büyükesat Mahallesi, Mahatma Gandhi Caddesi No: 33/7 sayılı yerde bulunan ikametinden el konulan dokümanların incelemesinde; 

(1) ile numaralandırılmış not kâğıdının içeriğinde; “M.C. Kızılca Hamam Savcısı İstem=Yargıtay Savcılığı, N.A. Kadıköy Savcısı(Gaziantep eski Başsavcısı) İstem=Kadıköy Başsavcı Yardımcılığı, A.A. (38XXX sicil) İstanbul Ümraniye Savcısı İstem=Mersin yada Hatay, İ.Y. Adalet Müfettişi İstem= Ankara Hâkimliği” ibarelerinin yazılı olduğu, yine aynı el yazısı dokümanda bazı yargı mensuplarının isim sicil ve görev yerlerinin yazılı olduğu,

c) Telefon görüşmeleri;

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay'ın Mahkeme kararları doğrultusunda yapılan telefon dinlemeleri sonucu Ergenekon Silahlı Terör Örgütü adına adil yargılamayı etkileme ve örgüte yönelik yapılan yargılamaları yönlendirmeye ilişkin birçok telefon görüşmesi yaptığı, diğer şüphelileri yönlendirdiği, irtibatları gerçekleştirdiği tespit olunmuştur. Suça konu görüşmelerden bir kısmı aşağıda yer almıştır:

Tape No: 13341’de kayıtlı, 17.04.2009 günü saat:19.21’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; Bir süre Kudbedin Kaya’nın, Mehmet Seyfi Oktay’ın yanına uğrayacağından bahsettikten sonra A.H.Emre’nin “…Tamam … bu bizim arka şeyler sizden çok memnunlar. Yani sizin o Başkanlar nasıl diyorlar borcumuzu ödeyeceğiz Sayın Bakanımıza falan. Ondan sonra dedim yav işte ödersiniz dedim bir gün insanlık halidir. Bir günde ödersiniz şeyinizi. Çok memnunlar haddinden fazla memnunlar yani.” dediği, M.S.Oktay’ın “Aman çok iyi çok iyi” dediği, A.H.Emre’nin“Özellikle başkanın da çok iyi davranması çok sıcaklık göstermesi. Yani korka korka gittik diyorlar ama o kadar sıcak olduğunu da düşünemedik falan.” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben ben onları neyse geldiğimiz zaman geldiğimiz zaman anlatırım da. Başkana o ikisi için çok met ettim o biraz...” dediği, A.H.Emre’nin “Ben de onu ben de onu söyledim dedim onun alt yapısı oluşmuştur o yüzden dedim öyle.” dediği, M.S.Oktay’ın “yok yok hayır bu şeye Ergenekon Başkanına. Geçen birlikte olduk ya geçen. Onları övdüm yani hani.” dediği, 

Tape No: 13345’de kayıtlı, 20.04.2009 günü saat:09.33’te Mehmet Seyfi Oktay ile X Şahıs arasındaki görüşmede özetle; Bir süre hal hatır sorduktan sonra M.S.Oktay’ın “Ne durum şimdi.” dediği, X şahsın “Durum o Üyelerin adres telefon şeylerini aldım. Başka bir şey de yok işte sizi bekliyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam onu okuyabilir misin bana isimleri” dediği, X şahsın “Şuanda değil yanımda ya. Evde bir saniye bir saniye bir saniye ben sizinle görüşmek istiyorum ya o bakımdan.” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam da onları niye yanına almadın ki yani ben...neyse telefondan söyleme, neyse buluşacaz nasılsa” dediği, X şahsın “Tamam ben sizi nerede bekliyeyim. emanet var yanımda, emaneti de yanıma alayım nerde buluşalım” dediği, M.S.Oktay’ın “ya bu emanet memanet neyse.” dediği, X şahsın “Ne yapayım Allah Allah” dediği, M.S.Oktay’ın “Ondan sonra nasıl yapalım peki öğlenleyin bi telefonlaşsak olur mu? o tarafta bir yerde Çankaya da bir yerde buluşuruz ben bir iki şeyim var randevum” “… o şeyi de yanına al da listeyi” dediği, 

Tape No: 13354’de kayıtlı, 29.04.2009 günü saat:22.25’de Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Benim istirhamım şu..iki tane savcımız var bunları bi kabul edip dinlerseniz çok mutlu olurum bunlar bizim dönemin ürünleri işte gelip sığınıyorlar” dediği, K.Ö.’in “O arkadaşlarımız.. Nerede Ankara da mı” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi Ankara’dalar dışarıdan geliyorlar gidecekler.” dediği, K.Ö.’in “… yarın uğrasınlar bana” dediği, M.S.Oktay’ın “Hangi saat gelsinler onu şey yapayım” dediği, K.Ö.’in “yani onu ben iki buçuk gibi gelsinler” dediği, 

Tape No: 13355’de kayıtlı, 29.04.2009 günü saat:22.32’de Mehmet Seyfi Oktay ile Yasin arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Şimdi ben biraz evvel görüştüm Kadir Beyle. Yarın iki buçukta. Kıza oradaki kıza benim gönderdiğimi söyleyecek. başkanın haberi var diyecek” dediği, Yasin’in “Tamam efendim. Baş üstüne efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “İçeri haber vermesi için iki buçukta bir arkadaş daha var onunla beraber görüşecekler.” dediği, Yasin’in “Peki efendim çok teşekkür” dediği,

Tape No: 13359’da kayıtlı, 05.05.2009 günü saat:16.36’da Mehmet Seyfi Oktay ile Mitat arasındaki görüşmede özetle; Şahısların bir süre hal hatır sorduktan sonra Mitat’ın “..Yarın işte çocuğun Mahkemesi var biliyorsunuz...” dediği, M.S.Oktay’ın “Hı hı evet şimdi Kaçıncı mahkemeydi o pardon” dediği, Mitat’ın“4. Ağır Ceza S. A.” dediği, M.S.Oktay’ın “Başkan öyle mi” dediği, Mitat’ın “Yok yok ceza evindeki çocuk” dediği, M.S.Oktay’ın “Hı hı ceza evindeki, Başkan ve yönetimi öğrenebildik mi ki, ben öğrenemedim, koç nerede” dediği, Mitat’ın “Bilmiyorum ki bugün hiç göremedim kendisini” dediği, M.S.Oktay’ın “O öğrenecekti hani” dediği, Mitat’ın “Evet bilmiyorum kendisine ben dünde söylemiştim...” dediği, M.S.Oktay’ın “Ha bi öğrensekte kim, bunlar kim yani bizim ulaşabileceğimiz kişiler mi, değil mi Onu bir şey yapalım Koç ile bi görüşelim bi olmaz mı. onu bir tespit edelim” dediği, Mitat’ın “Tamam Sayın Bakanım” dediği, 

Tape No: 13372’de kayıtlı, 14.05.2009 günü saat:14.49’da Mehmet Seyfi Oktay ile Eyüp arasındaki görüşmede özetle; Eyüp’ün “Sayın Bakanım şimdi o dün konuştuğumuz şeyle alakalı bi adresinizi rica edebilir miyim onu gönderteceğiz de şeyden.” dediği, M.S.Oktay’ın “… Mecidiyeköy'de kat otopark var ya. Biliyor musunuz orayı?” dediği, Eyüp’ün “Biliyorum evet biliyorum efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Hüseyin bey. Bir zarf içerisinde oraya bıraktırabilir misiniz?” “Oranını şeyi müsteciri O. Oldu mu canım bana verilmek üzere Hüseyin beyin oraya bırakın.” dediği, Eyüp’ün “Bi de bu dün konuştuk ya yasakla ilgili bi de onunla ilgili adres verebilir misiniz onu gönderecekler. Dün konuşmuştuk ya efendim yasak onun şeyi…İbrahim bey şey yaptı kardeşine söyledi onlar gönderiyorlar Ankara’dan da adres rica edebilir miyiz” dediği, M.S.Oktay’ın de bunun üzerine Ankara ilinde bulunan ikamet adresini verdiği, 

Tape No: 13375’de kayıtlı, 14.05.2009 günü saat:16.03’te Mehmet Seyfi Oktay ile Hüseyin YILDIRIM arasındaki görüşmede özetle; H. Yıldırım’ın “Eyüp bey geldi bizim yakın arkadaşlarımızın çocukları yeğenleri” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet orada bir şey bırakacaktı, Onu size bırakmış” dediği, H. Yıldırım’ın “Büyük bir zarf bıraktı şöyle. 20 metre boyunda tamam mı?” dediği, M.S.Oktay’ın “Yok sonra bizde geleceğiz, o tarafa geliyoruz” dediği, 

Tape No: 13378’de kayıtlı, 16.05.2009 günü saat:14.24’te Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya arasındaki görüşmede özetle; Görüşmenin başlangıcında şahısların ertesi gün kahvaltıda bir araya gelmekten bahsettikleri, akabinde M.S.Oktay’ın “O cihaz geldi. tabi o evde kurulan bir şey herhalde yani.” “Ona bi bakacağız gerçi içinde şey yok prospektüsü yok” dediği, K.Kaya’nın“arabaya da yapılıyormuş ben daha ona bakmadım” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu telefonun içerisine konan bir şey yok mu? böyle telefona” dediği, K.Kaya’nın “ya o varmış, o tipten daha gelmemiş herhalde. ben takip ediyorum bu şimdilik öyle idare edeceğiz” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben onun bedelini de sormadım öyle ayıp oldu” dediği, K.Kaya’nın“Yok Estağfurullah olur mu” dediği,

Tape No: 13379’da kayıtlı, 18.05.2009 günü saat:22.56’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin“Şimdi Ben, o arkadaşlarla beraberdim, şimdi ayrıldık az önce abi, ben çarşamba günü size bir bilet ayarlıyorum, akşama doğru onlarla görüşeceğiz her ikisi ile birlikte burada ben alıp getireceğim sizin oraya köşeye” …“Senin konuştuğun arkadaş var ya o. Onunla yani öbürü de olacak yanında daha iyi olur” dediği, M.S.Oktay’ın “Ha ne münasebet yapacağız.” dediği, A.H.Emre’nin “O senin konuştuğun konu var ya o şey ya ben sana dedim tarih değil o öne alındı biraz o. yani işte bir son defa konuşacağız kendisi ile tekrar.” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani onlarla mı ilgili oldu” dediği, A.H.Emre’nin“Evet hayır hayır. Hayır senin o dediğin konu ile ilgili bizim seninle konuştuğumuz konu var ya şeydeki konu onunla ilgili.” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet canım yani demek istiyorum ki yani o mu bakacak.” dediği, A.H.Emre’nin“Evet evet. Aynen öyle hani ben size 24 falan demiştim ya. Sadece üçümüz konuşacağız ya. Ya sen o her zaman ki geldiğin yerleştiğin yerler var ya oraya mesai bitiminde oraya geleceğiz orada konuşacağız bir on beş yirmi dakika ondan sonra mesele kalmayacak. Ben çarşamba böyle size on on bir gibi ayırıyorum size bileti.” dediği,

Tape No: 13381’de kayıtlı, 20.05.2009 günü saat:18.18’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; bir müddet hal hatır sorduktan sonra A.H.Emre’nin“..Ben evet şeyinizi yani konuştum o şekilde, mesajınızı ilettim. Başka da bi şey yok” dediği, M.S.Oktay’ın “Orda hiç bi sorun olmaz.” dediği, A.H.Emre’nin “Valla sanki bilmiyorum ..yani biraz tereddütlü gibi.” dediği, M.S.Oktay’ın “Kolay değil tabi o. Sen ne dedin.” dediği, A.H.Emre’nin “Ya ben konuştuğumuz sadece ilettim, başka bi şey söylemedim.” dediği, M.S.Oktay’ın “Demedin mi Ankara da buluşuruz diye” dediği, A.H.Emre’nin “Söyledim evet” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam mesele yok” dediği, A.H.Emre’nin “Yani biz haftaya herhalde ya çarşamba ya perşembe geliriz abi, ben aslında gelmeyecektim ama madem istiyorsanız ben de geleyim siz.” dediği, M.S.Oktay’ın “Onlar beraber gelmeyecek mi başkanlar...” dediği, A.H.Emre’nin “Öbür arkadaşla gelecekti beraber ben de geleceğim” dediği, M.S.Oktay’ın “Başkanlar” dediği, A.H.Emre’nin “tabi geliyor” dediği, M.S.Oktay’ın“Onların ikisi de geliyor.” dediği, A.H.Emre’nin “Tabi tabi beraber geliyoruz … bi görüşme yapsak iyi olur yani o şekilde geçen sefer ki gibi… siz önceden bi şey yapın perşembe günü için şimdiden alın randevu alabiliyorsanız” dediği, 

Tape No: 13382’de kayıtlı, 20.05.2009 günü saat:18.24’te Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; Şahısların aralarında bir süre hal hatır sorduktan sonra M.S.Oktay’ın “Peki ben şunu söyleyeyim, önümüzde ki hafta perşembe akşamını bana ayırmanı rica ediyorum, ben ondan sonrada gideceğim zaten” dediği, K.Ö.’in “Sayın Bakanım maalesef ben önümüzde ki hafta Brüksel deyim toplantıya gidiyorum, Brüksel diyorum ha pardon Bükreş” dediği, M.S.Oktay’ın “peki önümüzde ki hafta içinde herhangi bir gün olabilir mi. bir akşamı bize ayır, gözünü seveyim ben ondan sonra tatile gideceğim” dediği, K. Ö.’in “Ancak pazartesi günü bir görüşelim Sayın Bakanım ben arayacağım sizi” dediği, M.S.Oktay’ın “Oldu peki, oldu. İstanbullu vatandaşlarla biraz oturacağız işte başka bir şey yok” dediği, K. Ö.’in “Yanlız geçen sefer ki iyi çıkmadı. En son ki olayda olmadı benim beklediğim gibi olmadı” dediği, M.S.Oktay’ın “Hepsi dilediğiniz gibi olabilir” dediği, 

Tape No: 13383’de kayıtlı, 20.05.2009 günü saat:18.26’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Yani perşembe günü şeyde perşembe günü yoklar” dediği, M.S.Oktay’ın “Bükreş’te olacakmış Bükreş’te evet” dediği, A.H.Emre’nin “Ha yurt dışında. Tamam abi peki o zaman bir bakında ona göre.” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu neydi dediğim gibi olmadı diyor falan birşey mi söyledi de yapmadılar” dediği, A.H.Emre’nin “Yani belki bu sizin dediğiniz şeyden dolayı biraz...” dediği, M.S.Oktay’ın “O konudan dolayı mı.” dediği, A.H.Emre’nin“Evet ondan dolayı.” dediği, M.S.Oktay’ın “yani öyle söyledi … dediğim gibi olmadı diyor.” dediği, A.H.Emre’nin “Zaten şeye söylemiş o bizim M.’ye demiş ki yav orada demiş niye öyle tavır almada falan, o öyle bunu tanıyor musun demiş falan şu adamı, ondan sonra o da demiş ki tanımıyorum fazla şeyim yok ama böyle biliyorum falan ondan sonra.” dediği, M.S.Oktay’ın “Yav şeyin niye ilgileniyor. Moğultay da mı ilgileniyor bu işle” dediği, A.H.Emre’nin “Hayır bunun hiç haberi yok” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya niye öyle söylüyor ya” dediği, A.H.Emre’nin “Şimdi demiş ki bu adamı tanıyor musun falan, o da demiş ki ya ben tanımıyorum, o kadar samimiyetim yok ama böyle işte biliyorum falan ya demiş ki ondan şey beklerdim o olayda bir muhalefet beklerdim falan yani ama bunu şimdi ben size şimdi anlatamam Seyfi bey yüz yüze görüşürsek ben anlatırım” dediği, M.S.Oktay’ın “Şey ben dedim bende dedim ki bu şeye bu defa senin istediğin gibi olur dedim” dediği, A.H.Emre’nin “Ha Evet evet iyi öyle söylemen iyi olmuş” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu defa senin istediğin gibi olur dedim pazartesi günü şey yapıyor haber verecek salı olabilir falan çarşamba olabilir gibi herhalde veyahutta işte söyleyecek günü hani..yani bu mesajı ver istersen” dediği, 

Tape No: 13384’de kayıtlı, 22.05.2009 günü saat:16.07’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ş.S’nin yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Sayın S… ile birlikteyiz M.E.S. beyle” dediği, Ş.S.’nin “…M.. abiyle birliktesiniz değil mi iyi iyi yine buluştunuz” “Bu bir tane bir Hâkim arkadaş vardı hani bu tayin döneminde, Savcı arkadaş vardı A.A. size bilgilerini de iletmiştim. Bu atama dönemi ya onunla ilgili herhangi birşey yaptınız mı bir girişimde bulundunuz mu” dediği, M.S.Oktay’ın “Yok henüz bir şey yapmadık biz bir topluca veriyorum ben onu vereceğim” dediği,

Tape No: 13385’de kayıtlı, 22.05.2009 günü saat:22.49’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Memnun oldun değil mi tamam yani” dediği, A.H.Emre’nin “Herhalde öyle olması lazım yani değil mi” dediği, M.S.Oktay’ın “Daha lazım daha şöyle böyle üzerimize düşen oldu yani değil mi…konuştuk çokta şey yani adam bizi de çok seviyor yani gerçekten öyle yani adam...” dediği, A.H.Emre’nin “evet evet bu bu daha şey” dediği, M.S.Oktay’ın “O çözmezse ben çözerim diyor...çözeceğiz dedi daha ne desin” dediği, A.H.Emre’nin “Ha tamam abi iyi oldu gelmeniz çok iyi oldu.” dediği, 

Tape No: 13387/13388’de kayıtlı, 25.05.2009 günü saat:13.46’da Mehmet Seyfi Oktay’ın E.C.’den aldığı mesaj içeriğinde; “Sayın Bakanım cuma günü yanınıza gelemedim ağır hastam vardı tekrar özür dilerim saygılarımla E.C. İst 14.ACM Bşk” yazdığı, 

Tape No: 13393’de kayıtlı, 26.05.2009 günü saat:18.32’de Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; K.Ö.’in “Sayın Bakanım çok özür diliyorum. Vallaha çok önemli bir gündem maddesiyle ilgili olarak iki gündür uğraşıyoruz. Arkadaşlarımız döndü mü…” dediği, M.S.Oktay’ın “Onlar burada değil zaten isterseniz hemen gelirler” dediği, K.Ö.’in “Hı nereden gelir ne taraftan” dediği, M.S.Oktay’ın “İstanbul’dan. O arkadaşlar hani sizin görüşmek istediğiniz arkadaşlar var ya.” dediği, K.Ö.’in “Geçen seferkiler” dediği, M.S.Oktay’ın “Hı hı bi bir kişi daha var işte o” dediği, K.Ö.’in “Geçen oturduğumuz arkadaşlar” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet evet onlarla ile ilgili biraz sıkıntı mı duymuşunuz bilmiyorum. Yani e hani geçen defa da biraz serzenişte bulundunuz falan. O yüzden şeyini pek fazla bilmiyorum. E yani birde işte Başsavcı yardımcısı ya. E oda gelmek istiyordu ama.” dediği, K.Ö.’in “Hiç şey yapma” dediği, M.S.Oktay’ın “Öbür arkadaşlarla ilgili siz şey yaptınız.” dediği, K.Ö.’in “Evet evet evet. O önemli idi aslında çok önemliydi” dediği, M.S.Oktay’ın “E önemliyse onlar kendi aralarında da biraz konuştular falan ben İstanbul daydım falan. Siz nasıl isterseniz şey yapsın nedir…” dediği, K.Ö.’in “Şimdi şöyle Sayın Bakanım. Ben yarın sabah şeye gidiyorum Romanya’ya gidiyorum…pazartesi geleceğim…Bunu nasıl yaparız” dediği, M.S.Oktay’ın “Nasıl siz uygun görüyorsanız kendi dileğinize göre” dediği, K.Ö.’in “Ya haftaya kendileri ile görüşürüm, haftaya kendileri ile görüşürüm de tabi benim hassasiyetimde devam ediyor yani.” dediği, M.S.Oktay’ın “E ama onlarda sizi şey yapacaktır yani ikna olacaksınız. Onların diğer ikişer üyelerinden de sıkıntıları oldu ama çok iyi niyetli insanlar. Demokrat bir insanlar...” dediği, K.Ö.’in “İnşallah Sayın Bakanım bakalım yani onların isteklerini de yerine getirirsiniz inşallah hayırlısı bakalım” dediği, akabinde şahısların görüşecekleri gün üzerine konuştukları ve cumartesi günü üzerine anlaştıkları, M.S.Oktay’ın “cumartesi buradalar” dediği, K.Ö.’in “...olur daha hazırlıklara başlamadık kararname hazırlığına bakarız değerlen...” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam. Yani o artık sizin takdirinize kalmış bir şey. Sizin hassasiyet gösterdiğiniz nokta için. Gerçi hepimizi içinde hassasiyetli olmak lazım” dediği, K.Ö.’in “Tamam tamam Sayın Bakanım” dediği, 

Tape No: 13394’de kayıtlı, 26.05.2009 günü saat:18.44’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; Hal hatır sorduktan sonra A.H.Emre’nin“…Vallaha işte bekliyoruz yav birşey yok daha yani o ilk aşamada denildi şimdi heyete başvurduk işte.” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle mi. Heyet mi karar verecek” dediği, A.H.Emre’nin“Evet” dediği, M.S.Oktay’ın “Şey neyse ben şimdi seni öbür telefondan arıyayım olur mu. Diğer telefondan arıyayım bir dakika” dediği, 

Tape No: 13396’da kayıtlı, 27.05.2009 günü saat:14.01’de Mehmet Seyfi Oktay ile Şebnem arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın“… artık bu işin bitmesi lazım yani” dediği, Şebnem’in “Sağolun inşallah sayenizde olacak. Sayın bakanım herhalde Temmuz başı gibi bitirecekler. Yani işte Kadir beyin tabi bizim için...önemi” dediği, M.S.Oktay’ın “Kadir beyin kaçış tarafı yok artık” dediği, Şebnem’in “Sağolun sayın bakanım.” dediği, M.S.Oktay’ın “Kaçacak bir tarafı yok artık daha...yok artık. …ve bir ara görüştüğümüzde de zaten artık bu sefer olur dedi” dediği, Şebnem’in “İnşallah efendim tabi efendim o sizi söylemişse tabi” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu tekrar görüşeceğiz” “Şebnem Hanım. Ben daha öne size bir yakınımızı göndermiştim” dediği, Şebnem’in “Evet efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi yeni baştan sizi bir ziyaret edecek” “Bi çıkar yol hukuksal olarak ne varsa” dediği, Şebnem’in“Tabi efendim” dediği M.S.Oktay’ın “Sizin azami yardımcı olacağınıza eminim” dediği, Şebnem’in “Tabi ona hiç şüpheniz olmasın ne demek”…“tabi tabi ben elimden geleni yaparım...” dediği, 

Tape No: 13400’de kayıtlı, 29.05.2009 günü saat:19.09’da Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı görüşmede özetle; K.Kaya’nın “Ben kısmetse bu akşam geleceğim yarın görüşmek üzere” “Siz müsait ne zaman olursunuz yarın” dediği, M.S.Oktay’ın “Yarın işte o yarını size ayırdık yani hani” dediği, K.Kaya’nın “Evet tamam saat kaçta buluşalım yani nereye gidelim onu ben size dedim sorayım” dediği, M.S.Oktay’ın “Yarın … görüşeyim Kadir beyle. Yeri tespit ederiz olmaz mı?” dediği, K.Kaya’nın “Tamam olur” “Bir emriniz var mı İstanbul’dan” dediği,

Tape No: 13401’de kayıtlı, 30.05.2009 günü saat:12.06’da Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; Bir süre hal hatır sorduktan sonra M.S.Oktay’ın“..bu adamlar geliyor galiba bugün uçakla buradalar. Şimdi gelmişlerdir peki ben bir arayayım da.” dediği, K.Ö.’in “Yani öğleden sonra şöyle bir saat şey yapalım sayın bakanım çünkü akşam dün gece bir buçukta geldim.” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki şeyde bir buçuk gibi, sizin ev nerede?” dediği, K.Ö.’in “Bu geçen ki ha mebus evlerindeyiz” dediği, M.S.Oktay’ın “Bizim burada bu Angaro evinin ilerisinde Tike diye bir lokanta var orada buluşsak olur mu? yemek de yeriz falan…Kaçta olsun bir buçuk olur mu” dediği, K.Ö.’in “Bir buçuk biraz erken olur ikiye çeyrek kala.” dediği, M.S.Oktay’ın“İki olsun. İki de Tike var burada bizim şeyin ilerisinde öyle bir lokanta var. Geçen orada arkadaşlarla şey yaptık ..” dediği, K.Ö.’in “Tamam iki de ben orada olurum” dediği,

Tape No: 13402’de kayıtlı, 30.05.2009 günü saat:12.11’da Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Şey saat 2 de burada Tike lokantasında. …. Ama artık orada otururuz herhalde. neredeler arkadaşlar.” dediği, K.Kaya’nın“Biz beraberiz isterseniz biz yemeğimizi yiyelim 2 de bekleriz nasıl isterseniz yani Ali abi gelsin, Ali Hadi bey.” dediği, M.S.Oktay’ın “Nerede o” dediği, K.Kaya’nın “O hava alanından yolda geliyor.” dediği, 

Tape No: 13405’de kayıtlı, 30.05.2009 günü saat:16.41’de Mehmet Seyfi Oktay ile H.A. arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Hâkim bey merhaba.” dediği, H.A.’nın “Sayın milletvekilim hürmetler sayın bakanım hürmetler pardon.” dediği ve bir süre hal hatır sorduktan sonra M.S.Oktay’ın“Şimdi ayrıldım şeyden. gerekli notu verdim.” dediği, H.A.’nın “Çok teşekkür ediyorum. İlgi alakanız için teşekkür ediyorum” dediği,

Tape No: 13406’da kayıtlı, 30.05.2009 günü saat:20.32’de Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın“…Başkanlar’la beraber misiniz.” dediği, K.Kaya’nın “Yok hayır ayrıldık” dediği, M.S.Oktay’ın “memnun oldu değil mi başkanlar.” dediği, K.Kaya’nın “Ya tabi ki yani çok teşekkür ederiz inanın bize hafta sonunu ayırdınız gerçekten çok mutlu olduk, onlarda çok mutlu oldular.” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya hayır geçen sefer bize bir şey söylememişlerdi… şey başkan. Yani buradaki başkan geçen defa bir şey söylememişti sonradan imalı bir şekilde serzenişte bulundu onun üzerine iyi oldu değil mi, yani biz bir şey söylemedi” dediği, K.Kaya’nın “Evet çok iyi oldu” dediği,

Tape No: 13408’de kayıtlı, 02.06.2009 günü saat:22.33’te Mehmet Seyfi Oktay ile İbrahim arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “E söylediğim kişiyle şimdi yemekten ayrıldık. E şey yapacağız e her iki tarafla da her iki daire ile de temasları sürdürecek ve öbür dairede yakın dostları da var, tanıdıkları da var girgin bir adamdır o. Orda Hakimler ve Savcılar Yüksek Kurulu'na aday olacağız. E en çok oyu alan o idi...Evet e onu haber vereyim dedim” dediği, İbrahim’in “Yav sizi Allah cennete...” dediği, M.S.Oktay’ın “E sonradan sonradan bize şey yapacak bilgi bilgi verecek. O öteki dairede e yakın dostları var imiş.” dediği, İbrahim’in “…Bunu inşallah bitireceğiz efendim….” dediği, M.S.Oktay’ın “Her iki tarafla da görüşecek” dediği,

Tape No: 13410’da kayıtlı, 05.06.2009 günü saat:11.39’da Mehmet Seyfi Oktay ile B.K. arasındaki görüşmede özetle; B.K.’nin “Yanımda H.A. bey var Hâkimde. Duydunuz mu efendim, Siz bunun Hasan beyin son kararını.” dediği, M.S.Oktay’ın “Yer değiştirme vermişler öyle mi” dediği, B.K.’nin “Yer değiştirme değil, 7-5 herhalde kaybetmiş yer değiştirme evet bilginiz var değil mi efendim. Bizde çok üzüldük şu anda yanımızda H… beyde oturuyoruz da vallaha sizden bahsettik” dediği, M.S.Oktay’ın “vallahi ben şeyle görüştüm kendisine de verdim bizim bu Başkan Yardımcısına” dediği, B.K.’nin “Kadir Bey nasıl böyle bir şey yapabilir Seyfi amca.” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben hatta ben bundan söz ederken Kudbedin bey vardı avukat” dediği, B.K.’nin “Ha Seyfi amca tamam daha sonra yüz yüze de görüşürüz Seyfi amca telefonda sıkıntı olur belki boş ver” dediği, 

Tape No: 13411’de kayıtlı, 08.06.2009 günü saat:10.02’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin“Bizim başkanlar beni aradılar da onlar kurula gitmiş Kadir beyle görüşmek için herhalde kaçırmışlar galiba toplantıya girmiş.” dediği, M.S.Oktay’ın “Başkan kim” dediği, A.H.Emre’nin “Bizim hani bu bir başsavcı vardı ya, sana Kudbedin’le gelmişlerdi. Bir o Ayhan Bey birde İlhami Bey bizim Bakırköy 5. Ağır Cezanın Başkanı şimdi, o İlhami bey burada uzun süre DGM başkanlığı yaptı eski ... Hâkimidir siz biz beraber bir ara Polat otelde oturup yemek yedik, siz belki unutmuşsunuzdur herhalde bu bazı kendi çalışmaları da var yani bu Yargıtay Üyeliği için uğraşıyor … yani her bakımdan bu işe uygun bir insan bazıları ile görüşmeleri olmuş herhalde birde işte başkanla görüşmek istiyor..” dediği, M.S.Oktay’ın“Şimdi onlar görüşsünler, bana sonra notlarını versinler, ben onunla ilgili özel görüşeyim artık, şey olarak falan yani çünkü parça parça her taraftan geliyor biliyor musun” dediği, A.H.Emre’nin“Doğruda şimdi şöyle bir şey bunlar toplantıya girmiş ya başkan diyorlar ki öğleden sonrası için yani şimdi değil çıkınca bize bir randevu alabilir mi? acaba görüşelim diye kendisi ile.” dediği, M.S.Oktay’ın“E toplantıdaymış nasıl alayım randevuyu..” dediği ve bir süre söz konusu talepler hakkında konuştukları, akabinde M.S.Oktay’ın“…Bak ben bir şey söyleyeyim onlar görüşmelerini falan yapsınlar, sen bu adamların hepsini not edersin, bende ederim şöyle üç mü var beş mi var yedi mi var on mu var. Bir gün çağırırım başkanı, derim ki bunlar bizim notlarımız şunların üzerinde durmanı istiyorum deriz şey olur” dediği, 

Tape No: 13414’de kayıtlı, 09.06.2009 günü saat:12.33’te Mehmet Seyfi Oktay ile A.T. arasındaki görüşmede özetle; A.T.’nin “İyiyim çok şükür İsmet beyle de görüşmüştünüz sonradan.” dediği, M.S.Oktay’ın“Evet evet bir akşam birlikte olduk evet evet.” dediği, A.T.’nin “Biliyorsunuz kurul üyeleri oradan bir sıkıntı yaşarsak diyorum Kadir Bey beni artık ismende biliyor ama A.T. Muğla İdare Mahkemesi Üyesi diye bir hatırlatma..” dediği, M.S.Oktay’ın“… Bir araya gelme durumumuz olacak önümüzdeki günlerde hatırlatırım olur..” dediği,

Tape No: 13415’de kayıtlı, 10.06.2009 günü saat:16.33’te Mehmet Seyfi Oktay ile A.T. arasındaki görüşmede özetle; A.T.’nin “Seyfi amca o Kadir beyle görüşeceğim demiştiniz ya. Burada benim ismimi de söyler misiniz demiştim ya size ben. Ben çünkü kendisi yurt dışında olduğu için görüşemedim kendisi ile…sizi zor durumda bıraktığımı biliyorum çünkü kaç kişi sizden kaç tane talepte bulunuyor” dediği, M.S.Oktay’ın“Vallahi Türkiye düzeyinde her taraftan var vallahi işte ne yapacaksın” dediği, A.T.’nin “Bunu biliyorum ama sizden de güvenilir kişiye rastlamıyorum yani diyeceksek Seyfi amcaya diyeceğiz diyoruz, burada kardeşimden çok sevdiğim bir arkadaşımız var onun bu sene tayininin çıkmasını istemiyoruz. F.A.B. Sicil numarası 34xxx. Birinci Asliye Ceza Hâkimi. …” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam söyliyeceğim söyliyeceğim” dediği, 

Tape No: 13416’da kayıtlı, 11.06.2009 günü saat:10.57’de Mehmet Seyfi Oktay ile N.Ö.’nün yaptığı görüşmede özetle; N.Ö.’nün “Seyfi amca benim o isimler varda onları size ulaştırmak istiyordum nasıl yaparım.” dediği, M.S.Oktay’ın“Söyle söyle” dediği, N.Ö.’nün “Dur söyleyeyim amca E.Ü., S.B., İ.Ç., K.T., H.E., S.T., İ.Ş.” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi çok iyi İ.Ş. biliyorsunuz.” dediği, N.Ö.’nün “Bilmiyorum ben. efendim o yabancı değil. Gideyim mi yanına ben” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya Doçenttir kendisi aynı zamanda.. Ondan sonra tamam onunla bir görüşelim” dediği,

Tape No: 13417’de kayıtlı, 11.06.2009 günü saat:11.58’de Mehmet Seyfi Oktay ile S.A. arasındaki görüşmede özetle; S.A.’nın “Ya Bakanım ben telefon ettim o kadar size. cevap vermediniz ben S.A. cevap vermeyince ben burada şimdi Meclise Kamer Beyin oraya gelmiştim... sizi de rahatsız ediyorum...” dediği, M.S.Oktay’ın “Estağfurullah neydi görüşme ne neyi görüşmek istiyor muydunuz.... anlata bilir misiniz” dediği, S.A.’nın “Benim Malatya’da Bölge İdare Mahkemesinde bir şeyim vardı zarar ziyan davası da” ….onu acaba dedim bi yardımcı olur musunuz kusura bakmayın” dediği, M.S.Oktay’ın“Estağfurullah, nedir bu acaba Malatya’da ben kim acaba oradaki bölge idaresi mahkemesi başkanı üyeleri şuanda bilmiyorum” dediği, S.A.’nın “O zaman ben öğreneyim telefon edip” dediği, M.S.Oktay’ın “siz öğrenin bakalım benim tanıdığım varsa yardımcı olmaları için rica edeyim olmaz mı” dediği, 

Tape No: 13419’da kayıtlı, 12.06.2009 günü saat:11.13’te Mehmet Seyfi Oktay’ın Ali isimli şahıstan aldığı mesaj içeriğinde; “Sayın Bakanım Cavıdan Hanımın Dosyası Yargıtay 3 Hukuk Daıresı 2009/1015 YAKIN ILGINIZI RICA EDER saygılar sunarım. AV. S.A.K.” yazdığı, 

Tape No: 13425’de kayıtlı, 15.06.2009 günü saat:11.05’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin“…Gelemiyoruz ne yapalım dün o bizim başkanlarla bizim evde yemek verdik arkadaşlara da bizim bahçede kalabalık bir gurup yemek yedik ondan sonra işte sizi de yad ettik. Bu herhalde şeyleri bugün görüşülüyormuş galiba o bizim Ankara'ya geldiğimiz arkadaşlar var ya onların durumları bugün yarın görüşülüyormuş herhalde şeyde. Gerçi bilgileri var ama haberin olsun diye şey…” dediği, M.S.Oktay’ın “Anlıyorum evet” dediği, A.H.Emre’nin “İnşallah yanlış yere kaydırmazlar …” dediği, 

Tape No: 13428'de kayıtlı, 18.06.2009 günü saat:11.30’da Mehmet Seyfi Oktay ile A.G.’nin yaptığı görüşmede özetle; A.G.’nin “Dedem yanımıza bir akraba geldi de bu Adli Yargı Hâkimlik ve Savcılık mülakatı yazılıyı geçmiş bu üç seferdir ki yazılıyı geçiyor mülakatta bırakıyorlarmış” dediği, M.S.Oktay’ın “Mülakat ne zamanmış” dediği, A.G.’nin “Mülakat 7. ayın 15’i sınav sıra numarası 398 T.C si var” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi Ahmet Bey ben İstanbul’dayım” “Ha ben İstanbul’dan döndükten sonra, bana şey yapsın olmaz mı” dediği, 

Tape No: 13429’da kayıtlı, 18.06.2009 günü saat:13.12’de Mehmet Seyfi Oktay ile Gülcemal arasındaki görüşmede özetle; Gülcemal’in “Bu bizim savcının kararnameleri yukarıdaymış da, büyüğümüzü bi ara dedi” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben onu şeyle konuştum nedir bu iki gün evvel hatta Kadir ile konuştum notu aldı inşallah bi ara bakalım nasıl olacak...söyledim yani..” dediği, Gülcemal’in “..Hı şeydeymiş yani onun önündeymiş kararnameler de bana söyledi.” dediği, 

Tape No: 13439’da kayıtlı, 27.06.2009 günü saat:10.56’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ş.S. arasındaki görüşmede özetle; Ş.S.’nin “Sayın Bakan sizinle görüşürken telefonda İstanbul’da ki Savcı da aradı beni, diyor ki salı gün Kararname kesin çıkacakmış” dediği, M.S.Oktay’ın “O zaman hiçbir şey yapamayız yani” dediği, Ş.S.’nin “Yani ulaşma şansı varsa diyor ulaşsın yani böyle bir şey var” dediği, M.S.Oktay’ın “…..ama sonraki şeyde zamanıyla tam hazırlanalım çağıralım konuşalım.” “İkinci sonbahar kararnamesinde gerektiği şekilde şey yapalım. Madem ki senin yabancı değil..” dediği,

Tape No: 13440’da kayıtlı, 27.06.2009 günü saat:11.04’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ş.S. arasındaki görüşmede özetle; Ş.S.’nin“O diyor ki Kadir beyin diyor son şeyi, Kadir bey şeye gidecek diyor... Tosun gelecek Ertosun diyor görev diyor Yargıtay’a dönecek görevi doluyor diyor öyle bir şey. Vallah dediği o diyor onun son kararnamesi diyor Kadir beyin.” dediği, M.S.Oktay’ın “Yok ya bu sanmıyorum ama yani şu anda ulaşma imkanımız yok hani. Kadir Beyle sınırlı değil orada diğerine söyleriz” dediği, Ş.S.’nin “Bilmiyorum tabi ben onun söylediğini söylüyorum hani ben oradaki şeyleri bilmediğim için Kuruldaki şeyleri bilmiyorum yani.” dediği, M.S.Oktay’ın “..O mesele değil o ya.. Kadir bey giderse başka bir tanıdığımız gelir” dediği, Ş.S.’nin “Mutlaka birileri gelir oraya tabiî ki.” dediği,

Tape No: 13444’de kayıtlı, 29.06.2009 günü saat:14.32’de Mehmet Seyfi Oktay ile Yasin arasındaki görüşmede özetle; Yasin’in “Yok efendim çok şükür o bir iki şey olmuştu onlarla bir görüşme oldu mu acaba Kadir beylerle” dediği, M.S.Oktay’ın “Vallahi ben liste halinde verdim onlara. ama böyle çok zor durumdalar. Yani şey değil” dediği, Yasin’in “Durum çok kritik” dediği, M.S.Oktay’ın “he bu dönem olmazsa bile … önümüzdeki sonbahar şeyinde çözeriz onu” dediği, 

Tape No: 13446’da kayıtlı, 30.06.2009 günü saat:19.23’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; Görüşmenin başında bir süre sohbet ettikten sonra A.H.Emre’nin “O notları Kudbedin ulaştırdı değil mi size” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu özel kalemine gönderdim. Bu dönem olmasa bile önümüzdeki dönem daha tedbir alırız öncesinden konuşur otururuz çözeriz” dediği, A.H.Emre’nin “İşte bu sefer yetişti yetişmediyse zaten artık seneye ne şey eylül ekime ne yapalım yani” “Bu dediğimiz beraber geldiğimiz arkadaşları hiç olmazsa yerinde bıraksınlar onları bir yere kaydırmasınlar da onlara sahip çıksınlar onlara yani” dediği, 

Tape No: 13449’da kayıtlı, 02.07.2009 günü saat:20.18’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Şey sonuçlandı mı yani o Kararname falan çıktı mı onlar bitsin ondan sonra gelelim dedik.” dediği, M.S.Oktay’ın “Merak etmeyin bu sefer zamanıyla tedbir alırız ve gerekenin hepsi yapılır” dediği, A.H.Emre’nin “Biraz geç geç kaldı bu sefer şimdi millet bekliyor herkes ne olacak halimiz” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok geç kalındı çok geç kalındı” “…bu sefer sadece bi kişiye bağlı kalmayız. Anlıyor musun. Orda diğer bi kişi var onunla da konuşuruz, bi de ona çok etkili olan başka bi dışarıda birisi var. Tedbirimizi alırız bu sefer yani.” dediği, 

Tape No: 13451’de kayıtlı, 03.07.2009 günü saat:22.03’te Mehmet Seyfi Oktay ile Mahmut arasındaki görüşmede özetle; Mahmut’un “Şey bu 7 ye Doktor Gürsel diye birinin atanmasına uğraşılıyormuş Sevgi de beni aradı yav çok tehlikeli bir adam dedi gerçi sevgi daha önce bizim Kadir beyin...” dediği, M.S.Oktay’ın “Nereye nereye anlamadım” dediği, Mahmut’un “7. İdareye Sevginin yerine” “…bu hükümetin sızdırdığı bir adam diyor Fetullahçı bir herif falan diyor oradan Kadir beyle görüşmeniz olursa bunu bir hatırlatın yani” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi ama o şimdi hemen hemen bitti ya bitmek üzere bunu daha önceden söylemek lazımdı adamlar kapandı çalışıyorlar.” dediği, Mahmut’un “Çok önceden biz gittik iki defa Kadir Bey Sevgi Hanım bütün mahkemeler ile ilgili bilgi aldı hepsini tek tek not etti kendi bilgisayarına” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi güzel güzel. önceden yaptıysa çok iyi güzel evet mesele yok” dediği, 

Mahkeme kararları doğrultusunda tespit olunan telefon görüşmelerine yönelik Ankara 1 Nolu İdare Mahkemesi Başkan Vekili olan Dr. Gürsel ÖZKAN 22/07/2010 günü Başsavcılığımıza göndermiş olduğu şikayet dilekçesinde; yazılı basına yansıyan haber içeriklerine göre Adalet Eski Bakanı Mehmet Seyfi Oktay'la Mahmut isimli kişi arasında gerçekleşen konuşmayla kendisinin Ankara 7. İdare Mahkemesi Başkanlığına atanmasının engellenmesi amacıyla özel hayatına ilişkin kişisel bilgilerin konuşulduğu, hakkında tehlikeli olduğu yönünde yakıştırmalar yapıldığı, bu şekilde Ankara 7. İdare Mahkemesi Başkanlığına atanmasının engellendiğini beyan etmiştir. Şikayetçi talimatla alınan ifadesinde dilekçesindeki iddaları tekrar ederek, şüphelinin kendisi hakkında hakaret içerikli ve küçük düşürücü şekilde konuşarak HSYK Üyelerine ulaştığını ve muhtemelen bu nedenle boş bulunan Ankara 7. İdare Mahkemesine atanmasının gerçekleşmediğini, şikayetçi olduğunu beyan etmiştir.

Tape No: 13452’de kayıtlı, 05.07.2009 günü saat:17.05’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Kararname çıksın ben o arkadaşı alıp geleceğim Kudbedin’le beraber öyle anlaştık. O dediğim bir arkadaş vardı ya hani ihraç kararı vermişlerdi” dediği, M.S.Oktay’ın “Şu işin olması lazım ya” dediği, 

Tape No: 13454’de kayıtlı, 07.07.2009 günü saat:16.28’de Mehmet Seyfi Oktay ile Hüseyin/A.K. arasındaki görüşmede özetle; Hüseyin’in “He ben A.K.’nin yanındayım Cumhuriyet Savcısı. Seni sordu da. Dedim bi İstanbul’a gitti o yüzden aramadım bir kaç gündür. O gün İrfan Abiyle falan görüştüm. birini söylüyorlardı da baya konuştuk” dediği, M.S.Oktay’ın “Ne yapıyor Savcımız” dediği, Hüseyin’in “Vallah vereyim de sizinle konuşacak” dediği ve Hüseyin’in telefonu yanında bulunan A.K.’ye verdiği, M.S.Oktay’ın“Ben o notları verdim ama” dediği, A.K.’nin “Evet efendim” dediği, M.S.Oktay’ın“… Her halde gerçekleşir diye diliyorum” dediği, A.K.’nin “İnşallah efendim hayırlısı olsun” dediği, M.S.Oktay’ın“Yanlız bu ara biraz biz yine Kadir Beyle bir oturma fırsatı bulabilirsek, daha iyi olacak diye düşünüyorum” dediği, A.K.’nin “Evet efendim..Efendim adliyede bekleriz onurlandırırsanız seviniriz” dediği,

Tape No: 13457’de kayıtlı, 09.07.2009 günü saat:14.24’te Mehmet Seyfi Oktay ile Süleyman/X Şahıs arasındaki görüşmede özetle; Süleyman’ın “…Bi akrabamın yarın Mahkemesi varda o yüzden sizden yardım isteyecektim” dediği ve Süleyman’ın telefonu yanında bulunan X şahsa verdiği, X şahsın “... bizim bi yaralama vardı silahla ama silah onların bende olarak söylemişlerdi, onlar yaralıydı çünkü... Süleyman abi mevzuyu iyi bilir,işte yarında mahkeme var, savunma istedi yani son mahkeme herhalde onun için bi yardım isteyecektik sizden 3. Ağır Cezada” dediği, M.S.Oktay’ın “3. Ağır Cezanın Başkanı üyeleri kim acaba bilmiyorum ki” dediği, X şahsın “H..bey ama soy ismini bilmiyorum Hakkı isimi de.. Üyelerinde pek isimlerini bilmiyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben nerden bileyim şimdi nasıl olacak. Mahkemeyi tanımadan kim tanıdık varmı yok mu onu bileceğim ki ona göre şey yapayım” dediği, X Şahsın “Avukattan alayım vereyim ben size. Avukattan alayım isimlerini...” dediği, M.S.Oktay’ın “Alın” dediği, 

Tape No: 13458’de kayıtlı, 09.07.2009 günü saat:15.19’da Mehmet Seyfi Oktay ile Süleyman/X Şahıs arasındaki görüşmede özetle; Süleyman’ın “Şimdi efendim şöyle 3. Ağır Ceza Mahkemesinin Başkanının ismini falan öğrendik... şimdi efendim 3. Ağır Ceza Mahkemesi başkanı H.E. N.N. var. Bir de Y.A. efendim bunlar mahkeme heyeti yarın saat dokuzu on geçe mahkemeye girecekler” dediği ve yaralama olayını anlattığı, M.S.Oktay’ın “E şimdiye kadar niye duruyorsunuz son anda ne diyelim biz şimdi biz nasıl şey yapalım ona en azından üç dört gün evvelden söyler ondan sonra gerektiği şekilde görüşürüz onlarda yeni baştan bakarlar şeye” dediği ve görüşmenin devamında Süleyman’ın telefonu yanında bulunan X şahsa verdiği, eğer duruşmanızda bir erteleme söz konusu olursa o süre içerisinde görüşürüz kendisi ile telefonla da olmaz bu iş..telefonla olur mu şu telefon olaylarını biliyorsunuz. eğer ertelenirse haberim olsun …Ama ertelenmezse ben şimdi telefonla birşey söylemek hiç mümkün değil adamı hapse atarlar...” dediği, 

Tape No: 13462’de kayıtlı, 12.07.2009 günü saat:13.23’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Bir haber yok dimi daha şeyden salı herhalde Kararname çıkıyormuş” dediği, M.S.Oktay’ın “Doğrudur. telefonlaştık adama dün telefon ettim …” dediği, A.H.Emre’nin“…bi çıksa da millet ne olacağını görse herkes çok tedirgin ya bir sürüde spekülasyon var” dediği, M.S.Oktay’ın “Yav sanmıyorum öyle bir şey olsun yav…bu kadar da şey mi o zaman tırı vırı bir adam demektir o ya. o zaman valla istifa etsin gitsin o zaman ya” dediği, A.H.Emre’nin“Tabi tabi var spekülasyon var bayağı yani. Herkesi o rahatsız ettiler böyle. Ya bir şey yok diye şikayet ettiler ya o bir tane adam geldi şeyci adam tarikatçı her tarafı şeyli işte” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi güzel ama oradaki adam da yani Başkan Vekili olan adam da bütün gerçeklikleri öğrendi, not etti ve konuştu onlarla daha ne olsun yani şimdi” dediği, A.H.Emre’nin “Tabi sahip çıkarsa orada mesele yok yani…” dediği, 

Tape No: 13464’de kayıtlı, 14.07.2009 günü saat:17.28’de Mehmet Seyfi Oktay ile Gülcemal arasındaki görüşmede özetle; Gülcemal’in “…kusura bakma bu bizin savcıda beni çok sıkıştırıyor, bakanım öğrenemedi mi ne oldu diyor” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi öğrenmek için şeye girecek olursam devreye..Orada uzun süreli mahcubiyet olur yani şey olarak ilişki kuramıyoruz falan. Gerekle notu verdik geçen dönem de verdim zaten senin şeyiyle..şimdi kapanmış çalışıyorlar onlar. neyse gene ben akşam bir şey yapayımda orada öyle başka bir kanalı kullanayım” dediği, 

Tape No: 13466’da kayıtlı, 14.07.2009 günü saat:17.41’de Mehmet Seyfi Oktay ile Gülcemal arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın“Şimdi ben bir haber aldım. Hâkim evinde kapanmış orada çalışıyorlar unvanlarla ilgili yani işte böyle başsavcılık falan filan ihtilaflar varmış sonuçlandıramamışlar. Bugün Bakanda katılmış ama bitmemiş sonuçlanmamış …şimdi bu başka bir kanal anlıyor musun kurul üyesi değil bu çünkü kurul üyeleri ilke kararı almışlar yani hiçbir şekle sızdırmama kararı çünkü hakikaten çok yoğun şey var baskı talep var … ama ilk öğrenecek ilk biz öğrenebiliriz yani şey olunca çıkar çıkmaz öğrenebilir bana dönecek notunu bıraktırdım çıkar çıkmaz haberimiz olacak. …ne yapılacağını bilemiyoruz diyorlar orada içeriden birisi, üye değilde başka birisi” dediği,

Tape No: 13467’de kayıtlı, 14.07.2009 günü saat:20.06’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Bu o kararname çıktıktan sonra Hâkim beyi ben bir getirecektim sana bizim şey var ya A.K. Bu Birol’un hemşehrisi var ya A.K.li eski...A.K. vardı ya hani ihraç kararı çıkan bizim Birol’un şeyi” dediği, 

Tape No: 13468’de kayıtlı, 16.07.2009 günü saat:15.01’de Mehmet Seyfi Oktay ile X Şahıs arasındaki görüşmede özetle; bir süre hal hatır sorduktan sonra M.S.Oktay’ın“…Bu S.Ç.’yi tanıyorsunuz değil mi” dediği, X Şahsın “E sizin adamlarınızdan Sayın Bakanım, Karadenizli.” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu T.D. nasıl” dediği, X Şahsın “T.D. ondan daha iyidir” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki bununla görüşme imkanı olabilir mi. Hep beraber bir akşam birlikte olabilir miyiz.” “Bir akşam bir yerde buluşsak olur değil mi. böyle bir bunlarla ilgili bir sıkıntımız var da” dediği, X şahsın “Ben gelince size bilgi sunarım Sayın Bakanım” dediği, 

Tape No: 13469’da kayıtlı, 16.07.2009 günü saat:15.14’te Mehmet Seyfi Oktay ile Nihat arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Bu S.Ç. sizin hemşehri olacak değil mi Yargıtay Üyesi?” dediği, Nihat’ın “Bir dakika bir İlhan’a sorayım (Nihat yanında bulunan İlhan isimli şahsa İlhan Yargıtay Üyesi S.Ç.) yok abi 25, 26 tane var bizim hemşehriler onlara bir yemekte vermiştik hatta biz bir şekilde ama onların arasında yok” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki Yedinci Dairede var mı kimse Ceza Dairesinde” dediği, Nihat’ın“Yok ama ben onu bir araştırırız dolaylı belki şey yaparız Seyfi abi dolaylı olarak yani tanıdıkların bizim hemşehrilerin” dediği, 

Tape No: 13470’de kayıtlı, 17.07.2009 günü saat 10.58 de Mehmet Seyfi Oktay ile Y.G.Ö. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Y.G.Ö.’nün “Geciktim ama işlerim vardı ...” “O gün getirene söylemiştim içim rahat etmedi bide adres alayımda sizi nerde ziyaret edeyim bi konuşalım” “Kulüp kapalı yoksa sizi öğle yemeğine çağıracaktım ...” dediği ve 031244243.. numaralı telefonu verdikten sonra “Birde onun kini vereyim” dediği ve 050557804.. numaralı telefonu verdiği ve “M.K. o bizim Divriğ’li benim gibi” dediği, M.S.Oktay’ın “Bilesiniz ki her zaman gönlümüzdesiniz” “Her zaman her zaman böyle dünyamızdasınız yeriniz var orda ciddi şekilde” dediği, Y.G.Ö.’nün de “İkinizin ortak eseri F... Hanımda anayasa da kale gibi duruyor” dediği, M.S.Oktay’ın da “Evet kale gibi duruyor” dediği,

Tape No: 13472’de kayıtlı, 22.07.2009 günü saat:13.13’de Mehmet Seyfi Oktay ile A.Ş. arasındaki görüşmede özetle;
 A.Ş.’nin “Sayın Bakanım rahatsız ediyorum yine sizi Eskişehir A.Ş. ben. Valla ben bir haftadır televizyon karşısındayım boyuna atamaları izliyorum yani burda bi beklentimiz var biliyorsunuz. bizimkileri yıpratmak mı istiyorlar? vallahi onlara üzülüyorum ya Kadir ile” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani tabi yani sicili mücadele var tabi…” dediği, A.Ş.’nin “Hayırlısı olsun bu arada da Bizim E.. Hanım aradı şimdi İstanbul 3.Ticaret Başkanı boşalmış, A.. bey burda bir şansım var ama diyor tabi ki desteğinize de bakanım ihtiyacımız var, Nasıl ulaşabiliriz çünkü ben üzülüyorum şöyle acaba inşallah gençlere bizim önümüzden kesmezler Kadir bey çok sıkıntıda bu arada. … Bu konuda bi desteğimiz olabilir mi” dediği, M.S.Oktay’ın “şey yapmıştım tabi ben gereken notu bırakmıştım…” dediği, A.Ş.’nin “Öyle mi. Yani o makamı birilerine bırakmayalım” dediği, M.S.Oktay’ın “Olmadı diyoruz falan diyoruz, artık orda neye gücü yeter neye yetmez bilemiyorum tabi yani. Kendi aralarında da böyle biraz şey var, bu Başkanlık seçimi Başkan Vekili seçimden kalma var falan” dediği, A.Ş.’nin “vallahi inşallah orayı ele geçirmezler inşallah ya. Ya işte damla damla büyüyelim derken buharlaşıp gidiyoruz…” dediği, 

Tape No: 13475’de kayıtlı, 29.07.2009 günü saat:16.51’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Arkadaşımız şeyde Ankara’da” dediği, A.H.Emre’nin “He işte dönüyormuş bugün.” dediği, M.S.Oktay’ın “O zaman işte görüşmekte istemiş eğer uygunsa dedim ben şey yaparım nedir atlar gelirim dedim falan. Şimdi ondan haber bekleyeceğim” dediği, A.H.Emre’nin “İyi tamam iyi olur atlayıp gelsen deha iyi olur” dediği, M.S.Oktay’ın “Hayır Ankara da buluşmak üzere.” dediği, A.H.Emre’nin “İyi daha iyi olur o zaman” dediği, M.S.Oktay’ın “peki O oradan ayrılmak istiyor belli” dediği, A.H.Emre’nin “İşte bir gör yani daha iyi abi bir görüş o zaman ya” dediği, M.S.Oktay’ın “Daha yukarılara gitmek istiyor” dediği, 

Tape No: 13476’da kayıtlı, 29.07.2009 günü saat:17.50’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Şimdi pazartesi'nden evvel olur mu bu iş” dediği, T.Bekar’ın “pazartesinden evvel olur mu, bu sorim efendim olur mu? Sanıyorum olur, olursa sizin için ne zaman müsait onu aktarım” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben pazartesi falan tekrar buraya dönmek gibi bir zorunluluğum varda o bakımdan şey yapıyorum.” dediği, T.Bekar’ın “Anladım istiyorsanız pazartesinden sonraki bir gün yaparız eğer sıkışık olursa olur mu” dediği, M.S.Oktay’ın “O zaman kendisine faydamız olmaz.” dediği, T.Bekar’ın “Anladım, o zaman cumartesi günü” dediği, M.S.Oktay’ın “Kendisine faydamız olmaz…çünkü bu zaman dar. Seçimler yapılabilir şu olur bu olur. … son aşamada devreye girmenin hiç bir faydası yok” dediği, 

Tape No: 13477’de kayıtlı, 30.07.2009 günü saat:15.46’da Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın“pazar günü İstanbul da olabilir miyiz efendim, müsait olur mu” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi olur olur” dediği, T.Bekar’ın “pazar günü kahvaltı yapalım mı birlikte peki. Geç bir kahvaltı. Nerde yapalım yeri ayarlayalım bildirelim, beyefendiye soralım pazar günü müsaittir herhalde sizin geleceğinizi duyunca” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu düzenleriz tamam derse düzenleriz” dediği, T.Bekar’ın “Yok efendim kesinlikle tamam der yani. Şimdi birimiz Ankara’dan, birimiz Didim’den geleceğiz beyefendi bizi ağırlamayacak zannetmiyorum öyle bir şey. Ya da cumartesi gününe de kaydırabiliriz isterseniz, …” dediği, 

Tape No: 13487’de kayıtlı, 03.09.2009 günü saat:16.46 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay’ın Tülay Bekar ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “geldiniz mi efendim” “programı siz yapıp biz mi bildirecez” dediği, M.S.Oktay’ın “Programı birlikte görüşürüz” dediği, T.Bekar’ın“O zaman bekliyorum hoşçakalın efendim” dediği, 

Tape No: 13488’de kayıtlı, 03.09.2009 günü saat:18.41’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “..işte yalnız aradı vatandaş şey..hanım efendi. Ondan sonra ne zaman geliyorsun diye falan dedim …organize edelim falan yani planlayalım diye…görüşmeyi” dediği, A.H.Emre’nin “iyi işte onu abi artık biran önce o iş yapın ya, yani biz de sıkıntı çekiyoruz vallahi. Yani bir an önce bi görüşme yapın diyorum ben de sıkıntı çekiyorum milleti şey yapmakta” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya bunda sıkıntılı ne olacak ki adamı bağlamak için bir sürü çaba sarf ediyoruz yani” dediği, A.H.Emre’nin “Evet ya ben ben sizin açınızdan şey değil tabi ben onda hiç bi tereddüt yok,… bu tarafa da her şeyi konuşamıyorsun anlatamıyorsun böyle o onun sıkıntısı var işte. Siz yani o zaman görüşeceksiniz gidince onunla değil mi şeyi” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi tabi şeyle görüşeceğiz. Ondan sonra ben şey görüşeceğim....” dediği, A.H.Emre’nin “ilgili şahısla evet” dediği, M.S.Oktay’ın“İlgili ile görüşeceğim ondan sonra o tekrar oraya haber verecek yani böyle bi arada bi mutabakat sağlamaya çalışılacak. Yani … işin şey tarafı Ankara’da ki adam çok istiyor ya” dediği, A.H.Emre’nin“evet o doğrudur evet, iyi işte onu bi konuşun o zaman siz...” dediği,

Tape No: 13493’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:15.29’da Mehmet Seyfi Oktay ile İsa arasındaki görüşmede özetle; İsa’nın “…bu Danıştay'daki şeylerle ilgili bir görüşelim ne zaman uygun olursanız nasıl nerde buluşalım” dediği, M.S.Oktay’ın “Olur görüşürüz tabi Danıştay'da mı şuanda şey” dediği, İsa’nın “Danıştay’da işte Başkanda olduğu için şeyde Danıştay’a biz onu mahkeme kararının kaldırılması konusunda Danıştay'a başvurduk Ağustosun başında başvurmuştuk” dediği, M.S.Oktay’ın “hangi daire bakıyor oraya” dediği, İsa’nın “Birinci Daire” dediği, M.S.Oktay’ın “Hı, Birinci Daire evet onların Başkan ve yönetimi yöneticilerin şeyini üyelerini biliyorsunuz de mi. Kim acaba onu öğrenirseniz” dediği, İsa’nın “Bekir beyin falan bir katkısı olabilir mi şeye” “Yarın öğreneyim sizi bilgilendireyim. Hatta ben o şey konuları da bir getireyim o dosyanın özetini bir getireyim bir görün siz de bir bakın” dediği, 

Tape No: 13494’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:17.42’de Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın“… bu başkan, İstanbul, bu mahkemenin başkanı” dediği, K.Ö.’in “Hı hı” dediği, M.S.Oktay’ın “Bir görüşmek istedi de, bu randevuyu onun için talep ettim” dediği, K.Ö.’in “Sayın Bakanım gelsin beklerim” dediği, M.S.Oktay’ın “Hafta sonunda öyleyse gelsin” dediği, K.Ö.’in “Yo haftaya sonuna doğru ya haftaya sonuna kalmasın” dediği, 

Tape No: 13495’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:18.03’te Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Efendim rahatsız ettim. Duruşmalar nedeniyle perşembe olmaz mı diyorlar” dediği, K.Ö.’in “perşembe günü öğleden sonra olur” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi akşam birlikte de olabiliriz. Peki makama mı gelecek” dediği, K.Ö.’in “Makama gelsin canım daha iyi daha rahat olur daha güzel olur. akşam üzeri saat 4 gibi falan gelsin” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani bir birliktelik olamaz mı böyle bir yerde şöyle 1 saat 1 buçuk saat akşama” dediği, K.Ö.’in “Vallah buraya gelse daha uygun olur sayın Bakanım. Bence iyi olur yanlış anlamayın” dediği, 

Tape No: 13498’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:19.04’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin“Buraya perşembe günü mü geliyorsunuz” dediği, M.S.Oktay’ın “Beyim olay değişti ya” dediği, A.H.Emre’nin “Öyle mi niye” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet şimdi randevu aldık” dediği, A.H.Emre’nin “He buraya geliyor arkadaş” dediği, M.S.Oktay’ın “perşembe günü için aldık” dediği, A.H.Emre’nin “O arkadaş da oraya mı geliyor” dediği, M.S.Oktay’ın“Evet. Haberin ola.” “Yani şeyde görüştüm, sonra irtibatları bi oraya bi oraya bi oraya telefonla şey yaparak perşembe gününe şey yaptık nedir saat 4, 4 buçuk gibi makamda ziyaret edecek…” dediği, A.H.Emre’nin “Siz akşam bi alıkoyun onu işte orda bi görüşün. Esir alın esir. Bi kaç saat esir alın onu başka yolu yok.” dediği, M.S.Oktay’ın“Kardeş işte bunu ne için yapıyoruz …” dediği, A.H.Emre’nin “..Hayır yani siz de bi görüşseniz iyi olur diyorum yani. En azından onun size uğraması lazım nezaket icabı.” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya uğrar tabi o öteki vatandaş ağırlayalım diyor ben de birader o gece oraya varmam gerekliydi ne yapacağım bilmiyorum ya. Neyse bakacağız” … “Evet. Bilgin olsun. Yani biz bi uşağı mı var ya bunların ya bu yani nihayet bütün bu şeyleri çalışmaları yapıyoruz ya” dediği, A.H.Emre’nin “Evet tabi tabi orası öyle” dediği, M.S.Oktay’ın “Orası öyle ama yani heralde sen biraz oraya karşı gevşeksin gibi geliyor bana” “Ama sen olayları söyle işte.” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam işte söylüyoruz da” dediği, 

Tape No: 13499’da kayıtlı, 08.09.2009 günü saat:16.11’de Mehmet Seyfi Oktay ile İsa arasındaki görüşmede özetle; İsa’nın “Merhaba Sayın Bakanım müsait misiniz o Birinci Dairenin Üyelerini nakledecem” dediği, M.S.Oktay’ın yanında bulunan şahıslara hitaben “Çocuklar bi şey kağıt kalem var mı yazabilir misiniz ...bundan sonra böyle bi arabada hazır tutalım da şeyleri” dediği, İsa’nın “Başkan O.A.H..Üye H.K.…Üye A.D. .. M.D.…Ü.E.…A.Y.…” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam, tamam.” dediği, İsa’nın “Oldu hocam...siz bir şey yaparsınız ben” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama o dosyanın ismini falan da verirsiniz bana, dosya numarasını falan vermeniz lazım...” dediği, İsa’nın “Verim,verim efendim onu da veriyorum” dediği, 

Tape No: 13500’de kayıtlı, 08.09.2009 günü saat:16.21’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın hal hatır sorduğu, T.Bekar’ın “Teşekkür ederim efendim sağolun iyiyim perşembe akşamı yine kendimize … yemek hazırlatayım mı ben.” dediği, M.S.Oktay’ın “perşembe günü vallahi nasıl yapalım bilemiyorum” dediği, T.Bekar’ın “Sanıyorum sabit bir yerde olmak daha mantıklı olacaktır efendim kendimize.” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi tabi canım” dediği, T.Bekar’ın “Dışarıda değil de sabit bir yerde olmak sanırım daha mantıklı olacaktır” dediği, 

Tape No: 13501’de kayıtlı, 09.09.2009 günü saat:10.46’da Mehmet Seyfi Oktay ile İsa arasındaki görüşmede özetle; İsa’nın “Sayın Bakanım” dediği, M.S.Oktay’ın “Hocam başka biri aradığı zaman bu benim şey düşüyor benim şey” dediği, İsa’nın “Ben şey alayım ev telefonunu alayım hemen ev telefonun arayayım” dediği, M.S.Oktay’ın “Yok yok konuşalım şimdi ben aradım nasılsa” dediği, İsa’nın “Yani şey olmasın ev telefonu daha rahat konuşulur..” dediği, 

Tape No: 13502’de kayıtlı, 09.09.2009 günü saat:14.25’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın“..sen yarın geleceksin ama şey geliyor” dediği, A.H.Emre’nin “Gelemiyor” dediği, M.S.Oktay’ın “Öbür vatandaş geliyor onun için...” “...onu her aşamada sizi bilgilendiriyorum Efendim ben. Yarın o görüştükten sonra birlikte olacağız” dediği, A.H.Emre’nin “İyi o zaman şimdi en azında süreci bilelim abi süreç, şimdi ara vermişler pazartesine kadar bir şey yok mesela ne oluyor ne düşünüyorlar, yani süreci bilsek iyi olur …” dediği, M.S.Oktay’ın “anladım tabi canım yani bu kadar iş daha bu işin gayreti bu kadar olur artık” “Bu şeyden sonra bir yol hartası çizeceğiz tabi” dediği, 

Tape No: 13503’de kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:15.31’de Mehmet Seyfi Oktay ile Adem isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Adem bey alayım şeyi” dediği, Adem’in “2009 a..” dediği, M.S.Oktay’ın “Dördüncü daire değil mi” dediği, Adem’in “Evet 2009 A 939” dediği, M.S.Oktay’ın “Dördüncü Daire” dediği, Adem’in “Dördüncü daire amca..Seyfi Amca yarın gidebilir miyiz buraya” dediği, M.S.Oktay’ın “Niye acele ediyorsun ki” dediği, Adem’in “Amca yürütmeyi durdurma almamız lazım biliyorsun işte ya” dediği, M.S.Oktay’ın “Zaten şey olmaz ki icraya verebilirler mi sizi” dediği, Adem’in “Verirler amca vermezler mi isterlerse gelip alırlar benim hesabıma bir yazı yazsalar parayı alırlar hemen” dediği, M.S.Oktay’ın “Gidelim olur” dediği, Adem’in “Siz nasıl ayarlarsanız ben size tabi olayım” dediği, M.S.Oktay’ın “Olur gideriz beraber gideriz seninle” dediği, Adem’in “Sağ olasın amcacım çok teşekkür ederim” dediği,

Tape No: 13504’de kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:16.06’da Mehmet Seyfi Oktay ile Hüseyin arasındaki görüşmede özetle; Hüseyin’in “Dede benim içeri alındı da bu şeyde sizin Ankara’da M.Y. Bey varmış …neli. cumartesi gelsem bu adamla görüştürebilir misin beni.” dediği, M.S.Oktay’ın “Vallahi bilemiyorum yani” dediği, Hüseyin’in “Bizim hakim burdaki hakimle iyi bi konuşuyormuş görüşüyormuş dediler böyle böyle ben dedim valla bi rahatsız edeyim dedeyi dedim” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani bizim köylümüz ama benim hiç böyle yakın ilişkim yok biliyor musunuz yani. Yani inanın köylümüz ama hiç bir ilişkim yok” dediği, Hüseyin’in “Dede şeyle görüşebilir miyim A.Ö. ile” dediği, M.S.Oktay’ın “A.Ö. ile tamam onu görüştürürüz” dediği, Hüseyin’in “Ne zaman gelsem görüşebilirim dede. Mesela yarın gelsem cumartesi gelsem, yarın olur cumartesi olur.” dediği, M.S.Oktay’ın “Vallahi onların durumuna bağlı bilemiyorum ben yani hani. Onların durumuna bağlı. Hafta içerisinde olsa telefon ederim gider şeyinde makamında ziyaret edersiniz” dediği, Hüseyin’in “Evet ben dedim S.K. var onunla birinci ağır cezanın şeyi hakimi onlarla iyi görüşüyormuş da dediler böyle böyle” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki onu bi şey tele şey yapsanıza ordan bi randevu alabilirsiniz ordan” dediği, Hüseyin’in “Valla zaten burdaki Ağır Cezadan dediler ki böyle böyle M.Y.’ye hani ulaşamazsan dediler A.Ö. dedi arasa dedi olur mu dedi” dediği, M.S.Oktay’ın “Ha şimdi A.Ö.’yü ararsanız ararlarsa A..Bey hafta içerisinde size bi randevu verebilir” dediği, Hüseyin’in “He, yarın olur mu dede hafta içerisinde yarın cuma” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani ben bi şey diyemiyorum. Ö.. ile ilişkisi olan kim orda” dediği, Hüseyin’in “Burda şeymiş Hâkim S.K. bizim davaya bakıyor da o adamı aratmak için yani A..Beyle de iyi konuşuyormuş, M..Beyle de iyi konuşuyormuş” dediği, M.S.Oktay’ın “Ha, vallahi telefon ederler mi bu konuda çünkü telefonlar hep dinleniyor. Telefon ederler mi onu bilemiyorum yani. Valla şimdi tabi ben şu anda onlar için bi şey diyemiyorum…. Siz buraya geldiğinizde burda olursanız ben de telefon eder mümkün olursa ben onlardan mesela A.. beyden şey alırım M.. beyden değil de. Bi randevu alırım” dediği, 

Tape No: 13505’de kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:20.27’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin“…O şey misafirin döndü mü orda mı” dediği, M.S.Oktay’ın “Burda, şimdi ayrıldım.… yemekteydik bu hanımefendinin bürosunda. Ondan sonra onlar 2 saate yakın şeyde kaldı merkezde kaldı. Öbür tarafta enine boyuna konuştular falan. Vaziyet çok iyi.” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam o zaman abi. Çok iyi, konuşuruz o zaman yüz yüze görüştüğümüzde konuşuruz” dediği, M.S.Oktay’ın “Siz bugünkü buluşmayı söylediniz mi öbür tarafa” dediği, A.H.Emre’nin “Söylemedim daha… Görüştüm ondan sonra söyliyim dedim. Yani şimdi şöyle yüzyüze ancak konuşmamız halinde söyleyebiliyorum o yüzden, yarın söylerim.” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama görüşeceğimizi ben sana hemen anında söyledim” dediği, A.H.Emre’nin “Hayır onu söyledim onu söyledim yani bugün orda olacağını söyledim” dediği, 

10.09.2009 tarihinde şüpheliler Tülay Bekar, Mehmet Seyfi Oktay ve dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’nin buluşacakları bilgisi alınması üzerine aynı gün fiziki takip çalışması yapılmış, yapılan takip çalışmaları neticesi, Tülay Bekar’ın saat: 17.40 sıralarında Ankara ili Çankaya ilçesinde bulunan ofisine geldiği, saat:18.05 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay’ın, saat:18.55 sıralarında da K.Ş.’nin, Tülay Bekar’ın ofisine geldiği, saat:20.20 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay’ın, bir saat yirmi dakika sonra da K.Ş.’nin Tülay Bekar’ın ofisinin bulunduğu binadan ayrı ayrı çıktıkları tespit edilmiştir. Şüphelilerin savunmalarının aksine bir araya gelmelerinin tesadüfen olmadığı, telefon görüşmelerinde şifreli konuştukları, yüz yüze görüşmekten bahsettikleri, “siz bugünkü buluşmayı söylediniz mi öbür tarafa” şeklinde konuşarak tutuklu Ergenekon Silahlı Terör Örgütü sanıklarının tahliyesine yönelik çalışmaları, sanıkların ailelerine iletme konusunda görüştükleri anlaşılmıştır. 

Tape No: 13506’da kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:20.36’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Dünkü gelişmeyi de şey yaparsın herhalde.” dediği, A.H.Emre’nin “Onu yarın iletirim” dediği, M.S.Oktay’ın“Oldu peki” dediği, 

Tape No: 13522’de kayıtlı, 14.09.2009 günü saat:13.36’da Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Merhabalar büroda mısınız yoksa dışarıda mı” dediği, T.Bekar’ın “Bürodayım efendim bürodayım” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki ben gelebilir miyim şimdi” dediği, T.Bekar’ın “Tabi ki efendim buyurun bekliyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki peki oldu” dediği, 

Tape No: 13526’da kayıtlı, 15.09.2009 günü saat:22.20’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın “... Yarın görüşeceksiniz efendim ararım ben yarın sizi” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle mi peki oldu” dediği, T.Bekar’ın “İyi akşamlar diliyorum efendim” dediği, 

Tape No: 13528’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.10’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “…O meşhur başkanla birlikte olma durumu olabilir bu akşam” dediği, A.H.Emre’nin“vallaha olsa iyi olur birde o konu netleşse iyi olur yani yav yani bu çok sıkıntı çekiyorum ben şimdi öbür taraftan bir görüşsen bir netleştirsek bu işi iyi olur yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu ara sabretsinler bu ara bir sonuca bağlanacak o” dediği, A.H.Emre’nin“İşte bir konuşun bir konuşun ona göre” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya onu bağladık bağladık yani hani bir bakıma bağlandı.. yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” dediği,

Tape No: 13529’da kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.33’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Sayın Başkan akşam beni şeyden alacakmış nedir...” dediği, A.H.Emre’nin “Ordan ha anladım” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “Mekanımızdan alacakmış” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam görüşürüz ondan sonra görüşürüz orda” dediği, 

Tape No: 13530’da kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.45’te Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın“Efendim beyefendinin güvendiği ve sevdiği herkes bizim de arkadaşımız ve dostumuzdur dediler” dediği, M.S.Oktay’ın “Sağ olsun sağolsun çok teşekkürler” dediği, T.Bekar’ın “Akşam altı buçuk gibi sizi alacaklar” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam tamam efendim sağ olun” dediği, 

Tape No: 13532’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:15.52’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın“Sizi kıskanıyorum efendim ya… Bende orda olmak istiyorum ama ya” dediği, M.S.Oktay’ın “Hemen gelin atlayın gelin” dediği, T.Bekar’ın “Gelemem ben. İsterim bak aslında yani orda duruşmam var yani...ben yapamam bunu diyor yaparsın yaparsan diye. Yedi gibi alacaklar efendim sizi” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam oldu sağ ol” dediği,

Tape No: 13533’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:18.58’de Mehmet Seyfi Oktay ile X Şahıs arasındaki görüşmede özetle; X Şahsın “Alo efendim Florya Atatürk köşkünden rahatsız ediyorum” “resepsiyon kısmında Köksal bey buradalar... almak için gelmişler” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam hemen girdim bende içeri girdim” dediği,

Tape No: 13534’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:19.31’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın“Efendim iyi akşamlar” dediği, T.Bekar’ın“İyi akşamlar diliyorum efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Sağ olun Sayın Başkanımızla birlikteyiz” dediği, T.Bekar’ın “Afiyet olsun efendim afiyet olsun” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya siz yoksunuz siz yoksunuz.. Başkanımız diyor ki yokluğu hissediliyor diyor” dediği, T.Bekar’ın “Öylemi teşekkür ettiğimi söyleyin.” dediği, 

Tape No: 13535’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:21.47’de Mehmet Seyfi Oktay ile Metin arasındaki görüşmede özetle; Metin’in “Buyur abi” dediği, M.S.Oktay’ın “Metin hazırlan da başkanı götüreceksin” dediği, Metin’in “Tamam abi” dediği, 

16.09.2009 günü yapılan görüşmelerde şahısların buluşacakları bilgisi alınması üzerine aynı gün fiziki takip yapılmış, yapılan takip çalışmaları neticesi, saat:18.53 sıralarında K.Ş.’ün Atatürk Deniz Köşkü’ne giriş yaptığı, saat:19.00 sıralarında ise Mehmet Seyfi Oktay, K.Ş. ve Y şahsın yaya olarak çıktıkları ve aynı cadde üzerinde bulunan Uludağ Restaurant isimli restauranta girdikleri, Uludağ Restaurant’ın teras katında sahil tarafındaki masaya oturdukları ve yemek yiyip aralarında sohbet ettikleri tespit edilmiştir. Örgüt üyesi şüphelilerin dönemin Mahkeme Başkanı ile yüz yüze sık sık bir araya geldikleri, bir süre sonra da Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik yargılamaların yapıldığı mahkemede sanıkların tahliyesine yönelik muhalefet şerhleri yazılmaya başlandığı anlaşılmıştır.

Tape No: 13536’da kayıtlı, 17.09.2009 günü saat:10.41’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Florya'da mısın” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet” dediği, A.H.Emre’nin “Uğrayayım mı size 5-10 dakika içinde” dediği, M.S.Oktay’ın “e tabi tabi olur” dediği,

Tape No: 13537’da kayıtlı, 17.09.2009 günü saat:10.50’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Abi ben geldim” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki oraya geliyoruz” dediği, 

Tape No: 13539’da kayıtlı, 18.09.2009 günü saat:18.48’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Siz bilgi aldınız tabii” dediği, T.Bekar’ın “Evet efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “O beraberliğimizi söyledi mi bilmiyorum.” dediği, T.Bekar’ın “Evet” dediği, M.S.Oktay’ın “…neyse ki öyle veya böyle anlattım şeyi nedir görüşmeyi… güzeldi sohbet ettik…dediği, T.Bekar’ın “Tekrar konuşuruz bayramdan sonra gelecek değil mi efendim konuştunuz herhalde..” dediği, 

Tape No: 13542’de kayıtlı, 23.09.2009 günü saat:13.29’da Mehmet Seyfi Oktay ile Nurettin arasındaki görüşmede özetle; Nurettin’in “..Abi şu bizim otelle ilgili işte yıkım şeyi kararı devam ediyor belediye işte 25 ihaleye çıkarmış falan bu konuda ne gibi bir faydan olacak bilmiyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Vallahi nasıl diyorsan öyle yapalım bilmiyorum yani hani” dediği, Nurettin’in “Dava açıyor...Aydın şeye orda bir idare mahkemesine ordan anca bu işi çözebiliriz diye düşündüm. Aydın’daki İdare Mahkemesine açacağız. Yürütmeyi Durdurma isteyeceğiz..” dediği, M.S.Oktay’ın “Orda bir tabi ben o Aydın’daki İdare Mahkemesi'nin Başkan ve üyelerini bir öğrenebilir misiniz” dediği, Nurettin’in “Öğrenirim abi” dediği, M.S.Oktay’ın “Onları bir öğren hele bir bakalım. başkan ve üyelerini ben de onları araştır.. onlarla nasıl irtibatlanabiliriz ona bakarız” dediği, Nurettin’in “Öğrenim ben sana bildiririm onları..” dediği,

Tape No: 13548’de kayıtlı, 27.09.2009 günü saat:12.53’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Hayırlı uğurlu olsun tekrar” dediği, A.H.Emre’nin“Abi çok sağolun sizinde elinize sağlık, çok teşekkür ediyoruz” dedikten sonra bir süre buluşup görüşmeyle ilgili konuştukları, A.H.Emre’nin “… Bu işin artık bitmesi lazım yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Bende aynı şeyi söylüyorum, zaten adamın eğilimi öylede diğer iki şey yapamıyor herhalde” dediği, 

Tape No: 13551’de kayıtlı, 28.09.2009 günü saat:11.18’de Mehmet Seyfi Oktay ile Y.T. arasındaki görüşmede özetle; şahısların hal hatır sorduktan sonra Y.T.’nin “…benim bir bilgiye ihtiyacım var” dediği, M.S.Oktay’ın “Buyursunlar efendim” dediği, Y.T.’nin “Bu F.. var 5'in Reisi. 5 Ağır Cezanın Reisi F. tanıyor musun bunu” dediği, M.S.Oktay’ın “Yok tanımıyorum” dediği, Y.T.’nin “Yani bununla bunun üyeliğiyle ilgili bir girişimin oldu mu” dediği, M.S.Oktay’ın “Birisi söylemişti galiba” dediği, Y.T.’nin “Pek ilgilenme” dediği, M.S.Oktay’ın “Öylemi” dediği, Y.T.’nin “Sen beni dinle” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki peki” dediği, Y.T.’nin “Tamam mı konuşuruz sonra” dediği, M.S.Oktay’ın “Başım üzerine başım üzerine” dediği,

Tape No: 13554’de kayıtlı, 30.09.2009 günü saat:13.22’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “O şeyde de Hüseyin de soruyor durmadan şey vardı ya hani o arkadaş onu bir görüşme imkanı olabilir mi acaba sizin” dediği, M.S.Oktay’ın “Burada yok ki daha adam burada yok” dediği, bir süre sohbet ettikleri, daha sonra A.H.Emre’nin “Öbür konuda bir gelişme yok değil mi” dediği, M.S.Oktay’ın “Yav ne olsun işte orada olacak gelişme burada birşey olmaz” dediği, A.H.Emre’nin“Hı tamam işte bekliyoruz yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok iyi gelişmeler de ha bundan iyisi can sağlığı” dediği, A.H.Emre’nin “Evet bekliyoruz inşallah iyi bir şeyler olur bakalım” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet inşallah evet yani hukuka ... müdahil olamayız ki” dediği, 

Tape No: 13567’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:14.11’de Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Bir gün ayırabilecek misin bu ara” dediği, K.Ö.’in “Valla sayın bakanım çalışıyoruz” dediği, M.S.Oktay’ın “Muhakkak ta bir akşam falan bir geç vakit birşey biraz otursak. İstanbul’dan arkadaşlar falan da gelecek falan şöyle...olmaz mı” dediği, K.Ö.’in “Olmaz Sayın Bakanım bilemiyorum ki yani ben, beni yanlış anlamanızdan korkuyorum ama. Bayağı bir sıkıntıdayım yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Önümüzdeki hafta içi bir akşam olamaz mı bir geç saatte olsa” dediği, K.Ö.’in“Olabilir olabilir olabilir tabi tabi tabi Sayın Bakanım”“Yani salı veya çarşamba olabilir herhalde” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi bu Ergenekon başkanımız buraya geliyor da bir pazartesi ziyaret etmek ister” dediği, K.Ö.’in “Buyursun” “pazartesi gelecekse pazartesi” “16 yazıyorum ben” dediği, M.S.Oktay’ın“16 da geliyoruz ve çarşamba günü de birlikte oluyoruz” dediği, K.Ö.’in“İnşallah Sayın Bakanım” dediği, 

Tape No: 13568’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:14.14’te Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “pazartesi günü saat 16:00 da bekliyoruz” dediği, T.Bekar’ın “Tamam efendim” “Biz de pazartesi öğlen saatlerinde görüşsek mi buralarda” dediği, M.S.Oktay’ın “Olabilir niye olmasın” dediği, T.Bekar’ın “Beyefendi de olur herhalde” dediği, 

Tape No: 13569’da kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:16.40’ta Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Bu başkan randevu istedi buradaki başkandan onu temin ettim” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “pazartesi dörtte orada olacak falan….” dediği, A.H.Emre’nin“İşte biraz bastırın artık deyin ki git bu işi bitirin artık yeter” dediği, M.S.Oktay’ın “Allah Allah işte ne işle uğraşıyoruz şimdi pazartesi birlikte olacağız oraya gitmeden evvel de birlikte olacağız” dediği, A.H.Emre’nin “İyi abi o zaman tamam siz şey yapın biz konuşuruz sonra sizinle” dediği, 

Tape No: 13570’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:17.19’da Mehmet Seyfi Oktay ile D.Y. arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “…çarşamba günü İstanbul’dan” “… Ağır ceza reislerinden gelecekler. Ben de şeyle konuştum nedir kurul başkanıyla konuştum…” dediği, 

Tape No: 13571’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:12.30’da Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Akşam bizimle yemek yer misiniz efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi hay hay memnuniyetle…” dediği, T.Bekar’ın“…program yapacağız yaparken önce bir size sormak istedik” dediği, M.S.Oktay’ın“Tabi tabi rica ederim bir şey değil. Başkanımızla birlikte oluruz” dediği, 

Tape No: 13574’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:17.31’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Ne var ne yok bir aksama yok değil mi” dediği, T.Bekar’ın “Yok efendim yani bu taraflara gelirseniz buradan Beyefendiye araba tedarik ettireceğim şimdi onu size vereceğim siz onunla geçersiniz” dediği, M.S.Oktay’ın “Arabamız var” dediği, T.Bekar’ın “Yinede benim tedarik ettiğim arabayla geçerseniz çünkü daha rahat edersiniz gibi geliyor” dediği, M.S.Oktay’ın “Önemsiyorsunuz peki kaç gibi olur” dediği, T.Bekar’ın “Arabayı bekliyorum ben kendisine teslim edeceğim 6 gibi yani buralarda olursanız” dediği, M.S.Oktay’ın “Ne peki nerede şey yapalım” dediği, T.Bekar’ın “işte onun yerini telefonla söylemeyeyim ben…geldiğiniz de zaten direk orayı tarif edip göndereceğim sonrada ben geleceğim. Yani dışarıda ayarladım efendim bu sefer” dediği, M.S.Oktay’ın “Anladım yazıhanedeyim falanda” dediği, T.Bekar’ın “Orayı da sağlama aldım. 6 gibi evet gelirseniz yarım saat sonra araba gelmiş olur diye düşünüyorum” dediği, 

Tape No: 13575’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:18.37’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Efendim ben geçiyorum. Yere bakacağım. Oturacağımız yerde bekleyeceğim sizi..” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki oldu” dediği, T.Bekar’ın “Bekliyorum efendim hoşçakalın” dediği,

12.10.2009 günü yapılan görüşmelerde şahısların buluşacakları bilgisi alınması üzerine aynı gün fiziki takip yapılmış, yapılan takip çalışmaları neticesi, saat:18.40 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ve yanında bulunan bir şahsın Tülay Bekar’ın ofisinin bulunduğu binadan çıktıkları, akabinde saat:18.43 sıralarında Tuna Caddesi üzerinde beklemekte olan araca yöneldiği ve araca yanında bulunan şahısla birlikte binerek hareket ettikleri tespit edilmiştir. 

Tape No: 13577’de kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:09.39’da Mehmet Seyfi Oktay ile S.K. arasındaki görüşmede özetle; S.K.’nin “S.K. Yargıtay Savcısı” dediği, M.S.Oktay’ın “Yarın akşam Başkanla birlikte olacağım” dediği, S.K.’nin “Çok sağolun sağolun Sayın Bakanım Mehmet beye de bir şey söyleme şeyi olabilir mi yararı olabilir mi, yararı olacağın düşünüyorum da mümkün olabilir mi” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi tabi o daha kolay olur o olur hay hay” dediği, S.K.’nin “Çünkü onların geçen görüştüğümüzde oda sıcak bakıyor, 2 değil 3 kişiye ihtiyacımız var diyor dolayısıyla ihtiyacını talep ederse daha şey olur bende onun dairesindeyim çok daha yararlı olur diye düşünüyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam ben söylerim konuşurum hiç birşey olmaz tamam o sorun değil” dediği, 

Tape No: 13578’de kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:13.19’da Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Başkan gitti mi” dediği, T.Bekar’ın “Burada efendim uğrayacak bana” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki öyleyse ben size emaneti bırakayım da” dediği, T.Bekar’ın“Yakınlar damısınız sizde gelin yukarı çıkın bir çayımı için” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok teşekkür ederim yakında değilim şimdi ben sonra biraz şey yaparım gönderirim size” dediği, T.Bekar’ın “Peki tamam efendim” dediği,

Tape No: 13579’da kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:10.53’te Mehmet Seyfi Oktay ile X Şahıs arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Sevgili Başkanım” dediği, X Şahsın “Seyfi abiciğim size bir şey soracağım. Şimdi bu hâkimlik sınavı vardı geçenlerde o Hâkimlik sınavında çok yüksek bir yazılı notu almasına rağmen mülakatta elenen bir çocuk vardı … Şimdi bu bir kaç kişiler galiba bunlar Hâkimlik sınavına girecek şimdi bu şey tabii bu sınavda yani şeyde yani belki bilmediği bir şey diyebilir mi acaba öyle bir yardımcı olmak mümkün olabilir mi acaba bu çocuğa” “H.K” dediği, M.S.Oktay’ın “Kaç puan almış bu” “Onu bir tam öğrenelim de bu akşam Hakimler Savcılar Yüksek Kurulu Başkanı ile bir yemekte buluşacağım ona vereyim” dediği, 

Tape No: 13582’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:16.10’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Merhaba ya telefon cevap vermiyor ya hayret ya. Toplantıda mı falan mı nedir bilmiyorum” dediği, A.H.Emre’nin “Bugün randevu olduğunu biliyor ama değil mi” dediği, M.S.Oktay’ın “Biliyor tabi ki canım konuştukta söyledim. Bir yer kararlaştırdınız mı” dediği, A.H.Emre’nin“Yani biz diyoruz ki yer kolayda siz yani onun gelebileceği bir yeri öğrenin söyleyin ona göre yer ayıralım biz yani siz bir yer söyleyin. O dediği konuda öbür a.. şeylerin pek bilgisi yok yani arkadaşlarında biz ikimiz bir baş başa konuşalım öbür mesele he” dediği, M.S.Oktay’ın “Anladım anladım iyi atla gel şimdi şu anda bi” dediği,

Tape No: 13583’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:16.14 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; K.Ö.’in “Ha toplantıdaydım yabancılar vardı kusura bakma” dediği, M.S.Oktay’ın “estağfurullah ya rica ederim yav senin gibi güzel adam öyle şey harekette bulunur mu ya. Tatlı fıstık gibi bir adam işte öyle. Şimdi bu akşam birlikteyiz biliyorsun misafirlerim geldi şeyden nedir İstanbul'dan özel olarak bu gün için akşam nerede buluşacağız” dediği, K.Ö.’in “Şimdi yetki kararnamesi çalışması yapıyoruz. Hakim evindeyiz. Yani e kaçta bitiririz kaçta bırakırız...” dediği, M.S.Oktay’ın “Anladım olsun şey olsun nedir çünkü İstanbul’dan geldiler dönecekler adamlar malum bildiğin kişiler falan. Öyle kararlaştırdık şimdi çıktı geldi adamlar yani çok zor durumda kalırım inan. Yine o Tike vardı Tike Tike lokantası vardı hani birlikte otururduk onlarla orası olur mu” dediği, K.Ö.’in “E olabilir” dediği, M.S.Oktay’ın “Zaten onlar sizinle görüşmek için geldiler başka şeyleri yok onların. O gün öyle konuştuk. Nereyi isterseniz sizin tercihiniz varsa oraya gidelim” dediği, K.Ö.’in “…yok benim benim şeyim yok nereye derseniz” dediği, 

Tape No: 13584’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:16.17’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Aradı tabi bi kararname çalışması var. Onlarla uğraşıyor ben kurtulur kurtulmaz yanınızda olacam diyor ne dedi falan bende dedim ki o geçen sefer oturduğumuz yer Tike diye bi lokanta vardı ya” “Tikede buluşalım dedik” dediği, A.H.Emre’nin “Şimdi geldiğinizde ben yanınıza uğrayım o zaman beş dakka” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi ben burdan çıkayım” dediği, A.H.Emre’nin “Evet” dediği, M.S.Oktay’ın “bi şey var görüşmemiz var ben ondan sonra buluşalım Sıhhiye Kızılay tarafında bi yerde” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam peki işiniz bittikten sonra siz beni arayın o zaman hadi” dediği, 

Tape No: 13585’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:17.30’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “…biz şeye geçelim mi Tike restaurantta” dediği, M.S.Oktay’ın “… ben görüşeyim ondan sonra geçin bende geleceğim” dediği, A.H.Emre’nin“İyi tamam siz otele gelecek misiniz yoksa” dediği, M.S.Oktay’ın “Kardeşim otelin yakınındayım şimdi otelin önüne geliyorum” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam biz otelde bekliyoruz ...” dediği,

Tape No: 13587’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:18.24 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Misafir geldiğinde sizin orda olmanız lazım bi şey yapamayız biz şey yapamayız çünkü” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben efendim geliyorum gelecem tanıyorsunuz ya” dediği, A.H.Emre’nin “Ha tamam tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “Başkan beni de tanıyor zaten tanışdık sefer” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi bazı konularda ben senin tavrını koyuyorum bazı konularda …Ali Hadi Bey olursa bende olurum falan olmazsa ben o şekilde oluyor yani” dediği, 

14.10.2009 günü yapılan görüşmelerde şahısların Ankara ili Çayyolu Tike Restaurant isimli yerde buluşacakları bilgisi alınması üzerine, aynı gün saat:18.50 sıralarında fiziki takip yapılmış, yapılan takip çalışmaları neticesi, Tike isimli restaurantta Mehmet Seyfi Oktay, Kudbedin Kaya, dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ve A şahsın aynı masada oturdukları ve yemek yiyip sohbet ettikleri, bu esnada aynı restaurantın üst katında ise Ali Hadi Emre ve B şahsın bir masada oturdukları ve sohbet ettikleri görülmüş, saat:21.08 sıralarında Mehmet Seyfi Oktay’ın K.Ö.’i restaurant dışına çıkarak yolcu etmesinin ardından restaurantın üst katında bulunan Ali Hadi Emre ve B Şahsın yanlarına gittiği, bir süre sonrada hep birlikte Kudbedin Kaya ve A şahsın oturduğu masaya giderek oturdukları ve bir süre sohbet ettikleri, saat:21.59 sıralarında tüm şahısların hep birlikte bahse konu restauranttan çıktıkları tespit edilmiştir. Şüpheli savunmasında; mahkeme başkanlarının Ankara'ya gelmeleri nedeniyle dönemin HSYK Başkan Vekili ile birlikte yemek yedikleri, fakat yanlarında Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya'nın bulunmadığını beyan etmiştir. Kendisine fiziki takip tutanakları okunduğunda ise İstanbul'dan gelen başkanların dönemin HSYK Başkan Vekili'ne sorunlarını anlattığını, Ali Hadi Emre'nin avukatlık yaptığı ve rahat konuşulmasını sağlamak için lokantanın üst katında oturduğunu beyan etmiştir.

Tape No: 13590’da kayıtlı, 29.10.2009 günü saat:10.59’da Mehmet Seyfi Oktay ile Nurettin isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; Nurettin’in bir otelle ilgili olarak yıkım kararı alındığını, pazartesi günü yıkımın başlayacağını, idari mahkemesine müracaat ettiklerini ve yürütmeyi durdurma alamadıklarını belirttikten sonra “Bu konuda aynen İdari Mahkemesinden bi destek sağlayabilirsen yarın yani bu durdurmayı alamazsak işimiz biter” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok kötü ya” “… bana bu senin verdiğin isimler bana çektiğin isimlerden hiç birisinin tanımıyorum ya. Kötü olan tarafı o” dediği, görüşmenin ilerleyen bölümlerinde Nurettin’in “Anlıyorum valla bi sondaj yap bugün patron” dediği, 

Tape No: 13591’de kayıtlı, 02.11.2009 günü saat:11.10’da Mehmet Seyfi Oktay ile S.K. arasındaki görüşmede özetle; bir süre hal hatır sorduktan sonra, M.S.Oktay’ın …“Nasıl gelişmeler iyi mi” dediği, S.K.’nin “İyi efendim uğraşıyoruz sağolun sizlerde ilgilenmişsiniz ben gittim görüştüm. Söylediler bende...” dediği, M.S.Oktay’ın “Başkan oldu inşallah” dediği, S.K.’nin “Evet evet bende işte Yargıtay da tanıdığım bir abiler bir yer söyle..” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi tabi imkanları hepsini kullanmak lazım” dediği, S.K.’nin “Uğraşıyoruz ... bizde uğraşıyoruz” dediği,

Tape No: 13595’de kayıtlı, 10.11.2009 günü saat:14.38’de Mehmet Seyfi Oktay ile Murtaza isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; Murtaza’nın “Başkan daha henüz dönmedi.. perşembe veya cuma günü gelecek Başkan ben özel kaleme şey yaptım A.R. Başkan vekalet ediyor ya yazdırdım, Sayın Bakanım bizim Daire Başkanımızın ismi neydi” dediği, M.S.Oktay’ın “B.A.” dediği, Murtaza’nın “Başkanım ha Başkanım gelir gelmez şey yapacağız söyler herhalde başkan bende söyleyecem. Daha sonra ben size döneceğim efendim..” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu ısrar ediyor geçen cumartesi pazar orda olacaktık benim işim vardı erteledim bu cumartesi pazar yani o hafta içinde meşgul ya burda o yoğun onlar yani Başkanlık yapıyor şeye..6. Daire Başkanı öyle düşünmüştük acaba nasıl olacak onu bir bir randevu günü tespit etsek çok güzel olur diye düşünüyorum ama tabi o gelmeden de olmaz” dediği, Murtaza’nın “Şey Ş..Başkan gelmeden olamaz demi Başkanım Bakanım” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle diyorum evet” dediği, 

Tape No: 13596’da kayıtlı, 17.11.2009 günü saat:17.36’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; şahısların görüşmenin başlangıcında bir süre siyasi ve güncel konular hakkında konuştukları, akabinde A.H.Emre’nin“…Sen ne Ankara damısın İzmir demisin döndün mü nerdesin abi sen” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben şey Antalya daydım bugün döndüm yani cuma günüde oraya gelecem. Bu şeyle beraber nedir onun adı 6. Daire Başkanıyla Danıştay B. ile onun bi işi var bu seferde” dediği, A.H.Emre’nin “Onu söyle o zaman o Hüseyin'in işini bi ona abi” dediği, M.S.Oktay’ın “Kimin işini” dediği, A.H.Emre’nin “H.Ş. vardı ya sana bi dosya vermişti.” dediği, M.S.Oktay’ın “He he he” “…öteki işte tamam yani oluyor” dediği, A.H.Emre’nin “Valla artık biz biz devre dışı kaldık ondan daha. Valla biz daha... ne biz onlar ne onlar bizi arıyor” … “Adamlar diyorlar ki sen biz artık inandırıcılığımızı kaybettik” dediği, M.S.Oktay’ın“… ama biz çok emek sarf ettik bu işe” dediği, A.H.Emre’nin“Doğru doğru doğru” dediği, M.S.Oktay’ın “neyse çok emek sarf ettik ve sonuçlanıyor da, Olay bu” dediği, A.H.Emre’nin “Ne zaman bu hafta oluyor mu” dediği, M.S.Oktay’ın “YA şimdi bişey sorma Allah aşkına ya nedir, haftasını filan sorma ya” dediği, … A.H.Emre’nin “Yani benimle benle değil bizim o adamlarında bu kusuru yok yani biz onlara 2-3 sefer..” dediği, M.S.Oktay’ın“Senin yok ama kardeşim yani bunu yapma Allah’ını seversen ya sen Türkiye’nin ve dünyanın en önemli bi olayı üzerinde bi çaba sarf ediyorsun ya” dediği, A.H.Emre’nin “Abi doğruda ben size muhatabımızı, olan biteni net bi şekilde söyledim yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama sende ona öyle söyleyecen gözünü seveyim ya. sen kimsin yani ben diyeceksin sen ne biçim konuşuyorsun ya diyeceksin sen ya. emir kumanda mı var bur da. Bi bir büyük olay bu bu kadar basit mi yani” …. “… Yani getir getir getir 30 kere gittik geldik 30 kere bilmem bu işin olumlu aşamaya getirdik bi anda sanki bana emir veriyorlar şu gün yap, olur mu lan olur mu böyle bişey yani onu..canı cehenneme neyse ne yapalım hizmet etmiş oluruz başka yok” dediği, 

Tape No: 13605’de kayıtlı, 20.11.2009 günü saat:18.08’de Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı görüşmede özetle; K.Kaya’nın “Görme imkanımız olacak mı sizi bu akşam” dediği, M.S.Oktay’ın “Yarın buluşuruz yarın buluşuruz inşallah” dediği, K.Kaya’nın “Tamam olur memnuniyetle” “Peki yani bu akşamda eğer müsait olursanız ziyaret edebilirim sizi veya” dediği, M.S.Oktay’ın …“Daha doğrusu bi 6. Daire Başkanı varya B.Bey” “Danıştay” “Onun bir dostunun işi varmış da Belediye Başkanıyla buluşacağız Sarıyer” dediği, K.Kaya’nın “Evet evet o zaman sizin programınız yoğun” “Yarın kaçta ben sizi rahatsız edeyim” dediği, M.S.Oktay’ın “Yarın öğleyin şey yaparız öğleyin” dediği,

Tape No: 13606’da kayıtlı, 20.11.2009 günü saat:19.17’de Mehmet Seyfi Oktay ile B.A.’nın yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Evet sevgili Başkanım” “İnşallah trafik bizi fazla boğmaz” dediği, B.A.’nın “Siz nerden geliyorsunuz efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “Şeyden Florya’dan” dediği, B.A.’nın “He Florya tamam biz şeye doğru Kalyonun ordayız” dediği,

Tape No: 13608’de kayıtlı,20.11.2009 günü saat:19.42’de Mehmet Seyfi Oktay ile Cemal’in yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın“…bende şimdi M.E.S. ile boğaza gidiyoruz orda bi şeyimiz var programımız” dediği, Cemal’in “Hayırdır ne programınız var sayın Bakanım boğazda” dediği, M.S.Oktay’ın “Valla bu işte Danıştay 6. Daire Başkanı B. var A.” “B.A., onun bi şeyle Sarıyer Belediye Başkanıyla bi dostunun bi sorunu varmış problemi” “Oda hep çok işimize yarayan birisi yani...” dediği,

Tape No: 13611’de kayıtlı, 22.11.2009 günü saat:23.23’te Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar’ın yaptığı görüşmede özetle;
T.Bekar’ın “…Ankara'ya geldim şimdi de evime geçiyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Aman ne güzel aman aman aman ne güzel bende bizim başkanlar geldi” dediği, T.Bekar’ın“Sizi de yarın bekliyoruz efendim, öyle mi ne güzel” dediği, M.S.Oktay’ın “Onlar maça gitmişler aradılar size uğrayacaz diye şimdi onlardan ayrıldık falan” dediği, T.Bekar’ın “Ne güzel, bizim başkan yoktu aralarında galiba” dediği, M.S.Oktay’ın “Hayır yok” dediği, T.Bekar’ın “Selam söyleyin emin beye de görüşmek üzere hoşça kalın” dediği,

Tape No: 13726’da kayıtlı, 01.12.2009 günü saat:10.57’de Mehmet Seyfi Oktay ile Doğan arasındaki görüşmede özetle; Doğan’ın “..Şimdi Cem Cem telefon etti onun için seni rahatsız ediyorum. Eğer Kadir Beyle konuşabilirsek yarın geleyim diyor. Mutlaka, tayinleri çıkıyormuş.” …“Abi bi arasan da bana bi bilgi verebilir misin” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben görüşmek istedim de çok yoğun olduğunu söyledi eee yani şey olay bu ama hep geçen yıldan şeyi vardı nasıl yapalım eee” dediği, Doğan’ın “Yani bilmiyorum ki işte mutlaka tayinleri çıkacakmış bi görüşeyim diyor çocuk ya. Yarın geleyim diyor eğer görüşebilirsem diyor” dediği, M.S.Oktay’ın “Dur peki arayayım yani sırf senin için arayayım yani..” dediği,

Tape No: 13616’da kayıtlı, 01.12.2009 günüsaat: 11.00’de Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Bu C. Ü. vardı Savcı, ya geçen gün şey yapmıştık ta süresi dolmamıştı. Onun bi şeyi var gelse sizi ziyaret olsa olabilir mi yani yarın birgün” dediği, K.Ö.’in “Tabi tabi tabi” dediği, M.S.Oktay’ın “Ne zaman gelsin” dediği, K.Ö.’in “Yani yarın öbür gün öğleden sonra olmak üzere veya cuma günü ne zaman derse” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki bi geçen yıl zaten şey almıştın bunlar karı koca şeyler ve süresi dolmamıştı herhalde o nedenle şey yapmadı” dediği, K.Ö.’in“Aslında seçimleri yapacaz biz seçimlerden sonra gelsinler onlar. Yani onu duyar Yargıtay Seçimleri yapıldıktan sonra gelsin” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki oldu o şey Kararname ondan sonraya mı kalıyor” dediği, K.Ö.’in “Tabi tabi” dediği, 

Tape No: 13617’de kayıtlı, 01.12.2009 günü saat: 11.02’de Mehmet Seyfi Oktay ile Doğan arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Ben görüştüm. Geçen yılda çok ilgilendiğini ancak süresi dolmadığını falan söyledim,ister yarın öğleden sonra ister öbürsü gün öğleden sonra gelsin sonradan da dedi ki şimdi seçim yapıyoruz dedi yani Yargıtay Seçimlerini, Yargıtay Seçimlerini yapıyoruz diyor.. O diyor Yargıtay seçimlerinin bittiğini öğrenir diyor hemen sonrasında gelsin diyor” dediği, Doğan’ın “Yargıtay Seçimlerinin sonrasında” dediği, M.S.Oktay’ın “Yargıtay Seçimlerinden hemen sonra gelsin diyor” dediği, Doğan’ın “Teşekkür ediyorum sağ olasın ben şimdi arayım Cem’ede söyleyim” dediği, 

Tape No: 13727’de kayıtlı, 03.12.2009 günü saat: 20.56’da Mehmet Seyfi Oktay’ın X Şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Şimdi ben orda iki başkanla görüştüm” “Dedim size ziyarete gelecek” “Ellerinden gelen her şeyi yapacaklar” “Sizin, sizin oraya gitmeniz gerekli yani…” “Orda bir arkadaşı görevlendirecem o sizi buluşturacak” “Ben görüştüm onlar da bekliyorlar” dediği, X Şahsın “Sağolsunlar, sağolsunlar” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani 14 ve 10 bekliyor sizi” dediği, X Şahsın “Anladım, sağolsun çok teşekkür ediyorum sağolun, sağolun” dediği, 

Tape No: 13626’da kayıtlı, 08.12.2009 günü saat:19.28’de Mehmet Seyfi Oktay ile S.K. arasındaki görüşmede özetle; S.K.’nin“Şimdi efendim bugün Danıştay’a şey seçildi üyeler seçildi. Aldığım bi duyuma göre de perşembe günü Yargıtay seçimi yapılacak yani bi aksilik çıkmazsa. Sayın Başkan değilde diğer Yargıtay’dan giden iki üyeyle bazı abilerimiz görüşmüş benim için sicili iyi, çalışmaları da biliyoruz ancak Yargıtay da çok yaşlı ondan büyük kıdemli adaylar var şeklinde bi itiraz gelmiş Sayın Başkanla da görüşme imkanı ben bulamadım işin aslı…Sayın başkana telefonla ulaşma imkanınız olursa sevinirim yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Ben ulaşırım mutlaka ulaşırım” dediği, 

Tape No: 13628’de kayıtlı, 10.12.2009 günü saat:15.10’da Mehmet Seyfi Oktay ile X Bayan/A.E.’nin yaptığı görüşmede özetle; X Bayanın “Saygılar sayın Bakanım İzmir Milletvekili A.E. Bey görüşmek isterler efendim” dediği, ardından telefonu A.E.’ye verdiği, A.E.’nin“Abi saygılar sunuyorum Sayın Bakanı….şimdi dün beni şeyden aradılar bu Urfa Cumhuriyet Savcısı S.G.…beni dedi ya ne olur dedi sayın bakanımı acaba şey yapabilir misiniz diye çünkü geçen sefer çıkacaktı yaz kararnamesinde ... istiyordu” dediği, M.S.Oktay’ın “Kadir beye Başkan Vekiline söyledim inşallah bir yaramazlık olmaz” dediği,

Tape No: 13629’da kayıtlı, 12.12.2009 günü saat:21.17’de Mehmet Seyfi Oktay ile M.Ş.’nin yaptığı görüşmede özetle; M.Ş.’nin“…iyisiniz bir yaramazlık yok” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok şükür sağolasın nasıl Başkanımız nasıl iyi mi” dediği, M.Ş.’nin“Vallahi Başkanımız iyi efendim. Şimdi bu salı günü muhtemelen bir seçim var. Bizim hanımda aday. 3 kişi 3 kişi çok ciddi bir şekilde destekliyor gündeme getirmişler 3 kişi okey vermiş özellikle Danıştaycılar tamam mı” dediği, M.S.Oktay’ın “Bir kadir beye M.. beye bir alo derseniz iyi olabilir” dediği, M.Ş.’nin “Olur tabi” dediği, M.S.Oktay’ın “yani büyük bir ihtimalle olacak ama yani..en başta köstek olmazsalar yani söz verdiler ama gene de siz biliyorsunuz orası biraz politik” dediği, M.Ş.’nin “Ee ben yarın inşallah ulaşırım ben hiç merak etme” dediği,

Tape No: 13630’da kayıtlı, 13.12.2009 günü saat:19.48’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ercan’ın yaptığı görüşmede özetle; Ercan’ın “Efendim bizim bir ricam olacak yani bir konuda” “…bizim bu şey 11.Ceza Dairesine gelmişte” “…11. Cezaya gelmiş E.Ü. Daire Başkanı” dediği, M.S.Oktay’ın “Neyse ben geliyorum da bir bakarız olmaz mı” dediği,

Tape No: 14796’da kayıtlı, 23.01.2010 günü saat:14.42’de Ali Hadi Emre/Mehmet Seyfi Oktay’ın Zeki/Gürbüz Çapan ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; (Zeki telefonu Gürbüz Çapan’a veriyor) A.H.Emre’nin “Sağol geçmiş olsun” “Artık ağzına sahip ol ağzına bak görüyorsun başına gelenleri” dediği, G.Çapan’ın “Ya ne dedik kardeşim kime ne dedik ya” dediği, A.H.Emre’nin “Bi bi şey konuşuyorsun içeri girip çıkıyorsun alışkanlık edindin bak, biraz akıllı ol bundan sonra tamam mı” dediği, G.Çapan’ın “Yakında şeyden bu seferde ticari ... gireceğiz içeri” dediği, A.H.Emre’nin “Çare tükenmez, bak Seyfi abi yanımda, istiyor seni ona” dediği, G.Çapan’ın “Ha ver bi merhaba deyim” dediği, A.H.Emre’nin telefonu Mehmet Seyfi Oktay’a verdiği, M.S.Oktay’ın “Geçmiş olsun” dediği, G.Çapan’ın “Sağol Seyfi Abi, çok teşekkür ederim çok sağolasın ilginden dolayı da teşekkür ediyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Sağol, bu sefer ilgisiz kalmadık canım” dediği, G.Çapan’ın “Biliyorum biliyorum haberini aldım, çok sağolun” dediği, M.S.Oktay’ın “Geçmiş olsun çok geçmiş olsun” dediği, G.Çapan’ın “Zahmet etmişsin çok teşekkür ederim” dediği, M.S.Oktay’ın “Rica ederim nasılısınız ne var ne yok” dediği, G.Çapan’ın“Yani saygımı minnetimi kabul edin” dediği, M.S.Oktay’ın “Estağfurullah estağfurullah, yanaklarından öpüyorum geçmiş olsun” “Görüşürüz” dediği, G.Çapan’ın “Çok sağol Seyfi Abi” “Çok teşekkürler ellerinizden öpüyorum” dediği,

Tape No: 13728’de kayıtlı, 29.01.2010 günü saat:12.59’da Mehmet Seyfi Oktay ile X Şahsın yaptığı görüşmede özetle; X şahsın “Şimdi 2 önemli gelişme oldu da şöyle, bir şeyin net, Levent in. yani 1 numaralı, çok sevindirici bi şey o. Şimdi beraberdik biraz önce, evet harika, iki şey de bu, mazeret Kararname” dediği, M.S.Oktay’ın “Yalnız ben ben bir ricam var. Levent'le şey yapıyorsun dimi” dediği, X şahsın “Çok yakınım canım. Dün anlattım her şeyi. Bir araya geldik.... Anlattım en son dün dedim biz noktayı koyduk işte isimlendirdim falan filan bir araya gelmiştik, orda da bu önemli bir olaydır, böyle bir dönemde kim en mükemmel dendi ve benim yanımda bir kaç yere biz bu konu da netleştik diye haberdar edildi. Yani Hasan Abinin sizin falan bu konu da beni çağırdığınızı. …sadece bu konuyu netleştirmek için, sayın başkanı da çağırdılar, yemeğe davet ettiler, önümüzdeki hafta içerisinde de net kararlarını bildirmek üzere, bir yemek organize ettiler. Tabi çok mutlu oldu ama yani biz dedim deşifre etmeden bir yıpratma politikası olmasın diye gıyabında gizli gizli uğraştık..” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi sağolasın” dediği, X şahsın “…bende yani önümüzdeki nisan kararnamesine başsavcı vekilliği isterim. Yani aklınızda bulunsun şimdiden, o burayı zaten. o dediğimiz arkadaşa teslim edersek hiç bi sorun kalmaz. …Yani öbürüne de ihtiyaçta var 5-6 tane boşluk var…” dediği, M.S.Oktay’ın “…Sana ben bi şey söyleyim mi… bu H.P.’ye, kaç tane isim verdimse o isimlerin hepsini atamasını yaptı çıkarttı” dediği, X şahsın “Anladım da Sayın Bakanım ben hayırlı olsun için ziyaretine gittim, adam beni içeri almadı. Hani burdaki bizim ekibe karşı olağan üstü kötüydü davranışları. Beni odasına almadı diyorum hayırlı olsun ziyaretine gittim beni içeri almadı adam. ..” dediği,

Tape No: 13729’da kayıtlı, 09.02.2010 günü saat:16.07’de Mehmet Seyfi Oktay’ın M.C. ile yaptığı görüşmede özetle; M.C.’nin“Ben M.C. Kızılcahamam Savcısı” dediği, M.S.Oktay’ın “ben şimdi” “şeyi aradım” “Kadir beyi” “sizin o talep vardı ya” “aradım o, şeydeydi nedir?” “Antalya’da Antalya” “Dedim ki ben senin şeyine bırakıyoruz” “Nedir, özel kalemine” “Sekreterine” “Dönüşte onunla meşgul ol diye falan…” dediği, M.C.’nin “… bizim için önemli bir mesele yüksek lisans yapıyorum ben şuan, bunu benim hem mesleki açımdan geleceğim açısından, önemli bir konu” “Sayın Bakanım hakikaten bizim için önemli bi mesele” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi arayım, ben konuştum ve sizin o talebiniz var ya, şey” “Ankara Başsavcılığına verdiğiniz şey” “Yani o şekliyle bunun, mutlaka çözümlenmesi gerekir falan dedim” “Ve talebi de, gönderdim şeye sekretaryasına” dediği, M.C.’nin “Hı hı ben bugün yüz yüze görüşmeyi düşünüyorum görüşemezsem bile en azından telefonla görüşmeyi düşünüyorum” “Tekrar görüşürseniz çok mutlu olurum Sayın Bakanım” dediği,

Tape No: 13741’de kayıtlı, 29.03.2010 günü saat:16.24’te Mehmet Seyfi Oktay ile X şahıs arasındaki telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Merhabalar efendim. İttifak sağlandı. Sizde 4 üncü 4 te misiniz 5 temi” dediği, X şahsın “5 - 5 teyim efendim, 5 inci Cezadayım..” dediği, M.S.Oktay’ın “…siz bu yeni seçilenlerden epeyce şeyiniz var değil mi” dediği, X şahsın “Arkadaşlar var evet ama tabi yani işte herkesin işi o kadar yoğun ki sayın Bakanım” dediği, M.S.Oktay’ın “… tanıdıklar değil mi onlar hepsi.” dediği, X şahsın “Evet tabi tabi efendim. Bu iyi bir ekip” dediği, M.S.Oktay’ın “Oo çok iyi. Yani hiç olmazsa Yargıtay bi kaç sene ayakta kalsın, danıştay iyi ama..” dediği, X şahsın “Danıştay biliyorsunuz her zaman..her zaman olduğu gibi farklı tabi..” dediği,

Tape No: 13740’da kayıtlı, 05.05.2010 günü saat:21.42’de Mehmet Seyfi Oktay ile M.T.’nin yaptığı görüşmede özetle; M.T.’nin “..Ben şey için rahatsız ettim .. Benim burda çok sevdiğim bir abim var belki tanırsın M.M.A Savcı. o sizin zamanınızda girmiş Ünye Savcılığı onun Kartal'dan Zonguldak’a tayini çıkmış. Bende çok sevdiğim bir abim burda. Böyle bir bilgi size ulaşıp ulaşmadığını bilmiyorum ama birileri herhalde devreye girer gibi olmuş ben dedim ki Seyfi abi ile” dediği, M.S.Oktay’ın “Bilemiyorum ben.. Ne zaman çıkmış hayır bana intikal etmedi” dediği, M.T.’nin “Ha çıkmış şimdi rapor almış, yani raporu daha bitmemiş ama onu şey gibi bir şey var mı dedi bende seviyorum burda Kartal'da zaten yıllardır da bizim işimizi filan şey yapıyor” dediği, M.S.Oktay’ın “Anlıyorum anlıyorum evet evet, vallahi tabi nedeni ne niye böyle olmuş nasıl olmuş onu ne yapılabilir onu üzerine düşünmek lazım.. Yani bu Hakimler Savcılar Yüksek Kurulunun pek böyle verdiği kararı anında değiştirme gibi pek böyle bir şey çok zor bir şey yapmıyorlar ama sizin hatırınız için bana bir not gönderilirse eğer şeyle görüşürüm” “Kadir beyle görüşürüm” dediği, 

Tape No: 13631’de kayıtlı, 08.05.2010 günü saat:11.48’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “çarşamba mı geliyorsunuz” dediği, A.H.Emre’nin “Evet” dediği, M.S.Oktay’ın “Nasıl bi şey yapalım” dediği, A.H.Emre’nin “Çağırırız sizi o gelmeden önce konuşuruz ona göre” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani ne yapmamız gerektiği konusunda bi düşün de ona göre bi hareket edelim” dediği, A.H.Emre’nin “Önceden ararım ararız kendisini ona göre bakarız artık” dediği, M.S.Oktay’ın “Temas edeceğimiz kimse olursa ona göre şey yapalım önceden görüşelim adamlarla” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam abi pazartesi ararız o zaman” dediği,

Tape No: 13690’da kayıtlı, 08.05.2010 günü saat:12.09’da Mehmet Seyfi Oktay ile G.F.’nin yaptığı görüşmede özetle; G.F.’nin“Valla üzüldüm Genel başkanın o şeyine” dediği, M.S.Oktay’ın“Valla bende üzüldüm inan yani çünkü bu artık aydınlıkla karanlığın mücadelesi haline geldi mücadele 2 tane köklü farklı anlayışın mücadelesi bunu o çerçevede düşünmek lazım yani.…” dediği, G.F.’nin “Ne yapıyorsunuz efendim iyi misiniz” dediği, M.S.Oktay’ın “Ne yapayım iyiyim iyiyim sizde ne var ne yok” dediği, G.F.’nin “valla bizde sizin emirlerinizi bekliyoruz bize talimat verirsen. Kaşımızda gözümüzde inan 2 tane insan bir araya geldik mi o masada şey kopar... 3 kişi konuştuk mu... yurdun her tarafında her yerinde yeminle söylüyorum. Bizde sizin talimatlarınızı bekliyoruz böyle canı gönülden” dediği, M.S.Oktay’ın “Geldiğinde görüşürüz” dediği, G.F.’nin “Tamam efendim” dediği, 

Tape No: 13651'de kayıtlı, 14.05.2010 günü saat:11.42’de Mehmet Seyfi Oktay ile Y.U.//Kadir’in yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Sayın Başkanım merhabalar” dediği, Y.U.’nun “Sayın Bakanım başınız sağolsun Tülay Hanım gene bir şey söyledi beraberiz şuan da Kadir bey çok odasında. O da olmasa bizim bir şeyden haberimiz olmuyor biz ancak Yargıtay duvarlarını görüyoruz” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet tabi siz yoğunsunuz onun için böyle oluyor” dediği, ardından Y.U.’nun telefonu Kadir isimli şahsa verdiği, Kadir’in “Sayın Bakanım saygılar sunuyorum hürmetler ...” “Başınız sağolsun Allah rahmet eylesin şimdi Tülay Hanım geldi söyledi” dediği, M.S.Oktay’ın “Sağolasınız çok teşekkür ediyorum sağolun” dediği, Kadir’in “Bir emriniz olursa bekleriz” dediği, M.S.Oktay’ın “Kendinize iyi bakın çok teşekkürler” dediği,

Tape No: 13674’de kayıtlı, 20.05.20010 günü saat:12.42’de Mehmet Seyfi Oktay ile Y.Ö. arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “sevgili Hakimim. Merhabalar, gözlerinden öpüyorum ne var ne çok” dediği, Y.Ö.’nün “Haber çok değil mi Sayın Bakanım” dediği, M.S.Oktay’ın “Efendim he he haber çok” dediği, Y.Ö.’nün“He iyi iyi hayırlı işler olur inşallah. Bi emriniz var mı” dediği, M.S.Oktay’ın “Nasıl oldu sonuç” dediği, Y.Ö.’nün “Bugün görüşecekler biraz ışık görüyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam ya canım orda bi şey yok yani benim bildiğim. Yani sonradan da şey sonraki temaslarımda hep konuştuk.” dediği, Y.Ö.’nün “Müjdeyi vereceğim ben” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani orda sorun yok dedi bilmiyorum, evet müjdeyi mutlaka bekleriz tabi” dediği, Y.Ö.’nün“Tamam bakanım bi emirlerinizi bekliyorum” dediği tespit edilmiştir. 

d) Örgütsel irtibatlar;

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması ve yargıya müdahale alanında faaliyetler yürüttüğü, mevcut soruşturma evrakına göre şüphelinin, soruşturmaya konu diğer şüphelilerin de faaliyet yürüttükleri örgütün yargı yapılanması içerisindeki hücreden sorumlu konumda olduğu, bu faaliyetlerinin yanı sıra devam eden davalara müdahale, davaların seyrinin değiştirilmesi ve dava takip işlerinden sorumlu olduğu anlaşılmaktadır. 

Ele geçirilen delillerden şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın şüpheliler Tülay Bekar, Ali Hadi Emre ve Kudbedin Kaya ile birlikte, önceden belirlenen örgüt stratejisi doğrultusunda sırasıyla Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasının görüldüğü dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş’nin etki altına alınıp yönlendirilmesi, K.Ş’nin Yargıtay Üyeliğine seçilmesinin sağlanarak davadan uzaklaştırılması,istifa edip yapacağı basın toplantısıyla kamuoyunda yargılamayı yapan heyeti tatışılır hale getirmeye çalıştıkları, bu faaliyetler yürütülürken bir taraftan da Mahkeme Başkanı K.Ş’yi etkileyerek bazı Ergenekon sanıklarını tahliye ettirmeye çalıştıkları tespit edilmiştir. 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü Üyesi olmak suçuyla haklarında soruşturma yapılan Nusret Senem, Emin Şirin ve Erhan Göksel'in telefon ve sim kart rehberinde şüphelinin isim ve telefon numarasının kayıtlı olduğu, telefon numaraları üzerinde geçmişe yönelik yapılan TİB dökümü incelemesinde her iki şahsın kullanımındaki telefonların irtibatlı olduğu tespit olunmuştur. 

Halen tutuklu olarak yargılanan Doğu Perinçek'ten ele geçirilen dijital veriler içerisinde yer alan “060000 Kaynak Seferberliği.doc” isimli word dosyasında yer alan “Parasal Kaynak Seferberliği” başlığı altında diğer isimlerin yanı sıra şüphelinin isminin yazılı olduğu, şüphelinin ikametinde yapılan aramada ele geçirilen “İller” ibaresi başlıklı ajanda da tutuklu olarak yargılanan Mustafa Balbay'ın isminin ve telefon numarasının yer aldığı tespit olunmuştur.

e) Deliller ve Hukuki durumunun değerlendirilmesi;

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne karşı Cumhuriyet Başsavcılığımızca yürütülen soruşturmada ele geçirilen ve bugüne kadar düzenlediğimiz iddianamelerde ayrıntılı olarak anlatılan örgütsel dokümanlarda; örgütün Askeriye, Yargı, İstihbarat, Emniyet, Üniversite ve diğer kurumlar ile kamu görevlileri hakkında istihbari araştırmalar yaparak fişlemeler yaptığı, devleti oluşturan anayasal kurumlara sızarak yasa dışı yapılanmalar kurduğu, gerek anayasal kurumlar içine yerleştirilen kamu görevlileri görünümündeki örgüt mensupları, gerekse kendileriyle kurulan bağlantılar ve çeşitli ilişkiler sayesinde örgütün talimatlarını yerine getiren bazı görevliler sayesinde devlet içinde etkin bir güç olarak faaliyetlerini rahatlıkla sürdürdüğü ortaya çıkarılmıştır.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne karşı yürütülen soruşturma kapsamında Cumhuriyet Başsavcılığımızca 10.07.2008 tarihinde düzenlenen birinci iddianamede de ayrıntılı olarak açıklandığı üzere, örgütün devlet içerisinde etkin olabilmek ve gizli hakim güç konumunu sürdürebilmek için anayasal kurumlar olan TSK, MİT, Yargı, İstihbarat Birimleri ve Emniyet Teşkilatı gibi devlet kurumlarına ve bunların yanı sıra siyasi partilere sızmayı ve buralarda örgütün hedefleri doğrultusunda kadrolaşmayı amaç edindiği belirlenmiştir.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün Yargı yapılanması içerisinde önemli bir konumda olduğu, şüphelinin hem örgütün yargı yapılanması içindeki kadrolaşmadan sorumlu olduğu, hem de yargılamaları devam eden davalara müdahale, davaların seyrinin değiştirilmesi ve dava takip işlerinden sorumlu konumunda olduğu anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte örgütün yargı yapılanması içerisinde faaliyet yürüttükleri anlaşılan bir kısım şüphelilerin Mehmet Seyfi Oktay’la yaptıkları görüşmelerde (Tape No: 15029’de kayıtlı) “Her zaman emrindeyiz 24 saat”, “Bi emriniz var mı abi” şeklindeki hitapları şüphelilerin arasındaki hiyerarşik bir yapının varlığını ortaya koyduğu gibi, Mehmet Seyfi Oktay tarafından örgüt adına yürütülen ve iddianamemizin ilgili bölümlerinde anlatılan faaliyetlerde şüpheliler Ali Hadi Emre, Hüseyin Yıldırım, Kudbedin Kaya ve Tülay Bekar’ın kendisine yardımcı olmaları, yürütülen faaliyetlerde şüphelinin bu kişilere talimatlar vermesi, Mehmet Seyfi Oktay’ın iddianamemizde izahı yapılan ve Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanmasının bir ayağını teşkil eden bu hücreden sorumlu olduğunu göstermektedir. 

Ali Hadi Emre ile yaptıkları Tape No: 14715’da kayıtlı telefon görüşmesinde; M.S.Oktay’ın “Strese girdim ya” “…bi deşifre olursak da çok kötü ya” dediği, görüşmenin içeriğinden de anlaşılacağı gibi şüphelilerin yürüttükleri faaliyetlerin deşifre olmasından çekinmeleri, yine şüpheliler arasında yapılan birçok görüşmede olduğu gibi “Öbür konuyu telefonda şey yapmamıza gerek yok (Tape No: 14639)” ve “..Ben şimdi seni öbür telefondan arıyayım…(Tape No: 13394)” “Telefonlar hep dinleniyor (Tape No: 13504)” şeklinde telefonda konuşmamaya özen göstermeleri, ayrıca Kudbedin Kaya’nın ifadesinde belirttiği gibi Mehmet Seyfi Oktay’ın isteği üzerine kendisine gizli dinlemeyi engellemek için kullanılan bir cihaz temin etmesi, şüphelilerin yürüttükleri çalışmaların deşifre olmaması açısından yaşadıkları tedirginliği çok net göstermekte, bu durumun da örgütsel bir amaç ve birliktelik içerisinde olan tüm şüphelilerin yaşadıkları doğal bir davranış şekli olduğu düşünüldüğünde, şüphelilerin örgütsel faaliyetler içerisinde bulunduklarını ve bu faaliyetlerdeki birlikteliklerini göstermektedir. 

Bunların yanı sıra 12.10.2009 tarihinde K.Ş.’ün dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüştürüldüğü yemekli toplantının örgüt üyesi Tülay Bekar tarafından organize edildiği, Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı Tape No: 13574’te kayıtlı telefon görüşmesinde toplantının yapılacağı yeri kendisinden üst konumda bulunan Mehmet Seyfi Oktay’a bile söylemekten çekinmesi ve yine Mehmet Seyfi Oktay ve K.Ö.’in Tülay Bekar tarafından ayarlanan bir araçla katılmasının düşünülmesi, bu faaliyetlerin profesyonelce yürütüldüğünü göstermektedir. 

Ele geçirilen delillerden, şüphelilerin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesinde devam etmekte olan Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasını etkilemeye ve yönlendirmeye yönelik çalışmalar yaptıkları, bu kapsamda ilk olarak dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’ü etki altına alarak, önce dosyayı bırakması ya da emekli olması yönünde baskı yaptıkları, bunu başaramayınca K.Ş.’ü Mahkeme Başkanlığından uzaklaştırmak ve yerine kendi amaçlarına uygun yeni bir Başkan seçtirmek için Yargıtay’a üye seçtirmeye çalıştıkları, şüphelilerin K.Ş.’e yönelik yürüttükleri sistemli ve sürekli bu faaliyetleri sürdürürken, diğer taraftan da K.Ş.’ü etkileyerek bazı Ergenekon sanıklarını tahliye ettirmeye çalıştıkları tespit edilmiştir. 

İddianamemizde ortaya konulan delillerden adı geçen şüphelilerin yürüttükleri tespit edilen bu faaliyetlerde Mehmet Seyfi Oktay’ın konumuna ve faaliyetlerine bakıldığında;

Örgüt üyelerine yönelik yürütülen çalışmalarda şüpheli Tülay Bekar’ın duygusal yakınlık kurduğu dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’ün dosyayı bırakması ya da emekli olması ve devam eden yargılamayı kamuoyunda itibarsızlaştırmak için basın açıklaması yapması yönünde yoğun baskı ve telkinlerde bulunduğu iletişim tespit tutanaklarından anlaşılmış, bu görüşmeler şüpheli Tülay Bekar’ın “telefon görüşmeleri” bölümünde belirtilmiştir. 

Tape No: 14365’de kayıtlı, Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı bir görüşmede; Tülay Bekar’ın, Mehmet Seyfi Oktay’ın K.Ş. ile tanışmak istediğini aktardığı, devamında Mehmet Seyfi Oktay’ın “… iddianameyi niçin kabul etti ki diyor, …” şeklindeki sözünü K.Ş.’ye ilettiği tespit edilmiştir. 

Bu görüşmeden de anlaşılacağı üzere şüpheli Tülay Bekar’ın K.Ş.’ye yönelik yürüttüğü bu çalışmalar sırasında bir taraftan Mehmet Seyfi Oktay ile de irtibatlı olduğu ve Mehmet Seyfi Oktay’a bilgi aktardığı, bir süre sonra K.Ş. ile Mehmet Seyfi Oktay’ı tanıştırdığı elde edilen fiziki takip tutanakları ve iletişim tespit tutanaklarından anlaşılmaktadır. Aynı görüşmede Mehmet Seyfi Oktay’ın Ergenekon iddianamesini kabul etmesinden duyduğu rahatsızlığı Tülay Bekar aracılığıyla K.Ş.’ye iletmesi de başta Mehmet Seyfi Oktay olmak üzere şüpheliler tarafından yürütülen örgütsel faaliyetlerin amacını ortaya koymaktadır. 

Örgüt tarafından Tülay Bekar üzerinden yürütülen, K.Ş.’ye yönelik emekli olması ve davayı bırakması şeklindeki yoğun baskılardan sonuç alınamayınca, dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’yi Mahkeme Başkanlığından çekilmek suretiyle kamuoyu oluşturmak için açıklama yapmaya zorlandığı, bunun için şüpheli Tülay Bekar’ın telkin ve yönlendirmesi neticesinde K.Ş.’ün dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüşmesi ve gerekli tavassutun sağlanması amacıyla Mehmet Seyfi Oktay’ın devreye girdiği anlaşılmıştır. Mehmet Seyfi Oktay’ın özellikle şüpheli Tülay Bekar ve dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş. ile zaman zaman bir araya gelerek yemekli toplantılar tertip ettiği ve bu toplantılarda K.Ş.’ye davadan çekilerek basın açıklaması yapması için telkin ve yönlendirmelerde bulunduğu, yine şüphelinin dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö.’ten iki kez randevu alarak K.Ş. ile görüşmesini sağladığı iddianamemizde yer alan delillerden anlaşılmaktadır.

Mehmet Seyfi Oktay’ın, K.Ş. adına talep ettiği randevularda K.Ş. ile direkt irtibat kurmadığı, Tülay Bekar aracılığıyla bunu sağladığı, bu süreçte Mehmet Seyfi Oktay’ın diğer örgüt üyeleriyle de direkt olarak irtibat kurmadığı, örgütle olan irtibatını ise şüpheli Ali Hadi Emre’nin sağladığı, Mehmet Seyfi Oktay’ın yaşanan gelişmeleri anında şüpheli Ali Hadi Emre’ye ilettiği ve Ali Hadi Emre’nin de bu gelişmeleri şüpheli Sefa Altıoğlu ve Şehriban Nihan Atasagun’a aktardığı tespit edilmiştir. 

Şüphelilerin bu faaliyetleri sürdürürken bir yandan da K.Ş.’ü etkileyerek başta Mehmet Haberal ve Gürbüz Çapan olmak üzere bazı tutuklu Ergenekon sanıklarını tahliye ettirmeye çalıştıkları tespit edilmiştir. 

Şüphelilerin aralarında gerçekleştirdikleri telefon görüşmeleri ve tespit olunan fiziki takip tutanaklarından bu girişimleri sonucu mahkemece bir kısım Ergenekon Silahlı Terör Örgütü Üyesi olduğu iddiasıyla tutuklu olarak yargılanan sanıklarının tahliyesi yönünde muhalefet şerhleri yazıldığı belirlenmiştir.

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay alınan ifadesinde her ne kadar Ergenekon davasının tutuklu sanığı Mehmet Haberal’ı 30 yıl önce hastanesine gittiği için tanıdığını, yakın bir ilişkisinin olmadığını, Mehmet Haberal’ın tahliyesi için bir girişimde bulunmadığını, bu kapsamda K.Ş.’ü etkileme ve yönlendirme faaliyetinin olmadığını, K.Ş. ile görüşmelerinde Mehmet Haberal’ın tahliyesi konusunun konuşulmadığını beyan etmiş ise de, K.Ş.’ü etkileyerek bazı tutuklu sanıkların tahliyesini sağlamak amacıyla düzenlenen yemekli bir toplantı sonrasında Tülay Bekar’la yaptıkları Tape No: 13481’de kayıtlı telefon görüşmesinde, M.S.Oktay’ın “Başkanı sıkıştırmadık demi?”, “özellikle o iki kişi üzerinde kendisi açtı” “Yani hiç olmazsa Haberal’ı falan bir bıraksa çok iyi olur” dediği, öte yandan şüpheli Tülay Bekar’ın alınan ifadesinde Mehmet Seyfi Oktay’ın aksine “Mehmet Seyfi Oktay’ın Haberal'ın sağlık sorunları olduğunu, o sebeple tahliye edilmesi gerektiğini K.Ş.’e söylediğini” beyan etmiştir. 

Tape No: 13481’de kayıtlı görüşme içeriği ve Tülay Bekar’ın ifadesi, Mehmet Seyfi Oktay’ın beyanlarının gerçeğe uymadığını ve her ne kadar Mehmet Seyfi Oktay bu örgütsel faaliyetlerini gizlemeye çalışsa da tutuklu sanıkların tahliye edilmesine yönelik faaliyetlerde bulunduğunu ortaya koymaktadır.

Yine bu konu ile ilgili olarak şüphelinin Ali Hadi Emre ile yaptığı Tape No: 14776’da kayıtlı telefon görüşmesinde, Mehmet Seyfi Oktay’ın “Şeyin değil o hocanın değil, diğerlerinin de şey yapmasını zaman zaman oturduğumuz platformlarda şey yaptık söyledik” şeklindeki ifadesi, Mehmet Haberal’ın tahliyesinin yanı sıra diğer tutuklu sanıkların tahliyesine yönelik de faaliyet yürüttüğünü kanıtlamaktadır.

Tape No: 14641, 14690, 14710, 14715 ve 14801’de kayıtlı telefon görüşmelerinin tamamının Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasının tutuklu yargılanan üst düzey yönetici konumundaki sanığı Mehmet Haberal’ın tahliyesi için yapılan görüşmeler olduğu tespit edilmiştir. 

Diğer yandan, Ergenekon sanığı Gürbüz Çapan’ın tahliyesi sonrasında A.H.Emre/M.S.Oktay’ın Gürbüz Çapan ile yaptıkları Tape No: 14196’da kayıtlı görüşmede, G.Çapan’ın “Sağol Seyfi Abi, çok teşekkür ederim, çok sağolasın ilginden dolayı da teşekkür ediyorum” “Yani saygımı minnetimi kabul edin” “Çok sağol Seyfi Abi” “Çok teşekkürler, ellerinizden öpüyorum” şeklinde minnetini ifade etmesi üzerine Mehmet Seyfi Oktay’ın ise “Sağol, bu sefer ilgisiz kalmadık canım” diyerek Gürbüz Çapan’ın tahliyesindeki rolüne vurgu yaptığı anlaşılmıştır. Her iki şüphelinin de Gürbüz Çapan’ın vekili olmadıkları kendi beyanlarıyla sabit olduğundan, görüşmenin avukat-vekil ilişkisi çerçevesinde olmadığı ve Gürbüz Çapan’ın tahliyesinin örgütün gayretleri sonucu gerçekleştiği anlaşılmaktadır. 

Yürütülen çalışmalarda, örgüt tarafından Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik yargılamayı yapan dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi eski Başkanı K.Ş.’e yönelik yürüttüğü tespit edilen ve iddianamemizde delilleri ile birlikte ortaya konulan faaliyetlerin yanı sıra, tahliyelerle ilgili itirazların değerlendirildiği İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkemelerine yönelik de faaliyetler yürütüldüğü tespit edilmiştir. Bu kapsamda Mahkeme Başkanları E.C ve Z.B’nin geçirdikleri adli soruşturmalardan kurtulmaları için Mehmet Seyfi Oktay’ın HSYK K.Ö.’ten iki kez randevu aldığı, Mahkeme Başkanlarının Ankara’ya götürülmesini de şüpheli Kudbedin Kaya ve Ali Hadi Emre’nin organize ettiği, telefon görüşmelerine göre bu kişilerin soruşturmalardan kurtulmalarının sağlanarak örgüt amaçları doğrultusunda kararlar vermelerinin sağlanmasının hedeflendiği anlaşılmıştır. 

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın dosyada mevcut birçok görüşmesi ve şüphelinin ikametlerinden ele geçirilen çok sayıda referans notunda; başta Hakim ve Savcılar olmak üzere birçok adliye personeli alımı için düzenlenen sınavlarla ve adliye personellerinin yer değişikliği atamalarıyla ilgili referans notlarının bulunduğu, yine aynı notlar içerisinde aralarında Yargıtay, Danıştay gibi yüksek mahkemelerin de bulunduğu birçok mahkemede görülmekte olan çeşitli davalara müdahale edilmesi ile ilgili çok sayıda referans notlarının yazılı olduğu tespit edilmiştir. Şüphelinin bir dönem Adalet Bakanı olarak kamu görevlisi olduğu, görevinin verdiği yetkiyi kötüye kullanarak adli camiada yer alan birçok şahsın kişisel verileri, kişilerin siyasi, felsefi veya dini görüşlerine, ırki kökenlerine ilişkin belgeleri kişisel veri olarak kaydettiği, bu kayıtların birçok kişiye yönelik olduğu tespit olunmuştur.

Şüphelinin birçok yargı mensubu ile yaptığı görüşmelerde, bu kişilerin tayin-terfi konularıyla ilgili etkin bir rol üstlendiği, örgütün faydalanabileceği kişilerin istedikleri yerlere atanmalarının sağlanması için faaliyetler yürüttüğü, aynı zamanda birçok kişi tarafından kendilerine tavassutta bulunulması için bizzat Mehmet Seyfi Oktay’ın arandığı, şüphelinin de bu taleplerin gerçekleşmesi için ilgili yerlerle irtibata geçtiği tespit edilmiştir. Şüphelinin yürüttüğü bu faaliyetlerinde özellikle Adalet Bakanlığı döneminde yüksek yargı camiasında edindiği çevre sayesinde oluşan etkinliğini kullanarak, örgüt adına yargı içerisinde kadrolaşma faaliyetleri yürüttüğü görülmüştür. 

Şüphelinin yargıdaki kadrolaşma faaliyetleriyle ilgili yaptığı bazı görüşmelerdeki; “O benim ekiptendir.” “Benim kadrodan” “sabahleyin görüştük, 4 kişilerini aldık, onların çizgisinde 4 kişi ... getirttirebildik … (Tape No: 14792)” ve “…bu yeni seçilenlerden epeyce şeyiniz var değil mi?…Tanıdıklar değil mi onlar hepsi? … Yani hiç olmazsa Yargıtay bi kaç sene ayakta kalsın, Danıştay iyi ama…( Tape No: 13741)” şeklindeki ifadeleri de, yargı içerisindeki bu kadrolaşma faaliyetlerini göstermektedir. 

Elde edilen tüm bu deliller birlikte değerlendirildiğinde; Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın Ergenekon Silahlı Terör Örgütü yapılanmasının yargı teşkilatındaki örgütlenmesinden ve dava takiplerinden sorumlu örgüt üyesi olduğu, adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs ve yargı görevini yapanı etkileme suçlarını işlediği anlaşılmakla,

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay'ın eylemlerine uyan TCK.’nın 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanununun 5, TCK.'nın 135/2, 137/1, 277, 288, 43, 53 ve 58/9. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

2) ŞÜPHELİ TÜLAY BEKAR

a) Savunmaları;

Özetle; Avukatlık yaptığını ve birlikte gözaltına alınan şahıslardan Mehmet Cengiz, Kudbedin Kaya, Ali Hadi Emre, Mehmet Seyfi Oktay ve Canfer Balçık'ı tanıdığını, Hüseyin Yıldırım ve Sefa Altıoğlu'nu tanımadığını, 

Canfer Balçık dışındakileri avukat olduğu için tanıdığını, Mehmet Cengiz’in daha önce Ankara Barosu yönetiminde olduğu için tanıştıklarını, Kudbedin Kaya ve Ali Hadi Emre'yi İstanbul ilinde duruşmalardan ve cezaevinde karşılaştığı için tanıdığını, herhangi bir ortak davaları olmadığını, Kudbedin Kaya'nın İstanbul'da girdiği bir dosyada, müvekkilinin kendisine gelip dosyanın Yargıtay aşamasında kendisinin girip giremeyeceğini sorduğunu, kendisinin de Kudbedin Kaya'ya telefon açıp, dosyanızı takip edebilir miyim diye sorduğunu, onun da kabul etiğini, 

Mehmet Cengiz'le 16 Mayıs Dergisi'nde birlikte faaliyet yürüttüklerini, hatırladığı kadarıyla Doğu Perinçek'le hiçbir irtibatı ve çalışmalarının olmadığını, 

Doğu Perinçek'den el konulan bir çok dijital veride ve dokümanlarda isminin yer alması konusunda; Talatpaşa Komitesi çalışmalarına katıldığını, bu çalışmaları İşçi Partisi tek başına düzenlemediğini, Berlin'deki toplantıya vize alamadığı için katılamadığını, ancak bu grubun içerisinde yer aldığını,

Veli Küçük'ü ismen tanıdığını, Batı Trakya Dergisi'nde kendisinden önce Yayın Kurulu Başkanlığı yaptığını, 

İşçi Partisinde yapılan aramalarda el konulan dijital verilerde; “21 Ocak 2006 Öncüler Toplantısı Davet Listesi” “Çağırıcı Doğu Perinçek” şeklinde dokümanda isminin yer alması konusu sorulduğunda; Talatpaşa Komitesi ile alakalı olduğunu, Doğu Perinçek'in başkanlığında düzenlenmediğini, birçok kişi ve kuruluş (Atatürkçü Düşünce Derneği, ÇYDD ve birçok STK) bu işi organize ettiğini, Ankara Barosu Kadın Hakları adına bu toplantıya katıldığını, 

Nusret Senem'i 16 Mayıs Dergisi'nin yayın kurulunda olduğu için tanıdığını, 

İşçi Partisi ve Türkiye Gençlik Birliği (TGB) ile irtibatı olup olmadığı sorulduğunda; irtibatı olmadığını, zaman zaman davetiye gönderdiklerini, 

İşçi Partisinde yapılan aramalarda el konulan “Ankara komisyonlar.doc” isimli dijital veride; “Devletin Yeniden Yapılandırılması Komisyonu” “Adalet Reformu Komisyonu” alt başlığı altında isminin yer alması hususu sorulduğunda; İşçi Partili olmadığını, partiye hiç gitmediğini, adının geçmesinden haberinin olmadığını, Talatpaşa Komitesi'ne katılmasından dolayı ismimi oraya yazdıklarını düşündüğünü, 

Tape No: 14499'da S. Y. ile yaptığı görüşmede, 17 Mayıs'da düzenleneceği anlaşılan Cumhuriyet mitingiyle ilgili toplantı yapılması konusu sorulduğunda; 17 Mayıs Cumhuriyet Mitingine katılmadığını, davetiye satmak için ofisine geldiklerini, ofisinde yapılacağı anlatılan toplantının 16 Mayıs Dergi toplantısı olduğunu, 

Görüşme yaptığı S.Y.’in, tutuklanan Ahmet Hurşit Tolon ve Adnan Türkkan ile de irtibatlı olduğu, Ergenekon terör örgütünün hedefleri doğrultusunda, Mehmet Şener Eruygur’un organizesinde düzenlenen Cumhuriyet Mitinglerinin organizasyonlarında yer aldığı, 2008 yılında düzenlenen 12 Nisan mitingiyle ilgili Ahmet Hurşit Tolon ile görüşme yaptığı, mitingi birlikte organize ettikleri hatırlatılarak, Mehmet Şener Eruygur ve Ahmet Hurşit Tolon ile irtibatı sorulduğunda; şahıslarla irtibatının olmadığını, bahsi geçen 17 Mayıs mitinginin de Mehmet Şener Eruygur’ un düzenlediği cumhuriyet mitinglerinden olup olmadığını bilmediğini, 

Telefon görüşmelerinde geçen 16 Mayıs Ulusal Hukuk ve Tavır Dergisi sorulduğunda; 16 Mayıs Ulusal Hukuk ve Tavır Dergisi'nin Yazı İşleri Müdürü olduğunu, derginin 2 yıl kadar önce çıkmaya başladığını, 

16 Mayıs Ulusal Hukuk ve Tavır Dergisi'nde, Doğu Perinçek, İşçi Partisi veya Türkiye Gençlik Birliği yöneticilerinin bir görevi olup olmadığı sorulduğunda; Olmadığını, E.Ö., Mehmet Cengiz, Nusret Senem, H.B.Ö. yayın kurulunda olduklarını, bu kurul içerisinde farklı parti ve görüşte arkadaşlarının da olduğunu, çıkan yasalar ve kanunlarla alakalı yorum yazdıklarını, görüşlerini belirttiklerini, 

Tape No: 14503’de U.U. ile yaptığı görüşme sorulduğunda; Bu dergi için elektronik posta adresi kurduklarını, e-posta kullanmadığı için haberleri kendisine telefonla verdiklerini, görüşmede geçen Anıl’ın grubun içerisinde genç bir arkadaşı olduğunu, dergi toplantılarının gizli olmadığını, konunun uzun olmasından dolayı telefonda söylenmediğini, görüşmede geçen A. Y.’ın dergide çalıştığını, İlhan ve Ö. F.'nun kim olduğunu bilmediğini, 

Mehmet Seyfi Oktay'ın dergi ile bir alakasının bulunmadığını, bir kere yazı yazdığını, Mehmet Seyfi Oktay'ı 1,5 yıldır tanıdığını, 

Batı Trakya Dergisi'nin haber müdürü olduğunu, kaç yılından beri bu işi yaptığını hatırlamadığını, ancak Ergenekon sebebiyle bu dergidekilerin bazıları tutuklanınca, dergi boş kaldığını, derginin Batı Trakya'daki Türklerin ve Müslümanların sorununa eğildiği için S.S.C.’ın kendisine görev teklif ettiğini, kendisinin de kabul ettiğini, 

S.S.C. kendisi Trakya göçmeni olduğunu, bu dergiyi bir dönem kendi imkanları ile çıkardığını, geçmişte Genelkurmay, MGK, bazı belediyeler ve bakanlıklar bu dergiyi satın alarak destek olduklarını, ancak daha sonra bu destek olmadığı için kendisinden abone bulmasını istediğini, kendisinin de yakın çevresine konuyu söylediğini, 

Veli Küçük’ün Batı Trakya Dergisinde bir süre yayın kurulu başkanlığı yapması konusu sorulduğunda; Daha önce olduğunu, Ergenekon soruşturmasından sonra Veli Küçük’ün çıkarıldığını, kendisine teklifte bulunulduğunu, Kemal Kerinçsiz’in de aynı dergide görevli olduğunu, 

Mustafa Balbay’ı yazar olarak tanıdığını, ancak herhangi bir irtibatının olmadığını, derginin paneli için kendisini aradığını, Mustafa Balbay’ın da kendilerini kırmayıp küçük bir ücret mukabilinde köşesinde yayınladığını, 

İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesince görülen Ergenekon davasında, herhangi bir şahsın avukatlığını üstlenmediğini, 

Soruşturma konusu ihbar sorulduğunda; Veli Küçük'ün kızını daha sonradan tanıdığını, Z.K. ve Mehmet Cengiz’in yanına geldiklerini, beyefendiyi (K.Ş.’ü) tanımış olduğu için gelip yardımcı olup olamayacağını sorduklarını, kendisinin de, “Beyefendi gerçek bir demokrattır, hukuk inancı sağlamdır, kararlarının yargıtaydan dönme olasılığı azdır, dosyasını çok iyi inceler, satır satır inceler.” şeklinde söylediğini, 

Dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.'ü 10 senedir tanıdığını, aile dostu olduğunu, soruşturma sürecinde, hem telefonla hem yüz yüze görüşmeleri olduğunu, görüşmelerinin doğru olmadığını ve olamayacağını her fırsatta söylemesine rağmen K.Ş.'ün, Karadenizli olduğunu, hiçbir şeyden korkmadığını söylediği için görüşmeye devam ettiğini, 

K.Ş. ile özel bir telefon hatları olduğunu, bunun sebebinin de K.Ş.'e bir zarar gelmemesi için olduğunu, kardeşinin tanıdıklarından biri olan N.C.'ın adına hat aldıklarını,

K.Ş. ile yaptığı telefon görüşmelerinde, değişik medya kuruluşlarındaki eleştirileri, yargı çevresi ve avukatların kendi kararlarından hoşnut olmadığını, bu konuda yaptığı görüşmeleri zaman zaman kendisine ilettiğini, iddianamenin kabul edilmesi ile alakalı eleştirileri kendisine ilettiğini, K.Ş.’e tahliyeler konusunda bir telkinde bulunmadığını, K.Ş. ile yaptığı görüşmelerin sadece bir kısmını eleştiri açısından avukatlara söylemiş olabileceğini, 

Elde edilen delillere göre K.Ş.’ün Ergenekon davasını bırakması, yada emekli olması için yoğun baskı uyguladığı, bu konuda yaptığı telefon görüşmelerinde, “gönder şu dosyayı da gitsin Allah aşkına” “sen şu davayı gönder, gönderdikten sonra bir hafta tatile gidelim” “Dosyayı kafandan atmadan bir daha seninle görüşmeyeceğim” “artık bırak o davanı da bana gel” “sen git emekli ol, lütfen emekli ol, ne olur emekli ol” şeklindeki konuşmaları sorulduğunda; K.Ş.’e bakınca hiç kimseyi mutlu edemeyen bir insan görünümünde olduğu için herkesin üstüne çullandığını, bu yönüyle “ben olsam emekli olurdum, ben olsam bu davadan Ankara'ya gönderirdim kurtulurdum” dediğini, kimse ile bu konuyu görüşmediğini, kimseden telkin almadığını, birileri K.Ş. ile tanıştığını öğrenmiş olabileceğini, 

Tape No: 14365’de kayıtlı görüşmede, Mehmet Seyfi Oktay’dan bahsetmesi, K.Ş. ile tanıştırmak istemesiyle ilgili; Mehmet Seyfi Oktay'ı tanıdığını, M.E.B.'tan sonra en iyi Adalet Bakanı olduğunu, K.Ş. ile tanıştırdığını, Mehmet Seyfi Oktay’ın “İddianameyi niçin kabul etti ki” şeklinde konuşmasının sebebinin ne olduğu sorulduğunda, kabul etmemesinin doğru olmayacağını, sanıklar oradan oraya gidene kadar yargılama başlamayacağını, Seyfi OKTAY’ın Ergenekon davası ile ilgili “düşebilecek en iyi mahkeme dediler bana” diyerek neyi kastettiği sorulduğunda, K.Ş.’nin etkilenemeyeceğini, kararlarının sağlam olduğunu, dikkatli karar verdiğini, bu açıdan söylemiş olabileceğini,

Tape No: 14386, 14350, 14352, 14358’de kayıtlı görüşmelerde, K.Ş.’ü etkilemeye yönelik “Emekli ol emekli… sen adını söylemeye utanacak hale geleceksin yakında” “Gönder şu dosyayı da gitsin Allah aşkına” “görüşmüycem seninle dosyayı kafandan atmadan” şeklindeki görüşmeleri için; Ergenekon faaliyetleri ile alakası olmadığını, kendi şahsi görüşü olduğunu, K.Ş.’ün zarar görmesini istemediğini, görüşmenin sakıncalı olduğunu düşünüp, emekli olmasını istediğini, bunun bir grupla, bir çıkarla bir alakası olmadığını, 

Tape No: 14362’de kayıtlı görüşmede K.Ş.’e hitaben “sende emekli ol da görelim bakalım, …yani ben baskı yapıyorum ya.. yani emekli ol ondan sonra da git basın açıklaması yap,... yeri yerinden oynat ne güzel olur vallahi o zaman bayılırım yani, nasıl mutlu olurum anlatamam …...o iddianamedeki herşey komik niye onları çıkarttırmadın ki..” şeklindeki konuşmaları sorulduğunda; Şaka olarak söylediğini, kendisine hiç kimse baskı veya telkin yapamayacağını, kimsenin baskısıyla da başkasına telkinde bulunmayacağını, bu tavır ve yönlendirmelerinin Ergenekon terör örgütünün bir stratejisi olup olmadığı hususunda, Ergenekon’un böyle bir planı olup olmadığından haberinin olmadığını, böyle bir konuyu hiç kimseyle konuşmadığını, bu planı kim yaptı ise onu da bilmediğini, 

Tape No: 14377, 14411, 14458, 14477, 14489, 14355'de ve daha bir çok görüşmesinde, K.Ş.’e hitaben; “Ben sana söylediğimi hatırla aktör gibisin orda sana verilen oyunu oynuyorsun bence emekli ol sen” “Neler söylediklerini tahmin edebilirsin emekli ol da kurtul artık” “sen de emekli ol o zaman” “Aptal olma canım ...” “…öyle dedilerse emekli ol sende” “biz seve seve kapımızı açarız sana” şeklindeki konuşmaları için; Biz derken kendisini kastettiğini, birlikte avukatlık yapabileceklerinden bahsettiğini, yine konuşmalarda seni mahvederler derken de kendisinin buraya gelmesini, kendisini yaktığı gibi K.Ş.’ü de rahatsız edeceğini, 

Tape No: 14355, 14356 nolu görüşmelerde, K.Ş.’ün bazı fotoğraflarının baskı aracı olarak kullanılması hususunda, bu fotoğraflarla ilgili K.Ş.’ün “Kim bunu söylüyor İşçi Partisi mi” demesi, kendisinin de “Of ya, ya telefonda niye konuşuyorsun ya ...” şeklindeki beyanları sorulduğunda; Avukatlar odasında konuşulanları kendisine anlattığını, burada sadece İşçi Partili avukatların olmadığını, kendisinin K.Ş.’ün gizli ajanı olduğunu, çünkü dışarıda avukatların konuşmalarını K.Ş.’e aktardığını, dergi toplantılarında herkesin fikrini söylediğini, bu bilginin kendisine birkaç yerden geldiğini, bu olaylardan sonra son zamanlarda K.Ş.’ün ayrılmasını ve emekli olmasını düşündüğü için telkinlerde bulunduğunu, 

Tape No: 14374’de kayıtlı görüşmede, K.Ş.’ün bazı fotoğraflarının baskı aracı olarak kullanılmasıyla ilgili, Tülay Bekar’ın “Hakim arkadaşlarından biri vermiş fotoğraflarını, … bu nasıl birliktelik başlığı ile çıkacak haber Hürriyet Gazetesi'nde, … nasıl savcıyla şeyi polisi yan yana görüyorlarsa aynı şekilde haber çıkacak, ondan sonra sanıkların sana güveni kalmayacak …” şeklindeki konuşmaları hatırlatılarak, yapılan araştırmada, Bahsi geçen fotoğrafların, telefon görüşmelerinden yaklaşık 7 ay kadar sonra, yani 05-06 Ekim 2009 tarihlerinde ODATV'de yayınlanması hususu sorulduğunda; Kendisinin bu konuları bilmediğini, bu konuyu kendisine söyleyen kişinin muhakkak beyefendiye ileteceğini düşünen bir kişi olduğunu, bu konuyla ilgili çıkar elde etmek istemediğini ve ideolojik çıkar elde etmediğini, 

Bahsi geçen fotoğrafların medyada yayınlanmasının, “reddi hakim” gerekçesini oluşturmak amaçlı yapıldığı ve bu amaca ulaşıldığı, bu olayın örgütün bir stratejisi çerçevesinde mi yapıldığı sorulduğunda; Bunlardan korktuğu için kendisini uyardığını, bu kişi ve grupların bunu niçin 6 ay sonra yayınladıklarını bilemediğini, bundan kendisinin bu kişi ve gruplarla bağlantılı olduğunun düşünülemeyeceğini, 

Tape No: 14236’da kayıtlı görüşmede, Mehmet Seyfi Oktay’ın da bundan bahsetmelerinin sebebi sorulduğunda; Mehmet Seyfi Oktay'ı K.Ş. ile tanıştırdığı için o da bir şey olup olmadığını merak ettiği için, K.Ş.’ün çok rahat olduğunu söylediğini, 

Tape No: 14376’da kayıtlı görüşmede, Mehmet Cengiz’e gizli bir dosya gönderilmesi konusundan ve Doğu Perinçek’ten bahsedildiği, bu konuyu K.Ş.’e anlatmasının sebebi ve Mehmet Cengiz’in Ergenekon terör örgütünün hedefleri doğrultusunda hareket ederek, ellerinde bulunan bir dosyayı, K.Ş. üzerinde bir baskı aracı olarak kullanmak üzere kendisine bildirdiği, kendisinin de bu konuyu K.Ş.’e aktardığı şeklindeki tespit sorulduğunda; Mehmet Cengiz’in kendisine K.Ş. ile alakalı bir şeyler var dediğini, kendisinin de bu konuyu K.Ş.’ye aktardığını, onun da hiç rahatsız olmadığını ve “ne varsa yayınlasınlar” dediğini, Mehmet Cengiz'e gizli dosyanın nereden geldiğini sormadığını, 

Soruşturma kapsamında, Ergenekon terör örgütünün hedefleri doğrultusunda, K.Ş.’ün dava dosyasından uzaklaştırılması başarılamayınca, örgüt tarafından farklı bir strateji geliştirildiği ve bu sefer K.Ş.’ün Yargıtay üyeliğine seçilmesi ve bu şekilde Ergenekon dava dosyasından uzaklaştırılması için çalışmalar yapıldığı şeklinde tespit sorulduğunda; K.Ş.’ün böyle bir düşüncesi olduğunu, kendisini sevdiği için bu konuda destek olduğunu, Yargıtay üyeliğiyle ilgili herhangi bir toplantı yapmadıklarını, ancak Mehmet Seyfi Oktay'la bir sefer yemek yediklerini, bu yemekte K.Ş.’ün de olduğunu, 

Şüpheli beyanlarında, K.Ş.’nin Yargıtay üyeliğini istediği için görüştüğünü beyan etmesine rağmen, Tape No: 14378’de kayıtlı görüşmede, K.Ş.’ye hitaben Tülay Bekar’ın “Seyfi beye ben senin üyelik istediğini söylemiştim senin iznin olmadan…yakında üyelik seçimleri var ya… o da seninle görüşmek istiyor bu hafta sonu…Seyfi Oktay” dediği hatırlatılarak sorulduğunda; Yargıtay üyeliği K.Ş.’nin sürekli istediği şey olduğunu, Mehmet Seyfi Oktay'a söyleyip söylememenin ise kendisinin tercihi olduğunu, K.Ş.’nin Mehmet Seyfi Oktay'ı tanımadığını, yemekte buluşturup tanıştırdığını, bu yemekte Mehmet Seyfi Oktay'ın yakın bir tanıdığının da olduğunu,

Tape No: 13321’de kayıtlı görüşme sorulduğunda; Bu görüşmenin K.Ş. ile alakası olmadığını, Yargıtay üyeliği ile de alakası olmadığını, kararnamede değiştirilmesi gereken birinin olduğunu, o şahısları ilgilendirdiğini, değişip değişmediğini merak ettiğini, 

Tape No: 13475’de kayıtlı görüşme sorulduğunda; Ali Hadi Emre'yi daha önceden tanıdığını, Mehmet Seyfi Oktay’ın bir kez bir konuda Ali Hadi Emre ile konuşmasını istediğini, bunun için görüştüklerini, daha sonra o konunun olamayacağını söylediğini ve sonradan Ali Hadi Emre'yi aramadığını, Ali Hadi’nin bir dosya için kendisinden yardım istediğini, dosyanın fotokopisini gönderdiğini, konuya bakamayacağından herhangi bir cevap vermediğini,

Mehmet Seyfi Oktay’ın K.Ş. ve kendisiyle yaptığı görüşmeleri Ali Hadi Emre’yi bilgilendirmesi konusu sorulduğunda; Bu konuyu bilmediğini, Ali Hadi Emre’nin yemekte olmadığını, 

Tape No: 14440’da kayıtlı görüşmede “Üye seçimleri başladı”, K.Ş.’ün “adam var orda gereken şeyleri yapsın işte” “Ona verdik bütün yetkiyi” şeklindeki konuşmalar sorulduğunda; Bu yetki konusu Yargıtay üyeliğine seçilme konusu ile alakalı olduğunu, yetkiyi verdik dediği kişinin de gidip görüştüğü kişi olduğunu, 

K.Ş.’ün 10.09.2009 günü dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile makamında görüşmek üzere Ankara iline gittiği ve K.Ö. ile bir görüşme gerçekleştirdiği tespitleri sorulduğunda; Bu görüşmenin randevusunu kendisinin almadığını, kimin aldığını bilmediğini, görüşmenin içeriği hakkında bilgisinin olmadığını, 

K.Ö. ile tavassut amaçlı görüşmeyle ilgili Tape No: 14222, 13494, 13831, 14390, 14224, 13495, 14225, 14391 de kayıtlı görüşmeler sorulduğunda; Yargıtay Üyeliği seçimleri ile alakalı konuşmalar olduğunu, Mehmet Seyfi Oktay'ın K.Ş. ile samimi olduğunu düşündüğü için doğrudan kendisini aradığını, burada tavassutta bulunmadığını, görüşmeye aracılık yaptığını, 

Tape No: 13498’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede, K.Ş. ile K.Ö. görüşmesiyle ilgili detayların aktarılmasının sebebi sorulduğunda; Görüşmeden haberinin olmadığını, Mehmet Seyfi Oktay’ın Ali Hadi Emre’ye neden bilgi aktardığını bilmediğini, bahsi geçen görüşmeyle ilgili herhangi bir değerlendirme toplantısı yapmadıklarını, ancak K.Ş. Ankara iline geldiğinde yemek yediklerini, Mehmet Seyfi Oktay’ın da geldiğini, Ali Hadi’nin gelmediğini, Ali Hadi’yi bir kere Polat Otel'de gördüğünü, bir kere de Yeşilyurt'taki bürosuna geldiğini, yemekte Yargıtay Üyeliği ile alakalı konu ve güncel konular konuşulduğunu, 

Toplantılarla ilgili Tape No: 13500, 13834, 14393, 14227 ve 14394'de yaptığı görüşmeler sorulduğunda; Görüşmenin kurulda olacağını belirttiğini, öbür tarafta derken de kurul üyelerinin hem Yargıtay'da hem kurulda odaları olduğu için kuruldaki odasını kastettiğini, bunun toplantı olmadığını, dostlarla birlikte yenilen yemek olduğunu, 

Toplantılarla ilgili Tape No: 14228, 14396, 14397 ve 14399 yaptığı görüşmelerde ve tespitlerde, 10.09.2009 günü Ankara'daki ofisinde, kendisiyle birlikte Mehmet Seyfi Oktay ve K.Ş.’ün de katıldığı bir toplantının yapıldığı, bu toplantının da yaklaşık (3) saat sürdüğü hatırlatılarak sorulduğunda; K.Ş. geleceği zaman büroda kimseyi bırakmadığını, K.Ş. ile irtibatının ortaya çıkmaması için sağa sola dikkat edip bilgi verdiğini, ofiste yapılan toplantı sonrası herhangi birisine bilgi vermediğini, genelde dikkatli davrandığını, 

Tape No: 13505’de Mehmet Seyfi Oktay’ın, ofiste yapılan toplantıyla ilgili Ali Hadi Emre ye bilgi vermesi konusu sorulduğunda; Bilmediğini, konuşmanın içeriğinden bilgi ve haberinin olmadığını, Ali Hadi Emre'nin kendilerinin yaptığı yapacağı tüm toplantıları takip etmesinin sebebi sorulduğunda; hiçbir bilgisinin olmadığını, 

Tape No: 14229’da kayıtlı görüşme sorulduğunda; K.Ş.’ün üyelik için gittiğini, üyelik görüşmesi faydalı geçmiştir diye düşündüğünü, 

Tape No: 14408, 14410, 14237 ve 14238'de K.Ş.’ün 12.10.2009 günü K.Ö. ile görüşmesi için randevu alındığı, görüşme yapıldıktan sonra bir yemekli toplantıda durum değerlendirmesi yapılacağı şeklindeki tespitler sorulduğunda; Kendilerinin yemek yemelerinin K.Ş. üyeliğine ne faydası ne zararı olacağını, seçilip seçilmemesi konusundaki yetkinin kendilerinde olmadığını, 

Tape No: 14412, 13571 ve 14414'de “görüşmeni bitirdin mi görüşüyor musun” diyerek K.Ö. ile olan görüşmesini sorması, K.Ş.’ün de “yok şimdi çıktım” diyerek görüşmenin bittiğinden bahsettiği konu sorulduğunda; Kastedilen görüşmenin, K.Ö. ile K.Ş.’ün ikinci görüşmesi olduğunu, kendisini dahil olmadığı ancak bu şekilde randevu alındığını bildiği iki görüşme yapıldığını, 

12.10.2009 günü K.Ş.’ün K.Ö. ile görüşme yapması sonrasında, K.Ş.’ü etkilemeye yönelik bir yemekli toplantı yapıldığı tespiti konusu sorulduğunda; Ankara'da 2-3 kere yemek yediklerini, İstanbul'da ilk tanışmada bir kere yemek yendiğini, bir de kendilerinin yemek yediğini, bunun dışında bir bilgisinin olmadığını, 

Tape No: 13481’de Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede, M.Seyfi’nin “Başkanı sıkıştırmadık demi” dediği, Tülay’ın “yok hiç sıkıştırmadık efendim, o zaten bizi çok seviyor sizi çok seviyor. Yani...kimse yoktu ve zaten bize güvenmezse birlikte olmazdı efendim” dediği, M.Seyfi’nin “Yani özellikle şey o iki kişi üzerinde kendisi açtı” dediği, Tülay’ın “Yok hayır ben aynı şekilde ki ben bazen daha ağır konuşuyorum...” dediği, M.Seyfi’nin “Yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” şeklindeki konuşmaları sorulduğunda; Bahsedilen bu iki kişiyi hatırlamadığını, insanların tutuklu kalması sebebiyle rahatsızlık duyulan kişiler olabileceğini, K.Ş.’ün güvendiği için bu konuyu aktarmış olabileceğini, ancak isimlerini hatırlamadığını, Haberal konusunun konuşulmuş olabileceğini, sağlık problemleri sebebiyle tahliye olmasını Mehmet Seyfi Oktay söylemiş olabileceğini, Mehmet Seyfi Oktay’ın Haberal'ın sağlık sorunları olduğunu, o sebeple tahliye edilmesi gerektiğini söylediğini, K.Ş.’ün de bu konuda hiçbir yorum yapmadığını, 

Mehmet Haberal haricinde, başka hangi sanıkların tahliyesinin konuşulduğu sorulduğunda; Bilmediğini, çünkü K.Ş.’ün söylediği isimlerle Mehmet Seyfi Oktay'ın söylediği isimler aynı olmadığını, basından takip ettiği kadarıyla o kişilerin oy birliğiyle tahliye olduklarını, 

Tape No: 13792’de Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede, Mehmet Seyfi Oktay’ın “Akşam ki görüşme nasıl değerlendiriyorsunuz…” dediği, T. Bekar’ın “Çok güzel di efendim…Sadece Başkanımız biraz gergindi doğal olarak” dediği, M.S.Oktay’ın “Herhalde biraz mesajları almıştır herhalde” dediği, T.Bekar’ın “Evet almıştır efendim” dediği, M. S. Oktay’ın “… sizde çok yüklendiniz yani” dediği, T.Bekar’ın “Ben öyleyimdir efendim çünkü gerçekten aynı şeyi düşünüyorum bence piyon olarak ya da demokrasi şeyi altında bu benim görüşüm tabi ki kimseyi bağlamaz”, “ben (olsam) önce emekli olup sonra büyük bir basın açıklaması yapardım” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama bakınız iş bu yerleri kaybetmemek lazım” “Ben akşam şunu söylemek istedim yani, bu bir rejim mücadelesi” “Ve orda düğümleniyor” “Böyle önemli kritik yerler için Atatürk gibi davranacak kesin kararlı insanlara ihtiyaç var inanın” “Onun o yönüne teşvik etmek lazım yani benim anladığım kadarıyla” şeklindeki konuşmaları sorulduğunda; Bu görüşmenin Vonalı Celal denilen İstanbul'da bir balıkçıda yapıldığını, mesajdan kasıt demokrasiden, iddianameden ve Seyfi Bey'in bakanlık döneminde yaptıklarından bahsedildiği konular olduğunu, orada başkana yüklendiğini, yüklenmekten kasıt dava açıldığından beri kendisine ait görüşlerini başkana ifade ettiğini, “bu yerleri kaybetmemek lazım” şeklindeki görüşleri, Mehmet Seyfi Oktay'ın kendi görüşü olduğunu, “bu bir rejim mücadelesi” denilmesinin sebebinin Mehmet Seyfi Oktay'a sorulması gerektiğini, 

Tape No: 14423’de kayıtlı görüşmede, K.Ş.’ye hitaben; “Muhalefet şerhlerini falan duyunca böyle baya komiğime gitti… oh be dedim bizden onlar …Herkes diyordu ya bizden bizden diye” şeklindeki konuşması sorulduğunda; Bu görüşmede “...ben başkana muhalefet şerhi vermezdim, yürek ister ...” anlamında söylediğini, biz siz diye bir şey belirtmediğini, bunu bir örgüt üyesi olarak söylemediğini, bir örgüt üyesi olmadığını, buradaki biz siz'den kasıt, kendi şahsi görüşünde tahliye olması gerektiğini düşündüğünden kaynaklandığını, 

Tape No: 14266’da Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede; T.Bekar’ın “Beyefendi orda bayağı rahatsız tek başına o muhalefet şerhleri veriyor diğerleri hiç takmıyorlar bile” dediği, S. Oktay’ın “Evet o hoca da mı öyle oldu” dediği, Tülay’ın “Herkes hepsi öyle oluyor tek başına şerh veriyor diğerlerinin hiçbiri farklı hareket ediyor takip etmişsinizdir” dediği, S. Oktay’ın “Hocayla ilgili karar verildi mi öyle ...” dediği, Tülay’ın “Sanırım vardı efendim” şeklindeki konuşma sorulduğunda; Mehmet Haberal olduğunu, zaten Mehmet Haberal ile ilgili hiçbir muhalefet şerhi verilmediğini, 

Tape No: 14492’de K.Ş. ile yaptığı görüşme sorulduğunda; Bu görüşme A.S.E.'un ses kaydının çıktığı günlerde olduğunu, K.Ş.’e muhalefet şerhi verme derken şaka yaptığını, aslında gerçeği de yansıttığını, 

Tape No: 14218, 14380, 14219, 14381, 14382, 14383 ve 13480'de 02.08.2009 günü İstanbul ilinde bulunan ofisinde düzenlemiş olduğu yemekli toplantıya, Mehmet Seyfi Oktay, K.Ş.’ün katıldığı yönündeki tespitler sorulduğunda; Yemek yediklerini hatırlamadığını, sanıkların tahliyesi ile alakalı bir konu konuşmadıklarını, bir kahvaltı yaptıklarını, 

Yemekli toplantıyla ilgili Tape No: 13522, 14402, 14231, 14404, 14233, 14405, 13530, 14406, 14407 ve 13534'de kayıtlı görüşmeler sorulduğunda; Mehmet Seyfi Oktay İstanbul'da olduğu dönemde K.Ş. ile görüşmek istediğini, toplantının içeriğini bilmediğini, kendisinin katılmadığını, ancak toplantının aracılığını yaptığını, 

Bahsedilen görüşmelerle ilgili Tape No: 13528’de Mehmet Seyfi Oktay’ın Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmede, M.S.Oktay’ın “… O meşhur başkanla birlikte olma durumu olabilir bu akşam” “Onu bağladık bağladık yani hani bir bakıma bağlandı.. yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” şeklinde yaptıkları konuşma sorulduğunda; Bu konuda bilgisinin olmadığını, 

Ali Hadi Emre ve Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmelerde, Mehmet Haberal’ın tahliyesiyle ilgili kendisinin de isminin geçmesi konusu sorulduğunda; Bunu daha önce ifade ettiğini, Ali Hadi’nin bir konuda aradığını, kendisinin de o konunun olmayacağını söylediğini, konunun da Hoca (Mehmet Haberal) ile ilgili bir konu olduğunu, buna katılamayacağını ve böyle bir şeyin olmayacağını söylediğini, 

Hocanın (Mehmet Haberal) avukatlarını sevmediğini, onun için sevmediği adamın işleri ile ilgilenmeyeceğini söylediğini, bu avukatlardan biri A.G., diğeri K.K. olduğunu, bu olaylarla alakalı yaptığı görüşmeleri K.Ş.’e söylediğini, 

Tape No: 14262’de Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşme ve bu konuyla alakalı 21.12.2009 günü Ali Hadi Emre ile İstanbul Polat Otel'de buluşup görüşme yapması sorulduğunda; Bu görüşmenin doğru olduğunu, burada Mehmet Haberal'ın tahliyesi ile alakalı kendisine aracılık yapması teklif edildiğini, bunu kabul etmediğini, K.Ş.’e para konusunda hiç kimsenin konuşamayacağını, menfaat ve para konusu hiçbir zaman konuşulmadığını, 

Tape No: 14263’de Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede, Mehmet Haberal’ın tahliyesiyle ilgili Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşme konusunda Tülay’ın “…Ben meslektaşımla görüştüm sanırım cuma günü biraz değişiklikler olabilir dün beyefendi ile de görüştüm” şeklindeki beyanları sorulduğunda; Bu konuda K.Ş. ile hiçbir şey görüşmediğini, cuma günü değişiklikten kasıt genel olarak güncel konular olduğunu, 

Tape No: 14271’de Tülay’ın “Beyefendi de yanındaki arkadaşlarla çok rahat çalışamadığından bahsediyordu onları aktarmak istemiştim” şeklindeki konuşmaları sorulduğunda; K.Ş.’ün orada rahatsız olduğunu ayrılmak istediğini, bu görüşmenin Ağır Ceza Mahkemesi'nin üyeleri ile alakalı olmadığını, K.Ş. ile alakalı olduğunu, görüşmenin gerçekleşmediğini, 

Soruşturma kapsamında Ergenekon terör örgütünün, İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen dava sürecini sekteye uğratmak için, Hakimler ve Savcılar Yüksek Kurulunu bir şekilde etkileyerek, örgütün menfaatleri doğrultusunda atama yapılmasını sağlamaya çalıştığı yönündeki tespitler sorulduğunda; Kendisinin hiçbir faaliyetinin olmadığını, kurulla hiçbir görüşme yapmadığını, ancak tanıdığı tek bir savcı için mazeretinden dolayı görüşme yapmaya çalıştığını ama yapamadığını, bir arkadaşı ile görüştüğünü, 

Mehmet Seyfi Oktay ve Mehmet Cengiz ile buluşmalarında, Mehmet Cengiz’in telefon görüşmelerinde bahsettiği “güz kararnamesi” ile ilgili görüşmeler yapılıp yapılmadığı konusu sorulduğunda; Yapmadıklarını, Mehmet Cengiz’in, Mehmet Seyfi Oktay'ı tanımadığını, Mehmet Cengiz'le ofisinde görüştüklerini, ancak kararname hakkında görüşme yapmadıklarını

Yargı içerisindeki bazı atamalarda tavassutta bulunulmasıyla ilgili Tape No: 14792, 13915, 13924'de geçen konuyla ilgili Mehmet Seyfi Oktay’ın yapmış olduğu telefon görüşmelerine bakıldığında, Ankara Cumhuriyet Başsavcısı olarak görev yapan H.B.’nun, Yargıtay üyeliğine seçilmesi için faaliyet yürüttüğü, neticede Ankara Cumhuriyet Başsavcısı H.B.’nun HSYK’nın 18.01.2010 gün ve 55 sayılı kararı ile Yargıtay üyeliğine seçilmesi konusu sorulduğunda; H.B.'nu çok uzun zamandan beri tanıdığını, Ankara'ya geldiğinde Cumhuriyet Başsavcısı iken çok gergin bir ortam olduğunu, özellikle Deniz Feneri davaları, Danıştay davaları olduğunu, ziyaretine bir ya da iki kez gittiğini, onun dışında bir görüşme olmadığını, Yargıtay Üyesi seçildikten sonra da toplantılara daha rahat gelirden kasıt, ofisindeki ve dışarıdaki yemeklere daha rahat gelebileceğini söylediğini, çünkü başsavcı iken çok vakti olmadığını, Yargıtay üyesi iken vakti olduğunu, görüşme yaptığı şahıslardan K.D.’ın Yargıtay Üyesi olduğunu, 

Tape No: 14264'de S.K. ile yaptığı görüşme ve Yargıtay Savcısı S.K.’ın Yargıtay üyeliğine seçilmek için Mehmet Seyfi Oktay ile irtibat kurduğu, Mehmet Seyfi Oktay’ın ise tavassutta bulunarak şahısla ilgili bilgileri dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö.’e ilettiği ve seçimi için gayret gösterdiği yönündeki tespitler sorulduğunda; S.K.'ı Mehmet Seyfi Oktay vasıtasıyla tanıdığını, Mehmet Seyfi Oktay'ın çalışması olup olmadığından bilgisinin olmadığını, 

Tape No: 14594'de Canfer Balçık ile yaptığı görüşmede, “Özkan'ın davası kötü” “Seyfi Oktay’ı seven bir hakimdi” şeklindeki konuşmalar sorulduğunda; Canfer Balçık’ın Ankara'da kendisine ait büroda kitap hazırladığını, MHP'den aday olan bir asker olduğunu, arkadaşı olduğunu, bazen kendi evinde kaldığını, Özkan'ın dosyasının haklı bir dosya olduğu için dikkatle incelenmesini istediğini,

Tape No: 13777 ve 13780’de K.S.B. ile yaptığı görüşmelerde, “… Yargıtay aşamasında uğraştırıyorsun şimdi beni” “Orda halledemedim” “Hadi dayının heyetinde bu hafta tam mı eksik var mı bir kontrol eder misin bana salı çarşamba ...” şeklindeki konuşmalar sorulduğunda; K.S.B.’in daha önce kendi yanında çalışan bir avukat olduğunu, H.Ö.'ın dosyası ile alakalı heyetin tam olup olmadığını sorduğunu, onun da tam olduğunu söylediğini, 

Tape No: 14366, 13381 ve 13382’de kayıtlı görüşmeler ve Mehmet Seyfi Oktay ve Ali Hadi Emre’nin, Ankara'ya gelen İstanbul Ağır Ceza Mahkeme Başkanlarıyla ilgili bir çalışma yürüttükleri, görüşmeler yaptıkları ve yargı içerisinde bazı görüşmelerinde aracı olmaları konusundaki tespitler ve görüşmelerdeki “…senin arkadaşların başkanların buraya gelip şey ordaki yapılanmadan şikayet etmişler” “İstanbul DGM'deki yapılanmadan, ...” şeklindeki konuşmaları sorulduğunda; Kendisinin diğer iki görüşmeyi bilemediğini, ancak K.Ş. ile yaptığı görüşmede Mehmet Seyfi Oktay'dan duyduğu şeyleri K.Ş.'e anlattığını, görüşmede geçen “yapılanma” nın ne olduğunu Mehmet Seyfi Oktay'a sorulması gerektiğini, 

Soruşturmada, Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmelerde, son Anayasa paketinin iptal ettirilmesiyle ilgili yoğun faaliyetlerinin olduğu ve bu konuyla ilgili yargı üyeleriyle görüşmeler yaptığı yönündeki tespitler sorulduğunda; dergi olarak Anayasa paketine karşı olduklarını, bu konuda en son çıkan dergide diğer arkadaşların yazıları olduğunu, son anayasa değişikliğiyle ilgili panelin 16 Mayıs Dergisi adına yapılacağını, 

Bürosunda yapılan arama tarihinde, arama başlamadan bürosundan kaçırılan malzemeler sorulduğunda; H.V. ve Neslihan’ın kendi bürosunda sigortalı çalışan kişiler olduğunu, arama yapıldığı gün kendisinin Gölbaşı'nda olduğunu, İstanbul'a polislerin geldiğini söyleyince Ankara'ya da gelineceğini söylediğini, Canfer Balçık'ın kitap hazırlıkları olduğunu, o evrakları bürodan götürmelerini söylediğini, onlar da bu kutuları alıp oradan götürdüğünü beyan etmiştir. 

b) Elde edilen deliller;

Tülay Bekar’ın adreslerinde yapılan aramada, çok sayıda doküman ve beraberinde el konulan dijital verilerin incelenmesinde;

1 No’lu Dijital Medyaya Ait İncelemede: Tülay Bekar’a ait “rapor.doc” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde; “Tülay hanım’ın dikkatine” başlıklı, tamamı 1 sayfadan ibaret, M.H.Ö. ile görüşme konulu belge içerisinde;

“Diğer suçlamaların hiçbiri de kabul etmiyor. Ona göre asıl mesele taş ocakları..Dosyanın tamamını getirdiğimizde, savunmaya esas olacak birçok malzeme verecekmiş. Bu dosyada Savcı Z.Ö.’e verdiği ifadenin çok önemli olduğunu söylüyor. Vurulması olayı hakkında Ö.’e ifade verirken, bizzat Ö.’ün kendisi, O.Ç. ve Veli Küçük için “Bıktık bunlardan” demiş, dosyada da hepsinin ismi geçiyormuş. Vurulduğu gün de, hastanede tedavisi yapılırken, Organize’nin müdürü A.C. kendisine “Seni vuranlar İ. H. (Aynı zamanda İ.D.’yı kaçıran çete)” demiş. Halbu ki gerçekte kendisini vuranların, O. Ç. ve Veli Küçük’ün de aralarında bulunduğu Öztürkler çetesi, yani Ergenekoncular olduğunu söylüyor.” şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.

2 No’lu Dijital Medyaya Ait İncelemede:

1-“lozan2005.doc” isimli MSword dosyasının 1 sayfadan ibaret, 17 Temmuz 2005 tarihinde İşçi Partisi öncülüğünde düzenlenen Lozan Konferansına Ulusal Bağımsız Avukatlar (UBAV) adına katılan Avukat Tülay Bekar’ın önerilerine yer verilen söz konusu belge içeriğinde; “KIBRIS” davası öncelikli olmalıdır. Temmuz ayı sonuna kadar, tören olmaksızın ek mektup teatisi ile engeli aşmaya kararlı olan Hükumeti engellemeliyiz.

Ayrıca Lozan Anlaşmasına aykırı olarak çıkarılmış tüm mevzuatı (uyum yasaları, köy kanundaki değişiklikler, TCK’daki aykırılıklar, yerel politikalar ile ilgili çıkarılan tüm yasalar ve bunun gibi) incelemeli ve Anayasanın 90. Maddesine göre yok hükmünde sayılması ve iptal davası açılması tartışılmalıdır” şeklinde beyanların yer aldığı,

2- “LOZAN UBAV BASIN AÇIKLAMASI.doc” isimli 2 sayfadan ibaret MSword dosyasında, Ulusal Bağımsız Avukatlar tarafından Lozan Antlaşmasının yıl dönümü münasebetiyle yapılan basın açıklamasında; “Ulusal Bağımsız Avukatlar olarak içinde yer aldığımız ve büyük özveri ve kararlılıkla Lozan 2005 platformunu oluşturan tüm yurtseverleri saygıyla selamlamakta ve desteklemekteyiz.” şeklinde beyanlara yer verildiği,

3- “PANEL DAVETİYE LİSTESİ.doc” isimli 1 sayfadan ibaret MSword dosyasında, Ankara Baro Başkanlığına hitaben Avukat Tülay Bekar adıyla yazılan ve 9 Ekim 2004’te yapılan bir panele ait katılımcıların isim ve adreslerinin yer aldığı söz konusu belge içeriğinde; panel davetlileri arasında sanık Mustafa Balbay ile birlikte çok sayıda üst düzey yargı mensubunun da isimlerinin bulunduğu,

4- “Almanya Büyük Elçiliği.doc” isimli 1 sayfadan ibaret MSword dosyası incelendiğinde; 14 Mart 2006 tarihli, Almanya Büyük Elçiliğine hitaben Avukat Tülay Bekar adıyla yazılan söz konusu belge içeriğinde, İşçi Partisi tarafından 15.03.2006 – 20.03.2006 tarihleri arasında Berlin’de yapılan Talat Paşa etkinliklerine katılmak için vize almak isteyen şüpheli Tülay Bekar isimli şahsın taleplerinin yer aldığı,

5- “miting daveti.doc” isimli 3 sayfadan ibaret MSword dosyasında, 4 Ekim 2005 tarihli, Tülay Bekar’a hitaben, Ulusal Kanal Yönetim Kurulu Başkanı Ferit İlsever, Atatürkçü Düşünce Derneği Genel Başkanı E.K. ve Ziraat Mühendisleri Odası Genel Başkanı G.G. adlarıyla yazılan söz konusu belge içeriğinde, İşçi Partisi öncülüğünde 29 Ekim 2005 tarihinde düzenlenen “Cumhuriyet Köylüsüyle Kucaklaşıyor” isimli yürüyüş ve mitingle ilgili bilgiler verildiği ve devamında şüpheli Tülay Bekar isimli şahsın söz konusu etkinliğe davet edildiği,

6- “16 mayıs avukatlar grubu.xlsx” isimli Excel dosyası incelendiğinde; “Sayfa1” isimli çalışma sayfasında; 16 Mayıs (Ulusal Hukuk ve Tavır Dergisi) Grubuna üye oldukları değerlendirilen şahıslara ait bilgilerin “Adı Soyadı”, “Adres”, “Tel” ve “Mail Adresi” şeklinde sütun başlıkları altında yer aldığı, şüpheli Mehmet Cengiz isimli şahsın ilk sırada yazılı olduğu, 

7- “oy vereceklerin listesi.xls” isimli Excel dosyasının özellikleri incelendiğinde; dosya içeriğinde “Sayfa1” isimli çalışma sayfasında; “Ulusal Bağımsız Avukatlar” ve “U.B.A. DIŞINDA OY VERECEK AVUKATLAR” başlığı altında avukat oldukları değerlendirilen şahısların isimlerinin yer aldığı, şüpheli Tülay Bekar isimli şahsın ilk sırada yazılı olduğu, 

8- “yılmaz bey rewhber bilgisi 31.10.2007.xls” isimli Excel dosyasının özellikleri incelendiğinde; dosya içeriğinde “Contacts” isimli çalışma sayfasında; aralarında şüpheli Tülay Bekar ve Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik davada yargılanan Veli Küçük, Arif Doğan, Fikri Karadağ, Muzaffer Tekin, Semih Tufan Gülaltay isimli şahısların da bulunduğu çok sayıda sanığa ait iletişim bilgilerinin kaydedildiği, ayrıca Veli Küçük isimli şahsın karşısında; ev ve iş adresleri ve telefon bilgilerinin yer aldığı görülmüştür.

3 No’lu Dijital Medyaya Ait İncelemede: Samsung marka, seri numarası S06QJ1FL922964 olan bilgisayar hard diski üzerinde yapılan incelemede;

“T.doc” isimli MSword dosyası incelendiğinde; 5 sayfadan ibaret, Yargıtay’ın farklı ceza dairelerine hitaben, “Müdafi Av.M.Levent Göktaş” adıyla yazılmış dilekçe örneklerinin yer aldığı belge olduğu,

5 No’lu Dijital Medyaya Ait İncelemede: Tülay Bekar’a ait 4 ile numaralandırılmış olan disket üzerinde yapılan incelemede “RAPOR.DOC” isimli bir MSword dosyası incelendiğinde; tamamı 49 sayfadan ibaret, “Kamuoyuna ulaşmada dikkate alınması uygun mütalaa edilen hususlar ve miting hazırlıkları” başlıklı Canfer Balçık adıyla yazılan belgenin yer aldığı görülmüştür.

c) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 13746'da kayıtlı, 03.03.2009 günü saat:18.00’da Tülay Bekar ile M.K.'nın yaptığı görüşmede;

... 

Tülay Bekar :“Aslında Ankara değil karışık…gelince konuşurum telefonlar hiç şey değil biliyorsun” 

M.K.
:“İyi benim ya ben seni aradığım zaman inan temiz arıyorum hiçbir şey olmaz” 

Tülay Bekar
: “yok yok hayır şey bugünlerde herkesin telefonları rahatsız ya senin için söylemedim ben…Benimkinden yani bu sefer benimkinden dolayı seninkinden değil” dediği, 

Tape No: 14349’da kayıtlı, 06.03.2009 günü saat:12.08 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Yine ... almışlar ya, ne biçim bunlar olmaz ki böyle ya” “Yeter, bıktım artık, gidiyim kafama silahı dayayıp intihar edeyim” 

K.Ş.
: “Ne olur neyi düzelteceksin, ha neyi düzelteceksin”

T.Bekar :“internet haberlerine bakıp keyfimi kötü yapıyorum…Ya anlayamadığım şey konuşmaları böyle rahatlıkla nasıl servis edebiliyorlar internete”

K.Ş.
: “Şeyler veriyor” 

T.Bekar :“Yani bu suç değil mi yani bunu anlayamıyorum bu konuda suç duyurusunda bulunabilecek babayiğit bi Savcı yok mu” 

K.Ş.
:“Kime suç duyurusunda bulunacaksın” 

T.Bekar : “Eğer iddianamesi hazırlanmış bir dosyada ki bazı belgeler servis ediliyorsa bu muhakkak Savcılık makamının suçudur yani” 

K.Ş.
:“Niye Polis de eder bilmem ne eder”

T.Bekar :“E o zaman Polisini denetimi altına alsın sayın Savcılık makamı, onun odasında gidip oturmayı, onların koltuğunda oturmayı iyi biliyor, bak bu gün sinirliyim kapat telefonu ...” dediği, 

Tape No: 14350’de kayıtlı, 08.03.2009 günü saat:14.08 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Koruyacaklarını mı zannediyorsun, harcandığında” “Gönder şu dosyayı da gitsin Allah aşkına” “Gönder dosyayı da gitsin” “Gönder şu dosyayı” 

T.Bekar : “Gönder ya Allah rızası için gönderde kurtul ya”“Gönder dosyayı ya gönder sen, sen bilemezsin onu zaten o kolay dosya, sen zor dosyalara bak” ve “Sen şu davayı gönder gönderdikten sonra bir hafta gidelim” dediği, 

Tape No: 14351’de kayıtlı, 11.03.2009 günü saat:10.14 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“… Emekli olana kadar uğraşmak var, köreltiyorlar seni bitanem köreltiyorlar” dediği, 

Tape No: 14353’de kayıtlı, 16.03.2009 günü saat:10.48 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“İyi ben senle küsüm..E çünkü ben sana o kadar yalvardım yakardım, … ben seni uçağa bindirememiştim sen artık uçakla dolaşıyorsun onun için küstüm...senin emekli olman lazım…Hadi kapat aaa ne kızıyorsun yani” dediği, 

Tape No: 14354’de kayıtlı, 17.03.2009 günü saat:09.52 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar : ...“Sen şimdi hangi taraftasın” “Yani Silivri taraftasın”

K.Ş.
:“Ben uzaktayım, uzaktayım” 

T.Bekar :“Bi de oraya mı gidiyorsun her sabah ya” “…, şey diyor ki Esat ..karakolunun .... neden şikayetçisiniz hiçbir şey alınmamış diyorsunuz diyor, şikayetçiyim valla diyorum, o polisleri çıldırttım, …” “Kendimle ilgili düşünmüyorum zaten ben, kendimle ilgili düşünsem çıkıp konuşmam vesaire yapmam, geri adım atarım, dergi toplantısını yapma diye haber gönderdiler”

K.Ş. :“Niye diyorlar sana yapma”

T.Bekar
:“Çünkü çok dikkat çekmişiz de ondan” 

....

T.Bekar :“.... sen bana böyle şey nasıl söylersin ya, hem de bu kadar idealist olan sensin, senide mi değiştirdiler” “Alınmada ama Baykuk ben korkup geri adım attım mı hiç, ...ne yaparlarsa yapsınlar, …” 

K.Ş.
:“Ya ortamı görüyorsun demi” 

T.Bekar :“Evet ortam çok kötü, ... büyük bir dalga daha geleceğini söylediler...Sadece dergi çıkartıyoruz toplantı yapıyoruz ya ne var bunda”

K.Ş.
:“… toplantılar nelere yoruyorlar …” dediği,

Tape No: 14355’de kayıtlı, 20.03.2009 günü saat:09.17 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Bir sürü dedikodu neler neler konuşuyorlar, artık sen birilerin adamı olmuşsun” “Korktuğu şeyler var diyorlar” 

K.Ş.
:“Korktuğum ne var” 

T.Bekar :“Telefonda rahat değil ki” “Hani bir iftar yemeğine katılmıştın ya sen hatırlıyor musun” “Hani tekne, tekne de” “Burada pazarlık konuşulduğu falan söyleniyor” “yani çok samimiymişsiniz görüntülerde” “Sanıyorum onu şey görüntü haline getirmişler …” 

K.Ş.
:“Kim bunu söylüyor işçi partisi mi” 

T.Bekar :“Of ya, ya telefonda niye konuşuyorsun ya ...” 

K.Ş.
:“Yok aşkım olur mu öyle şey söyleyeceksin hepsini” 

T.Bekar :“Bana ne diye fırça atıyorsun sen ya” “Kes sesini dıt hıı küstüm ben sana konuşmuyorum” dediği, 

Tape No: 14356’da kayıtlı, 20.03.2009 günü saat:09.59 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

K.Ş.
:“E anlat bana bakayım şimdi” “Deniz Seyahatini anlat bakayım” 

T.Bekar :“Sayın gemimiz sizi davet etmiş ve gitmişsiniz” “sen iddianameyi kabul ettikten sonra gitmişsiniz savcılarla böyle sarmaş dolaşmışsınız falan ayıp yani…vallahi öyle düşünüyorlar işte onun için sen onların adamısın yani, has adamı” dediği, 

Tape No: 14358’de kayıtlı, 23.03.2009 günü saat:15.11 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar : “Bilmiyorum bırak o zaman dosyayı, korktuğumu söylüyorum, niye beni dinlemiyorsun, başına illa bir şeyler mi gelmesi lazım” dediği, 

Tape No: 14360’da kayıtlı, 24.03.2009 günü saat:13.56 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar : “Ya sende onlardansın ki bu kadar rahatsın” “Şüphelenirim bak söyliyim sana bu kadar rahatsan kesin bi taraf olman lazım hiçte korkun yok” dediği, 

Tape No: 14362’de kayıtlı, 28.03.2009 günü saat:12.34 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar : “Sen de emekli ol da görelim bakalım, bu gidişle nasıl olsa yakında olacaksın bu kadar yoğun baskıya dayanamazsın” “Yani ben baskı yapıyorum ya” “Benim dışımdakini takmazsın nasıl olsa da” “Beni ciddiye alırsın, yani emekli ol ondan sonra da git basın açıklaması yap,... yeri yerinden oynat ne güzel olur vallahi o zaman bayılırım yani, nasıl mutlu olurum anlatamam” “Sen de git emekli, emekli ol lütfen emekli ol ne olur emekli ol”

K.Ş.
:“Nedir ne biliyorsun emekli niye olayım”

T.Bekar :“Hiçbir şey bilmiyorum ya resmen şey piyon gibi oynuyorlar ya olmaz ya, sen bu oyunun içinde yer alma, git emekli ol işte ne işin var ya” 

Tülay Bekar
: “...o iddianamede ki her şey komik niye onları çıkarttırmadın ki” “bunların burada özel hayatın burada ne işi var niye demedin ki” 

K.Ş.
:“Ya iddianamede olanları ben iddianameden çıkarmam, görsünler yaptıkları iddianameyi insanlar görsün daha iyi, yapılan şeylerin yanlışlığı daha iyi görünür”

T.Bekar :“Ama orda senin de sorunun olduğunu düşünenler vardır”

K.Ş.
:“Ha yani orda yazılanları insanlar görsün ki yanlışları görsünler insanlar” dediği, 

Tape No: 13770'de kayıtlı, 31.03.2009 günü saat:15.29’de Tülay Bekar ile K.D.'ın yaptığı görüşmede;

Tülay Bekar
: “Merhaba hani geçen bişey sormuştum size öğrenebildiniz mi onu” 

K.D. 
: “ben başka Daireden sordum öbür daireye soracaktım onuda unuttum yani şu şey” “En kısa zamanda soracağım…Adı ney, o kadının adı ney” 

Tülay Bekar
:“Bilmiyorum ki” 

K.D.
:“Acaba şeymi bak S.T. var ya da şey var E.Ö. …11 de mi, kaçta bilmiyorum ki bir dakka, 10. Ceza da E.Ö. var, 11 de S.T. var”

Tülay Bekar
: “Onu soruyorum evet”

 K.D.
: “Tamam tamam oldu” dediği, 

Tape No: 14363’de kayıtlı, 01.04.2009 günü saat:12.24 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Şimdi hani 14'den çok ağır bir karar almış çokta üzülmüştüm hatırlıyor musun, …, çünkü adamlar için para önemli değil önemli olana sözün yere gelmesi” “... pazartesi günü bana haber verdi, pazartesi gününden sonra ben nasıl yaparım ve adamlara ne diye bilirim bana söyler misin şimdi” “…, eski Adalet Bakanlarımızdan birini yanına gittim yani öğleden sonra tekrar gidecem” “Hani Malatyalı vardı ya Oktay soyadı ona” dediği, 

Tape No: 13773'de kayıtlı, 01.04.2009 günü saat:17.42’de Tülay Bekar ile Y.O. ın yaptığı görüşmede; 

Y.O.
:“Sayın Vekilim iyiyim sağolun siz nasılsınız”

Tülay Bekar
:“Teşekkür ederim sağolun bir ara uğrayalım mı yanına Seyfi bey in bugün” 

Y.O.
:“Seyfi abinin mi ne zaman” 

Tülay Bekar
:“Arayıp bir değerlendirelim” 

Y.O.
:“Onu bir haber gelmedi mi ondan”

Tülay Bekar
: “Yok gelmedi” 

Y.O.
:“Biz ondan haber bekleyelim oldu mu” “O zaten ilgilenir şimdi tamam” 

Tülay Bekar
:“Telefonda konuşmak pek doğru değilde o yüzden” 

 Y.O.
:“Tamam anladım” dediği, 

Tape No: 13774'de kayıtlı, 01.04.2009 günü saat:17.45’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay ın yaptığı görüşmede; 

M.Seyfi Oktay
:“ben bugün bi kaç kişi aradım hep … müzakeredeler” “bi kimseyle ilişki kuramadım…Bi izleyebilirseniz eğer ertelenmişse erteleniyorsa” “bu hafta ciddi şekilde faaliyete geçelim olmaz mı” 

Tülay Bekar
: “Tamam efendim” dediği, 

Tape No: 13776'da kayıtlı, 02.04.2009 günü saat:13.37’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay'ın yaptığı görüşmede;

M.Seyfi Oktay
 :“…bi haber var mı” 

Tülay Bekar
:“Evet onandı karar” 

M.Seyfi Oktay
:“Öyle mi, Eyvah, eyvah” “Neyse size yardımcı olamadık çünkü çok bir zaman ...” “Dar bir zaman oldu, ertelendiyse dedim bu hafta bi çalışma yaparız diye” 

Tülay Bekar
:“...bi ara görüşürüz efendim sizinle” “Gelicem ziyaretinize eğer müsait olursanız” 

M.Seyfi Oktay
:“Sizi çok sevdim ben her zaman görüşelim” dediği, 

Tape No: 14365’de 07.04.2009 günü saat:18.24 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Bugün Seyfi Oktay ile dedikodunu yaptık” “Senin çok sosyal demokrat çok harika bir insan olduğunu duymuş bende hiç öyle değildir dedim” “Çok kötüdür ona bakmayın dedim hiç öyle değildir dedim” “Allah Allah dedi o dedi düşebilecek en iyi mahkeme dediler bana dedi” 

K.Ş.
:“Yani yani sol gösterip sağ vuran deseydin” 

T.Bekar :“… seni şikayet ettim artık o da hidayete ermiş dedim”

T.Bekar :“O da onlardan olmuş dedim” “Mümkün değil dedi” “Ama seninle tanışmayı çok arzu ediyor çokta merak ediyor seni” 

K.Ş.
:“Ooo buyursun başım gözüm üzerine”

T.Bekar :“Yani ama bu zamanda dedi tekrar birinin böyle savaş vermesi lazım onlar için dedi ne kadar zor koşullarda çalıştıklarını biliyorum dedi” “seni de çok merak ediyor, böyle olduğunu duydum ama diyor, niçin bu kadar gecikiyor diyor iddianameyi niçin kabul etti ki diyor, …” dediği, 

Tape No: 13787'de kayıtlı, 13.04.2009 günü saat:15.32’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede;

Tülay Bekar
:“Yarın İstanbul da yemeğe bekliyorum sizi” “Ona göre İstanbul'daki arkadaşımız da sizinle görüşmek istiyor da” “Yemek organize edecektim o yüzden”

M.Seyfi Oktay
: “yarın sabah haberleşiriz” 

Tülay Bekar
:“Yarın haber bekliyorum o zaman ona göre İstanbul'daki arkadaşımız da çok mutlu oldu herhalde konuşmak istediği konular var” “Yarın akşam olursa herhalde o da mutlu olur” 

M.Seyfi Oktay
: “Tamam oldu” dediği, 

Tape No: 14366’da kayıtlı, 13.04.2009 günü saat:18.03 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“…senin arkadaşların başkanların buraya gelip şey ordaki yapılanmadan şikayet etmişler” “İstanbul DGM deki yapılanmadan, ...hikayesi olmuşlar… Hani biz hep şikayet ediyoruz ya işte onda…İki tanesi gelmiş…10 ve 14” 

K.Ş.
: “Ne şikayeti ediyor o…Onlar zaten şikayet konusu ikisi de, tahkikat geçiriyorlar” dediği, 

Tape No: 14368'de kayıtlı 14.04.2009 günü saat:17.40’de Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“Yemek yemedim bekliyorum”

K.Ş.
:“...saat kaç, biz 8 e ancak geliriz” 

Tülay Bekar
:“Tamam 8 de seni bir yerden alım söyle, ordanda Bakanımız da oraya gelecek…Seyfi Bey seninle görüşmek istiyordu tanışmak istiyordu” dediği, 

Tape No: 13789'da kayıtlı, 14.04.2009 günü saat:18.23’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay ın yaptığı görüşmede; 

M. Seyfi Oktay
: “Tülay hanım bir kişi var yanımda …bir mahsuru var mı” “Eski Şişli Belediye Başkanı bide eski Milletvekili İstanbul un Senatörü” 

Tülay Bekar
:“Eğer kafa yapısı bizimle aynı ise”

M. Seyfi Oktay
:“Tamı tamına”

Tülay Bekar
:“Bürodayım bekliyorum ben sizi” dediği, 

Tape No: 13790'da kayıtlı, 14.04.2009 günü saat:18.30’de Tülay Bekar ile X Şahsın yaptığı görüşmede; 

Tülay Bekar
: “Çok önemli iki misafirimiz gelecek ben gelene kadar ağırlayın olur mu, eski bakanımız gelecek muhakkak tanırsın sen çok sevdiğin biridir o”

X Şahsın
: “Tamam” dediği, 

Tape No: 14369'da kayıtlı, 14.04.2009 günü saat:19.45 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle;

Tülay Bekar
:“Merhaba nasılsın efendim…Ben gelip alacam sizi misafirlerimizde geçecek…Ankara'dan Seyfi Bey var biliyorsunuz onun da çok cici bir arkadaşı var…M.E.S.”

K.Ş.
:“... Kim var senin yanında”

Tülay Bekar
:“Seyfi Bey var Efendim bu kadar” 

K.Ş.
:“Ha sen onun yanında mı konuşuyorsun” 

T.Bekar
:“Evet efendim” dediği, 

Tape No: 13791'de kayıtlı, 15.04.2009 günü saat:00.33’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay'ın yaptığı görüşmede; 

Tülay Bekar

:“Efendim teşekkür ediyorum herşey için” 

M. Seyfi Oktay
:“evet çok güzel bir şeydi güzel bir geceydi akşamdı”

Tülay Bekar
:“Güzel bir geceydi efendim…Ankara ya dönünce görüşürüz efendim” dediği, 

Tape No: 13792’de kayıtlı, 15.04.2009 günü saat:09.42 sıralarında Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay'ın yaptığı görüşmede; 

M.Seyfi Oktay
:“Akşam ki görüşme nasıl değerlendiriyorsunuz…”

Tülay Bekar
:“Çok güzel di efendim…Sadece Başkanımız biraz gergindi doğal olarak”

M.Seyfi Oktay
:“Herhalde biraz mesajları almıştır herhalde”

Tülay Bekar
:“Evet almıştır efendim” 

M.Seyfi Oktay
:“… sizde çok yüklendiniz yani”

Tülay Bekar
:“Ben öyleyimdir efendim çünkü gerçekten aynı şeyi düşünüyorum bence piyon olarak yada demokrasi şeyi altında bu benim görüşüm tabi ki kimseyi bağlamaz “ben önce emekli olup sonra büyük bir basın açıklaması yapardım” 

M.Seyfi Oktay
: “Ama bakınız iş bu yerleri kaybetmemek lazım” “Ben akşam şunu söylemek istedim yani, bu bir rejim mücadelesi…Ve orda düğümleniyor…Böyle önemli kritik yerler için Atatürk gibi davranacak kesin kararlı insanlara ihtiyaç var inanın…Onun o yönüne teşvik etmek lazım yani benim anladığım kadarıyla” 

Tülay Bekar
:“sık sık görüşebilirsiniz efendim size çok saygı duyuyor” 

M.Seyfi Oktay
:“… o nedenle bir sahip çıkan olması lazım…” 

Tülay Bekar
:“Tabi ki efendim sahiplik ... daha fazlasını konuşursak sanıyorum sayın savcım ... görüşmeler…Biz yüz yüze görüşmeyi tercih ediyoruz efendim” 

M. Seyfi Oktay
: “Tabi doğru, doğru peki” dediği, 

Tape No: 13795'de kayıtlı, 20.04.2009 günü saat:17.09’da Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay ın yaptığı görüşmede;

M.Seyfi Oktay
: “sizden ayrılmak kötü bir şey yani” “Yusuf bey saat 10 da bekliyor sizi”

Tülay Bekar
:“Saat 10 da peki efendim” dediği, 

Tape No: 14372’de kayıtlı, 05.05.2009 günü saat:20.54 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

K.Ş.
:“Harp yeni bitti diyorum” “... bitti çıkıyorum şimdi, 1 saat sonra bir daha ...” 

Tülay Bekar
: “Ben sana dosyanı şey yap dedim yani git emekli ol dedim yani… eğer ben şey olsam aktör olma, yani benden aktrist olur ama aktör olmam dedim, … önce karşı çıktı ama sonra aklına yattı bu fikir…Herkes ... Şey okuyordu ama Hasan beyi, H.G.’i, hepsini, ne biçim adam bunlar korkak diyip duruyordu..Turgut Bey” dediği, 

Tape No: 14498'de kayıtlı, 06.05.2009 günü saat:12.39’da Tülay Bekar (X Bayan) ile S.Y. in yaptığı görüşmede; (S. Y. görüşmeyi İşçi Partisi Genel Merkezi'nden yapıyor)

X Bayan :“Tülay hanım yoklar kim arıyordu” 

S. Y.
: “Türkiye Gençlik Birliğinden arıyorum ben S.Y., bir randevu talebinde bulunacaktık, avukat M.Ö.’den aldık kendisinin numarasını daha öncede görüşmüştük” 

X Bayan : “cumartesi günü gelecek kendileri” 

S. Y.
:“0 535 390 96 54” şeklinde telefon numarası bıraktığı, 

Tape No: 14499'da kayıtlı, 09.05.2009 günü saat:13.38’da Tülay Bekar ile S. Y. in yaptığı görüşmede; 

S. Y.
:“Türkiye gençlik birliğinden S. Y. ben hatırladınız mı” 

Tülay Bekar
:“Hatırladım nasılsınız” 

S. Y.
:“cumartesi 1 den sonra uygun olduğunuzu söylemişti müsaitseniz yanınıza gelip bi ziyaret etmek istiyorum” “biz 17 Mayıs Cumhuriyet mitingini biliyorsunuz, onunla ilgili görüşmek istiyorduk sizinle, şöyle de bir şey var size bi öneri olsun o zaman, sanıyorum pazartesi günü toplantı yapılıyor sizin ofisinizde” “Biz oraya Esin hanımla zaten gelecektik müsaitseniz o zaman 5 dakika görüşebilir miyiz o zaman”

Tülay Bekar
: “Olur olur” dediği,

Tape No: 14373’de kayıtlı, 11.05.2009 günü saat:17.35 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
: “… Ben çekiştirmiyorum canım insanlar hep sizi çekiştiriyor .. ben de bakıyorum ne yapayım yani üf ya niye emekli olmadın anlamadım ya” dediği, 

Tape No: 14374’de kayıtlı, 20.05.2009 günü saat:14.13 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“Hakim arkadaşlarından bir vermiş fotoğraflarını, …, bu nasıl birliktelik başlığı ile çıkacak haber Hürriyet Gazetesi'nde, sürekli duruşmayı takip eden bir gazeteci tarafından, …iftar yemeğine davet et.. hatırlıyor musun bir şeylerden bahsetmiştim sana”

K.Ş.
:“Orda çekilen resimleri Hakim arkadaşımız gazeteciye verdi”

Tülay Bekar
:“Onu bilemiyorum ama haberin konusu geçen konuştuğumuz gibi polisle yakın olduğun konusunda heyetin ve Savcıyla yakın olduğu konusundaydı ve sanıyorum bu hafta yada önümüzde ki hafta haber çıkacak…, nasıl savcıyla şeyi polisi yan yana görüyorlarsa aynı şekilde haber çıkacak, Ondan Sonra Sanıkların Sana Güveni Kalmayacak …” 

Tülay Bekar
: “Ha yok hiç bir sıkıntısı yok o zaman İstanbul da görüşürüz” dediği, 

Şüpheli Tülay Bekar'ın 06/10/2009 tarihinde ODATV'de yayınlanan fotoğraflar konusunda önceden bilgisi olduğu, böylelikle şüphelinin örgütün medya yapılanmasına yönelik 26/08/2011 tarih ve 2011/1657 Soruşturma nolu dosyasındaki iddianame konusu şüphelilerle irtibatlı olduğu, söz konusu fotoğrafların örgütün amaçları doğrultusunda dezenformasyon amaçlı yayınlandığı anlaşılmıştır.

Tape No: 14594'de kayıtlı, 26.05.2009 günü saat:14.45’de Tülay Bekar ile Canfer Balçık ın yaptığı görüşmede; 

Tülay Bekar
:“Özkan'ın davası kötü…Buraya geldi arkadaşımız elinden geleni yaptığını söyledi ama doğru düzgün takip edememiş tam delillendirememiş ortada sanki hiç bir şey yok yani …” “Adam buraya geldi de bir buçuk saat oturdu yeni gitti .... biter bitmez geldi biri çeyrek geçe çokta üzüldü yani tabiki öyle tetkik hakimine söylemenin ona vermenin nedeni o da Seyfi Oktay'ı seven bir hakimdi dedi ama bulamadı çıkar yol bulama... eminim daha önce sözlerinden anladığım kadarıyla bu aleyhe konuştu şimdi değişik konuştu çokta net değişik konuşamamış olabilir” dediği, 

Tape No: 13806'da kayıtlı, 31.05.2009 günü saat:11.08’de Tülay Bekar ile Muammer'in yaptığı görüşmede; 

Muammer
:“bir dostlarım var Yargı harcının iptali Yargıtayda hangi daireye gider” 

Tülay Bekar
:“Yargı harcının iptali 8 olabilir ama bakmam lazım listeye” 

Muammer
: “Nasıl nasılız 8'de” “Orda nasılız diyorum” 

Tülay Bekar
:“Telefon” 

Muammer
:“Tamam tamam”

Tülay Bekar
:“Harikasınız yani muhteşemsiniz öğretemeyecem ben size bunu” dediği, 

Tape No: 13816’da kayıtlı, 02.07.2009 günü saat:13.37’de Tülay Bekar ile K.D. arasındaki görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“Kararname çıktı mı acaba” 

K.D.

:“Yok bir hafta sonra çıkacak” 

Tülay Bekar
: “Geçen Hasan İle Birlikte Bir İsim Sormuştum Ya. Arayıp duruyor da sayın savcım”

K.D.

:“Biliyoruz da yani söylemiyorlar. Dün şey yaptı arkadaş, yani önümüzdeki hafta sonuna çıkar” dediği, 

Tape No: 13817’de kayıtlı, 02.07.2009 günü saat:13.38’de Tülay Bekar ile A.P. arasındaki görüşmede özetle; 

A.P.

:“Pekala şeyi söylediniz mi bizim bu özel durumları” 

Tülay Bekar
: “Onu en son tekrar ilettim ama nasıl bir karar verecekler ne yapacaklar şu anda bilmiyorum”

 A.P.

: “Tamam ilgilenecekler, teşekkür ederim çok sağolun” dediği, 

Tape No: 14376’da kayıtlı, 22.07.2009 günü saat 14.29 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş. arasındaki görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“Şey birileri şey dedi bir dosya gelmiş onlara gizli bir şekilde yayınlanması için, Cengiz var ya Mehmet Cengiz, ya dedim bunları bana niye söylüyorsunuz ki” “Niye söylüyorsunuz ki dedim dosya varsa vardır, ne güzel dedim aslında bu tamamen sanıkların aleyhine belki polisin size onu göndermediği ne malum dedim”

K.Ş.
:“ne dosyası” “Kim hakkında dosya var dedim” 

Tülay Bekar
:“Beni kim hakkında dosyalar ilgilendirir” “İsmi olarak demedi tabi ki, BAŞKAN diye söyledi” 

K.Ş.
:“iyi, dosya var ne yapacaksın yayınlayacak mısın ...” 

Tülay Bekar
:“Ben de ne yapım dedim yayınlasaydınız o zaman dedim” “Ondan sonra şey DOĞU BEY karşı çıkmış, e dedim akıllı adam karşı çıkar çünkü bu aşamada yapılacak her türlü yayın adamlar sahte evrak düzenleyip koyuyorlar, her türlü yayın içeridekilerin aleyhine olur dedim, yargılamayı durdurur, akıllı adammış demek ki dedim”

K.Ş.
:“Nedir yani ....içeriği ne, bilmiyorsun sormadın” “sana niye gelip soruyor peki” 

Tülay Bekar
:“Öyle dedim, niye bana soruyorsunuz ki hani dedi sen değer verdiğini sevdiğini söylediğin için acaba doğru mu ben de dedim doğru değildir ama bu ülkede kimseyi tanımazsın kimin ne yapıp etmediğini bilemiyorsun nerden bilim ben dedim” 

K.Ş.
:“Adamlar hala dosya peşindeler” 

Tülay Bekar
:“Ama polis servis yapıyor olabilir benim için ...” 

K.Ş.
: “Polis kime ..., oraya mı servis edecek” dediği,

Tape No: 13819’da kayıtlı, 22.07.2009 günü saat:14.40’de Tülay Bekar ile A.P. arasındaki görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“Gelemedim efendim, kararnameyi bekliyorum ben de çünkü kapalı kutu gibiler. Hala toplantılara devam ediyorlar. Ortalık gergin”

A.P.
: “ötekilerden kaybettik yani ötekiler olmadı. Hadi bir tane kaldı bakalım, inşallah bundan bir şey çıkar”

Tülay Bekar
:“Görüşmüyorlar da kimseyle yukarda orda da kalıyorlar” dediği, 

Tape No: 14215’de kayıtlı, 23.07.2009 günü saat:10.20 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
: “Didime geldim” 

Tülay Bekar
: “O tarafa gelirsem ziyaret ederim efendim” 

M.S.Oktay
:“Tabi buyurun bekleriz oldu” “Oldu nasıl işler iyidir estağfurullah”

Tülay Bekar
:“İyi efendim bi sıkıntı yok sadece kurulu merakla bekliyorum ne yapacaklar diye” 

M.S.Oktay
:“Bu nasıl oluyor bu nasıl oluyor bi bilgi alıyor musun”

T.Bekar
: “Kısmen alıyorum efendim”

M.S.Oktay
: “Nasıl acaba” 

T.Bekar
:“Heyet de değişiklik yapmak istiyorlar…Heyette niye değişiklik yapmak istiyorlar onu çözemedim ama” 

M.S.Oktay
: “Evet peki bu başkanla ilgili bi sorun varmı” 

T.Bekar
: “Ee sanıyorum var gibi efendim…Niye var onu anlıyamadım evet”

M.S.Oktay
: “Heyetin diğer üyeleri değil de başkanı” 

T.Bekar
:“Yok hayır, heyetin bi üyesi var tarikat hatırlıyorsanız o gün söylemişdim…Telefonda yok efendim telefonda çok fazla konuşmak istemiyorum (gülüyor)” 

M.S.Oktay
: “Evet evet ee savcı heyetinde de var mı bi şey” 

T.Bekar
:“Savcılar üzerinde duruyorlar daha çok yani” “Başkanın olacağını ben zannetmiyorum” “Onu zannetmiyorum ama üyelerden biri ve savcılar için olduğunu…Anladım kısmen…Haber veririm efendim ben size” dediği, 

Tape No: 13821’de kayıtlı, 24.07.2009 günü saat:21.55’de Tülay Bekar/Mehmet ile N.Ö./Basri'nin yaptığı görüşmede;

Tülay Bekar
:“…kararname bekliyorum ben bu hafta” 

N.Ö.

:“Evet, şey Adille ilgili mi? başka bir şey mi” 

Tülay Bekar
:“Yok değil ama genel ile ilgili çünkü ordan değiştirmek istedikleri insanlar var onları bekliyorum heyecanla” dediği, 

Tape No: 14216’da kayıtlı, 29.07.2009 günü saat:16.49 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“kararname çıktı rahatladık biraz” “beyefendi buralarda sizde olsaydınız görüşmek isteyecekti sizinle, İstanbul’dan gelmişti sanıyorum üyelik seçimleri var ve artık sanıyorum beyefendi yoruldu” 

M.S.Oktay
:“ben görüşebilirim kendisiyle yani geliyim” “uçağa atlayım geliyim” “Onu misafir edelim yani” dediği, 

Tape No: 13475’de kayıtlı, 29.07.2009 günü saat:16.51’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; 

M.Seyfi Oktay
: “Şimdi arkadaşımız şeyde Ankara’da”

Ali Hadi Emre
:“He işte dönüyormuş bugün.”

M.Seyfi Oktay
:“O zaman işte görüşmekte istemiş eğer uygunsa dedim ben şey yaparım nedir atlar gelirim dedim falan. Şimdi ondan haber bekleyeceğim” 

Ali Hadi Emre
:“İyi tamam iyi olur atlayıp gelsen deha iyi olur” 

M.Seyfi Oktay
:“Hayır hayır Ankara da buluşmak üzere.” 

Ali Hadi Emre
:“İyi daha iyi olur o zaman” 

M.Seyfi Oktay
:“Peki o oradan ayrılmak istiyor belli” 

Ali Hadi Emre
:“işte bir gör yani daha iyi abi bir görüş o zaman ya” 

M.Seyfi Oktay
:“Daha yukarılara gitmek istiyor” dediği, 

Tape No: 13476’da kayıtlı, 29.07.2009 günü saat:17.50’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

M.Seyfi Oktay
:“Şimdi pazartesi'nden evvel olur mu bu iş”

Tülay Bekar
: “pazartesi'nden evvel olur mu, bu sorim efendim olur mu? Sanıyorum olur, olursa sizin için ne zaman müsait onu aktarım”

M.Seyfi Oktay
:“Ben pazartesi falan tekrar buraya dönmek gibi bir zorunluluğum varda o bakımdan şey yapıyorum.” 

Tülay Bekar
:“Anladım istiyorsanız pazartesinden sonraki bir gün yaparız eğer sıkışık olursa olur mu” 

M.Seyfi Oktay
:“O zaman kendisine faydamız olmaz.” 

Tülay Bekar
:“Anladım, o zaman cumartesi günü” 

M.Seyfi Oktay
:“Kendisine faydamız olmaz…çünkü bu zaman dar. Seçimler yapılabilir şu olur bu olur. … son aşamada devreye girmenin hiç bir faydası yok” dediği, 

Tape No: 14378’de kayıtlı, 30.07.2009 günü saat:13.04 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“Seyfi beye ben senin üyelik istediğini söylemiştim senin iznin olmadan” “yakında üyelik seçimleri var ya” “… o da seninle görüşmek istiyor bu hafta sonu, eğer telefonunu verim görüşmek istersen İstanbul'a gelecek şu anda Didim'de…Seyfi Oktay” 

K.Ş.
:“sen yoksan kimseyle görüşmem” dediği, 

Tape No: 14379’da kayıtlı, 30.07.2009 günü saat:15.35 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Seyfo seninle ... görüşmek istiyordu pazartesi'nde önce” 

K.Ş.
:“seninle görüşecem ben gel sen”

T.Bekar :“Hayır Seyfi Oktay’la görüşeceksin” “Ben ona üye seçilmek istediğini söylemiştim” “Başka türlü başının beladan kurtulmasına imkan yok gibi geldi bana” 

K.Ş.
:“Dolasıyla başkaları da daha rahat mı hareket eder hı” 

T.Bekar :“Evet bende daha rahat hareket ederim sen de daha rahat hareket edersin Beyefendi”

K.Ş.
:“bana bazı şeyleri anlatacaksın ondan sonra korktuğunu anlayacam bana bir şeyler anlatmadan anlamam” 

T. Bekar :“Tamam sen Seyfi beyle lütfen konuş olur mu”

K.Ş.
:“sen olmadan konuşmam kimseyle sen olmadan tanımam bilmem ne o tarz tarz şeyleri konuşur muyum insanlarla zannediyorsun”

T.Bekar :“Ben söyledim ama senin adına” 

K.Ş.
:“Olmaz, olmaz sen olmadan olmaz, olmaz hiç öyle konuşma” dediği, 

Tape No: 14218’de kayıtlı, 30.07.2009 günü saat:15.46 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“pazar günü İstanbul’da olabilir miyiz efendim müsait olur musunuz yada” “pazar günü kahvaltı yapalım mı birlikte peki” “Nerde yapalım nereyi ayarlıyalım bildirelim, beyefendiye de soralım pazar günü müsaittir herhalde sizin geleceğinizi duyunca”

M.S.Oktay
: “Tamam derse düzenleriz”

T.Bekar
:“Biz kalkıp birimiz Ankara’dan birimiz Didimden geleceğiz beyefendi bizi ağırlamayacak zannetmiyorum öyle bi şey yapsın” dediği, 

Tape No: 14380’de kayıtlı, 30.07.2009 günü saat:15.48 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“pazar günü kahvaltı yapalım eğer müsaitseniz” “Seyfi bey Didim’den gelecek bende Ankara’dan gelecem” …pazar günü sizinle kahvaltı yapmak isteriz” 

K.Ş.
:“Onsuz olmaz mı” 

T.Bekar :“Onsuz zaten görüşürüz onsuz sadece sen, sen olmadan söylemem demedin ya bazı şeyleri görüşmem dedin ya onun için”

K.Ş.
:“Sen iyi misin şimdi” 

T.Bekar :“Tatile gitmek istiyorum ama borçlarım var gidemiyorum” (dediği ve yeni bazı şeyler öğrendiğini, onları anlatacağını söyledikten sonra) “… Yargıtay Üyesi seçil de ben kurtulayım” “Yazık değil mi şu A.S.E. mudur nedir yani hadi öpüyorum seni”

K.Ş.
: “Ya kendini kurtarınca dur önce bir kendini kurtar” 

Tülay Bekar
: “hep bu çevrem onlardan oluşuyor ama ne yapayım bunalıma girdim keşke bu davalara girmeseydim” “resmen istihbaratla tanıştım tanışalı gün yüzü görmedim, …” “Ne kadar rahat hareket ediyordum telefonda rahat konuşuyordum” 

K.Ş.
:“Yav eğer işte bak hani birilerine güvenipte hani öbürlerini ... dinlesen olacağı buydu işte” dediği, 

Tape No: 14219’da kayıtlı, 01.08.2009 günü saat:19.23 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle;

T.Bekar
:“Merhaba efendim” “Hoş geldiniz” 

M.S.Oktay
:“Sağolun siz de hoş geldiniz” “Geldiniz değil mi”

T.Bekar
:“Yarın saat on buçuk gibi büroda buluşalım ordan devam ederiz” 

M.S.Oktay
: “Peki tamam” dediği, 

Tape No: 14381’de kayıtlı, 01.08.2009 günü saat:20.43 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Yarın Florya civarında buluşalım mı” “10 buçuk dedim ben Seyfi Bey’e”

K.Ş.
: “İyi 10 buçukta gelirim ben” dediği, 

Tape No: 14220’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:10.18 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle;

M.S.Oktay
: “... ben bu Florya dayım orda kalıyorum” “Tabi geçen defa bizi başka bi arkadaş getirdi şimdi beni oraya getirecek arkadaşa bu adresi bi verebilir misiniz ben vereyim kendisini” dediği,

Tape No: 14382’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:10.23 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

K.Ş.
 :“Nerdesin” 

T.Bekar :“Bürodayım”

K.Ş.
 :“ne zaman geçiyorsun” 

T.Bekar :“Hadi gel buraya” “Kahvaltıyı burda hazırladım, … nerde bulacaksın dışarda güvenli bir yer” dediği, 

Tape No: 13481’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:15.20’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

M.Seyfi :“Efendim bi teşekkür edelim dedim ne güzel bir sofra hazırlamışsınız ondan sonra sohbet güzel. … her şey güzel. Çok sağolun.” 

Tülay
:“Teşekkür ediyorum sağolun” 

M.Seyfi :“Başkanı sıkıştırmadık değil mi” 

Tülay
:“yok hiç sıkıştırmadık efendim, o zaten bizi çok seviyor sizi çok seviyor. Yani...kimse yoktu ve zaten bize güvenmezse birlikte olmazdı efendim” 

M.Seyfi :“Yani özellikle şey o iki kişi üzerinde kendisi açtı” 

Tülay
:“Yok hayır ben aynı şekilde ki ben bazen daha ağır konuşuyorum...” 

M.Seyfi :“Yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” 

Tülay
:“görüşürüz efendim onları daha sonra tamam, tamam efendim” 

M.Seyfi : “Oldu oldu sağolun” dediği, 

Tape No: 14386’da kayıtlı, 19.08.2009 günü saat:14.51 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“…, üstüne çok geliyorlar heralde her taraftan” “Herkes senin … farklı kanala geçtiğini düşünüyor ” “en son Aydınlık dergisini al oku, neler yazmışlar bi bak” “emekli ol emekli”,

K.Ş.
:“Yok Ankara oraya geleceğim ya”,

T.Bekar :“Bence de buraya gel, sen ne yap ne et buraya gel” “… artık kapılarında mı yatarsın göbek mi atarsın” “Yoksa konuşmam seninle bak ya, herkes aleyhine konuşuyor artık ya sen adını söylemeye utanacak hale geleceksin yakında”, dediği, 

Tape No: 14221’de kayıtlı, 03.09.2009 günü saat:16.46 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“geldiniz mi efendim” “programı siz yapıp bizmi bildirecez”, 

M.S.Oktay
:“Programı birlikte görüşürüz”, 

T.Bekar
: “O zaman bekliyorum hoşçakalın efendim” dediği, 

Tape No: 14222’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:13.00 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Yarın görüşürüz programı ne zaman yapıcaz der arkadaşlarımız, ona göre programı yaparız efendim”,

M.S.Oktay
:“Bugün ben görüştüm beni hafta sonu için arayacak”, 

T.Bekar
:“Peki hafta sonumu yapalım programı”,

M.S.Oktay
: “Bugün Yargıtay’da görüştüm” “Beni arayacak ama hafta sonu ben beraber olacam onunla”,

T.Bekar
:“Yarın görüşürüz sizinle ona göre program yaparız İstanbul'daki arkadaşlarımızda hani bir kaç gün önceden bize haber verirseniz” “Daha rahat ederim dedi” “O zaman yarın bi görüşelim ona göre program yaparız efendim” dediği, 

Tape No: 13494’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:17.42’de şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile o tarihte dönemin HSYK Başkan Vekili olarak görev yapan Yargıtay Üyesi K.Ö. arasındaki görüşmede özetle;

M.Seyfi :“…bu başkan, İstanbul, bu mahkemenin başkanı… bir görüşmek istedi de, bu randevuyu onun için talep ettim”

K.Ö.
 :“Sayın bakanım gelsin beklerim”

M.Seyfi :“Hafta sonunda öyleyse gelsin” 

K.Ö.
 :“Yo haftaya sonuna doğru ya haftaya sonuna kalmasın” 

M.Seyfi : “Yarın gelsin mesela”

K.Ö.
 : “Tabi tabi” dediği, 

Tape No: 13831'de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:17.46’da Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay ın yaptığı görüşmede; 

M.Seyfi Oktay
:“Şimdi hemen acil bir şey söyleyeyim başkanı yarın bekliyor”, 

Tülay Bekar
:“O zaman bi görüşüp döneyim efendim size”, 

M. Seyfi Oktay : “Yarın gelsin diyor” dediği, 

Tape No: 14223'de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:17.57 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Duruşmaları, arkadaşların sanıyorum çok uzun sürüyor, çarşamba günü bugün hemen izin alabileceğini zannetmiyorum. Yarın alırsa çarşamba günü burda olabilir diye düşünüyorum” “Duruşmaları muhakkak devam ediyordur çıkınca arayacaktır takip ediyorum” dediği, 

Tape No: 14390’da kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:17.59 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“İyiyim efendim yarın burda olabilir mi arkadaşlar diyorlar” “Hı hıı, bende yarın olamayacağını söyledim ama yine de haber bekliyorlar hafta sonu bilemiyorum sanırım hafta sonu geç olur dediler gibi geliyor bana, çarşamba olmaz mı?”, 

K.Ş.
 :“perşembe gelim o zaman, çarşamba … çıkım perşembe gelim”,

T.Bekar : “perşembe günü, tamam peki perşembe işi tamam sana dönim kapat, çıkıyoruz” dediği, 

Tape No: 14224’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:18.02 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Efendim perşembe günü burda olabileceğini söyledi”,

 M.S.Oktay
: “Peki ben bi görüşeyim de size döneyim” dediği, 

Tape No: 13495’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:18.03’te şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; 

M.Seyfi :“Efendim rahatsız ettim. Duruşmalar nedeniyle perşembe olmaz mı diyorlar” 

K.Ö.
:“perşembe günü öğleden sonra olur”

M.Seyfi : “Tabi akşam birlikte de olabiliriz. Peki makama mı gelecek”

K.Ö.
:“He makama gelsin canım daha iyi daha rahat olur daha güzel olur. Akşam üzeri saat 4 gibi falan gelsin”

M.Seyfi :“Yani bir birliktelik olamaz mı böyle bir yerde şöyle 1 saat 1 buçuk saat akşama” 

K.Ö.
:“Vallah buraya gelse daha uygun olur sayın Bakanım. Bence iyi olur yanlış anlamayın” dediği, 

Tape No: 14225’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:18.05 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle;

M.S.Oktay
:“şimdi derki olur der yalnız saat dört falan gibi…Makamda olsa çok daha iyi olur diyo…Yanlış anlaşılmasın diyor…Çok daha uygun düşer diyor…hiç çekinmesin diyor…hiç çekinmesin bana gelsin diyor…Yani ben istiyordum ki birlikte olalım akşam”,

T.Bekar
:“Çok şeye yol açar efendim başka şeylere yol açar…Biz sonra buluşuruz efendim evet”,

M.S.Oktay
: “Saat dört dört buçuk gibi bekliyor” dediği, 

Tape No: 14391’de kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:18.06 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar : “...4 buçukta bekliyorlar seni 4, 4 buçukta…perşembe günü 4 - 4 buçuk gibi bekliyorlar seni” “Önce makamına gideceksin” 

K.Ş. :“O zaman çarşamba akşamı geliyoruz”

T.Bekar :“Tamam ya sonradakileri ne diye sevindiriyorsun ya zaten diken üzerindeyiz” dediği, 

Tape No: 14226’da kayıtlı, 07.09.2009 günü saat:18.23 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Efendim yarın bi ara görüşelim perşembe cuma günü program yapalım mı”

M.S.Oktay
:“Olur ben yarın uğrayım size” 

T.Bekar
:“Yoksa ben gelecem sizin yanınıza özledim çünkü” dediği, 

Tape No: 13500’de kayıtlı, 08.09.2009 günü saat:16.21’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

Tülay
:“Teşekkür ederim efendim sağolun iyiyim perşembe akşamı yine kendimize … yemek hazırlatıyım mı ben.” 

M.Seyfi : “perşembe günü vallahi nasıl yapalım bilemiyorum”

Tülay
:“Sanıyorum sabit bir yerde olmak daha mantıklı olacaktır efendim kendimize.”

M.Seyfi :“Tabi tabi canım” 

Tülay
:“Dışarıda değil de sabit bir yerde olmak sanırım daha mantıklı olacaktır” dediği, 

Tape No: 13834'de kayıtlı, 09.09.2009 günü saat:13.26’da Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay ın yaptığı görüşmede; 

Tülay Bekar
:“İstanbul'dayım yarın öğlen uçağıyla dönücem efendim”

M. Seyfi Oktay :“Bende müsaitseniz bi ziyaret edeyim dönüşte” 

Tülay Bekar
 :“Yarın görüşürüz efendim” 

M.Seyfi Oktay
: “Akşama kalacak mı misafiriniz” 

Tülay Bekar
:“Sanıyorum kalır efendim”

M.Seyfi Oktay
:“İyi mesele yok öyleyse oldu”

Tülay Bekar
:“Saat dört buçuk beş sıralarında büroda olucam ben o saatlerde görüşürüz” 

M. Seyfi Oktay : “Zaten ... öbür tarafta olacak” dediği, 

Tape No: 14393’de kayıtlı, 09.09.2009 günü saat:14.10 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Yarın 4 buçukta bekliyorlar zaten seni muhakkak, ondan sonrada akşam sanıyorum birlikte olacağız”,

K.Ş.
:“Nerde bekliyorlar, nerde bekliyorlar”, 

T.Bekar : “Orda bekliyorlar”,

K.Ş.
: “Ben … kurula mı gidecem”, 

T.Bekar :“Evet, direk odasına gideceksin, sanıyorum Seyfi beyde orda olacak” dediği, 

Tape No: 13836'da kayıtlı, 09.09.2009 günü saat:17.00’de Tülay Bekar ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı görüşmede; 

Kudbedin Kaya : “merhaba avukat Kudbedin”, 

Tülay Bekar
:“İstanbul’a geldim uzun zaman sonra eğer yakınlardaysanız görmek isterdim”,

Kudbedin Kaya :“yarın sabahtanda olabilir ben gerçi 11 gibi duruşmam var ama Beşiktaş'ta”, 

Tülay Bekar
:“O zaman saat 8 buçuk, 9 olabilir” “Yeşilyurt civarındayım biliyorsunuz”, 

Kudbedin Kaya : “Tamam 9 gibi uğrarım ben” dediği, 

Tape No: 14227’de kayıtlı, 09.09.2009 günü saat:17.16 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle;

T.Bekar
:“Yarın akşama arkadaşımız kalacak, siz konuşursunuz ordan dönerken uğrarsınız, siz yalnız bırakmıyacaksınız beyefendiyi değil mi”,

M.S.Oktay
: “Yok hayır yok” “Resmi yerde olacak o”,

T.Bekar
: “Ondan sonra buluşuruz bizde efendim” dediği, 

Tape No: 14394’de kayıtlı, 09.09.2009 günü saat:17.27 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

K.Ş.
 :“Nerdesin sen şimdi”,

T.Bekar :“Ağrı’dayım ben şimdi”,

K.Ş.
: “Ne işin var orda ne işin var”, 

T.Bekar : “… gittin mi sen”, 

K.Ş.
: “Yok ben daha yoldayım mola verdi” dediği, 

Tape No: 14228’de kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:17.22 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle;

M.S.Oktay
: “Evet efendim hoş geldiniz geldiniz mi”, 

T.Bekar
:“Sizde hoş geldiniz efendim geldim şimdi büroya doğru geliyorum sanırım” “On beş yirmi dakika içinde büroda olurum”, 

M.S.Oktay
: “Yani benim gelmemde bi mahsur varsa”, 

T.Bekar
: “Hayır efendim olur sizi bile bekliyorum”,

M.S.Oktay
: “Peki ben altıda ordayım öyleyse” dediği, 

Tape No: 14396’da kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:18.18 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş.’ye gönderdiği mesajda “Seyfi beyle beraber bekliyoruz” şeklinde yazdığı, 

Tape No: 14397’de kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:18.25 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“elamanları gönderdim, hazırladık yemeği, bürodayız seni bekliyoruz” dediği, 

Tape No: 14399’da kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:18.56 sıralarında Tülay Bekar’ın K. Ş.ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“asayiş berkemal efendim”, 

K.Ş.
 : “Kapıya doğru geliyorum şimdi kapı açık mı” dediği, 

Tape No: 13505’de kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:20.27’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
:“…o şey misafirin döndü mü orda mı”, 

M.Seyfi
:“Burda, şimdi ayrıldım. … yemekteydik bu hanımefendinin bürosunda. Ondan sonra onlar 2 saate yakın şeyde kaldı merkezde kaldı. Öbür tarafta enine boyuna konuştular falan. Vaziyet çok iyi.”, 

A.H.Emre
:“Tamam tamam o zaman abi. Çok iyi, konuşuruz o zaman yüz yüze görüştüğümüzde konuşuruz”,

M.Seyfi
:“siz bugünkü buluşmayı söylediniz mi öbür tarafa”, 

A.H.Emre
: “söylemedim daha… Görüştüm ondan sonra söyliyim dedim. Yani şimdi şöyle yüzyüze ancak konuşmamız halinde söyleyebiliyorum o yüzden, yarın söylerim.”, 

M.Seyfi
:“Ama görüşeceğimizi ben sana hemen anında söyledim”,

A.H.Emre
:“Hayır onu söyledim onu söyledim yani bugün orda olacağını söyledim”,

M.Seyfi
:“He tamam onu söylüyorum. Ne diyor şey o taraf”, 

A.H.Emre
:“Onu konuşuruz konuşuruz yüz yüze gelince konuşuruz abi” dediği, 

Tape No: 13506’da kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:20.36’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; 

M.Seyfi
: “dünkü gelişmeyi de şey yaparsın herhalde.”, 

A.H.Emre
: “Onu yarın iletirim”, 

M.Seyfi
: “Oldu peki” dediği, 

Tape No: 14229’da kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:22.49 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle;

M.S.Oktay
:“Görüşmemiz sayın başkanla, o da bizim felsefeden bizim doğrultudan çizgiden olduğu için ee bizim için dayanışma esastır”, 

T.Bekar
:“Bence iyi oldu salı günü eğer katılırsanız bizi çok mutlu edersiniz burda olursanız”, 

M.S.Oktay
:“kalırsam olağan üstü durum olursa…Başkan ne şey değil mi umutlu”, 

T.Bekar
: “Umutlu efendim…Yarın sanıyorum akşama doğru gidecektir onlar”, 

M.S.Oktay
: “Yani ee gelişi faydalı oldu değil mi şöyle”, 

T.Bekar
: “Evet faydalı olmuştur efendim…yarın değerlendiririz zaten” dediği, 

Tape No: 13839'da kayıtlı, 11.09.2009 günü saat:16.31’de Tülay Bekar ile İ.K.’ın yaptığı görüşmede;

Tülay Bekar
: “pazartesi oruç iftar açacağız” “Beykoz'da”, 

İ.K.

: “Beykoz'da peki kimler var, kim davetli” diye sorduğu, 

Tülay Bekar
: “Yargıtaydan bir kaç kişi var Kadir bey var, Danıştay'dan bir kişi”, 

İ.K.

: “Siz şimdi o hakim grup devam edin, o zaman ben gelmeyeyim biz sonra beraber olalım” dediği, 

Tape No: 14576’ da kayıtlı, 14.09.2009 günü saat:13.30’de Tülay Bekar ile Y.U. un yaptığı görüşmede; 

Tülay Bekar
:“… yeni adli yılınız hayırlı olsun”,

Y.U.

: “… ben nöbetçiydim üstelik bu sene”, 

Tülay Bekar
:“Efendim bulamadım ama ben sizi kaç kere aradım ziyaretinize gelicektim” 

Y.U.

: “Özür dilerim … ben de uğrarım siz de uğraya bilirsiniz sorun değil”, 

Tülay Bekar
: “akşam yargıdan bi arkadaşlar birlikte iftar yemeği yapıcaz sizi de aramızda görmek isterim” “kardeşim gelip alıcak erkek kardeşim Beykoz'a gidecez belki sayın Seyfi Oktay bey de katılacaklar İstanbul'a gitmezlerse” “Tanıdığınız arkadaşlardır zaten 5 buçuk gibi erkek kardeşim araba ile gelip alıcaklar”, 

Y.U.

: “Oldu tamam teşekkürler sağolun” dediği, 

Tape No: 13522’de kayıtlı, 14.09.2009 günü saat:13.36’da Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

M.Seyfi Oktay
: “Merhabalar büroda mısınız yoksa dışarıda mı”, 

T. Bekar
: “Bürodayım efendim bürodayım”, 

M.Seyfi Oktay
: “Peki ben gelebilir miyim şimdi”, 

T. Bekar
: “Tabi ki efendim buyurun bekliyorum”, 

M.Seyfi Oktay
: “Peki peki oldu” dediği, 

Tape No: 14402’de kayıtlı, 14.09.2009 günü saat:15.32 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Seyfi beyle birlikte baya uzun bi sohbet ettik, bu hafta oraya gelecek, bir yemeğe alırsın herhalde onu”, 

K.Ş.
: “Yani salı akşamı, çarşamba akşamı olur”, 

T. Bekar : “akşam görüşeceğiz iftar yemeğinde söylerim” dediği, 

Tape No: 14231’de kayıtlı, 14.09.2009 günü saat:16.45 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
: “Efendim çarşamba günü müsait olabileceğini söyledi beyefendi ondan sonra çok yoğun olacakmış” “Siz yarın geçeceksiniz herhalde”, 

M.S.Oktay
:“Efendim evet yarın oraya geçiyorum” “Nasıl yapalım”, 

M.S.Oktay
: “Siz orda olacak mısınız”, 

T.Bekar
: “Yok efendim ben çarşambaya gelirim, siz kendi kendiniz buluşun, ama istiyorsanız illa beni, uçağa atlayıp gelirim sonra beni havaalanına bırakırsınız” “Gelirsem haber veririm o zaman efendim” dediği, 

Tape No: 14577'de kayıtlı, 14.09.2009 günü saat:16.49’de Tülay Bekar ile A.H.Ü. nün yaptığı görüşmede; 

T. Bekar : “Sayın başkanım” “Kaçta geliceksiniz buraya” “6 da çıksak yetişiriz herhalde demi”, 

A.H.Ü.
: “Yetişiriz evet”, 

T. Bekar : “İstiyorsanız gelip alabilirim ordan sizi” “Tamam aldırırım ordan”, 

A.H.Ü.
: “Yok aldırmayın geçerken Hacı Babanın önüne inerim” “Burdan Eskişehir yoluna çıkarız Necatibey'den ordan devam eder gideriz”, 

T. Bekar : “Tamam o zaman çıkarken haber veririm ben size” dediği, 

Tape No: 13841'de kayıtlı, 14.09.2009 günü saat:18.13’de Tülay Bekar ile Y.U. un yaptığı görüşmede; 

Y.U.
:“ Y.U. merhaba… bu Beykoz hangi Beykoz”, 

T. Bekar :“Gölbaşı Beykoz efendim” “Onun için siz gidemezsiniz kardeşiniz geliyor” 

Y.U.
:“saat 6 onun için K.D. beraber gideriz dedi o da ortada yok” “6 da beraber çıkalım demişti Bayındırın önünde dur dedi Bayındırın önünde 6 dan beri ordayım yok”, 

T. Bekar :“o zaman Kadir bey size haber vermeyi unutmuş, hemen döndürüyorum efendim size”,

 Y.U.
: “Tamam Yargıtayın bahçesindeyim” dediği, 

Tape No: 13526’da kayıtlı, 15.09.2009 günü saat:22.20’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle;

 T. Bekar
:“... yarın görüşceksiniz efendim ararım ben yarın sizi”, 

M.Seyfi Oktay
: “Öyle mi peki oldu”, 

T. Bekar
:“İyi akşamlar diliyorum efendim” dediği, 

Tape No: 14404’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.17 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Şey nerde buluşacaksınız benim büroda istersen Kemalle buluşturayım sizi ordan devam edin yada belli bir yer söyle telefon aç ona söyle öyle buluşun sen nasıl istersen”, 

K.Ş.
:“köşk te mi”, 

T.Bekar :“Hı hı orda kalıyor…Aslında direk oraya onu ordan alman yani söylememen daha mantıklı olur, ordan da bir yere gitmen daha mantıklı olur”, 

K.Ş.
: “iyi o zaman ... yukarıya çıkacağım ben, en üstün altı mı şenin şey…Kim ama ama kim çıkacak ki şeyi”, 

T.Bekar :“Ben hepsini ayarlarım merak etme sen tamam”, 

K.Ş.
:“Orda insanlar olmaz mı başkaları olmaz mı”, 

T.Bekar :“Tamam gönderirim onları diyorum ya ayarlarım diyorum ne söyletiyorsun beni ya…Kemal gelir Kemal sizi buluşturur kapatır kapıyı çıkar tamam”, 

K.Ş.
:“Hı tamam şey onu ben şey kapıdan alırım kapıdan” dediği, 

Tape No: 14232’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.24 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“akşam yedi gibi gelip alacaklar beyefendi sizi”,

M.S.Oktay
: “Öyle mi peki”, 

T.Bekar
:“Kendisi gelip alacak yedi gibi” “Ondan sonra nereye gideceğinize bakarsınız” dediği, 

Tape No: 14233’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.29 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“... tekrar arıyorum hani ilk buluşmamızda benim bir can kardeşim var eski milletvekili eski senatör…M.E.S. onun bulunmasında bir şey var mı mahsur var mı acaba”,

T.Bekar
:“sormamı ister misiniz yoksa ben mi değerlendireyim bilemiyorum”, 

M.S.Oktay
:“Siz nasıl düşünüyorsunuz sizin değerlendirmenizi alalım”, 

T.Bekar
:“Hiç bilemiyorum efendim bu günlerde her şeyden nem kapıyor beyefendi…Bir sorayım o zaman efendim…Siz ben duymamış gibi tamam anladım efendim tamam” dediği, 

Tape No: 14405’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.37 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Hani şu beyle vardiya ilk tanıştığınız onu getirmemde bir sakınca var mı, … diyor”,

K.Ş.
: “Yok”, 

T.Bekar :“Yok peki tamam arkadaşın diyor rahatsız olur mu dedi ben de olmaz herhalde dedim ama yine de arayıp sorayım dedim…köşkten alacaksın ya…O da ordadır birlikte kalıyorlar o geldiğinde”, 

K.Ş.
:“Öyle mi tamam tamam o zaman 6 buçukta ordan alayım onları”,

T.Bekar:“Bayramdan sonra sen buraya gel bir daha gör…ya, az kaldı çünkü, şey yapıyorlar herhalde isim belirliyorlar”, 

K.Ş.
: “belirlemişlerdir onlar isimleri“ dediği, 

Tape No: 13530’da kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.45’te Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
: “efendim beyefendinin güvendiği ve sevdiği herkes bizim de arkadaşımız ve dostumuzdur dediler”, 

M.Seyfi Oktay
 : “Sağ olsun sağ olsun çok teşekkürler”, 

T. Bekar
:“akşam altı buçuk gibi sizi alacaklar”, 

M.Seyfi Oktay
: “Tamam tamam efendim sağ olun” dediği, 

Tape No: 14406’da kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:15.17 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

K.Ş.
:“Hemen bir yerde şey ayırdım, yer ayırdım, 3 kişilik…6 buçuk dedi, 7 tam o iftar şeyi olsun, oruç tutmuyoruz ama yine…Şeyin hemen yanında zaten, onların hemen yanında bitişiğinde ....”, 

T.Bekar :“Tamam anladım ben anladım açıklarsan aradakiler zaten anlamışlardır” dediği, 

Tape No: 13532’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:15.52’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Sizi kıskanıyorum efendim ya…ben de orda olmak istiyorum ama ya”, 

M.Seyfi Oktay
: “Hemen gelin atlayın gelin”,

T. Bekar
:“Gelemem ben. İsterim bak aslında yani orda duruşmam var yani...ben yapamam bunu diyor yaparsın yaparsan diye. Yedi gibi alacaklar efendim sizi”, 

M.Seyfi Oktay
: “Tamam oldu sağ ol” dediği, 

Tape No: 14407’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:17.32 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Keşke ben de gelseydim … sinirlerim çok bozuk” “Yeter artık çok yoruldum ben ya”, 

K.Ş.
:“Ulaşamadım, ulaşamadım ki hanfendiye ulaşamadık”, 

T.Bekar :“keşke orda olup yemek yeseydim ama orda olunca seninle dışarı çıkamıyorum ki zaten ...”, 

K.Ş.
:“Başka yer giderdik o zaman”, 

T.Bekar : “Oraya da gidemem ben sen tehlikeli adamsın” dediği, 

Tape No: 13534’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:19.31’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

M.Seyfi Oktay
: “Efendim iyi akşamlar”, 

T. Bekar
:“İyi akşamlar diliyorum efendim”, 

M.Seyfi Oktay
:“Sağolun sayın başkanımızla birlikteyiz”, 

T. Bekar
:“Afiyet olsun efendim afiyet olsun”,

M.Seyfi Oktay
:“Ya siz yoksunuz siz yoksunuz.. başkanımız diyor ki yokluğu hissediliyor diyor”, 

T. Bekar
: “Öyle mi teşekkür ettiğimi söyleyin.” dediği, 

Tape No: 13539’da kayıtlı, 18.09.2009 günü saat:18.48’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle;

M.Seyfi Oktay
: “Siz bilgi aldınız tabii”,

T. Bekar
:“Evet efendim”, 

M.Seyfi Oktay
: “O beraberliğimizi söyledi mi bilmiyorum.”, 

T. Bekar
: “Evet”, 

T.Bekar
:“Geçmiş olsun efendim inşallah güzel bir akşam geçirmişsinizdir”, 

M.Seyfi Oktay
:“..tabii tabii çok güzeldi çok güzeldi. Güzeldi sohbet ettik muhabbet ettik çok iyi oldu” dediği, 

Tape No: 14408’de kayıtlı, 06.10.2009 günü saat:14.48 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Ne zaman geleceksen konuşayım randevu alayım”, 

K.Ş.
:“Bilmiyorum önümüzdeki hafta heralde” dediği, 

Tape No: 14234’ de kayıtlı, 06.10.2009 günü saat:14.52 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Misafirimiz pazartesi günü gelmeyi düşünüyor önümüzdeki hafta” “Müsaitsiniz değil mi”, 

M.S.Oktay
:“Oldu tabi tabi..Benim açımdan öyle”, 

T.Bekar
: “Peki hafta içinde biz ne zaman yemek yiyelim efendim” dediği, 

Tape No: 14409’da kayıtlı, 07.10.2009 günü saat:19.34 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

K.Ş.
:“pazar günü pazar günü ordayım ...”, 

T.Bekar :“görüşürüz hoşça kal”, 

K.Ş.
:“Ya ne oluyor dur bakalım nedir durum ne…Ömer Bey de burda onlarında selamları var”, 

T.Bekar : “Nasıl bu kadar rahatsınız anlamıyorum ya”, 

K.Ş.
: “Ulu orta böyle tam meydan da Vallah tam meydanda” dediği, 

Tape No: 14235’de kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:13.39 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“görüşmek üzere misafirimiz hafta sonu gelecekmiş efendim dün aradı”, 

T. Bekar
:“He yani bizimle ilgili bi tarafı var mı onun”, 

M.S.Oktay
:“sanırım var”, 

T. Bekar
:“O gelişi sanırım bi daha görüşmek istiyor arkadaşlarla”, 

M.S.Oktay
: “he tabi”, 

T. Bekar
:“Bi değerlendiririz isterseniz efendim”, 

M.S.Oktay
: “peki oldu” dediği, 

Tape No: 14236’da kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:16.48 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Efendim baktım ODATV'de yayınlanmış galiba…resimler baya ayrıntılı ve söylediğim konu iftar yemeği”, 

M.S.Oktay
:“Aynı şey evet…Evet evet bence o lehte bişey hiç şey yapmayın yani şimdi daha rahat hareket ederler”, 

T.Bekar
:“İnşallah öyle olur…tamam siz ...haber verirsiniz resimler o resimler efendim…iftar yemeği” dediği, 

Tape No: 14410’da kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:18.56 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Toplantıdayım Büroda misafirlerim var…pazartesi günü 4 ten sonra randevu alıyor beyefendi size” “Bugün görüştük 4 ten sonra” dediği, 

Tape No: 14237’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:14.10’da Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“biraz karıştı ortalık gibi böyle basın bugün daha çok yükleniyor ya”, 
T.Bekar
:“Evet bugün daha çok yükleniyor fark ettim efendim”, 

M.S.Oktay
:“ne yapalım diyorsunuz nasıl olsun”, 

T.Bekar
:“pazartesi günü ben randevu alınacağını söyledim kendisine efendim”, 

M.S.Oktay
: “iyi tamam oldu”, 

T.Bekar
:“pazartesi biz ondan önce görüşürüz efendim onunla…” dediği, 

Tape No: 13567’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat: 14.11’de Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ö. arasındaki görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“evet bir gün ayırabilecek misin bu ara” 

K.Ö.

:“Valla sayın bakanım çalışıyoruz”

M.S.Oktay
:“hayır muhakkak da bir akşam falan bir geç vakit bir şey biraz otursak. İstanbul’dan arkadaşlar falan da gelecek falan şöyle...olmaz mı” 

K.Ö.

:“Olmaz sayın bakanım bilemiyorum ki yani ben, beni yanlış anlamanızdan korkuyorum ama. bayağı bir sıkıntıdayım yani”, 

M.S.Oktay
:“önümüzdeki hafta içi bir akşam olamaz mı bir geç saatte olsa”, 

K.Ö.

:“Olabilir olabilir olabilir tabi tabi tabi sayın bakanım”, 

M.S.Oktay
:“Yani ne zaman”

K.Ö.

:“Yani salı veya çarşamba olabilir herhalde”

M.S.Oktay
:“şimdi bu Ergenekon başkanımız buraya geliyor da bir pazartesi ziyaret etmek ister” 

K.Ö.

:“Buyursun”

M.S.Oktay
:“Hayır hayır yok pazartesi geliyor pazartesi gelecekmiş”

K.Ö.

:“pazartesi gelecekse pazartesi” 

M.S.Oktay
:“pazartesi kaçta olur” 

K.Ö.

:“16 yazıyorum ben”

M.S.Oktay
:“16 peki. 16 da geliyoruz ve çarşamba günü de birlikte oluyoruz”

K.Ö.

:“İnşallah sayın bakanım” dediği, 

Tape No: 14238’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:14.14 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“evet pazartesi günü saat 16 da bekliyor…Şimdi not ediyorum yazıyorum dedi”, 

T.Bekar
:“Biz de pazartesi öğlen saatlerinde görüşelim mi buralarda…Bi yemek yiyelim…beyefendi de olur herhalde pazar gecesi geleceğine göre” dediği, 

Tape No: 13569’da kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:16.40’ta Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“bu başkan şey istedi randevu istedi şeyden buradaki başkandan onu temin ettim”, 

A.H.Emre
: “Tamam”, 

M.S.Oktay
:“pazartesi dörtte orada olacak falan….”, 

A.H.Emre
:“İşte biraz bastırın artık deyin ki git bu işi bitirin artık yav yeter yav”, 

M.S.Oktay
:“Allah Allah işte ne işle uğraşıyoruz şimdi pazartesi birlikte olacağız oraya gitmeden evvel de birlikte olacağız”, 

A.H.Emre
:“İyi abi o zaman tamam siz şey yapın biz konuşuruz sonra sizinle”, 

M.S.Oktay
:“Tamam”, 

A.H.Emre
:“Tamam abi ben sizi daha sonra yine arıyacağım konuşucağız bunu sizinle” dediği, 

Tape No: 14411’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:18.40 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Neler söylediklerini tahmin edebilirsin emekli ol da kurtul artık”, 

K.Ş.
 :“Ne diyorlar ...”, 

T.Bekar :“Boş ver ya neler söyleyebildiklerini sen gayet iyi bilirsin iyi bir şey mi söylediklerini zannediyorsun” dediği, 

Tape No: 14655’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.09 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Şimdi bazı gelişme şöyle bir gelişme oldu da buradaki en birinci en baştaki adam telefon açtı bizimkine oradakine…Ondan randevu aldı öbürü o da oradaki şeyden birinci adamla görüşmek istiyorlar yine saat 4 de orada olacak buluşacaklar…Ondan sonra akşamda işte beraber yemek yiyecekler falan çarşamba da beni çağırdı oraya... çarşamba da sen gel ona göre şey yapalım dedi yani o herhalde pazarlık yapıyorlar galiba”, 

S.Altıoğlu
:“Tamam olsun”, 

A.H.Emre
: “Bugün orada 4 görüşüyor akşamda beraberiz orada” dediği, 

Elde edilen tüm deliller ve telefon görüşmelerinden anlaşılacağı üzere, şüphelilerin örgütsel irtibatlarının ortaya çıkmaması için azami dikkat gösterdikleri, direkt birbirleriyle telefon irtibatı kurmadıkları, telefonda kısa ve şifreli konuştukları, görüşmelerini yüz yüze yapmayı tercih ettikleri anlaşılmıştır. Dönemin mahkeme başkanını etki altına almaya yönelik faaliyetlerini sıra ile “öbür taraf” dedikleri Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik davada yargılanan sanık yakınlarına aktardıkları anlaşılmıştır.

Tape No: 14412’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.11 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Kötü darıldın sen de, şaka yapmıştım niye ciddiye alıyorsun ki”, 

K.Ş.
 :“Ankara’dayım biliyor musun”, 

T.Bekar : “Biliyorum Ankara’da olduğunu” dediği, 

Tape No: 13571’da kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:12.30’da Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“… başkan geldi mi”, 

T.Bekar
:“geleli çok oldu efendim. …akşam bizimle yemek yer misiniz efendim”

M.S.Oktay
:“Tabi hay hay memnuniyetle…”, 

T.Bekar
:“…program yapacağız yaparken önce bir size sormak istedik”, 

M.S.Oktay
:“Tabi tabi rica ederim bir şey değil. başkanımızla birlikte oluruz” dediği, 

Tape No: 14413’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:12.40 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Akşam bize yemek ısmarlar mısınız efendim, vaktiniz olur mu”, 

K.Ş.
 : “Akşam sana ısmarlarım” dediği, 

Tape No: 14414’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:17.24 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Bürodayım, sen görüşmeni bitirdin mi görüşüyor musun”,

 K.Ş.
 : “yok şimdi çıktım” dediği, 

Tape No: 13574’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:17.31’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“Ne var ne yok bir aksama yok değil mi”,

T.Bekar
:“Yok efendim yani bu taraflara gelirseniz buradan beyefendiye araba tedarik ettireceğim şimdi onu size vereceğim siz onunla geçersiniz”, 

M.S.Oktay
:“Arabamız var”, 

T.Bekar
:“Yine de benim tedarik ettiğim arabayla geçerseniz çünkü daha rahat edersiniz gibi geliyor”, 

M.S.Oktay
:“Önemsiyorsunuz peki kaç gibi olur”, 

T.Bekar
:“Arabayı bekliyorum ben kendisine teslim edeceğim 6 gibi yani buralarda olursanız”, 

M.S.Oktay
:“Ne peki nerede şey yapalım”, 

T.Bekar
:“işte onun yerini telefonla söylemeyeyim ben…geldiğiniz de zaten direk orayı tarif edip göndereceğim sonrada ben geleceğim. Yani dışarıda ayarladım efendim bu sefer”, 

M.S.Oktay
:“Anladım yazıhanedeyim falanda”, 

T.Bekar
:“Orayı da sağlama aldım. 6 gibi evet gelirseniz yarım saat sonra araba gelmiş olur diye düşünüyorum” dediği, 

Tape No: 14416’da kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:18.28 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar : “Seyfi Oktay bey alacak sizi efendim şimdi…balık yemeye gideceğiz sohbet edeceğiz… Seyfi Bey burda, sizi almasını ona rica ettim ben gelip almak istemedim, gideceğiniz yeri kendisi biliyor” dediği, 

Tape No: 14241’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:18.37 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar :“Efendim ben geçiyorum yere bakıcam oturacağımız yerde bekleyecem” dediği, 

Tape No: 14242’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:23.22 sıralarında Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“bayağı eğlendim bu akşam teşekkür ediyorum…Çok eğlenceliydi iyi geceler diliyorum”, 

M.S.Oktay
:“İyi geceler efendim iyi geceler sağolun”, 

T.Bekar
:“Bıraktım ben” dediği, 

Tape No: 14419’da kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:10.05 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Günaydın öğlenliyin yemek yermiyiz bizim büroda, Büroyu boşalttırabilirim Ömer beyi de çağırırsan bürodakileri gönderebilirim…Hı aman ne güzel olur…Hamsi pişirttiriyorum…Peki kayısın gelirse nasıl alıcaksın?” dediği, 

Tape No: 14243’de kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:13.19 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“Teşekkürler siz nasılsınız başkan gitti mi”, 

T.Bekar
:“Çok teşekkür ederim burada efendim uğrayacak bana”, 

M.S.Oktay
: “Peki öyleyse ben size emaneti bırakayım da”, 

Tape No: 14244’de kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:16.47 sıralarında Tülay Bekar’ ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Efendim çok teşekkür ediyorlar ben de çok teşekkür ediyorum…Sağolun efendim kesenize bereket…Teşekkür ediyorum efendim zaten bitince isterim efendim benim ... bitti derim isterim sizden yüzsüzlük yaparım merak etmeyin…Tamam yarın bu taraflara geleceksiniz herhalde efendim, en son konuştuklarımızı aktarırım ben size”, 

M.S.Oktay
:“Olur hay hay yarın uğrayayım olur mu” dediği, 

Tape No: 13856’da kayıtlı, 14.10.2009 günü saat 14.16 da Tülay Bekar ile Mehmet Cengiz arasındaki görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Sayın Cengiz nasılsınız”, 

M.Cengiz
:“Teşekkür ediyorum”, 

T.Bekar
:“Teşekkür ederim sağolun Ankara damısınız”, 

M.Cengiz
:“Ankara’dayım”, 

T.Bekar
:“Bi çay içmeye gelicektiniz bana öyle demiştiniz”, 

M.Cengiz
:“Geliyim”, 

T.Bekar
:“Tamam bekliyorum o zaman” dediği, 

Tape No: 14423’de kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:20.20 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş.’ün yaptığı görüşmede; 

Tülay Bekar
:“Muhalefet şerhlerini falan duyunca böyle bayağı komiğime gitti… oh be dedim bizden onlar …Herkes diyordu ya bizden bizden diye”, 

K.Ş.
:“Hiç bu tarafa gelmiyorsun da yani, orada var mı bişey”, 

Tülay Bekar
:“Hukuk davaları almaya başladım dedim ya sana Yargıtay da…Gelecem oraya da…Ortalık biraz durulsun ondan sonra, sen bu tarafa geldikten sonra gelirim” dediği, 

Tape No: 13611’de kayıtlı, 22.11.2009 günü saat:23.23’te Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar’ın yaptığı görüşmede özetle;


T.Bekar
:“…Ankara ya geldim şimdi de evime geçiyorum”, 

M.S.Oktay
:“Aman ne güzel aman aman aman ne güzel ben de bizim başkanlar geldi”, 

T.Bekar
:“Sizi de yarın bekliyoruz efendim, öyle mi ne güzel”, 

M.S.Oktay
:“Onlar maça gitmişler aradılar size uğrayacaz diye şimdi onlardan ayrıldık falan”, 

T.Bekar
:“ne güzel, bizim başkan yoktu aralarında galiba”, 

M.S.Oktay
:“yok hayır yok”, 

T.Bekar
: “selam söyleyin emin beye de görüşmek üzere hoşça kalın” dediği, 

Tape No: 14438’de kayıtlı, 02.12.2009 günü saat:12.34 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş.’ün yaptığı görüşmede; 

T. Bekar : (Betül isimli şahısla birlikte olduğunu söyleyerek, onun söylediği konuşmayı aktardığı ve) “Biraz daha şey cesur olmanı temenni ediyor…Hadi görüşürüz yeter bu kadar bi sa 8-10 saniye geçti ...” dediği, 

Tape No: 14440’da kayıtlı, 04.12.2009 günü saat:14.50’de Tülay Bekar ile K.Ş.’ün yaptığı görüşmede; 

T. Bekar :“Sen bu hafta çok rahatmışsın hiç hareket yapmamışsın…üye seçimleri başladı…Kararnameden önceye alacaklar onu”,

K.Ş.
:“adam var orda gereken şeyleri yapsın işte ona verdik bütün yetkiyi” dediği, 

Tape No: 14441’de kayıtlı, 08.12.2009 günü saat:19.55 de Tülay Bekar ile K.Ş.’ün yaptığı görüşmede; 

K.Ş.
 :“Savaş bundan sonra başlıyor biliyorsun”, 

T. Bekar :“Peki tamam…Danıştay üyelerini seçmişler Yargıtay Üyelerini bekliyoruz”, 

K.Ş.
 :“O zaman eli kulağında değil mi”, 

T. Bekar :“Eli kulağında biri Genel Kurul Tetkik Hakimi...Diğerlerini bilmiyorum ya, Ahmet beye sordum iyi isimler dedi”, 

K.Ş.
: “Hadi hayırlısı” dediği, 

Tape No: 13873’de kayıtlı, 09.12.2009 günü saat:11.46 da Tülay Bekar ile M.K.D. ın yaptığı görüşmede; 

T. Bekar :“Adalet Bakanlığında beni bir müfettişle görüştürmeniz lazım…Önemli birisiyle”, 

M.K.D. :“Olur abla olur, sen ne.. abla şeyi sordun mu, o bi tane şey vardı ya”, 

T. Bekar : “Ondan yarın cevap gelecek” dediği, 

Tape No: 14443’de kayıtlı, 09.12.2009 günü saat:17.06 da Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede; 

T. Bekar :İzmir de olduğunu söylediği ve İstanbul'a geldiğinde buluşacakları yeri tarif ederek, “hani bi kere yemek yemiştik ya Seyfi beyle istersen oraya gidelim…Hani bi balık yemiştik galiba”, 

K.Ş.
 :“Nerede” 

T. Bekar :“sende hiç jeton … düşmüyor…söyledim anlamadın hani bigün ilk seferde ben yemeğe götürmüştüm sizi hatırlıyor musun…Seyfi beyle ilk tanıştığınızda, seni tanıştırdığımda”, 

K.Ş.
:“Vanalı ya mı ?”, 

T. Bekar :“Hı, e telefonda artık söyledin bari ilan et yani”, 

K.Ş.
 :“ne olacak ne var” dediği, 

Tape No: 13874’de kayıtlı, 10.12.2009 günü saat:09.26 da Tülay Bekar ile K.D.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Yargıtay üyelik seçimleri nasıl gidiyor”, 

K.D.

:“O daha yapılmadı” “Danıştay'a 3 tane seçeceğiz” “7 inci Hukuk Dairesi iki tane dışarıdan üye ile çalışıyor yani” “Biz de öyle 5 kişi 6 kişi kaldık yani çok sıkıntı var”, 

T. Bekar
:“İbrahim beye gideceğiz herhalde gelince” dediği, 

Tape No: 13879’da kayıtlı, 16.12.2009 günü saat:11.29’da Tülay Bekar ile İ.K.’ın yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar :“Akşam yemeğinde bize katılırsınız değil mi” “Sanırım Beykoz da oluruz ...”, 

İ.K.
 : “Kalabalık olacak mıydı Tülay …”, 

T. Bekar : “Hayır aynı grup gördüğünüz grup olacak” dediği, 

Tape No: 14597’de kayıtlı, 20.12.2009 günü saat:17.12’de Tülay Bekar ile Canfer Balçık’ın yaptığı görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“…Yargıtay’a uğramamız lazım”, 

Canfer
Balçık
:“Niye, tamam”, 

Tülay
Bekar
: “B.. gönderdi Seyfi bey” dediği, 

Tape No: 13883’de kayıtlı, 20.12.2009 günü saat:19.23’de Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmede özetle; 

Tülay Bekar
:“İstanbul dasınız sanırım…Ben de İstanbul’a doğru geliyorum yarın bir ara görüşmek isterim”, 

Ali Hadi Emre
: “Ben ararım yarın 12 gibi falan müsait olurum” dediği, 

Tape No: 13885’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:11.00’da Tülay Bekar ile S.K.’ın yaptığı görüşmede; 

S.K.
: “S.K. Yargıtay Cumhuriyet Savcısı” “… bu arkadaşımız hassas biri kitabı sizin vermeniz bizzat vermeniz sıkıntı olabilir yanlış anlaşılabilir…Başkan bey kendisi uygun bir şekilde teslim ederse aslında çok daha uygun olur” “Yani sizin içinde sıkıntı olabilir aleyhinize de olabilir bunu söyleyeyim”,

Tülay Bekar
: “Tamam tamam öyle yapacağım” dediği, 

Tape No: 13886’da kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:13.01’de Tülay Bekar ile K.D.’ın yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar :“Üye seçimi ne zaman”, 

K.D.
 :“Daha olmadı” “Bakan demiş ki bütçe görüşmelerimiz var demiş bütçe görüşmelerini yapacağız”, 

T. Bekar :“Yokuşa sürüyor”, 

K.D.
 : “Ben ararım seni müsait olursam” dediği, 

Tape No: 13884’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:10.54’de Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmede; 

Ali Hadi Emre
: “Tülay hanım merhaba Avukat Ali Hadi Emre ben” “Siz hangi taraftasınız”, 

Tülay Bekar
:“Yeşilyurt tarafında 1 saat sonra Yeşilyurt'ta olacağım” “Akşama doğru da görüşe biliriz şuanda biraz uzaktayım”, 

Ali Hadi Emre
: “peki o zaman ben bi saat 12’de şeye gideceğim, Bostancı tarafına ordan dönünce sizi arayayım” dediği, 

Tape No: 14780’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:16.42’de Ali Hadi Emre ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle;

A.H.Emre
:“Döndünüz mü bu tarafa”,

T.Bekar
:“Evet ee sanıyorum 40 dakika sonra falan Yeşilyurt civarında olacağım”, 

A.H.Emre
:“Peki ben ee bu şey geçeceğim Polat Otele orada görüşebilir miyiz”, 

T.Bekar
:“Tabi ki oraya yakınında görüşürüz elbette ki ...”, 

A.H.Emre
:“Tamam ben şimdi 40 dakika sonra falan otelde olacağım orada görüşürüz” dediği, 

Tape No: 14262’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:18.57’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede;

Tülay Bekar
 :“Çok selamları vardır saygıları vardır size” “meslektaşımızın görüştüm”, 

M. Seyfi Oktay :“Sağolun evet evet” “Size faydalı olabilir mi o”, 

Tülay Bekar
: “Evet efendim olabilir” dediği, 

Tape No: 14263’de kayıtlı, 24.12.2009 günü saat:11.34’te Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
: “…sağolun o geçen size bahsettiğim dosya çok kötü geçmedi çokta iyi değil ama idare eder orta karar geçti”, 

M.S.Oktay
: “Hadi hayırlısı bakalım… O ilişkinin az çok şeyi oldu mu bir yararı”, 

T. Bekar
:“Evet efendim teşekkür ediyorum sağolun”, 

M.S.Oktay
:“Hı iyi peki”, 

T. Bekar
:“…şey arkadaşlar yazıyı yarın baskıya verecekler fakat o konuşma şeklinde değil de onu bir yazı şekline çevirelim mi çevirebilir mi Seyfi bey dediler”, 

M.S.Oktay
:“E ben şimdi buradayım hiç şey de yanımda değil”, 

T. Bekar
:“Peki ben onu yapsam konuşma olur mu”, 

M.S.Oktay
:“Daha sonrakinde yapalım onu”, 

T. Bekar
:“Tamam peki”,

M.S.Oktay
:“Ben geçici bir hazırlık yapayım da” “Bu sefer ki baskıya koymasınlar” 

T. Bekar
:“Peki tamam tamam efendim” “…Ben meslektaşımla görüştüm sanırım cuma günü biraz değişiklikler olabilir dün beyefendi ile de görüştüm” dediği, 

Tape No: 14264’de kayıtlı, 24.12.2009 günü saat:11.38’de Tülay Bekar ile S.K.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar :“…kitaplar için çok teşekkür etti başkan… Saygılarını iletti size… Ben hiç arkadaşla görüşmedim dosya da fena geçmedi en azından tutuklanma kararı verilmedi…Çok teşekkür kitaplar için çok teşekkür etti ama başkan” “Ben diğer arkadaşa hiç gitmedim efendim”, 

S.K
 :“Tamam başkan bey iletecek herhalde”, 

T. Bekar :“Evet öyle yaptım efendim” tespit edilmiştir.

Tape No: 14266’da kayıtlı, 29.12.2009 günü saat:16.22’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; 

M.S. Oktay
:“…yarın geleceğim”, 

T. Bekar
:“Tamam bekliyorum efendim” “…ortalık karışık...”, 

M.S. Oktay
:“Öyle mi”, 

T. Bekar
:“Ankara kötü aslında”, 

M.S. Oktay
:“Evet evet nasıl oluyor ne oluyor böyle”, 

T. Bekar
:“Bilemiyorum efendim gördüğünüz gibi” “Beyefendi orda bayağı rahatsız tek başına o muhalefet şerhleri veriyor diğerleri hiç takmıyorlar bile”, 

M.S. Oktay
: “Evet o hocada mı öyle oldu”, 

T. Bekar
: “Herkes hepsi öyle oluyor tek başına şerh veriyor diğerlerinin hiçbiri farklı hareket ediyor takip etmişsinizdir”, 

M.S. Oktay
:“Hocayla ilgili karar verildi mi öyle ...”, 

T. Bekar
:“Sanırım vardı efendim” “Sanıyorum vardı efendim gelince gel konuşuruz efendim” dediği, 

Tape No: 14453’de kayıtlı, 31.12.2009 günü saat:14.18’de Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“…gelsene hafta içi buraya” “Onlar bu sıralar da yapabilecek durumda değiller” “...bi tane üyeleri de pazar günü şeye gidiyormuş yurt dışına gidiyormuş ayın 18 in den önce yapamazlarmış” dediği, 

Tape No: 14267’de kayıtlı, 31.12.2009 günü saat:14.32’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
: “Efendim saat 4 ten sonra gelsem ayıp olur mu..”, 

M.S. Oktay
:“Haberleşiriz haberleşiriz siz zahmet etmeyin haberleşiriz”, 

T. Bekar
: “Sizi muhakkak görmem lazım ama bugün…Söyleyeceklerim var” dediği, 

Tape No: 14456’da kayıtlı, 07.01.2010 günü saat:11.26 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş.’ün yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar :“…sen yavaş sesle konuşunca dinlenmediğini mi zannediyorsun” “Yavaş sesle konuşunca daha iyi duyuyorlar akıllım”, 

K. Ş. 
 :“bağıralım o zaman bağıralım”, 

T. Bekar : “Hı hı dosyaları oraya götürmeye de imkan yok” “De orası hiç güzel değil yani öteki tarafta denize bakıyordun hiç olmazsa“, 

K. Ş.
 :“…evet doğru tabi” dediği, 

Tape No: 13908’de kayıtlı, 11.01.2010 günü saat:12.36’da Tülay Bekar ile K.D.’ın yaptığı görüşmede; 

T. Bekar :“Albay balık istiyor yani Kadir bey”, 

K.D.
 :“… görüşebildiniz mi başsavcı ile”, 

T. Bekar :“toplantısı varmış…Ben paketi sana veririm sen sen müsait bir zamanda ona verirsin”,

K.D.
 :“Odasına bıraksaydın ya kartını gös...”, 

T. Bekar :“Şey yapıyorlar” “Evet tedirgin oluyorlar”, 

K.D.
 :“Tamam ben şey yaparım oldu” dediği, 

Tape No: 13915’de kayıtlı, 19.01.2010 günü saat:13.10’da Tülay Bekar ile K.D.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T.Bekar
: “Seçimler yapılmış haber vermiyorsun sen bana”, 

K.D.

: “şimdi verecektim listeyi aldım”, 

T. Bekar
:“Listede tanıdığım kimse yok ama”, 

K.D.

:“H.B. var nasıl tanımıyor musun”, 

T. Bekar
:“onu iyi tanıyorum..”, 

K.D.

:“hakimlerinden Refik Cemal …, Beyhan ..var, Mehmet Nurettin var”, 

T. Bekar
:“Ben DGM den bekliyordum hiç yok DGM den”,

T. Bekar
: “Seyfi bey de ordaymış görüşürüz onunla…Seyfi Oktay” dediği, 

Tape No: 14458’de kayıtlı, 19.01.2010 günü saat:16.16 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Dosyayı senden başka kimse yapamaz öyle mi”, 

K.Ş.

:“…senden aptalı yok dediler”, 

T. Bekar
:“Evet öyle dediler, sen de emekli ol o zaman”…Aptal olma canım ...öyle dedilerse emekli ol sende”, 

K. Ş.

:“Emekli olsam ne yapacam..”, 

T. Bekar
: “Biz seve seve kapımızı açarız sana” dediği, 

Tape No: 13917’de kayıtlı, 19.01.2010 günü saat:16.45’de Tülay Bekar ile A.T.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Aydınlık Dergisi bi tane al istersen Paşa için bayağı şey yazmışlar”, 

A.T.

:“Bizle ilgili mi yoksa abla”, 

T. Bekar
: “Hı hı bayağı yazmış Babayla ilgili” dediği, 

Tape No: 14270’de kayıtlı, 20.01.2010 günü saat:19.34’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Kadir bey’den yarın beyefendi ile konuşup bir kaç şey iletecekti bir randevu alabilir miyiz”, 

M.S.Oktay
:“Kadir beyden…Beyefendiye mi randevu alınacak”, 

T. Bekar
:“Hayır ben onun adına bir şeyler söyleyeceğim efendim”, 

M.S.Oktay
:“He he anlıyorum evet”, 

T. Bekar
:“Çünkü orda oldukça gergin ve rahatsız en azından içinde ki durumu anlatmak kısmen anlattı kısaca ona aktarmak isterim” 

M.S.Oktay
: “Peki kendisi mi görüşecek”, 

T. Bekar
:“Kendisi değil efendim kendisi burada” “Ben gideceğim eğer mümkün olursa Kadir bey kabul ederse efendim”, 

M.Seyfi Oktay : “Ne olacak tabi canım niye etmesin ... ben bir ulaşmaya çalışayım sizi ararım olur mu” “Sabahleyin arayayım ben”, 

T. Bekar
:“Öğleden sonra uygun bir saatte…yarın evet muhakkak bir yarım saat yada 15 dakika da olsa kısa bir görüşme yapmak isterim beyefendi adına…rahatsız olduğu konularda çok haklı, onları iletmek isterim belki bir çözüm bulurlar onlarda” dediği, 

Tape No: 14271’de kayıtlı, 21.01.2010 günü saat:13.59’da Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; 

M.S. Oktay
:“Sabahleyin ben şey yaptım… Aradım falan şey değil bu açmadı hiç biraz bu sıra sıkıntıdalar”, 

T. Bekar
: “Evet kararname çıkacağı içindir”, 

M.S. Oktay
: “Herhalde ondan olsa gerek hiç çaldı hiç cevap alamadım”, 

T. Bekar
:“Beyefendi de yanındaki arkadaşlarla çok rahat çalışamadığından bahsediyordu onları aktarmak istemiştim ayrıca”, 

M.S.Oktay
: “Evet evet artık ben döneyim de onu o şekilde şey yaparız aktarırız”, 

T. Bekar
: “tamam efendim” dediği, 

Tape No: 13924'de kayıtlı, 03.02.2010 günü saat:11.32’de Tülay Bekar ile Metin’in yaptığı görüşmede özetle; 

Metin
 : “Valla koşturuyoruz biz de nasıl olalım, işte iyi olmaya çalışıyoruz, işlerin pek tadı yok geçen sene kötü bi yıldı, bu sene inşallah iyi olur diye uğraşıyoruz”, 

T.Bekar :“…H.B. Ankara Başsavcısı Yargıtay üyesi oldu ona bir çiçek gönderir misiniz?”, 

Metin
 : “Tamam tamam”, 

T.Bekar :“Yargıtay üyesi oldu, Cumhuriyet Başsavcısıydı herkes tanır orda merak etmeyin”, 

Metin
 : “Tamam tamam önümüzdeki hafta içerisinde şeyi hallediyoruz değil mi?”,

T.Bekar :“Hı hı evet” dediği, 

Tape No: 13925’de kayıtlı, 03.02.2010 günü saat:18.22’de Tülay Bekar ile K.D.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Kararname çıktı mı” diye sorduğu,

K.D.

:“Yok”, 

T. Bekar
:“Emin misin İstanbul'da bazılarının yerleri değişmiş de onun için” 

K.D.

:“Taslak görüşülüyordu ama çıkmışsa bugün ben genel kuruldaydım dışarıda değildim” dediği, 

Tape No: 14461’de kayıtlı, 03.02.2010 günü saat:21.08’de Tülay Bekar ile K.Ş. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“…Kararname de sizin Mahkemede değişiklik var mı 13 de”, 

K. Ş.

:“Bilmiyorum 13 de mi”, 

T. Bekar
: “Yani öteki şeydeki heyette. İdare çıkmışta onda sanki değişiklik var gibi geldi bana yarın öğrenirim gerçi”, 

K. Ş.

:“Çıktı mı kararname”, 

T. Bekar
:“Yarın çıkacak”,

K. Ş.

: “Yarın bakarız o zaman” dediği, 

Tape No: 14462’de kayıtlı, 04.02.2010 günü saat:15.37’de Tülay Bekar ile K.Ş. arasındaki görüşmede özetle; 

Tülay
:“Canım bi değişikliği..var mı. merak ettim kararname çıktı mı çıkmadı mı diye”, 

K. Ş.
:“Hiç bilmiyorum”, 

Tülay 
: “Çıkması lazım dün idareyi tamamlamışlar taslakta hazırmış adli yargının”, 

K. Ş.
:“Biz biz var mıyız içinde. Bizi de alsınlar ordan”, 

Tülay
:“Sen söyledin mi beni alsınlar diye yok”, 

K. Ş.
:“Demedim olur mu olma.. alın beni diyorum sabahtan beri ne diyoruz”, 

Tülay
:“Bu güzeldi bak, beni alın kurtulayım ben buradan”, 

K.Ş.
:“Mutlu değilim diyorum”, 

Tülay
:“Mutlu değilim alın beni, lütfen beni alın. İnsanlara ne diyecek o zaman niçin onu ordan aldılar diyecek”,

K. Ş.
:“…niçin aldılar niye verdiler niye olmadı hep hep niyelerle ben mi muhatap olacam yani Allah Allah” dediği, 

Tape No: 14275’de kayıtlı, 04.02.2010 günü saat:16.27’de Tülay Bekar ile Y.U.’nun yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Yarın Seyfi bey burda saat kaçta gidelim ziyaretine” “Siz öğlen saatlerinde gidelim onu da alıp dışarıya yemeğe mi çıkaralım efendim”, 

Y.U.

:“Olur”, 

T. Bekar
:“Öyle söyleyelim”, 

Y.U.

:“Olur olur olur”, 

T. Bekar
:“Tamam o zaman saat on iki ye doğru buluşuruz ben sizi alırım”, 

Y.U.

:“Tamam tamam teşekkür ederim sağolun” dediği, 

Tape No: 13927’de kayıtlı, 04.02.2010 günü saat:17.17’de Tülay Bekar ile K.D.’ın yaptığı görüşmede; 

T. Bekar
:“çıktı mı kararname”, 

K.D.

:“Şimdi ... kararnameyi sormadım ya kimi soracaktın sen”, 

T. Bekar
:“İstanbul DGM lerde değişiklik var mı onu merak ediyorum”,

K.D.

:“Kadir beyi bi arayım da” dediği, 

Tape No: 14463’de kayıtlı, 05.02.2010 günü saat:10.09’da Tülay Bekar ile K.Ş. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Kararname pazartesiye kalmış”, 

K. Ş.

:“Hala yerimizdeyiz değil mi”, 

T. Bekar
: “Hı hı. Sen sende yerinden gitme kaygısı taşıyorsan yandık biz”, 

K. Ş.

: “Kaygı taşımıyorum temennim”, 

T. Bekar
: “İnsanlar sana ne diyecek ama”, 

K. Ş.

:“Ne dersen desinler kaçtı desinler”, 

T. Bekar
: “Şey birde şey yap gazetelere ilan ver 40 gün 40 gece” dediği, 

Tape No: 14277’de kayıtlı, 05.02.2010 günü saat:14.45’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
: “4 buçuktan sonra geliriz efendim”, 

M.S. Oktay
:“Tamam efendim bende oraya geçerim”, 

T. Bekar
: “Tamam tamam efendim” dediği, 

Tape No: 14464’de kayıtlı, 09.02.2010 günü saat:11.19’da Tülay Bekar ile K.Ş. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“... seni oradan almazlarmış A.S.E. de öyle dengesizmiş öyle şeyler yapabilirmiş e şey kendi adaylarını seçtirmek için söylemiştir dediler. Tetkik hakimlerini bugün seçiyorlarmış ondan sonra diğerlerine geçeceklermiş. Seni oradan almazlarmış gibi geliyor... sonuçta sen emekli olacaksın” dediği, 

Tape No: 14286’da kayıtlı, 11.02.2010 günü saat:16.35’de Tülay Bekar ile Y.U. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Nasılsınız sayın başkanım şimdiden başkan diyelim mi”, 

Y.U.

: “Teşekkür ederim yok yok sağol…” dediği, 

Tape No: 14466’da kayıtlı, 15.02.2010 günü saat:14.47’de Tülay Bekar ile K.Ş.’ün yaptığı görüşmede özetle; 

K. Ş.

: “Biri geldiğinde niye o kadar panikliyorsun”, 

T. Bekar
:“Yoksa burayı mı gözlüyorsun…Kim gelmişti tahmin et…Gelince söylerim çok kızdığın biri vardı ya o gelmişti Yüksekovalı…Eşkıya” dediği, 

Tape No: 13948’de kayıtlı, 16.02.2010 günü saat:14.50’de Tülay Bekar ile X Bayan/A.H.Ü. arasındaki görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Nasılsın sayın Başkanım…ne yaptınız kulis yaptınız mı” 

A.H.Ü.

:“Neyi”, 

T.Bekar
:“Yargıtaya gidecektiniz”, 

A.H.Ü.

: “Tülay hanım onu sonra görüşürüz” “Şuanda bir arkadaşlar var toplantıdayım”, 

T.Bekar
: “…tamam kusura bakmayın o zaman” dediği, 

Tape No: 13949’da kayıtlı, 16.02.2010 günü saat:17.06’da Tülay Bekar ile X Bayan/A. H. Ü. arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Ü.

: “Ha Tülay hanım demin aradığınızda burası…Dört tane Yargıtay Üyesi bir de bir Ankara Başsavcı Vekil vardı…Şimdi ben konuşmak istemedim…Konuyu bilmemezlikten gelirmiş gibi yaptım”, 

T.Bekar
: “He he anladım efendim anladım arkadaşlar size çok selam söylediler burdaki arkadaşlar…Sevgilerini gönderdiler”, 

A.H.Ü.

: “Ee şimdi ee şimdi ben o konuda”, 

T.Bekar
: “Gelince görüşürüz efendim…Uğrarım yanınıza” dediği, 

Tape No: 13951’de kayıtlı, 17.02.2010 günü saat:14.01’de Tülay Bekar ile B.A.G. nin yaptığı görüşmede; 

T. Bekar
:“Sayın hocam HSYK şeyi almış ...4 tane savcıyı görevden almış” “Soruşturmayı yapan O.Ş. ve diğerlerini de…Özel yetkili ağır ceza savcısının ... kaldırmış…evet bu güzel bir gelişme…özel yetkilerini kaldırmış…Savaş karşılıklı” 

B.A.G.

: “Hadi bakalım” dediği, 

Tape No: 13959’da kayıtlı, 20.02.2010 günü saat:21.47’da Tülay Bekar ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı görüşmede; 

K. Kaya
: “Yarın kaçta buluşuyoruz müsait misiniz bir program yok değil mi” “program yaptım saat 11 gibi diye düşündüm”, 

T. Bekar
: “Tamam 11 daha iyi”, 

K. Kaya
:“Kaç kişi olacağız”, 

T. Bekar
:“Belki yarın sabah bir misafirimiz katılır bize üç ya da dört kişi olacağız”, 

K. Kaya
: “Yani siz üç ya da dört oluyorsunuz” “Tamam peki” dediği, 

Tape No: 14295’de kayıtlı, 03.03.2010 günü saat:15.33’de Tülay Bekar ile Y.U. arasındaki görüşmede özetle; 

Y.U.

:“Sen benden daha heyecanlısın galiba”, 

T. Bekar
:“Çaktırmıyorum uzakta duruyorum ama uzaktan seyrediyorum...”, 

Y.U.

:“Yarın yarın inşallah çıkar ortaya hayırlısı” dediği, 

Tape No: 14296’da kayıtlı, 04.03.2010 günü saat:12.36’da Tülay Bekar ile Y.U. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Bugün var mı efendim seçim?”, 

Y.U.

:“Tamam tamam”, 

T. Bekar
: “Bitti tebrikler”, 

Y.U.

:“Sağol teşekkürler, Hamdi ye bir ulaş Hamdi Ü.’ ye”,

T. Bekar
:“Efendim o anjiyoda efendim”, 

Y. U

: “Öyle mi eyvah neyse tamam” tespit edilmiştir.

Tape No: 14297’de kayıtlı, 04.03.2010 günü saat:14.33’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar

:“Yusuf bey seçilmiş efendim”, 

M. Seyfi Oktay
:“Ha güzel çok güzel bir haber çok iyi”, 

T. Bekar

: “İlk turda evet sabah seçilmiş. Burası çok gergin efendim buralar” dediği, 

Tape No: 14298’de kayıtlı, 04.03.2010 günü saat:14.40’da Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle;

T. Bekar
:“İlk seçimde seçilmesi de çok güzel birşey değil mi korkuyorduk”, 

M.S. Oktay
:“Tabi tabi tabi. Var mı şey var mıydı muhalif var mıydı”, 

T. Bekar
:“Ee Selamet bey vardı ya aynı daireden efendim”, 

M.S. Oktay
:“Aman efendim siz bilir misiniz bu şeyin bizim eski Başsavcının hani şuanda şey kahramanı ya”, 

T. Bekar
:“Ha biliyorum efendim Vural beyimi bahsediyorsunuz”, 

M.S. Oktay
:“Evet evet”, 

T. Bekar
:“Hı hı o seçtirmişti değil mi”, 

M.S. Oktay
:“Onun için istifa etti biliyor musunuz”, 

T. Bekar
:“He evet”,

M.S. Oktay
:“Seçtirmek istedi biz seçmedik e bir kişi, iki kişi, üç kişi, dört, beş, altı, yedi, sekiz, dokuz kişi seçildi o seçilemeyince kalktı ondan sonra şimdi kitabının arkasında onu rezil edeceğim benimle ilgili efendim zamanın şeyine karşı mücadele etmiş Bakanına karşı falan onu söylemiyor Selamet”, 

T. Bekar
:“O zaman şey yapsaydık efendim tehdit edip ihtarname çekseydik”, 

M.S. Oktay
:“Selamet ...ın onun seçilmesi için yani çok belirgin bir şey şeriat yanlısı bir insan çok bilinen bir şey bu hayret bir şey yani ve sonradan böyle 180 derece tavır değiştirdi”, 

T. Bekar
:“keşke efendim saflar tam olarak belli olsa insanların kalitesi ve safları tam olarak belli olsa zaten Türkiye bu durumda olmazdı eğer Türkiye” dediği, 

Tape No: 14299’da kayıtlı, 04.03.2010 günü saat:15.03’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
: “…Çok mu mutlu”, 

M. S. Oktay
:“Çok çok mutlu çok teşekkür etti evet”, 

T. Bekar
:“Dedi ki sen benden daha heyecanlısın ben de dedim heyecanlı olmaz mıyım rakip kale eline geçecek. Rakip oyuncuların eline geçecek kalemiz olur mu öyle şey dedim”, 

M.S. Oktay
: “Vallahi yani doğru hele selamet bi felaket yani. Yani bu Anayasa Mahkemesi başkanı seçilmesi bi etki yaptıysa o yüz etki yapabilecek durumdaydı inanın. Yani artık kesinlikle cumhuriyet karşıtı akımların her alanda her yerde bütünüyle egemen olduklarını gösterirdi o inanın öyle birisi”, 

T. Bekar
:“Ha iyi olmuş vay be yaşasın”, 

M.S. Oktay
:“Şeyin seçilmesi yani Yusuf beyin seçilmesi dostumuz kardeşimiz çok mutluluk verici ama şunu ifade edeyim ötekinin seçilememesi bin kere daha fazla mutluluk verici” dediği, 

Tape No: 14300’de kayıtlı, 04.03.2010 günü saat:16.54’te Tülay Bekar ile Y.U. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“…Ne kadar fark vardı efendim”, 

Y. U

:“96-133”, 

T. Bekar
: “Harika tebrikler”, 

Y. U

:“... sağol sağol teşekkürler herkese teşekkür ederim sağolun”, 

T. Bekar
:“birşey yapmadım efendim”, 

Y. U

:“Ya şey nerede Ahmet bey”, 

T. Bekar
: “Yarın o gelecek buralara arar o” dediği, 

Tape No: 14302’de kayıtlı, 05.03.2010 günü saat:10.26’da Tülay Bekar ile İ.O. (Yargıtay 1. Hukuk Dairesi Üyesi) arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Yusuf bey dün başkan seçilmiş herhalde çok mutlu oldum”, 

İ.O.

:“Tabi tabi akşam beraberdik biz aynı blokta oturuyoruz, akşam kutlama vardı”, 

T. Bekar
:“Uğrayacağım eğer müsaitseniz, yerinizdeyseniz, Yusuf beyi de ziyaret edeceğim”, 

İ. O.

: “Öğleye doğru geleceğim beklerim muhakkak” dediği, 

Tape No: 13989’da kayıtlı, 05.03.2010 günü saat:16.46’da Tülay Bekar ile A.C. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“…sen gelemedin herhalde”, 

A.C.

: “Ben valla banka ile bir sıkıntı oldu aslında 3 uçağında yerim de vardı da gelemedim…” “Hayır hayır yani bu akşam gerekli miyim konu ney tam ...”, 

T. Bekar
: “He bu akşam iptal ettik” “Önümüzde ki hafta cuma yada cumartesi günü yemekli bir toplantı tertip edece müzikli bir toplantı tertip edeceğiz ona katılacaksın”, 

A.C.

:“Şey Ankara için demi İstanbul da mı”,

T. Bekar
:“Ankara için…Hani geçen tanışmışmış mıydın bir daire üyesi o dairenin başkanı olması için uğraşıyor demişti ya Albay” “O seçildi dün” “Evet onun kutlamasını yapacağız” “çok güzel çok da güzel bir dairenin başkanı oldu” dediği, 

Tape No: 14026’da kayıtlı, 11.03.2010 günü saat:11.08’de Tülay Bekar ile Neslihan arasındaki görüşmede özetle; 

Neslihan
: “…Tülay hanım yemekle ilgili açıklamayı Yusuf beye sizin onurunuza verilen yemek olarak mı ifade edeyim”, 

T. Bekar
: “Biliyor zaten yani onu biliyor arkadaşlarınız kaç arkadaşınız gelecekse çağırabilirsiniz çok da mutlu oluruz de sizin arkadaşlarınızı ağırlamaktan Tülay hanım da mutluluk duyar zaten diğer arkadaşları da tanıyorsunuz de” “Tülay hanım siz Karadenizlileri çok sevdiğiniz için özellikle Karadenizli birinin mekanını ayarladı de” “Tamam bunu şaka olarak söyle”, 

Neslihan
:“Tamam bunu Kadir beye söylüyeyim”, 

T. Bekar
:“Yusuf beye söyleyebilirsin tabii İbrahim beyle şey Şerafettin bey çok şey resmi davranmak zorundasın” dediği, 

Tape No: 14311’de kayıtlı, 11.03.2010 günü saat: 16.34’de Tülay Bekar ile Ş.İ.’nin yaptığı görüşmede; 

Ş.İ.

: “Veda vardı da şeyde Genel Kurul Salonunda”, 

Tülay Bekar
:“cumartesi Yusuf beyin başkanlığını kutlayacağız. Balıkçıda. Sizi de bekliyoruz eşinizle birlikte. Yani saat 7 buçuk 19:30 da Turgut bey de gelecek eski Başkanımız. Beycan bey gelecek Azerbaycan siz hani ara sıra takılıyorsunuz ya...Ahmet bey de gelecekler”, 

Ş.İ.

: “Tamam” dediği, 

Tape No: 14028’de kayıtlı, 11.03.2010 günü saat:16.44’de Tülay Bekar ile İbrahim arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
: “cumartesi akşamı bir yemekte birlikte olacağız bazı Yargıtay üyesi arkadaşlarımız Turgut bey ve eşi de varlar katılırsanız bizi çok mutlu edersiniz efendim” “…Neriman hanımdı demi Turgut beyin eşi”, 

İbrahim
: “He ... evet evet başka kim”, 

T. Bekar
: “Yusuf bey ve eşi var 8 Hukuk dairesi başkanı seçildi” “Ahmet bey Danıştaydan katılacak hep tanıdığınız isimler ve simalar şey Yusuf bey başkan seçildiği için kutlayalım dedik”, 

İbrahim
: “…yer neresi”, 

T. Bekar
:“Yıldızda bir balık lokantası efendim” dediği, 

Tape No: 14605’de kayıtlı, 11.03.2010 günü saat:16.58’de Tülay Bekar ile Neslihan’ın yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
: “Yarın sabahleyin 11 buçuk a kadar Şerafettin beyin odasına gidip hem dergi ver hem de o Batı Trakya kitabı vardı S.S.C.’ın yazdığı bi yerde var, Albay biliyor” “Bi tane ondan götür bi de son dergimizden son iki dergimizden birer tane götür” “bi de Balıkhanın şeyini yerini tarif et” “İçlerinde en şey olanı o dur dikkatli ol olur mu”, 

Neslihan
:“Resmi olanı”, 

T. Bekar
:“…İ.O. olmuyor”, 

Neslihan
:“Ama yine şey rezervasyon 20 kişilik”,

T. Bekar
:“20 kişiyi doldururuz sanıyorum yani”, 

Neslihan
:“Şeyi aldınız mı Nesrin hanıma mail göndermiştim”, 

T. Bekar
:“Dergi alacaksınız şeyden 50 tane filan biliyorsun” “O.K., H.T., B.A., S.K. bide yan tarafın yan tarafında bir avukat vardı ya bi kaç tane de ona bıra..”, 

Neslihan
:“ben götürmüştüm herhalde onu” “O dergileri de herhalde şey cumartesi veya pazar belki yarın Hakanla ayarlamasını yaparsak yarın veya pazartesi günü kargolamasını yapacağız”, 

Tülay

:“Şey sen Oktay a şeyden götürebilirsin” “O.K. ye 10 tane kargolayın muhakkak” “Birgül ... hanıma elden götürüyordunuz Üniversiteye bırakıyordunuz” “5 tane yeterli ona” “H.T. a gönderin” “Kargolayın, kim varsa o liste de” “Onlara gönderin tamam” “20 tane de Ünsal bey istemişti Ü. A. galiba” dediği, 

Tape No: 14029’da kayıtlı, 11.03.2010 günü saat:17.02’de Tülay Bekar ile K.D. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Sensiz olmaz bak küserim ha konuşmam yani söyleyim”, 

K.D.

:“Oynamıyorum ben”, 

T. Bekar
:“Artık sayın eski Başsavcımız da gelebilir yemeklere”, 

K.D.

:“He hele biraz daha dursun…Az bir şey üzerindeki o şeyi atsın”, 

T. Bekar
: “Korkuyu atsın” dediği, 

Tape No: 14475’de kayıtlı, 12.03.2010 günü saat:08.51 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede; 

T. Bekar
: “Bunlar senden uzak olduğum için oluyor ben sana emekli ol diyorum demi” dediği, 

Tape No: 14035’de kayıtlı, 12.03.2010 günü saat:17.35’de Tülay Bekar ile A.H.Ü. arasındaki görüşmede özetle; 

T.Bekar
:“Tamam yarın ben mi alacağım sizi kim alacak”, 

A.H.Ü
.
:“Yo ben de gelirim yeri biliyorum yorulmayın kaçta yedi buçuk herhalde”, 

T.Bekar
:“Saat yedi buçuk evet”, 

A.H.Ü.

: “He iyi orda buluşuruz” dediği, 

Tape No: 14314’de kayıtlı, 13.03.2010 günü saat:15.21’de Tülay Bekar ile Y.U. arasındaki görüşmede özetle;

Y.U.

:“Şimdi S.Y. bey vardı, o vazgeçti, İstanbul'a gidiyormuş. İkinci Ceza Dairesi Başkanı ve eşi geliyorlar. Bizim taraftan üç, altı, sekiz 20 nin başkanı da gelirse 10 kişi oluyor”, 

T. Bekar
:“E tamam efendim”,

Y.U.

: “Ben Şerafettin beyle beraber geliyoruz”, 

T. Bekar
:“Siz kendiniz yeri biliyorsunuz”, 

Y.U.

: “79 numara demişti bana Balıkhan Restaurant” dediği, 

Tape No: 14047’de kayıtlı, 13.03.2010 günü saat:18.59’da Tülay Bekar ile A.C. arasındaki görüşmede özetle; 

A.C.

:“…biz geldik oteldeyiz”, 

T. Bekar
: “Tamam 7 buçuk 8 e çeyrek kala filan gelebilirsiniz biz ordayız yavaş yavaş bekliyoruz” dediği, 

Tape No: 14049’da kayıtlı, 14.03.2010 günü saat:14.12’de Tülay Bekar ile M.K.D. arasındaki görüşmede özetle; 

M.K.D.
: “nasıl geçti iyi geçti mi yemek”, 

T. Bekar
:“Çok iyiydi ... çok güzeldi tam bi gövde gösterisiydi harikaydı” dediği, 

Tape No: 14477’de kayıtlı, 15.03.2010 günü saat:12.33 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Bu hafta gitmiyorsun o zaman” “Duruşmaya girmiyorsun”, 

K. Ş.

:“Yok canım girecem ya girecem”, 

T. Bekar
:“Niye giriyorsun canım Allah Allah tatil yap biraz…cumartesi günü Turgut bey senden bahsediyordu, o çocuk diyor tek başına orda dayanıyor diyor bunlar da bi şey yapmadılar diyor olur mu böyle diyor…Yazık değil mi o çocuğa diyo ben olsam emekli olurdum diyor…o çocuk dedi tek başına 50 aydır savaş veriyor yazık değil mi çocuk hasta olacak dedi kanser olacak dedi” dediği, 

Tape No: 14478’de kayıtlı, 16.03.2010 günü saat:18.13 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede; 

T. Bekar
:“İyi gidiyor işlerim seni yanıma alabilirim çalıştırabilirim sanıyorum maaşını ödeyebilecek pozisyona gelebilirim... Büro senin olsun yeter ki sen gel… İstanbul büroya otur böyle paşa gibi otur çalış yeter ki sen gel” dediği, 

Tape No: 14482’de kayıtlı, 20.03.2010 günü saat:21.47 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede özetle;

 K. Ş.

:“…o kadar ki sarhoşum, hepsini böyle çevirdim kafamda”, 

T. Bekar
:“Sakın Gazeteciler filan olmasın sakın yanlış bi şey yapma sabah gazetede okumayalım”, 

K. Ş.

:“…çok fazla derine dalmak istemiyorum”, 

T. Bekar
:“Evet telefonda dalma lütfen” dediği, 

Tape No: 14317’de kayıtlı, 23.03.2010 günü saat:18.11’de Tülay Bekar ile Y.U. arasındaki görüşmede özetle; 

Y.U.

:“Albayımız ne yapıyor”, 

T. Bekar
:“İyiyim koşturuyorum oda iyi İstanbul dayım ben”, 

Y.U.

:“E selam saygılarımı ilet he öylemi”, 

T. Bekar
:“S. G. sizin dairenin üyesi mi efendim”, 

Y.U.

:“S. A. bizim dairenin üyesi”, 

T. Bekar
:“A. evet” “…hı nereli efendim”, 

Y.U.

:“…karşımda karşımda adaydı Beypazar'lı…tamam bir emrin var mı canım”, 

T. Bekar
: “Yok efendim” dediği, 

Tape No: 14486’da kayıtlı, 25.03.2010 günü saat:20.54’te Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“… Kadir beylerle şeyle oturuyorduk ta şey dediler ... verdi herhalde dediler…Ayağını denk al ne böyle tahliye isteyip duruyorsun sen… bak ayağını denk al demiş olabilirler dediler yorum öyle …kendine gel kendine gel dediler diyor”,

 K. Ş.

: “Gelirim gelirim, emirleri olur gelirim” dediği, 

Tape No: 14488’de kayıtlı, 29.03.2010 günü saat:11.55’de Tülay Bekar ile K.Ş.’ün yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“…kendine dikkat et daha yeni yeni dalgalar … var”, 

K. Ş.

:“Yok ya…Peki ne yapalım”, 

T. Bekar
: “Bilmiyorum ki ben de bilmiyorum hiç bir şey bilmiyorum” dediği, 

Tape No: 14489’da kayıtlı, 30.03.2010 günü saat:16.12 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Ben korkuyorum oradan çok korkuyorum …Senden korkuyorum…Ortalık ne kadar karışık görmüyor musun … görmek istemiyor musun”, 

K. Ş.

: “E ne yapacağız”, 

T. Bekar
:“yani ne kadar karışık olduğunu biliyorsun mahvederler seni ya tefe koyarlar” dediği, 

Tape No: 14094’de kayıtlı, 30.03.2010 günü saat:15.56’da Tülay Bekar ile A.C. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“…hani bizim Batı Trakyayı satacaktık birilerine Süleyman baba için…Batı Trakya Dergisi Süleyman baba arayıp duruyor ya bana abone bul diye bir de sen baksana söylemedim mi sana”, 

A.C.

:“Hiç bana söylemedin hiç böyle bir şey söylemedin”, 

T. Bekar
: “Söyledim o zaman rica ederim…daha önce Genelkurmay filan ödenek Milli Güvenlik Kurulu gönderiyordu”, 

A.C.

: “Tamam ablacığım buluruz”, 

T. Bekar
:“Çok mutlu olurum yani Milliyetçi bir dergi MHP’li bir dergi kim varsa bu”,

A.C.

: “Biz bir araya geldiğimizde ben sana şeyleri aboneleri bildiririm abla tamam mı” dediği, 

Tape No: 14124’de kayıtlı, 14.04.2010 günü saat:15.11’de Tülay Bekar ile N.Y. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Dün ben seni aradığımda yanımda eski bakanımız Seyfi Beyle kuruldan birileri vardı dediler ki diplomasını o kendisi yırtsın dediler, onlar da araştırdı barkot numarası onu bulduk, 3.2.2010 da ordan gönderilmiş çıkmış Yargıtay Başsavcılığına yani Şubatın 3 ünde, Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığı 2009 barkotlarını daha şey alıyomuş o dönem çıkartıyomuş, en yakın Haziran Temmuzda dosya numarası ordan çıkıp verilirmiş istiyosan ... barkot numarası”, 

N.Y.

:“Bi torpil yapamaz mısın?”, 

T. Bekar
:“E söylemedin ki sen bana öne geçir felan diye bi dosya bulamıyorum diplomanı yırtacam dedin bana“Veriyim mi barkot numarasını sana?” 

N.Y.

:“Yok vermek Tülay bu işi yap…Tamam hadi yap işte öyle ileriye aldır ancak seni affederim valla yoksa affetmem” dediği, 

Tape No: 14132’de kayıtlı, 17.04.2010 günü saat:14.15’de Tülay Bekar ile Kemal arasındaki görüşmede özetle; 

Kemal

:“…Tülay hanım burada 13 te iş yapılabilir mi yapılabilirse sana birini yönlendireceğim”, 

T. Bekar
:“Yapılabilir evet”, 

Kemal

:“Yargıtayda tamam”, 

T. Bekar
: “Hı hı görüşürüz hoşça kalın” dediği, 

Tape No: 14336’da kayıtlı, 19.04.2010 günü saat:19.34’de Tülay Bekar ile Y.U.’nun yaptığı görüşmede; 

Y.U.

:“Trafik kazası bir dosya zaman aşımına uğrar diye söylemişti bana yanındaki hanım kız”, 

T. Bekar
:“O dosya onandı efendim ilgilendik onunla onandı” “O gazetelerde de yayınlanan bir şeyle ilgili”, 

Y.U.

: “Yani ya şey yapamadım 25 inden beri 25 Martta dağıtıldı o da ben ben söyleyemedim telefonlarım biliyorsun ... sıkıntısını…Tamam mecbur kaldım dedim şey olsun tamam o zaman biliyorsun hadi”, 

T. Bekar
:“Tamam efendim”, 

Y.U.

:“Sana koli göndereyim mi”, 

T. Bekar
:“Evet koli istiyorum ama ben çarşamba günü geleceğim yanınıza eğer müsait iseniz ondan sonra istiyorum İstanbul dayım şuanda” dediği, 

Tape No: 14558’de kayıtlı, 12.05.2010 günü saat:16.57’de Tülay Bekar/X Bayan ile A.Ü.’nün yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“…cuma günü akşamı hakim arkadaşlarla yemek yemeyi planlıyoruz müsait olur musunuz”, 

Ahmet

:“…buradayım bir engelim yok evet” “…albayım nasıl oldu iyileşti mi” “Başladı mı”, 

T. Bekar
:“Evet”, 

Ahmet

:“Ben bi uğrarım o zaman” “…Ben de şeye uğradım”, 

T. Bekar
:“Haberim var ondan”, 

Ahmet

:“…sizden söz ettik onu bi konuşuruz yüz yüze gelince” dediği, 

Tape No: 14343’de kayıtlı, 14.05.2010 günü saat:10.56’da Tülay Bekar ile Y.U. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“15 dakika sonra yanınızda olacağım geçer miyiz hemen”, 

Y.U.

:“Tamam geçeriz Kadir bey de yerindeyse ... nereye gidiyoruz”, 

T. Bekar
:“Uzak çayyolunda bir yer vardı orası da çok güzeldi ama herkese uzak gelir diye yine Balıkhan’ ı ayarladım efendim” dediği, 

Tape No: 14161’de kayıtlı, 14.05.2010 günü saat:11.09’da Tülay Bekar ile İ.K.’nin yaptığı görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“…Akşam yine geçen grupla yemek yiyeceğiz efendim Turgut beyler de var katılırsanız bizi çok mutlu edersiniz”, 

İ.K.

: “.... Hanfendi ne durumda biliyorsunuz ...” “…yer neresi”, 

T. Bekar
:“…balıkçı Gaziosmanpaşa'da efendim geçen gittik Turgut beyler biliyor”,

İ.K.

: “…başka kimler var”, 

T. Bekar
:“Yargıtay dan Yusuf beyler var Y.U., Ş.İ. bey var…A.H.Ü. var…ya eğlenceli grup……Nahçivan'ın eski başbakanı var şey eğleniyoruz kendi kendimize Ahmet beyi ...”, 

İ.K.

:“…gerekirse Turgut beyler...Onlarla gelebiliriz yani gelmezsek de bizi mazur görün selam söyle herkese” dediği, 

Tape No: 14345’de kayıtlı, 14.05.2010 günü saat:16.53’de Tülay Bekar ile Ş.İ. arasındaki görüşmede özetle; 

T. Bekar
:“Efendim aynı yerde buluşacağız Kadir bey orda”, 

Ş.İ.

: “Ya kusura bakmayın ya ben gelemeyeceğim ya”, 

Tape No: 14492’de kayıtlı, 20.05.2010 günü saat:19.42’de Tülay Bekar ile K.Ş.’nin yaptığı görüşmede;

T. Bekar
:“Ben sana söylüyorum hep başkalarının şeylerinden bile bunlar çok ağır ben diyebilirim ahlaksız”, 

K.Ş.

:“İyi ama yani yani başkalarını aramaya gerek yok yani şeyim de yanımda baksana öyle öyle saçma sapan şey olur mu … Beyanatımı okudun mu”, 

T. Bekar
:“Okudum çok güzeldi”, 

K.Ş.

:“Veryansın ettim bende bende veryansın ettim işte”, 

T. Bekar
:“Ne halde olduğunu anlayabiliyorum…Kaydı da dinledim de hiç şey yok yani”, 

K.Ş.

:“Yok öyle talimat verir gibi bi ... konuştum hani ...”,

T. Bekar
:“Geri zekalılık yani hep kendi…Öyle hak etiler bunu iyi oldu hepsine iyi oldu…ama bu bak sana ikinci uyarı sen beni ciddiye almıyorsun”,

K.Ş.

:“ikinci tabi uyarılar geliyor bunlar birileriyle … bir şey yapılıyor tabi”, 

T. Bekar
:“İki oldu, üçüncü de artık temizlenemeyecek kadar…şimdi çıkıp kendi gururla böyle şey yapabiliyorsan savunabiliyorsun görürüz o zaman seni”, 

K.Ş.

:“Yine savunuruz ne yapalım hadi bana hadi bana eyvallah derim”, 

T. Bekar
:“Bana vekalet çıkartır mısın sen…lütfen rica ediyorum…vekalet ilişkimiz vardı”, 

K.Ş.

:“Tabi tabi tabi”, 

T. Bekar
:“Onun için sen bana bir tane vekalet çıkart Ömer beyle ikimize mesele uygun bir zamanda” dediği, 

Tape No: 14571’de kayıtlı, 01.06.2010 günü saat:09.13’de Tülay Bekar ile Neslihan’ın yaptığı görüşmede (mahkemeden alınan karar gereği şüphelinin bürosunda arama yapıldığı gün) özetle; 

T. Bekar
:“Albay ile ilgili şeyleri ortadan kaldırın…kitapları bilgisayarları götürün” “İstanbul büroda arama yapacaklarmış sanırım oraya da gelirler, ben de biraz sonra geliyorum”

Neslihan
:“tamam … şimdi geçici bir yere bırakalım” 

T. Bekar
:“Hakan’a söyleyin götürsün onları…kitapları ve şeyleri …arkadaşlara da haber verin” dediği, 

Tape No: 14208’de kayıtlı, 01.06.2010 günü saat:09.19 da Tülay Bekar ile Nesrin’in yaptığı görüşmede;

T. Bekar
:“Adil gelip aldı mı” 

Nesrin

:“yok Tülay hanım gelmedi” 

T. Bekar
:“o sıkıntı işte Adil beye haber ver öğlene kadar uğrayıp alsın”

dediği tespit edilmiştir.

d) Örgütsel irtibatlar;

Şüpheli Tülay Bekar’ın, diğer şüphelilerden Mehmet Cengiz, Kudbedin Kaya, Ali Hadi Emre, Mehmet Seyfi Oktay ve Canfer Balçık'ı tanıdığı, bu şahıslar vasıtasıyla Ergenekon Silahlı Terör Örgütü yöneticilerinden olan tutuklu sanık Doğu Perinçek ile irtibat sağladığı, 

Tülay Bekar’ın Doğu Perinçek ile irtibatını gösteren çok sayıda belgenin olduğu, bu bağlamda;

Doğu Perinçek’den el konulan 264 nolu CD içerisinde, telefon listesi başlığı altında “Av.Tülay Bekar Ulusal Bağımsız Kadın Av. Gurubu Tem. 0532/243 XX XX 418 XX XX” şeklinde kaydın bulunduğu, yine “Berlin başvurular 18-19 mart 2006” isimli belgede, “Berlin katılım listesi” isimli belgede, Ayrıca “ustram Ankara görüşülecekler” isimli belge içeriğinde, “USTRAM 15 Eylül 2006 Ankara toplantısına Genel Sekreterlikçe davet edilecek kişiler” isimli listede “Av. Tülay Bekar Adalet Reformu Komisyonu” şeklinde, benzeri bir çok belge içeriğinde isminin yer aldığı,

İşçi Partisinde yapılan aramalarda el konulan dijital verilerde; “21 Ocak 2006 Öncüler Toplantısı Davet Listesi” “Çağırıcı Doğu Perinçek” şeklinde dokümanın içeriğinde “KİTLE ÖRGÜTLERİ” başlığının altında “TÜLAY Bekar” şeklinde isminin yazılı olduğu,

30.05.2010 tarihli, İşçi Partisi web sitesinde yayınlanan “611 Avukat mahkemeye başvurdu, Doğu Perinçek hakkındaki tutuklama kararı kaldırılarak tahliyesine karar verilmelidir” başlıklı bir yazıda, “Doğu Perinçek vekilleri” arasında Tülay Bekar’ın isminin yer aldığı,

Doğu Perinçek ten ele geçirilen “Devletin Yeniden Yapılanması Üzerine” isimli dokümanda; Cumhuriyet’in yeniden yapılanması için silahlı gücünün olduğu, bütün meselenin, yeniden yapılanmanın diğer ayaklarını teşkil eden Meclis, Hükümet, Yargı ve Halk örgütlenmesi olduğu belirtilmiş ve İşçi Partisinde yapılan aramalarda el konulan “ankara komisyonlar.doc” isimli dijital veride; “Devletin Yeniden Yapılandırılması Komisyonu” başlığı altındaki “Adalet Reformu Komisyonu” alt başlığı altında “Av. Tülay Bekar” isminin bulunduğu tespit edilmiştir. 

İsçi Partisi Genel Başkan Yardımcısı H. Basri Ö., Nusret Senem, Mehmet Cengiz, Esin Ö., Uğur U. isimli şahsılarla birlikte 16 Mayıs Ulusal Hukuk ve Tavır Dergisini çıkarttıkları, yine Veli Küçük’ün bir dönem yayın kurulu başkanlığı yaptığı Yeni Batı Trakya Dergisinde Haberler Müdürü olarak görev aldığı tespit edilmiştir.

Tape No: 14503’de kayıtlı, 22.06.2009 günü saat:16.47’de Tülay Bekar ile U.U.’nun yaptığı görüşmede; U. U.’un “Anıldan elektronik posta var bi 16 Mayıs grubu var ya şimdi haberleşme için onu kullanıyoruz” “bundan sonra sana özel bilgiler vereceğim” “Ama şey cep telefonundan da veremem ki” “O zaman anlaşıldı mekanı değiştireceğiz…” dediği, T. Bekar’ın “Tamam” dediği, 

Tape No: 14354’de kayıtlı, 17.03.2009 günü saat:09.52 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T. Bekar’ın “Kendimle ilgili düşünmüyorum zaten ben, kendimle ilgili düşünsem çıkıp konuşmam vesaire yapmam, geri adım atarım, dergi toplantısını yapma diye haber gönderdiler” dediği, K.Ş.’ün “Niye diyorlar sana yapma” dediği, T. Bekar’ın “Çünkü çok dikkat çekmişiz de ondan” dediği, T. Bekar’ın “Alınmada ama Baykuk ben korkup geri adım attım mı hiç, ...ne yaparlarsa yapsınlar, …” “ ... büyük bir dalga daha geleceğini söylediler...” “Sadece dergi çıkartıyoruz toplantı yapıyoruz ya ne var bunda” dediği tespit edilmiştir.

Bu görüşmelerden de şüpheli Tülay Bekar’ın örgütsel faaliyet çerçevesinde dergi toplantılarını yürüttüğü, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik yapılacak operasyonlardan çekindikleri ve çok dikkat çektikleri için örgüt tarafından kendisine, “Dergi toplantısını yapma” diye haber gönderildiği, görüşme içeriğinden anlaşılmaktadır. 

İşçi Partisi Üyesi ve Merkez Karar Kurul Üyesi olduğu anlaşılan Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik davada yargılanan sanık Tunç Akkoç’tan el konulan dijital verilerde yer alan “teldefteri” olarak kayıtlı liste içerisinde isminin ve çeşitli telefonlarının kayıtlı olduğu,

Yine soruşturma kapsamında Türkiye Gençlik Birliği üyesi S.Y. ile Tülay Bekar’ın ilişkili olduğu, buna göre Tape No: 14499’ da kayıtlı, 09.05.2009 günü saat:13.38’da Tülay Bekar ile S.Y.nin yaptığı görüşmede; S.Y.’in “Türkiye Gençlik Birliğinden… cumartesi 1’den sonra uygun olduğunuzu söylemişti müsaitseniz yanınıza gelip bi ziyaret etmek istiyorum…biz 17 Mayıs Cumhuriyet mitingini biliyorsunuz, onunla ilgili görüşmek istiyorduk sizinle, şöyle de bir şey var size bi öneri olsun …, sanıyorum pazartesi günü toplantı yapılıyor sizin ofisinizde…Biz oraya Esin hanımla zaten gelecektik müsaitseniz o zaman 5 dakika görüşebilir miyiz” dediği, Tülay Bekar’ın “Olur olur” dediği tespit edilmiştir.

Tülay Bekar’ın bu görüşmeyi yaptığı S.Y.’nin, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik davada yargılanan sanıklardan Ahmet Hurşit Tolon ve Adnan Türkkan ile de irtibatlı olduğu, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü'nün hedefleri doğrultusunda, sanık Mehmet Şener Eruygur’un organizesinde bir örgütsel faaliyet olarak düzenlenen Cumhuriyet Mitinglerinin organizasyonlarında görev aldığı, 2008 yılında düzenlenen 12 Nisan Mitingiyle ilgili Ahmet Hurşit Tolon ile görüşme yaptığı, mitingi birlikte organize ettikleri de anlaşılmaktadır. 

Bunların yanı sıra Tülay Bekar’ın ifadesinden de anlaşılacağı üzere; Yeni Batı Trakya Dergisi haber müdürü olarak görev yaptığı, dergi sahibinin S.S.C. isimli kişi olduğu, örgüt yöneticilerinden Veli Küçük’ün Batı Trakya Dergisi'nde bir süre Yayın Kurulu Başkanlığı yaptığı, aynı dergide yine sanık Kemal Kerinçsiz’in de görev aldığı tespit edilmiştir. Tülay Bekar savunmasında Veli Küçük'ü ismen tanıdığını, kendisinden önce Batı Trakya Dergisi'nde görev yaptığını beyan etmiş ise de hakkında daha önce örgüt yöneticiliğinden kamu davası açılan Veli Küçük'ün adresinde yapılan aramada elde edilen dijital belgelerde şüpheliler Tülay Bekar ve Canfer Balçık'ın Türk Dünyası Araştırmalar Vakfı'nın düzenlediği ve Veli Küçük'ün de konuşmacı olarak katıldığı konferansa ait fotoğraflarda şüphelilerin de katılmış olduğu görülmüş, buna ilişkin fotoğraflar dosya içerisine eklenmiştir.

Yine soruşturma kapsamında alınan HTS dökümlerine göre sanık Mustafa Balbay’ın kullanımında bulunan ve Yenigün Haber Ajansı adına kayıtlı olan telefon ile irtibatlı olduğu belirlenmiştir. 

Şüpheli Ali Hadi Emre ifadesinde; Mehmet Seyfi Oktay vasıtasıyla Tülay Bekar'ı tanıdığını, Mehmet Seyfi Oktay'ın talebi üzerine kendisiyle Polat Rönesans Oteli'nde buluştuklarını, Mehmet Haberal'la ilgili davayı üstlenmesini istediğini, Tülay Bekar'ın kendisine gelmesinin nedeninin ise daha önce bir dava nedeniyle tanıştığı Avukat Sefa Altıoğlu isimli şahıstan kaynaklanmış olabileceğini, bu şahsın da kendisini Mehmat Haberal'ın avukatlığını yapması için daha önce çok ısrar ettiğini, kendisinin kabul etmediğini beyan etmiştir. Tülay Bekar ifadesinde ise, bu savunmanın aksine Ali Hadi Emre'nin bir konuda kendisiyle Mehmet Seyfi Oktay vasıtasıyla görüşmek istediğini, görüşmede Mehmet Haberal'ın tahliyesi ile ilgili kendisine aracılık yapması teklifinde bulunduğunu, kendisinin ise bunu kabul etmediğini beyan etmiştir.

e) Deliller ve Hukuki durumunun değerlendirilmesi;

Şüpheli Tülay Bekar’ın diğer şüpheliler Mehmet Cengiz, Kudbedin Kaya, Ali Hadi Emre, Mehmet Seyfi Oktay, Canfer Balçık, Sefa Altıoğlu ve Hüseyin Yıldırım ile birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması içinde aktif olarak görev aldığı, kendisine verilen görev gereği birçok yargı mensubu ile özellikle de yüksek yargı mensuplarıyla yakın ilişkiler kurduğu, yüksek yargıda yapılan seçimleri bile çok yakından izlediği, birçok yargı mensubunun katılımı ile gerçekleştirilen yemekler düzenlediği, ayrıca örgüt yöneticisi konumundaki tutuklu sanık Doğu Perinçek ve kendisine bağlı grubu ile de yoğun irtibatlarının bulunduğu, sanık Nusret Senem ve şüpheli Mehmet Cengiz ile birlikte 16 Mayıs Ulusal Hukuk ve Tavır Dergisini çıkarttıkları, örgüt yöneticisi tutuklu sanık Veli Küçük’ün bir dönem Yayın Kurulu Başkanlığı yaptığı Yeni Batı Trakya Dergisinde aynı dönemde birlikte faaliyet yürüttükleri, şüphelinin halen adı geçen dergide Haber Müdürü olarak görev aldığı tespit edilmiştir.

Toplanan deliller birlikte değerlendirildiğinde şüphelinin; Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması içerisinde avukat olmasının da verdiği hukuki görünümlü geniş hareket alanı içerisinde aktif olarak görev aldığı, kendisine örgüt tarafından verilen görev gereği, Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik soruşturmalar sonunda açılan davalara bakmakta olan dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş. ile duygusal yakınlık kurduğu anlaşılmıştır. Şüphelinin, Mahkeme Başkanı K.Ş. ile kurduğu duygusal yakınlıkla, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasını yönlendirmeye çalıştığı, bazı tutuklu sanıkların tahliyesi konusunda girişimde bulunduğu, dönemin Mahkeme Başkanını davadan çekilerek kamuoyu oluşturmak ve yargılamayı yapan heyeti tartışılır hale getirmek için basın açıklaması yapmaya zorladığı belirlenmiştir.

Şüpheli Tülay Bekar’ın kadınlığını kullanarak Mahkeme Başkanı K.Ş.’ü etkilemeye çalıştığı anlaşılmış ise de duygusal içerikli telefon konuşmaları mümkün olduğunca iddianameye konulmamıştır.

Şüpheli Tülay Bekar, dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’yi 10 yıldır tanıdığını ve aile dostu olduğunu belirtmekte ise de; aralarında gerçekleşen konuşmalarda sergilenen üsluptan bu yakınlığın “aile dostluğu” seviyesinde bulunmadığı anlaşılmaktadır. Bir kişinin aile dostu ile yaptığı konuşmaları kendi üzerine kayıtlı ve herkes ile konuşmakta kullandığı telefonlar ile yapması hayatın olağan akışına uygun iken, bu görüşmelerin şüpheli tarafından başka bir şahıs üzerine kayıtlı telefonla yapıldığı belirlenmiştir. Şüphelinin bu görüşmeler için özel numara kullanarak örgütsel faaliyetlerinin açığa çıkmasını engellemeye çalıştığı anlaşılmıştır.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne karşı yapılan ilk operasyondan ve Cumhuriyet Başsavcılığımızca başlatılan soruşturmadan itibaren örgüt üyelerinin ortak bir tavır ve alınan bir örgütsel tedbir olarak telefon konuşmalarında sürekli şifreli konuştukları ve örgütsel konuları daha çok yüz yüze konuşmayı tercih ettikleri bilinmektedir. Şüpheli Tülay Bekar’ın da örgütün bu tavrına uygun olarak, yaptığı telefon konuşmalarında sık sık telefonların dinlendiğinden söz ederek karşısındaki kişileri sürekli, “telefon! size bu konuları öğretemeyeceğim, telefonda konuşmayalım” şeklinde uyardığı, hatta dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’yi bile Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik davada tutuklu olarak yargılanan sanık Doğu Perinçek’in ve İşçi Partisinin adını söyleyince “telefon” diye susturmaya çalıştığı görülmektedir. Aslında örgüt içinde avukatlık mesleğinin sağladığı hukuksal koruma, kolaylık ve özellikle yüksek yargı çevrelerinde edindiği dostluklar sayesinde geniş bir alanda faaliyet gösteren ve Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasına bakan dönemin mahkeme başkanı K.Ş. ile kurduğu yakınlığı nedeniyle şüpheli Tülay Bekar’ın telefon konuşmalarında bu şekilde davranıyor olması örgütte ayrıcalıklı bir konumda bulunduğunu göstermektedir. 

Şüpheli Tülay Bekar’ın, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasında yargılanan sanıklardan herhangi birinin vekili olmadığı halde, kendisine örgüt tarafından verilen görevi yerine getirmek için kendisine bağlı olarak çalıştığı Adalet eski Bakanı avukat Mehmet Seyfi Oktay’ın talimatları ve birlikte sağladıkları koordinasyon ile sürekli ve sistemli bir şekilde dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’yi dava konusunda yönlendirme çalışmaları yürüttüğü, şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın da şüpheliler avukat Mehmet Cengiz ve Ali Hadi Emre ile birlikte hareket ettiği ve görev paylaşımı ile kendilerine verilen görevleri yerine getirmek için faaliyette bulundukları elde edilen delillerden açıkça anlaşılmaktadır. 

Şüphelinin Mahkeme Başkanı K.Ş. ile yaptığı görüşmeleri en kısa zamanda üstü konumunda bulunan şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’a aktardığı ve karşılıklı olarak değerlendirmelerde bulundukları, hatta etkileme çabaları sırasında zaman zaman mahkeme başkanı K.Ş.’ü tehdit etme boyutuna ulaşan konuşmalar yaptığı görülmektedir. 

Tape No: 14376’ da kayıtlı görüşmede, şüpheli Tülay Bekar’ın kendisine Mehmet Cengiz’in aktarması üzerine, Mehmet Cengiz’e gizli bir dosya gönderilmesi olayından ve Doğu Perinçek’ten bahsederek ellerinde bulunan bir dosyayı, K.Ş. üzerinde bir baskı aracı olarak kullanmak üzere kendisine söylediği görülmektedir. Bu konuşmada bir yandan ellerinde gizli bir dosya olduğu söylenerek K.Ş. baskı altına alınmaya çalışılırken, öte yandan da Doğu Perinçek’in bu dosyanın yayınlanmasına engel olduğu bilgisi verilerek Doğu Perinçek’in yüceltilmesi sağlanmaya çalışılmaktadır.

Mahkeme Başkanı K.Ş.’nin de katılımı ile organize edilen bir yemek sonrası şüpheliler Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay arasında yapılan şu telefon konuşması, şüphelinin hangi amaçla mahkeme başkanı ile yakınlık kurduğunu gözler önüne sermektedir:

Tape No: 13792'de kayıtlı, 15.04.2009 günü saat:09.42’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay ın yaptığı görüşmede; 

M. Seyfi Oktay:“Akşam ki görüşme nasıl değerlendiriyorsunuz…”

T. Bekar
:“Çok güzeldi efendim…Sadece Başkanımız biraz gergindi doğal olarak”

M.Seyfi Oktay
:“Herhalde biraz mesajları almıştır”

T. Bekar
:“Evet almıştır efendim” 

M.Seyfi Oktay
:“… siz de çok yüklendiniz yani” 

T. Bekar
:“Ben öyleyimdir efendim çünkü gerçekten aynı şeyi düşünüyorum bence piyon olarak yada demokrasi şeyi altında bu benim görüşüm tabi ki kimseyi bağlamaz ..Ama ben … önce emekli olup sonra büyük bir basın açıklaması yapardım” 

M.Seyfi Oktay
:“Hayır ama…ama bakınız iş bu yerleri kaybetmemek lazım” “Ben akşam şunu söylemek istedim yani, bu bir rejim mücadelesi…Ve orda düğümleniyor…Böyle önemli kritik yerler için Atatürk gibi davranacak kesin kararlı insanlara ihtiyaç var inanın…onun o yönüne teşvik etmek lazım yani benim anladığım kadarıyla” 

Tülay Bekar
:“Biz sık sık görüşebilirsiniz efendim size çok saygı duyuyor gerçekten onun ağzından çok az duydum ben”

M.Seyfi Oktay
: “O nedenle bir sahip çıkan olması lazım…” 

Şüpheliler arasındaki ilişkinin tamamen örgütün menfaatlerinin korunması amacıyla sürdürüldüğü anlaşılmaktadır. Bu kapsamda Ergenekon Silahlı Terör Örgütü adına avukatlardan oluşan ve yüksek yargı da dahil birçok hakim ve savcının tayininden terfisine, disiplin cezalarının kaldırılmasına kadar, yapılan çalışmalar ve bu yönde HSYK üyeleriyle bir çok hakim ve savcıyı görüştürüp daha sonra da kendilerine bağımlı hale getirip örgüt adına kullanmayı amaçladıkları anlaşılmaktadır. 

Mahkemeden karar alınarak tespite başlanılan telefon görüşmeleri incelendiğinde, şüpheli Tülay Bekar’ın aşama aşama mahkeme başkanı K.Ş.’yi önce Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasına bakmaması, bunda başarı sağlayamayınca basın açıklaması yaparak emekli olması, yapacağı basın açıklamasıyla kamuoyunda yargılamayı tartışılır hale getirmesi, emekli olmayınca da başkanlıktan uzaklaştırmak ve kendi amaçlarına daha uygun yeni bir başkan seçilmesi için Yargıtay Üyesi olması konusunda çaba gösterdiği, bu arada en baştan itibaren istikrarlı olarak da Cumhuriyet Başsavcılığımızca Ergenekon Silahlı Terör Örgütü soruşturması ile ilgili düzenlenen iddianameleri kabul etmemesi ve bazı tutuklu sanıkları tahliye etmesi konusunda telkinlerde bulunduğu anlaşılmaktadır. Şüphelinin hemen hemen her görüşmede “Gönder şu dosyayı da gitsin allah aşkına” “Sen şu davayı gönder gönderdikten sonra bir hafta tatil yapalım” “Dosyayı kafandan atmadan bir daha seninle görüşmeyeceğim” “Artık bırak o davanı da bana gel” “Sen git emekli ol lütfen emekli ol ne olur emekli ol” gibi söylemleri bulunmaktadır. Bu görüşmelere örnek olabilecek onlarca telefon konuşması yukarıda “telefon konuşmaları” bölümünde aktarıldığı için tekrara düşülmemesi için burada yeniden yer verilmemiştir.

Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün hedefleri doğrultusunda, K.Ş.’nin ve buna bağlı olarak davaya bakan heyetin görev yerlerinin değiştirilmesi ve böylece dava dosyasından uzaklaştırılması başarılamayınca, örgüt tarafından farklı bir strateji geliştirildiği ve bu sefer K.Ş.’nin Yargıtay üyeliğine seçilmesi ve bu şekilde Ergenekon dava dosyasından uzaklaştırılması için çalışmalar yapıldığı tespit edilmiştir. Örgüt, mahkeme başkanını değiştirmek isterken buna bağlı olarak davaya bakan diğer üyeleri de başka görevlere tayin ederek dosyadan uzaklaştırmayı, yerlerine de yüksek yargıda bulunan irtibatların kullanılması suretiyle, örgütün amaçlarına uygun hareket edebilecek yeni bir mahkeme başkanı ve üye hakimler atamaya yönelik faaliyetlerde bulunmuşlardır.

Hakim ve savcılar için meslekteki saygın bir görev olan Yargıtay Üyeliği vaadiyle dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanının önce şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’la tanıştırıldığı, düzenlenen yemeklerle aralarında samimiyet kurulmasının sağlandığı, sonra da şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın üzerinden HSYK Eski Başkan Vekili K.Ö.’le görüştürüldüğü belirlenmiştir. HSYK Eski Başkan Vekili K.Ö. ile görüşmelerinin randevularının bile şüpheli Mehmet Seyfi Oktay tarafından alınması yoluyla örgütün gücü K.Ş.’ye gösterilmekte, hakim ve savcıların özlük hakları ve atamaları konusunda tek yetkili makam olan HSYK'da etkin olunduğu izlenimi verilerek baskı oluşturulmuştur.

Tape No: 14423’de kayıtlı görüşmede, şüpheli Tülay Bekar’ın K.Ş.’ye hitaben; “Muhalefet şerhlerini falan duyunca böyle baya komiğime gitti… oh be dedim bizden onlar … Herkes diyordu ya bizden bizden diye” şeklindeki konuşma içeriğinden, görülmekte olan Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasında bazı muhalefet şerhi veren dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı için gıyabında örgüt üyeleri tarafından söylenmiş övgü dolu sözleri söylediği, böylelikle örgütün lehine olacak kararları vermesi teşvik edildiği belirlenmiştir. 

(Tape No: 14266’da kayıtlı) Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşmede;

T. Bekar

: “Beyefendi orda bayağı rahatsız tek başına o muhalefet şerhleri veriyor diğerleri hiç takmıyorlar bile” 

M. Seyfi Oktay
:“Evet o hocada mı öyle oldu” 

T. Bekar

:“Herkes hepsi öyle oluyor tek başına şerh veriyor diğerlerinin hiç biri farklı hareket ediyor takip etmişsinizdir” 

M. Seyfi Oktay
:“Hocayla ilgili karar verildi mi öyle ...” 

T. Bekar

:“Sanırım vardı efendim”

şeklindeki konuşma içeriğinden de anlaşılacağı üzere, örgütün yargı yapılanmasını oluşturan şüpheliler, örgütte yönetici konumda olan tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliyesini sağlamak için özel bir çaba göstermekte ve bu konuyu sürekli gündeme alarak tahliye ettirmeyi amaçlamaktadırlar. Dönemin Mahkeme Başkanı K.Ş.’nin muhalif kalmasından sonra, tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tutukluluğunun davamı yönünde oy kullanan İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Üyelerinden duydukları rahatsızlığı dile getirmiştirler. Bu mahkemede örgütün istediği kararların alınmasını sağlamak için de mahkemede değişiklik yapılabilmesinin yolunu açmak ve böylece tüm mahkeme hakimlerini değiştirebilmek amacıyla K.Ş.’yi emeklilik ya da Yargıtay Üyeliği yoluyla uzaklaştırma gayretlerini aralıksız sürdürmüşlerdir.

Şüphelinin, yargı yapılanması içinde yer alan diğer şüpheliler ile birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün hedefleri doğrultusunda, yargı içerisine sızarak kadrolaşma ve örgüte yakın isimleri etkin ve stratejik görevlere getirme, yüksek yargı mensuplarıyla yakın ilişki kurarak karşılaşılan sorunların çözümünde onların nüfuzundan yararlanma gibi faaliyetleri içinde bizzat yer aldığı, yukarıda ayrıntısıyla açıklanan birçok görüşme, fiziki takip ve tespit tutanaklarında, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasına bakan mahkeme başkanı K.Ş.’yi etkilemeye, yönlendirmeye ve baskı altına almaya çalıştığı, diğer şüphelilerle önceden belirledikleri çalışmalar ile bazı tutuklu sanıkların tahliye edilmesi ve örgütün istediği kararların alınması yönünde baskı yaptığı tespit edilmiştir.

Böylece şüpheli Tülay Bekar’ın, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı içindeki yapılanmasında şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’a bağlı olarak faaliyet yürüttüğü, yargı görevi yapanı baskı ve hukuka aykırı olarak etkileyerek yargı görevini yapanı etkileme ve adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarını işlediği tüm dosya kapsamından anlaşılmakla;

Şüpheli Tülay Bekar’ın eylemlerine uyan TCK.’nın 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunu’nun 5, TCK.'nın 277, 288, 43, 53, 58/9 ve 63. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

3) ŞÜPHELİ ALİ HADİ EMRE

a) Savunmaları;

Özetle; İstanbul Barosuna kayıtlı olarak avukatlık yaptığını, avukatlıktan önce yedi yıl süre ile hakimlik yaptığını, soruşturmada adı geçen şahıslardan Gürbüz Çapan’ı tanıdığını, bu kişi ile yıllar önce siyaset yapması nedeni ile irtibatları olduğunu, uzun ve sürekli bir arkadaşlıklarının bulunmadığını, 

Emcet Olcaytu’nun dijital verilerinde kendi isim ve numarasının bulunmasının, kendisiyle onbeş yıllık bir dava nedeni ile 4 Ağır Ceza Mahkemesinde tanıştığını, Emcet Olcaytu’nun da avukat olarak bu davayı takip ettiğini, kendisinin de bu davayı takip ettiğini, o dönemde telefonlarını vermiş olabileceklerini, o tarihten sonra Emcet Olcaytu ile görüşmediğini, yüzünü de görse hatırlayamayacağını, 

24 Şubat 2009 tarihinde Polis İhbar hattına yapılan ihbar ve Tülay Bekar ile irtibatı sorulduğunda; kendisinin Mehmet Cengiz ve Canfer Balçık isimli şahısları tanımadığını, onları ilk kez nezarethanede tanıdığını ve gördüğünü, Tülay Bekar'ı bir iki sefer İstanbul Beşiktaş Adliyesinde davalarda gördüğünü, Adalet Eski Bakanı Mehmet Seyfi Oktay'ı tanıdığını, beraber siyaset yaptıklarını, ağabey-kardeş gibi olduklarını, Mehmet Seyfi Oktay’ın tam olarak hatırlamamakla birlikte telefonla bir süre önce kendisini aradığını bir bayan avukatla görüşmesini istediğini, “Hanımefendiye cebini verdim, seni arayacak” dediğini, daha sonra Tülay isimli bayanın kendisini arayarak buluşmak istediğini söylediğini, Polat Otelin adresini verdiğini, bir süre sonra bu bayanın yanına geldiğini, kendisinin Tülay Bekar’ı görünce hatırladığını, Tülay Bekar’ın kendisine dışarıya çıkarak, “Yürüyelim” dediğini, Tülay Bekar’ın kendisine; Mehmet Haberal'ın davasını Ankara'dan üstlenmesini istediklerini, ancak bu davanın sakat olduğunu, K.K. isminde birinin davaya girdiğini, bu kişinin de Kemal Kerinçsiz'in arkadaşı olduğunu söylediğini ve tanıdığı birileri olup olmadığını sorduğunu, Tülay'ın kendisine gelmesini, daha önce bir davada tanıştığı Sefa Altıoğlu’nun neden olmuş olabileceğini, Sefa Altıoğlu’nun Ankara'da bulunduğunu ve Mehmet Haberal'ın avukatlığını yaptığını, bu kişinin de daha önce kendisine Mehmet Haberal'ın avukatlığını yapıp yapamayacağını sorduğunu, davayı üstlenmesi için çok ısrar ettiğini, ancak kendisinin Ergenekon’da bulunmak istemediği için teklifini kabul etmediğini, daha çok hukuk davalarına baktığı için bu tip tekliflere açık olmadığını, Tülay Bekar'ın da bu durumu bildiğinden dolayı kendi üzerinden Sefa Altıoğlu'na ulaşmak istemiş olabileceğini zannettiğini, Tülay Bekar’la görüşmenin bu şekilde devam ettiğini ve kendisinin bu işe karışmayacağını söylediğini, daha sonra son zamanlara kadar Tülay Bekar’la görüşmediğini, 

Polat Otelin saunasından iş adamı olarak tanıdığı M.M. isimli şahsın uyuşturucu davasından tutuklu olması nedeni ile ailesinin kendisine ulaşarak avukat Tülay Bekar'ı tanıyıp tanımadığını sorduklarını, M.M.’nın ailesinin Tülay Bekar’ın İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesinde tanıdıklarının olduğunu, yakınlarının suçsuz olduğunu, Mahkemeye dertlerini anlatamadıklarını söyleyerek, Tülay Bekar’ın davayı üstelenip üstlenemeyeceğini sorduklarını, kendisinin ise bu kişilere Tülay Bekar'ı arayabileceğini söylediğini ve aradığını, İstanbul'a ne zaman geleceğini sorduğunu, Tülay Bekar’ın İstanbul'a geldiğinde kendisini aradığını, ofisine giderek Tülay Bekar ile bu konuyu görüştüğünü, bu dosyaya profesyonel yaklaşarak davayı alır mısın dediğini, Tülay Bekar’ın dosyayı gördükten sonra görüşmek istediğini, dosyanın fotokopisini Tülay Bekar'a gönderdiğini, ancak daha sonra Tülay Bekar ile görüşmediğini, dosyayı alıp takip edip etmediğini bilmediğini, Tülay Bekar ile irtibatının bu iki görüşmeden ibaret olduğunu, bunun dışında bir görüşme ve samimiyetinin olmadığını, 

Mehmet Seyfi Oktay, Kudbedin Kaya, Mehmet Cengiz, Canfer Balçık, Sefa Altıoğlu ve Hüseyin Yıldırım isimli şahıslarla ilgili olarak; Hüseyin Yıldırım’ın Mehmet Seyfi Oktay'ın çocukluk arkadaşı olduğunu, otopark ve restaurant işlettiğini, Hüseyin Yıldırım’ı 15 yıldan bu yana tanıdığını, özel bir samimiyetinin olmadığını, Kudbedin Kaya'yı avukat olması nedeni ile tanıdığını, kendisiyle sık sık görüştüğünü, belli bir samimiyetinin olduğunu, 

Veli Küçük ve Doğu Perinçek ile herhangi bir irtibatının olmadığını, avukatlık Bürosundaki telefon fihristinde Doğu Perinçek’in isminin bulunması ile ilgili olarak; Doğu Perinçek ile herhangi bir yakınlığının veya görüşmesinin bulunmadığını, bu fihristin otuz yıllık fihrist olduğunu, niçin bunu yazdığını hatırlamadığını,

Tülay Bekar’ın, Mehmet Seyfi Oktay ve Mehmet Cengiz’in yönlendirmesi ile K.Ş. ile irtibata geçtiği, ilerleyen zaman içerisinde Tülay Bekar, Mehmet Seyfi Oktay ve K.Ş.’nin bir çok defa bir araya geldikleri ve bu görüşmelerde K.Ş.’yi etkilemeye ve yönlendirmeye yönelik konuşmalar yaptıkları sorulduğunda; bu konuda bilgi sahibi olmadığını, K.Ş.’yi de Mahkeme Hakimi olması sebebi ile tanıdığını ve hiçbir samimiyetinin bulunmadığını, 

Ancak, çok samimi olduğu Mehmet Seyfi Oktay’ın İstanbul'a geldiğinde milletvekillerine tahsisli Florya Tesislerindeki Ataköy Deniz Köşkünde buluştuklarını, yemek yiyip konuştuklarını, yaklaşık altı ay veya bir yıl kadar önce Mehmet Seyfi Oktay geldiğinde buluştuklarını, sohbet sırasında Mehmet Seyfi Oktay’ın kendisine “Bu akşam K.Ş. ile yemek yiyeceğiz, görüşme talebi ondan geldi” dediğini, kendisinin de “Hayrola” dediğini, Mehmet Seyfi Oktay’ın “Görüşme talebi ondan geldi, Ankara'da avukatlık yapan bir bayan arkadaş aracı oldu, görüşebileceğimizi söyledi” dediğini, bayan avukatın da Mehmet Seyfi Oktay’ın İstanbul'da olduğu bir tarihte görüşmeyi ayarladığını zannettiğini, ertesi gün Mehmet Seyfi Oktay'a yemeği sorduğunu ve “Köksal Beyin senle ne işi var” dediğini, Mehmet Seyfi Oktay’ın da “Köksal Bey Yargıtay üyesi olmak istiyor, benim kurul üyeleri arasında tanıdıklarım olduğunu bildiği için bu konuda yardımcı olmamı istiyor” dediğini, Mehmet Seyfi Oktay’ın da K.Ş.’ye “Ankara'ya gel görüştürelim” dediğini anlattığını, o akşam yemekte Mehmet Seyfi Oktay, K.Ş. ve Mehmet Seyfi Oktay’ın arkadaşı M.E.S.’nin olduğunu da yine Mehmet Seyfi Oktay'dan öğrendiğini, M.E.S.’nin de eski senatörlerden olduğunu, Köksal beyin Ankara’ya gittiğini ve kurul üyeleriyle görüştüğünü duyduğunu,

Tape No: 14216’da kayıtlı 29.07.2009 tarihinde saat 16.49’da Mehmet Seyfi OKTAY ile Tülay BEKAR arasında geçen görüşmede geçen K.Ş.’nin Yargıtay üyeliğine seçilmesiyle ilgili konu sorulduğunda; bu konuyu ifadenin ilk kısımlarında anlattığını, görüşmenin ayrıntılarını tam olarak hatırlamadığını, üzerinden çok zaman geçtiğini, K.Ş.’nin Yargıtay üyeliğine seçilmesini Mehmet Seyfi Oktay’ın kendisine söylediğini, kendisinin de lafın gelişi “iyi olur” dediğini, K.Ş. ile ilgili hiçbir görüşmeye ve toplantıya katılmadığını, 

Tape No: 13498’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; görüşmeyi hatırlamadığını, zaman zaman Mehmet Seyfi Oktay’ı, işleri olan Hakim-Savcılar için aradığını ve gönderdiğini, Mehmet Seyfi Oktay'ın da bu kişiler geldiğinde masraf yaptığı için kendisine sitem ediyor olabileceğini, bildiği kadarı ile Mehmet Seyfi Oktay’ın, kendisinin gönderdiği hiçbir Hakim-Savcının işini yapmadığını, 

Hakim-Savcı arkadaşlarının Mehmet Seyfi Oktay ile yakınlığını bildikleri için yardım isteklerinin olduğunu, Kudbedin Kaya’nın kendisinin yakın tanıdığı olduğunu, bu kişinin de Mehmet Seyfi Oktay'ın yazlık komşusu olduğunu, dolayısıyla Mehmet Seyfi Oktay’ın Kudbedin Kaya isimli şahsı tanıdığını, bir süre önce belki de bir sene önce Kudbedin Kaya’nın yanına gelerek dönemin İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı Z.B. ve İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı E.C.’nin soruşturma geçirdiklerini, bu konuda kendisinden yardım istediklerini, kendilerini Mehmet Seyfi Oktay aracılığı ile K.Ö. ile görüştürmelerini istediklerini, Kudbedin Kaya'nın da bu durumu kendisine aktardığını, kendisinin de Mehmet Seyfi Oktay'a bu durumu aktardığını, Mehmet Seyfi Oktay’ın meseleye olumlu yaklaştığını, bir süre önce Hacettepe Kampüsünün içinde bir restaurantta kendisi, Kudbedin Kaya, dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö., Mehmet Seyfi Oktay, ayrıca eski Bodrum Başsavcısı ve Z.B. ve E.C. ile birlikte yemek yediklerini, Mehmet Seyfi Oktay’ın her iki Ağır Ceza Başkanına “Siz gidin, kurul başkanı Kadir Beyin yanına oturun ve ne derdiniz varsa anlatın” dediğini, onların 3'lü sohbet ettiklerini, bildiği kadarı ile her iki başkanın soruşturma sırasında müfettişler tarafından kendilerine baskı yapıldığını ve Beşiktaş Adliyesinden ayrılmak istediklerini belirttiklerini, hatta gitmek istedikleri adliyeleri belirttiklerini, 

Aradan bir süre geçtikten sonra Kudbedin Kaya kendisini tekrar arayarak, başkanların soruşturmasının kötüye gittiğini ve tekrar başkan K.Ö. ile görüşmek istediklerini ifade etmesi üzerine yeniden bir görüşme ayarladıklarını, zaten kendisinin o tarih itibari ile Ankara'ya gitmekte olduğunu, kendisinin ayrı olarak gittiğini, diğerlerinin de ayrı ayrı geldiklerini bildiğini, daha sonra Ankara Korukent'te Tike Restuarantta buluştuklarını, kendisinin Kudbedin Kaya'ya “Bunlar kendi arasında görüşsünler, biz katılmayalım, yanlış anlaşılır” diyerek başka bir yere gitme teklifinde bulunduğunu, o gece Mehmet Seyfi Oktay, K.Ö. ve İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlarının görüştüklerini, ancak ne görüştüklerini bilmediğini, bu irtibatları sağlamasında herhangi bir menfaatinin bulunmadığını ve tamamen insani duygulardan kaynaklandığını, 

Ayrıca Z.B.’nin olduğu mahkemede hiçbir davasının bulunmadığını, olandan da çekildiğini, E.C.’de de bir davasının olmadığını, kendisinin de E.C.’den hukuki olmayan bir talepte bulunmadığını, 

10.09.2009 tarihli buluşmayı Mehmet Seyfi Oktay’ın organize etmesinin sebebi sorulduğunda; Mehmet Seyfi Oktay'ın kendisine gelen kimseyi çevirmediğini, insani olarak yaklaştığını, siyasetçi olduğu için herkesle ilgilenmeye çalıştığını, 

10.09.2009 tarihinde yapılan fiziki takip tutanağına göre Av. Tülay Bekar’ın Ankara ilindeki yazıhanesinde Tülay Bekar, Mehmet Seyfi Oktay ve K.Ş.’nin buluştuklarının tespit edildiği, fiziki takip tutanağı ve kendisine sorulan telefon görüşmeleri birlikte ele alındığında; dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı olan K.Ş.’nin Ankara’ya gelerek dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ve ardından Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar ile yapacağı görüşmeler ile ilgili konuştukları açıkça anlaşıldığı görüşmeyi hatırlayamadığı için bu ifadeleri ne şekilde, ne anlamda söylediğini açıklayamadığını, K.Ş. ile bir ilgisinin olmadığını, toplantıdan da haberi olmadığını, Tülay Bekar'ın Ankara'da ki ofisini de bilmediğini, 

Tape No: 13505’de kayıtlı telefon görüşmesinde Mehmet Seyfi Oktay’ın “Yemekteydik bu hanımefendinin bürosunda” diyerek gerçekleşen buluşmadan, bahsettiği konu ve görüşmede geçen diğer hususları hatırlamadığını, bu konuyu Mehmet Seyfi Oktay’ın daha iyi bileceğini, “öteki” diye bir kimsenin olmadığını, “öbür taraf” diye bir tarafın olmadığını, kendisinin konuştuğu ve ilettiği bir kimsenin bulunmadığını, Mehmet Seyfi Oktay’ın gerekli-gereksiz her şeyi telefonda konuştuğunu, telefonla konuşma konusunda son zamanlarda herkesde tedirginlik bulunduğunu, kendisinde de yanlış anlaşılmalara mahal vermemek için tedirginlik oluştuğunu, 

Tape No: 13569’da kayıtlı telefon görüşmesindeki “İşte biraz bastırın artık deyin ki git bu işi bitirin artık yav yeter yav” şeklindeki görüşmeyi hatırlamadığını, Mehmet Seyfi Oktay ile telefonda sık sık görüştüğünü, bazı görüşmelerin sıradan yapıldığını, çoğunu da hatırlamadığını, kendisinin bitirilmesini istediği bir işinin olmadığını, Mehmet Seyfi Oktay’dan aldığı bilgileri başka kimseyle paylaşmadığını, 

Tape No: 14655’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; daha öncede belirttiği gibi Sefa Altıoğlu’nun Mehmet Haberal'la ilgili davayı üstlenmesini istediğini, kendisinin de kabul etmediğini, Sefa’nın arada sırada aradığında yuvarlak kelimelerle onu geçiştirdiğini, 

Tape No: 14659’da kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; düzenlenen yemekten ve görüşmeden haberinin olmadığını, konuyu takip etmesinin özel bir sebebi olmadığını, yemekli toplantıyla ilgili daha sonra görüşmediklerini, kendisine böyle bir toplantıyla ilgili görüşme notlarının aktarılmadığını, 

Ergenekon davası sanıklarının tahliye edilmesi için herhangi bir girişimi olup olmadığı sorulduğunda; hiçbir tahliye işlemi için ne hakimle ne savcıyla ne de bir başkası ile görüşme faaliyetinin ve çabasının olmadığını, 

Tape No: 13488’de kayıtlı telefon görüşmesindeki “İyi işte onu abi artık bir an önce o iş yapın ya yani biz de sıkıntı çekiyoruz vallahi…” “…bu tarafa da her şeyi konuşamıyorsun anlatamıyorsun böyle…” şeklindeki beyanları sorulduğunda; görüşmeyi hatırlamadığını, hiçbir Ergenekon sanığının tahliyesi ile uğraşmadığı için böyle bir talebinin bulunmadığını,

Tape No: 13528’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; görüşmeyi kesinlikle hatırlamadığını, bu konuyu bilirse Mehmet Seyfi Oktay’ın bileceğini, kendisinin takip ettiği bir konunun olmadığını, Mehmet Seyfi Oktay’ın sabretmesini söylediği şahısların kimler olduğunu bilmediğini, 

Tape No: 14773’de kayıtlı konuşmanın, diğer söylediklerini doğruladığını, kendisinin Tülay Bekar’a bu işle ilgilenmediğini söylediğini, konuşmada geçen “taca çıkma”nın bu anlamda olduğunu, yaptığı görüşmelerin çoğunun kimsenin hatırının kırılmaması için olduğunu, Haberal ailesiyle bir ilgisinin olmadığını, kendisinin avukat Sefa Altıoğlu ile irtibatlı olduğunu, sıyrıldığını söylediği işin ise Mehmet Haberal davası ile ilgili kendisini bir daha aramamalarını söylemesi olduğunu ve ısrarla dava ile ilgilenmeyeceğini ifade ettiğini, 

Tape No: 14776’da kayıtlı telefon görüşmesinde Mehmet Seyfi Oktay’ın “Bir talepte bulunuldu. Şeyin değil o Hocanın değil diğerlerinin de şey yapmasını zaman zaman oturduğumuz platformlarda şey yaptık söyledik…” diyerek bahsettiği konu ve diğer hususlar sorulduğunda; görüşmeyi tam olarak hatırlayamadığını ancak Tülay Bekar'ı, kendisine Mehmet Seyfi Oktay’ın gönderdiğini, görüşmeyi tam olarak çıkaramadığını, görüşmede Mehmet Seyfi Oktay’dan talepte bulunulduğu anlaşılan kişinin kim olduğunu bilmediğini, görüşmede “Hoca” olarak geçen kişinin kim olduğunu bilmediğini, 

Gürbüz Çapan'ın tahliye edilmesi ile herhangi bir ilgisinin olmadığını, kendisinin Av. Z.Ö. ile Silivri'de Ergenekon dışında başka bir dosyanın farklı sanıklarının avukatları olarak müvekkilleriyle görüşmeye gittiklerini, müvekkillerle görüştükleri sırada Gürbüz Çapan’ın kendi avukatı ile görüştüğünü, kendilerini görünce eski CHP’li olmaları nedeniyle kendilerine sitemde bulunduğunu, Gürbüz Çapan’ın kendisine sahip çıkılmadığını, bu dava ile bir ilgisinin olmadığını söylediğini, hatta olayın da ayrıntısına girdiğini, bu görüşmeden daha önce Gürbüz Çapan'ın kardeşi Ç.Ç.’nin dosyanın özetini kendisine getirdiğini ve davaya takip etmesini istediğini, ancak kendisinin Ergenekon davalarına ilke kararı olması gereği girmediğini söylediğini, kendisinin Mehmet Seyfi Oktay’la görüştüğünde bir konuşma sırasında Mehmet Seyfi Oktay’ın K.Ş.’ye “Bu Ergenekon çok sulandırıldı, mesela Gürbüz Çapan gibi bir adam dahi bunların içinde gözüküyor” deyince K.Ş.’nin de cevaben “Gürbüz Çapan'ın kendisine ait bir çetesi var” şeklinde cevap verdiğini, Mehmet Seyfi Oktay’ın söylediklerini Gürbüz Çapan’a anlattığını, hatta gülüştüklerini, bu görüşmeden çok çok sonra belki 1 yıl sonra Gürbüz Çapan’ın tahliye olduktan sonra, Mehmet Seyfi Oktay’a bu konu ile ilgili teşekkürlerini iletmiş olduğunu bildiğini, kimsenin özel bir tahliye ricası olmadığını, 

Tape No: 14688’de kayıtlı Gürbüz Çapan’ın kardeşi ile yaptığı görüşmeyi tam olarak hatırlamadığını, Z.Ç.’nin Gürbüz Çapan'ın kardeşi olduğunu, Gürbüz Çapan’la cezaevinde görüştüğünde kendisine kardeşi ile görüşmesini istediğini söylediğini, kendisinin de büsbütün ilgisiz olmadıklarını ve sitem etmemesi için de, siyasetçi de olmaları nedeniyle kardeşi Z. ile 1-2 konuşma yaptığını, olayın bundan ibaret olduğunu, 

Tape No: 14691’de kayıtlı görüşmede özel bir durumun olmadığını, sadece bir önceki soruda söylediği gibi ilgilenmedikleri imajı oluşmasın diye bu şekilde konuşmalar yaptıklarını, aksi taktirde özel bir takibin söz konusu olmadığını, 

Tape No: 14794’de kayıtlı Gürbüz Çapan’ın tahliyesiyle ilgili telefon görüşmesi sorulduğunda; bu tahliyenin hiç kimseyle bir ilgisinin olmadığını, gelişi güzel bir konuşma olarak değerlendirildiğini, siyasi bir nitelendirme olduğunu, anladığı kadarıyla Mehmet Seyfi Oktay’ın tahliyenin kendisinden bilinmesini istediğini, halbuki olayda hiçbir dahlinin olmadığını, 

Tape No: 14877’de kayıtlı telefon görüşmesinde geçen hususlar ve Gürbüz Çapan’ın araba ve şoför tahsis etmesi sorulduğunda; bu konunun Mehmet Seyfi Oktay'ın ağırlanması ile ilgili olduğunu, genelde kendisinin ve Hüseyin Yıldırım’ın Mehmet Seyfi Oktay ile ilgilendiğini, 

Mehmet Haberal’ı tanıyıp tanımadığı ve tahliyesi yönünde herhangi bir çalışma yapıp yapmadığı sorulduğunda; Mehmet Haberal’ı tanımadığını ve tahliyesi konusunda herhangi bir çalışma yapmadığını, 

Şehriban Nihan’ın müvekkili ve Ş.D.’nin kızı olduğunu, Demirel ailesi ile Haberal'ın ailesinin çok yakın dost olduklarını, hatta Demirel ailesinden Ş. ve N.D.’nin Haberal'a başsağlığı ziyaretinde bulunmak istediklerinde kendilerinin de avukatları olarak Savcılıktan görüşme izni aldıklarını, Sefa Altıoğlu İstanbul'a geldiğinde Ş.D.’nin Maçka'daki ofislerinde buluştuklarını, hatta kendisinin tanımadığı Haberal'ın adamlarından birisinin de Sefa'nın yanında geldiğini, orada kendisini Haberal'ın suçsuz olduğu konusunda ikna etmeye çalıştıklarını, ancak kendisinin ikna olmasının bu davayı alacağı anlamına gelmediğini açıkça ve ısrarla belirttiğini, hatta anladığı kadarıyla Sefa’nın kendisinden avukatlık haricinde yasal olmayacak şekilde yardımcı olup olamayacağını da sorduğunu, kendisinin Sefa'yı idare ettiğini, olası bir tahliye durumunda kendisinin de çorbada tuzunun olduğunu düşünmelerini istediğini, ancak kesinlikle bu düşüncesini gerçeğe dönüştürmediğini ve aracı olmadığını,

Şehriban Nihan Atasagun’un da Mehmet Haberal ile ilgili davayı almasını istediğini, ancak kendisinin onların teklifini de kabul etmediğini, 

Kendisinin Şehriban Nihan Atasagun'un ofisinde bulunduğu sırada Erkan Haberal ile Ali Haberal’ın büroya geldiklerini, kendisinin selamlaştıktan sonra oradan ayrıldığını, daha sonra Erkan Haberal ve avukat Sefa Altıoğlu’nun, yanlarında bir bayan avukat ile birlikte bürosuna geldiklerini, Danıştay’daki H.Ş. dosyası ile ilgili konuştuklarını, Erkan'ın babası ile ilgili bir lafının olmadığını, hatta davanın nasıl gittiğini sorduğunu, Erkan’ın da herhalde Silivri'ye kadar gideceğiz dediğini, 1.5 yıl önce olan bu görüşmeden sonra bu kişilerle görüşmediğini, 

Tape No: 13548’de kayıtlı telefon görüşmesindeki kendisinin “… bu işin artık bitmesi lazım yani” dediği, M.S. Oktay’ın “Ben de aynı şeyi söylüyorum, zaten adamın eğilimi öyle de diğer iki şey yapamıyor herhalde” beyanları sorulduğunda; bu konunun kendisiyle bir ilgisinin olmadığını, Mehmet Seyfi Oktay'ın rastgele söylediği bir söz olabileceğini, bu konuda bir fikrinin olmadığını, kendisinin Mehmet Seyfi Oktay, Tülay Bekar ve K.Ş.’nin aralarında ne gibi bir ilişki olduğunu bilmediğini, 

Tape No: 14637’de kayıtlı telefon görüşmesindeki “Ankara’da ki abi aradı beni de dedi yani rahat konuşamadı şifreli bir şekilde dedi ki ya yakında iyi bir haber duyacaksınız dedi…” şeklindeki beyanları sorulduğunda; kendisinin Sefa'yı, bu işle ilgilendiğini anlatmak ve şirin gözükmek için idare ettiğini ve konunun bundan ibaret olduğunu, gerçekleşecek bir tahliye neticesinde kendisini konuyla ilgilenmiş gibi göstermeye çalıştığını, 

Tape No: 14690’da kayıtlı telefon görüşmesindeki kendisinin “Ya bence bu işler bitmeden gitme abi …” dediği, M.S.Oktay’ın “… sen konuştun mu gelişmeleri anlattın mı oraya” dediği, kendisinin de “Anlattım evet” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi tamam memnunlar” dediği, şeklindeki beyanları sorulduğunda; görüşmeyi hatırlamadığını, Ergenekon davası ile ilgili olup olmadığını bilmediğini, kendisinin hiçbir şahısla temasının olmadığını, 

Tape No: 14705’de kayıtlı görüşmeyi tam olarak hatırlamadığını, Mehmet Seyfi Oktay'ın klasik konuşma tarzı olduğunu, Mehmet Seyfi Oktay’ın kendisine her şeyden pay çıkarmak gibi bi durumu olduğu için kendisinin de alttan aldığını, N.A. isimli şahsın da tayin işi ile ilgili bir yardım istediğini, bu konuyu Mehmet Seyfi Oktay’a aktarıyor olduğunu, 

Tape No: 14711’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda, diğer davalarıyla ilgili bir görüşme olduğunu, Demirel ailesi ile ilgili özel davalar olduğu için gizli konuşmaya çalıştıklarını,

Tape No: 14712’de kayıtlı telefon görüşmesinde “biz burada bişey üretiyoruz” diyerek bahsettiği faaliyet ve “Hanımefendi” olarak bahsettiği kişi sorulduğunda; bu görüşmeyi hatırlamadığını, Yargıtay’da başka konularla veya siyasetle de ilgisi olabileceğini, görüşmeyi hatırlamadığını, görüşmenin devamında Mehmet Seyfi Oktay’ın “Asıl merkezin haberi yokta” diyerek bahsettiği şahsın kim olduğu sorulduğunda; görüşmeyi hatırlamadığını,

 Tape No: 14713’de kayıtlı telefon görüşmesinde Mehmet Seyfi Oktay’ın “O vatandaş” olarak bahsettiği şahsın kim olduğu, bu şahsın hangi konuyu çözeceği, Mehmet Seyfi Oktay’ın “Sonuna gelindi bu işin” diyerek bahsettiği konunun ne olduğu sorulduğunda; bu konunun gübre fabrikası ile ilgili bir konuşma olduğunu, 

Görüşmede “Yani o gün olursa mesele olmaz, olmazsa mesele olur” diyerek bahsettiği konu sorulduğunda; bu ibareleri hatırlamadığını,

Mehmet Seyfi Oktay’ın “Asıl kaynaktaki adam” diyerek bahsettiği şahsın kim olduğu sorulduğunda; bu ifadeyi hatırlamadığını, asıl kaynaktaki adamın kim olduğunu bilmediğini,

Tape No: 14715’de kayıtlı telefon görüşmesinde Mehmet Seyfi Oktay’ın kendisini kullandığından şüphe ettiği şahsın kim olduğu, bu şahsın kendisini ne şekilde kullandığından şüphe ettiği sorulduğunda; bu görüşmeyi hatırlamadığını, bu konuyu Seyfi beyin bildiğini,

Görüşmenin devamında, Mehmet Seyfi Oktay’ın “Deşifre olursak da çok kötü ya” demekle neyi kastettiği, yaptığı faaliyetlerin ne şekilde deşifre olmasından korktuğu sorulduğunda; bu görüşmeyi hatırlamadığını, bu konuyu Seyfi beyin bildiğini,

Tape No: 15385’de kayıtlı telefon görüşmesinde Sefa Altıoğlu’nun bir gelişme olup olmadığını sorduğu konunun ne olduğu sorulduğunda; Sefa Altıoğlu ile beraber ortak yürüttükleri davalar ile ilgili olduğunu düşündüğünü,

Tape No: 14717’de kayıtlı telefon görüşmesinde, Mehmet Seyfi Oktay’ın kendisi ile ilgili olarak “…seni öbür tarafa ifşa etmemişlerdir inşallah” diyerek bahsettiği konunun ne olduğu, öbür taraf olarak bahsettiği şahıs ve şahısların kimler olduğu sorulduğunda, kendisinin her gün bunun gibi görüşmeler yaptığını, görüşmeyi hatırlayamadığını,

Mehmet Seyfi Oktay’ın “Yani girişimde bulunmuş engelleyemezsin ki gözü kör olsun” diyerek bahsettiği şahsın kim olduğu, bu şahsın hangi konuyla ilgili olarak girişimde bulunduğu sorulduğunda; kendisinin her gün bunun gibi görüşmeler yaptığını, görüşmeyi hatırlayamadığını, 

Tape No: 14732’de kayıtlı telefon görüşme sorulduğunda; kendilerinin Süzer Plaza'ya yine Demirellerin dosyası ile D.H. isimli avukat ile görüşmek için gittiklerini, Mehmet Haberal'ın bu görüşme ile alakası olmadığını,

Tape No: 14744’de kayıtlı telefon görüşmesinde, Mehmet Seyfi Oktay’ın üzerine atıldığını ve durmadan takip ettiğini söylediği işin ve niçin bu konuyu telefonda konuşmak istemediği sorulduğunda; Seyfi beyin klasik aramaları olduğunu, kendisinin de konuyu ve konuşmaları geçiştirmeye çalıştığını,

Tape No: 14766 ve 14767’de kayıtlı telefon görüşmelerinde, Sefa Altıoğlu’nun uğraştığı işin ne olduğu, niçin kendisini bu konuyla ilgili uyarmak istediği, servis yapacağını söylediği bilgilerin ne olduğu sorulduğunda; bildiği kadarı ile Sefa ile Demireller arasında sorun çıktığını, Sefa'yı işten atmaya kalktıklarını, konunun bununla ilgili olduğunu,

Tape No: 14801’de kayıtlı telefon görüşmesinde, Şehriban Nihan Atasagun olduğu anlaşılan şahsa hangi konuyla ilgili arayıp bilgi verdiği, söylediği konuları kimlere hangi maksatla aktaracağı sorulduğunda; bu görüşmeyi hatırlamadığını, “Büyük Bacı”nın Nihan ya da Neslihan olabileceğini, belki babasına bu konuşmaları aktaracağını, 

Mehmet Seyfi Oktay “Yalnız biliyor mu o, bu çalışma yaptığımızı” diyerek hangi çalışmadan bahsettiği, bu çalışmadan Şehriban Nihan Atasagun’un haberi olup olmadığını niçin sorduğu sorulduğunda; Mehmet Seyfi Oktay'ın çocuklarının Adıyaman'da özelleştirmeden aldıkları bir fabrikanın olduğunu, bu konu ile ilgili bir görüşme olabileceğini, büyük bacı olarak Demirellerden bu konuda yardım istemiş olabileceğini, 

Tape No: 14824’de kayıtlı telefon görüşmesinde, Sefa Altıoğlu’nun “bu pazartesi bir şey olmayacak değil mi” diyerek sorduğu konunun ne olduğu, niçin bunları yüz yüze görüşmek istedikleri sorulduğunda; Demirellerle ilgili dava konusunda görüşüyor olabileceklerini, bu konunun basına sızmaması için yüz yüze konuştuklarını,

Tape No: 14846’da kayıtlı telefon görüşmesinde, Sefa Altıoğlu’nun kendisi ile ilgili olarak “Ali Hadi de işin bir parçası dedim yani yani tam değil de” diyerek hangi konudan bahsettiği, takip ettiği konunun ne olduğu sorulduğunda; bu konunun da Sefa Altıoğlu ile birlikte yürüttükleri davalar ile ilgili olduğunu, hatırladığı kadarı ile kendisini bu dosyadan devre dışı bırakmak istediklerini, Sefa'nın da buna razı olmadığını, bunların Ergenekon’la ilgisi olmadığını,

Tape No: 14858’de kayıtlı telefon görüşmesinde, “yani diyor ki şey yapın öbür tarafını halledin ondan sonra bana getirin diyor” diyerek hangi konudan bahsettiği, bu konuyu Sefa Altıoğlu’na aktarmasını kimin söylediği sorulduğunda; bu görüşmeyi hatırlamadığını, belki ücretlerle ilgili olabileceğini,

Tape No: 14882’de kayıtlı telefon görüşmesinde, Sefa Altıoğlu’nun “O birinci Başhekim şey mi olumlu mu” diyerek sorduğu konunun ne olduğu, öbür cildiyeci olarak bahsettiği şahsın kim olduğu sorulduğunda; bu görüşmeyi hatırlamadığını,

Tape No: 14903’de kayıtlı telefon görüşmesinde, “sizinkiler rahat durmuyorlar ki kardeşim çok karıştırmışlar yani” diyerek bahsettiği konunun ne olduğu, “Sizinkiler” olarak bahsettiği şahısların kimler olduğu sorulduğunda; bu görüşmenin daha önce bahsettiği gibi Sefa Altıoğlu’nun, kendisinden takip ettiği dosyanın akıbeti ile ilgili bilgi istediğini, kendisinin de Mahkemeye, Beşiktaş Adliyesine geldiği sırada dosyanın ne durumda olduğunu kaleme sorduğunu, onların da dosyada bir sürü itiraz bulunduğunu, henüz itirazların karara bağlanmadığını söylediklerini, kendisinin de bunu Sefa'ya ilettiğini,

Yapılan çalışmalarda, İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesini çalışamaz hale getirmek amacıyla, mahkemenin diğer üyelerinin de bir şekilde etkisiz hale getirilmesi için Tülay Bekar’ın çalışma içerisinde olduğu ve bu konuda Mehmet Seyfi Oktay ile görüşmeler yaptığının tespit edildiği, bu konu ile ilgili olarak kendisinin neler yaptığı, bu konuda beraber hareket ettiği diğer örgüt üyelerinin faaliyetlerinin neler olduğu sorulduğunda; bu konuda hiçbir faaliyette bulunmadığını, konumu itibarı ile de bir faaliyette bulunmasının mümkün olmadığını, HSYK'dan kimseyi tanımadığını, Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın kendi aralarında ne konuşup, ne düşündüklerini bilmediğini, kendisinden önce tanıştıklarını, Mehmet Seyfi Oktay’ın kendisine herhangi bir bilgi vermediğini, kendisinin de herhangi bir önerisi olmadığını, Mehmet Seyfi Oktay'ın da bunlarla ilgisinin olduğunu zannetmediğini, 

Hakim ve Savcı atamalarına ilişkin dönemin HSYK Başkan Vekiline talebi olup olmadığı, kararnamelere ilişkin bir müdahalede bulunup bulunmadığı sorulduğunda; kendisini bugüne kadar manevi evladı olarak gördüğü N.A. ile ilgili bir talebi olduğunu, ancak burada görev yapan İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkemeleri Başkanlarını K.Ö. ile görüştürmek için Seyfi Bey ile tanıştırdığını, ayrıca Mehmet Seyfi Oktay’ın İstanbul'a geldiğinde Bakırköy veya Sultanahmet'ten arkadaşlar ile yemek yiyip görüştüklerini, bunların da talepleri olduğunda ilettiğini, Seyfi beyin de bunları kağıda yazıp vermesini istediğini,

Mehmet Seyfi Oktay’ın güvendiği insanlardan bir talep geldiğinde yardım ettiğini, bugüne kadar da Mehmet Seyfi Oktay’ın bu talepleri yerine getirmediğini, siyasi olarak bu talepleri karşılamaya çalıştığını,

Tape No: 13446’da kayıtlı telefon görüşmesinde, Kudbedin’in ulaştırdığı notların ne ile ilgili olduğu, Mehmet Seyfi Oktay’ın “Bu notları özel kaleme gönderdim” demekle ne kastettiği sorulduğunda; bu konuşmanın İstanbul 10 ve 14. Başkanlarıyla ilgili görüşmesi olduğunu, yine N.A. ile ilgili görüşme olabileceğini, Kudbedin’e Ankara'ya giderken not verdiğini, özellikle N. için bastırdığını, bu konunun kararnamenin geneli ile ilgisi olmadığını,

H.B.’yi savcılığından bildiğini, samimiyetinin olmadığını, diğerlerini tanımadığını, kendisinin bu görüşmede İlhami Beyin Yargıtay Üyeliğine adaylığı ile ilgili konuyu söylediğini, ayrıca Kudbedin Kaya'nın A.G. isimli savcının Silivri'ye Başsavcı olması talebini Mehmet Seyfi Oktay’a ilettiğini, zaten onun bilgisi olduğunu, kendisinin de hatırlattığını, Kudbedin’in A.G.’yi Mehmet Seyfi Oktay’a götürerek görüştürdüğünü,

Mehmet Seyfi Oktay’dan el konulan dokümanların yapılan incelemesinde (8) numarası verilmiş not kağıdında el yazısıyla “Ali Hadi Emre 05055401…., İ.Y. Bakırköy 5.Ağr.Ceza Başkanı” şeklindeki notla ilgili olarak; bu notu muhtemelen kendisinin yazıp vermiş olabileceğini,

Tape No: 14702’de kayıtlı telefon görüşmesinde “Yavuz da adamın niyeti yoktu biz ayaklandırdık ondan sonra” diyerek bahsettiği konunun; Y.Ö.’nün talebi ile ilgili konuştuklarını, normalde Yavuz’un 4. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığına geçme niyeti olmadığını, kendilerinin geçersen iyi olur dediklerini, ancak geçmediğini, emekliliğine az kaldığı için Başkan olarak emekli olmasını düşündüklerini,

Tape No: 14884, 14885, 14886 ve 14887’de kayıtlı telefon görüşmelerinde, N.N.A.’nın atama işinin halledilmesi için S.Y. ile görüşme ayarladığı tespit edilmiş, bu durum sorulduğunda; tüm görüşmelerin doğru olduğunu, N.’nin tayini için elinden geleni yapmaya çalıştığını, N.’nin görevi ihmalden yargılandığı davadan beraat ettiğini, bunun Antalya iline tayin ile ilgili ricalarını ilettiği bir görüşme olduğunu,

Tape No: 13411’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; A.K.’nın Beşiktaş adliyesinde hakim olduğunu, herhangi bir samimiyetinin olmadığını, kendisi görevden uzaklaştırıldığı için yine Beşiktaş adliyesinde bulunan Hakimlerden şu an ismini vermek istemediği birisini Mehmet Seyfi Oktay’a yönlendirdiğini, daha sonra da ilgilenmediğini,

Tape No: 13467 ve 13505’de kayıtlı telefon görüşmesinde Mehmet Seyfi Oktay’ın A.K.’nın mesleğe geri dönebilmesi için tavassutta bulunup bulunmadığı sorulduğunda; kendisinin hemşehrisi olduğu için bu kişiye yardımcı olduğunu, Mehmet Seyfi Oktay’a yönlendirdiğini,

Tape No: 14643’de kayıtlı telefon görüşmesi ile ilgili görüşme yaptığı Mithat isimli şahsın kim olduğu, bu şahsın başsavcı vekili olarak atanması için tavassutta bulunup bulunmadığı sorulduğunda; bu görüşmelerin hep aynı konu üzerine olduğu, insanların kendisini Seyfi Bey ile yakınlığı nedeni ile rahatsız ettiklerini, kendisinin çocuklarının düğününe geldiğini ve nikah şahitliğini yaptığını, yirmibeş yıllık dostluk arkadaşlık olmasına rağmen son zamanlarda bunun görünür olduğu için hakim savcılar arasında da bu durumun yayıldığını, bunun yüzünden kendilerinden yardım talep etmeye başladıklarını,

Tape No: 14648, 14933 ve 14998’de kayıtlı telefon görüşmeleri ile ilgili M.O. isimli şahsın kim olduğu, görüşme içeriklerinden mübaşir olduğu anlaşılan M.O. isimli şahsın talebi üzerine, 11 Sulh Hukuk Mahkemesine atanması için tavassutta bulunup bulunmadığı sorulduğunda; M.O.’nun 12. Ağır Ceza Mahkemesinde çalışan efendi bir çocuk olduğunu, kendisinin Bakırköy Adliyesine tayini çıktığını, iş yoğunluğundan burada tuttuklarını, onun da kendisini telefonla arayarak, dönemin Bakırköy komisyon başkanını tanıyıp tanımadığını sorduğunu ve komisyon başkanını arayarak ricacı olduğunu, F.A.’nın dönemin Bakırköy Komisyon Başkanı olduğu, konuştuğu kişinin bu şahıs olduğunu,

Tape No: 14834, 14838, 14839 ve 14840’da kayıtlı telefon görüşmeleri ile ilgili R.Y. isimli şahsın kim olduğu, bu şahısla ne zamandır tanıştıkları sorulduğunda; bu şahsın kim olduğunu bilmediğini, ancak hep aynı tarzda talebi olanların kendisine ulaştıklarını, kendisinin de yardımcı olduğunu, kendisinin Tuncelili olduğunu ve alevi kültüründen o bölgenin en önemli “Dede” soyundan geldiğini ve bunu herkesin bildiğini, taleplerin çoğunluğunun bundan dolayı olduğunu,

Tape No: 14919’da kayıtlı telefon görüşmesinde; dosyanın gideceğini söylediği Ankara 1.Ceza Dairesinin Başkanının Mehmet Seyfi Oktay’ın köylüsü olduğunu belirtmesinin nedeni sorulduğunda; kendisini bu dosyada haksız ceza alındığını düşündüğünü, o yüzden iyi bakılmasını istediğini,

Tape No: 14928’de kayıtlı telefon görüşmesindeki E.C.’nin “Kudbedin beni ikide bir tehdit edip duruyor ya” “Yav ne bileyim işte o hadiseden dolayı yok efendim işte bunu tahliye edeceksin etmezsen seni müfettişe şikayet ederim” “Ya ben de anlamıyorum ki yok efendim işte seni şikayet edeceğim yok şunu yapacağım, Ben de yatarım sen de yat yok bilmem ney” “Uyuşturucu baronunu tahliye etmem için beni böyle tehdit etmesi mi lazım yani çok ayıp değil mi yani” dediği, A.H.Emre’nin “…Bir yeri aramayın ben onu hallederim o sorunu kökünden çözerim” şeklindeki konuşmalar sorulduğunda; Görüşmeyi hatırladığını, Kudbedin Kaya’nın uyuşturucu kaçakçılığı suçundan tutuklu bulunan bir şahsın tahliye edilmesi için E.C.’den talepte bulunduğu, E.C.’nin olumsuz yanıt vermesi üzerine bu kez de kendisine bazı konularda tehdit ve baskı yaparak, bu kişinin tahliye edilmesini istediği konusundan dolayı kendisini araması konusundan dolayı çok rahatsızlık duyduğunu, hayretler içerisinde kaldığını, kendisinin bu şahısla görüşmeleri konuşacak bir samimiyetinin bulunmadığını, hatta kendisine “Ben anlamıyorum, bir başkanla böyle nasıl konuşulur, ben alışkın değilim” dediğini, hayretler içerisinde donup kaldığını, Ankara'ya götürmeleri nedeni ile Kudbedin'i de tanıdıklarını düşündüğünü, kendisinin Kudbedin Kaya'nın tahliyesini istediği uyuşturucu baronunu da tanımadığını, aralarındaki ilişkiden de haberinin olmadığını, Mehmet Seyfi Oktay'ın bu konudan bir bilgisinin olup olmadığını bilmediğini, kendisinin aktarmadığını, E.C.’ye baskı unsuru olarak kullandığı müfettiş konusunu bilmediğini, “Bir yeri aramayın ben onu hallederim o sorunu kökünden çözerim” demekle bu konuşmadan donduğu için bir rezalet çıkmasını engellemek amacı ile böyle konuştuğunu, Kudbedin dahil bu konu ile ilgili kimseyi aramadığını, hatta E. Bey’in kendisine pazartesi uğramasını istediğini, ancak kendisine uğramadığını, Kudbedin'i çok sonraları gördüğünde; ne olduğunu sorduğunda, konuşmak istemediğini, 

Cemal'in yazdığı tehdit mektubu içeriğini bildiğini, bu mektubu gönderenin K.Ş.’nin kendisinin müvekkili olduğunu, O’nun C.N.’nin de aralarında bulunduğu bir uyuşturucu operasyonunda yakalandığında, kendisinin C.N.’yi çok daha önceden normal bir iş adamı olarak tanıdığını, 2000 yılında bir uyuşturucu operasyonunda yakalanınca avukatlığını yaptığını, 2006 yılında C.N.’nin yine uyuşturucudan yakalanınca yine kendisinden avukatlığını yapmasını istediğini, bir süre avukatlığını yaptığını, ancak ceza davalarını bırakma kararı aldığından dolayı C. ile görüşerek davadan çekileceğini, kendisine Fatma isimli avukatı önerdiğini, K.Ş. isimli şahısta kendisinin davayı bırakması nedeni ile kendisine sitemde bulunduğunu, bu olayla da bunun bir ilgisi olmadığını, E.C. ile kendisinin herhangi bir hukuk dışı ilişkilerinin olmadığını, C.N.’nin 3 yılı aşkın içeride bulunduğunu, iddialarını kabul etmediğini, UYAP üzerinden davalara müdahale etmediklerini, 

Kudbedin Kaya’nın tahliye edilmesi için E.C.’yi tehdit ettiği şahsın mektupta ismi geçen Cemal isimli şahıs olabileceği değerlendirilerek, Mektuptaki “Sayın Emre, Cemal'i tahliye etmek için Erkan'a nasıl bir baskı ve … yaptığınızı çok iyi biliyorum.” şeklindeki ifadelerin bu yönde şüphe uyandırdığı, buna göre Kudbedin Kaya’nın, tahliye edilmesi için E.C.’yi tehdit ettiği şahsın mektupta ismi geçen Cemal isimli şahıs mı olup olmadığı sorulduğunda; Bu dosya ile o dosyanın farklı dosyalar olduğunu, Bu dosyanın da Avukat Kudbedin Kaya ile bir ilgisi olmadığını, diğer dosyanın kim olduğunu da Erkan Bey veya Kudbedin Bey’in bildiğini, K.S.’nin C.N.'de kendisine ait daha önce yürütülen bir davanın fotokopilerini gördüğünü, bunları da kendisinin verdiğini düşünerek, böyle bir mektup yazdığını, kendisinin kesinlikle C.N.’ye dosya fotokopisi vermediğini,

Tape No: 14754’de kayıtlı telefon görüşmesi ve Tape No: 14757’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; kendisinin bu görüşmeyi hatırladığını, bu görüşmenin daha önce bahsettikleri yaralama olayı ile ilgili olarak yapılan görüşme olduğunu, M.D.’nin Bakırköy Adliyesine giderek davaya bakan başkana durumu anlatmak istediğini ve başkanla kendisini görüştürmelerini istediğini, kendisinin de durumu F.A.’ya söylediğini, F.’nin de Mahkeme Başkanı için “O bildiğini okur” dediğini, daha sonra Ağır Ceza Başkanı ile Belediye Başkanının görüştüklerini,

Tape No: 14758, 14759, 14763 ve 14807’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; A.G.’nin 4. İdare Mahkemesinde dosyası olduğunu, oradaki S.Y.’yi Varto'dan tanıdığını, şu anda Danıştay üyesi olduğunu, bu konuda kendisi ile görüşmesini S.’ye söylediğini, ancak kendisinin görüşmediğini,

 Tape No: 14679’da kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; N.Ç.’nin Tuncelili olduğunu, kendisini tanıdığını, bu davanın önemsiz bir dava olduğunu, yine yardım talebinde bulunduğunu, kendisini savsakladığını,

Tape No: 13381’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Başkanlarının Ankara'da K.Ö. ile ilgili görüşmesine yönelik bir konuşma olabileceğini, 

Tape No: 14665’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; Başkanlarla ilk sefer Ankara'ya gidişlerinde Kudbedin Kaya'nın arabası ile gittiklerini, her 2 başkanın da kendileri ile birlikte olduğunu, 4' ünün birlikte Ankara'ya aynı araçla gittiklerini, Başkanların hakim evine gittiklerini, kendisinin de Dedeman Otelde yer ayırttığını, Kudbedin Kaya'nın da ablasının evine gittiğini, tutanakların doğru olduğunu, bu şahıslarla Dedeman Otelde buluştuklarını, 

Tape No: 14667’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; K.Ö.’nün avukatların olduğu ortamdan çekindiğini, kendisinin Seyfi Beye söylediğini, biraz da kendisinin de bu işlerden bıktığını,

Tape No: 14813’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; Bu görüşmeyi Seyfi Bey ile yapmış olduğunu, hakimlerin iş yoğunluğu ile ilgili hakim istemelerine ilişkin konuşmayı aktarmakta olduklarını, muhtemelen K.Ö.’nün de dilekçe göndermelerini istemiş olduğunu,

Tape No: 14896 ve 14897’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Bundan bir süre önce Mehmet Haberal'ın ilk tahliye talebine muhalefet şerhi koyan E.C.’yi, Sefa Altıoğlu'nun bir teşekkür etmesi beyanı olduğunu, ancak telefon görüşmelerinden anlaşılacağı üzere görüşmenin olmadığını, kendisinin bu konuları da tam hatırlamadığını, 

Tape No: 14870’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; Bu görüşmelerin İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Başkanları ile ilgili görüşmelere yönelik olduğunu,

Tape No: 14879 ve 14881’de kayıtlı telefon görüşmeleri sorulduğunda; Başkan Z. Bey’in kendi telefonundan görüşmek istemediğini, K.Ö.’nün ödül almak için İstanbul Barosu’na geleceği günlerde yapılacak bir görüşme olduğunu,

Mahkeme Başkanları ile dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö.’nün görüşmelerini sağlaması ve Başkanlarla bu kadar ilgilenmesinin sebebinin, Başkanların kendisinden sürekli olarak talepte bulunmaları olduğu, başkanlarla ilgili en ufak bir menfaatinin bulunmadığını,

Mehmet Seyfi Oktay’dan el konulan İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı Z.B. ile ilgili notlar sorulduğunda; tam olarak hatırlamadığını ama vermiş olabileceğini, Z.B.’nin Atatürkçü olduğu için Fethullahçı olanların üstüne geldiklerini söylediğinden kendisinin bu notu yazmış olabileceğini, 

Tape No: 14622’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; bu yemeği M.M.’nin organize ettiğini, zannınca M.K.’nın bir işini gördüğünü, onun da davette bulunduğunu, tam hatırlamamakla birlikte dönemin Bakırköy Komisyon Başkanı F. Bey ve İ.Y.’nin olduğunu ancak Beşiktaş’ta ki başkanların orada olup olmadığını hatırlamadığını, 

Tape No: 14628’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; bu görüşmenin F.A. ile yaptığı bir görüşme olduğunu, muhtemelen yedi kişinin tamamının Hakim ve Savcı olduğunu, 

Tespit edilen telefon görüşmelerinden, özellikle mahkeme başkanlarından oluşan yargı mensuplarının davet edildiği bir organizasyon düzenlendiği ve kendisinin de bu organizasyona katıldığı sorulduğunda; kendisinin de bir yargı mensubu olduğunu, zaman zaman Hakim/Savcılarla yemek yemesinin normal olduğunu, anormal bir durum olmadığını, kendisinin rahat olmasının sebebinin ise buradaki görüştüğü Hakim ve Savcıların kendilerinden tavassutta bulunmayacağını bildiklerini, onların da bu yönden rahat olduklarını, 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü ile ilgili bir bağlantısının olmadığını, devlet içinde yapılanmayla ilgili bir bağının bulunmadığını, kendisinin yüzünün yumuşak olduğu için ve daha önce de söylediği gibi kültürel konumu itibari ile insanların çok talebi olduğunu, kendisinin de bu talepleri karşılamaya çalıştığını, D.'in davasını yürüttüğü için ekonomik olarak rahat olduğunu, kendisinin ifadesinde de beyan ettiği gibi Ergenekon Örgütüne karşı birisi olduğunu, hep demokrasiden yana olduğunu, darbelere de karşı olduğunu, darbecilerin yargılanmasından yana olduğunu, kendisinin Haberal davası ile ilgili hiçbir çalışma içinde bulunmadığını, Ergenekon ile ilgili bir şahısla ilgili faaliyetinin olmadığını beyan ettiği görülmüştür. 

b) Elde edilen deliller;

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin; Bakırköy İlçesi Osmaniye Mahallesi Fabrikalar Caddesi Ayber Sitesi A2 Blok No:47/18 sayılı adresindeki avukatlık bürosunda el konulan dokümanların yapılan incelemesinde;

(141, 142 ve 143) sayıları ile numaralandırılmış (3) sayfadan oluşan, “K.S.S.” isimli şahıs tarafından Ali Hadi Emre’ye hitaben yazılmış, 01.02.2010 tarihli bir mektup olduğu, el yazısı ile yazılmış mektubun içeriğinde;

“Sayın Ali Hadi Emre

29.01.2010 günü duruşmaya katıldım. Cemal'in yazdığı tehdit mektubu sayesinde dostunuz Erkan Bey 6 saatlik savunma izni Cemal'a verdi. Yani Cemal'la oynadığınız oyun iyi işe yaradı diyebilirim. Sayın Emre 2002 tarihindeki dosyanın Fotokopilerini Cemal'a verdiğinizi gördüğümde çok şaşırdım ve bu hareketin kişiliğinize ve mesleki hayatınıza uygun olmadığını söylemek isterim. Ayrıca dosyayı ne hakla ve neye dayanarak Cemal'a verdiğinizi merak ediyorum. Bunun sonucunu mesleki hayatınızı itibarınızı zedeleyeceğini düşünüyorum.

Sayın Emre ben hiçbir zaman size karşı bir saygısızlık etmedim. Sana baba dedim elini öptüm. Ama dosyamı Cemal'a verdiğiniz an işin rengini değiştirdiniz. Bunu siz istediniz. Mesleki hudutlardan dışarı çıktınız. Senaryo gereği istifa ettiğini öğrendim. Bu istifa ile kimi korkutmak veya kimi kandırmak istiyorsunuz.

Sayın Emre, Cemali tahliye etmek için Erkan’a nasıl bir baskı ve … yaptığınızı çok iyi biliyorum. Ve şunu bilmeni isterim ki Av. Kudbedin ve Erkan’la olan ilişkinizi cemal 2006 yılında detaylarıyla bana anlatmış dolayısıyla geçmişten kalan her şeyden çok iyi haberim var. Mektupta çok açıklayamam ancak kö…(okunmuyor) ile ilgili nasıl ve ne karşılığı tahliye olduğunu sonra neden tekrar tutuklama çıktığını ve tekrar tutuklamanın nasıl geri çekildiğini biliyorum. Ayrıca Kudbedin'in kimlerin dosyasına müdahale ettiğini ve kaç dosyada haksız tahliye kararı çıktığını ve hatta UYAP'da oynadığınız oyunları tane tane biliyorum. 

Hangi vicdanla Cemalin yaptığı suçu üzerime atmaya çalışıyorsunuz. …Sayın Emre 20 Şubat gününe kadar bana bir açıklama yapmanızı bekliyorum. Aksi halde 21 Şubat günü cemalin bana söylediği mahkemelerle tüm bağlantılarınız hakkında bakanlığa ihbar ve şikayet edeceğim. Kudbedin ne şekilde ne yaptığınız ve tüm dosyalara hakkında müfettiş talep edeceğim. Bana yapılan haksızlığı tahammül etmem. K.S.S.” yazdığı görülmüştür.

N. S. Z. isimli şahsın 09.11.2010 tarihinde İstanbul Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü’nde alınan ifadesinde Ali Hadi Emre'den el konulduğu belirtilen K.Ş.S. isimli mektubu Ali Hadi Emre'ye cezaevindeyken kendisinin gönderdiğini beyan etmiştir.

(121) ile numaralandırılmış “Danıştay İdari Dava Daireleri Kurulu Listesi (01.01.2009/31.12.2010)” başlıklı bilgisayar çıktısı dokümanda; Danıştay İdari Dava Daireleri Kurulunda görev yapan kişilerin isim ve ünvanlarının liste şeklinde yer aldığı, bazı şahıs isimlerinin karşısına siyah tükenmez kalem ile ‘+’ ‘X’ ‘*’ gibi işaretlerin konduğu ve bir şahsın isminin üzerinin çizildiği ve yanından ok işareti çıkarılarak başka bir üyenin gösterildiği ve yanına ‘+’ işareti konulduğu,

(17) ile numaralandırılmış 2009 yılına ait ajandanın çeşitli sayfalarında “Gürbüz Çapan git” şeklinde not yazdığı, yine aynı ajanda içerisinde İstanbul Beşiktaş Adliyesinde ki bazı Ağır Ceza Mahkemeleri ve Hakimleri ile ilgili çeşitli notlar yazılı olduğu, yine aynı ajanda içerisinde Yargı içerisindeki çeşitli sınavlarda referans olma ile ilgili notların yazılı olduğu, bu konuda bir örnek vermek gerekirse “Ali’nin kız kardeşi 12.10.2009 da icra müdürlüğü sınavını kazandı 12.ayda mülakat var İ.Y. ile görüş” şeklinde olduğu, 

(4) ile numaralandırılmış 2005 yılına ait ajandanın; çeşitli sayfalarında (15) ayrı sayfada, “Hüseyin Yıldırım aradı” “Hüseyin Yıldırım aradı aranacak” şeklinde notlar yazılı olduğu, yine aynı ajanda içerisinde, (5) ayrı sayfada “Hakim İbrahim bey aradı” şeklinde not yazılı olduğu, yine aynı ajanda içerisinde (6) ayrı sayfada “Hakim İlhami Bey aradı.” şeklinde notlar yazılı olduğu, yine farklı bir sayfada ise “Hakim İlhami Bey aradı. S.Y. aradı. Hakim Y.Ö. geldi.” şeklinde notların yazılı olduğu,

(5) ile numaralandırılmış 2004 yılına ait ajandanın; 11 ayrı sayfasında “Hakim İlhami Bey aradı.” Şeklinde notun yazılı olduğu, farklı bir sayfada ise “Hüseyin Yıldırım aradı” şeklinde notun yazılı olduğu,

(9) ile numaralandırılmış telefon fihristi içerisinde, diğer şahısların yanı sıra Mehmet Seyfi Oktay, Doğu Perinçek ve Erhan Göksel’in isimlerinin ve çok sayıda telefon numarasının yazılı olduğu,

(6) ile numaralandırılmış 2003 yılına ait ajanda içerisinde, “Hakim İlhami Bey aradı” “Hakim Y.Ö. aradı” “Hüseyin Yıldırım aradı” Hakim Kasım Bey aradı” “4.İdare Başkanı S.Y. aradı” “S.Y. aradı 4526… (B.Ö.’nün telefonunu istiyor)” şeklinde çeşitli notlar olduğu, 

(7) ile numaralandırılmış sırt kısmında “Gürbüz Çapan G-1” ibaresi bulunan mavi renkli klasör içerisinde, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü sanığı Gürbüz Çapan ile ilgili İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesine verilmiş çeşitli tahliye talepleri ve bu konuda verilen mahkeme kararları ile şahsın ifadesi ve iddianame eklerinin yer aldığı, 

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin, Bakırköy İlçesi Osmaniye Mahallesi Fabrikalar Caddesi Ayber Sitesi A2 Blok No: 47/18 sayılı adresteki avukatlık bürosundan el konulan Maxtor marka, 

R20Y5PME seri numaralı bilgisayar hard diskinin içerisinde;

“X.xls” isimli excel dosyasında; İstanbul 2, 4, 5, 7 ve 8. İdare Mahkemelerinin başkan ve üyelerine ait isim listesinin yer aldığı,

“Abi.doc” isimli (1) sayfalık msword dosyasında; “Abi Akşam arkadaşla her şeyi konuşabilirsin. Üç bilirkişiden ikisi suç yok diyor. Birisi var diyor. Aslında karar verilebilir. Bu mümkün olmaz ise Marmara Üniversitesi’nden Doç. C.Y. bilirkişi seçilebilirse iyi olur. Duruşma Günü: 22 Şubat pazartesi ” şeklinde ifadelerin yer aldığı,

“9.doc” isimli (2) sayfalık msword dosyasında; İstanbul 9, 10, 11, 12, 13 ve 14. Ağır Ceza Mahkemelerinde görevli savcı ve hakimlere ait isim listenin yer aldığı, bazı hakim ve savcı isimlerinin karşısında çeşitli il isimlerinin kaydedildiği,

“DOSYALAR.xls” isimli excel dosyasında; “Sıra No”, “Ad-Soyad”, “Mahkeme” ve “Suç” sütun başlıkları altında, aralarında Gürbüz Çapan’ın da yer aldığı şahısların çeşitli mahkemelerde görülen davalarına ait dosya isimlerinin ve yerlerinin kaydedildiği,

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin, Bakırköy ilçesi Ataköy 7-8-9-10. Kısım Mahallesi 7-8. Kısım Açık Deniz Sokak Cumhuriyet sitesi C Blok No:20 K:2 D:33 sayılı adresinden el konulan Apple marka, W8837M6JOP1 seri numaralı laptoptaki Hitachi marka 080909BB2C105GGJHLEJBBCACGP seri numaralı hard diskin içerisinde; 

“1545.emlx” isimli e-posta dosyasının 20 Eylül 2009 tarihinde G.E.isimli şahıs tarafından zeynelemre@hotmail.com adresine gönderilen e-posta olduğu, söz konusu e-posta ekinde bulunan “GULSAHIN SÜPER DAVETLİ DÜZENİ.xls” isimli excel dosyasında, aralarında şüpheliler Ali Hadi Emre, Mehmet Seyfi Oktay ve Kudbedin Kaya ile birlikte çok sayıda yargı mensubunun isimlerinin de yer aldığı anlaşılmıştır.

c) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 14617’de kayıtlı, 24.09.2009 günü saat:12.48 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

S.Altıoğlu
:“Dün akşam aramışsın ya ben de seni arayacaktım yarın sabah geliyorum”, 

A.H.Emre
: “He iyi o zaman gel de bir konuşmamız lazım ya” dediği,

Tape No: 14622’de kayıtlı, 29.09.2009 günü saat:20.22’de Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “seni şey aradı mı Mehmet abi”, 

K.Kaya
:“Aramadı abi beni kimse”, 

A.H.Emre
:“Ya... beni aradı söyledi perşembe günü 6 buçukta dedi bu Suada'da yemek yiyeceğiz dedi Kudbedin beye de söyle dedi”, 

K. Kaya
:“perşembe günü hı pardon ben başka Mehmet abi anladım tamam evet söyledi bana evet”, 

A.H.Emre
: “Başka bir gelişme var mı sende”, 

K. Kaya
:“Bende işte o şey konusu Birol la…bir türlü görüşemedik ben aradım dedim ki ben herhalde anladığım kadarıyla bu iş sen, siz vazgeçtiniz ben o işi iptal ediyorum…dedi yarın görüşelim yarın işte akşam üzeri görüşelim dedi bilmiyorum”, 

A.H.Emre
:“Tamam yarın akşam görüşün o zaman”, 

K.Kaya
:“Ama benim öbür taraf”, 

A.H.Emre
: “Bir gün sürer ya bir şey olmaz ya”, 

K.Kaya
: “Zaten yarın öğlene kadar haber bekliyor…Bence siz de bir arasanız onu diyin beni şimdi aradı diyin Kudbedin diyor ben iptal ediyorum ne diyorsunuz”, 

A.H.Emre
: “Tamam ben ararım konuşurum onunla” dediği,

Tape No: 14626’da kayıtlı, 01.10.2009 günü saat:12.24’te Ali Hadi Emre ile Adalet Eski Bakanı M.M.’nin yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Abi ne yapıyorsun ne var ne yok” “6 buçuktaydı değil mi yemek”, M.M.


:“6 buçukta”, 

A.H.Emre
:“Bu Balıkesir’deki bizim hemşehriler hani bana göndermiştin ya” “Onlar arkadaş geldi şimdi” “Yanında biraz senin bu işle biraz daha sahip çıkmanı istiyorlar” “Bu F.B. kendilerimi gelecekler ben mi getireceğim onları”, 

M.M.
:“Sen konuş kendileriyle Ferit beyle sen şeye söyledin mi Zafer’le şeye geliyorlar mı onlar”, 

A.H.Emre
:“Ben söyledim de o geliyor da şey ikisi de gelecekler normal olarak ama duruşmaları var” dediği, 

Tape No: 14628’de kayıtlı, 01.10.2009 günü saat:13.50’de Ali Hadi Emre ile F.A.’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“bugün o şeyden haberiniz var değil mi sizin”, 

F.A.

:“He tabi” “7 kişiyiz”, 

A.H.Emre
:“Arabanız var mı”, 

F.A.

:“2 araba biz çıkaralım alırsanız da iyi olur yani burada buluşalım siz araba alıyorsunuz nasıl olursa” “He yoksa buraya gelmenize gerek yok orada buluşuruz”, 

A.H.Emre
: “Tamam Başkan erken çıkarsam ben buradan alırım ben” dediği,

Tape No: 14630’da kayıtlı, 01.10.2009 günü saat:17.56’da Ali Hadi Emre ile Nihal Demirel Atasagun’un yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

N.D.Atasagun
:“Ali bey geldi ya ne olur neredeyseniz şey yapın”, 

A.H.Emre
:“Şuan şey beni aradı beni yolda bekliyor ayakta ya o başkanı alacağım şeye gideceğiz”, 

N.D.Atasagun
:“Geldi ya” “Bir daha buluşamayız böyle bir dakikayla” “Ne olur ya Ali bey lütfen” “Tamam gene beklesin çok fark etmez çok trafik var bir yerde oturup otura dursun”, 

A.H.Emre
:“Hayır hayır Başkan dedim yola çık ben seni alıyorum dedim orada ki Beşiktaşta ki adam varya” dediği,

Tape No: 14636’da kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:16.05’te Ali Hadi Emre ile X Şahsın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

X Şahsın
: “Abi nasıl geçti dün iyi geçti mi her şey”, 

A.H.Emre
:“Çok güzel oldu çok sağolun her şey çok güzeldi” “Herkes de çok memnun kaldı”, 

X Şahsın
: “He öyle baş başa olmaları iyi bir şey ...”, 

A.H.Emre
: “Sen ne yapıyorsun”, 

X Şahsın 
: “Ben şey yapmıyorum sen onları hangisi nedir çok ayıp oluyor adam ben sana telefonumu vermiştim dedi çevirdi numarayı çıkmadı rezil olduk tabi şeyimiz olmadığı için”, 

A.H.Emre
:“Ha o şeyin 11. Ağır cezanın şeyi onun başkanı o ... gelen yani”, 

X Şahsın
: “Onun başkanı biliyorum ... söyledi”, 

A.H.Emre
: “Onlar onları kaydet .. çıktığı zaman haberin olsun yani”, 

X Şahsın
: “… kimler vardı gene orda bayağı bir kalabalık ekip vardı hep başkanlardı gene”, 

A.H.Emre
: “.. Yani Komisyon Başkanı vardı Dokuzun Başkanı vardı ıı şeyin Dördün Başkanı vardı”, 

X Şahsın 
:“Dokuzun başkanı Nurettin değil mi Nurettin değil mi Dokuzun Başkanı”, 

A.H.Emre
: “Yok yok şeyin Bakırköy Dokuzun” “Bakırköy dokuzun başkanı vardı şey ondan sonra ee dört ...”, 

X Şahsın 
:“Dördün başkanı zaten o hemşehrimiz olan değil mi” “Bir hemşehrimiz var bizim bıyıklı hani” 

A.H.Emre
: “O benim yanımda oturan o şey o o Dört Asliye Ceza Hakimi” “O şimdi inşallah yakında başkan olacak şeye yani çıkmak üzere kararnamesi” “Ağır cezaya evet boşalan yerlerden” “Onun onun eşi de Ticaret Mahkemesi Başkanı”, 

X Şahsın
:“Hangi ticaretin başkanları vardı orda”, 

A.H.Emre
: “Şeyin vardı Üç Ticaretin vardı Başkanı Bakırköy Üç Ticaretin” “Beş Ticaret Başkanı Leventte ki İstanbul’da ki yani”, 

X Şahsın
: “He hemşehrinin eşi beşin başkanı tamam tamam anladım”, 

A.H.Emre
: “Ya daha geniş bir ara bir şey yaparız olmasa başka bir yerde bir ortamda falan aslında ...”, 

X Şahsın
:“.. dünyanın en güzel yeri ya Bebek’te Mers yok mu benim”, 

A.H.Emre
: “He evet o da olabilir” “Ben ben aslında bu yazın elli atmış kişiyi benim bahçeye çağırdım hepsi hepside geldiler ben bilsem seni de çağırırdım”, 

X Şahsın 
:“Ben şimdi sanki geldiğim zaman hiç bir işim yok hiç bir gücüm yok hiçbir ..”, 

A.H.Emre
: “Hayır başka arkadaşlarda vardı falan bizim çevremiz ...”, 

X Şahsın 
: “Telefonlarını bilmiyoruz yüzlerine bakıyoruz yüzlerini tanıyoruz isimlerini bilmiyoruz onun için seninle konuş...” “O zaman orda ıı Bebekte yapabiliriz şeyde yapabiliriz adını söyle Ortaköyde benim yerim var ya canlı müzik olan yer orda”, 

A.H.Emre
:“Onu konuşalım Mehmet abi ile bir organize edelim”, 

X Şahsın 
: “Tabi tabi kapalı devre bir şey yaparız” “Basit o işler ya şey o Mutlu olsunda bizim ki keyif alıyor çok keyif alıyor” dediği,

Tape No: 14637‘de kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:18.24 sıralarında A.H.Emre’nin S.Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “Ankara'da ki abi aradı beni de dedi yani rahat konuşamadı şifreli bir şekilde dedi ki ya yakında iyi bir haber duyacaksınız dedi ben pek bir şey anlamadım yani”, 

S.Altıoğlu
:“Gel buraya da bi konuşalım o zaman ya burada ise yoksa ben geleyim de”, 

A.H.Emre
:“Sen o kendisi orada ya”, 

S.Altıoğlu
:“Zaten şimdi görüşemem”, 

Tape No: 14639'da kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:20.17 sıralarında A.H.Emre’nin M.S.Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle;

M.S.Oktay
: “Şey yaptım yakın bir zamanda”, 

A.H.Emre
:“He he o şeyde de neyse onu diyemiyorum şimdi..”, 

M.S.Oktay
:“Neyse boş ver”, 

A.H.Emre
:“Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar”, 

M.S.Oktay
:“Ama yani bizde orayı sıkıştırıyoruz… Yani bu önemli olan sonuçlanması…Öbür konuyu telefonda şey yapmamıza gerek yok”, 

A.H.Emre
:“Tamam”, 

M.S.Oktay
:“Çok olumlu”, 

A.H.Emre
:“Tamam abi tamam öyle diyeceğim onlara”, 

M.S.Oktay
: “Her şey olumlu evet … Yolunda” dediği,

Tape No: 14641’de kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:22.06 sıralarında A.H.Emre’nin S.Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

S.Altıoğlu
:“Alo abi bir haber var mı?”, 

A.H.Emre
:“Ben bir yerden kendisini aradım dedi ki sana şu kadarını söyleyebilirim telefonda konuşmayalım her şey çok güzel gidiyor kısa bir süre içinde müjdeyi alacaksınız dedi” “Yani ben yeni bir görüşme falan mı var dedim evet evet” “Detayları ne onun bulunduğu ortam uygundu ne de benim ki konuşmak içindi belki bir ortam bulursam konuşurum sana da dönerim yani”,

S.Altıoğlu
:“Dön olur mu hı hı?”, 

A.H.Emre
: “Rahat olun dedi çok rahat olun dedi” dediği, 

Tape No14643’de kayıtlı, 06.10.2009 günü saat:13.17 sıralarında Ali Hadi Emre ile M.İ. isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
:“Ne yapıyorsun ne var ne yok Fatih Adliyesinde”, 

M.İ.

:“İyi vallah çalışıyorum ne yapayım”, 

A.H.Emre
:“Bakırköy'e geçsene artık ya”, 

M.İ.

:“Bakırköy batık bir yer ya sen uğraş bizi Başsavcı Vekili yap ha şeye”, 

A.H.Emre
: “Dur onu bir konuşalım o zaman” dediği,

Tape No: 14645'de kayıtlı, 07.10.2009 günü saat:11.59 sıralarında A.H.Emre’nin S.Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Öğleden sonra şeye doğru gideceğim işte Beşiktaş tarafına”, 

S.Altıoğlu
:“Ha gelmem gerekiyor mu haber verimisin?”, 

A.H.Emre
:“Bugün gelecek adam bir konuşayım seni ararım ben ona göre… Bugün başladı şeye tamam”, 

S.Altıoğlu
: “Tamam oldu” dediği, 

Tape No: 14648’de kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:14.41’de Ali Hadi Emre ile F.A. arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
:“Sağol iyiyim ben size sonra yine uğrayacağım. Bu bizim burada bu DGM'de bir mübaşir vardı Mustafa, size gelmiş galiba”, 12. Ağır Cezadan”, 

F.A.

:“Geldi be”, 

A.H.Emre
:“He size geldi tekrar galiba yetkili buraya tekrar geri dönecekmiş galiba da. Şimdi size uğrayacak herhalde bu gün de bu bizim böyle sevdiğimiz bir çocuk buna biraz..”, 

F.A.

:“Tamam”, 

A.H.Emre
: “Size anlatır galiba kendisini. Tamam başkanım”, 

F.A.

:“Tamam Hadi”, 

A.H.Emre
:“Hadi saygılar. Ben öbür size geldiğim o konuda sonra size uğrayacağım başkanım İlhamiyle görüştün mü hiç”, 

F.A.

:“Tamam daha tam hiç görüşmedim”, 

A.H.Emre
: “Görüşmediniz tamam başkanım peki tamam” dediği,

Tape No: 14650'de kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:16.50 sıralarında A.H.Emre ile M.S.Oktay arasındaki görüşmede özetle;

M.S.Oktay
:“Hanım efendiyle şey yaptım beraberdim”, “Bugün yarın bir beklenti olabilir diye”, “Buraya gelecek adamcağız”, 

A.H.Emre
: “Ama onların önünde değil ki kağıt onların önünde mi ki” “Ya vekillere bi itiraz mı etmişler ne olmuş herhalde bi tarafa gitmiş galiba he öyle mi diyorsun?”, 

M.S.Oktay
:“Bilmiyorum” “Sonuç olabilir falan dediler de onun için neyse evet siz gelmiyor musunuz bu tarafa”, 

A.H.Emre
:“İşte önümüzdeki hafta düşünüyoruz… salı çarşamba görüşeyim arkadaşlarla” “Ona göre önceden haber veririz” dediği,

Tape No: 14651'de kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:17.43 sıralarında A.H.Emre’nin S.Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Sen müsait değilsin ki müsait mi yerin”, 

S.Altıoğlu
: “Bulurum bir müsait bir yer sen bir numara ver ben seni arayayım” 

A.H.Emre
:“Sonra akşam görüşelim ya”, “Yani şeyler iyi hava ama o arkadaşa birisi gitmiş gitmeyin fazla ya”, 

S.Altıoğlu
:“Tamam oldu hı hı” dediği,

Tape No: 14654’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:18.17’de Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “Olmadı yani iş”, 

K.Kaya
: “Hiç bir şey mi olmadı hiç kimseye”, 

A.H.Emre
:“7 kişiden 7 tane tutuklu vardı 4 tahliye ettiler 3 kişi kaldı”, “Çete iddiası olanlar yani çete davası düştü bir bakıma”, “Ama gasp iddiası olanlar kaldı yani”, “o şey de aradı beni çarşamba günü bekliyor randevu almış Ankara’daki abi”, 

K.Kaya
:“Tamam abi”, 

A.H.Emre
:“çarşamba günü işte randevu almış sen de varmış sen o arkadaşlar için yani” dediği,

Tape No: 14655’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.09 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Şimdi bazı gelişme şöyle bir gelişme oldu da buradaki en birinci en baştaki adam telefon açtı bizimkine oradakine… Ondan randevu aldı öbürü o da oradaki şeyden birinci adamla görüşmek istiyorlar yine saat 4 de orada olacak buluşacaklar… ondan sonra akşam da işte beraber yemek yiyecekler falan çarşamba da beni çağırdı oraya... çarşamba da sen gel ona göre şey yapalım dedi yani o her halde pazarlık yapıyorlar galiba”, 

S.Altıoğlu
:“Tamam olsun”, 

A.H.Emre
:“Bugün orada 4 görüşüyor akşamda beraberiz orada” dediği,

Tape No: 14656’da kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.40 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

S.Altıoğlu
: “Ali bugün geliyor değil mi Ali bey”, 

A.H.Emre
:“Bugün bugün…Bugün 4 de randevusu var şeyle akşam da beraber olacaklar”, 

S.Altıoğlu
:“Tamam oldu” dediği,

Tape No: 14657’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:12.40’da Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

K.Kaya
:“Abi ne taraftasınız”, 

A.H.Emre
:“Vallah yoldayım Edirne'ye gidiyorum Cemal’e gidiyorum”, “Yani bugün o tarafta değilim” ,“He sen ne yaptın”, 

K.Kaya
:“Ben işte dedim sizi göreyim çarşamba gündüz mü orada olmam lazım benim”, 

A.H.Emre
:“Bir ara istersen abiyi sen… arkadaşları da gör”, 

K.Kaya
: “Tamam abi” dediği, 

Tape No: 14658’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:13.14’te Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

K.Kaya
:“Abi merhaba, aradın”, 

A.H.Emre
: “Ben sordum akşam dedi yemekte beraber olacağız” dediği,

Tape No: 14659’da kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:23.12 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “Ne var ne yok nasıl geçti”, 

M.S.Oktay
:“Her şey güzel de, neyse buraya geldiğiniz zaman konuşalım olmaz mı”, 

A.H.Emre
:“Tamam tamam o zaman ne yapalım döndü mü o adamlar?” 

M.S.Oktay
: “Şimdi şey yaptık ayrıldık…” dediği,

Tape No: 14660’da kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:15.15 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

S.Altıoğlu
:“Bir seni arayayım ne var ne yok bir problem var mı diye”,

A.H.Emre
: “Sen benim bi büroma gel… 40 dakika sonra olurum gel konuşalım”

S.Altıoğlu
: “6 da 7 de olur bu olur mu sana uygun mu?”, 

A.H.Emre
: “6 da 7 de otele gel o zaman”,

Bu görüşmede şahısların buluşacakları bilgisi alınması üzerine Polat Rönesans Oteline ait güvenlik kamera kayıtları temin edilmiş, bu görüntülerin incelenmesi neticesinde; Sefa Altıoğlu’nun otele 20:34 sıralarında geldiği, burada Ali Hadi Emre ile yaklaşık 1 saat görüşme yaptıkları ve sonra ayrıldıkları tespit edilmiştir.

Tape No: 14661’de kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:15.17 sıralarında Ali Hadi Emre ile Birol’un yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “Şimdi Mehmet abiyi aradım da ona gidiyorum”, 

Birol

:“Ya ne oldu karşılığı Kudbedin ne oldu”, 

A.H.Emre
:“Ben de mübaşirle görüştüm Zafer'le sen de tanırsın ya onu” 

Birol

:“Evet”, 

A.H.Emre
:“Onunla konuştum o bana bir şeyler söyledi de şimdi Mehmet abiyi söyleyeyim akşam da sana söyleyeyim ona göre siz de değerlendirin yani”, 

Birol

:“Ne diyor”, 

A.H.Emre
:“(Arka fonda X şahıs Ali Hadi Emre’ye hitaben: Telefonda konuşmayın dedi) telefonda konuşmayalım ya”, 

Birol

:“Tamam akşam oteldeyim gel tamam”,

Tape No: 14663’de kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:16.38’de Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Ne yaptın son olarak bir şey yaptın mı görüştün mü şey?”, 

K.Kaya
:“Yok ben saat 10 da çıkacağım abi”, 

A.H.Emre
: “Kaçta orada olursunuz”, 

K.Kaya
:“1 buçuk 2 gibi oradayım”, 

A.H.Emre
:“İyi bende orada olacak şekilde ayarlarım kendimi”, “2 kişi mi geliyorsunuz 1 kişi mi?”,

K.Kaya
:“Daha haber gelmedi bilmiyorum vallahi abi”, 

A.H.Emre
:“Bir de ben şeyle konuştum Mehmet abiyle sen istersen o şeyi götür Birol’a ver”, 

K.Kaya
:“Ne diyeyim”, 

A.H.Emre
:“Bizim ki dersin istemiş ama olmamış herhalde olmamış... edememiş”, “Bir şey söyleme deki öyle söyle tamam” dediği,

Tape No: 14664’de kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:16.58 sıralarında Ali Hadi Emre ile N.N.A. arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
:“Ben yarın Ankara’ya gideceğim görüşeceğim başkanla randevumuz var. Sen dilekçe verdin mi?”, 

N.N.A.

:“Verdim abi dilekçe yani şöyle yer belirtmedim herhangi bir birinci bölge dedim nezaketen”, 

A.H.Emre
:“Tam şeyin nasıl”, 

N.N.A.
:
“N… N… A…”, 

A.H.Emre
:“Sicilin kaçtı senin”, 

N.N.A.
:
“34XXX”, 

A.H.Emre
: “Giresun Cumhuriyet Savcısı”, 

N.N.A.
:
“Evet abi”, 

A.H.Emre
:“Sen bana bir şey söylemiştin”, 

N.N.A.

:“Yargıtay’da yargılandım 4 cezada yargılandım 4 cezada beraat ettim oy birliğiyle”, 

A.H.Emre
:“Suç neydi”, 

N.N.A.

:“Görevi kötüye kullanmak”, 

A.H.Emre
:“He ama birinci sınıf tayin için engel değil, değil mi ...?”,

N.N.A.

: “Özel yetkiyle şuraya buraya gitmek için birinci sınıf olmak şartı yok zaten”, 

Tape No: 14666’da kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:14.50’de Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

K.Kaya
:“Sen Abiyle görüştün mü” “Ne zaman buluşacağız biz şimdi onların evinin önünden geçeceğiz”, 

A.H.Emre
:“Dur ben arayayım sorayım sana döneyim ...” dediği, 

Tape No: 14667’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:14.51’de Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Arkadaşlar da geliyorlar… Nerede buluşalım nerede görüşelim akşam diye soruyor adamlar”, 

M.S.Oktay
:“Yani nerede görüşeceksek onu kararlaştıralım da söyleyeyim”, 

A.H.Emre
:“İstersen benle Kudbedin katılmayalım şimdi adam biraz bu şeylerden ürkebilir yani avukatlardan falan siz olun beraber biz oraya gelmeyelim sen arada konuşuruz yani… siz kendi aranızda olsanız daha iyi olur biz de size yakın bir yerde oluruz ayarlarız o şeyi ona göre”, 

M.S.Oktay
: “Sen katılabilirsin canım”, 

A.H.Emre
:“Yanlış anlar adam sonra bu ekip gidip geliyor der… siz neredesiniz şu anda”,

M.S.Oktay
: “Çankaya da”, 

A.H.Emre
: “Tamam görüşürüz arayayım görüşeyim arkadaşlarla” dediği, 

Tape No: 14669’da kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:15.32’de Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Diyor ki arkadaşlar yani o misafiriniz nereye gelebilir nereye gidebilir siz daha iyi bilirsiniz siz yer tayin edin”,

M.S.Oktay
:“Yani nedir önemli olan bir yerde oturmak bir iki lokma bir şey yiyip oradan konuşmasını sağlamak başka bir şey yok”, 

A.H.Emre
:“Evet evet biz zaten biz katılmayacağız kendi aranızda olacaksınız… Yani siz ... Biz yokuz yani ona göre”, 

M.S.Oktay
:“Peki” dediği, 

Tape No: 14670’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:16.39’da Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Dedeman oteldeyiz bekliyoruz lobide oturuyoruz”, 

M.S.Oktay
:“Şimdi ben o yakınlarda bir yere gidiyorum o bizim bir avukat vardı ya hanım efendi”, “O telefon etti ona uğrayacağım”, 

A.H.Emre
:“Tamam”, 

M.S.Oktay
:“Biliyorsun belki başkan dün gitti he”, “Ona uğrayacağım oradan geliyorum şey yaparız haberleşiriz”, “Şimdi ben şey yapıyorum nedir görüşeceğim ondan sonra seninle görüşeceğim”, 

A.H.Emre
: “İyi tamam” dediği,

Bu görüşmede, şahısların Ankara Dedeman otelde buluştuklarını belirtmesi üzerine Dedeman Otel’in güvenlik kamerası kayıtları temin edilmiş, görüntü kayıtlarının incelenmesi neticesinde; 14.10.2009 günü 15:20 sıralarında Ali Hadi Emre, Kudbedin Kaya, dönemin İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı E.C. ve dönemin İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı Z.B.’nin bahse konu otele girdikleri, bir müddet sonra Mehmet Seyfi Oktay’ın otele geldiği, yaklaşık 25 dakika görüştükten sonra Mehmet Seyfi Oktay’ın ayrıldığı tespit edilmiştir.

Tape No: 14671’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:17.42 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “Bi ara bir yerde oturmuştuk ya yine orada oturacağız”, “Şimdi abiyle ben görüştüm şimdi tekrar orada buluşacağız”, “Yani senin işin önümüzdeki hafta tamam gibi yani tamam mı ona hiç bir şey yok hiç bir problem yok”, 

S.Altıoğlu
:“Tamam”, 

A.H.Emre
:“Yani yüzde yüz demiş senin burada o konuştuğu adam var ya gelirken” “Formaliteler oldu demiş ondan sonra mecburen tekrar gelecek ona göre halledelim” dediği, 

Tape No: 14672’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:20.04 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Senin sorununu bugün benim buraya beraber geldiğim arkadaşlar değil… pazartesi buraya gelen arkadaş çözecek tamam mı yanlış anlama olmasın yani”, 

S.Altıoğlu
:“Tamam tamam”, 

A.H.Emre
: “Bunlar da onunla ilgili bir şey yokmuş”, “Kesin de demiş tamam artık yani sen her türlü şeyi de yapabilirsin demiş” dediği,

Tape No: 14673’de kayıtlı, 15.10.2009 günü saat:13.09’da Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

M.S.Oktay
:“Akşam memnun oldular mı şeyler başkanlar”, 

A.H.Emre
:“Çok çok memnun oldular çok ziyadesiyle memnun oldular… İnşallah sorun çıkmaz yani çıkmaz”, 

M.S.Oktay
:“İnşallah herhalde çıkmaz diye düşünüyorum … merak etmeyin gidin işinize bakın falan dedi yani daha”, “Yine... görüşsünler yani böyle bir adama kolaylık olur yani şeye Kadir beye” “İşte olay böyle öbür konularda zaten tamamdır”, “Akşam onu da konuştum onunla zaten”, 

A.H.Emre
:“O da konuşmuş her şeyi konuşmuş değil mi kendisiyle”, 

M.S.Oktay
:“İşte şeyi aldım randevu aldım”, “Gittik yine hepsiyle konuştu saat 4 de falan ondan sonra da o akşam birlikte yemekte olduk… sonradan işte hanımefendi şey yaptı görüşelim dedi falan görüştük ve önümüzdeki hafta için mümkün olacağını o bana şey yaptı iletti”, “Yani daha ne yapacaksın ya”, 

A.H.Emre
:“Evet evet iyi çok güzel bu güzel haber”, 

M.S.Oktay
: “Daha bundan net haber olmaz” dediği, 

Tape No: 14687’de kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:10.45 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

S.Altıoğlu
:“…Ankara'dayım valla bi geliyim diyecektim ya geliyim mi?”, 

A.H.Emre
: “Hani sen bilirsin istersen gel bi”, 

S.Altıoğlu
:“Var mı bi şey?”,

A.H.Emre
: “İşte baktıkları zaman bi şeyler olucak yani bakacaklar bi istersen ben görüşeyim ordaki arkadaşla ondan sonra seni arıyım bi öğleden sonra”, 

S.Altıoğlu
:“Her halde gene şey çıkacak gibi korkuyorum Ali bey ya”, 

A.H.Emre
: “Bak şimdi hem orda ki her ikisine de aynı şeyi söylemiş yani, baktığımızda bi şeyler yapıcaz demiş bakamıyoruz şu anda önümüze gelmedi demiş… korkma ya”, 

S.Altıoğlu
: “Bu hafta muhtemelen ... adamlara şey olduk ne derler artık ya”, 

A.H.Emre
: “Öyle de bunu izah etmen lazım yani önüne bakmadan” dediği,

Tape No: 14688’de kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:12.27 sıralarında A.H.Emre’nin Z… ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Z… ne yapıyorsun ne var ne yok”, “... Sana bi şey soracam şimdi bu bizimkinin şeyi hangisi ile birleşti bunların İddianamesi 1 ile mi 2 ile mi”, 

Z…

:“2-3 beraber birleşti 1 yok… duruşma başlamıyor ki bizimkiler başlatmıyorlar…Başlatmadılar daha celse olmadı… bugünkü gazeteleri okusana, öbür tarafta rezillik diz boyu, Mahkeme Başkanı şey yazmış muhalefet şerhi yazmış, ya tutuklanan adamların suçları iddianamede suç olarak sayılmıyor, makul süreyi aştılar bırakılmasını istiyorum diye, öbür diğer üyeler 2 kişi adam ne yapmamışlar yani”, 

A.H.Emre
: “Onlarda da çatlak oluştu ya … bu sizinkilerin 26’sına kadar duruşması yok mu ara mı verdiler”,

Z…

:“26’sın da başlıyacak daha duruşma başlamadı bizimkinde yani…iddianamenin okunması bitti… bi daha okumaya kalkarlarsa 3 ay daha sürer” dediği,

Tape No: 14689’da kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:12.34 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Sen akşam eve gidince ara ben sana bi numara vereyim ordan bi görüşelim ya”, 

S.Altıoğlu
:“Tamam oldu hı hı... problem mi var”, 

A.H.Emre
:“Ya problem yok yani süreyle ilgili elinde olmayan sebepler var yani bunla ilgili olan bir şey değil” dediği,

Tape No: 14690'da kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:14.22 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Bekliyoruz bi gelişme yok ya pek olacağa da benzemiyor bu hafta”, 

M.S.Oktay
:“Ya resmen söyledi adam nerden biliyorsun olmayacağını sen”, 

A.H.Emre
: “… taa önümüzdeki haftaya bırakmışlar şeyi”… “iki tanesi birleşti ya ya önümüzde ki hafta ilk daha şey açılacak oturum açılacak”, 

M.S.Oktay
:“Yok bize söylenen öyle değil… söylemedim mi sana kardeşim”, 

A.H.Emre
:“Heh söylediniz ama yani bakmadan nasıl yapacaklar eline almadan”, 

M.S.Oktay
:“Bakacaklar tabi… ben de cumaya Didim’e geçeyim de bi hafta 10 gün dinleneyim diye düşündüm”, 

A.H.Emre
:“Ya bence bu işler bitmeden gitme abi …”, 

M.S.Oktay
:“… Sen konuştun mu gelişmeleri anlattın mı oraya”, 

A.H.Emre
:“Anlattım evet”, 

M.S.Oktay
:“İyi tamam memnunlar”, 

A.H.Emre
: “Onlar memnunlar da diyorlar ki işte hep bu hafta bu ay bugün bizim artık yüzümüz kalmadı… Yüzümüz kalmadı diyorlar bize net bir şey artık gine de şey olursa ben şimdi çağırdım bu şeyi anlatacam kendilerine işte bu durumu yani”,

M.S.Oktay
:“Çok cahil adamlar bunlar herhalde ya ...”, 

A.H.Emre
:“Hayır cahil abi değil onlar da öbür tarafa anlatmakta zorlanıyor kendi dertlerini sorun orda”, 

M.S.Oktay
:“Bu kardeşim işin biz aslanın ağzından aşıyorsun şeyi de ondan sonra da laf mı yani… Onu onun ömrü billah o işin sonuçlanması mümkün mü ya” dediği,

Tape No: 14691’de kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:16.47 sıralarında A.H.Emre’nin M.S.Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“… şimdi şeyi de 26 sına bırakmışlar… onun duruşmasını”, 

M.S.Oktay
:“Yani benim bildiğim bu şeyden evvel olucak”, 

A.H.Emre
:“Hı hı evet ama işte ben öyle bir duyum aldım… işte böyle de bir durum var nasıl bakacaklar”, 

M.S.Oktay
:“Vallahi yani şimdi o gayret ediyor seçimden evvel”, “Olsun diye… sözü de öyle… net olarak söylenen söz”, 

Tape No: 14693’de kayıtlı, 23.10.2009 günü saat:13.36 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“İşte bekliyoruz hiç bi şey yok bi gelişme yok”, “Ankara'daki arkadaşla bi görüşebilir misiniz acaba nedir neyin nesi ya?”, 

M.S.Oktay
:“Ya bi şey yok nedir olacak yani daha ... konuşmanın manası yok ya yani O ŞEY TAMAM”, 

A.H.Emre
:“… burda sıkıntı çekiyorum arkadaşlar da sıkıntı çekiyor biz dedik hani eylül” “… herkes bizim emrimizde değil ya sanki”, 

M.S.Oktay
:“Biz bu işi bu şekle dönüştürdük daha ne istiyorlar ya”, 

A.H.Emre
: “… biraz tartıştık o vatandaşla yani ben de o şeyle yani diyor ki sen eylül ayı son dedin eylül ayı geçti, ekime ... diyeceksin”, 

M.S.Oktay
:“Ya dedin ama Allah Allah bizim ya biz mi yönetiyoruz nihayet aldığımız bilgileri … eğilimleri olabilecek durumları yansıtıyoruz ama bi şey var ki kesin sonuçlanacak”, “Ya adamları kaçıncı kez ben bi araya getirdim ya ora ordaki adamlardan talepte bulunan asıl yetkili kişiyi iki sefer bi araya getirdim ya”, 

A.H.Emre
:“Abi tamam siz şimdi bi şey söylemeyin de telefonda”, 

M.S.Oktay
:“Bi son önümüzdeki haftayı da bekleyelim olsun bitsin”, 

A.H.Emre
:“Yani yani evet öyle öyle yapacağız başkası ...”, 

M.S.Oktay
:“Ama kardeşim bu yani bunu akıllıca takdir etmeleri lazım yani bi emir kumanda zinciri mi işliyor ya”, “… sonucu alabilmek önemli burada” “Yani sen restini kondur …”, 

A.H.Emre
:“Abi biraz tartıştık işte sabah”, 

M.S.Oktay
: “… babasının uşağı mı var yani burda …” dediği,

Tape No: 14694’de kayıtlı, 23.10.2009 günü saat:13.43 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

M.S.Oktay
:“Ya adam ikna çalışması da yapıyor bu kolay bi şey değil”, 

A.H.Emre
:“Evet evet”, 

M.S.Oktay
:“Söylersin onu”, “O çözecek”, “Yani yalnız kendisiyle bitmiyor”, 

A.H.Emre
: “tamam onu söylerim abi” dediği,

Tape No: 14695'de kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:17.29 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

M.S.Oktay
:“… ben o hanım efendiyle konuştum”, “Bu geçtiğimiz pazartesi günü 6 kişinin durumu görüşülmüş”, “O birinci şeyden”, 

A.H.Emre
: “Evet onu biliyorum he onu biliyorum”, 

M.S.Oktay
: “Üçü şey yapmış”,

A.H.Emre
:“Evet biliyorum onu”, “Yani bu şeyi mi söylüyor muhalefeti mi söylüyor… haberim var”, 

M.S.Oktay
: “Ya pazartesi veya perşembe herhalde görüşülecekmiş”,

A.H.Emre
:“İyi o zaman ...”, 

M.S.Oktay
:“Yani her halükarda şey öyle nedir olumlu verecek… İnşallah yanında birisi daha olur”, 

A.H.Emre
:“İyi bakalım hayırlısı olsun”, 

M.S.Oktay
:“Onların o şey üzerinde bi çalışması yok mu? Acaba diğerleri üzerinde hiç”, 

A.H.Emre
: “Hayır hayır hiç”, 

M.S.Oktay
:“Hiç yok değil mi?”, 

A.H.Emre
:“Hayır onlar çok şeyler yani öyle bi imkan yok kimsenin… Dünyayla irtibatları yok ki adamların dünyadan kopuk insanlar… Hayır yani o şeye bakan insan da öyle hayattan kopuk ... ne oluyor ne bitiyor haberleri yok yani”, 

M.S.Oktay
:“Olur mu böyle bi şey ya”, “Bi mücadele gerektirmez mi bir Allah Allah”

A.H.Emre
:“… bizimkiler için demiyorum yani işin sorumlusu olanlar için diyorum yani işe bakanlar için diyorum dünyayı takip etmiyorlar… gözlerimi kaparım vazifemi yaparım yani yani böyle bi şey”, “İyi abi ben bunları görüşürüm onlarla… İyi tamam bunu söylemen iyi oldu yani görüşmen iyi oldu”, 

M.S.Oktay
:“… duruma göre böyle yani bu başkanın bi ön hazırlığı bence”, “Yani hepsine böyle yapıyorsan da öbürsüne niye böyle yapıyorsun dedirtmemek amacıyla”, 

A.H.Emre
: “İyi hayırlısı olsun abi bekliyor musun”, 

M.S.Oktay
:“Evet ne yapalım yani… Bekleyeceğiz başka çaresi yok” dediği,
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Tape No: 14696’da kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:19.09 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

M.S.Oktay
:“Şimdi malum kişi aradı”, 

A.H.Emre
:“Evet”, 

M.S.Oktay
:“Yarın görüşme talep ediyor inşallah hayırlıdır haberler dedim, çok iyi dedi falan”, “Yarın da onunla görüşeceğim işte” 

A.H.Emre
: “…abi bi görüşün bakalım ona göre haberleşiriz” dediği,

Tape No: 14697’de kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:20.37 sıralarında Ali Hadi Emre ile Zeki isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
: “Alo ha Zeki. Ben geçen hafta ben Ankara'ya gittim, Seyfi bey o şeyi çağırdı bizim Kadir beyi başkanı. Ben o şahsın ismini de verdim benim yanımda verdi ona Seyfi Oktay kendi ... ben değil yani”, 

Zeki

: “Şeyin mi”, 

A.H.Emre
: “O Nihat’ın tayin talebini”, 

Zeki

: “Var kararname yok herhalde canım”, 

A.H.Emre
:“Başkan da dedi ki yav davası varsa o davasının bitmesi daha iyi olur dedi bilmem ney Seyfi bey yine dedi ki işte bir şeyler yap dedi bunu büyük illerden birine falan. Yani Seyfi Oktay kendisi tanıyormuş gibi benim yanımda verdi başkana verdi” dediği,

Tape No: 14699’da kayıtlı, 26.10.2009 günü saat:12.21 sıralarında Ali Hadi Emre ile Y.Ö. arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
:“Ne oldu yetkiler çıkmadı mı daha ya”, 

Y.Ö.

:“Yetkiler çıktı dün değil dün evvelsi gün akşam saat gece 9 da çıktı. M.U. Beyi Verdiler Oraya”, 

A.H.Emre
:“Öyle mi 4 Ağır cezaya. Allah Allah”, 

Y.Ö.

:“Genç daha iyi tecrübesi var eski başkanlık yapmış bizim başkanımız olmadığı için heralde”, 

A.H.Emre
:“Mehmet bi Ankara ya gitti bi sefer de görüştü başkanla bi sorun yok demişti ona geçen çarşamba günü”, 

Y.Ö.

:“Ya o adam yalan söylüyor ya ne sorunu yok.. M.U. üç kezdir müracaat etmişti diyor üç kez daha yapmadılar bu sefer ne yaptılar R.Ş. var burda gitti ağır ceza reisi Yargıtay Üyesi o geçen sefer söylemişti Mehmet bey olmadı ama bu sefer kesin olacak diye o halletti Mehmet bey iyi ki oldu yani ben sevindim Mehmet beyi de severim”, 

A.H.Emre
: “Hayır tamam o da yani yabancı değil ama yani şimdi bu” ,

Y.Ö.

:“Değil değil tabi. Yani şu var orda kurulda Tokat’la Tunceli, ne bileyim Elazığ’la Tunceli, bilmem Kars’la Tunceli ayrımı var, yani onu ben bildiğim için pek umutlu değildim size de söyledim olmaz mümkün değil diye demiştim ama laf geçiremedik sayın bakanıma”, 

A.H.Emre
: “Bizim avukat Kudbedin’i tanıyorsun biz de beraber geçen bi ara gittik gene bi ara yemek yedik Seyfi abi vardı. Ondan sonra yani seninle ilgili gine konuştuk, yani o çok garanti konuştu ya, ben de sana söylemedim, yani dedim hani ne olur ne olmaz belli olsun ondan sonra. Ben şimdi şoke oldum ya, sen söyle ben yeni ben sanıyorum daha çıkmamış”, 

Y.Ö.

: “Ya yok çıktı canım çıktı yayınlandı. Orda biri daha var o E..., o galiba istemiyor”, 

A.H.Emre
: “Yok ya şey bi şey Kadir beye bi şey söylediğiniz zaman diyor ki diyor mesela daha başka talepler de vardı şeye de söyleyin diyordu işte bi neydi o adamın ya E…’yi onu da bi görün falan diyordu, ama senin konunda onu söylemedi yani dedi ki tamam o konuda şey yok falan dedi yani”, 

Y.Ö.

:“Ama Sayın Bakanıma böyle sizinle konuştuğum gibi konuşmayın hiç üzülmesin. Mehmet bey dedi sen bu sefer olmadın ama bir daha ki sefere kesin olacaksın hiç merak etme ben canı gönülden çalışacağım demişti”

A.H.Emre
:“Hatta dediler bu A.Ö. uğraşıyor falan ona söyleyin karışmasın marışmasın bilmem ne. Yapar sağolsun o şimdi geçen çünkü. Geçen çarşamba gitti gine Ankara’ya o adamla görüştü gine geldi çok mutluydu”, 

Y.Ö.

:“Şimdi ben geçen hafta da Abant’taydım. Abant’da biriyle görüştüm o K.Ö.’de ordaydı. O K.Ö.’ye söylemiş söyleyen de kurulda yedek kişi, o Kadir bey demiş ki siz Musa beyle görüşün bizim elimizde M.U. var, siz Musa beyle görüşün. Peki sultan başka bi diyeceğin var mı ben uğraşılarınız için size çok teşekkür ediyorum” dediği, 

Tape No: 14700’de kayıtlı, 26.10.2009 günü saat: 13.21’de Ali Hadi Emre ile Z. E. arasındaki görüşmede özetle; 

Ali Hadi
: “Zeynel o yetkiler çıkmış Yavuz’un da işi olmamış. Oraya M.Ü.’yü atamışlar 4 Ağır Cezaya. Bi de sen UYAP sitesine bi gir de şeye bi bak hele başka yetkili kim var orada bi öğren bu şeye bi bak özellik le bu N.A. var ya savcı”, 

Zeynel

:“Peki sana kim söyledi bunu”, 

Ali Hadi
:“Yavuz söyledi… M.Ü.’yü göreve getiriyorlar, o da bizim adamımız gerçi diyor ama şimdi onu yaptılar diyor” dediği,

Tape No: 14702’de kayıtlı, 26.10.2009 günü saat:13.54 sıralarında Ali Hadi Emre ile M.M. arasındaki görüşmede özetle; 

M.M.

: “Ali Hadi naber ne var ne yok”, 

A.H.Emre
:“İyilik valla Yavuz’un işi olmamış”, 

M.M.

:“Çıkmış mı kararname”, 

A.H.Emre
:“Çıkmış M.U.’yu vermişler oraya”, 

M.M.

:“Şey Ağır Ceza Başkanı”, 

A.H.Emre
:“Evet yani da gerçi oda iyi adam ama Yavuz Yavuz da morali tabi biraz”, 

M.M.

:“Hangi Mehmet’i vermişler ya”

A.H.Emre
: “Ya bizim Mehmet’i vermişler bu daha önce Erzincan... şeyi vardı ya. Yavuz da adamın niyeti yoktu biz ayaklandırdık ondan sonra” dediği, 

Tape No14703’de kayıtlı, 26.10.2009 günü saat:14.26 sıralarında Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya arasındaki görüşmede özetle; 

K.Kaya
:“Şeyi öğrenebildin mi bu yetkiler belli oldu da”, 

A.H.Emre
:“Ya olmuş da yani işte 4 Ağır Cezayı şey yazmış”, 

K.Kaya
:“M…U…. başka bi değişiklik yok işte 12 Ağır Cezaya iki tane üye göndermişler, 9 Ağır Cezaya bir üye göndermişler”,

A.H.Emre
: “He kim onlar yani”, 

K.Kaya
: “O.K., M.E.”, 

A.H.Emre
:“Peki şey Bakırköy 12 Ağır Cezaya kim gelmiş acaba orası boştu ya”, 

K.Kaya
:“Onu bilmiyorum, epey değişiklik var Bakırköy’de de”, 

A.H.Emre
:“Tamam ne yapalım artık. Yavuz bekleniyordu oraya bu gelen arkadaş da iyi bi insan yani.” dediği,

Tape No: 14705’de kayıtlı, 27.10.2009 günü saat:16.55 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın arasındaki görüşmede özetle;

M.S.Oktay
:“Kardeşim sana ulaşamıyorum ya”, 

A.H.Emre
: “Silivri ceza evindeydim şeye şimdi çıktım”, “Görüşmeye gelmiştim buraya”, 

M.S.Oktay
:“Tamam şimdi ben o tarafla görüştüm de”, “Ordan geliyorum onu sana bilgi vereyim dedim biraz cuma günü tamam gibi bi şey”, 

A.H.Emre
:“Hım iyi iyi bu iyi haber”, 

M.S.Oktay
:“Onu da görevlendirmiş birisiyle görüşmüş... Bayanı o da onun da işte çok yakını var...” “Birisine ulaşıyor”, “Ümit yüksek düzeyde”, “zamanında haber veriyorum ki görüşesin”, “Ne denli ne denli ciddi ve yakından izlediğini bilsin..”, 

A.H.Emre
: “Onda şüphe yok abi onda şüphe yok abi”, “İyi abi ben konuşurum onu o zaman”, 

M.S.Oktay
:“Tabi yani üyelere de ulaşılmak isteniyor ya şey yapılıyor bi taraftan da”, 

A.H.Emre
: “Evet evet anladım anladım”, 

M.S.Oktay
: “He he”, “Ondan sonra arkadaşa da, ben de şimdi bizim başkan vekili var ya”, “Onunla görüşeceğim cumadan evvel”, 

A.H.Emre
: “Ben sana bi tane bi savcı ismi vermiştim ya N.A.”, 

M.S.Oktay
:“Bi dakika bi dakika, bi görüşeyim ve adamlar sizin söylediklerinizi yerine getiriyor siz de ona göre davranın diyeceğim yani”, 

A.H.Emre
:“He evet evet tabi”, 

M.S.Oktay
:“O aradaki koruyup kollayacağız başka çaresi yok”, 

A.H.Emre
:“Evet evet tabi öyle olması lazım yani”, “İyi abi buna sevindim bu habere” dediği,

Tape No: 14707’de kayıtlı, 28.10.2009 günü saat:11.01 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sezai’nin arasındaki görüşmede özetle;

Sezai

:"O çocukların dosyası önümde onu okuyorum”, 

A.H.Emre
: “Oku boşu boşuna okuma, sonuç belli nasıl olsa”, “Sonuç belli nasıl olsa niye okuyosun ki”, 

Sezai

: “Valla yok okuyorum”, 

A.H.Emre
:“Ya abi bugün o saat 1 demiş ya şey bunu 2 buçuka erteleme imkanımız var mı ya”, “2-2 buçukta olurum yani yarım saat konuşur gidersin gideriz”, “bizim o M.Ö.’leri tanıyosun hani onun oğlu tutuklu bi şey davasından dolayı”, 

Sezai

:“Kim bu M.Ö.”, 

A.H.Emre
: “Bu Harput Turizmin sahipleri vardı ya...”, 

Sezai

:“He biliyorum he tamam biliyorum”, 

A.H.Emre
:“O Mahkeme bi tanık çağırdı o da Amerika’ya gidiyormuş. “…Şimdi adam Amerika’ya gidiyor adamla konuşursak gidip de şeye rica edecez bizim 11 Ağır Cezanın Başkanına bu adamı önceden dinleyin diye ondan sonra”, 

Sezai

: “11’e Şeref'e de ben söyleyim dinlesin fakat bugün saat 12 den sonra mesai yok biliyosun”, 

A.H.Emre
:“Hayır bugün Şeref’e götürmeyeceğiz bugün adam adamla konuşacağız sadece”, “Ya bugün DGM’ye götürmeyeceğiz sadece adam ben ne söyleyecem diyormuş tamam mı”, 

Sezai

:“İyi hadi git konuş git konuş”, “ben 3 buçukta burdan ayrılmam lazım ama Nedim mutlaka saat 1 de bana gelsin”, “Çünkü işin mükellefi Nedim’dir, Nedim’e sakın sen deme Nedim saat 1’de söz vermiş 1’de burda olsun”, 

A.H.Emre
: “Tamam” dediği,

Tape No: 14710’da kayıtlı, 28.10.2009 günü saat:16.23 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın arasındaki görüşmede özetle;

A.H.Emre
: “Valla biraz moralim bozuk ya”, “Ya o hanım efendi var ya onun o arkadaşların orda başka avukatları onun onlarla görüşüyor mu… biz ne dersek onlar bir adım bizden daha öndeler her şeyde”, 

M.S.Oktay
:“Onu bilmiyorum o işte getiriyor beni de görüştürüyor o olabilir ...” “Nasıl oluyor anlamadım”, 

A.H.Emre
:“Hani sizin bana anlattıklarınız şeyler var ya ben mesela onlar söylediğim hepsinden haberi var onun onların bizden önce haberleri var”, “Bayan orda onların bi başka ekibi var onlarla görüşüyor devamlı sonra ben sıkıştırınca dediler ki biz burda konuşuyoruz kendimiz birebir görüşüyoruz”, “Yani bi konuşun o herkesle diyaloğa geçmesin yani bizi by pass etmesin …”, “çünkü biraz sıkıntı yaratıyor bize şimdi o öyle olunca”, 

M.S.Oktay
:“Ya ama yani şimdi ben onun bu tarzda bi ilişki içerisinde olduğunu bilmiyorum ancak arada kullanıyoruz sonuç olduğu zaman bi araya gelecektik ben öyle düşünüyordum”, “Ama yani mesele onun meselesi değil ki mesele benimle ilgim o tür… yukarıyla ilişki kurduran ben” ,“Yukarıyla biz sorunları çözüyor ve onları bir araya getirerek devamlı surette bu sorunu onlarla birlikte çözmeye çalışıyoruz ...” “Yukarıyla yukarıyla biz çözüyoruz bu işi ve yukarıyla olan ilişki oluşturduğumuz için”, 

A.H.Emre
: “Evet”,

M.S.Oktay
:“O bundan güç olarak şey yapıyor hareket ediyor he bu arada o onun dostu tabi yakını falan filan ama onun yapacağı iş değil ki ben biz iki sefer ben görüştürdüm şey nedir adamı”, 

A.H.Emre
: “Biliyorum biliyorum da yani şimdi”, “Ama yani o sanki kendisi işin merkezindeymiş gibi işe giriyor yani ...”, “… görüşme imkanın olursa biraz sakin olsun söyle yani bu işler herkesle şey olmaz”, 

M.S.Oktay
:“Onla kabahat şeylerde senin adamlarında ne görüşüyorlar onunla”, 

A.H.Emre
: “Bunların bunlar ordakiler ayrı, burdakiler ayrı, bu adamın bir sürü dostu tanıdığı var yani ordakiler de kendilerine göre bi çalış... gitmiş bunlardan habersiz ona ulaşmışlar öyle şimdi bunları devre dışı bırakmak gibi eğilim olur yani o olmasın yani gerçi devre dışı değil ama tabi bi şey yarattı yani böyle sıkıntı yarattı yani”, 

M.S.Oktay
:“Hayır şimdi o onun dostu fakat işi yukarıyla… bağlantılı olarak çözen biziz”, 

A.H.Emre
:“Abi bütün bunları ben biliyorum ama bunları”, 

M.S.Oktay
:“İyi ama biliyorsan ben ne yapayım bildiğin halde bunları söylemiyor musun”, 

A.H.Emre
:“İşte ben bilgin olsun yani biraz sakin olsun onu onu demek istiyorum yani” “Fazla karıştırmasınlar bu işi onu demek istiyorum”, 

M.S.Oktay
:“Yani onun bir dahli… o sadece benim yani ben açık konuşmuyorum o açık konuşuyor o ilişki kuruyor haberi onunla gönderiyorum falan”, “ondan haber geliyor ve bu şekilde burdan şey yapıyoruz nedir ben yukarıyla iki sefer görüşüyordum daha bunun gerisi var mı ya”, “sen ne tavsiye ediyorsun”, 

A.H.Emre
:“Yani görüşürseniz biraz çok fazla dağıtmasın konuyu onu söyleyin yani”, “kendi başına iş yapma de yani bilelim ne yapıyorsan”, 

M.S.Oktay
:“İnşallah bizi bi şey olduğumuzu ... duymamıştır değil mi ...” “Biz onun işini yapıyoruz o da bizim işimiz yapıyor yukarıyı kat... değil de”, “Yani dışlanıyor muyuz yani”, 

A.H.Emre
:“Yok şu anda öyle bi durum yok daha ama bunlar bizden önde olmasınlar bunu demek istiyorum yani” dediği,

Tape No: 14712’de kayıtlı, 28.10.2009 günü saat:17.31 sıralarında A.H. Emre ile M.S.Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “Ya can sıkacak bişey yokta yani bunun herkesle konuşması benim canımı sıktı yani biz burda bişey üretiyoruz niye herkesle konuşuyor yani”, 

M.S.Oktay
:“Ama yani şimdi o demek ki direk temas oluşuyo onunla”, “Senin söyleyeceğin şey o da bu işe yardımcı oluyor işte o kadar, yani ama biz çözüyoruz olayı”, 

A.H.Emre
:“Sizden sonra… telefonlaştım yarın… randevulaştık onlarla görüşeceğiz…Abi şimdi burdaki insanları sıkıntıya soktu şimdi burdaki adamlar ordakilerle direk bağlantısı yok şimdi şey”,

M.S.Oktay
:“Herhangi bi şekliyle böyle bi ilişki olduğu konusunda şeyin haberi yok yani biz bu vatandaşın hiçbir bilgisi yok”, 

A.H.Emre
: “Abi onu ben biliyorum”, 

M.S.Oktay
: “Meğerse bizden gizli şey yapıyormuş”, 

A.H.Emre
: “… bunlar bizi devre dışı bırakıp ordan çözerlerse ne olacak o zaman biz ne duruma düşeceğiz, …”, “Ya abi elli tane karışan var niye bunlar bu sahipleri hem bunlarla görüşüyor hem orda kendi avukatları var gidip onlara diyolar bizim davaya bakın diyolar yani kendi avukatları var”, 

M.S.Oktay
: “Peki asıl merkezin haberi yokta bunlar nasıl bizi sizi oyalıyorlar öyle”, 

A.H.Emre
:“Bunlar da rahatsızlar orda ki temaslardan”, “Abi bunlar diyolar ki biz size… sana güveniyoruz her şeye rağmen ama… böyle şey olunca kendine göre ordan başka bi arayışa da girmişler”, 

M.S.Oktay
: “Bu Askeriye mi emir kumanda zincirimi var ki bugün dedin olmadı öbür gün dedin olmadı”, “Yani bunlarda aracı diyorsun öylemi” dediği,

Tape No: 14717’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat: 09.14’de Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; 

M.S.Oktay
: “Vallahi iyilik ne olsun hiç biraz canım sıkkın işte o kadar”, “Ee seni öbür tarafa ifşa etmemişlerdir inşallah”, 

A.H.Emre
: “Hayır hayır ya öyle değil yani öyle bir şey değil yani işte bunun bunları da rahatsız olmuşlar başkalarının yani ordan şey olmasından ama”, 

M.S.Oktay
:“Ama böyle bir ilişki”, “Ağı şeklinde olan bir şey yok ki”, 

A.H.Emre
: “Hayır onlar bana dediler ki böyle böyle bir durum var yani sen biliyor musun ben dedim ben haberim yok”, 

M.S.Oktay
: “Yani girişimde bulunmuş engelleyemezsin ki gözü kör olsun”, “Yani Sen şuna şey ki ben asla böyle bir şeyi yapar mıyım hiç”, 

A.H.Emre
: “Ben abi bilginiz olsun diye size söyledim yani yoksa yani bunlar da bu işten memnun değiller her halde benim .. ..ğim insanlar”, 

M.S.Oktay
:“Yani biz böyle bir ricada bulunmuyoruz bulunmadık desinler o zaman”, 

A.H.Emre
: “Ben dedim tanımam ben dedim tanımam ...”, 

M.S.Oktay
: “Biz tanımıyoruz”, 

A.H.Emre
: “Bilmem bunlar rahatsız olmuşlar yani” “Bunlarda rahatsız olmuşlar o durumdan yani”, 

M.S.Oktay
:“Yani sen vicdanınla inan ki ben böyle bir şey yapar mıyım ya”, “İlişkim varmış gibi anlaşılır ben hiç katiyen o konuya girer miyim ben böyle bir şeye açsa ayıptır ya bu senin nihayet eski bir dostun hemşehrin ailece tanıştığın bir insan”, 

A.H.Emre
:“Neyse yani rahat moralini bozma... sizle ilgili bir konu yok aslında direk sizle ilgili bir mesele değil yani” dediği,

Tape No: 15008’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat:17.39’da Ali Hadi Emre’nin Timur isimli şahsı aradığı, ancak Timur isimli şahsın telefona cevap vermediği, telefonu yönlendirirken arka planda Ali Hadi Emre ile X Şahıs arasındaki konuşmada; 

A.H.Emre
:“… Buluşacağız demiş görüşeceğiz yani inşallah buluşacağız konuşacağız demiş, ya burada tabi biz çok dedik ama yani o hakimleri kaç sefer kadir beyle görüştürdü burda, olumlu oy versinler diye biliyor musun Erkan bey için, ondan sonra başkanı kaç sefer Ankara’da Kadir beyi o götürdü başkana yani Kadir bey yani direk başkanı tanımıyor ki bu götürdü”, “hayır ama kendisi Kadir bey bak biz diyor kendisi bu söylüyor diyor ki benim aramam şey şey kaçar diyor siz vesile olun diyor tamam mı yani bu Erkan bey için ilk başta söylemiştik şeye demiş ki yani ben başkanıyım ben arar diyemem demiş yani Kadir bey, siz bir vesile olun demiş, biz konuşalım ona göre yani biz vesile olduk götürdük Ankara'ya bu adamları... Köksal bey için de böyle” dediği,

Tape No: 14725’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat: 19.02’de A.H.Emre ile S.Altıoğlu’nun yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; 

S.Altıoğlu
:“Alo bir haber aldın mı devam ediyor muymuş”, 

A.H.Emre
: “Ya bitmiş bunları milleti çıkarmışlar ama yani demişler pazartesi devam edeceğiz ama ara karar kimse bir şey görmemiş daha yani”, “Şey okunmuş yani iddianame sen yarın seninle bir görüşelim ha gitmeden tamam gitmek istiyorsan”, “Yani şu ilgili şahıs arayalım ona göre ne yapacaksak beraber karar verelim o açıdan söylüyorum”, 

S.Altıoğlu
: “Tamam olur ha ha” dediği,

Tape No: 14726’da kayıtlı, 30.10.2009 günü saat: 21.38’de Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“Sen yarın beni görmeden gitme ha mutlaka gör ondan sonra git” 

S.Altıoğlu
:“Ne oldu düzeldi mi o iş”, 

A.H.Emre
: “Yok yani sen beni gör ya düzelmeyecek yani kötü bir şey yok aslında da yarın beni görmeden senle konuşmam lazım mutlaka yani”, “Tamam mı benimle görüşmeden sakın gitme” dediği,

Tape No: 14727’de kayıtlı, 01.11.2009 günü saat:12.15’te A.H.Emre ile M.S.Oktay’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; 

M.S.Oktay
:“… konuşmayalım onu boş ver”, “Yani gündeme geldi mi” ,

A.H.Emre
:“Yani yok zaten bizim limitimizde doldu yani” ,

M.S.Oktay
:“İlk toplantı yapılıncaya kadar” ,

A.H.Emre
:“Yapılmış yapılmıştır bir şey yok yani”,

M.S.Oktay
:“Red mi” ,

A.H.Emre
: “Yani bir şey yok işte tam detaylı bilmiyorum da”, “Ya biz dedi en son bugün olacak falan yine olmadı”,

M.S.Oktay
:“Yav en son işte Allah Allah emrimizde mi ya…”, “Şimdi … onun bi karar verecekler, karar verilmesi lazım ona” dediği, 

Tape No: 14728’de kayıtlı, 01.11.2009 günü saat:12.19’te A.H.Emre ile M.S.Oktay’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; 

M.S.Oktay
:“Bu telefon daha herhalde güvenli”, “Kardeşim ama yani biz sürekli üzerinde durduk yani hani sürekli takip ettik” ,

A.H.Emre
:“O bizim konuştuğumuz adamlar o pozisyonda insanlar değil ki bunlar böyle böyle bir durum var dediler bize o da onlar çok sıkıştılar tabii onlarda öbür tarafa sıkıştılar”, “Ya bu adam da biraz şey değil yani atak davranmıyor kaç sefer eline fırsat geçti”, 

M.S.Oktay
:“O cepheyi bilmiyoruz” 

A.H.Emre
:“… bu da kandırıyor bizi yani bu da kendisini düşünüyor yani kendi şeyini pozisyonunu düşünüyor”, “… sonuçta sonuç alamadık yani sıkıntı oradan doğuyor”, “Şimdi her şeyi konuşamıyoruz onlarla yani sizi konuşamıyoruz daha doğrusu sorun oradan kaynaklanıyor” dediği, 

Tape No: 14733’de kayıtlı, 02.11.2009 günü saat:17.44’te A.H.Emre’nin Zeki… ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

Zeki

:“bugün de duruşmaya Çetin gitmişti yarına ertelemişler” “…, 26 sanık okumuşlar üçüncü iddianameden”, 

A.H.Emre
:“Yarın iddianame okunması bitiyor değil mi”, “Ya peki bunlar bu tutuk durumunu görüşmüyorlar mı şey yaparken ya, yani iddianame okurken”, “Biraz umutluyuz da şeyden onun için diyorum hani bi şeyler olması lazım ama”, 

Zeki
: “Yani ne bileyim ben olmuyor işte” dediği,

Tape No: 15009’da kayıtlı, 17.11.2009 günü saat:15.53’te Canan/Ali Hadi Emre ile Fedai arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
:“Şimdi o hafta sonu bayan o orda ki o bayanlarla görüşmüş, o demiş ki bu konuda o birinci adama çok şey yapıldı bence bununla bir daha yeniden konuşmayın, her konuşmanız da daha da tedirgin oluyor bu adam, … herkesin gözü bu dosyanın üzerinde o yüzden de bi çekingenlik var ama şimdi yeniden o arkadaşınız bir daha konuşmasın demiş onla konuştuysa bu sefer daha ürker demiş ona”, 

Fedai

:“Benden için mi”, 

A.H.Emre
:“Erkek Milletvekili var ya… Şimdi bu Bayan Milletvekili bayanla görüşmüş güya… Erkek Millet Vekili de öbürüyle görüşecekti demiş görüşmesin”, “Yani görüşmesin demiş görüşürse daha tedirgin olurlar zaten bi defa görüştü şimdi onlar bununla ilgili de çok adam görüştü çok adam devreye girdi konuşuldu biraz da adam onun korkaklığı var yüzden demiş, bence yani biz nasılsa kendi aramızda tartışırız demiş konuşuruz başka kimse devreye girmesin demiş yani”, 

Fedai

:“Anladım baba yani olumlu”, 

A.H.Emre
:“Olumsuzluk yok yani demiş ama bundan korkuyorlar bu adamlar… Dürüst adamlar dedikodu olmasın diye her şeyi toplayalım diyelim ki ha topladık bak bir şey bulamadık” dediği,

Tape No: 14754’de kayıtlı, 23.11.2009 günü saat: 16.06’da Ali Hadi Emre ile F.A. arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
:“... ben şimdi şey o başkan yarın sabah dokuzda gidecek yani hani üç buçuk ... falan demiştiniz yani belki ola ki sorarsa dedim hani”, 

F.A.

:“Ha yok tamam tamam dokuzda gerekirse yani ... bir sorun olursa haberimiz olursa biz de ilgileniriz de sorun olmaz yani dinler yani de biliyorsunuz”, 

A.H.Emre
:“Eve hadi neyse hukuk o olsun da derdini adam derdini bir anlatmak istiyor”, 

F.A.

:“Derdini ha ha tabii duruşmalarda anlatamadığı için” 

A.H.Emre
:“Evet evet hayır duruşması kendisi sanık değil ondan dolayı ...” 

F.A.

:“Ha yani evet”, 

A.H.Emre
: “Evet tamam başkanım sağolun” dediği,

Tape No: 14757’de kayıtlı, 23.11.2009 günü saat: 18.14’te Ali Hadi Emre ile M.D. arasındaki görüşmede özetle; 

M.D.

:“Adam bekliyor beni demi abi”, 

A.H.Emre
: “Tabi tabi”, “Tabi sen odasına gideceksin”, “Zaten yarın duruşması yok galiba”, “F… bey dedi ki bir aksilik beni arayın yine dedi başkan”, “O Adalet Komisyonun Başkanı”, “Yani ben ben de olurum ben sabah gelmeye çalışırım bir yere uğrayıp geleceğim de ama yani bir aksilik olursa Adalet komisyonu başkanı F… bey en üst katta” “F.A. tanıyorsun herhalde”, “Ben bu gün F… beyle görüştüm”, 

M.D.

:“Tamam”, 

A.H.Emre
:“Bir sorun olursa dedi bana gelsin dedi yani”, 

M.D.

:“Anladım”, 

A.H.Emre
:“Tamam çok rahat gidebilirsin yani” dediği,

Tape No: 14764’de kayıtlı, 03.12.2009 günü saat:13.26 sıralarında Ali Hadi Emre ile F.A.’nin yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “Başkanım nasılsınız” “Başkanım ben sizi şey için aradım”, “Bu benim hemşehrim var ya K.M. Yazı İşleri Müdürü”, “Onun becayiş isteği hani size dilekçe vermiş herhalde ...”, 

F.A.

:“... listesinde var gidiyor”, 

A.H.Emre
:“Büyükçekmece 2. Asliye Ceza Yazı İşleri Müdürü buraya gelmek istiyormuş herhalde becayiş yapmak istiyorlarmış”, “Bu da o tarafa git... evi evi falan varmış herhalde orada”, “Bana çoktan söylemişti de şimdi notunu gördüm aklıma geldi”,

F.A.

:“Bi gelsin hele bakayım ama o şeye gidiyor olur olur bi bakalım” dediği,

Tape No: 14765’de kayıtlı, 03.12.2009 günü saat:13.28 sıralarında Ali Hadi Emre ile K.M.’nin yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “Başkanla görüştüm senin durumunu”, “Tamam dedi bana da bi ara uğrasın zaten gidiyo o dedi”, 

K.M.

:“Silivri’ye yaptım zaten ben kızdım onlara da”, “He Silivri’ye yaptırdık gidiyoz”, 

A.H.Emre
: “Yani sen mi istedin orayı”, 

K.M.

:“He tabi tabi ben istedim”, “Ali... da göndermiyo bilmiyorum ne yapacaz”, 

A.H.Emre
: “Bizim o Tuncelili hemşehriler var bu çocuk tacizi bilmem ne falan sana gelmişler”, “Bu ... ... şey var E.A.”, “bu bi kıza telefonla bilmem ne yapmış ...”, 

K.M.

: “2 de Talipte o…2 Çocuk Ağırda”, 

A.H.Emre
: “Talip kim ya”, 

K.M.

: “5 ... Sivas'lı var ya bizim yabancı değil… 5 Asliyenin Hakimi vardı ya”, “O oraya başkan oldu… Tunceli bizde…Niyazi bizde… bişey olursa söyleriz Niyazi’ye” dediği,

Tape No: 14766’da kayıtlı, 03.12.2009 günü saat:17.42 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

A.H.Emre
: “Bi konuda seni uyarmak istiyorum onun için yani bi yanlış iş yapmayasın diye… bi gel konuşalım şimdi ... yakın zaman da gelir misin”, 

S.Altıoğlu
: “Gelirim gelirim” dediği,

Tape No: 14767’de kayıtlı, 03.12.2009 günü saat:19.50 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; 

S.Altıoğlu
:“Ben Sefa, bu uğraştığım işle mi benle ilgili mi uyaracam merak ettim de onun için aradım”, 

A.H.Emre
: “Bu uğraştığın işle ilgili yani bi fazla şey yapma panik yapacak bi durum yok yani gel sen, seni bazı konuda şey yapacam yani sana servis yapacam bi şey söyleyecem yani” dediği,

Tape No: 14769’da kayıtlı, 19.12.2009 günü saat:13.31’de Ali Hadi Emre ile Fedai arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
: “Yani işte biraz beklemeniz lazım galiba ya”, “Yani onları yüz yüze konuşalım daha iyi”, 

Fedai

:“Anladım”, 

A.H.Emre
:“Tamam bi ara geldiğinde ararsın konuşuruz”, 

Fedai

: “Hı hı tamam, bu şeyi nasıl görüyosun baba?”, “Bu sefer nasıl görüyosun diyorum?”, “Ya abimin şeyini”, 

A.H.Emre
: “Yani işte olabilir de yani şeye de söyledim yani bi iki kere daha söyledik, bi iki kere daha ricacı olduk yani şu durum budur şunun, abiyede söyledim karşıdaki abi var ya büyük abi”, “Ondan sonra yani o da işte uğraşıyo kendi çapında”, “Gidip ordakilere de söyledik yani işte bakacaklar yani bi şey yapmaya çalışacaklar ama şöyle bi durum var yani orada çok şişirmişler biliyo musun”, “Yani çok olumsuz sundukları için bunu bu kanaati yerle bir etmek lazım biraz…ordakiler ordaki sinyaller olumsuz yani sizin taraftakiler var ya… bi ara gelirsin konuşuruz yüz yüze” dediği,

Tape No: 14770’de kayıtlı, 19.12.2009 günü saat:13.34’te Ali Hadi Emre ile Fedai arasındaki görüşmede özetle; 

A.H. Emre
:“Ben unuttum sana söyleyeyim o Ankara'daki abi demiştik ya bana zaman tanıyın ben bu işi çözerim”, “Ankara’da ki şey var ya”, 

Fedai

:“Hı bizim ağa mı?”, 

A.H.Emre
: “Evet Ankara'daki Ankara'daki”, “O biraz zaman tanıyın dedi ben bu işi çözerim dedi” dediği,

Tape No: 14773’de kayıtlı, 20.12.2009 günü saat:19.05’te Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; 

M.S.Oktay
:“İyiyim ya bu bayan hanımefendi oraya geliyor”, “Bu şeyle de konuşmuş” “İşte dilekçe versinler falan demiş sen bununla görüşür müsün”, 

A.H.Emre
: “Biz tamamen o konuda taca çıktık abi ya nasıl ...”, 

M.S.Oktay
: “Yenilemek yenilemek yenilemek böyle istemez misin artık son aşamaya gelmiş”, “Yav yani siz onla konuşsanız olur mu olmaz mı”, 

A.H.Emre
: “Valla ben kendisiyle konuşmuyorum ki yani arada başkası var”, 

M.S.Oktay
:“Siz beraber konuşun”, “Beraber birlikte düzenleyin”, 

A.H.Emre
:“Ya o bayan gelince beni bir arasın bana bu söylesin burda ben ona göre bakarım yani yani ben devre dışı kaldık artık el sıkıp ayrıldık o işten yani”, “Yani biz o işten ayrıldık artık hani bizde öyle bi iş yok ki yani”, 

M.S.Oktay
:“Tamam da demek ki yani diyorsunuz ya bunun da ilişkisi var falan diyorsunuz o bugün şimdi hareket etti İstanbul’a geliyor”, “Benden baya bir şüpheleniyor falan yani dilekçe verelim mi Başkan böyle söyledi ki e ne bileyim bir türlü bunun gibi yani benim ne bilgim var ne ilgim var gerçeği öyle”, 

M.S.Oktay
: “Tamam… Yalnız yani böyle bir konunun bana açılmadığını ve o nedenle sıkıntı çektiğimizi falan diye söylersin… Kırk gün araştır yeniden yapabiliceğimiz bişey varsa birlikte yapın”,

A.H.Emre
:“Evet tamam öyle yapalım tamam ama o zaman beni arasın bir konuşuruz” 

M.S.Oktay
:“Ama çünkü ben buna hiç bişey açmadığım için… o konuda bir en ufak bir açık vermiyorum” 

A.H.Emre
: “Tamam ben anladım abi anladım…Yani onu onu demek istiyorsun” dediği,

Tape No: 14776’da kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:10.51’de Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
: “Şimdi bu hanımefendi beni aradı ben görüşücem kendisiyle de gene mutabık kalalım dedim yani ben nasıl davranmamız konusunda söyleyeceğiniz bişey var mı”, 

M.S.Oktay
:“Ben şöyle şöyle bize bir dostluk nedeniyle”, “Bir talepte bulunuldu” “Şeyin değil o hocanın değil diğerlerinin de şey yapmasını zaman zaman oturduğumuz platformlarda şey yaptık söyledik falan ama böyle böyle bir şey de olay da çıktı gerçi çok önemsemedik ama e şeyde nedir yabana da atmadık falan”, “Bunun için uğraştık tabi Seyfi Oktay’ın böyle bir şeye girmesi söz konusu olamaz Ona konuyu açamadık”, “Ama çabalarımızı da sürdürdük sonuç itibariyle biz bunu şu kadar zaman evvel şey yaptık artık bu bu defteri kapattık”, “Kapattık ama sizin geliştirecek bir tarafınız varsa bu böyle yalnız Seyfi bey çok hassastır böyle bir parasal olay ortaya çıkarsa”, “Toplumda bitiyor falan dersiniz”, “Ve Onu dinleyin makul bişey mi çünkü bu hafta belli sonuçlara varılacağını biz şey yapıyoruz”, 

A.H.Emre
:“Tamam ben konuşayım Onunla ben konuşayım” dediği,

Tape No: 14779’da kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:16.35’de Ali Hadi Emre’nin Sefa Altıoğlu’na çektiği mesajda; “Sefa akşam geç vakitte olsa beni mutlaka bi ara çok önemli, iyi günler” şeklinde mesaj çektiği, 

Tape No: 14780’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:16.42’de Ali Hadi Emre ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
: “Döndünüz mü bu tarafa”, 

T.Bekar
:“Evet sanıyorum 40 dakika sonra falan Yeşilyurt civarında olacağım” 

A.H.Emre
:“Peki ben ee bu şey geçeceğim Polat Otele orada görüşebilir miyiz”, 

T.Bekar
:“Tabi ki oraya yakınında görüşürüz elbette ki ...”, 

A.H.Emre
:“Tamam ben şimdi 40 dakika sonra falan otelde olacağım orada görüşürüz” dediği,

Bu görüşmede şahısların buluşacakları bilgisi alınması üzerine aynı gün yani 21.12.2009 günü saat:18.00 sıralarında fiziki takip yapılmış, yapılan takip çalışmaları neticesi, saat:18.19 sıralarında şüpheliler Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre’nin Bakırköy ilçesinde bulunan Polat Rönesans otelinde buluştukları bir müddet görüşme yaptıkları ve sonra ayrıldıkları tespit edilmiştir.

Tape No: 14781’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:17.48’de Ali Hadi Emre ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
:“Şimdi çağırdı beni de… şimdi onu bekliyorum görüşelim diye… oteldeyim”, 

Ş.N.Atasagun
:“Anladım yani işte kendileri ile görüşün çünkü”, 

A.H.Emre
:“Yo ben bir bakayım ne diyor niye beni yani bir durumu anlayacağım yani bilmiyorum şimdi”, 

Ş.N.Atasagun
:“Hı anladım... konuşuruz”, “Bana öyle dedi öteki… dedim bunu anlattın mı sen dedim kendisine… Ali beye dedim anlattım dedi aman dedim aranızda bir şeylik olmasın dedim yok ben anlattım onu onlara dedi”, 

A.H.Emre
: “Hayır zaten yo zaten şey olmayınca ben biz artık işimiz yoktu ama şimdi bu böyle arayınca bu taraf”, 

Ş.N.Atasagun
:“Tamam tabi elbette bakıcan onu da o kendilerine bildiririz artık o zaman sonra ne yaptılar ne ettiler” dediği,

Tape No: 14782’de kayıtlı, 24.12.2009 günü saat:10.52’de Ali Hadi Emre ile F.A. arasındaki görüşmede özetle; 

F.A.

:“Yaramaz bi şey yok bir şey vardı sonra çözdük kendisi geldi vatandaşın bir derdi vardı ya”, “Hım haberiniz oldu mu ondan bilmiyorum”, 

A.H.Emre
: “He evet bana dedi ki”, “Uğra bugün dedi”, 

F.A.

:“Ha yani şimdi yanlış bilgiler vardı”, “Ben de hiç boş bulundum”, “Yani halbuki ... nasıl işlediği kuralı biliyorum ama”, “Görüştüm ama doğruymuş acaba değiştiler mi diye düşündüm yok” dediği,

Tape No: 14785’de kayıtlı, 01.01.2010 günü saat:17.08’de Ali Hadi Emre ile H.Ç. arasındaki görüşmede özetle; 

H.Ç.

: “Yo arkadaşların yanı geldim yav pirim bu şeyi gene bırakmadılar bunlar yav…bizimkileri Köksal bey tahliye istedi yine bırakmadılar yav”, 

A.H.Emre
: “Bırakmıyorlar ne yapalım ...”, 

H.Ç.

:“Sen Marta diyordun ama 1 sene geçti ha”, 

A.H.Emre
:“Mahkeme ne diyorsa odur”, “Boş ver yatsınlar babanın oğlu mu sana ne ya”, 

H.Ç.

: “Ya yazık adamlar ama ya… Fakat var ya bu Köksal bey çok değerli bi insan yav”, 

A.H.Emre
:“Ya işte... öbürleri de yani bilmiyorum aslında onlarda fena adamlar değildiler ama yav belki de bilmiyoruz belki hukuk yani öylesi doğru olan da odur yani onu da bilmiyoruz ki ...”, 

H.Ç.

:“Yav her şeyi bir kenara bırakın bu Emin Gürses var ya… Yav bu adamın hiç bi şeyi yok diyor ki beni bırakın ne delil karartma var ne bi şey var ne Sakarya’dayım diyor Üniversitedeyim telefonla ile bile gelirim diyor bilmem ne diyor biz dedik kesin bırakırlar ya gene onu da bırakmadılar hiç bi şeyi de yok ha ... telefon konuşması”, 

A.H.Emre
:“Ha onu da mı muhalefet etti şey”, 

H.Ç.

:“Başkan onları salıverilmesini istiyor başkan ya… Başkan 13 kişinin tahliyesini istedi 5 defa 5 defadır istiyor ya ...”, 

A.H.Emre
:“Yani zıtlaştılar demek ki bilmiyoruz ki bizim bilmediğimiz bi şeyler var demek ki ...nin içerisinde bilemiyoruz”, 

H.Ç.
:“He işte onun içinde çözemiyoruz ya” dediği,

Tape No: 14786'da kayıtlı, 07.01.2010 günü saat:13.39’da Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; 

A.H.Emre
:“O ne yapıyor ne var ne yok başka yani o şeylere bir yarın görüşmemiz gerekiyor da arkadaşlara ... bilir onlarla nasıl durumların yoğunuz diyorsun sen”,

M.S.Oktay
:“Hangisi ile”,

A.H.Emre
:“Bizim şeyler falan başkanlar”,

M.S.Oktay
:“Yani onlar şuanda epeyce yoğunlar ama bilemiyorum yani konuşmak lazım”,

A.H.Emre
:“Peki sen bu ara buraya gelme ihtimalin abi”, “Evet iyi o zaman olmazsa şeyle yapalım ben olmazsa pazartesi gelirim senle görüşürüm orada dönerim sen salı gidersin şeye olmassa ... bakarım yani” dediği,

Tape No: 14792’de kayıtlı, 19.01.2010 günü saat:09.56’da Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Şimdi şeyler belli oldu, Yargıtay üyeleri” “Üzerine durduğum üç dört kişi vardı onlar şey oldu, nedir seçildiler”, A.H.Emre’nin “He bizim İlhami bey var mı İstanbul’dan İ.Y.”, M.S.Oktay’ın “Onu bilmiyorum bi kere şeyin Metin’in hanımı var M.Ş. var ya. O benim ekiptendir. Ayşe hanım onun şeyi Şebnem hanım var şeyde yine benim kadrodan şeyde e Bakanlıkta idi şeye geçti ondan sonra Muğla var İ.Y. var Muğla başkanıdır ordalar bizim Ankara Başsavcımız var”, A.H.Emre’nin “H..’mi”, M.Seyfi’nin “Bunlar benim için çok güzel...”, A.H.Emre’nin “H.B.’mi”, M.Seyfi’nin “H.B. evet. Şey tamamen karşıydı şey bakanlık ...”, Ali Hadi’nin “He abi acaba İ.Y. var mı ya onu öğrenme imkanı var mı”, M.S.Oktay’ın “Bana gelicek”, A.H.Emre’nin “Bakırköy 5. Ağır Ceza Reisi”, M.S.Oktay’ın “Yani bu şartlarda iyi yani sabahleyin şeyle görüştük 4 kişilerini aldık onun onların çizgisinde 4 kişi ... getirttirebildik” “Kadir bey hepsini söyledi ama ben şey yapamadım demek aklımda değil şey alırım ben ...” dediği,

Tape No: 14794’de kayıtlı, 23.01.2010 günü saat:12.22’de A.H.Emre’nin M.S.Oktay ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “İkide gelin oraya birlikte ...”, M.S.Oktay’ın “Ya akşama ertelesek olmaz mı bunu”, A.H.Emre’nin “Abi akşama ben olamam ama o arkadaşlar olabilir belki”, M.S.Oktay’ın “Yav kardeşim sen olmazsan ben ne yapayım ya Allah aşkına ya”, “İyi peki o zaman iki de buluşalım nerede ... haberim olsun”, A.H.Emre’nin “Oraya ben gelirim zaten”, M.S.Oktay’ın “.. nedir senin adamın”, “tahliye olmuş senin ki şey”, “Gürbüz, Gürbüz”, A.H.Emre’nin “Ha oldu evet onun bir şeyi yoktu zaten evet”, M.S.Oktay’ın “Evet yani onu da görüştük adam bir şeyi yoktur falan dedi”, “Bunu... demişti onun haberi oldu mu onun öyle”, A.H.Emre’nin “Oldu oldu söyledim kendisine”, “ben şimdi gelince görüştürürüm seni” dediği,

Tape No: 14796’da kayıtlı, 23.01.2010 günü saat:14.42’de A.H.Emre/M.S.Oktay’ın Z../G. Çapan ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; (Z.. telefonu G. Çapan’a veriyor) A.H.Emre’nin “Sağol geçmiş olsun” “Artık ağzına sahip ol ağzına bak görüyorsun başına gelenleri”, G.Çapan’ın “Ya ne dedik kardeşim kime ne dedik ya”, A.H.Emre’nin “Bi bi şey konuşuyorsun içeri girip çıkıyorsun alışkanlık edindin bak, biraz akıllı ol bundan sonra tamam mı”, G.Çapan’ın “Yakında şeyden bu seferde ticari ... gireceğiz içeri”, A.H.Emre’nin “Çare tükenmez, bak Seyfi abi yanımda, istiyor seni ona”, G.Çapan’ın “Ha ver bi merhaba deyim”, A.H.Emre’nin telefonu Mehmet Seyfi Oktay’a verdiği, M.S.Oktay’ın “Geçmiş olsun”, G.Çapan’ın “Sağol Seyfi abi, çok teşekkür ederim çok sağolasın ilginden dolayı da teşekkür ediyorum”, M.S.Oktay’ın “Sağol, bu sefer ilgisiz kalmadık canım”, G.Çapan’ın “Biliyorum biliyorum haberini aldım, çok sağolun”, M.S.Oktay’ın “Geçmiş olsun çok geçmiş olsun”, G.Çapan’ın “Zahmet etmişsin çok teşekkür ederim”, M.S.Oktay’ın “Rica ederim nasılsınız ne var ne yok”, G.Çapan’ın “Yani saygımı minnetimi kabul edin”, M.S.Oktay’ın “Estağfurullah estağfurullah, yanaklarından öpüyorum geçmiş olsun” “Görüşürüz”, G.Çapan’ın “Çok sağol Seyfi abi” “Çok teşekkürler ellerinizden öpüyorum” dediği,

Tape No: 14801’de kayıtlı, 26.01.2010 günü saat:15.23’te Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Abi şeye söyledim Nihan’a söyledim”, “… büyük bacıya” “Tamam söyledim, sonra konuşuruz bi şeyler söyledim ona, onlara iletecek yani”, M.S.Oktay’ın “Ha anladım anladım yalnız biliyor mu o, bu çalışma yaptığımızı”, A.H.Emre’nin “Aynen olan biteni anlattım Nihan’a” dediği,

Tape No: 14804’da kayıtlı, 01.02.2010 günü saat:12.12’de Ali Hadi Emre ile E.C. arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Ne oldu şeyle konuştun mu”, “Kudbedin'le konuştun mu”, “Yani tamam rahatladı biraz”, “Konuştum konuştum o bugün yok galiba burda biraz rahatladı yani”, E.C.’nin “Neyse bana bi anlat bakalım geldiğinde, uğra da bi” dediği,

Tape No: 14807’de kayıtlı, 08.02.2010 günü saat:09.46’da Ali Hadi Emre ile A.G. arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “ben yani bugün görüşemeyiz yarın seni ararım konuşuruz ben ne yapmanız gerektiğini söylerim size görüştüm şeyle”, “Ona göre konuşuruz ...”, A.G.’nin “Ne diyor olumlu mu dede yoksa”, A.H.Emre’nin “Ya onu ben sana anlatırım işte yani çözümü var diyor şey değil diyor yani anlatırım sana onu” dediği,

Tape No: 14813’de kayıtlı, 15.02.2010 günü saat:21.15 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Şeyi bu Erkan beyle şeyin telefonları yok mu sende”, “Zafer beyin” dediği, A.H.Emre’nin “Var var onlar kayıtta bakıp size vereyim mi”, “Ama bir şey mi bir sorun var mı” dediği, M.S.Oktay’ın “Yo sorun yok adam gene konuştuk gerekeni hallettim falan”, “Yazsınlar onlara birer üye vereyim uygun kimi istiyorlarsa bir yazı yazsınlar dedi falan onu söyledim dedim hani” dediği, A.H.Emre’nin “Onlar o zaman şöyle yapalım ya bunu bunu böyle şimdi konuşmayalım da sonra yapalım onu” dediği, M.S.Oktay’ın “Hemen şey yapmaları lazım istiyor adam” dediği, A.H.Emre’nin “Hı hı peki ben olmazsa vereyim telefonlarını kapatayım abi sizi arayım”, “Yani bilmiyorum sanki hemen böyle doğru olur mu sen o yüzden söyledim” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani nasıl istiyorsun sen söyle” dediği, A.H.Emre’nin “Yani ben onlara söyleyim onlar sizi arasın diyecektim” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani gene sen söyle beni arasınlar” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam öyle yapalım yarın sizi ararttırırım ben”, “Öyle yapayım öyle yarın sizi ararttırırım ben” dediği, M.S.Oktay’ın “Sen ulaşmaya çalış o bir birisine ulaşsan bile ikisi birbirini şey yapar”, “Yani gecikilmemesi lazımda o açıdan” dediği,

Tape No: 15011’de kayıtlı, 16.02.2010 günü saat:15.39 sıralarında Ali Hadi Emre adına kayıtlı telefondan Canan’ın, E.C. ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; E.C.’nin “Ali Hadi bey orada mı”, “Şimdi ben Beşiktaş’tan arıyorum da bunun cep telefonu şey yapmıyor cevap vermiyor”, Canan’ın “ben not alıyım buraya”, E.C.’nin “Yav not alıcan da lazım ani şeyde telefonu da açmadığına göre dedi de ki Beşiktaş’tan arıyorlar seni de o bilir tamam mı”, Canan’ın “İsim neydi isim”, E.C.’nin “Sen boş ver sen Beşiktaş’tan arıyor de” dediği,

Tape No: 14820’de kayıtlı, 16.02.2010 günü saat:16.31’de Ali Hadi Emre ile E.C. arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Yo duruşmada haber veremedim olumlu olumsuz bi şey yok her şey güzel, sizden şey istiyorlarmış heralde bazı soracakmış yani”, E.C.’nin “Şey mi ifade mi”, A.H.Emre’nin “Evet”, E.C.’nin “Ne, nerde şey yapalım”, A.H.Emre’nin “Ya onu bi akşam üzeri işte arayın işte cepten arayın kendisini”, “Siz onu bi arayın siz onu bi arayın, o size diyecek ki bize önereceğiniz bi şey var mı diyecek, onu görüşcek şeyle başkanla”, E.C.’nin “Tamam hadi onlar dün gece beraberlerdi ordan aradılar beni” dediği,

Tape No: 14826’da kayıtlı, 21.02.2010 günü saat: 09.51’de Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu arasındaki görüşmede özetle; S.Altıoğlu’nun “He şimdi ben geleceğim de İstanbul’a onlar buraya gelmiş onlarla bir görüşmem lazım bunu salıya ertelesem olur mu”, A.H.Emre’nin “tamam peki salı ben orda olacağım zaten”, S.Altıoğlu’nun “O sana verdiğim şeyle ilgili birşey olmayacak değil mi hiçbir şey olmayacak”, A.H.Emre’nin “Olabilir olabilir de siz ya bana bana bırakın her şey tamam dedi yani tamam mı”, S.Altıoğlu’nun “Tamam sana bırakıyorum ya ben sana ...”, A.H.Emre’nin “Sende ki böyle önümüzdeki hafta daha ayrıntılı bilgi verebilirim bu şeyden sonra yani tamam mı”, “Sen yani o adam olacak yani kesin”, “Tamam mı o konuda hiçbir tereddüt yok daha sonra ayrıntıları ben size anlatırım dersin” dediği, 

Tape No: 14828’de kayıtlı, 22.02.2010 günü saat:11.44’te A.H.Emre’nin Gürbüz Çapan ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; G.Çapan’ın “… teşekkür etmek için aradım seni” dediği, A.H.Emre’nin “Estağfurullah yok canım bizim ne, seni hep içeride görmek bizi üzüyor ama ne yapalım sende alışkanlık edindin bu işi artık ya” dediği, G.Çapan’ın “He, yani sayenizde yav” “Yav gelen giden yoğun işte bugün, böyle bir hastaneye gidiyordum yolda bir boş kalınca, seni aradım cevap çıkmadı, Doğan’ı aradım ondan sonra Seyfi abiyi aramadım, Seyfi abi çok rahat konuşuyor telefonla”, “He yani ben kapattım telefonu sonra gittim yanına ziyaret ettim” dediği, A.H.Emre’nin “O arada sırada buraya geliyor bir gün akşam otururuz beraber konuşuruz, ben seni çağırırım o geldiğinde” dediği, G.Çapan’ın “memnun olurum, gittim gittim ziyarete gittim şeye”, “Ankara ya he”, “Yani gittim teşekkür ettim de, ama şey”, “Adam telefondan şey gibi, açık radyo”, “Nasılsın ne var ne yok, M…. ne yapıyor gidiyor musun?” dediği, A.H.Emre’nin “M…. ile hangi gün, perşembe günü görüştüm galiba ...” dediği,

Tape No: 14830’da kayıtlı, 23.02.2010 günü saat:14.00’te Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Öbürü kapalı aradım da” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu ara kapattım çünkü dinleniyoruz nasıl olsa belki bunu” dediği, A.H.Emre’nin “Dinlesinler canım ne olacak yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Götürüyorlar işte görüyorsun” dediği, A.H.Emre’nin “Götürsünler bir şey olmaz” “Biraz dinleniriz bir şey olmaz yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Kardeşim ne yaptı da bizi Balyoz Hareketini Adalet Bakanı yazdılar” dediği, A.H.Emre’nin “Ee işte ne yapalım yazıyorlar ne yapalım biz”, “Abi yarın geliyoruz Ankara’ya da oradasın demi”, “Yarın akşama kimseye söz verme o zaman belki beraber yemek yeriz”, “Biz Kudbedin ile beraber geliyoruz”, “Yargıtay’da bir iki işimiz var oraya buraya bakacağız” dediği,

Tape No: 14834’de kayıtlı, 24.02.2010 günü saat: 17.29’da Ali Hadi Emre ile Y.Ö. arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Ya işim var geldim buraya Yargıtay’da” dediği, Y.Ö.’nün “Tabi canım ya beylerle uluslararası avukatın işi olur ağabeyciğim”, “İyidir abi bir yaramazlık yok seni sormalı ya dedim İstanbul'daysan Demirel’in dediği gibi kendi adıma bir şey istiyorsam namertim bizim burada benim çok memnun çalıştığım sevdiğim bir personel arkadaşım var”, “Eş durumu nedeniyle Ceyhan’a tayin isteyecek bir daha red çıktı bir yıldan beri ayrılar eşi Ceyhan’da çalışıyor”, “Botaş’da ....ta” dediği, A.H.Emre’nin “ne yapmam lazım kimle görüşmemiz lazım” dediği, Y.Ö.’nün “Ferit beyle görüşmen lazım” dediği, A.H.E’nin “Ferit beye söyleyim pazartesi beni arasın Ferit Beye söyleyim” dediği,

Tape No: 14838’de kayıtlı, 25.02.2010 günü saat: 13.59’da Ali Hadi Emre/Mehmet Seyfi Oktay ile Y.Ö./Halis arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; Y.Ö.’nün “R.Y. abi” dediği, A.H.Emre’nin “Ne istiyor bu” dediği, Y.Ö.’nün “Bu Ceyhan’a gidecek eşi Ceyhan da çalışıyor” dediği, görüşmeye Halis isimli şahsın devam ettiği, Halis’in “Ya şu anda o 3 Asliye Hukukta” dediği, A.H.Emre’nin “Büyükçekmece'de mi” dediği, Halis’in “Hı hı Büyükçekmece’de, eşinden dolayı ya ben de rica ediyorum sizden de eşinden dolayı şey yapmak istiyor tamam mı abi” dediği,

Tape No: 14839’da kayıtlı, 25.02.2010 günü saat: 14.02’de Ali Hadi Emre ile F.A. arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Şimdi benim arama nedenim şu başkanım” “Bizim şey... beni rahatsız ediyor hemşehrimde bu R.Y. diye birisi varmış Büyükçekmece 3. Asliye Hukukta”, “Bu size de başvurmuş Ceyhan’a gitmek istiyormuş herhalde eşi de şey yapıyormuş” “Eşi oradaymış galiba”, “Beni aradılar ben de Başkanımı arar söylerim dedim takdir mahkemenin dedim ama” dediği, F.A.’nın “Gelirseniz görüşürüz” dediği,

Tape No: 14846'da kayıtlı, 08.03.2010 günü saat:13.32’de Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “… en son şey vardı ya” “Bir şey vardı onu söyledim ben ona kabul etmiyorlar bilgin olsun ha, ben de yani dedim ki kardeşim, yani bu böyle olmayacaksa bana söyleyin yani bende aradan çekileyim ama şey dediler, Ali Hadi var mı işin içinde dediler, Ali Hadi de işin bir parçası dedim yani yani tam değil de” dediği, A.H.Emre’nin “Keşke demeseydin sen” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tam değil de işin bir parçası dedim yani zaman zaman ondan da destek alıyorum dedim ama yani böyle ben sana bilgi vereyim de ...” dediği, A.H.Emre’nin “ben ne yapayım şimdi” dediği, S.Altıoğlu’nun “Vallah seni çağırırlarsa bilgin olsun diye ben sana söyledim” dediği, A.H.Emre’nin “… her şey konuştum şimdi yok mu diyeyim yani yani” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok deme onlar mecburen sana şey yapacaklar ne derler ya yani başka şey yok onlar seni çağıracak herhalde yani” dediği, A.H.Emre’nin “Allah Allah ben gitmem o adamla görüşmeye ya”, “Ya şimdi bu işi yani ben şimdi güç durumunda kaldım şimdi nasıl yapayım ben”, “Sen gelmiyor musun buraya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Geleceğim geleceğim çarşamba günü geleceğim ...” dediği, A.H.Emre’nin “sen gel de beni ara o zaman bi konuşalım” dediği,

Tape No: 14850’de kayıtlı, 08.03.2010 günü saat:18.58’de Ali Hadi Emre ile N.N.A. arasındaki görüşmede özetle; N.N.A’nın “Bir gelişme var mı” dediği, A.H.Emre’nin “Valla ben o gün Ankara’daydım işte o şey başkan bana isim verin dedi”, “Bizzat kendisine Seyfi abi tarafından teslim edildiği isim yani” dediği, N.N.A’nın “Şimdi ben diyorum ki benim konuşacağım başka hususlarda var anlatmam yani telefonla biraz zor ve sıkıntılı olur yani ayrıntılı anlatmam gereken şeylerde var” dediği, A.H.Emre’nin “O zaman pazartesi şey dönüyor oraya şuanda Didim'de Seyfi abi sana bir randevu alsın dönünce” dediği, N.N.A’nın “O zaman yarın ben bir izin isteyeyim 3 günlüğüne 5 günlüğüne o tarafa doğru bir geleyim sizinle bir görüşeyim çünkü anlatacağım başka şeyler var bu gündeme ilişkin şeylerde var yani” dediği,

Tape No: 14859’da kayıtlı, 17.03.2010 günü saat 12.17’de Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “senin adamın gelmedi” dediği, A.H.Emre’nin “Valla adam çocuk onu söyledi o savcı bizim Giresun Savcısı abi onun onun elinden ne gelirse yap çok benim için çok önemli” dediği, M.S.Oktay’ın “Kardeşim anladım başım üzerine de yani” dediği, A.H.Emre’nin “Ben şimdi telefon açıksa şimdi hemen şimdi.. Hemen şimdi arasın Ankara'da kendisi” dediği, M.S.Oktay’ın “arasında akşam üzeri arasın beni. Niye şey yapmıyor ki bitmedi daha bu şey nedir şeyler” dediği, A.H.Emre’nin “Yo hayır bitse de önemli değil yani o bir anlatsın da bir ona göre başka bir şey belki düşü... bir yani siz siz yönlendirin şeye bir randevu alın gitsin derdini anlatsın kendisi yani dinlemez mutlaka onun anlatması lazım” dediği,

Tape No: 14860’da kayıtlı, 17.03.2010 günü saat:18.34’te Ali Hadi Emre ile N.N.A./Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; N.N.A.’nın “Ben vereyim sayın büyüğümün yanındayım vereyim” dediği, (N.N.A., telefonu Mehmet Seyfi Oktay’a veriyor) A.H.Emre’nin “Ne var ne yok” dediği, M.S.Oktay’ın “Savcımızla görüştük konuştuk ee ben Başkan Vekilini aradım. Yarın 10:30 da görüşecekler” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam abi zaten bir iş size... o iş tamamdır zaten biz başka ayrıntıya gir… yani size haber olmuşsa tamamdır o iş” dediği,

Tape No: 14867’de kayıtlı, 25.03.2010 günü saat:11.05’te Ali Hadi Emre ile F.A. arasındaki görüşmede özetle; F.A’nın “…gelmişsiniz haber vermediniz ...” dediği, A.H.Emre’nin “Öylesine ben uğradım işim şeyim vardı bizim o Mustafa vardı ya hani Mustafa vardı ya çocuk onunla ilgili DGM’den gelen onunla ilgili uğrayacaktım size de” dediği, F.A’nın “Buradaysanız beklerim odama geçtim ayrıldınız mı” dediği, A.H.Emre’nin “Ayrıldım da Mustafa size gelsin mi şimdi oralarda hala o” dediği, F.A’nın “Tamam gelsin bana” dediği,

Tape No: 14870’de kayıtlı, 29.03.2010 günü saat:22.46’da Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Abi bu pazartesi gelsek oraya, o bizim o arkadaşlarla beraber Başkanla beraber onların görüşme imkanı olur mu”, “bi o zaman yarın bi bakın, bizim şey yani Zafer bey falan onlar bi gelmek istiyorlar” dediği, M.S.Oktay’ın “Hı hı, yani onlarla ilgili şeye biliyorsun, şey yaptı nedir”, “Garanti verdi, garanti verdi” dediği,

Tape No14874’de kayıtlı, 01.04.2010 günü saat:15:16 sıralarında Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Ya şimdi sen bi görüş Ankara'da ki abiyle de aradı beni pazartesi akşam dedi randevu aldım beraber olacağız diyor...” dediği, K.Kaya’nın “Öyle mi”, “Tamam oldu o zaman”, “... yarın burdaymış o şey öbür gün” dediği, A.H.Emre’nin “Onu söyledim dedi ki bana hafta sonu yokum pazartesi ben dedim isterseniz size gönderelim oda kabul edi... İsterseniz beraber akşam yemeği yiyelim akşam beraber yemek yiyelim demiş bu” dediği,

Tape No: 14877’de kayıtlı, 02.04.2010 günü saat:10.46’da A.H.Emre’nin Gürbüz Çapan ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; G.Çapan’ın “Seyfi abiye uğradım gittim elini öptüm, teşekkürümü sundum”, “Yani şeyi anlattım çok sağ ol çok memnun olduğunu söyledim filan” dediği, A.H.Emre’nin “Evet iyi yapmışsın” dediği, G.Çapan’ın “Bi sana … uğrayacağım sana da” dediği, A.H.Emre’nin “Yok canım bana uğrama... yok bana ben görüşüyoruz konuşuruz yani biz şey yapacağız o Seyfi abi de buraya geldiğinde seni de çağırırız yine bir gün olmazsa o gelir o zaman” dediği, G.Çapan’ın “Ya tabi ben söyledim ona dedim ki bak ne zaman buraya geldiğinde burada 5-6 kardeşin daha var senin çocukların”, “Yani emret seni arabaya alsınlar işte götürsünler konuk etsinler şey etsinler hani benden de sıkılabilirsin belki ama diğerleri şey yaparlar yani hatta şoför verelim gezdirsinler götürsünler ne istiyorsan yani” dediği, A.H.Emre’nin “İyi olur aslında ben ya benim de yüküm hafifler biraz yani çünkü ben veriyorum emrine adam, bazen bizim Hüseyin Yıldırım veriyor” dediği, G.Çapan’ın “ya ben de ben de veririm ya ben de veririm ... ben şey yaparım benim arabamız var şoförümüz var her şeyimiz var ya” dediği,

Tape No: 14879’da kayıtlı, 02.04.2010 günü saat:15:28 sıralarında Ali Hadi Emre/Z.B. ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Ben şimdi yanındayım şeyin de, bizim Başkanın bi veriyom abi sizle bi görüşmek istiyorlar, bi dakika” diyerek telefonu yanında bulunan Z.B.’ye verdiği, Z.B.’nin “Şimdi sayın Bakanım şey yaptıkta şimdi başkanımız buraya geliyormuş yarın orda ben zaten şey yapacaz katılacam ben de o bi tören varmış herhalde şeyimiz olacak, olmazsa biz daha sonra bi şey yapalım düşüdü.. sizce de uygunsa” dediği, M.S.Oktay’ın “Hı şimdi ben kendisiyle konuştum”, “Size özel mahiyette bilgiler verecekler falan dedim”, “pazartesi günü burda olacaklar, akşama müsait misin dedim”, “Tamam dedi hay hay buyursunlar dedi falan” dediği, Z.B.’nin “Kabul olduysa biz de öyle şey yapalım” “Tamam tamam o zaman, tamam biz pazartesi görüşürüz” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani o şey de görüşürseniz eğer kendisiyle”, “Biz pazartesi geleceğiz derseniz de yani şey değil” dediği, Z.B.’nin “İnşallah, biz şey yaparız sizi bilgilendiririz” dediği,

Tape No: 14895'de kayıtlı, 14.04.2010 günü saat: 16.21’de Ali Hadi Emre ile E.C. arasındaki görüşmede özetle; E.C.’nin “Vallaha hiç sorma sana karşı mahcup oldum ya”, “Ya unuttum inanır mısın ya”, “Vallaha o kadar üzüldüm ki sonra, dedim şimdi Mecidiyeköy'den oraya gelmek saat 11, 12 olacak, 11 buçuk olacak, e araba arasam dahi o saatte olmaz ...” dediği, A.H.Emre’nin “Arkadaş da oradan geldi, neyse o gitti” dediği, E.C.’nin “Burada mı, gitti mi?” dediği, A.H.Emre’nin “Gitti yani evet” dediği, E.C.’nin “Yoksa dedim bugün oturup konuşalım dedim” dediği, A.H.Emre’nin “Yarın gelsin mi yarın”, “Yarın sizin oraya gelelim mi gelsin yarın perşembe”, “Tamam yarın saat kaçta o zaman” dediği, E.C.’nin “Yav yine saat 9 falan iyidir, 9-9 buçuk arası”, “Tamam he, ya de böyle böyle de ya adamın işi çıkmış bir şeyler söyle yani”, “Yav ben sana karşı mahcup oldum, o kişiyi tanımıyorum ki ben”, “Ben seni seviyorum yani o yönden şey olmasın yani” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam sağol Başkan biz de seni çok seviyoruz yani o kadar önemli değil tamam” dediği, E.C.’nin “Ondan da özür dile yani benim adıma” dediği, 

Tape No: 14896’da kayıtlı, 14.04.2010 günü saat:16:28 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Şimdi arkadaş beni aradı yav diyor ki vallahi diyor hiç diyor tamamen diyor aptallığımdan unuttum diyor o yüzden yarın saat dokuzda yine aynı yerde buluşalım diyor istiyorsanız diyor” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok ya ben gelemem sen görüş oldu mu” dediği, 

Tape No: 14897’de kayıtlı, 14.04.2010 günü saat:16:29 sıralarında Ali Hadi Emre ile E.C. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Alo başkanım”, “Arkadaş şimdi selam ve saygılarını iletiyor sizlere diyor ki yarın ben gelemem diyor”, “Önümüzdeki hafta bi gün gelelim diyor” dediği, E.C.’nin “Tamam” dediği, A.H.Emre’nin “Ben size yarın bi ara uğrarım olmazsa eğer oradaysanız siz” dediği, E.C.’nin “Tamam gelsin istediği zaman gelsin tamam” dediği,

Şüpheli Ali Hadi Emre Tape No: 14896 ve 14897’de kayıtlı görüşmelerle ilgili ifadesinde; görüşmelerin Mehmet Haberal'ın ilk tahliye talebine muhalefet şerhi koyan E.C.'ye, Sefa Altıoğlu'nun bir teşekkür etmesi ile ilgili olduğunu beyan etmiştir.

Tape No: 14900’da kayıtlı, 15.04.2010 günü saat:13:50 sıralarında Ali Hadi Emre ile Tülay Bekar arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Saat 4 buçuk gibi o daha önce görüştüğümüz bir yer vardı size yakın orada olabilir mi?” dediği, T.Bekar’ın “olur, isterseniz bulunduğum yerde müsait 4 buçuk gibi orada da buluşabiliriz, İstasyon Caddesinin üzerindeyim hemen” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam o tarafa da gelirim ben” dediği,

Tape No: 14901’de kayıtlı, 15.04.2010 günü saat: 14.07’te Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Şimdi görüştüm çıktım yanında gelen giden bi şey yok daha”, “Ee zaman geçirmeye sanki daha uygun bir ortam gibi” dediği, S.Altıoğlu’nun “Öyle mi tamam” dediği, 

Tape No14903’de kayıtlı, 22.04.2010 günü saat:11:57 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Merhaba Sefa hangi taraftasın sen” dediği, S.Altıoğlu’nun “Şeydeyim ya Ankara’ya döndüm akşam da” dediği, A.H.Emre’nin “Ankara’ya mı döndün haa seninle konuşsak iyi olurdu”, “Ya bir şey yokta işte bunları uzatıyoruz sizinkiler rahat durmuyorlar ki kardeşim çok karıştırmışlar yani”, “Sizinkiler çok karıştırmışlar ona itiraz buna itiraz ona red buna red o prosedür tamamlanmıyor ki daha yani seninle konuşsaydık iyi olacaktı neyse” dediği, 

Tape No: 14914’de kayıtlı, 07.05.2010 günü saat: 09.12’de Ali Hadi Emre ile M.Ö. arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “ben şimdi şeyi aradım Beşiktaş’ı bugün 11. Ağır Cezanın duruşması var Mahkemede 08:30’dan beri duruşmada şuan da”, “ Anca o öğle vakti boşlukta falan Başkanı yakalarsak bunu şey yapabiliriz yani” dediği, M.Ö.’nün “Ya Başkanla mutlaka konuş Başkan bu işi halledecek ben sana söyleyeyim” dediği, A.H.Emre’nin “Ancak öğle paydosunda yakalayacağız onu ki... böyle bir durum var diyeceğiz işte”, “böyle bir talepte bulunacağım öğle paydosunda gidip bekleyeceğim odasından çıkarsa hemen şey yapacağım” dediği, M.Ö.’nün “Orda ışık var yani o şey yapacak gibi geliyor bana müsaade” dediği, A.H.Emre’nin “bi konuşayım anlatırım ona zaten durumu o da herhalde makul görür yani” dediği, M.Ö.’nün “Bak bak bu çok önemli ha”, “Bu şimdi ben bu telefondan görüşemiyorum çok önemli” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam ben işte öğle paydosunda ancak yakalamaya çalışacağım onu yani” dediği,

Tape No: 14928’de kayıtlı, 14.05.2010 günü saat: 17.11’de Ali Hadi Emre ile E.C. arasındaki görüşmede özetle; E.C.’nin “Kudbedin beni ikide bir tehdit edip duruyor ya”, “Yav ne bileyim işte o hadiseden dolayı yok efendim işte bunu tahliye edeceksin etmezsen seni Müfettişe şikayet ederim iftira ederim Zafer beye söylemiş, o da geldi bana söyledi moralim bozuluyor ya”, “Ya ben de anlamıyorum ki yok efendim işte seni şikayet edeceğim yok şunu yapacağım ben de yatarım sen de yat yok bilmem ney bana karşı son günlerde değil de bizim Zafer başkana söylüyor, O’da geliyor bana anlatıyor”, “Ya bu kafayı mı yemiş ne yap yani böyle tehditle bir şey mi istiyor” dediği, A.H.Emre’nin “bir konuşurum başkanım size uğrarım sonra” dediği, E.C.’nin “Yani adamı katil edecek bu adam ya”, “Hayır kaç senelik arkadaşımız sesimizi çıkarmayalım diyoruz, yok efendim gideceğim demiş şeye Zafer beye, yok Fatih’te müfettiş var gideceğim ona demiş her şeyi anlatacağım bir takım şey...”, “Benim bir şeyim yokta yani beni böyle taciz etmenin ne anlamı var”, “... Kadir beye de anlatacağım gerekirse Seyfi beye de anlatacağım yani ne bileyim bilmem ne uyuşturucu baronunu ben tahliye etmem için beni böyle tehdit etmesi mi lazım yani çok ayıp değil mi yani”, “Zafer beyi yollamış iki saat o bana dil döktü bilmem ney” dediği, A.H.Emre’nin “Ben ben konuşurum başkanım siz rahat...” dediği, E.C.’nin “yok efendim beni sattı beni bilmem ne yaptı ben kimi sattım ne yaptım ben de anlamıyorum ki kendin... geldi burda dedim arkadaş bak böyle böyle bu adamı ben nasıl tahliye edeyim diyorum yok illa sen bunu tahliye edeceksin”, “bu kadar üstüme gelinmez ya”, “Ya yakamdan düşmüyor bir ikincisi yani bir de tehdit ediyor yav yani en fazla zoruma giden o yani ben tehdide aldırış etmem ama böyle yok iftira atacağım yok şunu söyleyeceğim yok bilmem ne yapacağım”, “Biz şeyimizi ne bileyim Aydın da dedik bu böyle o ne demiş Aydın’ın yaptığının bin katını ben ona yapacağım demiş bak” dediği, A.H.Emre’nin “Yok yok yok aramayın aramayın bir yeri aramayın ben onu hallederim o sorunu kökünden çözerim” dediği, E.C.’nin “Vallahi eğer böyle yine tehditvari şey yapacaksa ben çekip gideceğim Bakanlığa her şeyi söyleyeceğim”, “Fatih’teki müfettiş var demiş orda ben ona demiş beyanda bulunacağım yok demiş ben onu görürüm gösteririm demiş ben ona”, “Yani bir de işin kötüsü 200 kilo uyuşturucu yakalamış bilmem ne baronunu tahliye edeceğim ha nerede görülmüş ya”, “dinliyor ne adalet dinliyor hep kırmızı papuç peşinde herif”, “... ne yapmış dengesini mi yitirdi hatta bak bir ara geldi bu dedi seninle konuşayım dedi bir konu var dedi iyi dedik geldi birlikte bir yerde oturduk konuştuk dedim ney işte sağdan soldan şurdan burdan sohbet ediyoruz filan, ya dedi benim dedi bu işimi yaparsan yap yapmazsan canın sağolsun dedi, ya dedim bu iş olmaz arkadaş dedim yani böyle bir şey olur mu? sence dedim yani”, “Tamam dedi canın sağolsun dedi gitti ondan sonra aradan dört beş gün geçti bu sefer Zafer ile bana haber yolluyor”, “Bu da dedi ben dedi onu dedi şey yaparım dedi kafanı yorma falan ama herif rahat durmuyor ki”, “Hayır şimdi Hadi bey yani onun yüzünden biz soruşturma geçirdik burda bilmem işte bir yığın insanlar yok buraya geliyor şöyle diyor böyle diyor diye sen de biliyorsun konuyu” dediği,

Tape No: 14933’de kayıtlı, 17.05.2010 günü saat: 10.47’de Ali Hadi Emre ile M.O. arasındaki görüşmede özetle; M.O’nun “Beni görevlendirmişler ya 25 Asliye Ceza Mahkemesine vermişler”, “Ya ordan soruyolar ne zaman geliyosun falan diye de şimdi ben sordum 11 Sulh Hukuk Mahkemesi boşmuş Ali abi”, “çünkü bak diğerleri de bu hafta başlayacak şimdi orayı dolduracaklar bana hiçbi yer kalmayacak yine”, “Halledebilecek miyiz ya” dediği, A.H.Emre’nin “Sen yani sulh hukuk mu istiyosun”, “tamam peki ben seni birazdan arayım bi dakka tamam sen” dediği,

Tape No: 14938’de kayıtlı, 17.05.2010 günü saat: 12.27’de Ali Hadi Emre ile F.A. arasındaki görüşmede özetle; F.A.’nın “beni aradınız şeydeydim ben Antalya’da toplantıdaydım” dediği, A.H.Emre’nin “Başkanım anladım ya siz rahatsız ettim”, “o bizim hani mübaşir vardı ya DGM’den gelen M.O.”, “Bu 11 Sulh Hukuk boşmuş herhalde oda... söylemiş galiba bizim de sevdiğimiz bi çocuk yani ta ordan beri bizi şey yapıyodu” dediği, F.A.’nın “Şey mi katip mi, mübaşir mi” dediği, A.H.Emre’nin “Mübaşir mübaşir”, “size uğrasın mı çocuk yoksa” dediği, F.A.’nın “He işte bu hafta yokum ben” dediği,

Tape No: 14943’de kayıtlı, 18.05.2010 günü saat:17.24’te Ali Hadi Emre ile S.Y. arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Bizim Nihat aradı da ulaşamamış galiba size de. Savcı Nihat var ya görüştünüz mü sonra” dediği, S.Y.’nin “Görüştük görüştük dün görüştük dün” dediği, A.H.Emre’nin “Görüştüysen mesele yok bak bugün şey diyo.” dediği, S.Y.’nin “Tamam anladım anladım dün görüştüm ben, dün onunla görüştüm bugün de bi yerlerle görüştüm” dediği, A.H.Emre’nin “Biz de izliyoruz dur bakalım inşallah iyi olur” dediği, S.Y.’nin “Bi emriniz var mı. Saygı sunuyorum teşekkür ediyorum” dediği,

Tape No: 14946’da kayıtlı, 19.05.2010 günü saat:15.28’de Ali Hadi Emre ile M.M. arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Abi sen bana sormuştun ya... devam ediyo mu etmiyo mu diye”, “Ben sordum devam ediyormuş”, “Bide sana bişey söyleyim bu İl Başkanı var ya G.T.” “Şimdi onunla ilgili bi cezası var onun Yargıtay’da”, “O adamı bi yere getirirlerse ileride o dosya onanırsa güç durumda kalırlar yani bunu bi hatırlat ...” dediği,

Tape No: 14956’da kayıtlı, 20.05.2010 günü saat: 14.24’te kayıtlı Ali Hadi Emre ile M.Ö. arasında geçen telefon görüşmesinde özetle; M.Ö.’nün “Bunlar dedi ki... şeye sorarsak bunların haberi olur mu”, “müracaat edenlerin haberi olur mu” dediği, A.H.Emre’nin “tabi ya şimdi ben şeye soracağım işte o 12 Ağır Ceza’nın yazıcı mahkeme kalemine soracağım” dediği, M.Ö.’nün “O zaman sormayalım bakalım... bi gün daha bekleyelim” dediği, A.H.Emre’nin “Sormakta ne var oranın yazı işleri müdürü bizim Tunceli’li ya yabancı değil” dediği, M.Ö.’nün “O zaman sor bakalım” dediği,

Tape No: 14980’de kayıtlı, 24.05.2010 günü saat:15.56’da Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Ne oldu bu Zafer beyle ilgili bir şey var mı” dediği, A.H.Emre’nin “Yok onu görüşmedik hiç öyle bir şey yani bir şey ka... çıkmış” dediği, M.S.Oktay’ın “Gelmeyi mi düşünmüşünüz ne olmuştu o...”, “Bu hafta gelip gelmeyeceğinizi bana bildirin” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam Kudbedin'le falan konuşayım sizi ararım”, “Şimdi haber verme şeyi şöyle yani yüz yüze ancak görüştükten sonra telefonla konuşamıyoruz görüşünce arayacağım sizi ha tamam” dediği,

Tape No: 14984’de kayıtlı, 25.05.2010 günü saat:10.14’te Ali Hadi Emre ile M.D. arasındaki görüşmede özetle; M.D.’nin “Yargıtay'da şeyi toparlayalım abi yani olayı bir derleyip toparlayalım artık” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam tamam tamam yani bir önce 1. masadan başlayacağız sonra 1. daire yani onun bir alt yapısını beraber oluştururuz” dediği, M.D.’nin “Şimdi bana S.O.’yu bahsetmişsin” dediği, A.H.Emre’nin “tamam işte ben sana adres göstereceğim yani ben sana diyeceğim şu noktaya vuruş yap sen oraya vuruş yapacaksın bu iş çözülür” dediği, M.D.’nin “Seninkiler de dosya gidip gitmediği ile ilgili bir haberimiz olsun ki” dediği, A.H.Emre’nin “Ben orada kayda girdikten sonra haber veririm sen merak etme kayda girmeden bir şey olmaz zaten” dediği,

Tape No: 14998’de kayıtlı, 28.05.2010 günü saat:16.23’da Ali Hadi Emre ile M.O. arasındaki görüşmede özetle; M.O.’nun “He ya şey benim yerime eleman geldi de ben pazartesi falan gitmeyi düşünüyorum da ayıracaklar da onun için” dediği, A.H.Emre’nin “yav yani ben o gün izah ettim tekrar yazdırdım kendisine dün de yine Ankara’dan aradım Ankara’daydım ben”, “tamam sen merak etme dedi eğer bir terslik olursa gene değiştiririz sen merak etme yani”, “Yani diyelim başka yere verdiler yine alırız oraya seni ...” dediği, 

d) Örgütsel irtibatlar;

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin; diğer şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay, Tülay Bekar, Kudbedin Kaya, Sefa Altıoğlu, Hüseyin Yıldırım, Şehriban Nihan Atasagun, Erkan Bülent Haberal ve Ali Haberal’ı tanıdığı, bunların yanı sıra Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik davada yargılanan sanıklardan Gürbüz Çapan, Nusret Senem ve Emcet Olcaytu ile irtibatlı olduğu anlaşılmıştır.

Sanık Fuat Turgut’un “53686812XX” numaralı telefonunun geçmişe yönelik TİB dökümlerinin yapılan incelemesinde Ali Hadi Emre’nin kullanımında bulunan 53221693XX no’lu telefon ile irtibatlı olduğu,

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin avukatlık bürosundan el konulan dokümanların incelemesinde, şüpheli Hüseyin Yıldırım ile Ali Hadi Emre arasında yoğun irtibat olduğu anlaşılmıştır. Konu ile ilgili Ali Hadi Emre’nin avukatlık bürosundan elde edilen dokümanlara bakıldığında;

(4) ile numaralandırılmış ajandanın (13) ayrı sayfasında, el yazısı ile “Hüseyin Yıldırım aradı” şeklinde not yazılı olduğu, aynı ajandanın (106) ile numaralandırılmış sayfasında el yazısı ile “Hüseyin Yıldırım aradı aranacak” şeklinde notun yazılı olduğu tespit edilmiştir.

Sanık Emcet Olcaytu’dan ele geçirilen dijital veriler içerisindeki bir word dosyasında diğer isimlerin yanı sıra Ali Hadi Emre’nin ismi ve çeşitli telefon numaralarının yazılı olduğu,

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin; Bakırköy İlçesi Osmaniye Mahallesi Fabrikalar Caddesi Ayber Sitesi A2 Blok No:47/18 sayılı avukatlık bürosundan el konulan dokümanların incelemesinde; 

(128)’den (131)’e kadar numaralandırılmış (4) sayfalık dokümanın içeriğinde; Sanık Emin Şirin imzalı soru önergesi ve bu soru önergesine verilmiş cevabi yazı olduğu, 

(17) ile numaralandırılmış 2009 yılına ait bir ajandanın (133) ve (135) ile numaralandırılmış iki ayrı sayfasında el yazısı ile “Gürbüz Çapan git” şeklinde notun yazılı olduğu, 

(7) ile numaralandırılmış, sırt kısmında “Gürbüz Çapan G-1” ibaresi bulunan mavi renkli klasör içerisinde, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü sanığı Gürbüz Çapan ile ilgili İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesine verilmiş çeşitli tahliye talepleri ve bu konuda verilen mahkeme kararları ile şahsın ifadesi ve iddianame eklerinin olduğu tespit edilmiştir.

Aynı avukatlık bürosundan el konulan ve (9) ile numaralandırılmış telefon fihristi içerisindeki çeşitli sayfalarda Doğu Perinçek, Nusret Senem ve Erhan Göksel’in isimleri ve çeşitli telefon numaralarının yazılı olduğu tespit edilmiştir.

Cumhuriyet Başsavcılığımıza müracaat eden Gizli Tanık Terazinin 21.10.2010 tarihili ifadesinde özetle;

Kendisinin birçok uyuşturucu kaçakçılığı olayı içerisinde yer aldığını ve yakalanarak hakkında davalar açıldığını,

Bu süreç içerisinde, Avukat Ali Hadi Emre ve Avukat Kudbedin Kaya’yı uzun zamandır tanıdığını, medyadan duyduğu kadarıyla son dönemlerde yapılan Ergenekon isimli soruşturma kapsamında da yakalandıklarını ve haklarında işlem yapıldığını öğrendiğini, bu şahıslarla ilgili bizzat şahit olduğu ve duyduğu konuları ayrıntısı ile açıklamak istediğini, 

Ali Hadi Emre ve Kudbedin Kaya’nın birçok hukuki dava sürecinde, davaların kendi lehlerine sonuçlanması için dönemin İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkeme Başkanları Z.B. ve E.C. ile ilişki içerisinde olduklarını, müvekkillerinden almış oldukları yüklü miktarda paralar ile bu mahkeme başkanlarına rüşvet vererek davaları kendi istedikleri gibi sonuçlandırdıklarını,

Ali Hadi Emre ve Kudbedin Kaya’nın genellikle Türkiye’de faaliyet gösteren büyük uyuşturucu kaçakçılarının davalarını aldıklarını, uyuşturucu ile ilgili kendi adlarına dava almadıklarını, ancak Ali Hadi ve Kudbedin ile irtibatlı olan avukatlar adına büyük uyuşturucu davalarını aldıklarını,

Bu davalarla ilgili devreye Mehmet Seyfi Oktay ve diğer bahsettiği Hakimleri de sokarak tahliyeler gerçekleştirdiklerini bildiğini, uyuşturucu davalarından tahliye ettirdikleri şahıslardan, yüklü miktarlarda paralar aldıklarını, Kudbedin Kaya’nın bu davalar ve rüşvet paraları konusunda merkez konumunda olduğunu, uyuşturucu kaçakçılarının büyük bir bölümünü tanıdığı ve ilişki içerisinde olduğu için şahıslar arasındaki irtibatı Kudbedin Kaya’nın sağladığını, bu davalarla ilgili Z.B. ve E.C. ile ilişki içerisinde olduklarını, kendilerinin halledemeyeceği bir husus olduğunda Ankara’ya giderek, orada Mehmet Seyfi Oktay gibi bazı yüksek konumlarda görev yapmış şahıslarla görüşme yaparak davaları kendi lehlerine sonuçlandırdıklarını, bu konularla ilgili birçok olay bildiğini beyan etmiştir.

Gizli Tanık ifadesinde; dönemin İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlarının yargılama konusu uyuşturucu madde dosyalarından rüşvet olarak para aldığını iddia ettiği olaylardan örnekler vermiş, gizli tanığın bu beyanlarının gereğinin takdir ve ifası için o tarihte Adalet Müfettişleri ve Adalet Bakanlığı Ceza İşleri Genel Müdürlüğü'ne evrak gönderilmiştir.

Bu şahısların Ankara ilinde yargı içerisinde kuvvetli bağlantıları bulunduğunu, şahısları Ergenekon Örgütü ile ilişkisini medyadan duyduğunu ancak bu konuda kimleri ne şekilde tanıdıklarını bilmediğini, kendisinin bildiklerinin şahısların uyuşturucu konuları ve yargı içerisindeki bağlantıları ile ilgili olduğunu, söyleyeceklerinin bunlardan ibaret olduğunu beyan etmiştir.

N. S. Z. isimli şahsın 09.11.2010 tarihinde İstanbul Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü’nde alınan ifadesinde özetle; Ali Hadi Emre, Kudbedin Kaya ve arkadaşları hakkında bildikleri ile Ali Hadi Emre'ye K.Ş.S. ismi ile göndermiş olduğu mektup sorulduğunda;

İran vatandaşı olduğunu, daha önce Türkiye ve İran'da hakkında değişik suçlardan açılmış davaların bulunduğunu ve halen bunların devam ettiğini,

Ali Hadi Emre'den el konulduğu belirtilen K.Ş.S. isimli mektubu Ali Hadi Emre'ye cezaevindeyken kendisinin gönderdiğini, kendisinin uyuşturucu kaçakçılığı ile ilgili 2007 yılında cezaevine girdiğini, 

2007 senesi içerisinde İran'dan temin edilen 101 kilo eroinin nakli için Büyükçekmece'de tır şoförüne teslim edildiği, bu uyuşturucunun 76 kilosunun yakalandığını, ilk soruşturmanın Büyükçekmece Asliye Ceza Mahkemesi'nde olduğu, Ali Hadi Emre'nin bu olayda yargılanan C.N.'nin avukatlığını üstlendiğini, Ali Hadi Emre’nin, tutuklu bulunan C.N.'yi cezaevinde ziyaret ederek, görüşmeler yaptığını, davanın kendilerince olumlu olarak sonuçlanabileceğini düşündükleri ve mahkeme başkanlarını tanıdıkları için İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkemesinde görülmesi için karar aldıklarını,

Ali Hadi Emre’nin davanın bu mahkemelere düşmesi için çalışma yaptığını, bu konuda UYAP sisteminde görevli, genç olduğunu söylediği (2) görevliden bahsettiğini, bu görevlilerin, C.N.'nin dava dosyasını İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesine düşmesini sağladıklarını, bunları Ali Hadi Emre’nin konuşmalarından bildiğini,

Bu şekilde C.N.'nin dosyasının İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde görülmeye başlandığını, zaten Ali Hadi Emre ve birlikte hareket ettiği Avukat Kudbedin Kaya’nın İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkemesinde, Hakim Z.B. ve Hakim E.C.'nin mahkeme başkanı olması konusunda, Ankara'da çalışmalar yaptıklarını, bu şahısların başkan olmasını sağladıklarını, bildiği kadarı ile Ali Hadi Emre’nin, daha önce Adalet Bakanlığı yapan Mehmet Seyfi Oktay'ın adamı olduğunu yine Kudbedin Kaya’nın ise daha önce Adalet bakanlığı yapan M.M.'nin adamı olduğunu, bu nedenle, Z.B. ve E.C.'nin mahkeme başkanı olması için, Ankara ilinde bu şahıslarla temasa geçerek görüşmeler yaptıklarını bildiğini,

Ali Hadi Emre ve Mehmet Seyfi Oktay’ın, İstanbul ilinde, Florya sahilinde bulunan Kosova veya Uludağ isimli restoranda buluştuklarını, orada görüşmeler yaptıklarını, bu şekilde birçok dava dosyasıyla ilgili görüşme yaptıklarını bildiğini,

Mehmet Seyfi Oktay'ın da, Hakimlerin belirlenmesi konusunda, HSYK'da K.Ö. ile görüşmeler yaptığını, bu şekilde mahkeme başkanlarını ayarladıklarını,

Bu dosyalardan, Ali Hadi Emre, Kudbedin Kaya, Mehmet Seyfi Oktay, M. ve diğer irtibatlı oldukları şahısların maddi olarak pay aldıklarını,

Bunun haricinde medyadan da bildiği Ergenekon Dava süreci ile ilgili ismi geçen Gürbüz Çapan isimli şahsın C.N. ile ilişki içerisinde olduklarını, birbirlerini tanıdıklarını bildiğini, bunun haricinde nasıl bir ilişkileri olduğu hakkında bilgisi olmadığını beyan etmiştir.

e) Deliller ve Hukuki durumunun değerlendirilmesi;

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, şüpheli Ali Hadi Emre’nin diğer şüpheliler Tülay Bekar, Mehmet Cengiz, Kudbedin Kaya, Mehmet Seyfi Oktay, Canfer Balçık, Sefa Altıoğlu ve Hüseyin Yıldırım ile birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması içinde aktif olarak görev aldığı anlaşılmıştır.

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin alınan ifadesinde, daha önce haklarında Ergenekon silahlı terör örgütü üyesi olmak suçundan dava açılan sanıklar Nusret Senem ve Gürbüz Çapan ve Emcet Olcaytu isimli şahısları tanıdığını, diğer şahısları tanımadığını beyan etmiştir.

Ancak avukatlık bürosunda ele geçirilen telefon rehberinde, diğer kişilerin yanı sıra Doğu Perinçek’in isminin ve telefon numarasının yazılı olduğu görülmüştür. Bu durum Ali Hadi Emre’ye alınan ifadesinde sorulduğunda neden yazdığını hatırlamadığını beyan etmiştir.

Avukatlık bürosunda ele geçirilen ajandalar içerisinde, şüpheli Ali Hadi Emre’nin çok sayıda Hakim, Savcı ve Adliye personeli ile irtibatlarını gösterir notlar bulunduğu, bunların yanı sıra yine çok sayıda Hakim, Savcı ve Adliye personelinin sınavları, atamaları ve yer değişiklikleri ile ilgili referans notlarının olduğu tespit edilmiştir. 

Yukarıda da ayrıntılı olarak belirtilen delillerden de anlaşılacağı üzere, şüpheli Ali Hadi Emre’nin, diğer şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay, Kudbedin Kaya ve Tülay Bekar ile birlikte hareket ederek örgütün amacı doğrultusunda Ergenekon davasının görülmekte olduğu dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesinin Başkanı K.Ş.’nin davadan çekilmesi için çalışmalar yaptıkları, bunun için ilk olarak genelde Tülay Bekar vasıtasıyla K.Ş.’ye davayı bırakması ve emekli olması yönünde telkin ve yönlendirmelerde bulunulduğu, bu gerçekleşmeyince bu kez K.Ş.’yi İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığından uzaklaştırabilmek için Yargıtay üyeliğine seçtirmeye çalıştıkları, bu amaçla Mehmet Seyfi Oktay’ın dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö.’den iki kez randevu alarak K.Ş.’nin görüşmesini sağladığı, bunların yanı sıra zaman zaman bir araya gelerek yemekli toplantılar tertip ettikleri ve bu toplantılarda K.Ş’yi Yargıtay üyeliğine geçmesi konusunda telkin ve yönlendirmelerde bulundukları anlaşılmıştır. 

Şüpheliler bir taraftan İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi eski Başkanı K.Ş.’yi Yargıtay üyeliğine seçtirmek için çalışmalar yaparken diğer taraftan da düzenledikleri yemekli toplantılarda, görüşmelerde ve buldukları her fırsatta bir kısım Ergenekon sanıklarının tahliye edilmesi için K.Ş.’yi etkilemeye ve yönlendirmeye çalıştıkları, bu kapsamda özellikle Mehmet Haberal ve Gürbüz Çapan başta olmak üzere diğer sanıkların tahliyesini istedikleri,

Bu toplantılarda gerçekleşen konuşmaların ve neticelerinin anında Mehmet Seyfi Oktay tarafından Ali Hadi Emre’ye bildirildiği, Ali Hadi Emre’nin de yaşanan gelişmeleri anında şifreli bir şekilde Sefa Altıoğlu’na aktardığı, Sefa Altıoğlu’nun da Şehriban Nihan Atasagun’a bilgi verdiği, bunların yanı sıra şüpheli Ali Hadi Emre’nin yaşanan gelişmeleri diğer örgüt üyesi Kudbedin Kaya’ya da aktardığı tespit edilmiştir.

Konu ile ilgili şüpheli Zeynel Emre alınan ifadesinde, Mehmet Seyfi Oktay’ı Yeşilköy’de bir kahvaltı davetine götürdüğünü, kapıyı çaldıklarında K.Ş.’nin kapıyı açtığını kısa bir selamlaşma yaptığını ve eve girmediğini, Mehmet Seyfi Oktay'ı oraya bırakıp geri döndüğünü, adrese giderken Mehmet Seyfi Oktay’ın telefonla Tülay Bekar'ı arayarak adresi aldığını beyan etmiştir.

Konuyla ilgili şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile şüpheli Ali Hadi Emre arasında gerçekleşen telefon görüşmelerinde, Mahkeme Başkanı K.Ş. üzerinde nasıl bir baskı ortamı oluşturulduğunu, ne tür telkin ve yönlendirmelerde bulunulduğunu ortaya koymaktadır. Bu görüşmelerden bir kısmına bakıldığında; 

Tape No: 13498’de kayıtlı, şüpheli Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede;

Ali Hadi Emre
: “Siz akşam bi alıkoyun onu işte orda bi görüşün. Esir alın esir. Bi kaç saat esir alın onu, başka yolu yok.”

M. S. Oktay
:“kardeş işte bunu ne için yapıyoruz bu şeyi…” dediği,

Tape No: 13502’de kayıtlı, şüpheli Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede; 

Ali Hadi Emre
: “İyi o zaman şimdi en azından süreci bilelim abi süreç, şimdi ara vermişler pazartesine kadar bir şey yok mesela ne oluyor, ne düşünüyorlar, yani süreci bilsek iyi olur …”

M. S. Oktay’ın: “anladım tabi canım yani bu kadar iş daha bu işin gayreti bu kadar olur artık” “…. bir yol haritası çizeceğiz tabi” dediği, 

Tape No: 13569’da kayıtlı, şüpheli Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede;

M. S. Oktay’ın :“Bu başkan şey istedi randevu istedi şeyden buradaki başkandan onu temin ettim” 

Ali Hadi Emre :“İşte biraz bastırın artık deyin ki git bu işi bitirin artık yav yeter yav” 

M. S. Oktay’ın :“Allah Allah işte ne işle uğraşıyoruz şimdi pazartesi birlikte olacağız oraya gitmeden evvel de birlikte olacağız” dediği tespit edilmiştir 

Bu görüşmelerin yanı sıra şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın, şüpheli Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmelerde, Mahkeme Başkanı K.Ş. ile yapılan görüşmelerin sonucu ile ilgili Ali Hadi Emre’ye bilgi aktardığı, bu bağlamda Mehmet Seyfi Oktay’ın “Adamı bağlamak için bir sürü çaba sarf ediyoruz yani”, “Onu bağladık bağladık yani hani bir bakıma bağlandı... yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” diyerek, yapılan görüşmelerle ilgili bilgi verdiği anlaşılmıştır.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden şüpheli Ali Hadi Emre’nin, şüpheli Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik davada yargılanan Gürbüz Çapan’ın tahliye edilmesine yönelik faaliyetler yürüttükleri tespit edilmiştir. Gürbüz Çapan’ın, şüpheli Ali Hadi Emre ile uzun süredir tanıştıkları bilinmekle beraber, aralarında herhangi bir avukat müvekkil ilişkisi bulunmadığı, buna rağmen Ali Hadi Emre’nin avukatlık bürosundan el konulan dokümanlarda Gürbüz Çapan’la ilgili İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesine verilmiş çeşitli tahliye talepleri ve mahkeme kararlarının bulunduğu, yine ajandasının çeşitli sayfalarında “Gürbüz Çapan git” ibaresinin yer aldığı tespit edilmiştir.

Konuyla ilgili Ali Hadi Emre’nin ifadesinde, Mehmet Seyfi Oktay ile K.Ş. arasında geçtiğini beyan ettiği bir konuşma oldukça dikkat çekicidir. Bu konuşmada, Mehmet Seyfi Oktay’ın, K.Ş.'ye hitaben “Bu Ergenekon çok sulandırıldı, mesela Gürbüz Çapan gibi bir adam dahi bunların içinde gözüküyor” dediği belirtilmektedir. Bu beyandan da anlaşılacağı üzere, örgüt tarafından Gürbüz Çapan’ın tahliye edilmesine yönelik sistemli bir şekilde çalışma yapıldığı, bu konuda şüpheli Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş. üzerinde telkin ve yönlendirmelerde bulunularak, baskı kurulmaya çalışıldığı anlaşılmıştır. Bu durum, şüphelilerin aralarında gerçekleştirdiği telefon görüşmelerine de yansımıştır. Konuyla ilgili şüpheliler arasında gerçekleşen birkaç telefon görüşmesine bakıldığında;

Tape No: 14688’de kayıtlı telefon görüşmesinde, şüpheli Ali Hadi Emre’nin, sanık Gürbüz Çapan’ın kardeşi ile görüşme yaparak Gürbüz Çapan’ın duruşma tarihini öğrendiği,

Bu görüşmeden bir müddet sonra; 

Tape No: 14691’da kayıtlı, Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde;

A.H.Emre’nin :“…şimdi 26 sına bırakmışlar” “Onun duruşmasını” 

M.S.Oktay’ın 
:“O gayret ediyor seçimden evvel”, “Olsun diye”, “Sözüde öyle”, “Net olarak söylenen söz” dediği tespit edilmiştir.

Sanık Gürbüz Çapan’ın tahliye olmasından sonra şüpheliler arasında gerçekleşen görüşmelere bakıldığında; 

Tape No: 14796’da kayıtlı, Mehmet Seyfi Oktay ile Gürbüz Çapan ile yaptıkları telefon görüşmesinde;

G.Çapan’ın 
:“Sağol Seyfi abi, çok teşekkür ederim, çok sağolasın ilginden dolayı da teşekkür ediyorum” 

M.S.Oktay’ın
 : “Sağol, bu sefer ilgisiz kalmadık canım” 

G.Çapan’ın 
:“Biliyorum biliyorum haberini aldım, çok sağolun” 

M.S.Oktay’ın 
:“Geçmiş olsun çok geçmiş olsun” 

G.Çapan’ın
: “Zahmet etmişsin çok teşekkür ederim” dediği tespit edilmiştir.

Tape No: 14828’de kayıtlı şüpheli Ali Hadi Emre ile Gürbüz Çapan arasındaki görüşmede;

 G.Çapan’ın 
:“… teşekkür etmek için aradım seni”, “He, yani sayenizde yav”, “…ondan sonra Seyfi abiyi aramadım, Seyfi abi çok rahat konuşuyor telefonla”, “He yani ben kapattım telefonu sonra gittim yanına ziyaret ettim” 

A.H.Emre’nin
 :“O arada sırada buraya geliyor birgün akşam otururuz beraber konuşuruz, ben seni çağırırım o geldiğinde” dediği,

 G.Çapan’ın 
:“memnun olurum, gittim ziyarete gittim”, “Ankara ya”, “Yani gittim teşekkür ettim…” dediği tespit edilmiştir. 

Söz konusu görüşme içeriklerinden anlaşılacağı üzere, tahliye sonrasında aralarında hiçbir avukat müvekkil ilişkisi bulunmamasına rağmen Sanık Gürbüz Çapan’ın tahliye olması sebebiyle Mehmet Seyfi Oktay ve Ali Hadi Emre’ye teşekkür ettiği, Mehmet Seyfi Oktay’ın da “Bu sefer ilgisiz kalmadık canım” diyerek, tahliyeye yönelik yürüttükleri çalışmaları ifade ettiği görülmüştür. Sanık Gürbüz Çapan’ın tahliye edilmesine yönelik sistematik çalışmaların, tamamen örgütün hedefleri doğrultusunda yapıldığı anlaşılmıştır.

Örgütün yargı yapılanması içerisinde yer alan şüphelilerin, sanık Gürbüz Çapan’ın tahliyesinin yanı sıra, örgütte yönetici konumda olan tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliyesini sağlamak için özel bir çaba gösterdikleri ve bu konuyu sürekli gündemde tutarak tahliye sağlamayı amaçladıkları anlaşılmıştır. Bu şekilde Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar’ın birlikte çalışarak sürekli ve sistemli bir şekilde Mahkeme Başkanı K.Ş.’yi dava konusunda yönlendirme çalışmaları yürüttükleri, şüpheli Ali Hadi Emre’nin de tüm gelişmeleri Mehmet Seyfi Oktay’dan öğrenmesi sonrasında üstü kapalı ve şifreli bir şekilde Sefa Altıoğlu’na aktardığı, Sefa Altıoğlu’nun ise aldığı bu bilgileri Ali Haberal, Erkan Haberal ve Şehriban Nihan Atasagun’la paylaştığı anlaşılmıştır. 

Konuyla ilgili şüpheli Ali Hadi Emre’nin ifadesinde; Mehmet Haberal ile ilgili yapılan toplantıda Sefa Altıoğlu’nun, kendisine avukatlık haricinde yasal olmayacak şekilde yardımcı olup olamayacağını sorduğunu, hatta kendisine bu konu ile ilgilenmesi karşılığında ücret istiyorsa vereceğini, hocanın bu konudan haberinin olmasını istemediğini söylediğini beyan etmiştir. 

Şüpheli Sefa Altıoğlu beyanında; Mehmet Haberal’ın avukatlarının katılımı ile Maçka’da yapılan toplantıda Ali Hadi Emre’nin, Beşiktaş adliyesindeki ve kalemdeki işleri bilmesi sebebiyle görevlendirildiği, kendisinin de Ali Hadi Emre’den bilgileri aldığını belirtmiştir. Bu beyanlardan ve iddianameye konu olan diğer delillerden anlaşılacağı üzere Mehmet Haberal’ın tahliyesi amacıyla yapılan toplantılarda, yasal prosedürün haricinde tahliyeye yönelik çalışmalar yapıldığı ve bu konuda Ali Hadi Emre’nin de görev aldığı tespit edilmiştir.

Her ne kadar şüpheli Ali Hadi Emre ifadesinde, tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliyesine yönelik aracılık yapmadığını beyan etmiş olsa da, telefon görüşmelerinden Mehmet Haberal’ın tahliyesine yönelik çalışmalar yürüttüğü, Mehmet Seyfi Oktay’dan aldığı bilgileri eş zamanlı olarak Sefa Altıoğlu’na şifreli bir şekilde aktardığı, hatta örgüt tarafından geliştirilen gizlilik prensibine paralel olarak zaman zaman da gelişmeleri yüz yüze görüşmelerde aktardığı anlaşılmıştır. Bu konuda aynı gün içerisinde kısa zaman aralıkları ile şüpheliler arasında gerçekleşen görüşmelerden bir kısmına aşağıda yer verilmiştir.

Tape No: 14637’de kayıtlı, A.H.Emre’nin S. Altıoğlu ile yaptıkları telefon görüşmesinde; 

A.H.Emre’nin :“Ankara'daki abi aradı beni de dedi yani rahat konuşamadı şifreli bir şekilde dedi ki ya yakında iyi bir haber duyacaksınız dedi ben pek bir şey anlamadım yani” dediği, 

Tape No: 14639’da kayıtlı, A.H.Emre’nin M.S. Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde; 

A.H.Emre’nin
 :“Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” 

M.S.Oktay’ın 
:“Ama yani biz de orayı sıkıştırıyoruz”, “Yani bu önemli olan sonuçlanması” “öbür konuyu telefonda şey yapmamıza gerek yok”, “Çok olumlu” dediği,

A.H.Emre’nin :“Tamam abi, tamam öyle diyeceğim onlara” dediği, 

Tape No: 14641’de kayıtlı, A.H.Emre’nin S. Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde;

S.Altıoğlu’nun :“… abi bir haber var mı?” 

A.H.Emre’nin :“Ben bir yerden kendisini aradım dedi ki, sana şu kadarını söyleyebilirim, telefonda konuşmayalım her şey çok güzel gidiyor kısa bir süre içinde müjdeyi alacaksınız dedi”, “Yani ben yeni bir görüşme falan mı var dedim evet evet”, “Rahat olun dedi çok rahat olun dedi” dediği, 

Ayrıca, şüpheli Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Haberal’ın tahliyesine yönelik şüpheli Tülay Bekar ile 21.12.2009 tarihinde Polat Rönesans Otelinde yaptığı görüşme öncesinde Mehmet Seyfi Oktay’ı arayarak konuyla ilgili talimat aldığı, buna ilişkin Tape No: 14776‘da kayıtlı, Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki görüşmede; 

A.H.Emre’nin :“Şimdi bu hanımefendi beni aradı ben görüşücem kendisiyle de gene mutabık kalalım dedim, yani ben nasıl davranmamız konusunda söyleceğiniz bişey var mı”, 

M.S.Oktay’ın 
: “….Şeyin değil o hocanın değil diğerlerinin de şey yapmasını zaman zaman oturduğumuz palatformlarda … söyledik falan ama böyle böyle bir şey de olay da çıktı gerçi çok önemsemedik ama e şeyde nedir yabana da atmadık falan”, “…Seyfi bey çok hassastır böyle bir parasal olay ortaya çıkarsa”, “Toplumda bitiyor falan dersiniz”, “ve Onu dinleyin makul bişey mi? çünkü bu hafta belli sonuçlara varılacağını biz şey yapıyoruz” dediği tespit edilmiştir. 

Ali Hadi Emre ile Tülay Bekar arasında gerçekleşen bu görüşmeyle ilgili olarak, şüpheli Tülay Bekar ifadesinde; Ali Hadi Emre tarafından Mehmet Haberal'ın tahliyesi ile alakalı kendisine aracılık yapmasının teklif edildiğini ancak bunu kabul etmediğini beyan etmiştir. Söz konusu görüşmenin sonrasındaki telefon görüşmelerine bakıldığında ise, şüpheli Tülay Bekar’ın, Mehmet Seyfi Oktay’a görüşmeyle ilgili bilgi verdiği, şifreli olarak K.Ş. ile görüştüğünü ve bir kısım değişikliklerin olacağını ifade ettiği görülmektedir. Dolayısıyla şüpheli Ali Hadi Emre’nin sanık Mehmet Haberal’ın avukatlığını yürütmediği halde, diğer şüpheli avukatlar Mehmet Seyfi Oktay, Tülay Bekar ve Sefa Altıoğlu ile birlikte hareket ederek, görev paylaşımı içerisinde kendilerine verilen Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili görevi yerine getirmek için faaliyette bulundukları belirlenmiştir.

Yukarıdaki bölümlerde ayrıntılı olarak belirtilen delillerden, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü yargı yapılanması içerisinde yer alan şüphelilerin, özellikle Hakimler ve Savcılar Yüksek Kurulunu etki altına alarak ve kurdukları bağlantılarla örgütün menfaatleri doğrultusunda atama yapılmasını sağlamak için girişimde bulundukları tespit edilmiştir. Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması içerisinde, avukat olmasının da verdiği hukuki görünümlü geniş hareket alanı içerisinde görev aldığı anlaşılan şüpheli Ali Hadi Emre’nin bu konuda oldukça aktif olarak faaliyet gösterdiği anlaşılmıştır. 

Ülkemizin değişik bölgelerinde görev yapan bazı hakim ve savcıların özellikle tayin dönemlerinde istedikleri yerlere atanabilmeleri, mesleki cezaların ve görevden uzaklaştırma cezalarının iptali için şüpheli Ali Hadi Emre’ye ulaşıp taleplerini ilettikleri, Ali Hadi Emre’nin de bu şekilde gelen talepleri Mehmet Seyfi Oktay’a aktardığı tespit edilmiştir. 

Ali Hadi Emre tarafından bazı hakim ve savcıların bizzat Mehmet Seyfi Oktay ile görüşmesinin sağlandığı, Mehmet Seyfi Oktay tarafından da söz konusu taleplerin dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö.’ye iletildiği, bazen de talepte bulunan yargı mensuplarını bizzat K.Ö.’ye yönlendirerek görüşmelerinin sağlandığı anlaşılmıştır. Şüpheli Ali Hadi Emre’nin Bakırköy 5. Ağır Ceza Mahkeme Başkanı İ.Y.’nin Yargıtay üyeliğine seçilmesi, Bakırköy Adliyesinde Hakim olan Y.Ö.’nün Bakırköy 4. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığına getirilmesi, Giresun Savcısı N.N.A.’nın istediği yere atanması ve aldığı görevden uzaklaştırılma cezasının iptali, hakkında ihraç kararı verilen İstanbul 14. Ağır Ceza eski Hâkimi A.K.’nın göreve dönmesinin sağlanması, Fatih Savcısı M.İ.’nin Başsavcı Vekili yapılması için tavassutta bulunduğu tespit edilmiştir.

Şüphelinin birlikte hareket ettiği diğer örgüt üyesi şüphelilerle sadece hakim savcıların tayin ve özlük işleri ile ilgilenmekle kalmamış, adliyelerde çalışan diğer görevlileri de etki alanlarına almak için tayin ve özlük işlemleriyle ilgilenmiştir. Çeşitli adliyelerde görev yapan komisyon başkanları aracılığıyla M.O. isimli bir mübaşir, R.Y. isimli adliye çalışanı ve K.M. isimli yazı işleri müdürünün istediği yere atanması için çalışmalar yapmıştır. 

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden şüpheli Ali Hadi Emre’nin, özellikle İstanbul Özel Yetkili Mahkemelerinde görev yapan bazı mahkeme başkanları ile de oldukça samimi bir ilişki içinde olduğu görülmektedir. CMK.'nın 250. Maddesi ile Yetkili İstanbul Adliyesinde bir dönem görev yapan İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi eski Başkanı Z.B. ve İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi eski Başkanı E.C.’nin dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüşme talepleri üzerine Mehmet Seyfi Oktay ile irtibata geçtiği, Mehmet Seyfi Oktay’ın da söz konusu görüşmeleri organize ettiği, E.C. ve Z.B.’nin Ankara’ya giderek 30.05.2009 ve 14.10.2009 tarihlerinde dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüştükleri, bu görüşmelerde şüpheli Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın da bulunduğu tespit edilmiştir. 

Aynı zamanda, görüşme talebinde bulunan E.C’nin İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı olarak görev yaptığı, bu mahkemenin de Ergenekon soruşturması ile ilgili zaman zaman tutuklu sanıkların da tutukluluk durumlarına ve itirazlarına bakmakla görevli mahkeme olduğu, aynı mahkeme tarafından Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili itirazın, başkanın şerhiyle reddedildiği tespit edilmiştir. Bu konuya ilişkin Ali Hadi Emre ifadesinde, Mehmet Haberal'ın ilk tahliye talebine muhalefet şerhi koyan E.C.'ye Sefa Altıoğlu'nun teşekkür edeceğini, ancak görüşemediklerini beyan etmiştir. 

Bunların yanı sıra yapılan çalışmalarda şüphelilerin Yargıtay, Danıştay ve birçok yerel mahkemelerde irtibat halinde oldukları yargı mensuplarının bulunduğu ve bu yargı mensupları aracılığı ile devam etmekte olan birçok davayı değişik yöntemlerle etkilemeye ve yönlendirmeye çalıştıkları tespit edilmiştir. 

Şüphelinin, yargı yapılanması içinde yer alan diğer şüpheliler ile birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün hedefleri doğrultusunda, yargı içerisine sızarak kadrolaşmaya çalıştıkları, yargı mensuplarıyla yakın ilişki kurarak karşılaşılan sorunların çözümünde onların nüfuzundan yararlanma gibi faaliyetler içinde bizzat yer aldığı,



Önceki iddianamelerde Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması olduğu belirtilmiş olup şüphelinin de Ergenekon Silahlı Terör Örgütü yargı yapılanması içinde dava takibi ve kadrolaşma faaliyetlerinden sorumlu örgüt üyesi olduğu anlaşılmaktadır.

Bütün deliller göz önünde bulundurulduğunda, şüpheli Ali Hadi Emre’nin Ergenekon silahlı terör örgütünün yargı teşkilatı içindeki yapılanmasında faaliyet gösteren örgüt üyesi olduğu, yargı görevi yapanı baskı ve hukuka aykırı olarak etkileyerek yargı görevini yapanı etkileme ve adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarını işlediği tüm dosya kapsamından anlaşılmakla,

 Şüpheli Ali Hadi Emre’nin eylemlerine uyan TCK.’nın 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanununun 5, TCK.'nın 277, 288, 43, 53, 58/9 ve 63. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

4) ŞÜPHELİ MEHMET CENGİZ

Şüpheli Mehmet Cengiz hakkında 01.06.2010 tarihinde Ergenekon Silahlı Terör Örgütü üyesi olmak ve örgüt kapsamında Yargı görevini yapanı etkileme, Adil Yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarından işlem yapılmış, şüpheli 05.06.2010 tarihinde tutuklanmış, 11.06.2010 tarihinde ise tutukluluğuna itiraz etmesi sonucu serbest kalmıştır. 

Ancak devam eden süreçte, örgütün medya yapılanmasında yer alan ODATV isimli internet sitesine yönelik 14.02.2011 tarihinde gerçekleştirilen aramalarda çok sayıda dijital veri elde edilmiştir. Söz konusu aramalarda ele geçirilen delillerden, şüpheli Mehmet Cengiz’in serbest kalması sonrasındaki süreç içerisinde örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda faaliyetlerine son vermeyerek, aktif olarak faaliyetlerine devam ettiği anlaşılmıştır. Bu tespitler üzerine şüpheli Mehmet Cengiz hakkında teknik takip çalışmaları başlatılmıştır. Mükerrer soruşturmaya sebebiyet vermemek için şüpheli hakkında devam eden her iki soruşturma dosyası birleştirilmiştir. 

Bu nedenle, şüpheli Mehmet Cengiz’in konumunun anlatıldığı bu bölümde, sırasıyla şüpheliyle ilgili Ergenekon Silahlı Terör Örgütününün yargı yapılanması içerisinde hareket ederek yargı görevini yapanı etkileme, adil yargılama etkilemeye teşebbüs suçlamaları kapsamında elde edilen deliller ifade edilecek olup sonrasında ODATV soruşturması kapsamında elde edilen deliller belirtilecektir.

a) Savunmaları;

Özetle; avukat olduğunu ve görülmekte olan Ergenekon davasında onu aşkın müvekkilinin bulunduğunu, aynı zamanda İşçi Partisi Genel Başkan Yardımcısı olduğunu, 

İşçi partisi üyesi olan kişileri tanıdığını, Kemal Yalçın Alemdaroğlu'nu rektör olarak tanıdığını, İbrahim Benli'yi İP milletvekili adayı olması sebebiyle tanıdığını, Yusuf Tuncer, Aydın Gergin, Mahir Çayan Güngör, Aykut Tokak’ın İşçi partisi çalışanlarından olduğunu, Tunç Akkoç’un İşçi Partisi üyesi olduğunu, Emcet Olcaytu’yu İşçi Partisi üyesi ve aynı zamanda meslektaşı olduğunu, Ufuk Akkaya’nın Ulusal kanal çalışanı olduğunu, Mehmet Deniz Yıldırım’ın Aydınlık dergisi yayın yönetmeni olduğunu, kendisinin Ulusal kanalda sürekli olarak program yaptığını, Aydınlık dergisinde zaman zaman yazı yazdığını ve bu şekilde tanıdığını, Ankara Barosu avukatlarından Hüseyin Buzoğlu'nu meslektaşı olması sebebiyle tanıdığını,

Tunç Akkoç’tan el konulan ajandadaki notlar sorulduğunda; Emin Gürses'i tanıdığını, Ankara barosu yöneticisiyken birlikte bazı panellere katıldıklarını, televizyon programı da yaptığını hatırladığını, 

Ankara İşçi Partisi Genel Merkezinde yapılan aramada el konulan dijital malzemeler içerisinde “15 eylül Ankara Ustram toplantı tutanağı.doc” isimli word belgesi ile ilgili 25 Kasım 1999 tarihli "Devletin yeniden yapılanması" başlıklı programın hazırlanması için bir komisyon kurulmasının düşünüldüğünü ama bu komisyonun kurulamadığını ve programın partinin diğer yetkilileriyle birlikte hazırlandığını, adı geçen kişilerin de o komisyonda yer alması tek taraflı olarak düşünülen kişiler olduğunu ama bunun gerçekleşmediğini, bütün bu hususların İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesinde görülmekte olan 2008/209 esas sayılı davada yargılama sürecinde tartışıldığını ve açığa kavuşturulduğunu, 

Av. Tülay Bekar’ın Adalet Reformu Komisyonu’ndaki görevi sorulduğunda; Tülay Bekar'ı tanıdığını, ancak bu kapsamda kendisiyle herhangi bir çalışma yapmadıklarını, aynı baroda meslektaş olduklarını, ayrıca 16 Mayıs isimli bir hukuk dergisi çıkarttıklarını, derginin yayın kurulu içerisinde birlikte çalıştıklarını, 

24 Şubat 2009 tarihinde 155 Polis İhbar hattına yapılan ihbar sorulduğunda; ihbarın tamamen uydurma olduğunu, kendisinin Tülay Bekar'la olan ilişkisinin 16 Mayıs Dergisi yayın kurulu üyeleri olmalarından ve bu dergiyi birlikte çıkarmalarından kaynaklandığını, yayın kurulu olarak dergide görevlilerle diğer isimleri bulunan avukatlarla birlikte zaman zaman toplantı yaptıklarını, bu toplantıların daha çok bürolarında olduğunu, Tülay Bekar’la bu şekilde tanıştıklarını, 

Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre, Sefa Altıoğlu ve Kudbedin Kaya’yı tanıyıp tanımadığı sorulduğunda; Mehmet Seyfi Oktay dışındakilerin ismini dahi duymadığını, Mehmet Seyfi Oktay'ı bakan olması nedeniyle gıyaben tanıdığını, bundan 8 yıl kadar önce Ankara barosunda düzenledikleri hukuk kurultayına konuşmacı olarak katıldığını ve orada gördüğünü, onun dışında ne yüz yüze ne de telefonla bir görüşmesinin olmadığını, 

Tape No: 015154’de kayıtlı telefon görüşmesi sorulduğunda; M.Ç. isimli şahsı hatırlayamadığını, kendisinin İP Genel Başkan Yardımcısı ve Ergenekon davasında ismi en çok geçen avukatlardan biri olduğunu, her hafta TV'de program yaptığını, Türkiye'nin çeşitli yerlerinden insanların kendisini aradığını ve Ergenekon soruşturması ve davasıyla ilgili kaygılarını ve tepkilerini ilettiklerini, “bunların hepsi yargılanacak Menderes’ten kötü olacak bunlar” şeklindeki beyanla Türkiye'de kanunsuz uygulamalara sebep olan herkesi kastettiğini, 

ADD Genel Merkezinden ve Ahmet Hurşit Tolon’dan ele geçirilen CD’ler içerisinde bulunan Cumhuriyet Çalışma Grubu yapılanması sorulduğunda; Cumhuriyet Çalışma Grubuyla ilgili hiçbir bilgisinin bulunmadığını, adını basından duyduğunu, doğruluğunu veya yanlışlığını bilemediğini, 

“CUMHURİYET ÇALIŞMA GRUBU DEVRE RAPORU–13 (08 MART 2004)” başlıklı Powerpoint sunusu ve içeriği sorulduğunda; Ulusal birlik kurultayının 2003 yılında Dil Tarih Coğrafya fakültesi salonunda 200'ü aşkın kuruluşun temsilcileriyle yasal bildirimleri yapılarak basına açık bir toplantı olduğunu, toplantıya Türk İş ve diğer konfederasyonlar, 20’ye yakın üniversite rektörü, onlarca baro vb. katıldığını, basında yer alan bu toplantıya Ankara barosunu temsilen katıldığını, 

ODATV'den elde edilen belgelerin kabul etmediğini, Hanefi Avcı'yı tanımadığını, “Haliçte Yaşayan Simonlar Dün Devlet Bugün Cemaat” isimli kitabın yazılmasında herhangi bir katkısının bulunmadığını ve bu yönde tutuklu sanık Doğu Perinçek'den talimat almadığını beyan etmiştir.

Şüpheli ilk kez ODATV'de yayınlanan hakim, savcı ve emniyet görevlilerine ait yemek görüntülerinden haberi olmadığını, ilk kez fotoğrafları internet ortamında gördüğünü belirtmiş ise de; beyanın aksine olan telefon görüşmeleri, Tülay Bekar'ın savunması ve sanık Ufuk Akkaya'dan ele geçirilen Doğu Perinçek'e hitaben yazılan mektup kendisine okunduğunda, Ufuk Akkaya'nın müvekkili olduğunu, o dönem ortalıkta fotoğraflara yönelik bir söylenti konuşulduğunu beyan etmiştir.

b) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 3727’de kayıtlı, 11.01.2008 günü saat:21.35’de Kemal Alemdaroğlu ile Ferit İlsever arasındaki telefon görüşmesinde özetle; F.İlsever'in "…Ben konuştum Mehmet Cengiz’le hemen sizi şey yapıyim arayayım dedim... şimdi zaten herhalde size de bahsetti şey Servet abi bilmiyorum ama o 2 tane şeyle görüşüyo üyeyle görüşüyo", "Tabi bizim o söz konusu olan şey değil, tanıdık ", " …bizimkiler epey bi şey yapmışlar görüşme yapmışlar... zaten hem doğrudan kendilerini şey yapmak doğru olmuyo diyo bu işlerde", “Ama ha. Ama onları tanıyan bilen insanlarla şey yapıyoruz diyo. Esas da çarşamba günü büyük bir ihtimalle çarşamba günü …E.Ç.’nin eşi orda başyargıç pardon başsavcı ... biliyorsunuz. ondan randevu almışlar onla bir görüşcekler”, “tanıyoruz onu diyo" dediği, K.Alemdaroğlu'nun "Tamam yani takip ediyolar sağolsunlar" dediği,

Tape No: 15061’de kayıtlı, 05.03.2009 günü saat:18.42 sıralarında Mehmet Cengiz ile Bülent arasındaki görüşmede özetle; Bülent’in “ben Bülent Almanya Hannover”, “haberin olmuştur herhalde söyleyeceklerdir sana ... Duisburg’ta yapılacak bi türibünalla ilgili”, “2000 kişilik bi türibünalla ilgili”, “S.K. ile görüşüldü, geliyo”, “S.B. ile görüşüldü geliyor”, “E…” “Yargıtay şeyli o da geliyo”, “Bir de sen, bu dördü”, “9 Mayısta” dediği, M.Cengiz’in “9 Mayıs iyi, programlarım tamam” dediği, Bülent’in “organizasyonun başındaki arkadaşlarımızdan bi tanesi bizim ben senin telefonunu ona verecem, o seni arayacak programla ilgili şeyleri gelişmeleri senle görüşecek” dediği, M.Cengiz’in “Tamam oldu canım oldu” dediği, 

Tape No: 15065’de kayıtlı, 18.03.2009 günü saat:17.09’da Mehmet Cengiz ile Erdoğan arasındaki görüşmede özetle; Erdoğan’ın “Şimdi Avukatlar haftası nedeniyle”, “İzmir de Panel yapmak istiyoruz Baro olarak”, “S.K.'la görüşülmüş E.’yle görüşülmüş. E… günü belirtecek bu günlerde”, “Nisan yedi, sekiz, dokuz Nisandan birisinde” dediği, M.Cengiz’in “Söylediğin ekiple biz Almanya'dayız dokuzunda” dediği,

Tape No: 15066’da kayıtlı, 26.03.2009 günü saat:15.39’da Mehmet Cengiz ile Z.Ö. arasındaki görüşmede özetle; Z.Ö.’nün “Şimdi Silivri’den çıktım”, “Başkanın çok selamı var”, “Önemli bir ricası var sizden”, “cuma sabahı gelsin der” dediği, M.Cengiz’in “Yarın mı” dediği, Z.Ö.’nün “evet Hasan Basri de birlikte gelebilir bu ikinci iddianameye karşı tavrımız ne olur, hemen karar verelim karşılıklı konuşalım değerlendirelim sabahleyin burda bir duruşma var Silivri'de”, “Bana onun kendisine haberinin verildiğini söyledi bilgim olmadığını söyledim sizin haberiniz var mı burdaki arkadaşlar mı biliyor onu” dediği, M.Cengiz’in “Hayır yok” dediği, Z.Ö.’nün “O zaman Aytek'i arayım” dediği,

Tape No: 15068’de kayıtlı, 07.04.2009 günü saat:16.39’da Mehmet Cengiz ile Serhan arasındaki görüşmede özetle; Serhan’ın “Bu on itirazla ilgili ne yapacaz” dediği, M.Cengiz’in “On itirazla ilgili artık DOĞU ile konuşmamız lazım abi, ben onunla ilgili tablo çıkardım”, “On itirazla ilgili bir talepte bulunmak lazım mahkemeden, hem savcıyı eleştirip kardeşim böyle bilmem ne kıvırtarak olmaz bu iş deyip savcılara yüklenip” dediği, Serhan’ın “Ama bak bu Mahkemede yapılacak işler” dediği, M.Cengiz’in “Şimdi biz ne yapacaz ben onu soruyorum”, “On la ilgili bence itirazlarını geri aldı falan filan diyelim, bence acele etmeyelim”, “hiçbir yerde de haber olmadı zaten” dediği, Serhan’ın “ki keşke Hürriyet bunu manşet yapsa yani o ayrı mesele” dediği, M.Cengiz’in “Bir hafta sonra da yapsak olur”, “Bence pazartesiyi bekleyilim onunla ilgili, arkadaşlarla bir değerlendirme yapalım” dediği, Serhan’ın “Peki tamam” dediği, M.Cengiz’in “Benim görüşüm şu abi mahkemede hem savcıya yüklenip ne biçin niye kıvırtıyorsun lan açık söyle diyip sonra da mahkemeye dönüp bak gördün mü geri aldılar işte” dediği, Serhan’ın “Tamam, tamam” dediği, M.Cengiz’in “İkili bir tutum öneriyorum ben” dediği,

Tape No: 15070’de kayıtlı, 11.04.2009 günü saat:17.22’de Mehmet Cengiz ile V.S. arasındaki görüşmede özetle; M.Cengiz’in “Başsavcım bu ayın dokuzunda mayıs dokuzunda Almanya’da”, “Atatürkçü Düşünce Dernekleri merkezi bütün sivil toplum örgütlerinin ortaklaşa yaptıkları bir panel varmış” dediği, V.S.’nin “Biliyorum bana defalarca şey yaptılar o tarihler bana hiç uygun değil gidemiyorum”, “okuyorsun her halde Sözcüde yazdıklarımı”, “elimizden geleni biz de yapıyoruz” dediği

Tape No: 15072’de kayıtlı, 13.04.2009 günü saat:19.48’de Mehmet Cengiz ile S.B. arasındaki görüşmede özetle; M.Cengiz’in “Sorgusu devam ediyor Kerinçsiz’in” dediği, S.B.’nin “Sen ordayken gittin operasyon başladı burada” dediği, M.Cengiz’in “Evet abi”, “DOĞU’nun sorgusu son şekliyle hazır değil”, “Bir kaç gün sonra arkadaşlar gönderecekler buradan” dediği, S.B.’nin “gönderdin mi” dediği, M.Cengiz’in “Hayır son şekli hazır değil şu anda onu hazırlıyoruz” dediği, S.B.’nin “Mahkemenin yapacağı birşey kalmadı kardeşim başınızı belaya sokmayın diyecem siz çekilin aradan en güzeli bu siz çekilin aradan, yav belli ki artık Türkiye de hainlerle vatanperverlik göğüs göğüse süngü savaşı başlatmıştır, senin yapacağın bir şey yok demek lazım ama ne zaman gelir bu duruma on onbeş gün daha mı var yani on gün en azından” dediği, M.Cengiz’in “Tahmin ediyorum edeceği tahliyeleri vereceği tahliyeleri varsa onları da verir” dediği, 

Tape No: 15078’de kayıtlı, 30.04.2009 günü saat:10.58’de Mehmet Cengiz ile X bayan arasındaki görüşmede özetle; X Bayan’ın “çok selamları var”, “Silivri'den Nusreti getirmişlerdi”, “Emniyetteki Polislerle ilgili dört Polis için yine dava açmış”, “Mehmet beye söyle bunlar şeyi çok kötü şeyler dedi başımıza iş çıkarır bunun üzerine dikkatli durulsun diye” dediği, M.Cengiz’in “dosya numarasını verdi mi sana” dediği, X bayan’ın “Mehmet Bedri'ye bıraktığım, 7.Sulh da 2009 a bilmem iki küsürü kaçtı”, “başımıza iş çıkarır biz önemsemiyoruz, bunun üzerinde arkadaşlar dursunlar diye”, “Bir de öncekinde şeyi söylemişti Mehmet bey bilmem not almış mı şeyi dosya bi ondan önceki Emniyet müdürünün dosyasının istenmesini” dediği, M.Cengiz’in “Tamam ya almış onu” dediği, X bayan’ın “İşte söyledim şeylerini Nusret Senem her zaman ki tahliye konusunda karamsarlığı aynı değişen ne oldu falan gibi” dediği, M.Cengiz’in “O seni ümitlendirmek istemiyor aslında kendi ümidi var” dediği, 

Tape No: 15200’de kayıtlı, 30.04.2009 günü saat 12.57 de Mehmet Cengiz ile H.B.Ö. arasındaki görüşmede özetle; H.B.Ö’nün “Partideyim de ne yapacaz ne edecez dedim, ne yapacaz abi bu R.A. ...” dediği, M.Cengiz’in “Abi R.A.’ye ben baktım, R.A.’yı haftaya bırakalım çok zayıf hem de çok zayıf şimdi bu curcunanın içinde hem kaybolur gider”, “Hem kaynar hem de onun şeylerini falan bulmak lazım Emniyetin böyle bir şey yoktur yazısını bulalım” dediği, H.B.Ö.’nün “İstanbul’a gittiğimizde temin edelim onları”, “Sadece R… değil tabi Emniyet Genel Müdürü falan filan değil mi onları da katmak lazım”, “Tahliye için”, “Bugün perşembe bi gene gideceklerdi avukat arkadaşlar bi de onlardan bi haber alalım değil mi” dediği, M.Cengiz’in “Bi ara istersen de bunu özel olarak sorsunlar hangi temelde tahliye yapalım diye”, “Bu şeyi yaz... benim de şimdi aklıma şey takıldı Danıştay Sanıklarını Kurtarma Operasyonudur Ergenekon davasının birleştirilmesi diye”, “Bişey yazıyorum” dediği, H.B.Ö.’nün “Aydınlık’a” dediği, M.Cengiz’in “Ya bi görüş yazıyorum sana da verecem” dediği 

Tape No: 15217’de kayıtlı, 09.05.2009 günü saat:11.14 sıralarında Mehmet Cengiz’in telefonundan Tanju Cengiz ile S.S. arasındaki görüşmede özetle; S.S.’nin “herkes şeydi yani herkes İşçi Partilileri bırakacaklar diye” dediği, T.Cengiz’in “ben 5 tahliye falan lafı duydum” dediği, S.S.’nin “5 tahliye var ama bizden kimse yok” dediği,

Tape No:24286’de kayıtlı, 22.05.2009 günü saat 22.20’de Mehmet Cengiz ile H.B.Ö. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; H.B.Ö.’nün “Silivrideyiz” “tatlı sertin sert aşamasından bir şey yaptım” dediği, M.Cengiz’in “Mahkeme Başkanı var mıydı” dediği, H.B.Ö.’nün “yoktu yoktu” “Zaten DOĞU abi dedi ki Mahkeme Başkanı varken fazla sert yapmayalım dedi şimdi yapabilirsin dedi” dediği,

Tape No: 15086’da kayıtlı, 18.06.2009 günü saat:15.33’de Mehmet Cengiz ile Deniz Yıldırım arasındaki görüşmede özetle; D.Yıldırım’ın “şimdi bu İşçi Partisi Genel Merkezinden çıkan belgelerin altındaki tutanaktaki üç imzayla şey aynıymış her halde”, “Şimdi onların isimleri var mı elimizde” dediği, M.Cengiz’in “İsimleri yok abi sicil numaraları var”, “peki bizim Aydınlık Ankara temsilciliği o sicil no üzerinden ulaşamazlar mı isimlerine falan” dediği, D.Yıldırım’ın “şimdi şey bu 57 Fetocu polis listesi vardı ya abi şey Altıntaşın”, “Orda da var mı diye bi kıyaslama yapıcazda, eğer orda varsa kuvvetli” dediği, M.Cengiz’in “Ordakilerin de sicilleri yok” “Sicil numaralarını istiyormusun vereyim mi bulunsun mu yanında” dediği, D.Yıldırım’ın “Bulunsun abi belki bi yerden bi bağlantı bi şey çıkar” dediği, M.Cengiz’in “Hemen bi dakka dur çantamda olucak, TEM görevlileri üçü de”, “Sicil numarası ……” “TEM şube görevlisi” “…….” “Üçüncüsü ……” “Üçü de Ankara TEM Şube görevlisi” dediği, D.Yıldırım’ın “peki siz orda nasıl bir hazırlık yapıyorsunuz bunla ilgili” dediği, M.Cengiz’in “Bunla ilgili hiç bir hazırlık yapmıyoruz”, “az önce bi açıklama yaptım” dediği, D.Yıldırım’ın “yani bu kapakla ilgili ben şeyle görüşüyorum H.B.Ö. ile muhtemelen bunu kapak yapıcaz ama hani bunun bi yerde toplanması lazım çalışmaların herkes bi taraftan bi çalışma yürütüyor” dediği, M.Cengiz’in “biz açıklama yaptık işte o açıklamayı kullanın” dediği, 

Tape No: 15092'de kayıtlı, 15.07.2009 günü saat:14.11’de Mehmet Cengiz ile S.Ö. arasındaki görüşmede özetle; S.Ö.’nün “Bu mahkemeye gelen böyle ilginç yeni bi belge falan var mı böyle bizim haber değeri olabilecek” dediği, M.Cengiz’in “Vardır ama şimdi taşıma maşıma işlemleri yapıldığı için dosyalara biz de ulaşamıyoruz” dediği,

Tape No: 14376’da kayıtlı, 22.07.2009 günü saat 14.29 sıralarında Tülay Bekar ile K.Ş. arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Şey birileri şey dedi bir DOSYA gelmiş onlara gizli bir şekilde yayınlanması için, Cengiz var ya Mehmet Cengiz, ya dedim bunları bana niye söylüyorsunuz ki”,“Niye söylüyorsunuz ki dedim dosya varsa vardır, ne güzel dedim aslında bu tamamen sanıkların aleyhine belki polisin size onu göndermediği ne malum dedim” dediği, K.Ş.’nin “ne dosyası”, “Kim hakkında dosya var dedim” dediği, T.Bekar’ın “Beni kim hakkında dosyalar ilgilendirir”, “İsmi olarak demedi tabi ki, Başkan diye söyledi” dediği, K.Ş.’nin “iyi, dosya var ne yapacaksın yayınlayacak mısın ...” dediği, T.Bekar’ın “Ben de ne yapım dedim yayınlasaydınız o zaman dedim”, “ondan sonra şey Doğu bey karşı çıkmış, e dedim akıllı adam karşı çıkar çünkü bu aşamada yapılacak her türlü yayın adamlar sahte evrak düzenleyip koyuyorlar, her türlü yayın içeridekilerin aleyhine olur dedim, yargılamayı durdurur, akıllı adammış demek ki dedim” dediği, K.Ş.’nin “Nedir yani .... içeriği ne, bilmiyorsun sormadın”, “Sana niye gelip soruyor peki” dediği, T.Bekar’ın “Öyle dedim, niye bana soruyorsunuz ki hani dedi sen değer verdiğini sevdiğini söylediğin için acaba doğru mu ben de dedim doğru değildir ama bu ülkede kimseyi tanımazsın kimin ne yapıp etmediğini bilemiyorsun nerden bilim ben dedim” dediği, K.Ş.’nin “Adamlar hala dosya peşindeler” dediği, T.Bekar’ın “Ama polis servis yapıyor olabilir benim için ...” dediği, K.Ş.’nin “Polis kime ..., oraya mı servis edecek” dediği, 

Tape No: 15189’da kayıtlı, 06.10.2009 günü saat:17.44 sıralarında Mehmet Cengiz’in, H.B.Ö. isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; H.B.Ö.’nün “HSYK ek dilekçe verelim diyorduk o kaldı öyle” dediği, M.Cengiz’in “Tamam yaparız onu da”, “onu öbür gün yapayım HSYK'yı” dediği, H.B.Ö.’nün “Bir de bu Tuncay Güney gizlice Türkiye ye soktu şeyi vardı ya Savcı nın”, “HSYK'ya onu da şikayet edelim HSYK Emniyetten istesin yurt dışı giriş çıkış kayıtlar falan bunu basın toplantısıyla bu şikayeti yeniden bu olayı yeniden gündeme getirelim” dediği, M.Cengiz’in “Abi onu önümüzde ki haftaya bırakalım”, “onu gündem boş olduğu önümüzde ki hafta yapalım”, “Ben sana şeyi sormayı unuttum ODATV ne oldu ODATV” dediği, H.B.Ö.’nün “Yayınlanmıyor biz görmüyoruz yani onu”, “yani yayınlandı bize ne zararı da olacaksa yararı da olacaksa yayınlandı artık” dediği, M.Cengiz’in “Ne ne diyor kızdı mı” dediği, H.B.Ö.’nün “Kesinlikle yayınlamayalım diyor” dediği, M.Cengiz’in “Yok yok kızdı mı yani şeye” dediği, H.B.Ö.’nün “Yok ne desin abi bizim irademizle olan bir şey değil sonuçta ne yapsın”, “Yani hiç biz giç görmeyelim diyor” dediği

Tape No: 15191’de kayıtlı, 08.10.2009 günü saat 17.23 de Mehmet Cengiz ile H.B.Ö. arasındaki görüşmede özetle; H.B.Ö.’nün “Ankara’ya doğru geliyoruz” dediği, M.Cengiz’in de “iyi yolculuklar dikkatli gelin” dediği, H.B.Ö.’nün “Görüşmeniz de güz kararnamesini de görüşeceksiniz de mi” dediği, M.Cengiz’in “Tabi, tabi görüşecem ama o şimdi olmayacak haftaya kalacak” dediği, H.B.Ö.’nün “Ha, öylemi heee peki” dediği, M.Cengiz’in “Haftaya kalacak bir başka sebeple gelince anlatırım” dediği,

Mehmet Cengiz’in güz kararnamesini haftaya görüşeceğinden bahsederek, H.B.Ö.’ye bunun sebebini yüz yüze görüştüklerinde anlatacağından bahsettiği, konuyu telefonda görüşmekten kaçındığı anlaşılmış, 

Mehmet Cengiz’in H.B.Ö. ile görüşmesinden yaklaşık bir hafta sonra Tülay Bekar ile görüştüğü, bu görüşmede Tülay Bekar’ın “Bi çay içmeye gelicektiniz bana öyle demiştiniz” şeklinde Mehmet Cengiz’i avukatlık bürosuna davet ettiği anlaşılmıştır.

Tape No: 13856’da kayıtlı, 14.10.2009 günü saat 14.16 da Tülay Bekar ile Mehmet Cengiz arasındaki görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Sayın Cengiz nasılsınız” dediği, M.Cengiz’in “Teşekkür ediyorum” dediği, T.Bekar’ın “Teşekkür ederim sağolun Ankara'da mısınız” dediği, M.Cengiz’in “Ankara’dayım” dediği, T.Bekar’ın “Bi çay içmeye gelicektiniz bana öyle demiştiniz” dediği, M.Cengiz’in “Geliyim” dediği, T.Bekar’ın “Tamam bekliyorum o zaman” dediği anlaşılmıştır.

Tülay Bekar’ın Mehmet Cengiz’i avukatlık bürosuna davet ettiği gün, Mehmet Seyfi Oktay’ı da avukatlık ofisine davet ettiği ve kendisiyle de bir görüşme yaptığı anlaşılmıştır.

Tape No: 14670’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:16.39’da Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Dedeman oteldeyiz bekliyoruz, lobide oturuyoruz” dediği, M.S.Oktay’ın “Şimdi ben o yakınlarda bir yere gidiyorum o bizim bir avukat vardı ya hanım efendi”, “O telefon etti ona uğrayacağım” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “biliyorsun belki başkan dün gitti”, “ona uğrayacağın oradan geliyorum şey yaparız haberleşiriz”, “Şimdi ben şey yapıyorum nedir görüşeceğim ondan sonra seninle görüşeceğim” dediği tespit edilmiştir.

Bu görüşmelerde şahısların buluşacakları bilgisi alınması üzerine aynı gün yani 14.10.2009 günü fiziki takip yapılmış, Mehmet Cengiz’in saat: 15.20 sıralarında Tülay Bekar’ın Ankara İli Kavaklıdere Tunus Caddesi No:21/7 sayılı yerde bulunan ofisinden çıktığı ve yaya olarak Kızılay istikametine doğru yürüdüğü,

Mehmet Cengiz’in Tülay Bekar’ın ofisinden çıktıktan bir süre sonra Tülay Bekar’ın ofisine Mehmet Seyfi Oktay’ın geldiği ve bir süre kaldıktan sonra çıktığı tespit edilmiş, aynı gün devam eden çalışmalarda Mehmet Seyfi Oktay’ın akşam saatlerinde dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüşme yaptığı anlaşılmıştır.

Tape No: 15104’de kayıtlı, 19.10.2009 günü saat:22.01 sıralarında Mehmet Cengiz’in, C.O.D. isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; C.O.D.’nin “Dr. C.D.”, “Birşey söyleyecem şimdi bir numara verecem size ama yani bu hatlardan görüşmeyelim yani beni arıyacanız zaman mesajlandırayım numarayı”, “Şimdi bir telefon görüşmesi kaydı ben de verecem yani ortalık bir birine karışacak”, “Bi batı çalışma gurubu ve TSK ile ilgili Tayyip beyin araması” dediği, M.Cengiz’in “Tamam bunları sonra konuşalım onları, burdan yani şeyi verin numarayı” dediği, C.O.D.’nin “Ama şimdi veriyim mi yani çünkü hemen şeye geçebilirler yani siz beni ne zaman ararsanız o zaman veriyim numarayı” dediği,

Tape No: 15105'de kayıtlı, 22.10.2009 günü saat 08.46 da Mehmet Cengiz ile Ferit İlsever arasındaki görüşmede özetle; Mahkemede Alpaslan Arslan’ın sorgusunda anlattığı olaylardan bahsettikleri ve Ferit İlsever’in Alpaslan Arslan’ın anlatımlarını Aydınlık Dergisi'nde haber yapmayı teklif ettiği, M.Cengiz’in de Osman Yıldırım’ı kastederek “Abi Osman’ı yapıncaya kadar bunları yapmayacağız”, “Yani Osman’ınkini bitirecez”, “Ondan sonra yüklenecez, Osman'ı bitirelim” dediği,

Tape No: 15192’de kayıtlı, 23.10.2009 günü saat:23.23’de Mehmet Cengiz ile M.B.G. arasındaki görüşmede özetle; M.Cengiz’in “Hava iyi abi yine aynı muhalefet var, başkanın talepleriyle ilgili de yine ucu açık kararlar verdiler yani dün moralimiz bozuktu ama bugün iyi çıktık yani tahliye olmamakla beraber işler rayına girdi oturdu” dediği, M.B.G.’nin “Başkanla ilgili bi şey yapmadılar galiba değil mi” dediği, M.Cengiz’in “Hayır hayır suç duyurusunu falan reddettiler”, “Başkanın o talebiyle ilgili olarak da Avrupa birliğine yazı yazılmasına ve şeyin kararın Türkçe çevri metninin istenmesine karar verdi”, “Bu Türkiye'nin yargısına müdahale ediyor Avrupa birliği falan filan dedi ya”, “İlerleme raporunu mu istediler”, “hava iyiydi bugün bir saat civarında Hasan Basri bi sunuş yaptı Doğu ile ilgili dikkatli dinlediler Servet abi bi konuşma yaptı başında onu da dinlediler iyiydi hava hava ben yani moralimiz sağlam çıktık bugün dün moralim bozuktu ama bugün işler rayına girdi yani, durum bu merkezde”, “Şimdi senin bir basın toplantısı planın falan var mı”, “Kapakla ilgili” dediği, M.B.G.’nin “Şey yap Erkan yapacak” dediği, M.Cengiz’in “Kararla ilgili olarak epey bi düzeltme yaptı kararda yönetmelikte falan filan biz onları gece elektronik ortama çevirir göndeririz sabah elinizde olur”, “Onu artık genelge yapabilirsiniz” dediği, M.B.G.’nin “ben de sen arayınca dedim tahliye var ya bu saatte arayınca” dediği, M.Cengiz’in “Yok abi yeni çıktığımız için bi rapor verelim dedik abi” dediği, 

Tape No: 15106’da kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:18.16’da Mehmet Cengiz ile Ferit İlsever arasındaki görüşmede özetle; F.İlsever’in “Müsait misin bi biraz bilgi alsam dedim ya biraz bazı şeyler öğrendik de”, “son duruşmayla ilgili yani” dediği, M.Cengiz’in “Son duruşmayla ilgili muhalefet gene devam ediyor” dediği, F.İlsever’in “İkiye bir oldu yani yine tekrar yani” dediği, M.Cengiz’in “Aynı aynı”, “Biz bunu iyi çözemedik yani”, “daha sonra düşünülmesine vesaire dediği zaman fazla zorlayıp karar aldırmamak lazım”, “Tanık sanık meselesi mesela zorladık karar aldı” dediği, F.İlsever’in “Evet” dediği, M.Cengiz’in “Yani tahliye gündeme gelince onlar şunları da araştıralım ...”, “Tahliye edecekler bu ikisini daha sonra problem Doğu da düğümleniyor”, “O ikisi bence Kasım ayında tahliye” dediği, F.İlsever’in “Bence de ben de öyle bekliyorum” dediği, 

Tape No: 15193’de kayıtlı, 25.10.2009 günü saat:20.52’de Mehmet Cengiz ile Mehmet arasındaki görüşmede özetle; M.Cengiz’in “Heyet muhalefet ediyor, Başkan bizden yana muhalefet ediyor, yani olumlu anlamda bakalım ne olacak fena değil yani durum”, “Evet yani Kasımda falan heralde ikisi çıkar öyle tahmin ediyorum şeyle Nusret’le, Hikmet”, “Başkan’da buna eklenir mi eklenmez mi, eklenmezse ne kadar daha yatar onu bilemiyorum tabi ama yani ikisinin ucu göründü”, “cuma günkü ara kararları iyiydi” dediği, 

Tape No: 15209’da kayıtlı, 18.11.2009 günü saat:11.08’de Mehmet Cengiz ile X Şahıs arasındaki görüşmede özetle; X Şahsın “… Ergenekon Hakimi H. nasıl tehdit ediliyor büyük başlık”, “Dur okuyayım devamını alt başlıklar, Hakim H.’nin tamamlanan soruşturması neden HSYK'ya iletilmiyor, meslekten ihraç tehdidi ile ne amaçlanıyor, Ergenekon davasında makul süreleri aşan tutukluluklar nasıl sürdürülüyor, işte İşçi Partisi Genel Başkan Yardımcısı Mehmet Cengiz Adalet Bakanlığı tarafından tamamlanan ve HSYK'ya bildirilmeyen Hakim S.S.H. soruşturmasının sonuçlarını” dediği, M.Cengiz’in “…belki de bitti herif aklandı bilemiyorsun ki abi” dediği, X Şahsın “Ama tabi basın açısından bir cazibesi var” dediği, M. Cengiz’in “Şunu da diyebiliriz daha önce şikayet eden, onu eski eski yaparsak bayatlar tamam Ergenekon Hakimi S.S.H.’nin yakın geçmişteki”, “Bireysel mi diyelim mesleki mi diyelim” dediği, X Şahsın “Suçlarını belgeleriyle dedik mi çözer abi” dediği, M.Cengiz’in “Belgeler o da soyut abi ya” dediği,

Tape No: 15199’da kayıtlı, 01.12.2009 günü saat:23.06 sıralarında Mehmet Cengiz ile H.B.Ö. arasındaki görüşmede özetle; M.Cengiz’in “Şimdi itiraz üzerine Nusret ve şeyle ilgili Hikmet’le ilgili ihtirazı 14 reddetmiş başkanın muhalefetiyle” dediği, H.B.Ö.’nün “Mahkeme başkanının muhalefetiyle ooo güzel”, “Çok güzel” dediği, M.Cengiz’in “14 ün Başkanının da muhalefeti var” dediği, H.B.Ö.’nün “Çok güzel iyi, etti iki”, “Nusret abi ile Hikmet’in ihtirazımızı 14 reddetmiş Mahkeme başkanının muhalefetiyle, çok güzel abi” dediği, M.Cengiz’in “Tamam diğer diğerlerine de muhalefet” dediği, H.B.Ö.’nün “iyi hepsine muhalefet güzel Doğu abi ile ilgili” dediği, M.Cengiz’in “onla ilgili o karar yok elimizde”, “altı kişiye muhalefet var eee zaten o dilekçede o kararda karara bağlanan altı kişi” dediği, H.B.Ö.’nün “Çok güzel, iyi çok güzel abi ya bak etti iki bi adım” dediği, M.Cengiz’in “Emin Gürses de var” dediği, H.B.Ö.’nün “Ha çok güzel ...” dediği, M.Cengiz’in “Yani iki başkan iki başkan bizden yana 14 ün Başkanı da 13 ün Başkanı da, bu da güç katar bu da güç katar şeye” dediği, H.B.Ö.’nün “Katar katar tabi abi ya vay anasını demek bu üyelerden bu mahkemeler sarılmış durumda abi o ortaya çıkıyor” dediği, M.Cengiz’in “O yerlerin hepsi yaralı abi” dediği, H.B.Ö.’nün “Tabi tabi özel seçilmişler yaralı, yaralı kuşlar seçilmiş demek ki bu işlere, evet abi şimdi ben de şey çıkartıyordum ya notlar çıkarıyorum ne yapalım talep ne olsun vesaire diye” dediği,

Tape No: 15210’da kayıtlı, 04.12.2009 günü saat:14.25 sıralarında Mehmet Cengiz ile H.B.Ö. arasındaki görüşmede özetle; M.Cengiz’in “haftaya ben ben flaşım” dediği, H.B.Ö.’nün “Flaşsın evet tahliyeleri açıklayacaksın” dediği, M.Cengiz’in “Evet tamam mı evet onun için bu hafta sen flaş ol”, “O açıklamayı iyi düşündün bak o açıklamayı bul”, “İstanbul da yapmıştık de mi” dediği, H.B.Ö.’nün “akşam biraz erken gidersek oraya iyi olur yediye çeyrek kala”, “Ceyhan abi konuşsun ayrıca ama yani dava şöyle oldu böyle oldu” dediği, M.Cengiz’in “televizyona kim katılacak”, “Buzoğlu ile M. katılsın”, “İstersen bi uyar önce kendilerini” dediği, H.B.Ö.’nün “Tamam şey gelecek oraya kamera söyledim Levent’e isteyenlerden üçer beşer onar cümle neyse kısa kısa Ergenekon süreci ile ilgili görüşlerini alalım” dediği, M.Cengiz’in “ikimiz katılmayalım önümüzdeki hafta zaten hep ekranlarda olacaz” dediği,

Tape No: 15149’da kayıtlı, 15.03.2010 günü saat:16.34 sıralarında Mehmet Cengiz ile E.Ö. arasındaki görüşmede özetle; E.Ö.’nün “şimdi bak bu telefon görüşmesi yapılıyor ya Şule görüşüyor ya”, “Şimdi görüştü Başkanla da”, “Şimdi bizim bu 10 polis hikayesi var ya Ankara Başsavcılığının delil olamaz diye ifade ettiği şimdi abi yarın siz buraya geldiğiniz de 12 de yarın da basın toplantısı yapın abi burda bir de bir de şöyle düşünüyoruz dedi şimdi bir ekipler kuralım bu bir dosya bile bu Aydınlıkta yazılan şeyi bile yeter abi bu haber bile etrafta kapsamlı anlatıyor zaten bunu büyük gazetelerin Genel Yayın Yönetmenlerini ziyaretler ile heyetler kuralım ama bu heyetlerde siz artık bu davanın çok ünlü insanlarısınız sizin bulunmanız da büyük fayda var” dediği, M.Cengiz’in “Hemen dönmemiz lazım aynı gün döneceğim abi işler var burda” dediği, E.Ö.’nün “Ama işte bu da çok önemli iştir haberin olsun” dediği, 

Tape No: 15153’de kayıtlı, 20.03.2010 günü saat:00.09 sıralarında Mehmet Cengiz ile Turhan Özlü arasındaki görüşmede özetle; Turhan Özlü’nün “Bugün ikinci Ergenekon davasına bir kurmay şey”, “Muvazzaf Albay tahliye oldu başkan 19 kişinin şeyini istemiş tahliyesini istemiş” dediği, M.Cengiz’in “11 di lan 8 kişi daha ekledi o zaman” dediği, Turhan Özlü’nün “Şimdi abi bu 2 ye bir olayı bence çok önemli bir hale geldi şimdi”, “Bunun bir 2 ye 1 olayını şimdi bir bir başkan kuvvetli bir şey olmazsa değil mi bunların tahliye edilmeleri konusunda kuvvetli bir kanaat olmasa bunu söylemez” dediği, M.Cengiz’in “Evet evet saflaşma var” dediği, Turhan Özlü’nün “Ya bence şöyle birşey yapmak dün Ferit’ le konuştum o da şey dedi sen ara söyle dedi bence abi o baştan beri hani kaç 6-7 duruşmadır”, “Birinci Ergenekon davasını ... şey yapıyor değil mi” “... olayı burada da bugün çıktı bence bir basın toplantısı yapalım ya bence yapalım bu 2 ye 1 olayını” “2 ye 1 olayını bence bunlar bilinmiyordu onun için abi” dediği, M.Cengiz’in “Yani o kilitlenme yaratır mıyız diye bir endişe ediyorum ben kilitlenmeden korkuyorum” dediği,

Tape No: 15154’de kayıtlı, 20.03.2010 günü saat:15.34 sıralarında Mehmet Cengiz ile M.Ç. arasındaki görüşmede özetle; M.Ç.’nin “…ne olacak abi gidişat ne olacak” dediği, M.Cengiz’in “Düzelir ya bunlar bunları yaşayacağız demek başka çare var mı bunlar bulanacak bulunacak ki” “Oradan birşey çıksın”, “Bunlar yargılanacaklar yani merak etme, bunların hepsi yargılanacak Menderes’ten kötü olacak bunlar” dediği, M.Ç.’nin “...bakıyorum biliyor musun hala toplum Ordunun üstüne gitti diye çok iyi diyorlar hayret ediyorum abi ya şerefsizim hayret ediyorum ya”, “... vatan haini inşallah idam sehpalarında görmek isteriz şerefsizim”, “Tamam abi haydi hayırlı günler” dediği, M.Cengiz’in “Ankara'ya gelirsen görüşelim beklerim hadi” dediği, M.Ç.’nin “Geçen bir kaç sefer eyleme geldik minibüs ... hatta Cihan beyle ben tuttum 16-17 kişiye” dediği,

Tape No: 15170’de kayıtlı, 11.05.2010 günü saat:15.35 sıralarında Mehmet Cengiz ile Gönül arasındaki görüşmede özetle; Gönül…’ün “Umut’la konuştum dava saat 14:00 de alınmış abi bu Kazan’la görüşmemiz mümkün mü, siz de telefonu var mı İlhan Cihaner’in telefonuyla direk görüşsek diyorum onun için rahatsız ettim sizi” dediği, M.Cengiz’in “Yok sizi ben Ulusal’a söyledim onlar arıyorlar öğrenecekler doğrusunu” dediği, Gönül…’ün “Duruşma saatini mi” “Öğrenmişler saat 14:00 kesin diyor abi Umut beni aradı” dediği,

Tape No: 15171’de kayıtlı, 11.05.2010 günü saat:15.48 sıralarında Mehmet Cengiz ile T.E. arasındaki görüşmede özetle; T.E.’nin “...bu cuma günkü şey yapılacak mı” dediği, M.Cengiz’in “Yapılacak abi”, “Duruşma saat 09:30 da 09:00 diye milleti Yargıtay’ın önüne çağırıyor aileler” dediği, T.E.’nin “Peki İ.C. gelecek miymiş yoksa” dediği, M.Cengiz’in “Bilemiyorum” dediği, T.E.’nin “Tamam ben kitle örgütlerine bilgi vereceğim de onun için yani sordum” dediği, M.Cengiz’in “Tamam abi 09:00 da orda Yargıtay’da” dediği, T.E.’nin “Tamam ceza şeyinde önünde tamam” dediği,

Tape No: 15177’de kayıtlı, 18.05.2010 tarihinde saat 22.18 de Mehmet Cengiz ile M.Ç. arasındaki görüşmede özetle; M.Ç.’nin “Refaranduma gidebilir mi anayasa nasıl” dediği, M.Cengiz’in “İptal edebilir Anayasa Mahkemesi” dediği, M.Ç.’nin “Zaten içeriği komple iptal olması lazım ama diyorsun tabi” dediği, M.Cengiz’in “İptal edebilir” dediği anlaşılmıştır.

Tape No:17018’de kayıtlı, 29.05.2011 günü saat 23.12’de Mehmet Cengiz ile H.B.Ö. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; H.B.Ö.’nün “Şimdi şöyle bir sorunumuz var, yarın bir Hasan Atilla UĞUR’a gidip görüşmenizde çok acil bir yarar var”, “Şimdi aday tanıtım gazetesi basıldı ya Antalya’da, 25-30 bin tane gönderdik”, “eşi dağıtılmasına izin vermiyorum diyor beni aradı diyor ki, biz burada Doğu PERİNÇEK, Çetin DOĞAN propagandası mı yapacağız, ben burada dağıtılmasına izin vermiyorum falan gibi böyle şeyler konuştu” “…Hasan Atilla UĞUR’u bunu anlatmak lazım bu huzursuzluğu” dediği, M.Cengiz’in “..peki Doğu biliyor mu bunları” dediği, H.B.Ö.’nün “Hayır” dediği, M.Cengiz’in “Ben diyorum ki YARIN ÖNCE BİR DOĞU YA BUNU ANLAT..”, “O hassas politikanın ne olması gerektiğini belirle”, “Ondan sonra gideyim görüşeyim”, “Bu politikayı yarın sabah belirleyelim biz Doğu’yla ondan sonra gideyim tamam” dediği,

Tape No:170207de kayıtlı, 30.05.2011 günü saat 19.20’de Mehmet Cengiz ile Bilal….? arasındaki telefon görüşmesinde özetle; M.Cengiz’in “Bugün Başkanla da oturduk tartıştık”, “Şeyle de konuştum Albayla da konuştum”, “Şimdi aslında Albayın tutumu fena değil,..’’, “ben orada MHP ve başka kesimlerden oy alacağım diyor”, “İşçi Partisi ile bire bir propaganda diyor yani İşçi Partisi propagandası veya onu anımsatan şeyler diyor buna zarar verecek diyor bunu görmek lazım diyor”, “Başkanla oturduk konuştuk”, “Mesela o gazete dağıtılmasın, Başkan kesinlikle dağıtılmasın diyor…” dediği tespit edilmiştir.

c) Elde edilen deliller;

Şüpheli Mehmet Cengiz’in Ankara ili Çankaya ilçesi Emek Mahallesi 10. Sokak Emek Sitesi A4 Blok No.10 sayılı adresinde yapılan aramada ele geçirilen dokümanların incelemesinde;

(22) ile numaralandırılmış “Atatürkçü Düşünce Derneği Atatürk’ün İzcileri” başlıklı bir sayfadan oluşan dokümanda; E.Orgeneral M. Şener Eruygur’un da yer aldığı ADD Genel Yönetim Kurulu Adaylarının isimlerinin yazılı olduğu, belgenin içerisinde derneğe ait Genel Denetleme Kurulu ve Genel Disiplin Kurulu aday isimlerinin yazılı olduğu, 

(1) ile numaralandırılmış sağ üst tarafında “28 Mart 2008” tarihli “Sayın Avukat Mehmet Cengiz” ibaresi ile başlayan Doğu Perinçek tarafından yazıldığı değerlendirilen el yazısı dokümanda; “… Karar sizin yanlış yapmayalım, dikkatli olalım…”, “Öneri yapıyoruz. Kararlar hep sizin!”, “Bu olay, Any. M. Bşk’nının çekilmesini gerektirir. Siz hukuki gerekçeleri hazırlayarak kamuoyu önünde… çekilmeye çağırabilirsiniz. En azından ‘davaya bakamazsın, rejimi açıkladın B.A. ile aynı ağzı konuşuyorsun’ diyebilirsiniz.” Şeklinde notların yazılı olduğu, 

(2) ile numaralandırılmış dokümanda; “Belgeleri ekinde verelim. Tüm yargı kurumlarına, Yargıtay- Daire ve Üyeleri, Danıştay, Sayıştay, Barolar ve TBB, Askeriye, bazen de Başsavcılıklar, DP, CHP, DSP” şeklinde notların yazılı olduğu,

(3) ile numaralandırılmış Doğu Perinçek tarafından yazıldığı değerlendirilen el yazısı dokümanda; “M.Cengiz’e, Doğu Perinçek’e ağır suçlamalar olduğunu görecek ve bu suçlamalardan vazgeçecekti… Ordu ve Yargıya ilişkin ne gördülerse üzerine atladılar, savcı çok zor durumda, işlediği suçlar artık gözler önünde.” şeklinde notların yazılı olduğu, 

(130) ve (131) ile numaralandırılmış el yazısı ile yazılmış ve çizilmiş “ERGK-X” başlıklı şemanın en başında “Veli Küçük E.General/Sözcü” Yazdığı, altında alt başlıklar olarak “Ekonomi- Lobi, T.S.K/ Muvazzaf Subaylar, Gazeteler, Grup, Jitem, Uyuşturucu, Mafia, Kuzey Güney Azerbaycan, Şeytan Üçgeni, Habur-Mazot, K.Irak-İran-Suriye=Ortadoğu” başlıkları olduğu altında çok sayıda şahıs ve kurum isimlerinin yazılı olduğu,

(12)’den (14)’e kadar numaralandırılmış, 9.2.2009 tarihi yazılı el yazması dokümanda; “Mehmet Cengiz ve (Mehmet Bedri) arkadaşlar, 2001-2002-2003 tertibi bütün çıplaklığıyla artık ortada, -2002 Erken seçimi, -Hilmi Özkök”ün G. Kur. Bşk. Olması, -Tayyiplerin İktidara oturtulması, -şemayı yapan ve kullanan tertipçiler hesap verecek!, -Şenkal Atasagun sorumlu, -Aynı Eymür’ün MİT raporu gibi altında kalacaklar!, Ayrı ayrı suç duyurusu bir hafta sonra veya daha ilerde Hilmi Özkök için duyuru” şeklinde notların yazılı olduğu,

(16) ile numaralandırılmış Doğu Perinçek tarafından yazıldığı değerlendirilen el yazması dokümanda; “7.2.2009 tarihli S.C. … diğer arkadaşların da bilgisine., İzmir Mitingi ilanları hep bir şeylere karşı, yani çözüm yok 50 yıllık karşı olma hastalığına partimizde öyle yakalanmış ki, mikrobu atamıyoruz” şeklinde notların yazılı olduğu, 

(23) ile numaralandırılan el yazması dokümanda; “basın duyurusu” başlıklı ve sağ alt köşesinde “13 Şubat 2009 İbrahim Şahin” yazılı ve imzalı belge olduğu,

Mehmet Cengiz ile ilgili olarak 78 BG 670 plaka sayılı araçta yapılan aramada ele geçirilen dokümanların incelemesinde;

(1) ile numaralandırılmış “kazıda görevli- tanık olarak dinlenen” ibaresi ile başlayan belge içerisinde; Ankara ili Sincan ilçesi Yenikent beldesindeki kazılarla ilgili olarak (3) şahsa ait çeşitli anlatımların yazılı olduğu, dokümanın devamında ise “Bu bilgiler 9 ekim 2009 cuma günü yapılan duruşma tutanaklarına yansımış. Bu tanıkların adresleri tutanakta var. Bulunup görüşülebilir” şeklinde notun yazılı olduğu, 

-“Yargı- Savunma” ibaresi bulunan dokümanın içeriğinde diğer notların yanı sıra; “S.K. İstinaf Mahkemeleri Tülay Bekar” şeklinde notun yazılı olduğu, 

-N.E. ibaresi ile başlayan dokümanın içerisinde el yazısıyla yazılmış dokümanda, diğer notların yanı sıra N.E., B.O, (Arif Doğan’ın iş ortağı), Hanefi Avcı, (Edirne Em.Md.), V. Küçük, Arif Doğan” şeklinde notların yazılı olduğu anlaşılmıştır.

Mehmet Cengiz’e ait, Samsung marka S10UJD0SC46114 seri numaralı harddisk içerisindeki;

1- “080804 DP E.Ö. mektupdoc.doc” isimli msword dosyasında; “Sayın E.Ö. Hürriyet Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Değerli Kardeşim,” hitabıyla başlayan ve “Selam ve saygılar aziz dostum.” beyanıyla sona eren, 4 Ağustos 2008 tarihli, İşçi Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek adıyla yazılmış belge,

2- “080804 DP mektup C.A. doc” isimli MSword dosyasında; “Sayın C.A.” hitabıyla başlayan ve “Selam ve saygılar aziz kardeşim.” Beyanıyla sona eren, 4 Temmuz 2008 tarihli, İşçi Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek adıyla yazılmış belge,

3- “suç duyur[1]...doc” isimli msword dosyasında; Ankara Cumhuriyet Başsavcılığı’na hitaben “Av. M. Levent Göktaş” adıyla, adli bir konu ile ilgili olarak yazılmış dilekçe olduğu görülmüştür.

4- “001218 Alemdaroğlu Mit Mektup.JPG” isimli resim dosyasında; “Sayın Prof. Dr. Kemal Alemdaroğlu İstanbul Üniversitesi Rektörü Beyazıt- İstanbul” hitabıyla başlayan, 18 Aralık 2000 tarihli, “İşçi Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek” adıyla yazılmış, söz konusu belge içerisinde; “Sayın Rektör, öğrendiğime göre Rektör Yardımcısı Sayın Prof. Dr. N.S., A.Ö. adlı kişiyi kürsüsüne asistan olarak almaktadır ve bu tasarruf onayınıza sunulmuş bulunmaktadır. A.Ö., daha önce MİT’in İşçi Partisi içinde kurduğu provokatör hücresinin ele başlarındandır. Bu konu önümüzdeki provokasyonlar döneminde Türkiye’nin gündemine kanıtlarıyla gelecektir. Üniversite öğretim üyeliği ve yardımcılığı ile istihbarat örgütlerinde provokasyon elemanı olarak faaliyette bulunmak bağdaşmaz. Bu tasarruf yasaya ve üniversite geleneğine aykırıdır. İlerde bu onayın sizin değerli kişiliğinize zarar vermesini istemediğim için konuyu bilgilerinize sunuyorum. Saygılarımla. Doğu Perinçek İşçi Partisi Genel Başkanı” şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.

5- “F tipi liste.jpg” isimli resim dosyasında; daktilo ile yazıldığı değerlendirilen belgenin taranarak “jpg” formatında kaydedildiği görülmüştür. Ayrıca söz konusu “F tipi liste.jpg” isimli belge ile ilgili yapılan araştırmada; Doğu Perinçek isimli şahsın dijital medyalarına ait inceleme raporunda, aynı içeriğe sahip olmasına rağmen “F tipi Örgütlenme 1.jpg” isimli belge olarak adlandırıldığı anlaşılmıştır.

Mehmet Cengiz’e ait, (1) nolu disket içerisindeki “Jandarma.doc” isimli msword dosyasında; Rektör Prof. Dr. K.Y. adıyla Jandarma E. Genel Komutanı Org. Şener Eruygur’a hitaben yazılan Avrasya Sempozyum taslağıyla ilgili belgenin yer aldığı görülmüştür

Mehmet Cengiz’e ait, (10) nolu disket içerisindeki “ulusal birlik-antet.doc” isimli msword dosyasında; 23.08.2004 tarihli, “KUVAYI MİLLİYECİLER YENİDEN KOCATEPE’DE” başlıklı, tamamı 1 sayfadan ibaret söz konusu belge içerisinde; “Afyon Kocatepe Üniversitesi M. Rıza Çerçer Kültür Merkezi’nde “Basınla Söyleşi” yapılacak (“Basınla Söyleşi”de Ulusal Birlik Konseyi’ni temsilen ADD Genel Başkanı E.K., İnönü Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Fatih Hilmioğlu, Türk-İş Başkanı S.K., Türkiye Kamu-Sen Genel Başkanı B.A. ve Ulusal Kanal Genel Yayın Yönetmeni Ferit İlsever konuşacak).” şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.

Mehmet Cengiz’ e ait, (18) nolu disket içerisindeki “DAVET MEKTUBU SON 14 Haz.doc” isimli bir msword dosyasında; 14 Haziran 2005 tarihli, “Lozan 2005” başlıklı, tamamı 4 sayfadan ibaret söz konusu belge içerisinde; “Paneller İçin Önerilen İsimler (Soyadı Sırasıyla) G.A., Prof. Dr. F.H.B., (E) Org. Çetin Doğan, Ş.E., (E) Org. Şener Eruygur, Prof. Dr. Ş.S.G., Prof. Dr. Y.H., E.K., Prof. Dr. S.K., Prof. Dr. Erol Manisalı, O.Ö., Prof. Dr. H.Ö., (E) Org. N.Ö., Dr. Doğu Perinçek..” şeklinde beyanların yer aldığı görülmüştür.

Örgütün medya yapılanmasına yönelik soruşturma kapsamında ODATV'de yapılan aramalar sonucu el konulan dijital veriler arasında yer alan “Hanefi” isimli word belgesi içeriğinde, örgüt yöneticilerinden olan Yalçın KÜÇÜK'ün örgüt üyelerine vermiş olduğu talimatların bulunduğu, bu belgede şüpheliyle ilgili olarak “...Doğu cemaatle ilgili M.Cengiz'de kullanılabilecek yeni belgelerin olduğu haberini gönderdi, muhakkak görüşülmeli, bu belgelerde cemaat içi kavga başlatacak bilgiler olduğunu söylüyor. Kitaba eklenmeli... M.Cengiz'deki yeni bilgiler ve Hanefi'nin gönderdikleri üzerinden Emniyeti ele geçirmiş F tipi yapılanmayı kitapta işleyelim” şeklinde bilgilerin yer aldığı tespit olunmuştur.

d) Örgütsel irtibatlar;

İşçi Partisi Genel Başkan Yardımcısı Mehmet Cengiz’in, aynı soruşturma şüphelisi Tülay Bekar başta olmak üzere Ergenekon Silahlı Terör örgütü soruşturması kapsamında daha önceden haklarında kamu davası açılan sanıklardan Doğu Perinçek, Emcet Olcaytu, Ferit İlsever, Serhan Bolluk, Mehmet Adnan Akfırat, Hayati Özcan, Hikmet Çiçek, Nusret Senem, Kemal Yalçın Alemdaroğlu, İbrahim Benli, Yusuf Tuncer, Aydın Gergin, Mahir Çayan Güngör, İlhan Selçuk, M. Şener Eruygur, Tunç Akkoç, Yalçın Küçük, Ufuk Akkaya, Mehmet Deniz Yıldırım ve Emin Gürses isimli şahısları tanıdığı ve irtibatlı olduğu tespit edilmiştir. 

Ahmet Hurşit Tolon ve Mustafa Balbay’ın kullanımında bulunan telefon numaralarının TİB dökümlerinde, Mehmet Cengiz’in şahıslarla irtibatlı olduğunun tespit edildiği, yine Emin Şirin’in telefon rehberinde isminin ve telefon numarasının kayıtlı olduğu tespit edilmiştir. 

Şüpheli Doğu Perinçek ve diğer bir kısım şüphelilerden ele geçirilen "DEVLETİN YENİDEN YAPILANMASI ÜZERİNE" isimli dokümanda "DURUM VE AMAÇ" başlığı altında "Cumhuriyetin yeniden yapılanması için silahlı gücünün olduğu, bütün meselenin yeniden yapılanmanın diğer ayaklarını teşkil eden Meclis, Hükümet, Yargı ve halk örgütlenmesi olduğu...." belirtilmiştir.

Doğu Perinçek’ten el konulan “İP Tüzük ve Programı’nın 7. Genel Kongre’ye Sunulması Süreci ve USTRAM’ın Örgütlenmesi” isimli dijital veride, “Devletin Yeniden Yapılandırılması Komisyonu” başlığı altında diğer isimlerin yanı sıra Doğu Perinçek ve Mehmet Cengiz’in isimlerinin yazılı olduğu anlaşılmıştır.

Ankara İşçi Partisi Genel Merkezinde yapılan aramada ele geçirilen dijital veriler içerisinde “15 eylül Ankara Ustram toplantı tutanağı” isimli word belgesinde; İP Tüzük ve Milli Hükümet Programını geliştirmek için, Ulusal Strateji Merkezi bünyesinde daha önce oluşturulması düşünülen komisyonların Milli Hükümet Programının sistematiğine uygun olarak 7’ye indirildiğinin yazılı olduğu, bu komisyonlardan Devletin Yeniden Yapılandırılması isimli komisyonda diğer isimlerin yanı sıra Mehmet Cengiz ve Veli Küçük’ün isminin yazılı olduğu, 

Yine Ankara İşçi Partisinden el konulan dijitaller içerisinde yer alan “Ankara komisyonlar.doc” isimli word belgesinde; “Adalet Reformu Komisyonu” başlığı altında ise diğer isimlerin yanı sıra Av. Tülay Bekar ve Av. Mehmet Cengiz’in isminin yer aldığı,

Tülay Bekar’dan ele geçirilen Samsung marka S06QJ1FL922965 seri numaralı hard disk içerisindeki; “16 mayıs avukatlar grubu” isimli excel dosyasında, Mehmet Cengiz’in adresinin, telefon numarasının ve mail adresinin yazılı olduğu,

Ufuk Akkaya’dan ele geçirilen seagate marka, 3ND1FHSB seri numaralı hard disk içerisindeki “genel başkana” isimli Ufuk Akkaya tarafından 16.06.2009 tarihinde Doğu Perinçek’e hitaben yazılmış word dosyasında; K.Ş.’nin de yer aldığı iftar yemeği fotoğrafları ile ilgili olarak; “Benim önerim bu fotoğrafları Aydınlık’ta yayımlamaktır. 3 Ağustos’a kadar 3-4 kez bu malzemelerden haber yaparız. Ayrıca bu fotoğraflar çok konuşulacak. H.B.Ö. ve Mehmet Cengiz’in bu fotoğrafları çok önemsediklerini düşünüyorum.” şeklinde notların yazılı olduğu, bu notların altında ise “Biz bu haftadan itibaren tokmağı elimize alıp davul çalabiliriz. Sayın başkan” şeklinde notun yazılı olduğu görülmüştür.

Mehmet Şener Eruygur’dan ele geçirilen Cumhuriyet Çalışma Grubu 14-03 Nisan 2004 tarihli devre raporunda; Ulusal Birlik Kurultayı başlığı altında; 20 Mart 2003 tarihinde Ankara Üniversitesi DTCF konferans salonunda Ulusal Birlik Kurultayının yapıldığı, kurultayda diğer şahısların yanı sıra İstanbul Üniversitesi Rektörü Kemal Alemdaroğlu, Çağdaş Eğitim Vakfı Başkanı Gülseven Yaşer ve Ulusal Kanal adına Ferit İlsever’in yanı sıra Ankara Barosu adına Mehmet Cengiz’in de bir konuşma yaptığı, bu konuşmada; “Bugün neredeyse savunulacak bir cumhuriyetin kalmadığı”, “Bir program çerçevesinde birleşilmesi”, “Ortak eylemi yürütecek bir sonuca gelinmesi gerektiği” ve “Egemenlik ilkesinin değiştirilmeye çalışıldığı,” şeklinde hususların yer aldığı anlaşılmıştır.

Tülay Bekar savunmasında şüpheliyle ilgili olarak; Mehmet Cengiz ile daha önce Ankara Barosu yönetiminde iken tanıştıklarını, Mehmet Cengiz, Nusret Senem, H.B.Ö. ile 16 Mayıs Dergisi'nde birlikte çalıştıklarını, Mehmet Cengiz ve Veli Küçük’ün kızı Z.K.’nin ayrı ayrı zamanlarda yanına geldiklerini, şahısların kendisinin beyefendiyi (K.Ş.) tanıdığını öğrendiklerini, kendisinden yardımcı olup olamayacaklarını sorduklarını, kendisinin bu dosyadan herhangi bir ücret almadığını, ücret konuşmadığını, Mehmet Cengiz’in kendisine başkanla (K.Ş.) alakalı bir şeyler var dediğini, kendisinin de bu konu üzerine K.Ş.’yi aradığını, kendisine konuyu ilettiğini, K.Ş.’nin ne varsa yayınlasınlar şeklinde söylediğini, görüşmede Doğu Perinçek ile ilgili geçen hususla ilgili olarak da Mehmet Cengiz’in kendisine Doğu Bey diye söylediği için kendisinin de o ifadeyi kullandığını belirtmiştir.

e) Deliller ve Hukuki durumunun değerlendirilmesi;

Şüpheli Mehmet Cengiz’in, İşçi Partisi Genel Başkan Yardımcısı olarak görev yapmasının yanı sıra avukatlık yaptığı, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasında da bir kısım İşçi Partili sanıkların avukatlığını üstlendiği anlaşılmıştır.

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden şüpheli Mehmet Cengiz’in, Ergenekon Silahlı Terör örgütü soruşturması kapsamında daha önceden haklarında kamu davası açılan sanıklardan Doğu Perinçek, Ferit İlsever, Nusret Senem, Hikmet Çiçek, Adnan Akfırat, Serhan Bolluk, Kemal Yalçın Alemdaroğlu, Yusuf Beşirik, İbrahim Benli, Yusuf Tuncer, Aydın Gergin, Mahir Çayan Güngör, İlhan Selçuk, Mehmet Şener Eruygur, Mustafa Ali Balbay, Mahir Akkar, Tunç Akkoç, Emin Gürses, Yalçın Küçük, Emcet Olcaytu, Ufuk Akkaya, Mehmet Deniz Yıldırım ile ayrıca hakkında işlem yapılan S.K., ve aynı soruşturma şüphelileri Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar’la irtibatlı olduğu tespit edilmiştir.

Şüpheli Mehmet Cengiz’in, Tülay Bekar ile birlikte İsçi Partisi Genel Başkan Yardımcısı Hasan Basri Özbey, Nusret Senem, Esin Ö., Uğur U. isimli şahıslarla birlikte 16 Mayıs Ulusal Hukuk ve Tavır Dergisi'ni çıkarttıkları, derginin yayın ve danışma kurulunda yer aldıkları,

 Mehmet Cengiz’in, diğer şüpheliler Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması içinde aktif olarak görev aldığı, Tülay Bekar’ın K.Ş. ile irtibatını bilerek, sanık Doğu Perinçek’in emir ve talimatları doğrultusunda Tülay Bekar ile irtibata geçtiği anlaşılmıştır.

Şüpheli Mehmet Cengiz’in, diğer şüpheliler Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte sağladıkları koordinasyon ile sürekli ve sistemli bir şekilde dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’yi dava konusunda yönlendirme ve etkileme çalışmaları yürüttükleri, bu durumun şüpheliler arasında gerçekleşen görüşmelere yansıdığı, bu duruma ilişkin;

Tape No: 14355’de kayıtlı, Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı telefon görüşmesinde T.Bekar’ın “Bir sürü neler neler konuşuyorlar, artık sen birilerin adamı olmuşsun”, “Korktuğu şeyler var diyorlar”, “Hani bir iftar yemeğine katılmıştın ya sen hatırlıyor musun”, “Hani tekne, tekne de” “Burada pazarlık konuşulduğu falan söyleniyor”, “yani çok samimiymişsiniz görüntülerde”, “Sanıyorum onu şey görüntü haline getirmişler …”, “K.Ş’nin “Kim bunu söylüyor İşçi Partisi mi” dediği, T.Bekar’ın “Of ya, ya telefonda niye konuşuyorsun ya ...”,“Kes sesini dıt hıı küstüm ben sana konuşmuyorum” şeklindeki görüşme açıkça ortaya koymaktadır.

Şüpheli Mehmet Cengiz’in de Mahkeme Başkanı K.Ş.’ye sistematik olarak yapılan baskı ve tehditlerin sağladığı güvence ile Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasından tutuklu bulunan İşçi Partili sanıkların tahliye edileceğini her fırsatta dile getirdiği, bu duruma ilişkin Mehmet Cengiz’in;

Tape No: 15106’da kayıtlı, Ferit İlsever ile yaptığı görüşmede; “Tahliye edecekler bu ikisini daha sonra problem Doğu’da düğümleniyor”, “O ikisi bence Kasım ayında tahliye” dediği, 

Tape No: 15193’de kayıtlı, 25.10.2009 günü Mehmet isimli şahısla yaptığı görüşmede; “Heyet muhalefet ediyor, Başkan bizden yana muhalefet ediyor, yani olumlu anlamda bakalım ne olacak fena değil yani durum”, “evet Kasımda heralde ikisi çıkar öyle tahmin ediyorum şeyle Nusret’le, Hikmet”, “Başkan da buna eklenir mi eklenmez mi, eklenmezse ne kadar daha yatar onu bilemiyorum tabi ama yani ikisinin ucu göründü” dediği, 

Tape No: 15199’da kayıtlı, 01.12.2009 günü H.B.Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde; Mehmet Cengiz’in “Şimdi itiraz üzerine Nusret ve şeyle ilgili Hikmet’le ilgili ihtirazı 14 reddetmiş başkanın muhalefetiyle”, “14 ün Başkanının da muhalefeti var”, “İki Başkan bizden yana 14 ün Başkanı da 13 ün Başkanı da, bu da güç katar bu da güç katar şeye” dediği, H.B.Ö.’nün “Katar katar tabi abi ya …” dediği şeklinde geçen görüşmelerden de açıkça anlaşılmaktadır. 

Tape No: 14365’de kayıtlı, Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı telefon görüşmesinde; Tülay Bekar’ın “Bugün Seyfi Oktay ile dedikodunu yaptık”, “ Niçin bu kadar gecikiyor diyor iddianameyi niçin kabul etti ki diyor, …” şeklindeki görüşmelerden baskı ve yönlendirme faaliyetini ifade ettikleri, 

Tape No: 14374’de kayıtlı, Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede; T.Bekar’ın “Hakim arkadaşlarından bir vermiş fotoğraflarını …, Bu nasıl birliktelik başlığı ile çıkacak haber Hürriyet gazetesinde,” dediği K.Ş.’nin “Orda çekilen resimleri Hakim arkadaşımız gazeteciye verdi” dediği T.Bekar’ın “Onu bilemiyorum ama haberin konusu geçen konuştuğumuz gibi polisle yakın olduğun konusunda heyetin ve Savcıyla yakın olduğu konusundaydı ve sanıyorum bu hafta ya da önümüzde ki hafta haber çıkacak…, nasıl savcıyla şeyi polisi yan yana görüyorlarsa aynı şekilde haber çıkacak, ondan sonra sanıkların sana güveni kalmayacak …” dediği, 

Devam eden süreçte Mehmet Cengiz, Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay’ın bu baskı ve yönlendirme faaliyetlerini sistematik bir şekilde artırdıkları, Tape No: 13792’da kayıtlı Tülay Bekar’ın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde; M.S.Oktay’ın K.Ş.’yi kastederek “Herhalde biraz mesajları almıştır”, “… siz de çok yüklendiniz yani” dediği şeklindeki görüşme içeriklerinden şüphelilerin dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’ye örgüt adına mesajlar verip, baskı yaptıkları anlaşılmıştır.

Ufuk Akkaya’dan ele geçirilen dijital verilerdeki “genel başkana” isimli Ufuk Akkaya tarafından 16.06.2009 tarihinde Doğu Perinçek’e hitaben yazılmış word dosyasında; K.Ş.’nin de yer aldığı iftar yemeği fotoğrafları ile ilgili olarak; “Benim önerim bu fotoğrafları Aydınlık’ta yayımlamaktır. 3 Ağustos’a kadar 3-4 kez bu malzemelerden haber yaparız. Ayrıca bu fotoğraflar çok konuşulacak. H.B.Ö. ve Mehmet Cengiz’in bu fotoğrafları çok önemsediklerini düşünüyorum.” şeklinde notların yazılı olduğu, bu notların altında ise “Biz bu haftadan itibaren tokmağı elimize alıp davul çalabiliriz. Sayın başkan” şeklinde notun yazılı olduğu görülmüştür.

Sanık Ufuk Akkaya’nın, Doğu Perinçek’e fotoğrafların yayınlanıp yayınlanmamasını sorduğu ve Mehmet Cengiz’in çok önemsediğini belirttiği fotoğrafların 06.10.2009 tarihinde ODATV isimli internet sitesinde “Bu fotoğraflar olay yaratacak” başlığı altında yayınlandığı anlaşılmıştır.

Bununla birlikte iftar yemeği görüntülerinin ODATV internet sitesinde yayınlanması sonrasında şüpheli Mehmet Cengiz Tape No:15189’da kayıtlı, H.B.Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde; M.Cengiz’in “Ben sana şeyi sormayı unuttum ODATV ne oldu ODATV” dediği, H.B.Ö.’nün “Yayınlanmıyor biz görmüyoruz yani onu”, “yani yayınlandı bize ne zararı da olacaksa yararı da olacaksa yayınlandı artık” şeklindeki görüşmeden, görüntülerin ODATV’de yayınlanmasını şüpheli Mehmet Cengiz’in takip ederek sanık Doğu Perinçek’in bunu nasıl karşıladığının değerlendirmesini yaptıkları anlaşılmıştır.

Bu konuda şüpheli Tülay Bekar savunmasında, Mehmet Cengiz’in kendisine K.Ş. ile alakalı bir şeyler olduğunu söylediğini, kendisinin de bu konuyu K.Ş.’ye aktardığını, Mehmet Cengiz'e gizli dosyanın nereden geldiğini sormadığını beyan etmiştir. Ancak devam eden süreçte aynı konuyu birden fazla farklı dönemlerde gündeme getirerek baskı unsuru olarak kullanmış olması, yapılan bu çalışmanın sistematik bir şekilde şüpheli Mehmet Cengiz’in yönlendirmesi ve örgütün talimatlarıyla yapıldığını açıkça ortaya koymaktadır.

Mehmet Cengiz’in bu faaliyetlerinin yanı sıra avukatlık görevi dışında örgütsel talimatlarla hareket ettiği, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü soruşturmasında görevli hakim ve savcıları baskı altına almak ve kamuoyunda yıpratmak amacıyla hem yazılı medyada hem de televizyonlarda yayınlar yaptırdığı, bu yayınların avukatlık faaliyetleri ile ilgisinin olmadığı, talimatları örgüt yöneticisi olan tutuklu sanık Doğu Perinçek’ten aldığı mevcut telefon görüşmelerinden anlaşılmıştır. Şüphelinin, diğer şüphelilerle birlikte yargı yapılanması içinde yer alarak birlikte hareket ettikleri, mahkemeden tahliye sağlamak amacıyla yasa dışı yollara başvurdukları, bu konuda Tülay Bekar ile yaptığı görüşmeleri parti içindeki etkin konumdaki kişilerle paylaştığı anlaşılmıştır.

Şüpheli Mehmet Cengiz’in hakim savcı kararnamesiyle ilgili olarak da diğer şüphelilerle birlikte organize bir şekilde hareket ettiği ve örgüt amaçları doğrultusunda karar vermediklerini düşündükleri hakim ve savcılarla mahkeme üyelerinin görev yerlerinin değiştirilmesi için faaliyette bulundukları anlaşılmıştır. Bu kapsamda Mehmet Cengiz’in Tape No: 15191’da kayıtlı, 08.10.2009 günü H.B.Ö. ile yaptığı telefon görüşmesinde; H.B.Ö.’nün “Görüşmenin de güz kararnamesini de görüşeceksiniz de mi” dediği, M.Cengiz’in “Tabi görüşecem ama o şimdi olmayacak haftaya kalacak”, “Haftaya kalacak bir başka sebeple gelince anlatırım” şeklinde konuşarak hakim ve savcıların atamasıyla ilgili güz kararnamesinden bahsettiği ancak bu konuyla ilgili telefonda konuşmaktan kaçındığı ve gizliliğe önem verdiği anlaşılmıştır.

Bu görüşmeden yaklaşık bir hafta sonra yani 14.10.2009 günü Mehmet Cengiz’in Tülay Bekar’la ofisinde görüştükleri anlaşılmıştır. Aynı gün yapılan fiziki takip çalışmalarında ise, Mehmet Cengiz’in Tülay Bekar'a ait Ankara’da ki avukatlık ofisinden ayrıldıktan kısa bir süre sonra Mehmet Seyfi Oktay’ın aynı ofise geldiği ve Tülay Bekar ile görüşme yaptığı, daha sonra ise Mehmet Seyfi Oktay’ın dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile bir görüşme yaptığı anlaşılmıştır.

Diğer taraftan, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün medya yapılanması içerisinde yer alan ODATV’de yapılan aramada çok sayıda dijital veri ele geçirilmiştir. Ele geçirilen verilerin içerisindeki “Hanefi.doc” isimli word dosyasında; “Doğu Hanefi’nin ağzından Ergenekon’un boş bir dava olarak anlatılması sağlanmalı diyor. Doğunun çalışmalarından faydalanılmalı. Hanefi’ye güvence verilmeli… Doğu cemaatle ilgili M. Cengiz’de kullanılabilecek yeni belgelerin olduğu haberini gönderdi. Muhakkak görüşülmeli, bu belgelerde cemaat içi kavga başlatacak bilgiler olduğunu söylüyor. Kitaba eklenmeli. … M.Cengiz’deki yeni bilgiler ve Hanefi’nin gönderdikleri üzerinden, emniyeti ele geçirmiş F tipi yapılanmayı kitapta işleyelim.” şeklinde örgütsel içerikli notların yazılı olduğu görülmüştür. 

“Hanefi” isimli örgütsel dokümana bakıldığında Hüseyin Soner Yalçın’ın, Hanefi Avcı tarafından yazıldığı iddia edilen “Haliçte Yaşayan Simonlar” isimli kitapta Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün hedef ve amaçları doğrultusunda hangi konuların yer alması gerektiği ve bu bağlamda kitabın yazım süreci ile ilgili talimatların olduğu görülmüştür. Bilirkişilerce yapılan incelemelerde belgenin “soner” isimli kullanıcı tarafından oluşturularak son olarak kaydedildiği tespit edilmiştir. 

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, örgüt üyesi şüphelilerin devam etmekte olan Ergenekon davasını ve soruşturmasını etkilemeye yönelik çalışmalar kapsamında Ulusal Medya 2010 isimli örgütsel dokümanda belirlenen “Operasyon sürecini yürüten kurumlara mensup olup tezlerimize ve faaliyetlerimize destek veren, kamuoyunun yakından tanıdığı ve güvendiği kişilere, Ergenekon ve benzeri davaların tertip olduğu yönünde açıklama ve yayın yaptırılması için bilgi, belge ve teknik destek sağlanmalıdır.” stratejisi çerçevesinde, kitap çalışmaları gerçekleştirildiği tespit edilmiştir.

“Hanefi” isimli örgütsel dokümandan, “Ulusal Medya 2010” isimli örgüt dokümanında belirtilen stratejiler doğrultusunda çıkarılması planlanan kitap çalışmasına, Doğu Perinçek’in çalışmalarından faydalanılmasının istendiği, bunun yanı sıra Doğu Perinçek’in talebi üzerine Şüpheli Mehmet Cengiz’de bulunan belgelerle aynı kitaba katkı sağlanmak istendiği, bu amaçla Mehmet Cengiz ile irtibata geçildiği anlaşılmaktadır.

Ayrıca, sanık Soner Yalçın’ın imtiyaz sahibi olduğu ODATV isimli internet sitesinde yapılan araştırmada 15.01.2009 tarihli “Tuncay Güney’in ifadesi 2008’de mi alındı” başlıklı bir röportaja yer verildiği görülmüştür. Söz konusu röportajın ise Şüpheli Mehmet Cengiz ile yapıldığı, röportajın içeriğinde ise genel olarak Tuncay Güney’le aslında 2001 yılında mülakat yapılmadığı, mülakatın 2008 yılında yapıldığından bahsedilerek Tuncay Güney’in savcı yardımcısı gibi çalıştığı belirtilmektedir. Bu bağlamda, Şüpheli Mehmet Cengiz ile yapılan röportajın soruşturma ve dava sürecini etkilemeye yönelik kara propaganda amaçlı olarak ODATV’de yayınlandığı anlaşılmaktadır.

Toplanan deliller birlikte değerlendirildiğinde; Şüpheli Mehmet Cengiz’in, Av.Tülay Bekar, Mehmet Seyfi Oktay ve diğer şüphelilerle birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün talimatları doğrultusunda organize ve hiyerarşik bir yapı içersinde hareket ederek örgütün yargı yapılanması içerisinde kadrolaşma ve yargı görevini yapanları etkileme faaliyetlerinde bulundukları, 

Yukarıda ayrıntısıyla açıklanan birçok görüşme ve fiziki takip ve tespit tutanaklarından, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davasına bakan mahkeme başkanı K.Ş.’yi baskıyla etki altına alarak bazı tutuklu kişilerin tahliye edilmesi yönünde faaliyet gösterdiği, bunların yanı sıra şüphelinin tahliyesi sonrasında örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda yayınlanan kitaba katkılarda bulunduğu, Ergenekon Silahlı Terör Örgütü üyesi olduğu, yargı görevi yapanı baskı ve hukuka aykırı olarak etkileyerek yargı görevini yapanı etkileme ve adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarını işlediği tüm dosya kapsamından anlaşılmakla,

Şüpheli Mehmet Cengiz’in eylemlerine uyan TCK.’nın 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanununun 5, TCK.'nın 277, 288, 43, 53, 58/9 ve 63. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

5) ŞÜPHELİ KUDBEDİN KAYA

a) Savunmaları;

Özetle; Ergenekon Silahlı Terör Örgütü davası ile hiçbir ilgi ve alakasının olmadığını, sanıklardan hiçbirinin vekilliğini üstlenmediği gibi görüşme de yapmadığını, 

Şüpheliler Mehmet Cengiz, Canfer Balçık ve Sefa Altıoğlu’nu tanımadığını, Mehmet Seyfi Oktay’ı eski Adalet Bakanı olması sebebiyle tanıdığını, 20 yıldır Didim’de yazlık komşusu olduğunu, Ankara’da da 10 yıldan beri eniştesi ile aynı sitede komşu olduğunu, ailece kendisiyle görüştüklerini, Ankara’ya gittiğinde ya da İstanbul’a gelip gittiğinde kendisini bazen ziyaret ettiğini, İstanbul’da iken Florya Atatürk Deniz Köşkü’nde kaldığını, bazen orada ziyaret ettiğini, 

Ali Hadi Emre’nin avukat olduğunu, uzun yıllardan beri kendisini tanıdığını, Ataköy’de de çok yakın oturduklarını, birlikte girdikleri davalar olduğunu, 

Hüseyin Yıldırım’ı nezarette tanıdığını, ancak Mehmet Seyfi Oktay İstanbul’a geldiğinde onunla görüştüğünü, aralarında geçen konuşmalardan bunu duyduğunu, 

Tülay Bekar’ı avukat olduğu için tanıdığını, Ankara’ya gittiğinde bürosuna uğradığını, İstanbul’daki bürosuna da bir kere bir kaç ay önce gittiğini, 

Veli Küçük ve Doğu Perinçek’i de basından tanıdığını, 

Tape No: 15051’de Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşme sorulduğunda; Görüşmede abi olarak bahsettiği kişinin Av. Ali Hadi Emre olduğunu, Ankara’ya gitmeyi planladıklarını, hangi gün uygunsa o gün gitmek için kendisine konuyu sorduğunu, 

Tape No: 14910’da Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmenin; Mehmet Seyfi Oktay ile ilgili olmadığını, kendisinin Ali Hadi Emre ile birlikte Yargıtay’da bulunan bir dosyanın takibi ile ilgili olduğunu, Mehmet Seyfi Oktay ile görüşmenin gerçekleşmediğini, Mehmet Seyfi Oktay ile görüşmek istemelerinin sebebinin yargı ile olan sıkıntıları anlatmak için olduğunu, rutin tarihlerde yaptıkları görüşmeler olmadığını, bir de Ali Hadi'nin Giresun’da akrabası olan bir savcının olduğunu onunla ilgili görüşmek istediğini, 

Dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’yi etkileme ve yönlendirmeye yönelik faaliyetler sorulduğunda; Tülay Bekar’ın K.Ş. ile ilgisini bilmediğini, Tülay Bekar, Mehmet Seyfi Oktay ve Ali Hadi Emre ile toplu olarak bir araya gelmediklerini, Ergenekon yapılanmasını bir terör örgütü olarak gördüğünü, bu kişilerden fayda değil zarar gördüğünü, Tülay Bekar’ın bu konuda bir şey söylemediğini, 

Ergenekon davaları ve yapılanması ile ilgili Tülay Bekar ile hiçbir konuyu görüşmediğini, ayrıca Tülay Bekar ile siyasal herhangi bir konuda da görüş alış verişi yapmadığını, 

Tülay Bekar, Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve K.Ş. ile yapılan yemekli toplantılara katılmadığını, görüşmelerden haberinin olmadığını, ismi geçen kişilerle toplu olarak herhangi bir yerde buluşmadığını, yemek yemediğini, ancak Ali Hadi ve Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte bir kaç defa İstanbul’da ya da Ankara’da bir araya gelip yemek yediklerini, 

Tape No: 13523’de Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşme ve yemekli toplantı konusunda; yemeğin doğru olduğunu, yapıldığını, ancak K.Ş. ile hiçbir şey konuşmadıklarını, Tülay Bekar’ın bu yemekte olmadığını, Mehmet Seyfi Oktay ile genel konularda sohbet ettiklerini, 

Tape No: 13843’de Tülay Bekar ile yaptığı görüşmede Tülay Bekar’ın bürosuna ilk defa gittiğini, bu amaçla kendisiyle yaptığı görüşme olduğunu, İstanbul 12. Ağır Ceza Mahkemesinde bulunup temyiz edilen dosyası hakkında görüşme yaptığını, 

Tape No: 13538’de; Mehmet Seyfi Oktay’ı yemeğe davet ettiğini, Mehmet Seyfi Oktay’ın yakın arkadaşı M. E. S. ve Ali Hadi Emre ile birlikte yemek yediklerini, yerini hatırlamadığını, Yeşilköy’de bir balıkçı lokantasında olabileceğini, yukarıdaki hususlar ile ilgili herhangi bir şey konuşmadıklarını, 

Yukarıda isimleri geçen kişilerle K.Ş. ile bu kişilerin bir araya gelmelerinden önce yaptığı görüşmelerin tamamen tesadüf olduğunu, Tülay Bekar’ın bir gün sonra İstanbul’a geleceğini bilse Ankara’da herhangi bir görüşme yapmayacağını, 

Ergenekon davasına bakan hakim ve savcılar ile ilgili herhangi bir faaliyetinin olmadığını, 

Tape No: 13446’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede, “O notları Kudbedin ulaştırdı değil mi size” şeklindeki konuşma ve bazı yargı atamalarıyla ilgili hususlar sorulduğunda; üç dört Hakim Savcı atamasıyla ilgili talepler olduğunu, bunları Ali Hadi Emre’nin kendisine vererek Mehmet Seyfi Oktay’a ulaştırmasını istediğini, kendisinin de bu isim listesini Ankara’ya gittiğinde Mehmet Seyfi Oktay’a verdiğini, ancak bu kişilerin Ergenekon davalarına bakan hakim ve savcılar olmadığını, bireysel bazı hakim ve savcı arkadaşların taleplerinden oluşan bir yazı olduğunu, 

Tape No: 14699’da Ali Hadi Emre ve Y. Ö.’nün görüşmesinde geçen “Bizim avukat Kudbedin'i tanıyorsun biz de beraber geçen bi ara gittik gene bi ara yemek yedik Seyfi abi vardı. Ondan sonra yani seninle ilgili gine konuştuk, yani o çok garanti konuştu ya, ben de sana söylemedim, … Kadir beye bi şey söylediğiniz zaman diyor ki diyor mesela daha başka talepler de vardı şeye de söyleyin diyordu işte bi neydi o adamın ya E.’ye onu da bi görün falan diyordu” şeklindeki konuşmalar sorulduğunda; Kendisinin dışında yapılan bir görüşme olduğunu, yukarıda beyan ettiği gibi Ankara’da Mehmet Seyfi Oktay’a verdiği not içerisinde Y.Ö. isimli hakimin de isminin olduğunu, bu yüzden telefon konuşmasında kendi isminin de geçtiğini, 

Tape No: 15024, 14703'de geçen konular ve Hakim Y. Ö.’nün Bakırköy 4. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığına getirilmesi ile ilgili olarak tavassutta bulunulmasıyla ilgili sorulduğunda; Görüşmenin doğru olduğunu, son kararnamede yapılan atamalarla ilgili aralarında bir değerlendirme yaptıklarını, tayinler konusunda herhangi bir çalışma ve tavassutunun olmadığını, 

Soruşturma kapsamında, Mehmet Seyfi Oktay’ın Kırklareli Ağır Ceza Hakimi H. A.’nın yer değiştirme cezası almaması için tavassutta bulunduğu yönündeki tespitler sorulduğunda; H. A.’nın kendi hemşehrilisi olduğunu, tanıdığını,

Tape No: 13400’de Mehmet Seyfi Oktay ile H. A. konusunda yaptığı görüşme sorulduğunda; Mehmet Seyfi Oktay’ın yanında H. A. olduğunu öğrenince kendisine selamlarını söylemesini istediğini, H. A. ile ilgili kendisinin bir çalışmasının olmadığını, 

Giresun Cumhuriyet Savcısı N.N.A.’nın tayin işlemiyle ilgili tavassut faaliyetleri sorulduğunda; Av. Ali Hadi Emre aracılığıyla Ankara’da tanıştığını, daha sonra birlikte gidip Mehmet Seyfi Oktay ile görüştüklerini, onların yanında bulunmaktan başka herhangi bir faaliyeti ya da çalışması olmadığını, görevden uzaklaştırma konusunu da öğrendiğini, 

Ali Hadi Emre’nin, 2007 yılında çete soruşturması kapsamında meslekten çıkartılan, İstanbul Ağır Ceza Mahkemesinde görevli eski Hakim A. K.’nin mesleğine geri dönebilmesi için çalışma yürüttüğü şeklindeki tespit sorulduğunda; A. K.’yi tanıdığını, kendi ilçesi olan Çermik’te görev yaptığını, kendisi ile bir iki kez gelip görüşme yaptığını, A.K'nin Elazığ’lı olduğu için Ali Hadi’nin hemşehrisi olduğunu, ancak belirtilen konuda herhangi bir katkısının olmadığını, kendisinden herhangi bir talepte bulunmadığını, mesleğe dönmek için çalışma yaptığını bildiğini, 

Tape No: 13505’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmede A.H.Emre’nin “Kudbedin falan da dedi ki biz de bi Ankara'ya gidelim o arkadaş vardı ya hani o bi tane A. K. hani bu ihraç kararı çıkan onu bi görüştürelim bazılarına falan diyordu”, “Bu Sıddık Bey dedi ki gelsinler dedi o Danıştay kökenli kurul üyeleri var ya onlarla görüştüreyim ben dedi” şeklindeki konuşmaları sorulduğunda; Ankara’ya gittiklerinde sadece Mehmet Seyfi Oktay ile görüştüklerini, Danıştay üyeleri ya da HSYK üyeleriyle görüşmediklerini, özel olarak Ankara’ya gitmelerinin söz konusu olmadığını, davalar için gittikleri zaman kendilerinden bir rica yapılmış ise bununla ilgili görüşme yapmış olabileceklerini,

İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi E. C.’yi tanıyıp tanımadığı, E. C.’yi tutuklu bulunan bir kişinin tahliye edilmesi konusunda tehdit edip etmediği ve şantaj yapıp yapmadığı sorulduğunda; E.C.’yi hem üye hakimliği döneminde hem de başkanlığı döneminde dosyalarına bakmasından dolayı tanıdığını, herhangi bir tehdit ya da şantaj olayı içerisinde bulunmadığını, kimseden talimat almadığını, 

Tape No: 14928’de Ali Hadi Emre ile E.C. arasındaki görüşmede özetle; E.C.’nin“Kudbedin beni ikide bir tehdit edip duruyor ya”, “… işte o hadiseden dolayı yok efendim işte bunu tahliye edeceksin etmezsen seni müfettişe şikayet ederim iftira ederim Zafer beye söylemiş o da geldi bana söyledi moralim bozuluyor”, “.. Ben de yatarım sen de yat yok bilmem ney…”, “.. böyle tehditle bir şey mi istiyor”, “... Kadir beye de anlatacağım gerekirse Seyfi beye de anlatacağım yani ne bileyim bilmem ne uyuşturucu baronunu ben tahliye etmem için beni böyle tehdit etmesi mi lazım”, “bu adamı ben nasıl tahliye edeyim diyorum yok illa sen bunu tahliye edeceksin” şeklindeki görüşme sorulduğunda; Böyle bir tehdit ve şantaj olayına karışmadığını, görüşmenin kendisi dışında yapıldığını, aralarında görüşmede geçen boyutta herhangi bir olay yaşanmadığını, belirtildiği şekilde bir tutuklunun avukatlığını yapmadığını, Mehmet Seyfi Oktay’ın bu konularla ilgisi ve bilgisi olmadığını, Ali Hadi Emre’nin bu konuyla ilgili kendisiyle görüştüğünü, konuyu sorduğunu, kendisinin de kesinlikle böyle bir olay olmadığını söylediğini, 

K.S.S. isimli kişiyi tanıyıp tanımadığı sorulduğunda; Bu kişiyi 2-3 yıl önce uyuşturucu madde suçundan yakalanmasından sonra ceza evinde ziyaret ettiğini, iki üç defa görüştüğünü, ancak tutarlı bir adam olarak görmediği için vekaletini almadığını,

Şüpheli Ali Hadi Emre’den el konulan ve “K. S. S.” isimli şahıs tarafından Ali Hadi Emre’ye hitaben yazılmış, 01.02.2010 tarihli mektup sorulduğunda; Bu mektuptan ilk defa burada haberdar olduğunu, bu konunun muhatabının Ali Hadi olduğunu, gıyabında ithamlarda bulunulduğunu, bunların hiçbirinin doğru olmadığını, 

Bu dava dosyası ile ilgili K. S. S. ile görüştüğünü, görüştüğünde henüz davası açılmadığını, vekaletini de üstlenmediğini, aynı dosyada sanık olarak C. N. isimli bir kişinin daha olduğunu, Ali Hadi Emre’nin bu kişinin avukatlığını yaptığını, kendisinin hiçbir duruşmaya katılmadığını, E. C. isimli kişiyle hakimlik görevi dışında herhangi bir ilgi ve ilişkisinin olmadığını, suçlamaları kabul etmediğini,

Tape No: 13402 ve 13406’daki görüşmeyle ilgili soruşturmada, İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlarının dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüştürülmesi amacıyla Mehmet Seyfi Oktay tarafından 30.05.2009 tarihinde yemekli bir toplantı organize edildiği, bu toplantıya mahkeme başkanlarının yanı sıra kendisinin de katılmasıyla ilgili tespitler sorulduğunda; Bu toplantıyı Mehmet Seyfi Oktay’ın kendilerinin talebi üzerine ayarladığını, Beşiktaş Adliyesinde görev yapan E. ve Z. beylerin mesleki sorunlarının ve sıkıntılarının çözülmesi için randevu talep ettiklerini, görüşmenin gerçekleştiğini, Ankara'da Tike lokantasında kendisi ile birlikte Ali Hadi Emre, Mehmet Seyfi Oktay, Z. ile E. başkanların olduğunu, Başkanların sıkıntılarından bahsettiklerini, dönemin HSYK Başkan vekili ile görüşmek için randevu ayarlanmasını istediklerini, bu taleplerin Mehmet Seyfi Oktay’a yapıldığını,

Soruşturmada, 01.10.2009 tarihinde Su Ada’da düzenlenen bir yemekli toplantı yapılması, bu toplantıya kendisi ile birlikte Ali Hadi Emre’nin katılması konuları sorulduğunda; Misafir olarak bu yemeğe davet edildiğini, yemeği eski bakanlardan M.M.’nin organize ettiğini, kendisini de M. M.’nin davet ettiğini, M. M.’nin 1 ya da 2 ayda bir tanıdığı hakim ve savcılara, bürokratlara bu şekilde yemek tertip ettiğini, 2 defa katıldığını, bir defasında görüşmede geçtiği şekilde Galatasaray adasında bir defa da Florya'da Kasaba isimli restaurantta katıldığını, toplantılarda 15 – 20’den fazla kişinin olduğunu, tamamen güncel hayatın içinden konuların konuşulduğunu, ne politik konu ne de mesleki konular hakkında konuşma olmadığını,

Soruşturmada Mehmet Seyfi Oktay’ın K.Ö.’den 14.10.2009 günü tekrar randevu aldığı ve İstanbul 10 ve 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanları ile dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö.’yi ikinci kez görüştürdüğü tespitleri sorulduğunda; 14/10/2009 tarihli toplantıdan bilgisinin olduğunu, ancak kendisi ile Ali Hadi’nin onlarla oturmadığını, E. ve Z. başkanlar Tike isimli restaurantta Mehmet Seyfi Oktay ve K.Ö. ile görüşme yaptıklarını, kendilerinin de aynı restaurantta başka bir bölümde bulunduklarını, 

Tape No: 14654, 14657, 14663 ve 14665'de kayıtlı görüşmeler sorulduğunda; Erkan ve Zafer Başkanların taleplerinin kendisine yapılmadığını, bu şahısların Ali Hadi ile görüştüklerini, Ali Hadi’nin de görüşme öncesi kendisinin başkanlara uğrayıp konuyu teyit etmesini istediğini, kendisinin de başkanlardan birine uğradığını, görüşme yapacağını teyit ettiğini, ancak kiminle görüştüğünü hatırlamadığını, 

Ali Hadi Emre’nin Ankara’ya uçakla gittiğini, kendisinin de Ankara’ya arabasıyla gittiğini, yanında ise Z. ve E. Mahkeme Başkanlarının bulunduğunu, Dedeman Otel’e gittiklerini, Ali Hadi ve Mehmet Seyfi Oktay’ın otele geldiğini, oradan Tike Restorana gittiklerini, 

Tape No: 13378’de Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşme ve telefon dinlemelerine karşı kullanılan cihazların temini konusu sorulduğunda; Burada geçen konu yasa dışı gizli dinlemeleri önlemek için istenilen bir cihaza ilişkin olduğunu, Mehmet Seyfi Oktay’ın gizli dinlemeyi engellemek amacıyla bir cihaz almasını istemesi üzerine, Tahtakale’den araştırıp 280 dolara bir cihaz temin ettiğini, 

b) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 13378’de kayıtlı, 16.05.2009 günü saat:14.24’te Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “O şey cihaz geldi. tabi o evde kurulan bir şey herhalde yani.” dediği, Kudbedin’in “Evet evet” dediği, M.S. Oktay’ın “Ona bi bakacağız gerçi içinde şey yok prospektüsü yok” dediği, Kudbedin’in “Arabaya da yapılıyormuş ben daha ona bakmadım” dediği, M.S. Oktay’ın “Bu şeye telefonun içerisine konan birşey yok mu böyle telefona” dediği, Kudbedin’in “Ya o o varmış o tipten daha gelmemiş herhalde. ben takip ediyorum bu şimdilik öyle idare edeceğiz” dediği,

Tape No: 13400’de kayıtlı, 29.05.2009 günü saat:19.09’da Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı görüşmede özetle; K.Kaya’nın “Ben kısmetse bu akşam geleceğim yarın görüşmek üzere” “Siz müsait ne zaman olursunuz yarın” dediği, M.S. Oktay’ın“Yarın işte o yarını size ayırdık yani hani” dediği, K.Kaya’nın “Evet tamam saat kaçta buluşalım yani nereye gidelim onu ben size dedim sorayım” dediği, M.S. Oktay’ın “yarın ben şeyle görüşeyim Kadir beyle. Yeri tespit ederiz olmaz mı” dediği, K.Kaya’nın “Tamam olur”, “Bir emriniz var mı İstanbul’dan” dediği, M.S. Oktay’ın “Bakın H.A. Bakırköy Hakim hemşehrin onunla birlikteyiz” dediği, K.Kaya’nın “Öylemi selamlarımı söyleyin ...” dediği,

Tape No: 13402’de kayıtlı, 30.05.2009 günü saat:12.11’da Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Saat 2 de burada Tike lokantasında. Zaten fazla yemek falan da şu an kahvaltıdayım diyor geç kalktım diyor. Ama artık orada otururuz herhalde. Neredeler arkadaşlar.” dediği, K.Kaya’nın“Biz beraberiz isterseniz biz yemeğimizi yiyelim, 2 de bekleriz nasıl isterseniz yani Ali abi gelsin Ali Hadi bey.” dediği, M.S.Oktay’ın“Nerede o” dediği, K.Kaya’nın “O hava alanından yolda geliyor.” dediği, 

Tape No: 13406’da kayıtlı, 30.05.2009 günü saat:20.32’de Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya arasındaki görüşmede özetle; Bir süre hal hatır sorduktan sonra M.S.Oktay’ın“…Başkanlar’la beraber misiniz.” dediği, K.Kaya’nın “Yok hayır ayrıldık” dediği, M.S.Oktay’ın“Memnun oldu değil mi başkanlar.” dediği, K.Kaya’nın“Ya tabi ki yani çok teşekkür ederiz inanın bize hafta sonunu ayırdınız gerçekten çok mutlu olduk, onlar da çok mutlu oldular.” dediği, M.S.Oktay’ın“Ya hayır geçen sefer bize bir şey söylememişlerdi... şey başkan. Yani buradaki başkan geçen defa bir şey söylememişti sonradan imalı bir şekilde serzenişte bulundu onun üzerine iyi oldu değil mi, yani biz bir şey söylemedi” dediği, K.Kaya’nın“Evet evet çok iyi oldu” dediği,

Tespit olunan telefon görüşmelerindeki olaya yönelik Kudbedin Kaya'nın alınan savunmasında; Ankara Tike lokantasında kendisi ile Ali Hadi Emre, Mehmet Seyfi Oktay, mahkeme başkanları Z.B. ve E.C.’nin görüşme yaptıklarını, burada başkanların sıkıntılarından bahsettiklerini, sık sık teftişe uğradıklarını anlattıklarını, dönemin HSYK Başkan Vekili ile görüşmek için Mehmet Seyfi Oktay’dan randevu ayarlamasını istediklerini beyan etmiştir.

Mehmet Seyfi Oktay'ın alınan ifadesinde ise; Tike isimli restaurantta K.Ö. ve mahkeme başkanları E.C. ve Z.B.’nin bulunduğunu, birlikte yemek yediklerini, mahkeme başkanlarının sorunlarının olduğunu, onları anlattıklarını, Tike lokantasındaki bu yemeğe Kudbedin Kaya ve Ali Hadi Emre’nin katılmadığını beyan etmiştir.

Tape No: 13446’da kayıtlı, 30.06.2009 günü saat:19.23’te Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “O notları Kudbedin ulaştırdı değil mi size” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet. Ben de öbür taraf şey gönderdim nedir.. Onu özel kalemine gönderdim. yani sizin bu şeyler bu dönem olmasa bile önümüzdeki dönem daha tedbir alırız öncesinden konuşur otururuz çözeriz” dediği, A.H.Emre’nin “İşte bu sefer yetişti, yetişmediyse zaten artık seneye ne şey eylül ekime ne yapalım yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Çağırırım oturur konuşuruz” dediği, A.H.Emre’nin “Bu dediğimiz beraber geldiğimiz arkadaşları hiç olmazsa yerinde bıraksınlar onları bir yere kaydırmasınlar da onlara sahip çıksınlar onlara yani” dediği, M.S.Oktay’ın “onlar görüştüler daha bunun şeyi yok. Oturduk konuştular daha ne yapalım şimdi. Sen deneyimli bir insansın bizim başka yapacağımız bişey var mı… söyledik artık bu kadar da şeyi var görüştüler. anlattılar nereye nasıl yapsınlar nereye alacaklar” dediği,

Tape No: 13836’da kayıtlı, 09.09.2009 günü saat:17.00’de Tülay Bekar ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı görüşmede; Kudbedin Kaya’nın “merhaba avukat” dediği, T. Bekar’ın “İstanbul’a geldim uzun zaman sonra eğer yakınlardaysanız görmek isterdim” dediği, K. Kaya’nın “yarın sabahtan da olabilir ben gerçi 11 gibi duruşmam var ama Beşiktaş'ta” dediği, T. Bekar’ın “O zaman saat 8 buçuk, 9 olabilir”, “Yeşilyurt civarındayım biliyorsunuz” dediği, K. Kaya’nın“Tamam 9 gibi uğrarım ben” dediği, 

Tape No: 13843'de kayıtlı, 15.09.2009 günü saat:11.32’de Tülay Bekar ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı görüşmede; K. Kaya’nın Ankara’da olduğunu söylediği, T. Bekar’ın “…ne zaman müsait olursunuz” dediği, K.Kaya’nın “En geç 1 olabilir mi”, “Yeriniz nerde ben tam olarak” dediği, T. Bekar’ın “Tunus caddesi”, “21/7 çok kolay Tunusun başında” dediği, K. Kaya’nın “Tamam” dediği, 

Tape No: 14622’de kayıtlı, 29.09.2009 günü saat:20.22’de Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin“seni şey aradı mı Mehmet abi” dediği, K.Kaya’nın“Aramadı abi beni kimse” dediği, A.H.Emre’nin“Ya... beni aradı söyledi perşembe günü 6 buçukta dedi bu Suada da yemek yiyeceğiz dedi Kudbedin beye de söyle dedi ” dediği, K. Kaya’nın“perşembe günü hı pardon ben başka Mehmet abi anladım tamam evet söyledi bana evet” dediği, A.H.Emre’nin“Başka bir gelişme var mı sende” dediği, K. Kaya’nın“Ben de işte o şey konusu Birol'la”, “bir türlü görüşemedik ben aradım dedim ki ben herhalde anladığım kadarıylı bu iş sen, siz vazgeçtiniz ben o işi iptal ediyorum”, “dedi yarın görüşelim yarın işte akşam üzeri görüşelim dedi bilmiyorum” dediği, A.H.Emre’nin“Tamam yarın akşam görüşün o zaman” dediği, K.Kaya’nın“Ama benim öbür taraf” dediği, A.H.Emre’nin “Bir gün sürer ya bir şey olmaz ya” dediği, K.Kaya’nın“Zaten yarın öğlene kadar haber bekliyor”, “Bence siz de bir arasanız onu diyin beni şimdi aradı diyin Kudbedin diyor ben iptal ediyorum ne diyorsunuz” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam ben ararım konuşurum onunla” dediği, 

Tape No: 14654’de kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:18.17’de Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “ “o şeyde aradı beni çarşamba günü bekliyor randevu almış Ankara'daki abi” dediği, K.Kaya’nın “Tamam abi” dediği, A.H.Emre’nin “çarşamba günü işte randevu almış sende varmış sen o arkadaşlar için yani” dediği, 

Tape No: 14657’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:12.40’da Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.Kaya’nın “abi ne taraftasınız” dediği, A.H.Emre’nin “Vallah yoldayım Edirne'ye gidiyorum Cemal’e gidiyorum”, “Yani bugün o tarafta değilim”, “He sen ne yaptın” dediği, K.Kaya’nın “Ben işte dedim sizi göreyim çarşamba gündüz mü orada olmam lazım benim” dediği, A.H.Emre’nin “bir ara istersen abiyi sen”, “Arkadaşları da gör” dediği, K.Kaya’nın “Tamam abi” dediği, 

Tape No: 14663’de kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:16.38’de Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “ne yaptın son olarak bir şey yaptın mı görüştün mü şey” dediği, K.Kaya’nın “Yok ben saat 10 da çıkacağım abi” dediği, A.H.Emre’nin “Kaçta orada olursunuz” dediği, K.Kaya’nın“1 buçuk 2 gibi oradayım” dediği, A.H.Emre’nin “İyi ben de orada olacak şekilde ayarlarım kendimi”, “2 kişi mi geliyorsunuz 1 kişi mi” dediği, K.Kaya’nın“Daha haber gelmedi bilmiyorum vallahi abi” dediği, A.H.Emre’nin “birde ben şeyle konuştum Mehmet abiyle sen istersen o şeyi götür Birol'a ver” dediği, K.Kaya’nın“Ne diyeyim” dediği, A.H.Emre’nin “bizim ki dersin istemiş ama olmamış herhalde olmamış ... edememiş”, “Bir şey söyleme deki öyle söyle tamam” dediği, 

Tape No: 14665’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:14.43’te Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Kudbedin geldiniz mi siz Ankara'ya” dediği, K.Kaya’nın“Ankara’ya bi 15- 20 dakikamız var” dediği, A.H.Emre’nin “Öyle mi ha peki bugün kalıyor muyuz dönüyor muyuz Ankara'da” dediği, K.Kaya’nın “Sheraton'da mı buluşalım, Dedeman'da mı buluşalım, bir yerde buluşalım”, “Biz gişeleri geçtik yani geliyoruz” dediği, 

Tape No: 14666’da kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:14.50’de Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; K.Kaya’nın “sen Abiyle görüştün mü”, “Ne zaman buluşacağız biz şimdi onların evinin önünden geçeceğiz” dediği, A.H.Emre’nin “Dur ben arayayım sorayım sana döneyim ...” dediği, 

Tape No: 14667’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:14.51’de Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Nerede görüşelim akşam diye soruyor adamlar” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu kararlaştıralım da söyleyeyim” dediği, A.H.Emre’nin “istersen benle Kudbedin katılmayalım şimdi adam biraz bu şeylerden ürkebilir yani avukatlardan falan siz olun beraber biz oraya gelmeyelim sen arada konuşuruz yani” dediği, A.H.Emre’nin “Siz kendi aranızda olsanız daha iyi olur biz de size yakın bir yerde oluruz ayarlarız o şeyi ona göre” dediği, M.S.Oktay’ın “Sen katılabilirsin canım” dediği, A.H.Emre’nin “Yanlış anlar adam sonra bu ekip gidip geliyor der” dediği, 

Tape No: 14668’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:14.57’de sıralarında Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Diyor ki yeri siz belirleyin diyor… siz söyleyin diyor ben de ona göre söyleyeyim şu saatte gelsin diyor oraya” dediği, K.Kaya’nın“Tamam o zaman biz o zaman sana gelelim konuşalım ...” dediği,

Bu görüşmede şahısların Ankara Dedeman Otelinde buluşacakları bilgisi alınması üzerine 14.10.2009 gününe ait Dedeman Otel’in giriş ve lobi kısımlarını gösteren güvenlik kameralarına ait görüntüler incelendiğinde; saat 15.20 sıralarında Ali Hadi Emre, Kudbedin Kaya, dönemin İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı E.C. ve İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı Z.B.’nin otele giriş yaptıkları, dört dakika sonra Mehmet Seyfi Oktay ve bir şahsın da otele giriş yaptığı ve şahısların otelde görüşme yaptıkları tespit olunmuştur.

Bu olaya ilişkin şüpheli Kudbedin Kaya beyanında; Ali Hadi Emre’nin Ankara’ya uçakla geldiğini, kendisinin ise Ankara'ya arabayla geldiğini, yanında Z.B ve E.C.’nin bulunduğunu, Dedeman Oteline gittiklerini, otele daha sonra Ali Hadi Emre ve Mehmet Seyfi Oktay’ın geldiğini, birbirlerine hal hatır sorduklarını, Dedeman Otelinde bir müddet kaldıktan sonra Tike restorana gittiklerini beyan etmiştir.

Tape No: 13584’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:16.17’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Aradı, tabi bi kararname çalışması var. Onlarla uğraşıyor ben kurtulur kurtulmaz yanınızda olacam diyor, o geçen sefer oturduğumuz yer Tike diye bi lokanta vardı ya”, “O Tike'de buluşalım dedik” dediği, 

Bu görüşmede şahısların buluşacakları bilgisi alınması üzerine aynı gün yani 14.10.2009 günü saat 18.50 sıralarında fiziki takip yapılmış, yapılan takip çalışmaları neticesi, Ankara ili Çayyolu Tike Restaurant isimli yerde Mehmet Seyfi Oktay, dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö., İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı Z.B. ve A şahsın oturdukları, yemek yedikleri ve sohbet ettikleri, bu esnada aynı restaurantın üst katında ise Ali Hadi Emre ve Kudbedin Kaya’nın bir masada oturdukları ve sohbet ettikleri görülmüştür.

Tape No: 15024’de kayıtlı, 26.10.2009 günü saat:14.00’de Kudbedin Kaya ile M. M. arasındaki görüşmede özetle; M.M’nin “Ne oldu bi haber var mı” dediği, K.Kaya’nın “O gün bişey daha çıkmamıştı kararname yetkili kararnamesi galiba bugün ya da yarın dediler” dediği, M.M’nin“Çıkmış çıkmış… sen bi öğren bi öğren sen Ankara'dan bi öğren onu ne olmuş” dediği, K.Kaya’nın “Tamam ben bi görüşme yapayım sizi arayacağım akşam üzeri” dediği,

Tape No: 14703’de kayıtlı, 26.10.2009 günü saat:14.26 sıralarında Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya arasındaki görüşmede özetle; K.Kaya’nın “Şeyi öğrenebildin mi bu yetkiler belli oldu da” dediği, A.H.Emre’nin “Ya olmuş da yani işte 4 ağır cezayı şey yazmış” dediği, K.Kaya’nın “M. U. başka bi değişiklik yok işte 12 Ağır Cezaya iki tane üye göndermişler, 9 Ağır Cezaya bir üye göndermişler” dediği, A.H.Emre’nin “He kim onlar yani” dediği, K.Kaya’nın “O. K., M. E.” dediği, A.H.Emre’nin “Peki şey Bakırköy 12 Ağır Cezaya kim gelmiş acaba orası boştu ya” dediği, K.Kaya’nın “Onu bilmiyorum, epey değişiklik var Bakırköy'de de” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam ne yapalım artık. Yavuz bekleniyordu oraya, bu gelen arkadaş da iyi bi insan yani.” dediği,

Tape No: 15027’de kayıtlı, 11.01.2010 günü saat:12.23’te Kudbedin Kaya ile Tülay Bekar’ın yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “İyi günler meslektaşım nasılsınız…”, “…koşturuyorum bu hafta oraya geleceğim çarşamba gününden sonra”, “Arkadaşlarla görüştüm sizinle de görüşmeyi çok arzu ederim” dediği, K.Kaya’nın “Memnun olurum tabi ki” dediği, T.Bekar’ın “Şahin bey buradaydı İstanbul 14. Ağır Cezanın bir beraat kararı varmış” “Dilekçenizde bahsediyorsunuz ama dosyada yoktu eğer onu bana fakslama imkanınız olursa eklerde ekleyeceğim onu”, “Savunmayı hazırladım” dediği, K.Kaya’nın “Hayır ne demek ben size hatta bugün fakslarım” dediği, T.Bekar’ın “Çok mutlu olurum” dediği, 

Tape No: 15029’da kayıtlı, 26.01.2010 günü saat:19.04’te Kudbedin Kaya ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Merhaba canım” dediği, K.Kaya’nın “Saygılar teşekkür ederim abi ya rahat gittiniz mi” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya çok rahat geldik işte biraz gecikmeli de olsa”, “Nasılsın her şey için çok teşekkür ediyorum” dediği, K.Kaya’nın “Hiçbir şey yapmadık abi her zaman emrinizdeyiz 24 saat” dediği, M.S.Oktay’ın “…o ...? yapsak iyiydi ama onu da yapamadık ne yapalım” dediği, K.Kaya’nın “Onu bir karar vermediniz ben isterseniz uğrayım isterseniz bekleyim nasıl derseniz”, “böyle bir girişimde bulunduğunuzu selamlarınızın olduğunu söyleyip kendine diyorsa onu size iletirim” dediği, M.S.Oktay’ın “Neyse bir düşünelim de” dediği, K.Kaya’nın “Peki abi” dediği, M.S.Oktay’ın “Hanım efendiye çok selamlar çok sağolun” dediği, 

Tape No: 15032’de kayıtlı, 16.02.2010 günü saat:20.02’de Kudbedin Kaya ile Tülay Bekar’ın yaptığı görüşmede özetle; T. Bekar’ın“ben cuma gününe kadar burdayım, bi ara sizi görmek isterim” dediği, K.Kaya’nın “Memnuniyetle şeref duyarım, ne zaman müsait olursunuz” dediği, T. Bekar’ın “cuma günü olabilir sanıyorum ya da perşembe günü”, “perşembe günü evet görüşelim” dediği,

Tape No: 13959’da kayıtlı, 20.02.2010 günü saat:21.47’da Tülay Bekar ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı görüşmede; K.Kaya’nın “Yarın kaçta buluşuyoruz müsait misiniz bir program yok değil mi”, “program yaptım saat 11 gibi diye düşündüm” dediği, T. Bekar’ın “Tamam 11 daha iyi” dediği, K. Kaya’nın “Kaç kişi olacağız” dediği, T. Bekar’ın “Belki yarın sabah bir misafirimiz katılır bize üç ya da dört kişi olacağız” dediği, K. Kaya’nın “Yani siz üç ya da dört oluyorsunuz” “Tamam peki” dediği, 

Tape No: 14874’de kayıtlı 01.04.2010 günü saat:15:16 sıralarında Ali Hadi Emre ile Kudbedin Kaya arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Ya şimdi sen bi görüş Ankara'da ki abiyle de aradı beni pazartesi akşam dedi randevu aldım beraber olacağız diyor ...” dediği, K.Kaya’nın “Öyle mi”, “Tamam oldu o zaman”, “...yarın burdaymış o şey öbür gün” dediği, A.H.Emre’nin “Onu söyledim dedi ki bana hafta sonu yokum pazartesi ben dedim isterseniz size gönderelim o da kabul edi... isterseniz beraber akşam yemeği yiyelim akşam beraber yemek yiyelim demiş bu” dediği,

Tape No: 15044’de kayıtlı, 23.04.2010 günü saat:16.28’de Kudbedin Kaya ile Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “merak ettim sana ben bi not vermiştim ya hani o şeyle ilgili bi ...” dediği, K.Kaya’nın“onunla ilgilendim yarın anlatırım sana yani onu halledeceğiz erteleyeceğiz” dediği tespit edilmiştir.

Tape No: 15048’de kayıtlı, 05.05.2010 günü saat:13.15’te Kudbedin Kaya ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; M. S. Oktay’ın“Çok da hazırlık ...” dediği, K.Kaya’nın“Evet işte Ankara'ya gelmişken sesinizi duymadan edemedim”, “Evet, müsait olursanız sizi ...” dediği, M. S. Oktay’ın“Görüşelim tabi tabi” dediği, K.Kaya’nın“Tamam ben de bir saate kadar uğrarım size oldu” dediği,

Tape No: 15049’da kayıtlı, 05.05.2010 günü saat:18.35’de Kudbedin Kaya ile N.N.’nin yaptığı görüşmede özetle; K.Kaya’nın“Nihat bey ben şimdi görüşebildim, çok zorlamış gelemiyorum diyor, ben diyor anca haftaya gelirim diyor” dediği, N. N.’nin “Sağlık olsun yani tamam üstad”, “Siz dönüyorsunuz heralde”, “Ben buradayım bekleyeceğim ben Ali Hadi abiyi mecburen” dediği, K.Kaya’nın“Ha o zaman pazartesi falan gönderirim onu ben artık” dediği,

Tape No: 13650’de kayıtlı, 12.05.2010 günü saat:19.32’de Mehmet Seyfi Oktay ile Kudbedin Kaya’nın yaptığı görüşmede özetle; K.Kaya’nın “…merhaba ancak arayabildik yeni girdik Ankara’ya”, “Siz müsait olacak mısınız abi”, “Yani dedik beraber bir eğer müsaitsiz bir yemek yiyelim beraber ben Ali abi işte bir de Sıddık beye haber verecek Ali abi”, “Bir de Birol abi var Birol bey var” dediği, M.S.Oktay’ın “E yani bir Balık yerinde otursak daha iyi ...” dediği, K.Kaya’nın “Tamam abi o zaman Yakamoz'da” dediği, ardından telefonu Ali’ye verdiği, Ali’nin “Ha bir abi ... yer belirlediniz mi yakamoza mı geliyor gidelim” dediği, M.S.Oktay’ın “Vallahi siz bilirsiniz olur benim için her yer uygun” dediği, Ali’nin “Tamam oraya gel o zaman…” dediği, M.S.Oktay’ın “Başka kim olacak” dediği, Ali’nin “Bizim Sıddık beye söyledim Birol var ben varım”, “Ondan sonra bizim işte o Nihat var bir de şey bizim Cabbar vardı ya”, “Hani bizim Savcı C. V. vardı ya tanışmıştınız daha önce”, “O arkadaşa söyledim eğer yetişebilirse yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Olur olur” dediği tespit olunmuştur.

c) Örgütsel irtibatlar;

Şüpheli Kudbedin Kaya’nın, diğer şüphelilerden Mehmet Seyfi Oktay, Tülay Bekar, Ali Hadi Emre ve Hüseyin Yıldırım’ı tanıdığı, 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik yapılan yargılamada sanık konumunda olan Hayrettin Ertekin’e ait cep telefonu ve sim kart rehberinde isminin ve telefon numarasının kayıtlı olduğu,

Şüpheliden elde edilen Zafer Ticaret Simtel ibareli telefon fihristinde, soruşturma kapsamında daha önceden hakkında işlem yapılan Diyarbakır Dicle Üniversitesinde öğretim görevlisi olan Abdurrahim Doğru’nun isminin ve telefon numarasının yazılı olduğu anlaşılmıştır.

d) Deliller ve Hukuki durumunun değerlendirilmesi;

Soruşturmada ele geçirilen delillerden, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün devletin birçok kurumunda olduğu gibi Yargı teşkilatı içerisinde de yapılanmak için her türlü faaliyeti gösterdiği ve örgüt mensuplarının işledikleri suçların ortaya çıkmasını engellemeye çalıştıkları, diğer taraftan da bir şekilde yakalanıp hakkında işlem yapılan örgüt mensuplarının en az ceza ile kurtulmalarını sağlamaya çalıştıkları tespit edilmiştir. 

Şüpheli Kudbedin Kaya’nın Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması içerisinde Ergenekon davasını etkilemeye yönelik gerçekleştirdiği faaliyetlere bakıldığında; Mehmet Seyfi Oktay, Tülay Bekar, Ali Hadi Emre ve Hüseyin Yıldırım’ı tanıdığı, şüphelinin Mehmet Seyfi Oktay’a bağlı olarak örgütsel faaliyetlerini sürdürdüğü anlaşılmaktadır. Kudbedin Kaya’nın Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı (Tape No: 15029’da kayıtlı) görüşmede; Mehmet Seyfi Oktay’a hitaben “Her zaman emrinizdeyiz 24 saat” şeklindeki görüşmeden aralarındaki örgütsel irtibatı ve hiyerarşik yapıyı ifade ettiği anlaşılmıştır. Şüphelinin mümkün mertebe telefonda konuşmamaya özen gösterdiği ve örgütsel içerikli görüşmelerini yüz yüze yapmayı tercih ettiği, telefon görüşmelerinde Mehmet Seyfi Oktay'dan “Ankara'daki abi ... büyük abi” şeklinde bahsettikleri, sık sık Ankara'ya giderek gelişmeleri değerlendirdikleri tespit olunmuştur.

Şüpheli Kudbedin Kaya’nın, Ali Hadi Emre, Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte hareket ederek K.Ş.’yi mahkeme başkanlığından çekilerek kamuoyu oluşturmak için açıklama yapmaya zorladıkları, bu kapsamda şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö.’den iki kez randevu alarak K.Ş.’nin görüşmesini sağladığı, bunların yanı sıra zaman zaman bir araya gelerek yemekli toplantılar tertip ettikleri ve bu toplantılarda K.Ş.’yi Yargıtay üyeliğine geçmesi konusunda telkin ve yönlendirmelerde bulundukları, Mehmet Seyfi Oktay’ın yaşanan gelişmeleri Ali Hadi Emre ile paylaştığı, Kudbedin Kaya’nın da sık sık Ali Hadi Emre ve Mehmet Seyfi Oktay ile bir araya gelerek görüşmeler yaptığı, özellikle K.Ş. ile yapılan görüşmeler sonrasında Mehmet Seyfi Oktay ve Ali Hadi Emre ile bir araya gelerek görüştüğü anlaşılmıştır.

Şüpheli Kudbedin Kaya’nın hakim ve savcı atamalarında etkin bir rol üstlendiği, Ali Hadi Emre ve Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte birçok hakim ve savcının tayininden terfisine, disiplin cezalarının kaldırılmasına kadar çalışmalar yaptıkları ve bu yönde HSYK üyeleriyle bir çok hakim ve savcıyı görüştürüp daha sonra da örgüt adına kullanmayı amaçladıkları, bu kapsamda Kudbedin Kaya’nın Ali Hadi Emre ile birlikte belirledikleri bazı hakim ve savcı isimlerini Mehmet Seyfi Oktay’a ilettikleri, bununla ilgili olarak 30.06.2009 günü Ali Hadi Emre’nin Mehmet Seyfi Oktay’la (Tape No: 13446’da kayıtlı) yaptığı görüşmede, A.H.Emre’nin “O notları Kudbedin ulaştırdı değil mi size” şeklinde bazı hakim ve savcıların taleplerinden oluşan bir yazıyı Ali Hadi Emre’nin Kudbedin Kaya’ya verdiği ve şüphelinin de bu isim listesini Ankara’ya gittiğinde Mehmet Seyfi Oktay’a verdiği, şüphelinin ihraç kararı verilen bir hakim ile ilgili olarak da Ankara’da bir kısım görüşmeler yapmayı planladıkları, HSYK tarafından yapılan hakim ve savcı atamalarını çok yakından takip ettiği, bu konuyla ilgili 26.10.2009 günü Kudbedin Kaya’nın Ali Hadi Emre ile yaptığı (Tape No: 14703’da kayıtlı) görüşmede; Kudbedin Kaya’nın “İşte 12 Ağır cezaya iki tane üye göndermişler, 9 Ağır Cezaya bir üye göndermişler”, “epey değişiklik var Bakırköy de” şeklinde konuştuğu belirlenmiştir.

Şüphelinin bu şekilde Bakırköy Adliyesinde Hakim olan Y. Ö.’nün Bakırköy 4. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanlığına getirilmesi için, Kırklareli Ağır Ceza Hâkimi H. A.’nın yer değiştirme cezası almaması için, Giresun Savcısı N. N. A.’nın aldığı görevden uzaklaştırılma cezasının iptali için, hakkında ihraç kararı verilen eski İstanbul 14. Ağır Ceza Hâkimi A. K.’nin görevine geri dönmesi için tavassutta bulunduğu ve bu faaliyetlerde Ali Hadi Emre ve Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte hareket ettiği anlaşılmıştır.

Şüpheli Kudbedin Kaya tarafından, geçirdikleri bir soruşturma nedeniyle dönemin İstanbul 10. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı Z.B. ve İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı E.C. isimli hakimlerin Ankara ilinde dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüştürülmesi amacıyla Mehmet Seyfi Oktay vasıtasıyla 30.05.2009 ve 14.10.2009 tarihlerinde yemekli toplantılar organize edildiği, bu toplantıya mahkeme başkanlarının yanı sıra şüpheli Kudbedin Kaya’nın da katıldığı, hatta mahkeme başkanlarının Ankara iline Kudbedin Kaya’nın arabasıyla birlikte gittikleri tespit olunmuştur. 

Şüpheli Kudbedin Kaya’nın uyuşturucu ticareti yapmak suçundan tutuklu bulunan bir şahsın tahliye edilmesi için dönemin İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı E.C.’den talepte bulunduğu, E. C.’nin olumsuz yanıt vermesi üzerine bu kez de kendisine bazı konularda tehdit ederek, bu kişinin tahliye edilmesi için baskı yaptığı anlaşılmıştır. Tehdit ve baskı olayının da Kudbedin Kaya tarafından Ankara’ya götürülüp dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö. ile görüştürülmesinden sonra yapıldığı göz önüne alındığında, şüphelilerin bu görüştürme ve soruşturması olanları kurtarmaya yönelik girişimlerinin örgüt menfaatleri doğrultusunda yapıldığı ve yeri geldiğinde de baskı olarak kullanıldığı anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Kudbedin Kaya’nın diğer şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’ın telefon dinlemelerine karşı kullanılan cihazlardan temin etme yönünde vermiş olduğu talimatları yerine getirdiği, şüpheli Kudbedin Kaya’nın gizli dinlemeyi engellemek amacıyla bir cihaz temin ettiği ve Mehmet Seyfi Oktay’a verdiği anlaşılmaktadır. 

Tüm deliller birlikte değerlendirildiğinde şüpheli Kudbedin Kaya’nın; Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı teşkilatı içindeki yapılanmasında faaliyet gösteren kadrolaşma ve örgüt üyelerinin davalarını takip etme görevlerini yürüten örgüt üyesi olduğu, örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda, yargı görevi yapanı baskı ve hukuka aykırı olarak etkileyerek yargı görevini yapanı etkileme ve adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarını işlediği tüm dosya kapsamından anlaşılmakla,

Şüpheli Kudbedin Kaya’nın eylemlerine uyan TCK.’nın 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanununun 5, TCK.'nın 277, 288, 43, 53, 58/9 ve 63. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

6) ŞÜPHELİ CANFER BALÇIK

a) Savunmaları;

Özetle; Jandarma Kurmay Albay rütbesi ile 2000 yılında kendi isteği ile emekli olduğunu, şu anda her hangi bir ticari faaliyeti, işi olmadığını, 

Tülay Bekar’ı 2001 yılında bir uçak seyahati esnasında tanıdığını, o yıldan itibaren tanıştıklarını, çok iyi dost ve arkadaş olduklarını, 2006 yılında Ankara’da hem iş bulmak hem kitap yazmak maksadıyla bir akrabasının yanına gittiğini, bu sırada ordu evinde kaldığını, kitap çalışması yaptığını, Tülay Bekar’ın ordu evinden çıkıp bürosunda çalışmalarını yapabileceğini söylediğini, o tarihten itibaren çalışmalarını orada devam ettiğini, 

Mehmet Seyfi Oktay’ı eski bir bakan olarak bildiğini, aralarında her hangi bir irtibat olmadığını, 

Mehmet Cengiz’i, Tülay Bekar’ın da aralarında bulunduğu bir grup avukat tarafından çıkarıldığını bildiği 16 Mayıs isimli aylık veya iki aylık derginin avukatlık bürosunda yapılan toplantısı sırasında gördüğünü, sonradan bu şahsın aynı zamanda İşçi Partisinin avukatlığını yaptığını televizyondan öğrendiğini, 

1997 yılında Tunceli’den Giresun Jandarma Bölge Komutanlığına atandığında Veli Küçük’ün Bölge Komutanı olduğunu, 1998 yılında kendisi başka bir göreve atanıncaya kadar bir yıl komutasında görev yaptığını, kendisini bu nedenle tanıdığını, daha sonraki tarihlerde kendisi ile görüşmesinin daha çok emrinde görev yaptığı bir komutana vefa duygusuyla bayram tebriği veya hal hatır sorma ile sınırlığı olduğunu, ayrıca İstanbul Sirkeci'de bulunan bir büronun satış işlemleri ve diğer vergileri giderleri sebebiyle yaptığı görüşmelerden ibaret olduğunu, kendisi Ergenekon soruşturması sebebiyle gündeme geldikten sonra herhangi bir irtibatının olmadığını, 

Jandarma Genel Komutanlığı İstihbarat Plan Şube Müdürlüğü yaptığını, görevinin planlama ve teşkilatlanma ile ilgili olduğunu, 

Ankara İşçi Partisi Genel Merkezinde el konulan dijital veriler içerisinde yer alan “katilimcilar lİstesİ.doc” isimli word belgesinde isminin yazılı olmasıyla ilgili söz konusu hareketin tarihinde Ankara ilinde bir akrabası olan İ.G.E.’nin yanında olduğunu, İ.G.E. Berlin’de bu faaliyete katılmak için bilet aldığını ancak vize alamadığı için gidemediğini, bunun üzerine kendisine “yerine sen gider misin” demesi üzerine kendisinin gittiğini, 

Talat Paşa Harekatının İşçi Partisi tarafından yapıldığını bildiğini, organizasyona Denktaş’ın da katılacağı söylenince bunun kötü bir şey olmadığını düşündüğünü ve buna dayanarak gittiğini, daha sonra internette listeye rastladığını, ismini orada gördüğünü, 

Ankara İşçi Partisi Genel Merkezinde el konulan dijital veriler içerisinde “tpk-tümü.xls” isimli belgede ve Emcet Olcaytu’dan ele geçirilen “usmerirtibat.xls” isimli belgede isminin yazılı olmasıyla ilgili İşçi Partisi ile irtibatının olmadığını, İşçi Partisi ile adının anılmasından da son derece rahatsız olduğunu, Emcet Olcaytu isimli şahsı da tanımadığını, Doğu Perinçek ile arasında herhangi bir irtibat olmadığını, 

Ahmet Hurşit Tolon, Ergün Poyraz, Mehmet Şener Eruygur, Hasan Atilla Uğur isimli şahıslardan ele geçirilen “ulusalcılar.xls” isimli belgede isminin bulunmasıyla ilgili Hasan Atilla Uğur ile Kara Harp Okulunu aynı dönemde birlikte okuduklarını, o dönemde bile samimiyetlerinin olmadığını, mezun olduktan sonra da karşılaşmadıklarını, adı geçen diğer şahısların sadece ismini duyduğunu, şahıslar ile tanışıklığının olmadığını, 

24 Şubat 2009 günü 155 Polis İhbar hattına gelen ihbarda hakkındaki iddialarla ilgili her hangi bir faaliyette bulunmadığını, bilgisinin olmadığını, Trabzon Gazeteciler Başkanı olmadığını, Mehmet Cengiz ile de hiçbir sohbeti olmadığını, 

K.Ş. ismini sadece mahkeme başkanı olarak hatırladığını, kendisi ile hiç karşılaşmadığını, kendisini tanımadığını, Tülay Bekar ile K.Ş. arasındaki irtibattan bilgisinin olmadığını, bu şahısların yaptıkları görüşmelere hiç şahit olmadığını, 

Tülay Bekar’ın K.Ş. ve Mehmet Seyfi Oktay’ın adının geçtiği yemekli toplantılardan hiç bahsetmediğini, bu toplantılar hakkında herhangi bir bilgisinin olmadığını, toplantılara katılmadığını, Tülay Bekar’ın ağzından K.Ş. ismini hiç duymadığını, 

Tülay Bekar bir yere gittiğinde kendisinin ofiste çalışma yaptığını, Tülay Bekar’ın Ali Hadi Emre ile buluşmasıyla ilgili herhangi bir bilgi aktarmadığını, 

Tape No: 14601’ de kayıtlı, 12.03.2010 günü saat: 08.59’da Tülay Bekar ile yaptığı görüşme sorulduğunda; F.Y. isimli şahsı tanımadığını, istihbarat eğitimi aldığı için telefonda isimlerin açıkça konuşulmasının yanlış olduğunu düşündüğünü, 

Tape No: 15228’de kayıtlı, 21.10.2009 günü saat:12.48 de Kahraman ile yaptığı görüşme sorulduğunda; Kahraman isimli şahsın Giresun’da ikamet eden eski bir iş adamı olan K.F. olduğunu, Giresun’dan tanıdığını, zaman zaman böyle saçmalamalarıyla ünlü olduğunu, o sıralarda internete çıktığını duyduğu ama görmediği İzmir’de birinin Ergenekon isminde bir parti kurulduğu haberine istinaden böyle söylediğini düşündüğünü, görüşmede hem saçmaladığını, hem de Veli Küçük’ü tanıyıp sevdiğinden dolayı böyle söylemiş olabileceğini,


15.04.2009 tarihinde Tülay Bekar ile yaptığı görüşme sorulduğunda; bu görüşmeyi yapmış olabileceğini, ancak görüşme içeriğini hatırlamadığını, Tülay Bekar’ın telefonda bahsettiği yemeğin konusunun ne olduğunu bilmediğini, Tülay Bekar’ın “Seyfi beyin istediği oldu” şeklindeki beyanları ile ne kastettiğini bilmediğini, zaten Tülay Bekar’ın konuşma içeriğini kendisine hiç bir zaman söylemediğini, 

Kendisinden el konulan dokümanlarda; “İRTİCAİ BİLGİLER FORMATI” başlıklı doküman sorulduğunda; Bu dokümanın emekli olurken özel eşyalarının arasına karıştığını, sonra da atmadığını, bu formun TSK’da irticai faaliyetlere karışan personelin yasal zeminde takibi ile ilgili kullanılan format olduğunu, personelin TSK’dan ilişiği kesilip kesilmeyeceği ve takibe devam edilip edilmeyeceğinin bu maddeler çerçevesinde değerlendirildiğini beyan etmiştir.

b) Elde edilen deliller;

Şüpheli Avukat Tülay Bekar’ın, Ankara ili Çankaya ilçesi Tunus Caddesi 21/7 sayılı adresindeki avukatlık bürosunda arama işlemi başlatılacağı sırada, Tülay Bekar’ın ofisinde bulunan bazı doküman ve evrakların Ankara ili Çankaya ilçesi Tunus Caddesi No:14/C sayılı yerde bulunan Tunus Kırtasiye isimli iş yerine saklanıldığının öğrenilmesi üzerine, söz konusu adreste çok sayıda doküman ve dijital malzemeye el konulmuştur. 

Şüpheli Canfer Balçık el konulan bu malzemelerden bazı doküman ve dijital malzemelerin kendisine ait olduğunu, bir kısmının da Tülay Bekar’ın ofisine ait olduğunu beyan etmiştir. 

Tunus Kırtasiye isimli iş yerinden el konulan bir kısmı Canfer Balçık’a bir kısmı Tülay Bekar’a ait olduğunu anlaşılan malzemelerden, Canfer Balçık’ın kendisine ait olduğunu belirttiği malzemelerin yapılan incelemesinde; 

(134) ile numaralandırılmış “İRTİCAİ BİLGİLER FORMATI” başlıklı bilgisayar çıktısı dokümanın içeriğinde maddeler halinde yazıların olduğu tespit edilmiştir. 

Şüphelinin yakalanıp göz altına alındığı 01/06/2010 günü üzerindeki çanta içerisinde 141903 seri numaralı 7.65 mm çapında Vizör marka tabanca ve toplam 14 adet 7.65 mm MKE yapımı fişeklerle birlikte Jandarma Genel Komutanlığı'nın bu tabancaya ait olarak 10466 belge numara ile verdiği Silah Taşıma İzin Belgesinin ele geçtiği, yapılan araştırmada suçta kullanılmayan ve taşıma izni bulunan silah ve fişekler, 12/08/2010 tarihinde talimatımız üzerine Emniyet görevlilerince şüpheliye iade olunmuştur.

c) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 15222’de kayıtlı, 07.03.2009 günü saat:18.45 sıralarında Canfer Balçık’ın, Sinan Öztorun isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. Öztorun'un “Samanyolu TV de haberin var”, “JİTEM'le alakalı diyor JİTEM'in var olduğuna dair senin kurmay binbaşı olduğun dönemde JİTEM'in varlığı ile alakalı yazın var”, “Veli Küçükle görüşmelerin falan, senin imzanlı bi yazı yayınladılar” dediği, C. Balçık’ın “Tamam teşekkür ederim Sinan” dediği,

Tape No: 15223’de kayıtlı, 07.03.2009 günü saat:18.50 sıralarında Canfer Balçık’ın, Sinan Öztorun isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; C. Balçık’ın “Sinan yazı JİTEM’le mi ilgiliymiş” dediği, S. Öztorun'un “JİTEM le alakalı yazı senin şimdi JİTEM yok yok diyordular ya”, “Veli Küçük le bağlantı yaptılar senin o tarihte işte kurmay binbaşı olduğun dönemde Kurmay Binbaşı olduğun dönemde JİTEM'in yapısıyla şemasıyla ilgili yazmış olduğun bir yazı” dediği, C. Balçık’ın“benim aleyhime olabilecek birşey var mı orda?” dediği, S. Öztorun'un “yok bunu diyor bu güne kadar inkar edilen ... diyor kurmayın başı Canfer Balçık... arkanda da böyle güzelim bir Trabzon yazısı vardı” dediği, C. Balçık’ın “Trabzon mu” dediği, S. Öztorun'un “Vallahi arkanda hatta MHP den MHP den milletvekili adayı olduğundan falan bahsettiler” dediği tespit edilmiştir. 

Tape No: 15224’de kayıtlı, 07.03.2009 günü saat:19.54 sıralarında Canfer Balçık’ın, Sinan Öztorun isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. Öztorun'un “internetteydim de onlar hep şeye düşmüşler internete düşmüşler ...haberler”, “Gerçeği orda önemli birşey yok yani seni şey yapacak” dediği, C. Balçık’ın “bizim korkacağımız bir şey yok Sinan yani biz... başka bir şey yapmadık yani” dediği, S. Öztorun'un “haberlerde öyle bir anlatılıyor ki” dediği, C. Balçık’ın “Ya o zaman yok ben hatırladım ya meclis insan hakları komisyonu mu ne bir yazı istemişti”, “Onun eki bu aslında onun üst yazısında genel komutanın imzası olması lazım” dediği, S. Öztorun'un “Ya komutanım herkes herkes işine geldiği yazıyı alıyor yani o senin yazdığın ordaki binbaşı rütbesiyle yazıyı almıyor ki orda” dediği, C. Balçık’ın “Yani sonuçta varsa bile ben kurmadım ki” dediği, S. Öztorun'un “Birisi bir bilgi istemiş o bilgiyi de siz aktarmışsınız”, “Sizin imzanızla nasıl kurulmuş, nerede görev yapılmış, ne yapılmış daha sonra bütün şeylere çoğaltılması istenmiş personel sıkıntısından dolayı yapılamamış bu, bu tür şeyler” dediği, C. Balçık’ın “Yok ben yazıyı hatırladım şimdi o yoktur deniliyor ya yok denen o şey”, “Yani demek istedik ki orda yani bu resmi yazıdır demek istedik ki yok yani şu anda yok 93 yılında yok öyle bir teşkilat”, “Yani kaldırılmış 87 de öyle ismi sadece öyle anılıyordu aslında JİTEM diye de yoktu birşey gerçekten jandarma istihbarat ve terörle mücadele isimleri vardı”, “... normal terörü önlemek için yapılan teşkilatlanmalar yasa dışı bir teşkilat değil ki bu” dediği, S. Öztorun'un “Yav devlet için komutanım yapılan herşey de millete sergilenecek diye bir kural mı var kaide mi var ya” dediği, C. Balçık’ın “Evet yok yarın gidip görüşecem onlarla beraber ya” dediği, 

Tape No: 15239’da kayıtlı, 14.02.2010 günü saat:18.45’de Özkan ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; C. Balçık’ın “Sinan burdaydı da”, “Onla he onla bir dosya göndericez sana onu Gülsevile verirsin sabahleyin sen akşam alabilir misin” dediği, Özkan’ın “Sinan kim abi” dediği, C. Balçık’ın “Sinan bizim oralı polis memuru”, “bu akşam görüşmeniz lazım”, “Çünkü yarına şeyi onun günü tamam” dediği, 

Tape no: 15245’de kayıtlı, 19.03.2010 günü saat:08.48’de Tülay Bekar ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Tülay’ın “Seyfi Oktay konusunda çocukların dikkatli olmasını söyle” dediği, Canfer’in “Tamam” dediği,

Tape No: 15259’da kayıtlı, 31.03.2009 günü saat:11.02 sıralarında Canfer Balçık’ın, Tülay Bekar ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; C. Balçık’ın “Görüştün mü?” dediği, T.Bekar’ın “Görüştüm mümkün değil şey işte söz vermedik falan gibi bir şey söyledi iki günleri var da... ben dedim bekletmekte söz vermektir, değil mi”, “Adamları çağırdım bir buçuk uçağıyla geliyorlar şey hani kısa bi süre atma açıklama vesaire o da mümkün olmaz dedi”, “İyi peki geldiğinde o zaman sen geç bir yanına ama önce konuşalım ondan sonra geç” dediği, C. Balçık’ın “Adamlarla mı konuşalım” dediği, T.Bekar’ın “Senle konuşalım, …“Cenaze değil öğlenleyin misafirim var” dediği, C. Balçık’ın “Özkan’ın Numarasını ...” dediği, T.Bekar’ın “Özkan’ın gelince buradan ararsın ya da şimdi arıyorum ben Özkan’ı ayrıca tüm dosyayı isterim çünkü Aslan'dan istemek tüm sorumluluğu üzerinden almak gibi olur dimi” dediği, C.Balçık’ın“Evet onu da öyle izah et ona” dediği, 

Tape No: 15260’da kayıtlı, 31.03.2009 günü saat:21.41 sıralarında Canfer Balçık’ın, X Bayan/Betül isimli şahıslar ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; C. Balçık’ın “Ablanla uğraşıyorum işte” dediği, Betül’ün “Ne derdi var” dediği, C. Balçık’ın “Kötü o Aslan bir kazık attı ona” dediği, Betül’ün “Hangi dosyadan” dediği, C. Balçık’ın “O önemli bir şey vardı ya”, “getirip son güne bıraktı falan filan telefonda konuşmayalım da şimdi saçmalıyor yok kafama sıkacağım yok şunu yapacağım yok bunu yapacağım” dediği, Betül’ün “Aslandan beklenirdi zaten onun için mi keyfi yok” dediği, C. Balçık’ın “Çünkü gelecem deyip sonra gelemezsin daha kötü olur saçmalamaya başladı işte ben de ona neyse sen telefonda konuşmayalım böyle şeyleri de iyi değil yani devamlı ağlıyor” dediği, 

Tape No: 15261’de kayıtlı, 31.03.2009 günü saat:22.40 sıralarında Canfer Balçık’ın, Betül isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Bütül’ün “Ne yaptınız?” dediği, C.Balçık’ın “Gelmedi daha” dediği, Betül’ün “hangi şeydi o, işti” dediği, C. Balçık’ın “Bu en önemlisi, yani o beklentisi olduğu” dediği, Betül’ün “Sakarya'daki mi?” dediği, Canfer’in “Yok yok” dediği, Bütül’ün “Bilmiyorum ben onu” dediği, C. Balçık’ın “Bu en önemli şeyi, en önemli davası” dediği, Betül’ün “Peki ne yaptı onda” dediği, C. Balçık’ın “Yani durdurdu”… dediği, Betül’ün “Ben dedim de, bu hangisiydi bilmiyorum bunu” dediği, C. Balçık’ın “Telefonda söylemeyelim” dediği, Betül’ün “perşembe günü mü” dediği, C. Balçık’ın “Yani düşün yani e şeyi yanından aldım silahını saklıyorum” dediği,

Tape No: 14594’de kayıtlı, 26.05.2009 günü saat:14.45’de Tülay Bekar ile Canfer Balçık’ın yaptığı görüşmede; T. Bekar’ın “Özkan'ın davası kötü”, “Buraya geldi arkadaşımız elinden geleni yaptığını söyledi ama doğru düzgün takip edememiş tam delillendirememiş ortada sanki hiç bir şey yok yani …” “Adam buraya geldi de bir buçuk saat oturdu yeni gitti ... biter bitmez geldi 1 i çeyrek geçe çokta üzüldü yani tabiki öyle Tetkik Hakimine söylemenin ona vermenin nedeni o da Seyfi Oktay’ı seven bir hakimdi…” dediği,

Tape No: 15226’da kayıtlı, 02.07.2009 günü saat:18.52 sıralarında Canfer Balçık’ın, Haydar isimli şahıs ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; Haydar’ın “Canfer Ankara’da mısın?” dediği, C. Balçık’ın “Yok abi çıktım Ankara’dan” dediği, Haydar’ın “İyi Trabzon’a doğru mu geliyorsun”, “Yarın Samsundasın herhalde ve bu akşam” dediği, C. Balçık’ın “Devam edebilirim abi” dediği, Haydar’ın “ha o zaman Trabzon'a geldin mi dinlenmeyen bir telefonla konuşalım” dediği, C. Balçık’ın “Tamam abi” dediği, Haydar’ın “Veya cumartesi buluşalım” dediği, 

Tape No: 14597’de kayıtlı, 20.12.2009 günü saat:17.12’de Tülay Bekar ile Canfer Balçık’ın yaptığı görüşmede özetle; T. Bekar’ın “…Yargıtay’a uğramamız lazım” dediği, C. Balçık’ın “Niye, tamam” dediği, T. Bekar’ın “B.. gönderdi Seyfi bey” dediği, 

Tape No: 14523’de kayıtlı, 04.01.2010 günü saat:17.35’te X Bayan/Canfer Balçık ile H.M.’nin yaptığı görüşmede özetle; Hasan’ın “Abi nerde” dediği, C. Balçık’ın “Orda diyor ya dur bir dakika göstereyim” dediği, Hasan’ın “TSK ya” dediği, C. Balçık’ın “Girdin mi sen ...şeye gördün mü” dediği, Hasan’ın “…İhlas haber ajansı o an diyor” dediği, C. Balçık’ın “Orda ihlas son dakikayı bul” dediği, Hasan’ın “…İşte JİTEM in fotoğraf albümü” “…pez.... nerden verdiler onu JİTEM hatırası diyor”, “Genelkurmay, Jandarma jet ...” dediği,

Tape No: 14600’de kayıtlı, 14.02.2010 günü saat:12.06’da Tülay Bekar ile Canfer Balçık’ın yaptığı görüşmede özetle; T. Bekar’ın “Aldın mı” dediği, C. Balçık’ın “Şimdi almak üzereyim onu” dediği, T. Bekar’ın “Peki gelirken konudan biraz bahsedersin” dediği, C. Balçık’ın “Tamam ya arabada ...neyse tamam” dediği, T. Bekar’ın “Arkadaşın konusundan bahsedersin” dediği, C. Balçık’ın “Tamam tamam” dediği,

Tape No: 14601’de kayıtlı, 12.03.2010 günü saat:08:59’da Tülay Bekar ile Canfer Balçık’ın yaptığı görüşmede özetle; T. Bekar’ın “…F. Y. diye birinin orada görevde olup olmadığını ve yetkili olup olmadığını öğrenir misin”, “Çünkü ona göre karar vereceğim ...” dediği, C. Balçık’ın “Onların konuştuğu birisi mi o” dediği, T. Bekar’ın “Hayır, bizim konuştuğumuzu söylediği biri” dediği, C. Balçık’ın “Evet ne kadar da güzel telefonda söylüyorsun”, “Tamam geçeyim büroya tamam” dediği,

Tape No: 14036’da kayıtlı, 12.03.2010 günü saat:21.34’da Tülay Bekar/Canfer Balçık ile Sinan Öztorun’un yaptığı görüşmede; S.Öztorun’un “Aldım abla not kağıdını aldım pazartesi veya salı günü inşallah halledeceğim” dediği, T.Bekar’ın “pazartesi çok önemli benim için pazartesi önemli ona göre karar bi karar vereceğim çünkü Sinan” dediği, telefonu Canfer Balçık’a verdiği, S. Öztorun’un “o not kağıdını gördüm komutanım arkadaşa selamınızı getireceğim inşallah” dediği, 

Tape No: 14542’de kayıtlı, 19.03.2010 günü saat:09:55’de Neslihan ile Canfer Balçık’ın yaptığı görüşmede özetle; C. Balçık’ın “…o şey numarasını ver bana dün verdiğim bir dosya vardı hani o kızın numarasını” dediği, Neslihan’ın “Tamam 9 Ceza” dediği,

Tape No: 14543’de kayıtlı, 19.03.2010 günü saat:09.57’de Neslihan ile Canfer Balçık’ın yaptığı görüşmede özetle; Tülay Bekar’ın telefonundan Neslihan’ın görüşme yaptığı, C. Balçık’ın “…ver bana şeyi” dediği, Neslihan’ın “9. ceza dairesi”, “2009 a” “22XXX” “S. E.” dediği tespit edilmiştir.

d) Örgütsel irtibatlar;

Soruşturma kapsamında Sanık Veli Küçük’ün TİB dökümlerinin incelemesinde; şüpheli Canfer Balçık’ın, sanık Veli Küçük’le 2006-2007 yılları arasında yoğun irtibatlı olduğu,

BDDK’nın, Veli Küçük hakkında düzenlediği raporda; Veli Küçük’ün Ziraat Bankası nezdinde ki hesabına 2005-2008 döneminde toplam 27.700 TL kira ödemesi yatırıldığı, ancak kiraların ilişkili olduğu gayri menkulün Veli Küçük’e ait olmadığı, ödemelerin gerçekleştirildiği dönemde Canfer Balçık’a ait olduğu belirtilmiştir.

Sanıklar Ahmet Hurşit Tolon, Ergün Poyraz, Mehmet Şener Eruygur, Hasan Atilla Uğur’dan ele geçirilen dijital veriler arasında yer alan “ulusalcılar.xls” isimli excel dosyasında “ULUSALCILAR” başlığı altında diğer isimlerin yanı sıra “(E) Albay Canfer Balçık – Emekli Subay” şeklinde isminin yazdığı, 

Sanık Emcet Olcaytu’dan el konulan dijital verilerde “usmerirtibat.xls” isimli excel dosyasında diğer isimlerin yanı sıra şüpheli Canfer Balçık’ın da isminin yazılı olduğu,

Ankara İşçi Partisi Genel Merkezinden el konulan dijital veriler içerisindeki “tpk-tümü.xls” isimli belgede ve “katilimcilar lİstesİ.doc” isimli belgede diğer isimlerin yanı sıra şüpheli Canfer Balçık’ın da isminin yazılı olduğu tespit edilmiştir. 

e) Deliller ve Hukuki durumunun değerlendirilmesi;

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, şüpheli Canfer Balçık’ın şüpheli Tülay Bekar ile yakın ilişki içerisinde olduğu, Tülay Bekar’ın ofisini kullandığı, zaman zaman da Tülay Bekar’ın evinde kaldığı, Tülay Bekar vasıtasıyla Mehmet Cengiz ve Mehmet Seyfi Oktay’ı tanıdığı anlaşılmıştır. Bu kapsamda şüpheliler Tülay Bekar, Mehmet Cengiz ve Mehmet Seyfi Oktay ile birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması içerisinde aktif olarak görev aldığı anlaşılmıştır. 

Şüpheli Canfer Balçık’ın alınan ifadesinde, daha önce hakkında Ergenekon Silahlı Terör Örgütü yöneticisi olmak suçundan dava açılan Veli Küçük’ün emrinde (1) yıl görev yaptığını, daha sonrasında da aralarındaki ilişkinin devam ettiği beyan etmiştir. 

BDDK’nın, Veli Küçük hakkında düzenlediği raporda ise; Veli Küçük’ün Ziraat Bankası nezdinde ki hesabına 2005-2008 döneminde toplam 27.700 TL kira ödemesi yatırıldığı, ancak kiraların ilişkili olduğu gayrimenkulün Veli Küçük’e ait olmadığı, ödemelerin gerçekleştirildiği dönemde Canfer Balçık adına kayıtlı olduğu tespit edilmiştir. 

Her ne kadar Canfer Balçık ifadesinde söz konusu büronun sadece evrak üzerinde kendisine ait olduğunu söylese de, büronun kira gelirlerinin uzun bir süre Veli Küçük’ün hesabına aktarıldığı BDDK’nın raporundan anlaşılmaktadır. Bu durum da Canfer Balçık’ın Veli Küçük’le arasındaki örgütsel ve hiyerarşik ilişkiyi açıkça ortaya koymakla beraber aralarındaki irtibatın devam ettiğini göstermektedir.

Bunların yanı sıra, şüpheli Tülay Bekar’ın ifadesinde haber müdürü olduğunu beyan ettiği Yeni Batı Trakya isimli dergi hakkında yapılan çalışmalarda ise, sanık Veli Küçük’ün bir dönem söz konusu derginin yayın kurulu başkanı olduğu, sanık Kemal Kerinçsiz’in Hukuk Danışmanı olduğu, şüpheli Canfer Balçık’ın da dergide araştırmacı-yazar olduğu tespit edilmiştir. Bu kapsamda şüpheli Canfer Balçık’ın Ergenekon Silahlı Terör Örgütü içerisinde yer alan medya yapılanması içinde de görevler üstlendiği belirlenmiştir. 

Şüpheli Canfer Balçık’ın telefon görüşmelerine bakıldığında bir dönem Jandarma içerisinde faaliyet gösteren JİTEM ile ilgili görüşmelerinin bulunduğu görülmüştür. Bu görüşmelerden örnek vermek gerekirse, Tape No: 15223’de kayıtlı Sinan Öztorun isimli şahısla yaptığı görüşmede, Sinan’ın “Veli Küçük’le bağlantı yaptılar senin o tarihte işte kurmay binbaşı olduğun dönemde JİTEM'in yapısıyla, şemasıyla ilgili yazmış olduğun bir yazı” dediği, C. Balçık’ın da “benim aleyhime olabilecek bir şey var mı orda” dediği, şüpheli Canfer Balçık’ın emekli asker olmasına rağmen Jitemle alakalı hakkında yapılan haberlerden rahatsız olduğu, aleyhine haber yapılıp yapılamadığı konusunda endişelendiği anlaşılmaktadır.

Şüpheli Canfer Balçık’ın Tülay Bekar’ın çok yakınında bir insan olarak Tülay Bekar’a hemen hemen her konuda yardımcı olduğu, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargıyı etkileme ve yönlendirme faaliyetleri içerisinde Tülay Bekar’ın dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’yi etkileme ve Mehmet Seyfi Oktay ile tanıştırma çalışmalarından haberdar olduğu, Tülay Bekar tarafından bu konularda bilgilendirildiği anlaşılmaktadır. Bu durumu gösterir delillere bakıldığında;

Yapılan fiziki takip çalışmalarında, Tülay Bekar’ın 14.04.2009 günü saat:20.45’de İstanbul’da Vonalı Celal isimli restaurantta, Mehmet Seyfi Oktay, K.Ş. ve M.E.S. isimli şahıslarla buluştuğu tespit edilmiştir. 

Bu buluşmadan kısa bir süre sonra Tape No: 14593’de kayıtlı, Tülay Bekar ile Canfer Balçık’ın yaptıkları telefon görüşmesinde; Tülay’ın “Seyfi Bey çok konuştu…” dediği, C.Balçık’ın “Yarın gel o zaman” dediği, Tülay’ın “yemek güzel geçti iyiydi, Seyfi beyin istediği oldu” dediği, C. Balçık’ın “İyi oldu hadi” dediği, Tülay’ın “İnşallah o da bize bizim dileğimizi yapar” diyerek Tülay Bekar’ın yaptıkları toplantı hakkında Canfer Balçık’a bilgi verdiği anlaşılmaktadır. 

Ayrıca, Tape no: 15245’de kayıtlı, Tülay Bekar ile yaptığı telefon görüşmesinde de; Tülay Bekar’ın “Seyfi Oktay konusunda çocukların dikkatli olmasını söyle” diyerek yapılan faaliyetlerin deşifre olmaması amacıyla Canfer Balçık’ı uyardığı anlaşılmaktadır. 

Diğer taraftan, Tülay Bekar’ın avukatlık bürosunda aramanın yapıldığı gün, Tülay Bekar’ın, Canfer Balçık ile mevcut irtibatının ortaya çıkmaması amacıyla Canfer Balçık ile ilgili malzemelerin özellikle ortadan kaldırılması için büro çalışanlarına Tape No: 14571'de kayıtlı görüşmesinde “Albay ile ilgili şeyleri ortadan kaldırın” şeklinde talimat verdiği tespit edilmiştir.

Bunun yanı sıra şüpheli Canfer Balçık’ın birçok kişinin adli işlerinin mahkemelerde ve Yargıtay’da takip edilmesiyle ilgili görevlerinin bulunduğu, hukukçu olmamasına rağmen müdahale edilecek davalarla alakalı görüşmeler yaptığı ve örgüt üyeleri tarafından istenen konularda emekli bir askeri personel olarak emniyet teşkilatı içerisinde görev yapan tanıdıkları vasıtasıyla istihbarat topladığı ve örgüt üyelerine ulaştırdığı tespit edilmiştir. 

Şüpheli Canfer Balçık söz konusu bu faaliyetlerini gerçekleştirirken gizliliğe aşırı riayet ettiği, telefon görüşmelerinde açık konuşmadığı ve karşısındakini de bu konuda uyardığı, telefon görüşmelerinden ve alınan ifadesinden anlaşılmaktadır. Bu konuya örnek olarak;

12.03.2010 günü Tülay Bekar ile yaptığı görüşmede, T. Bekar’ın“…F. Y. diye birinin orada görevde olup olmadığını ve yetkili olup olmadığını öğrenir misin”, “Çünkü ona göre karar vereceğim ...” dediği, C.Balçık’ın“Onların konuştuğu birisi mi o” dediği, T. Bekar’ın “Hayır, bizim konuştuğumuzu söylediği biri” dediği, C.Balçık’ın da “Evet ne kadar da güzel telefonda söylüyorsun” diyerek Tülay Bekar’ı telefonda açık konuşmaması konusunda uyardığı tespit edilmiştir.

Ayrıca, şüpheli Canfer Balçık, polis memuru Sinan Öztorun vasıtasıyla Ankara’ya göndermek istediği mahkeme dosyalarıyla ilgili ifadesinde, o dönem Tülay Bekar’ın alacak verecek davası nedeniyle tehdit edildiğini, polis memuru olan Sinan Öztorun’u yanlarına getirebilmek için ve emekli bir albay olarak aciziyetini göstermemek için bu şekilde şifreli konuştuğunu, aslında mahkeme dosyası diye bir şeyin söz konusu olmadığını beyan etmiştir.

Ancak, konuyla ilgili polis memuru Sinan Öztorun’un alınan ifadesinde ise, abisinin karışmış olduğu ölümlü trafik kazasıyla ilgili bir mahkemesinin olduğunu, davanın Yargıtay’a gittiğini, görüşmede dosya diye bahsedilenin Yargıtay’a gidecek dilekçe olduğunu düşündüğünü beyan etmiştir.

Şüphelilerin ifadelerinin birbiriyle çeliştiği ve şüpheli Canfer Balçık’ın örgütsel faaliyetlerini gizlilik içerisinde yürüttüğü anlaşılmaktadır. 

Dosyadaki deliller birlikte değerlendirildiğinde; şüpheli Canfer Balçık’ın Ergenekon silahlı terör örgütünün yargı teşkilatı içindeki yapılanmasında faaliyet gösteren görevli örgüt üyesi olduğu ve örgütün amaç ve hedefleri doğrultusunda, yargı görevi yapanı baskı ve hukuka aykırı olarak etkileyerek yargı görevini yapanı etkileme ve adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarını işlediği tüm dosya kapsamından anlaşılmakla,

Şüpheli Canfer Balçık’ın eylemlerine uyan TCK.’nın 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanununun 5, TCK.'nın 277, 288, 43, 53, 58/9 ve 63. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

7) ŞÜPHELİ HÜSEYİN YILDIRIM

a) Savunmaları;

Özetle; Ergenekon soruşturması kapsamında bu zamana kadar yakalanan şahıslardan birebir tanıdığı kimsenin olmadığını, 

Doğu Perinçek’i tanıdığını, kendisine ait iş yerinin üzerinde bulunan 500 kişilik Park restaurantda daha önceden yapılan çeşitli düğün konferans ve toplantı benzeri etkinliklerde bulunmak üzere geldiğinde tanıdığını, kartvizitini aldığını, herhangi bir irtibatının olmadığını, 

Sanık Doğu Perinçek’le 01.10.2007 günü yaptığı telefon görüşmesiyle ilgili iş yerinin üzerinde bulunan lokantada bir defasında yemek yiyeceklerini ve toplantı yapacaklarını, ücret konusunda kendilerine indirim yapması hususunda telefonla görüştüğünü, ancak bu görüşmeyi yaptığı kişinin kim olduğunu hatırlamadığını, 

Sanık Tunç Akkoç’la 2005 yılında yaptığı (3) adet telefon görüşmesiyle ilgili Tunç Akkoç isimli şahsı tanımadığını, iş yerinin üst katında bulunan lokanta konusunda kendisini aramış olabileceğini, genellikle lokantada yapacakları etkinlikler ile ilgili Ulusal Kanal veya İşçi partisinden aradıklarını, 

Sanık Hayati Özcan’dan el konulan dijital verilerde yer alan “Hayati ÖZCAN_rehber” isimli dosyasında isminin ve çeşitli telefonlarının bulunması yönündeki tespitlerle alakalı; Hayati Özcan’ı tanımadığını, Turhan Özlü isimli şahsı ise tanıdığını, Turhan Özlü’nün yine yukarıda bahsettiği lokantada yapacakları etkinliklerle ilgili müracaat etmesinden dolayı tanıdığını, bu şahsın Ulusal Kanalda yöneticilik yaptığını bildiğini, kendisinin yanına yaklaşık on yıldır gelip gittiğini, aralarında müşteri ilişkisi olduğunu, adının karşısında neden böyle bir şey yazıldığını bilmediğini, burada yazan ifadeyi de kabul etmediğini, 

Yaklaşık 8-10 yıl önce Ulusal Kanalla ilgili bir gece düzenlendiğini, burada geceyi düzenleyen Turhan Özlü isimli şahsın, yemiş oldukları yemeğin parasını ödeyemediğini, bunun karşılığı olarak Ulusal Kanala ortak olmasının istenildiğini, kendisinin de Ulusal Kanala ortak olmuş olabileceğini, ne kadar hissesinin olduğunu bilmediğini, iş adamı olarak Ulusal Kanala başka bir desteğinin söz konusu olmadığını, 

Mehmet Seyfi Oktay’ı yaklaşık olarak 65 yıldır tanıdığını, çocukluk arkadaşı olduğunu, sürekli yüz yüze telefonla görüştüklerini, Ali Hadi Emre isimli şahsı avukat olarak tanıdığını, Ali Hadi ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yanında tanıştıklarını, ancak samimi olmadığını, diğer şahısları tanımadığını, 

Tape No: 13372, 13374 ve 13375’de kayıtlı görüşmelerde geçen Eyüp isimli şahıs tarafından Mehmet Seyfi Oktay'a verilmek üzere Mecidiyeköy’de bulunan otoparka getirilen büyük bir zarf konusu ve içeriğini hatırlamadığını, Eyüp isimli şahsı tanımadığını

16.09.2009 günü saat:12.20 sıralarında Bakırköy ilçesi Şenlikköy Mahallesi Menekşe yolu T.B.M.M. Milli Saraylar Daire Başkanlığı Cumhurbaşkanlığı Köşkünden 34 UJ 2088 plaka sayılı Siyah Mercedes ile M.E.S. ve Mehmet Seyfi Oktay'ın çıkış yaptığı ve kendisine ait katlı otoparka geldikleri yönündeki tespit sorulduğunda; M.E.S.’nin çocukluk arkadaşı olduğunu, M.E.S. ve Mehmet Seyfi Oktay'ın kendisiyle görüşmeye gelmesinin sebebinin arkadaş olmasından dolayı olduğunu, birlikte yemek yediklerini, o günkü ziyaretlerinin de arkadaşlık ilişkisi nedeniyle olduğunu, 

Yargı üyelerinin atamaları ve tavassut konuları sorulduğunda; Bu konuda çalışmasının olmadığını,

Tape No: 15297’ de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:11.54 sıralarında Hüseyin Yıldırım ile Tahir isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Kadir beyle cuma günü bana bir gelsin dedi şimdi bugün toplantıdaymış. Git Hüseyin abinin selamı var de, ben zaten konuştum yardımcı olacak sana” dediği şeklindeki görüşme sorulduğunda; Görüşmede geçtiği şekliyle cuma günü randevu aldığını, ancak T.G.’nin görüşmeye gidip gitmediğini bilmediğini, 

Tape No: 15303’de kayıtlı, 14.12.2009 günü saat:11.03’te H.Y. ile yaptığı görüşmede; Hüseyin Yıldırım’ın “Bir emrin var mı diye sorayım” dediği, H.Y.’nin “Estağfurullah abi bu hafta dananın kuyruğu kopacak, hatta patron da Ankara’ya gitti yine bir hatırlatmalı”, “Bugünden gitti yarın toplanacaklar herhalde” dediği, H.Yıldırım’ın “Peki hemen arıyorum ben” şeklindeki görüşmesi sorulduğunda; Görüşme yaptığı kişinin Şişli Cumhuriyet Savcısı olduğunu, daha önceden Sivas’ta savcılık yaptığından dolayı tanıdığını, şahsın tayin talebi nedeniyle yardım istediğini, 

Tape No: 15305’de kayıtlı, M.T. isimli şahısla yaptığı görüşmeyle ilgili olarak Görüşme yaptığı kişinin Şişli Cumhuriyet Başsavcısı olduğunu, Şişli de görev yaptığı için tanıştığını, H.Y.’nin atanmasıyla ilgili konuyu görüştüklerini, bu konuya ilişkin başka kimseyle görüşmediğini, 

Tape No: 15312’de kayıtlı, S.Ö. isimli şahısla yaptığı görüşmeyle ilgili olarak S.Ö.’nün Yargıtay üyesi ve akrabası olduğunu, görüşmede Yargıtay üyeliği atamaları ile ilgili ve ortak tanıdıkları şahıslar hakkında görüştüklerini, 

Kendisinden el konulan (179) ile numaralandırılmış dokümanda; “A.K. Bakırköy Cumhuriyet Savcısı 21XXX – BAKIRKÖY CUMHURİYET BAŞSAVCI VEKİLLİĞİ TALEBİM VAR” şeklindeki not sorulduğunda; A.K.’nin Sivaslı olması dolayısıyla ve Sivas’ta savcılık yapmasından dolayı tanıdığını, bu notun kendisi yokken bürosuna bırakıldığını, notla ilgili herhangi bir faaliyetinin olmadığını, 

 (169) ile numaralandırılmış dokümanda; “Ş.Ş. 71XX İst.11.Asliye Ceza Mahk. Yazı İşleri Müdürü İst. 2.TİCARET SİCİL MÜDÜRLÜĞÜNE TAYİN” şeklindeki not sorulduğunda; Ş.Ş,’yi tanımadığını, böyle bir teşebbüste bulunmadığını, 

Tape No: 15365’de kayıtlı, E.Ö. ile yaptığı görüşme sorulduğunda; Görüşme yaptığı E.Ö.’nün Sultanahmet’te Savcı olduğunu, çocukluğundan beri tanıdığını, E. O’nun bir davada vereceği ifade ile ilgili olarak E.Ö. ile yaptığı bir görüşme olduğunu,

Tape No: 15311’ de kayıtlı, V.D. ile yaptığı görüşmede; “Bu bizden birisi mi yabancı mı, düzgün mü?” şeklindeki görüşme sorulduğunda; V.D Sivaslı bir iş adamı olduğunu, arkadaşı olduğunu, görüşmede 15. Hukuk Dairesinde görülen bir davası ile ilgili bir avukat talep ettiğini, görüşmede “bu bizden birisi mi” derken, 15. Hukuk Dairesi Başkanının Sivaslı olup olmadığını kastettiğini, 

Tape No: 15289’da kayıtlı, 28.09.2009 günü saat:16.44 sıralarında X Şahıs (M.T. adına kayıtlı) ile yaptığı görüşme sorulduğunda; Görüşme yaptığı şahsın Şişli Cumhuriyet Başsavcısı M.T. olduğunu, görüşmede geçen şoför çocuğun adını hatırlamadığını, soyadının D. olduğunu, bu şahsın Adalet Bakanlığında girmiş olduğu sınavın sonucunu kazanıp kazanmadığını sorduğunu,

İş yerinde yapılan aramada el konulan (5) ile numaralandırılmış üzerinde “Kasa Defteri” ibaresi bulunan defterde “HESAP NO: 301XXX/102XXX M.SEYFİ Oktay 4205XXXX-XX” yazılı belge sorulduğunda; Mehmet Seyfi Oktay ile aralarında herhangi bir ticari ilişki olmadığını, Mehmet Seyfi Oktay’ın kendisinden borç para istediğini, Oktay’a borç para vermek için hesap numarasını aldığını, 

İş yerinden el konulan dokümanlarda; “G.Y.-S.Seyfi Oktay’ın RİCASI TRT ort.ok.mezunu sözleşmeli-başarılı olmasına rağmen sözleşmesine devamı ricada bulunacağım. 23600XX” şeklindeki yazı sorulduğunda; TRT Genel Müdürü olan Y.Y. ile arkadaş olduklarını, Mehmet Seyfi Oktay’ın G.Y. isimli kişiyle ilgili ricasını TRT Genel Müdürü Y.Y’ye söylediğini, 

Faks çıktısı dokümanda, “Gene bir arkadaşın Yargıtay’da işi var. … alacak davasının onaylanmasını istiyoruz.” şeklinde içerik bulunan ve dokümanın sonunda “Saygılar İ.K.” şeklindeki yazı sorulduğunda; İ.K.’nin İzmit’te bulunan Sivaslılar Derneği’nin bir dönem başkanlığını yaptığını, notları hatırlamadığını, 

(157) ile numaralandırılmış dokümanda, “13.HUKUK DAİRESİ” başlığı altında, tablo şeklinde toplam (24) Hakim ve Yazı İşleri Müdürünün isim soy isim, unvan, dahili ve harici telefon numaralarının yazdığı notlar sorulduğunda; 13. Hukuk Dairesinde görülmekte olan Katlı otoparkıyla ilgili kira davasının olduğunu, bu nedenle almış olabileceğini,

(159) ile numaralandırılmış dokümanda, “14.HUKUKDAİRESİ” başlığı altında, tablo şeklinde toplam (17) Hakimin isim soy isim, unvan, dahili ve harici telefon numaralarının yazdığı, tabloda B.Ü. ve H.M. isimlerinin yanında tükenmez kalemle ve el yazısı ile “X” işaretinin konulduğu not sorulduğunda; 13. Hukuk Dairesinde görülmekte olan davasının daha sonra 14. Hukuk Dairesine gönderildiğini, buradaki hakimlerin isimlerinin yazılı olduğu tabloyu davayla alakalı aldığını, tabloda isimlerinin yanında çarpı bulunan hakimleri tanımadığını, bu şahısların isimlerinin yanına niye çarpı işareti konulduğunu bilmediğini,

(193) ile numaralandırılmış dokümanda; Danıştay 8’inci Daire Başkanlığı’nın başkan hakim ve üyelerinin isimlerinin yanı sıra “Selam ve Sevgilerimle 2000/32XX Av.V.K.” şeklinde notun yazılı olduğu doküman sorulduğunda; V.K.’nin Ankara’da avukatlık yaptığını, Sivas’tan çocukluk arkadaşı olduğunu, notları niçin gönderdiğini hatırlamadığını beyan etmiştir.

Dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.'yi etkilemek amaçlı düzenlenen toplantılar hakkında bilgisinin olmadığını, böyle bir toplantıya katılmadığını, Mehmet Seyfi Oktay'ın İstanbul'a korumasız geldiği zamanlarda zaman zaman kendisinden araba istediğini, yakın dostu olduğu için şoförü ile birlikte arabasını verdiğini, en son Mehmet Seyfi Oktay ile 10-15 gün önce telefonla görüştüğünü, yaklaşık 1-1,5 ay kadar önce son olarak kendisiyle İstanbul'da yüz yüze görüştüğünü, Eski milletvekili ve eski Şişli belediye başkanı olan M.E.S.'nin de çocukluk arkadaşı olduğunu, oldukça samimi olduklarını ve görüştüklerini, 

K.Ş. ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki buluşma konusunda bir bilgisi olmadığı gibi bazı hakim ve savcıların atanmaları, Yargıtay üyeliğine seçilmeleri konusunda herhangi bir etki ve çabasının olmadığını beyan etmiştir.

b) Elde edilen deliller;

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın Beşiktaş ilçesi Etiler Mahallesi Engin Sokak No:15 sayılı ikametinde ve Şişli ilçesi Fulya Mahallesi Garaj Sokak No:11/A sayılı iş yerinde yapılan aramalarda çok sayıda doküman ve dijital malzemeye el konulmuştur. 

Doküman inceleme sonuçları;

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın Beşiktaş ilçesinde bulunan ikametinden el konulan telefon fihristinde diğer isimlerin yanı sıra şüpheli Ali Hadi Emre, Mehmet Seyfi Oktay ve Münir Kemal Yavuz’un isimlerinin ve çeşitli telefon numaralarının yazdığı tespit edilmiştir. 

Şüpheli’nin Şişli ilçesi Fulya Mahallesi Garaj Sokak No:11/A sayılı iş yerinden el konulan dokümanların incelemesinde;

Kasa Defteri ibareli ajandanın (36) ile numaralandırılmış sayfasında, “Türkiye Büyük Millet Meclisi Ziraat Bankası Döviz Hesap No:30XXXX/90XXXX M. Seyfi Oktay 420XXXX-XX” şeklinde Mehmet Seyfi Oktay’ın hesap numarasının yazdığı, 

 (10) ile numaralandırılan kahverengi ajandanın (166) ile numaralandırılmış sayfasında, “HAKİM T.G. 15.DAİRE TETKİK HAKİMİ:484 XX XX” yazdığı,

2003 tarihli ajandanın çeşitli sayfalarında dava takibi ve çeşitli kamu kurumlarına tayinlerle ilgili referans notlarının yazılı olduğu, bunların bir kısmına bakıldığında; “Turhan Özlü İş Partisi Televizyon 251XXXX İzmit 321XXXX”, “G.Y.-S.Seyfi Oktay’ın RİCASI TRT ort.ok.mezunu sözleşmeli-başarılı olmasına rağmen sözleşmesine devamı ricada bulunacağım. 236XXXX”, “Ç.B. GÜMRÜK MÜDÜRÜ MERSİN GÜMRÜKLER BAŞ MÜDÜRÜ OLARAK TAYİN. BAKAN: K.T.’ye TLF. A.Ş. BEY. Mersin Milletvekili M.M.D.F. Talebi üzerine tayin”, “2002/16XX İst. 5 İdare İş Mah. C.B.”, “S.A.’nın adamı G.Y. 5 Nolu D.G.M yataklık 2000/2XX”, “S.A. 2001/15XX -4 üncü Daire İst. Üniversitesi yüksek lisans diplomasını kabul etmediği için iptal edildi. Dava açıldı. Gazi üniversitesinin bana verdiği hakkın kabulü için karar verilmesi”, “Y.K. (8.Daire) Yargıtay 2003/22XXX- Hopa Asl. Ceza 2002-1XX Esas 2 yıldan az olan cezalara 3 sene erteleme düşünülüyor”, “4 üncü Cezada 2002/22XXX Hopa Asl Ceza 2002/1XX Esas 2 yıldan az olan cezaların 3 sene erteleme düşünülüyor mümkünse Y.K. Beye rica” şeklinde olduğu anlaşılmıştır.

Denizbank ibareli ajandanın çeşitli sayfalarında; “T.G. Sivaslı Ankara da Adliye Hakim”, “Env. Onur Savcı G.O.’nun Ankara da Fuat yardımcı olsun K.A.’nın yakını” şeklinde notların yazılı olduğu,

“Ekinciler” ibareli ajandanın çeşitli sayfalarında; “D.S. 2009/77XXX Soruşturma S.Y.”, “1-Hafta içerisinde 2007/42XXX soruşturma dosyasıyla ifadesi alınmak üzere S.A. Şişli savcılı 5. Kat 10 numara odaya”, “6-Asliye Hukuk Bakırköy Hakim İ.Y. Çapaya veya üniversiteye Sarkışlalı Avukat Ahmet 0532241XXXX” şeklinde notların yazılı olduğu,

(21) ile numaralandırılmış dokümanda, “4/7/2002 İzmit Hüseyin ağabey size angaryalarımız bitmez. Gene bir arkadaşın (Derneğe katkısı çok) Yargıtay’da işi var. … Alacak davasının onaylanmasını istiyoruz. Üsküdar 1 nci Asliye Ceza Mahkemesi dosya No:2002/1XX, 21/6/2002 tarih Yargıtay 12. nci hukuk hakimliğine gitmiş.” yazdığı, dokümanın sonunda “Saygılar İ.K.” isim ve imzasının bulunduğu, 

(23) ile numaralandırılmış dokümanda, “13. Hukuk Dairesi Dosya No:1999/1XX E 2000/10XX K Zahide Davacı K.K. Davalı F.M.T. Mahkemenin İst. Kararına uyulsun mahkemeye lüzum görmeden tasdiki karar yapılmalı” yazdığı, 

(33) ile numaralandırılmış mektup şeklindeki dokümanın içeriğinde, “Hüseyin abi, birçok iyi niteliğimi Sayın Seyfi Oktay'a borçluyum” yazdığı, dokümanın alt bölümünde “Ballıkayalı (Mezirmeleli) M.G.” isim ve imzası bulunduğu, aynı dokümanın en alt bölümünde “Başsavcı beyin halledebileceği bir mesele. İmam Hüseyin'i, Kerbelayı severseniz bu işimizin olması için bize yardımcı olun” şeklinde yazı olduğu,

(157) ve (159) ile numaralandırılmış dokümanlarda “13.HUKUK DAİRESİ” ve “14.HUKUK DAİRESİ” başlığı altında, çok sayıda Hakim ve Yazı İşleri Müdürünün isim soy isim, unvan, dahili ve harici telefon numaralarının yazılı olduğu, bazı isimlerin yanında tükenmez kalemle ve el yazısı ile “X” işaretinin konulduğu,

(161) ile numaralandırılan dokümanın içeriğinde “Öncelikle, günümüz ADALET BAKANINA veya eski Adalet Bakanlarına, Milletvekillerine, TELEFON ETTİRİLEBİLİR” “Milli Savunma Bakanı Adalet İşleri Başkanı A.K.’ya (Tuğ General) telefon edilecek, Kırklareli’nden Top Yüzbaşı N.D.’nin Askeri Hakim Sınıfına geçmesi talep edilecek, Refah Partisi olmayacak” yazdığı, 

(163) ile numaralandırılmış dokümanda “Savcı Hüseyin Bey Nakit 200.00, 676.00 Toplam:876.00” yazdığı, 

(165) ile numaralandırılmış kartvizitte “İşçi Partisi Doğu Perinçek Genel Başkan” ibaresinin bulunduğu, 

(169) ile numaralandırılmış dokümanda “Ş.Ş. 71XX İst.11.Asliye Ceza Mahk. Yazı İşleri Müdürü İst. 2.Ticaret Sicil Müdürlüğüne TAYİN” yazdığı, 

(172) ile numaralandırılmış dokümanda, “H.Y. 29XXX Şişli Cumhuriyet Savcısı Şişli Başsavcı Vekilliği İstiyor 0532 282 XX XX K.Ö. 419 XX XX” yazdığı, 

(173) ile numaralandırılmış dokümanın ön yüzünde, “5.Daire Mahkemesi Başkan ve Üyeleri Başkan N.A., Üye N.A., Üye E.Ç., Üye T.Ç., Üye S.A.” yazdığı, arka yüzünde ise “İ.B. Em.Amiri DANIŞTAY 5.Daire Esas No:1994/80XX, Karar No:1995/13XX İstanbul 1.İdare Mahkemesinin 27.6.199 günlü E:1993/10XX K:1994/12XX” yazdığı, 

(179) ile numaralandırılmış dokümanda; “A.K. Bakırköy Cumhuriyet Savcısı 21XXX – Bakırköy Cumhuriyet Başsavcı Vekilliği Talebim var” yazdığı, 

(193) ile numaralandırılmış dokümanın içeriğinde; “Sayın Hüseyin Yıldırım’ın dikkatine Danıştay 8’inci Daire Başkanlığı’nın isim listesi Başkan, üye ve hakimlerin isimlerinin yanı sıra Selam ve Sevgilerimle. 2000/32XX Av.V.K.” şeklinde notların yazılı olduğu görülmüştür.

Dijital inceleme sonuçları;

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’a ait Tech Pointmarka CD’nin yapılan incelemesinde; diğer isimlerle ilgili kişisel bilgi dosyaları yanı sıra “Hakim A. O.vcf” isimli bir Kişisel bilgi dosyası tespit edilmiş, dosya içerisinde telefon numarasının bulunduğu görülmüştür.

“Hakim A.O.” ile ilgili yapılan araştırmada ise; 2009/511 soruşturma numaralı iddianame ekinde bulunan “sanık Hasan Atilla Uğur’a ait telefon görüşmelerinde “A.O.” isimli şahsın Yargıtay’da devam eden bir davaya bakması ile ilgili konuları içeren konuşmaların bulunduğu görülmüştür. 

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’a ait PLM marka CD’nin incelenmesinde; diğer isimlerle ilgili kişisel bilgi dosyaları yanı sıra “Albay K.Y.vcf” ve “A.C. Pasa.vcf” isimli kişisel bilgi dosyaları tespit edilmiştir. Söz konusu dosyaların içerisinde telefon numaralarının bulunduğu görülmüştür.

Şüphelinin Şişli ilçesi Fulya Mahallesi Garaj Sokak No: 11/A sayılı iş yerinde yapılan aramada 27 adet MKE yapımı 7.65 mm çapında dolu fişek ve 2 adet şarjör ele geçirilmiş olup, talimatımız üzerine 6136 sayılı yasaya muhalefet suçundan ayrı bir soruşturma evrakı olarak Şişli Cumhuriyet Başsavcılığına gönderilmiştir. 

c) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 15265’de kayıtlı, 30.05.2009 günü saat:17.23 sıralarında Hüseyin Yıldırım’ın Baki isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Abi ellerinizden öpüyorum bir emriniz var mı diye bi sorayım dedim”, “Bizim A.U.’nun da selamları var abi …”, “Bir emrin olursa bekliyorum abi” dediği, Baki’nin “Sağol canım misafirler geliyor, gidiyor işte”, “…Savcı Ziya beyler buradalar” dediği, H.Yıldırım’ın “… pazartesi falan gene göndermeye çalışayım değil mi abi” dediği, Baki’nin “Yok yok Hüseyin yok”, “Konuşuruz biz senle”, “Bi şey oldu mu ihtiyacı oldu mu konuşuruz” dediği,

Tape No: 15266’da kayıtlı, 09.06.2009 günü saat:16.34’te Hüseyin Yıldırım ile Tahir isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; Tahir’in “He ben Tahir abi” dediği, H.Yıldırım’ın “İşimiz düştüğü zaman arıyoruz seni yoksa aramıyoruz. İnşallah Yargıtay Üyesi oldun ha... olacan inşallah yargıtay üyesi he mi” dediği, Tahir’ in “He İnşallah abi sayenizde” dediği, H.Yıldırım’ın “Ne zaman geliyorsun inşallah İstanbul’a” dediği, Tahir’ in “Abi belirli bir şey yok… hem bir hatırını sorayım dedim hem de bir şey var mı abi bir görüşme mörüşme” dediği, H.Yıldırım’ın “valla geçen gün görüştüm buraya İstanbul’a geldi biliyor musun biraz daha bekle dedi bana… 27 inde Ankara’ya geleceğim seninle konuşalım. ondan sonra Yargıtay Başkanı neydi oğlanın ismi bizim K.Ö.’ye, K.Ö.’yle bir görüşeyim tamam mı” dediği, Tahir’in “geç kalıyoruz abi” dediği, H.Yıldırım’ın “Ben açayım bir konuşayım ondan sonra tekrar seninle arayım tamam mı?” dediği, Tahir’in “gerekirse gelsin filan bir görüşelim gibilerinden olursa. Ondan sonra ben gideyim şey yapayım çünkü yoğun ondan sonra şimdi ben de sevmem gidip eyvallah etmeyi eğilmeyi bilmem ne yapmayı falan filan. ondan sonra yani bir randevu gidersek senin sizin aracılığınızla abi” dediği, H.Yıldırım’ın “Ben randevuyu ben alayım seni öyle göndereyim” dediği,

Tape No: 15272’de kayıtlı, 22.06.2009 günü saat:10.06 sıralarında Hüseyin Yıldırım’ın Hande isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “…Yargıtay’a gönderdik mi o şeyimizi” dediği, Hande’nin “Tabi canım” dediği, H.Yıldırım’ın “Heh ... onu ver ki o kaç numaraya gitti falan onu bilelim ki” dediği, Hande’nin “Tamam, siz merak etmeyim 9 a gider muhtemelen iş mahkemesi ya”, “…9 a o Sami beye gider” dediği, H.Yıldırım’ın “Tamam işte onun için ona ondan bi konuşalım bunu” dediği, Hande’nin “Dosyayı da getirecem gelirken zaten Hüseyin bey neler yaptığımızı, nasıl dilekçeler verdiğimizi artık temyiz dilekçesine yani resmen hani mahkemenin nasıl anlamadığına dair bir sürü şey yazdım yani 4 sayfa falan temyiz dilekçesi oldu” dediği, H.Yıldırım’ın “O Resmi Gazeteyi falan şey yapta ben onu Samiye bi götüreyim onu” dediği, 

Tape No: 15274’de kayıtlı, 25.06.2009 günü saat:15.33 sıralarında Hüseyin Yıldırım’ın K.Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Canım ben Hüseyin Yıldırım”, “Hürmet ediyorum nasılsın herhalde toplantı dasın?” dediği, K.Ö.’nün “Evet evet Hüseyin bey ...” dediği, H.Yıldırım’ın “Peki ... artık başka zaman seni arayım hadi Sayın e şey de burada Seyfi bey burada onun da selamı var”, “Ankara’ya geliyorum dedi hadi ben başka zaman bir istirhamım olacak senden” dediği, K.Ö.’nün “Lütfen lütfen” dediği,

Tape No: 15275’de kayıtlı, 25.06.2009 günü saat:15.47 sıralarında Hüseyin Yıldırım’ın Tahir isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Kardeş gözlerinden öpüyorum bak”, “…üç dakika olmadı konuşalı tekrar açtı”, “Şimdi dedi ki bana isimleri falan aldı ondan sonra yazdı ben daha evvel sen tetkik Hakimliği yaptın değil mi” dediği, Tahir’in “Evet evet” dediği, H.Yıldırım’ın “…şimdi dedim Ankara da şey nedir o” dediği, Tahir’in “Tüketici Mahkemesi” dediği, H.Yıldırım’ın“...Tüketici mi Ticaret mi dedim o da şey yaptı yazdı ondan sonra seni bana söyleyecek çağırttıracak tamam mı ben söyleyeceğim sana git diyeceğim”, “... şimdi hatta şey de buradaydı bizim Seyfi Oktay da yanımdaydı o da şey yaptı birbirlerine selam verdiler”, “O onun da yakınıymış tamam mı” dediği, 

Tape No: 15276'da kayıtlı, 29.07.2009günü saat:10.03 sıralarında Hüseyin Yıldırım’ın, Esin isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Esin’in “Bu Cumhuriyet Savcılığına İ.G. isminde bir İstanbul Cumhuriyet Savcısı”, “buna gidip ifade vericem” dediği, H.Yıldırım’ın “ben simdi şeyle bir konusuyum da tanıdık birisi mi acaba” dediği, H.Yıldırım’ın “yoksa tanıdık birisi vasıtasıyla şey yaparız göndeririz sizi” dediği, H.Yıldırım’ın “Orada tanıdık bir arkadaşa söyleriz tamam mı size yardımcı olurlar”, “Siz ne zaman gideceksiniz” dediği, Esin’ in “Yani yarın veya önümüzdeki hafta” dediği,

Tape No: 15278’de kayıtlı, 29.08.2009 günü saat:17.51’de Hüseyin Yıldırım ile Tahir isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Tahirciğim ya sana karşı öyle bir mahcubuz ki bunlar yerine getirmediler bana söz verdi yapacağım bir boşluk ta diye de onun için ya… sana bin defa sözüm var merak etme halledeceğim yani tamam mı” dediği, Tahir’in “Şimdi zaman yaklaşıyor biliyor musun?” dediği, H.Yıldırım’ın “Tamam öyleyse peki o bana dedi ki bu abi şu ..lik bir geçsin başım üstüne dedi de onun biliyor musun” dediği, Tahir’in “Hüseyin abi basından çıkan olayda şey diyorsunuz bu kararname takip ediyorsunuz muhakkak. kararname çok şey yaptı onları yordu. Şimdi tabi adli tatil girdi arkasından ondan sonra da 40’a yakın bir üye seçilecek” dediği, H.Yıldırım’ın “tamam ben şimdi ona açıp söyleyeceğim seni yanına göndereceğim tamam mı?” dediği, Tahir’in “Yoksa geç kalırız abi…” dediği,

Tape No: 15279’da kayıtlı, 31.08.2009 günü saat:13.27’de Hüseyin Yıldırım ile Ahmet isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; Ahmet’in “Yargıtay'daki bizim bu adamın adı neydi la” dediği, H.Yıldırım’ın “S.Ö. Yargıtayda dokuzucuda” dediği, H.Yıldırım’ın “İyi ama o da işte orda kardaş dokuz da ya dokuza üye o, onu çağıracan hemi” dediği, Ahmet’in “Ya işte çağıracam biraz çağıracam” dediği, H.Yıldırım’ın “Kadir de geliyor herhalde” dediği, Ahmet’in “Kadiri de çağırıyorum ama bulamadım daha yüz elli kişi var abi ne yapim çağıracam da ne gelir bilemem. Oraya yakacak benzini düşünür mü Yargıtay üyesi” dediği,

Tape No: 15280’de kayıtlı, 02.09.2009günü saat:13.59’da Hüseyin Yıldırım ile Tahir arasındaki görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Hemen sana bir randevu alacağım gelmiş mi haberin var mı” dediği, Tahir’in “Abi Ankara dışındayım ben. cuma günü döneceğim. Hüseyin Abi Muhakkak Üzerinde Duracaksın Artık. Bayağı da bir şey var abi e bayağı da bir üye seçilecek” dediği, H.Yıldırım’ın “Ya geldiğinde onun oraya bir döndüğünü haber ver tamam mı” dediği, Tahir’in “pazartesi günü herkes başlayacak abi” dediği,

Tape No: 15281’de kayıtlı, 10.09.2009 günü saat:12.27’de Hüseyin Yıldırım’ın M.E.S. ile yaptığı görüşmede özetle; M.E.S.’nin “Ben simdi Kanlıca’dan cıktım size doğru geliyorum da”, “Şöyle bir dileğim var”, “Sizinle birlikte bi Cumhuriyet Başsavcımızı Şişliyi ziyaret etsek” dediği, H.Yıldırım’ın “Tabi abi başımın üstünde”, “…gel buraya acarız abi bakarız sorarız” dediği, M.E.S.’nin “Sağolun, benim bir yeni adım var onu da söyliyecem size şimdi” dediği,

Tape No: 15283’de kayıtlı, 14.09.2009 günü saat:09.33’de Hüseyin Yıldırım’ın S.A. ile yaptığı görüşmede özetle; S.A’nın “Ben S.A. Sivas Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği Başkanıyım”, “Sizi ziyaret etmek istiyorum şimdi İstanbul’dayım ama mümkün mü acaba” dediği, H.Yıldırım’ ın “Tabi tabi bir yarım saat sonra yerimdeyim” dediği,

Tape No: 15285’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:13.19’da Hüseyin Yıldırım’ın Elmas isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “…Esin hanım gelicek bu anıtlar kurulundan” “Gelince ilgilen de geliyorum ben hava alanından” dediği, Elmas’ın “Zaten Seyfi beyler de burada”, “Bakan Seyfi Bey” dediği, 

Şüpheli Mehmet Seyfi Oktay’a yönelik yapılan fiziki takip çalışmaları neticesinde; 16.09.2009 günü Cumhurbaşkanlığı Köşkünden M.E.S., ve Mehmet Seyfi Oktay’ın 34 UJ 2088 plaka sayılı siyah mersedes marka araçla çıkış yaptıkları ve Hüseyin Yıldırım’a ait Mecidiyeköy’de bulunan katlı otoparka geldikleri, burada bir müddet görüştükten sonra ayrıldıkları tespit edilmiştir. 

Tape No: 15288’de kayıtlı, 28.09.2009 günü saat:16.37’de Hüseyin Yıldırım’ın Kemal isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; Kemal’in “Bu Şişli savcılarından Çetin beyi tanıyor musun”, “…bir dostumun şeyi olcak ta onun için söyledim” dediği, H.Yıldırım’ın “gelsin göndeririz birine, ordan başka bir savcı arkadaşla şey yaparız ona göndeririz” dediği,

Tape No: 15289’da kayıtlı, 28.09.2009 günü saat:16.44’de Hüseyin Yıldırım’ın X şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “… kardeş su dosyayı aldırıcan mı” dediği, X Şahsın “He onu aldırayım, aldırayım tamam” dediği, H.Yıldırım’ın “Şu dosyayı aldır bir de Şu dun demiştim ya şoför çocuk için hani” dediği, X Şahsın “Ben yarın belli olur o iş”, “Liste bakanlıkta kimler olduğunu bilmiyorum yarın bekliyoruz bakalım” dediği, H.Yıldırım’ın “Tamam çünkü imtihan edecek ya seni onun için” dediği,

Tape No: 15290’da kayıtlı, 01.10.2009 günü saat:11.18 sıralarında Hüseyin Yıldırım’ın C.M. ile yaptığı görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Efendim paşam” dediği, C.M. paşam hay hay” dediği, C.M.’nin “ya sen çok güçlü bir adamsın gücünü kullan…”, “bir şey isteyeceksin milletten ya”, “ufak bir şey... sen savcılara valilere bilmem generallere yardım etmiş adamsın sen ya”, “Öyle diyorum ben ya sen bir tembih ne istesen yaparlar senin işin” dediği,

Tape No: 15293’de kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:18.57’de Hüseyin Yıldırım’ın Bayram isimli şahıs ile yaptığı görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Ya bu Turhan Özlü diye bi arkadaşımız var hani ... şeyin televizyonun genel müdürü ya şeyin nedir o ... ne hani biz de ortağız ya” dediği, Bayram’ın “Ulusal kanal mı?” dediği, H.Yıldırım’ın “he he”, “Onların bir arkadaşları gelecekmiş yarın Azerbaycan'dan milletvekili ona üç günlük yer istiyorlar şeyden o bizim şeydeki otel var ya hani”, “…ya şu senin arkadaşın bi çocuk şey yaptı ya hani”, “He ona bi sor da bi üç kişilik bi yer, bir kişilik üç günlük için” dediği, Bayram’ın “Tamam dayı” dediği,

Tape No: 15296’da kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:11.52’de Hüseyin Yıldırım ile K.Ö. arasındaki görüşmesinde özetle; K.Ö.’nün “Merhaba Hüseyin bey toplantıdayım dinliyorum” dediği, H.Yıldırım’ın “Ben şey ya bir istirhamım olacak bir hemen şey yapayım da söyleyim bir T.G. diye bir hakim çocuk var sana bi uğrayacak ona bi bak mümkün yardım etmek mümkünse ona bi yardımcı ol da” dediği, K.Ö.’nün “cuma günü” dediği, H.Yıldırım’ın “Peki inşallah ayın 24 ünde de geleceğim seni bi ararım” dediği,

Tape No: 15297’de kayıtlı, 14.10.2009günü saat:11.54‘de Hüseyin Yıldırım ile Tahir isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Tahirciğim ben şimdi şeyle konuştum kardeş Kadir beyle cuma günü bana bir gelsin dedi şimdi bugün toplantıdaymış. Git Hüseyin abinin selamı var de, ben zaten konuştum yardımcı olacak sana” dediği, Tahir’in “Tamam abi” dediği,

Tape No: 15298’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:17.51’de Hüseyin Yıldırım’ın ile Tahir arasında ki görüşmede özetle; Tahir’in “…Öğle de öğle de rahat şey müsait değildim abi konuşamadım”, “Abi canım e bir şeyler bahsettiniz mi şeye Başkan beye” dediği, H.Yıldırım’ın “dedim ki benim çok yakınım”, “…ne zaman göndereyim dedim o da dedi ki cuma günü gelsin bir görüşelim dedi” dediği, Tahir’in “Tamam abi” dediği,

Tape No: 15299’da kayıtlı, 22.10.2009günü saat:12.27’da Hüseyin Yıldırım ile Tahir arasında ki görüşmesinde özetle; H.Yıldırım’ın “…ne yaptın o günü bugün yarın onunla biz beraber olacaz yani onun itmeli belli olmaz yani de onun için” dediği, Tahir’in “Abi daha görüşemedim. Yetkiler var, yetkiler var ondan sonra yetkiler nedeni de hakim evinde toplantı halindeler devamlı, dediği H.Yıldırım’ın “Peki canını yerim ben yarın Ankara’ya gelecem de yarın değil ... cumartesi günü bir düğüne gelirim dediği, Tahir’in “Hüseyin abi eğer görüşeceksen geleceksen abi sen istesen bu iş olur zaten” dediği, H.Yıldırım’ın “ yani Yargıtay’a mı al yani ne diyeyim buna ya ne diyeyim ben buna yani seni nereye alsın” dediği, Tahir’in “Üyelik abi Yargıtay üyeliği. O olmazsa şey abi iyi bir yere şey yapsınlar görev versinler. Ben bir eski benim bir eski kurul üyesinin davalarını filan reddettim abi eski kurul üyesinin yedek üyesinin. bizi İstanbul yerine Diyarbakır’a sürdüler, üzerimize bir nokta koydular yani, anlatabiliyor muyum bir kırmızı nokta koydular bunu tabi başkan vekili bilmiyor ondan sonra yani bunları bir çıtlat yani. Bi de şu var Hüseyin abi yani bizim Sivaslılar birbirini tutmuyor abi Karadenizli doldurdular Ankara’yı doldurdular, Egeyi doldurdular abi o zaman Sivaslı var başımızda yani o zaman... birbirimize sahip çıkalım” dediği, H.Yıldırım’ın “Anladım canım üyelik yoksa çok iyi bir yere diyecem tamam mı” dediği,

Tape No: 15303’de kayıtlı, 14.12.2009 günü saat:11.03’te Hüseyin Yıldırım ile H.Y. arasındaki görüşmede özetle; H.Y.’nin “Abi ya, ifade alıyordum içeride o arada aramışsın” dediği, H.Yıldırım’ın “bir emrin var mı diye sorayım” dediği, H.Y.’nin“Estağfurullah abi bu hafta dananın kuyruğu kopacak, hatta patron da Ankara'ya gitti yine bir hatırlatmalı” dediği, H.Yıldırım’ın “Hay hay başım üzerine, o Ankara ya gitti ha” dediği, H.Y.’nin “Bugünden gitti yarın toplanacaklar herhalde” dediği, H.Yıldırım’ın “Peki hemen arıyorum ben” dediği,

Tape No: 15305’de kayıtlı, 22.12.2009 günü saat:17.00’de Hüseyin Yıldırım ile M.T. arasındaki görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Ne yaptın bu Hüseyin’in işini savcı Hüseyin hani… sana yardımcı olmak için” dediği, M.T’nin “He Y.’nin mı diyorsun. İşte söyledik bakalım” dediği, H.Yıldırım’ın “söyledin değil mi şeye, ben de ben de söyledim de Kadir'e onun için, ama tabi senin tasdiğini alayım da ondan sonra” dediği, M.T.’nin “Yarın konuşuruz ya” dediği, H.Yıldırım’ın “Tamam, tamam hadi canını yerim” dediği,

Tape No: 15306’da kayıtlı, 25.12.2009 günü saat:20.17’de Hüseyin Yıldırım ile H.D. arasındaki görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “…Sivas'tayım ama bir emrin varsa söyle ben ... telefon edeyim” dediği, H.D’nin “Estağfurullah, yok abiciğim birşey öğren”, “Bu İstanbul’da bir profesör varmış, Çapa Tıp da K.D. Sivas’lı” dediği, H.Yıldırım’ın “Bilmiyorum da bizim Baki Abi tanır Baki abi Baki S. Var ya hani” dediği, H.D’nin “ Bu he işte Yargıtay da abi”, “13 deki hani bize yardım eden bir şey vardı Harun biraz hastaymış şey sinizüt sorunu varmış herhalde”, “O telefon etti, benim de Sivaslı olduğumu bilince bu Kemal’i tanıyor musun” dediği, H.Yıldırım’ın “Buluruz yani Baki abiye onu götürürüm yani”, “Tamam hadi saygılar abiciğim iyi günler” dediği,

Tape No: 15307’de kayıtlı, 25.12.2009 günü saat:20.19’da Hüseyin Yıldırım ile B.S. arasındaki görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Nasılsın abi Sivas'tayım bir arzun var mı kavurma getircem sana”, “Abi bu K.D. vardı Sivaslı profesör tanıyor musun”, “Bizim Yargıtay üyesi H.D. var ya hani”, “O telefon etti Yargıtay’daki bir 13. Dairede bir arkadaş var o rahatsızmış o gelmek istiyormuş geldiği zaman bir beraber gider miyiz Ona” dediği, B.S’nin “…nerden geliyormuş bu adam” dediği, H.Yıldırım’ın “Ankara’da Yargıtay üyesi”, “Bizim H.D. Yargıtay Başkanı vardı ya” dediği, B.S’nin “Tamam olur…”, “Ne zaman geleceği belli mi gerekirse” dediği, H.Yıldırım’ın “Onu sorayım ben şimdi istersen ben telefon edeyim H.D. seni bi arasın bu N.E.’nin yeğeni vardı ya şey ya sen biliyorsun canım”, “Yargıtay üyesi” dediği, B.S.’nin “Ben bilmiyorum ya hiç” dediği, H.Yıldırım’ın “Yeğeni tanımaz olur musun kaç defa yemekte beraber olduk abi”, “Ben şimdi istersen Ona ona numaranı vereyim…”, “O seni arasın” dediği, B.S.’nin“yargıtayda işimiz oldu arayamadık ... edemedik” dediği, H.Yıldırım’ın “Tabi canım yok canım orda var adamlarımız abi” “Tamam mı abi” dediği, 

Tape No: 15310’da kayıtlı, 08.01.2010 günü saat:11.02’de Hüseyin Yıldırım ile H.Y.’nin arasındaki görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “... abi şu D.S. hani o kız vardı ya ... Hakaret etmişler dövmüşlerdi. O kızın dosya numarası 2009/77XXX bu kimde acaba” dediği, H.Y.’nin “Bir dakika abi bakayım bir..... 77XXX S.Y. da açık dosya burda abi bizim katta” dediği, H.Yıldırım’ın “S. hangi S. bu bizim tanıdığımız S. mi” dediği, H.Y.’nin “Bu yok tanıdığın değil...” dediği, H.Yıldırım’ın “...ya sana zahmet şuna bir bakar mısın kurban olayım yani.. .hiç değilse bir ... bir sıkıştırmalı bir şey yapmalı yani..” dediği,

Tape No: 15311'de kayıtlı, 19.01.2010 günü saat:15.56 sıralarında Hüseyin Yıldırım’ın, V.D. ile yaptığı görüşmede özetle; V.D.’nin “…bir şey soracaktım da Sivas'tan olacak iş değil de belki bilgin vardır N.Y.A. diye bi isim hafızada var mı”, “Bu 15 inci Hukuk Dairesi Başkanıydı 2003’te M. zamanında falan”, “Bu bizden birisi mi yabancı mı düzgün mü” dediği, H.Yıldırım’ın “Değil herhalde ne bi şey mi var” dediği, V.D.’nin “şimdi 15. Hukuk Dairesinde bir işim var”, “çok aleyhimde üçtür bozuyorlar lehime gelen kararları bozuyorlar”, “Kime gideyim orda” dediği, H.Yıldırım’ın “… orda bizim H.D. var o şimdi …bu mahkemelere bakıyor yeni emekli oldu o, o geldiğinde senle bi telefonla konuşturayım”, “O davaya o baksın yani iyi ol... çünkü tamam mı” dediği, V.D.’nin“Tamam abi” dediği, 

Tape No: 15312’de kayıtlı, 21.01.2010 günü saat:18.18’de Hüseyin Yıldırım ile S.Ö. arasındaki görüşmede özetle; S.Ö.’nün“alo Hüseyin abi iyi akşamlar. ben başkana söyledim, başkan size bildirir cep telefonu ile” dediği, H.Yıldırım’ın “Şimdi yazmamış oraya da biliyor musun şeyini” dediği, H.Yıldırım’ın “Tamam canını yerim…” dediği, S.Ö.’nün“üye seçimleri oldu biliyorsun” dediği, H.Yıldırım’ın “hı ne oldu 35 tane falan nasıl kaç tane oldu” dediği, S.Ö’nün “Bir tanesi bizim M.Ç. hani getireceğim diyordum ya çalışıyordum ya Bakırköy 3” dediği, H.Yıldırım’ın “İyi iyi bravo” dediği, S.Ö.’nün“Bizim daireye aldırttım, her şeyi söyledim bizim daireye aldırttım” dediği, H.Yıldırım’ın “iyi aferin” dediği, S.Ö.nün“ondan sonra bir Sarıyer hakimi geldi Mehmet” dediği, H.Yıldırım’ın “Mehmet bey Soyadı E. İyi iyi o kaça geldi” dediği, S.Ö.’nün“o da 20 Orman Dairesine” dediği,

Tape No: 15316’da kayıtlı, 12.02.2010 günü saat:12.37’de Hüseyin Yıldırım ile M.B./X Bayan arasındaki görüşmede özetle; X Bayanın “Ben yok ben o evden atılırım bu adamın bir yanlış imzaları bilmem neleri beni mahvetti ben de ne yapayım benim kimsem yok Hüseyin beye yalvar diyorum” dediği, H.Yıldırım’ın “Bu onbirdeki dava o mu…” dediği, X Bayanın “Ha işte Yargıtay’daki dava kurban olayım Ankara’daki”, “Hüseyin bey sana yalvarıyorum kurban olayım ya oldu mu canım” dediği, H.Yıldırım’ın “Estağfurullah ne demek ya hadi canını yerim haydi görüşürüz”, “Haydi hürmetler ver bana bir şey” dediği ve X Bayanın telefonu M.B.’ye verdiği, H.Yıldırım’ın “kardaş bunun şeyini istiyorsunuz değil mi yani teyidini mi bozulmasını mı” dediği, M.B.’nin“Bozulması işte neyse yani benim bu davayı kazanmam lazım aslında” dediği, H.Yıldırım’ın “…buradakinde şimdi ki mahkemede kazandın mı kayıp mı ettin” dediği, M.B.’nin“Kayıp ettim”, “Onun için” dediği ve Hüseyin Yıldırım’ın arka plandaki Elmas isimli bayana hitaben “Yaz kızım al” dediği,

Tape No: 15317’de kayıtlı, 12.02.2010 günü saat:12.43’te Hüseyin Yıldırım ile M.B. arasındaki görüşmede özetle; M.B.’nin“Tekrar şey vereceğim numarayı abi” dediği, H.Yıldırım’ın “Elmas, Elmas dur (Arka planda Mehmet isimli şahsa hitaben: bak Mehmet abinin şu şeyi al ki Kaya bunu oraya götürsün şeye H. D.’ye)” dediği ve telefonu Elmas isimli bayana verdiği, M.B.’nin“Ankara 11. Hukuk Dairesi”, “…2009”, “/10XXX” “Dosya numarası” “M.B.” dediği, Elmas’ın “Mehmet bey oldu iyi günler” dediği,

Tape No: 15336'da kayıtlı, 08.03.2010 günü saat:13.13 sıralarında Hüseyin Yıldırım’ın, Ayla ile yaptığı görüşmede özetle; Ayla’nın “Ha merhaba ben Ayla Hanım bu A... Sucuklarının Tülay hanımın yeğeni”, “Ben sizinle bi adli durumumuz vardı da hani acaba geleyim mi yoksa konuyu telefonda konuşayım mı” dediği, H.Yıldırım’ın “Yok yok hanımefendi bana telefonda böyle bi konuları monuları konuşmayın gelin bi emriniz varsa yardımcı olabileceğim bir şey varsa yardımcı olayıım tamam mı” dediği, Ayla’nın “Yalnız Ankara’da yani burda değil”, “hani temyizde şuanda da” dediği, 

Tape No: 15337’de kayıtlı, 11.03.2010 günü saat:09.52’de Hüseyin Yıldırım ile X şahıs arasındaki görüşmede özetle; X şahsın “... Abi geçen bir gelmem de benim bir arkadaşım vardı şeyde Antalya da. Onun şeyi görevden almışlardı tekrar mahkemeye verdiler yerine gelmişti de onun başka bir davası daha vardı ben Seyfi abiye söylemiştim … Seyfi abiyi sen bir arayıp da onu bir soruştur.” dediği, H.Yıldırım’ın “Bugün gelecek bana... pazar günü gelecek ha... İstersen ben garaja gidince veyahut onun şeyini ben şimdi başka bir yerdeyim onu bana faksla çek ki onu hatırlatayım ben” dediği, X şahsın “Tamam abi pazar günü senin yanındaysa seni arıyayım ben orada görüşürüz seninle abi” dediği,

Tape No: 15352’de kayıtlı, 31.03.2010 günü saat: 14.07’de Hüseyin Yıldırım ile Yaşar isimli şahıs arasındaki görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Nasılsın ... iyisin kardeş bunlar 3,5 tan aşağı inmiyor bu p... Ben ayriyeten açıktan sana veririm 250 tamam mı sen onu şey yap oldu mu” dediği, Yaşar’ın “Onlar hiç önemli değil şey yap babacığım” dediği, H.Yıldırım’ın “Tamam tamam ben onu şey zarfın içine koyar gönderirim hadi gözlerinden öpüyorum” dediği, Yaşar’ın “Beni ...karakola gönder abi zarfın üzerine yazın A.S. diye yazar mısın oraya abi” dediği, H.Yıldırım’ın “Ya bizim Faruk’a veririm Faruk eline sıkıştırır boş ver yazmayı mazmayı tamam mı hadi” dediği, Yaşar’ın “Faruk beye ben birini göndereyim telefon açayım çözsünler o işi abi” dediği,

Tape No: 15365'de kayıtlı, 03.05.2010 günü saat:14.47 sıralarında Hüseyin Yıldırım’ın E.Ö. ile yaptığı görüşmede özetle; H.Yıldırım’ın “Merhaba Erhancığım nasılsın…”, “…bu H.Y.’yi tanıyor musun sen”, “Hakim H.Y. sizin oradaymış” dediği, E.Ö.’nün“Y. yok Hasan var da” dediği, H.Yıldırım’ın “H.Y.’miş, H.Y. var mı” dediği, E.Ö.’nün“Çok iyi tanırım, evet evet” dediği, H.Yıldırım’ın “İyi tanırsın, tamam ya bir ricam olacaktı da bir aralık bana bir uğrarsan tamam mı” dediği, E.Ö.’nün“He uğrayamayabilirim bu aralar çok yoğunum abi de” dediği, H.Yıldırım’ın “Uğramazsın, öyleyse ben sana uğrarım, yahut birini gönderirim”, “…bu benim Esin hanım diye bir arkadaşım” dediği, E.Ö.’nün“Tamam” dediği, H.Yıldırım’ın“O benim bir işimi yapacak sana göndereceğim tamam Erhancığım” dediği, E.Ö.’nün“Hay hay oldu hoşça kal” dediği,

Tape No: 15374’de kayıtlı, 19.05.2010 günü saat:21.09’da Hüseyin Yıldırım ile S.Ö. arasındaki görüşmede özetle; Hüseyin’in “…Ne zaman emekli oluyorsun daha çok değil mi” dediği, S.’nin “Onüç ayım kaldı abi. Ama boşver yerime birisini getirdim ya” dediği, Hüseyin’in “Ha iyi yerine birini getir bari” dediği, S.’nin “Geldi geldi sana dedim ya şeydeki hani söylüyordum ya Bakırköy’deki hakim H.Ç.” dediği, Hüseyin’in “Ha başladı değil mi Ç...’den ha o şey vardı İ.Ç. falan vardı” dediği, S.’nin “ha onların sülalesinden” dediği, Hüseyin’in “iyi Ankara’ya geldiğinde beni bir tanıştır bari” dediği, 

d) Örgütsel irtibatlar;

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın gerek kendi beyanı gerekse bazı şüphelilere ait HTS dökümlerinden anlaşılacağı üzere, Hüseyin Yıldırım’ın Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne yönelik yürütülen soruşturma kapsamında haklarında işlem yapılan şahıslardan Doğu Perinçek, Tunç Akkoç ve Hayati Özcan ile irtibatlı olduğu tespit edilmiştir. 

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın, Mehmet Seyfi Oktay ile yoğun irtibatlı olduğu, zaman zaman Mecidiyeköy’de bulunan ve işletmecisi olduğu oto parkta misafir ettiği alınan ifadelerden ve fiziki takiplerden anlaşılmıştır. 

Her ne kadar şüpheli Hüseyin Yıldırım ifadesinde; şüpheli Ali Hadi Emre’yi avukat olarak tanıdığını, Ali Hadi ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yanında tanıştıklarını, ancak samimi olmadığını beyan etmiş ise de, soruşturma kapsamında elde edilen delillerden bu durumun doğru olmadığı, şüpheli Ali Hadi Emre’nin avukatlık bürosundan el konulan 2005 yılına ait ajandanın çeşitli sayfalarında toplam (15) defa “Hüseyin Yıldırım aradı” veya “Hüseyin Yıldırım aradı aranacak” şeklinde yazan notların yanı sıra, şüpheli Ali Hadi Emre’nin Gürbüz Çapan’la tahliye olması sonrasında Tape No: 14877’de gerçekleştirdiği görüşmede, Mehmet Seyfi Oktay’ın İstanbul iline geldiğinde Hüseyin Yıldırım ile birlikte araç ve şoför tahsis ettikleri şeklindeki beyanlarından, Hüseyin Yıldırım ile şüpheli Ali Hadi Emre'nin yoğun irtibatlı olduğu anlaşılmıştır. 

Şüpheli Ali Hadi Emre beyanında; Hüseyin Yıldırım’ın Mehmet Seyfi Oktay'ın çocukluk arkadaşı olduğunu ve otopark ile restaurant işlettiğini, Hüseyin Yıldırım’ı 15 yıldan bu yana tanıdığını beyan etmiştir.

e) Deliller ve Hukuki durumunun değerlendirilmesi;

Soruşturma kapsamında elde edilen delillerden, şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın şüpheliler Ali Hadi Emre ve Mehmet Seyfi Oktay’la birlikte Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün yargı yapılanması içinde aktif olarak görev aldığı anlaşılmıştır. 

Şüpheli Hüseyin Yıldırım alınan ifadesinde, daha önce haklarında Ergenekon Silahlı Terör Örgütü yöneticisi ve üyesi olmak suçundan dava açılan sanıklar Doğu Perinçek, Tunç Akkoç ve Hayati Özcan'ı tanıdığını, Ulusal Kanal’a ortaklığının bulunduğunu beyan etmiştir. 

Şüphelinin diğer örgüt üyelerinden Mehmet Seyfi Oktay gibi yargı alanında etkin bir şekilde faaliyet yürüten bazı yargı mensubu şahıslar aracılığı ile bir takım atama ve dava dosyaları üzerinde çalışmalar yürüttüğü, mevcut telefon görüşmelerinden ve şüpheliden elde edilen dokümanlardan anlaşılmaktadır. Bu duruma ilişkin delillere bakıldığında;

Şüpheli Hüseyin Yıldırım emniyet ifadesinde; Tahir G. ve dönemin HSYK Başkan Vekili K.Ö.’yle yaptığı telefon görüşmeleriyle ilgili olarak Tahir G.’nin oğlu D.Y.’nin sınıf arkadaşı olduğunu, halen Ankara’da hâkimlik yaptığını, atanmasının yapılması için K.Ö.’den randevu alınmasını istediğini, K.Ö.’yle yaptığı görüşmelerin Tahir G.’ye alacağı randevu ile ilgili olduğunu ve cuma günü randevu aldığını beyan etmiştir. 

Şüpheliden el konulan (179) ile numaralandırılmış dokümanda; “A.K. Bakırköy Cumhuriyet Savcısı 211XX – Bakırköy Cumhuriyet Başsavcı Vekilliği talebim var” şeklindeki notun Başsavcı Vekilliği talebine ilişkin olduğu anlaşılmaktadır. 

Tape No: 15305’da kayıtlı, M.T. isimli şahısla yaptığı; Hüseyin’in “ne yaptın bu Hüseyin’in işini, Savcı Hüseyin hani şey olmak istiyordu, ya sana yardımcı olmak için” dediği, M.T.’nin “Y.’nin mı diyorsun? işte söyledik bakalım” dediği, H.Yıldırım’ın “ben de söyledim de Kadir’e onun için. Ama tabi senin tasdiğini alayım da ondan sonra” şeklindeki görüşme ve yukarıdaki beyandan anlaşılacağı üzere, şüphelinin yargı yapılanması içerisinde etkili konumda bulunduğu, bu konuda aktif rol alarak birçok yargı mensubunun atanmasına yönelik faaliyetlerde bulunduğu anlaşılmaktadır.

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın kadrolaşmaya yönelik faaliyetlerini insani yardım amacıyla yapmadığı aksine yargı mensuplarının atanmasına yönelik çalışmaların, ileri ki dönemde yargı mensuplarını etki altına almak ve yönlendirmek amacıyla yapıldığını Tape No: 15310’da kayıtlı telefon görüşmesi ortaya koymaktadır. Bu görüşmede;

H.Yıldırım’ın “... abi şu D.S. hani o kız vardı, hakaret etmişler dövmüşlerdi. O kızın dosya numarası 2009/778XX bu kimde acaba” dediği, H.Y.’nin “778XX S.Y. da açık dosya burda abi bizim katta” dediği, H.Yıldırım’ın “S. bu bizim tanıdığımız S. mi” dediği, H.Y.’nin“Bu yok tanıdığın değil” dediği, H.Yıldırım’ın “...ya sana zahmet şuna bir bakar mısın kurban olayım, hiç değilse bir sıkıştırmalı bir şey yapmalı yani...” dediği tespit edilmiştir.

Bu faaliyetlerinin yanı sıra şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın birçok kişinin Yargıtay ve Danıştay’da ki davaların takibi amacıyla faaliyet yürüttüğü görülmektedir. Bu duruma örnek olarak;

Şüpheliden el konulan (169) ile numaralandırılmış dokümanda; “Gene bir arkadaşın (Derneğe katkısı çok) Yargıtay’da işi var. … Alacak davasının onaylanmasını istiyoruz. dosya No:2002/1XX 21/6/2002 tarih Yargıtay 12. nci hukuk hâkimliğine gitmiş.” yazdığı, 

Yukarıda da ayrıntılı olarak belirtilen delillerden de anlaşılacağı üzere; Şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın Ergenekon Silahlı Terör Örgütü üyesi olduğu, örgüt hedefleri doğrultusunda etkin bir kadrolaşma faaliyeti yürüttüğü, hukukçu olmamasına rağmen Mehmet Seyfi Oktay vasıtasıyla yargı camiasında edindiği çevreyi, örgüt menfaatleri doğrultusunda kadrolaşma ve davaların takibi adına kullandığı, 

Mevcut telefon görüşmelerinde “bizim adamımız, bizden” gibi ifadeler ile tanımladığı yargı mensuplarının tayin ve terfilerinde söz sahibi olduğu ve yüksek yargıda görev yapmasını sağlamaya çalıştığı, daha sonra birçok kişinin Yargıtay, Danıştay ve yerel adliyelerdeki devam eden davalarını, bu ilişkide olduğu kişiler vasıtasıyla takip edip, adil yargılamaya müdahale ettiği anlaşılmaktadır. 

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın örgütün yargı yapılanması içerisinde görevli örgüt üyesi olduğu, yargı görevi yapanı baskı ve hukuka aykırı olarak etkileyerek yargı görevini yapanı etkileme ve adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarını işlediği tüm dosya kapsamından anlaşılmakla,

Şüpheli Hüseyin Yıldırım’ın eylemlerine uyan TCK.’nın 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanununun 5, TCK.'nın 277, 288, 43, 53, 58/9 ve 63. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir.

8) ŞÜPHELİ SEFA ALTIOĞLU

a) Savunmaları;

Özetle; Ergenekon Silahlı terör örgütü soruşturması kapsamında haklarında işlem yapılan Şüpheli ve sanıklardan Mehmet Haberal’ı tanıdığını, kendisinin doğrudan vekili olmadığını, ancak bazı durumlarda Haberal’ın avukatı A.A. ve D.H.’ye zaman zaman yardım ettiğini, 

Ali Hadi Emre’nin, Demirellerin Maçka’daki ofisine geldiğini, D.H., S.Ö. ve eşi ile birlikte kendisinin de olduğunu, orada Ali Hadi’nin vekilliğinin konuşulduğunu, K.B. ve D.H.’ye Haberal’ın vekilliğinin verildiğini, daha sonra da Ali Hadi Emre’ye “sen Beşiktaş Adliyesini ve personelini iyi biliyorsun, adliyedeki ve kalemdeki işleri iyi biliyorsun, sen yürüt” dendiğini, kendisine de “sen Ali Hadi ile geçmişte çalıştın, Ali Hadi’den bilgileri al sen bize getir” dendiğini, Ali Hadi’nin herhangi bir şey yapmamasına rağmen sürekli kendisini aradığını, toplanalım, görüşelim şeklinde talepleri olduğunu, kendisini gizemli bir kişi olarak göstermeye çalıştığını, 

Mehmet Haberal’ın tahliyesiyle ilgili hiçbir kimseyle irtibata geçmediğini, Haberal’ı tanıması nedeniyle o toplantıda hazır bulunduğunu ve orada Ali Hadi’nin kendisine vermiş olduğu bilgileri diğer avukatlar ve aile yakınlarına aktardığını, bunun dışında kimsenin tahliyesine yönelik bir çalışmasının olmadığını, hem bir avukat olarak hem de Haberal’ın aile dostu olarak hukuki yollardan Haberal’ın tahliyesi için gayret ettiğini, bunun dışında yasa dışı bir gayretinin olmadığını, Ali Hadi’ye de bu yönde herhangi bir telkinde bulunmadığını, 

Ali Hadi Emre alınan ifadesinde; “Sefa Altıoğlu benim Mehmet Haberal’la ilgili davayı üstlenmemi istemişti” şeklindeki beyanı sorulduğunda; davayı almasını kendisinin değil, orada toplantı yaptığı bir grup avukat ile Mehmet Haberal'ın oğlu ve kardeşinin bulunduğu ortamda istenildiğini, Ali Hadi’ye herhangi bir para teklif etmediğini, ancak orada konuşulan ücret ve vekalet konusunda herhangi bir sıkıntının olmayacağı, yaptığı avukatlıkla alakalı çalışmaların da yakınlarınca bedelinin ödeneceğinin söylediğini, Ali Hadi’den Haberal’ın tahliyesiyle ilgili herhangi bir yasa dışı faaliyette bulunmasını istemediğini,

Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar’dan, Mehmet Haberal‘ın tahliye edilmesi için herhangi bir yardımda veya talepte bulunulup bulunulmadığı, görüşme yapıp yapmadıkları hususu sorulduğunda; Kendilerini hiç tanımadığını ve hiçbir zaman da görüşmediklerini, Şehriban Nihan Atasagun’un Ş.D.’nin kızı olduğunu, Haberal’ın aile dostları olduğunu, bahsettiği toplantıda bu kişinin de olduğunu, 

Tape No: 14641’de kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:22.06 sıralarında Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmenin Haberal’ın tahliyesiyle ilgili olabileceğini, 

Tape No: 14660’da kayıtlı, 13.10.2009 günü saat:15.15 sıralarında Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmede; Ali Hadi’nin bürosuna gittiğini, görüştüklerini, Haberal’ın tahliyesiyle ilgili yaptığı çalışmaları anlattığını, 

Şüpheliye suça konu telefon görüşmeleri sorulduğunda bu görüşmeleri hatırlamadığını beyan etmiştir.

b) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 13481’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:15.20’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Başkanı sıkıştırmadık demi” dediği, T. Bekar’ın “Zaten bize güvenmezse birlikte olmazdı” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani özellikle şey o iki kişi üzerinde kendisi açtı” dediği, T.Bekar’ın “Ben bazen daha ağır konuşuyorum...” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” dediği, T. Bekar’ın“görüşürüz efendim onları daha sonra tamam, tamam efendim” dediği, 

Tape No: 13528’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.10’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “…o meşhur başkanla birlikte olma durumu olabilir bu akşam” dediği, A.H.Emre’nin “bir de o konu netleşse iyi olur, çok sıkıntı çekiyorum ben” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu ara sabretsinler bu ara bir sonuca bağlanacak o” dediği, A.H.Emre’nin “İşte bir konuşun bir konuşun ona göre” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu bağladık bağladık yani hani bir bakıma bağlandı... yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” dediği, 

Tape No: 13554’de kayıtlı, 30.09.2009günü saat:13.22’de Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; A.H.Emre’nin “Öbür konuda bir gelişme yok değil mi” dediği, M.S.Oktay’ın “Yav ne olsun işte orada olacak gelişme burada birşey olmaz” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam işte bekliyoruz yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok iyi gelişmeler de ha bundan iyisi can sağlığı” dediği, A.H.Emre’nin “Evet bekliyoruz inşallah iyi birşeyler olur bakalım” dediği,

 Aynı konudaki görüşmelerin devamında Tape No: 14637‘de kayıtlı 02.10.2009 günü Saat:18.24 sıralarında Ali Hadi Emre’nin S.Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Ankara'da ki abi aradı beni de dedi yani rahat konuşamadı şifreli bir şekilde dedi ki ya yakında iyi bir haber duyacaksınız dedi ben pek bir şey anlamadım yani” dediği, S.Altıoğlu’nun“Gel buraya da bi konuşalım o zaman ya burada ise yoksa ben geleyim de” dediği, A.H.Emre’nin “Sen o kendisi orada ya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Zaten şimdi görüşemem” dediği, 

Ali Hadi Emre’nin bir süre sonra aynı konuya yönelik olarak Mehmet Seyfi Oktay ile görüştüğü, Tape No: 14639 da kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:20.17 sıralarında gerçekleşen telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Şey yaptım yakın bir zamanda” dediği, A.H.Emre’nin “He he o şeyde de neyse onu diyemiyorum şimdi..” dediği, M.S.Oktay’ın “Neyse boş ver” dediği, A.H.Emre’nin “Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama yani biz de orayı sıkıştırıyoruz”, “Yani bu önemli olan sonuçlanması”, “Öbür konuyu telefonda şey yapmamıza gerek yok” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok olumlu” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam abi tamam öyle diyeceğim onlara” dediği, M.S.Oktay’ın “Her şey olumlu evet”, “Yolunda” dediği anlaşılmıştır. 

Ali Hadi Emre’nin Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili olarak Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı görüşme sonrasında, şüpheli Sefa Altıoğlu’nu aradığı, Tape No: 14641 da kayıtlı 02.10.2009 günü saat:22.06 sıralarında gerçekleşen telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Alo abi bir haber var mı” dediği, A.H.Emre’nin “Ben bir yerden kendisini aradım dedi ki sana şu kadarını söyleyebilirim telefonda konuşmayalım her şey çok güzel gidiyor kısa bir süre içinde müjdeyi alacaksınız dedi”, “Yani ben yeni bir görüşme falan mı var dedim evet evet”, “Detayları ne onun bulunduğu ortam uygundu ne de benim ki konuşmak içindi belki bir ortam bulursam konuşurum sana da dönerim yani” dediği, S.Altıoğlu’nun “Dön olur mu” dediği, A.H.Emre’nin “Rahat olun dedi çok rahat olun dedi” dediği, 

Tape No: 14645'de kayıtlı, 07.10.2009 günü saat:11.59 sıralarında A.H.Emre’nin S. Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Öğleden sonra şeye doğru gideceğim işte Beşiktaş tarafına” dediği, S.Altıoğlu’nun“Ha gelmem gerekiyor mu haber verimisin” dediği, A.H.Emre’nin “Bugün gelecek adam bir konuşayım seni ararım ben ona göre”, “Bugün başladı şeye tamam” dediği, 

Tape No: 14650'de kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:16.50 sıralarında A.H.Emre’nin M.S.Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Hanım efendiyle şey yaptım beraberdim”, “Bugün yarın bir beklenti olabilir diye”, “Buraya gelecek adamcağız” dediği, A.H.Emre’nin“Ama onların önünde değil ki kağıt onların önünde mi ki”, “Ya vekillere bi itiraz mı etmişler ne olmuş herhalde bi tarafa gitmiş galiba he öylemi diyorsun” dediği, M.S.Oktay’ın “Bilmiyorum”, “Sonuç olabilir falan dediler de onun için neyse evet siz gelmiyor musunuz bu tarafa” dediği, A.H.Emre’nin “İşte önümüzdeki hafta düşünüyoruz … salı çarşamba görüşeyim arkadaşlarla”, “Ona göre önceden haber veririz” dediği,

Tape No: 14651'de kayıtlı, 08.10.2009 günü saat:17.43 sıralarında A.H.Emre’nin S. Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “sen müsait değilsin ki müsait mi yerin” dediği, S.Altıoğlu’nun “Bulurum bir müsait bir yer sen bir numara ver ben seni arayayım” dediği, A.H.Emre’nin “sonra akşam görüşelim ya”, “Yani şeyler iyi hava ama o arkadaşa birisi gitmiş gitmeyin fazla ya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam oldu” dediği,

Tape No: 13569’da kayıtlı, 09.10.2009 günü saat:16.40’ta Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “Bu başkan şey istedi randevu istedi şeyden buradaki başkandan onu temin ettim” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “pazartesi dörtte orada olacak falan….” dediği, A.H.Emre’nin “İşte biraz bastırın artık deyin ki git bu işi bitirin artık yav yeter yav” dediği, M.S.Oktay’ın “Allah Allah işte ne işle uğraşıyoruz şimdi pazartesi birlikte olacağız oraya gitmeden evvel de birlikte olacağız” dediği, A.H.Emre’nin “İyi abi o zaman tamam siz şey yapın biz konuşuruz sonra sizinle” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam abi ben sizi daha sonra yine arıyacağım konuşacağız bunu sizinle” dediği, 

Tape No: 14655’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.09’da Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Şimdi bazı gelişme şöyle bir gelişme oldu da buradaki en birinci en baştaki adam telefon açtı bizimkine oradakine”, “Ondan randevu aldı öbürü o da oradaki şeyden birinci adamla görüşmek istiyorlar yine saat 4 te orada olacak buluşacaklar”, “Ondan sonra akşamda işte beraber yemek yiyecekler falan çarşamba da beni çağırdı oraya...”, “çarşamba da sen gel ona göre şey yapalım dedi yani o her halde pazarlık yapıyorlar galiba” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam olsun” dediği, A.H.Emre’nin “Bugün orada 4 görüşüyor akşamda beraberiz orada” dediği,

Tape No: 14412’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.11 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; K.Ş.’nin “Ankara’dayım biliyor musun” dediği, T.Bekar’ın “Biliyorum Ankara’da olduğunu” dediği, 

Tape No: 14656’da kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.40 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “bugün geliyor değil mi Ali bey” dediği, A.H.Emre’nin “Bugün bugün”, “Bugün 4 te randevusu var şeyle Akşamda beraber olacaklar” dediği, S.Altıoğlu’nun“Tamam oldu” dediği, 

Tape No: 13571’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:12.30’da Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M.S.Oktay’ın “…Başkan geldi mi” dediği, T.Bekar’ın “Geleli çok oldu efendim. …” dediği, 

Tape No: 14414’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:17.24 sıralarında Tülay Bekar’ın K.Ş. ile yaptığı görüşmede özetle; T.Bekar’ın “Bürodayım, sen görüşmeni bitirdin mi görüşüyor musun” dediği, K.Ş.’nin “Yok şimdi çıktım” dediği, 

Tape No: 14671’de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:17.42 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Bi ara bir yerde oturmuştuk ya yine orada oturacağız”, “Şimdi abiyle ben görüştüm şimdi tekrar orada buluşacağız”, “Yani senin işin önümüzdeki hafta tamam gibi yani tamam mı ona hiç bir şey yok hiç bir problem yok” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam” dediği, A.H.Emre’nin “Yani yüzde yüz demiş senin burada o konuştuğu adam varya gelirken”, “formaliteler oldu demiş ondan sonra mecburen tekrar gelecek ona göre halledelim” dediği, 

Tape No: 14672'de kayıtlı, 14.10.2009 günü saat:20.04 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Senin sorununu bugün benim buraya beraber geldiğim arkadaşlar değil… pazartesi buraya gelen arkadaş çözecek tamam mı yanlış anlama olmasın yani” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam tamam” dediği, A.H.Emre’nin “Bunlarda onunla ilgili bir şey yokmuş”, “Kesin de demiş tamam artık yani sen her türlü şeyi de yapabilirsin demiş” dediği, 

Tape No: 14687'de kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:10.45 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “…Ankara'dayım valla bi geliyim diyecektim ya geliyim mi” dediği, A.H.Emre’nin “Hani sen bilirsin istersen gel bi” dediği, S.Altıoğlu’nun “Var mı bi şey” dediği, A.H.Emre’nin “İşte baktıkları zaman bi şeyler olucak yani bakacaklar bi istersen ben görüşeyim ordaki arkadaşla ondan sonra seni arıyım bi öğleden sonra” dediği, S.Altıoğlu’nun “her halde gene şey çıkacak gibi korkuyorum Ali bey ya” dediği, A.H.Emre’nin “Bak şimdi hem ordaki her ikisinede aynı şeyi söylemiş yani, baktığımızda bi şeyler yapıcaz demiş bakamıyoruz şuanda önümüze gelmedi demiş”, “Korkma ya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Bu hafta muhtemelen ... adamlara şey olduk ne derler artık ya” dediği, A.H.Emre’nin “öyle de bunu izah etmen lazım yani önüne bakmadan” dediği,

Tape No: 14689'da kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:12.34 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Sen akşam eve gidince ara ben sana bi numara vereyim ordan bi görüşelim ya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam oldu”, “Problem mi var” dediği, A.H.Emre’nin “Ya problem yok yani süreyle ilgili elinde olmayan sebepler var yani bunla ilgili olan bir şey değil” dediği,

Tape No: 14690'da kayıtlı, 20.10.2009 günü saat:14.22 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Bekliyoruz bi gelişme yok ya pek olucağa da benzemiyor bu hafta” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya resmen söyledi adam nerden biliyorsun olmayacağını sen” dediği, A.H.Emre’nin “…taa önümüzdeki haftaya bırakmışlar şeyi”, “… iki tanesi birleşti ya ya önümüzde ki hafta ilk daha şey açılacak oturum açılacak” dediği, M.S.Oktay’ın“Yok bize söylenen öyle değil”, “…söylemedim mi sana kardeşim” dediği, A.H.Emre’nin “Heh söylediniz ama yani bakmadan nasıl yapacaklar eline almadan” dediği, M.S.Oktay’ın “Bakacaklar tabi” dediği, M.S.Oktay’ın “…ben de cumaya Didim’e geçeyim de bi hafta 10 gün dinleneyim diye düşündüm” dediği, A.H.Emre’nin “Ya bence bu işler bitmeden gitme abi …” dediği, M.S.Oktay’ın “…sen konuştun mu gelişmeleri anlattın mı oraya” dediği, A.H.Emre’nin “Anlattım evet” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi tamam memnunlar” dediği, A.H.Emre’nin “Onlar memnunlar da diyorlar ki işte hep bu hafta bu ay bugün bizim artık yüzümüz kalmadı”, “Yüzümüz kalmadı diyorlar bize net bir şey artık gine de şey olursa ben şimdi çağırdım bu şeyi anlatıcam kendilerine işte bu durumu yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok cahil adamlar bunlar herhalde ya ...” dediği, A.H.Emre’nin “Hayır cahil abi değil onlar da öbür tarafa anlatmakta zorlanıyor kendi dertlerini sorun orda” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu kardeşim işin biz aslanın ağzından aşıyorsun şeyi de ondan sonrada laf mı yani”, “Onu onun ömrü billah o işin sonuçlanması mümkün mü ya” dediği, 

Tape No: 14693’de kayıtlı, 23.10.2009 günü saat:13.36 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “işte bekliyoruz hiç bi şey yok bi gelişme yok”, “Ankara'da ki arkadaşla bi görüşebilir misiniz acaba nedir neyin nesi ya” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya bi şey yok nedir olacak yani daha ... ... konuşmanın manası yok ya yani o şey tamam” dediği, A.H.Emre’nin “… burda sıkıntı çekiyorum arkadaşlar da sıkıntı çekiyor biz dedik hani eylül”, “…herkes bizim emrimizde değil ya sanki” dediği, M.S.Oktay’ın “Biz bu işi bu şekle dönüştürdük daha ne istiyorlar ya” dediği, A.H.Emre’nin “… biraz tartıştık o vatandaşla yani ben de o şeyle yani diyor ki sen eylül ayı son dedin Eylül ayı geçti, Ekime ... diyeceksin” dediği, M.S.Oktay’ın “biz mi yönetiyoruz nihayet aldığımız bilgileri … eğilimleri olabilecek durumları yansıtıyoruz ama bi şey var ki kesin sonuçlanacak”, “Ya adamları kaçıncı kez ben bi araya getirdim ya ora ordaki adamlardan talepte bulunan asıl yetkili kişiyi iki sefer bi araya getirdim ya” dediği, A.H.Emre’nin “Siz şimdi bi şey söylemeyin de telefonda…” dediği, M.S.Oktay’ın “Bi son önümüzdeki haftayı da bekleyelim olsun bitsin” dediği, A.H.Emre’nin “Yani yani evet öyle öyle yapacağız başkası ...” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama kardeşim bu yani bunu akıllıca takdir etmeleri lazım yani bi emir kumanda zinciri mi işliyor ya” “… sonucu alabilmek önemli burada” “Yani sen restini kondur …” dediği, A.H.Emre’nin “Abi biraz tartıştık işte sabah” dediği, M.S.Oktay’ ın “… babasının uşağı mı var yani burda …” dediği, 

Tape No: 14694'de kayıtlı, 23.10.2009 günü saat:13.43 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Ya adam ikna çalışması da yapıyor bu kolay bi şey değil” dediği, A.H.Emre’nin “Evet evet” dediği, M.S.Oktay’ın “Söylersin onu”, “O çözecek”, “Yani yalnız kendisiyle bitmiyor” dediği, A.H.Emre’nin “tamam onu söylerim abi” dediği,

Tape No: 14695'de kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:17.29 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “… ben o hanım efendiyle konuştum”, “Bu geçtiğimiz pazartesi günü 6 kişinin durumu görüşülmüş”, “O birinci şeyden” dediği, A.H.Emre’nin “Evet onu biliyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Üçü şey yapmış” dediği, A.H.Emre’nin “Evet biliyorum onu”, “Yani bu şeyi mi söylüyor muhalefeti mi söylüyor” “… haberim var” dediği, M.S.Oktay’ ın “Ya pazartesi veya perşembe heralde görüşülecekmiş” dediği, A.H.Emre’nin “İyi o zaman ...” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani her halükarda şey öyle nedir olumlu verecek”, “İnşallah yanında birisi daha olur” dediği, A.H.Emre’nin “İyi bakalım hayırlısı olsun” dediği, M.S.Oktay’ın “Onların o şey üzerinde bi çalışması yok mu acaba diğerleri üzerinde hiç” dediği, A.H.Emre’nin “Hayır hayır hiç” dediği, M.S.Oktay’ın “Hiç yok değil mi” dediği, A.H.Emre’nin “Hayır onlar çok şeyler yani öyle bi imkan yok kimsenin”, “Dünyayla irtibatları yok ki adamların dünyadan kopuk insanlar”, “Hayır yani o şeye bakan insan da öyle hayattan kopuk ... ne oluyor ne bitiyor haberleri yok yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Olur mu böyle bi şey ya”, “Bi mücadele gerektirmez mi bir dediği, A.H.Emre’nin “…bizimkiler için demiyorum yani işin sorumlusu olanlar için diyorum yani işe bakanlar için diyorum dünyayı takip etmiyorlar … gözlerimi kaparım vazifemi yaparım yani yani böyle bi şey”, “İyi abi ben bunları görüşürüm ONLARLA”, “İyi tamam bunu söylemen iyi oldu yani görüşmen iyi oldu” dediği, M.S.Oktay’ın “… duruma göre böyle yani bu başkanın bi ön hazırlığı bence”, “Yani hepsine böyle yapıyorsan da öbürsüne niye böyle yapıyorsun dedirtmemek amacıyla” dediği, A.H.Emre’nin “İyi hayırlısı olsun abi bekliyor musun” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet ne yapalım yani”, “Bekleyeceğiz başka çaresi yok” dediği, 

Tape No: 14696’da kayıtlı, 24.10.2009 günü saat:19.09 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Şimdi malum kişi aradı” dediği, A.H.Emre’nin “Evet” dediği, M.S.Oktay’ın “Yarın görüşme talep ediyor inşallah hayırlıdır haberler dedim, çok iyi dedi falan”, “Yarın da onunla görüşeceğim işte” dediği, A.H.Emre’nin “…abi bi görüşünü bakalım ona göre haberleşiriz” dediği, 

Tape No: 14705'de kayıtlı, 27.10.2009 günü saat:16.55 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle;, M.S.Oktay’ın “Tamam şimdi ben o tarafla görüştüm de”, “Ordan geliyorum onu sana bilgi vereyim dedim biraz cuma günü tamam gibi bi şey” dediği, A.H.Emre’nin “Hım iyi iyi bu iyi haber” dediği, M.S.Oktay’ın“Onu da görevlendirmiş birisiyle görüşmüş ... bayanı o da onun da işte çok yakını var ...” “Birisine ulaşıyor”, “Ümit yüksek düzeyde”, “zamanında haber veriyorum ki görüşesin”, “Ne denli ne denli ciddi ve yakından izlediğini bilsin..” dediği, A.H.Emre’nin “onda şüphe yok abi onda şüphe yok abi”, “İyi abi ben konuşurum onu o zaman” dediği, M.S.Oktay’ın “Tabi yani üyelere de ulaşılmak isteniyor ya şey yapılıyor bi taraftan da” dediği, A.H.Emre’nin “Evet evet anladım anladım” dediği, M.S.Oktay’ın “He he”, “Ondan sonra arkadaşa da, ben de şimdi bizim başkan vekili var ya”, “Onunla görüşeceğim cumadan evvel” dediği, görüşmenin akabinde şüpheli Ali Hadi Emre’nin şüpheli Sefa Altıoğlu’nu arayıp Mehmet Seyfi Oktay’ın tahliye konusunda yapılan görüşme ve gelişmeleri kendisine haber vermesini söylediği anlaşılmaktadır. 

Tape No: 15381’de kayıtlı, 27.10.2009 günü saat:17:09’da S.Altıoğlu’nun A.H. Emre ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Merhaba sen burda mısın şeyde mi Ankara damısın” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ankara dayım” dediği, A.H.Emre’nin “Ya akşam beni ara bi seninle bi görüşmem lazım” dediği, S.Altıoğlu’nun “Bi numara ver de arayım o numaradan seni” dediği, A.H.Emre’nin “Sen akşam ben sen ara ben sana o numarayı vereyim saat 10 gibi ara beni, ben sana bi numara vereyim ama unutma ha önemli” dediği, 

Tape No: 14710’da kayıtlı, 28.10.2009 günü saat:16.23 sıralarında Ali Hadi Emre İle Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Valla biraz moralim bozuk ya”, “Ya o hanım efendi var ya onun o arkadaşların orda orda başka avukatları onun onlarla görüşüyor mu …biz ne dersek onlar bir adım bizden daha öndeler her şeyde” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu bilmiyorum o işte getiriyor beni de görüştürüyor o olabilir ...”, “Nasıl oluyor anlamadım” dediği, A.H.Emre’nin “Hani sizin bana anlattıklarınız şeyler var ya ben mesela onlar söylediğim hepsinden haberi var onun onların bizden önce haberleri var”, “Bayan orda onların bi başka ekibi var onlarla görüşüyor devamlı sonra ben sıkıştırınca dediler ki biz burda konuşuyoruz kendimiz birebir görüşüyoruz”, “Yani bi konuşun o herkesle diyaloğa geçmesin yani bizi by pass etmesin …”, “çünkü biraz sıkıntı yaratıyor bize şimdi o öyle olunca” dediği, M.S.Oktay’ın“Ya ama yani şimdi ben onun bu tarzda bi ilişki içerisinde olduğunu bilmiyorum ancak arada kullanıyoruz sonuç olduğu zaman bi araya gelecektik ben öyle düşünüyordum”, “Ama yani mesele onun meselesi değil ki mesele benimle ilgim o tür… yukarıyla ilişki kurduran ben”, “Yukarıyla biz sorunları çözüyor ve onları bir araya getirerek devamlı surette bu sorunu onlarla birlikte çözmeye çalışıyoruz ...”, “Yukarıyla yukarıyla biz çözüyoruz bu işi ve yukarıyla olan ilişki oluşturduğumuz için” dediği, A.H.Emre’nin “Evet” dediği, M.S.Oktay’ın “O bundan güç olarak şey yapıyor hareket ediyor he bu arada o onun dostu tabi yakını falan filan ama onun yapacağı iş değil ki ben biz iki sefer ben görüştürdüm şey nedir adamı” dediği, A.H.Emre’nin “Biliyorum biliyorum da yani şimdi”, “Ama yani o sanki kendisi işin merkezindeymiş gibi işe giriyor yani...”, “… görüşme imkanın olursa biraz sakin olsun söyle yani bu işler herkesle şey olmaz” dediği, M.S.Oktay’ın “onla kabahat şeylerde senin adamlarında ne görüşüyorlar onunla” dediği, A.H.Emre’nin “Bunların bunlar ordakiler ayrı burdakiler ayrı bu adamın bir sürü dostu tanıdığı var yani ordakiler de kendilerine göre bi çalış... gitmiş bunlardan habersiz ona ulaşmışlar öyle şimdi bunları devre dışı bırakmak gibi eyilim olur yani o olmasın yani gerçi devre dışı değil ama tabi bi şey yarattı yani böyle sıkıntı yarattı yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Hayır şimdi o onun dostu fakat işi yukarıyla … bağlantılı olarak çözen biziz” dediği, A.H.Emre’nin “Abi bütün bunları ben biliyorum ama bunları” dediği, M.S.Oktay’ın “İyi ama biliyorsan ben ne yapayım bildiğin halde bunları söylemiyor musun” dediği, A.H.Emre’nin “İşte ben bilgin olsun yani biraz sakin olsun onu onu demek istiyorum yani”, “Fazla karıştırmasınlar bu işi onu demek istiyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani onun bir dahli … o sadece benim yani ben açık konuşmuyorum o açık konuşuyor o ilişki kuruyor haberi onunla gönderiyorum falan”, “Ondan haber geliyor ve bu şekilde burdan şey yapıyoruz nedir ben yukarıyla iki sefer görüşüyordum daha bunun gerisi var mı ya”, “sen ne tavsiye ediyorsun” dediği, A.H.Emre’nin “Yani görüşürseniz biraz çok fazla dağıtmasın konuyu onu söyleyin yani”, “kendi başına iş yapma de yani bilelim ne yapıyorsan” dediği, M.S.Oktay’ın “İnşallah bizi bi şey olduğumuzu ... duymamıştır değil mi ...”, “Biz onun işini yapıyoruz o da bizim işimiz yapıyor yukarıyı kat... değil de” “Yani dışlanıyor muyuz yani” dediği, A.H.Emre’nin “yok şu anda öyle bi durum yok daha ama bunlar bizden önde olmasınlar bunu demek istiyorum yani” dediği,

Tape No: 14712'de kayıtlı, 28.10.2009 günü saat:17.31’de A.H. Emre ile M.S.Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Ya can sıkacak bişey yokta yani bunun herkesle konuşması benim canımı sıktı yani Biz burda bişey üretiyoruz niye herkesle konuşuyor yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama yani şimdi o demek ki direk temas oluşuyo onunla”, “Senin söyleyeceğin şey o da bu işe yardımcı oluyor işte o kadar, yani ama biz çözüyoruz olayı” dediği, A.H.Emre’nin “Sizden sonra … telefonlaştım yarın … randevulaştık onlarla görüşeceğiz”, “Abi şimdi burdaki insanları sıkıntıya soktu şimdi burdaki adamlar ordakilerle direk bağlantısı yok şimdi şey” dediği, M.S.Oktay’ın “herhangi bi şekliyle böyle bi ilişki olduğu konusunda şeyin haberi yok yani biz bu vatandaşın hiçbir bilgisi yok” dediği, A.H.Emre’nin “Abi onu ben biliyorum” dediği, M.S.Oktay’ın “Meğerse bizden gizli şey yapıyormuş” dediği, A.H.Emre’nin “… bunlar bizi devre dışı bırakıp ordan çözerlerse ne olacak o zaman biz ne duruma düşeceğiz, …”, “Ya abi elli tane karışan var niye bunlar bu sahipleri hem bunlarla görüşüyor hem orda kendi avukatları var gidip onlara diyolar bizim davaya bakın diyolar yani kendi avukatları var” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki asıl merkezin haberi yokta bunlar nasıl bizi sizi oyalıyorlar öyle” dediği, A.H.Emre’nin “Bunlar da rahatsızlar ordaki temaslardan”, “Abi bunlar diyolar ki biz size …sana güveniyoruz her şeye rağmen ama ….böyle şey olunca kendine göre ordan başka bi arayışa da girmişler” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu Askeriye mi emir kumanda zincirimi var ki bugün dedin olmadı öbürgün dedin olmadı”, “Yani bunlarda aracı diyorsun öylemi” dediği,

Tape No: 14713'de kayıtlı, 28.10.2009 günü saat:17.36’da Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Benim herhangi bi şekliyle bilgim yok bunun bi irtibatlı olduğu bilmem böyle bi amaçla devreye girdiği o vatandaş bu işi çözecek kişi”, “Onun hemşehrisi diye bilmem neyi diye öyle yani onu öylece irtibat için onlar istedikleri için”, “Yani yoksa başka bişey yok” dediği, A.H.Emre’nin“… ben size bilgi verdim işte o kadar” “Yani tamam yine de yani fazla bi sorun yok şuanda ama işte olmasın diye ben size söylüyorum yani daha büyümesin diye bu mesele” dediği, M.S.Oktay’ın “niye olsun zaten sonuna gelindi bu işin” dediği, A.H.Emre’nin “İyi tamam o zaman” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle olmadı mı” dediği, A.H.Emre’nin “Yani o gün olursa mesele olmaz olmazsa mesele olur” dediği, M.S.Oktay’ın “Hadi tamam öyle o zaman ki olur diye düşünüyorum” dediği, A.H.Emre’nin “O güne kadar şeyimiz var yani pozisyonumuz var” dediği, M.S.Oktay’ın “Asıl kaynaktaki adama diyeceğim ki böyle böyle şey nedir senin rican yerine geliyor” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam abi tamam tamam abi tamam konuşma boşver ...” dediği, M.S.Oktay’ın “Tamam sen de bunu yapacaksın diyeyim” dediği, A.H.Emre’nin “ben ... size bilgi verdim yani yani cuma gününe kadar problem yok” dediği,

Tape No: 14715'de kayıtlı, 29.10.2009 günü saat:08.41 sıralarında Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “strese girdim ya” dediği, A.H.Emre’nin “Yok abi ya strese girmeyin ya” dediği, M.S.Oktay’ın “bizi kullandı mı nedir bu benim asla böyle bi çıkar hesabıyla bi ilişkim”, “Asla alsa böyle bişey yok, böyle bi deşifre olursak da çok kötü ya” dediği, A.H.Emre’nin “işte olursa ondan olursun yani” dediği, M.S.Oktay’ın“Ondan onunla böyle bir ilişkim yok ki benim”, “benim böyle bi şey deşifre olma öyle bişey olamaz yani çünkü asla ve asla ben böyle bişeye girer miyim ya böyle” dediği, A.H.Emre’nin “Bugün görüşüp daha detaylı bilgi alacam adamdan” dediği, M.S.Oktay’ın “öyle bişeyse çok kötü kullanılmış olduğumu hissediyorum …” dediği, A.H.Emre’nin “daha önce görüşmüyordu o yeni görüştü bugünlerde ...”, “Zaten kimsenin bunda bi şeyi yok ki abi ya yani millet o bu rica ediyor”, “Neyse yani abi ne yapalım yani şimdi yani o görüştüğün şey biraz da belki sağlam biri değil yani” “… o kadın demek ki biraz şey kendine kendine göre” M.S.Oktay’ın “Pis işler, bulaştırırlar” dediği, A.H.Emre’nin “... o o şeyinden haberleri var o kadının görüşmesinden...” dediği, 

Tape No: 15383’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat:09.22’de Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Tamam nasıl problem var mı” dediği, A.H.Emre’nin “Yok yok problem yok ...”, “... rahatım ben yani tamam mı” dediği, 

Tape No: 15384’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat:12.43’de Sefa Altıoğlu ile Nihan…’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “…ben bürodaysanız uğrayacaktım beş dakika büroda kimse yok onu söyleyecektim” dediği, Nihan’ın “…İstanbul da değiliz afedersin” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ha tamam” dediği, Nihan’ın “Dün akşam Cumhurbaşkanı sordu bana dedi ki Nihan efendim televizyonda böyle böyle bir şey verdi nedir o dedi valla bilmiyorum avukatları biliyorlardır dedim” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ne vermiş ki haberim yok ... dan” dediği, Nihan’ın “Şey hastaneden yani hastanede kalmaya bilir”, “Hastane raporu yani hani hastaneden çıkabilir gibi vermiş güya da”, “Bilmiyorum dedim onu her halde avukatları kendi ailesi bilir dedim” dediği,

Tape No: 15385’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat:14.47’de Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “…45 dakika bir saat sonra ofiste olurum dönüyorum Edirne den şimdi” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam olur bir görüşelim olur mu”, “Ne oldu bi gelişme yok her halde değil mi” dediği, A.H.Emre’nin “Ben daha kimseyle görüşmedim şeyden dönüyorum... dönünce ... akşama doğru anlaşılır ne olacağı” dediği, 

Tape No: 14725’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat: 19.02’de A.H.Emre ile S.Altıoğlu’nun yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Alo bir haber aldın mı devam ediyor muymuş” dediği, A.H.Emre’nin “Ya bitmiş bunları milleti çıkarmışlar ama yani demişler pazartesi devam edeceğiz ama ara karar kimse bir şey görmemiş daha yani”, “Şey okunmuş yani iddianame sen yarın seninle bir görüşelim ha gitmeden tamam gitmek istiyorsan”, “Yani şu ilgili şahıs arayalım ona göre ne yapacaksak beraber karar verelim o açıdan söylüyorum” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam olur ha ha” dediği, 

Tape No: 14727'de kayıtlı, 01.11.2009 günü saat:12.15’te A.H.Emre ile M.S.Oktay’ın telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “… konuşmayalım onu boş ver”, “Yani gündeme geldi mi” dediği, A.H.Emre’nin “Yani yok zaten bizim limitimizde doldu yani” dediği, M.S.Oktay’ın “İlk toplantı yapılıncaya kadar” dediği,A.H.Emre’nin “Yapılmış yapılmıştır bir şey yok yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Red mi” dediği, A.H.Emre’nin “Yani bir şey yok işte tam detaylı bilmiyorum da”, “Ya biz dedi en son bugün olacak falan yine olmadı” dediği, M.S.Oktay’ın “Yav en son işte Allah Allah emrimizde mi ya…”, “Şimdi … onun bi karar verecekler, karar verilmesi lazım ona” dediği, 

Tape No: 14728'de kayıtlı, 01.11.2009 günü saat:12.19’te A.H.Emre ile M.S.Oktay’ın telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Bu telefon daha herhalde güvenli”, “Kardeşim ama yani biz sürekli üzerinde durduk yani hani sürekli takip ettik” dediği, A.H.Emre’nin “o bizim konuştuğumuz adamlar o pozisyonda insanlar değil ki bunlar böyle böyle bir durum var dediler bize o da onlar çok sıkıştılar tabii onlar da öbür tarafa sıkıştılar”, “Ya bu adam da biraz şey değil yani atak davranmıyor kaç sefer eline fırsat geçti” dediği, M.S.Oktay’ın “O Cepheyi bilmiyoruz” dediği, A.H.Emre’nin “… bu da kandırıyor bizi yani bu da kendisini düşünüyor yani kendi şeyini pozisyonunu düşünüyor”, “… sonuçta sonuç alamadık yani sıkıntı oradan doğuyor”, “Şimdi her şeyi konuşamıyoruz onlarla yani sizi konuşamıyoruz daha doğrusu sorun oradan kaynaklanıyor” dediği, 

Tape No: 15387’de kayıtlı, 02.11.2009 günü saat:10:57’de Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Alo ha Ali bey şimdi Nihan hanım aradı da ya o gece sinirlendim onlara ha bire arayıp duruyorlar … Nihal hanımla konuşmuşsun herhalde” dediği, A.H.Emre’nin “Ya evet sen, ben seni ısrarla aradım yani telefon cevap vermedi konuşmamız lazım dedim”, “senin Ankara’da ki adamı aradım basbas bağırıyor aradan böyle ondan sonra şeyden buradakiyle görüştü orda yeğenini gönder dedi bana gitti konuştu kendisiyle ben sana onu anlatamadım görüşemedim seninle”, “adam öyle demiş yani bizzat bizim Zeynel’e söylemiş yani konuşmadık demiş konuşsaydık sorun yaşamayacaktık demiş konuşmak için yani ortam olmadı yani demiş”, “Olabilir diyor adam işte yani hemen şeyi müzakere ettiğimiz an tamamdır demiş kendisine yani sen ilgili şahısa öyle söyle demiş bana bağırıp çağırıyor ama” dediği, S.Altıoğlu’nun “... ne zaman müzakere edecekler gözünü seveyim ben de battıkça batıyoruz bu işin içinde bu hafta mı yapacaklar”, “6 aydır bir safhaya gelmiyor iş yani hala bir safhaya gelemiyor iş ya bir şey olmuyor ya battıkça da batıyorum ben bütün itibarımı kaybettim ya” dediği, 

Tape No: 15388’de kayıtlı, 03.11.2009 günü saat:15:28’de Sefa Altıoğlu ile Nihan’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Nihan’ın “Ya nerdesiniz bilmiyorum ama şu Güniz sokağın oraya gelebilir misiniz 2 dakika” dediği, S.Altıoğlu’nun “Gelirim tabi” dediği,

Tape No: 15389’da kayıtlı, 09.11.2009 günü saat:16.38’de Sefa Altıoğlu ile Şehriban Nihan Atasagun’un yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “…Nihan hanım ben gelemedim ya bugün”, “Tamam bir problem yok ya öbür tarafla zaten artık şeyi kestim ne derler” dediği, N.Atasagun’un “Öyle mi” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tabi ya boş ver ya”, “Yani daha dikkatli olacam” dediği, N.Atasagun’un “hayır biz biz ben benim oğlan grip oldu da ben onun için seni şey istemiştim” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam anladım”, “Anladım da yani şey sen o taraf önemli değil oldu mu yani …” dediği, N.Atasagun’un “Tamam anladım oda ayrıca söylüyorsun değil mi onu bana” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ayrıca söylüyorum” dediği, N.Atasagun’un “Altını siliyorum altını ...”, “Ne zaman gelecen” dediği, S.Altıoğlu’nun “Geleyim mi yarın, yarın geleyim olmazsa” dediği,

Tape No: 15390’da kayıtlı, 12.11.2009 günü saat:15.14’de Sefa Altıoğlu ile X Şahsın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; X Şahsın “…sen İstanbul'a gelmiş görüşmüşsün buralarda bazı yerlerde benim haberim olmadan sen niye benim alanlarıma giriyorsun Sefa” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok abi ya neyse senden senin bilgin dahilinde görüşüyorum” dediği, X Şahsın “Benim bilgim olmadan görüştüğün yerler varmış” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok abi sensiz olmaz habersiz olmaz” dediği, X Şahsın “…sonra sen geldiğinde kim olduğunu söylerler sana kimlerle görüştüğünü söylerler anladın” dediği, 

Tape No: 15391’de kayıtlı, 12.11.2009 günü saat:22.15’de Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “…Ankara'ya geldin mi diye ben soracaktım” dediği, E.Haberal’ın “Geldim geldim”, “Geldim her şeyi yarın görüşürüz” dediği,

Tape No: 15392’de kayıtlı, 20.11.2009 günü saat:12:51’de Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “…ya bi haber var mı, iyi misin kötü müsün” dediği, E.Haberal’ın “Sen o kadınla hiç muhatap olma açma telefonları” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam açmıyorum he he” dediği, E.Haberal’ın “Hiç açma” dediği,

Tape No: 15393’de kayıtlı, 24.11.2009 günü saat:16:12’de Sefa Altıoğlu ile Şehriban Nihan Atasagun’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Alo, Nihan ne yaptınız, …” dediği, N.Atasagun’un “Valla ben iyi değilim benim ateşim var doktora gitmemiz lazım” dediği, S.Altıoğlu’nun “Öyle mi” dediği, N.Atasagun’un “Hemen yani”, “Çünkü bayram da gidiyor tatil her yer bayramdan sonra hemen şeye çıkıyorlar bu ... ayın ikisinde”, “salı günü yani hemen doktora gitmemiz lazım” dediği, S.Altıoğlu’nun “He anladım” dediği, N.Atasagun’un “Hemen ama çünkü ateşim var kesin yani”, “Ne zaman şey yaparsınız” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ben yarın bir gün bi uğrayacağım da yani şey yapma ne derler isterseniz bi geleyim de”, “Bugün gelmeyim de yarın geleyim olur mu” dediği, N.Atasagun’un “Erken gelin yine de” dediği,

Tape No: 15395’de kayıtlı, 25.11.2009 günü saat:11:26’da Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Abi ne yapıyorsun ya bi arayım dedim ya öyle” dediği, A.Haberal’ın “Ya beklemedeyiz bekliyorum İstanbul’dan bi haber bekliyorum henüz yeni bi gelişme yok” dediği, S.Altıoğlu’nun “Olumsuz olumsuz bi şey de yok değil mi abi aynı devam ediyor” dediği, A.Haberal’ın “Ya yani şu anda ne olumlu ne olumsuz bi dönüş yok bekliyorum haber bekliyorum bi şey olursa ben seni arıcam”, “Ya biz de merak içinde lanet olsun öldük bittik ya” dediği, 

Tape No: 15396’da kayıtlı, 25.11.2009 günü saat:18:29’da Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “İyiyim İstanbul'daydım dönüyorum şimdi” dediği, E.Haberal’ın “Seni arayan oldu mu” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok aramadılar” dediği, E.Haberal’ın “Hiç o aramadı de mi kadın” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok yok o bi kere aradı açmadım” dediği, E.Haberal’ın “Sen niye geldin İstanbul'a” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ne Erkan” dediği, E.Haberal’ın “Konuşuruz abi telefonda konuşamam” dediği, 

Tape No: 15427’de kayıtlı, 05.12.2009 günü saat:23:25’de Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Ne yapıyonuz diye bi aradım ya, İstanbul damısın” dediği, A.Haberal’ın “İstanbul dayım ya akşam geldim Sefa” dediği, S.Altıoğlu’nun “Bi gelişme yok demi abi” dediği, A.Haberal’ın “Yani çok bariz bişey yok ama fena değil hava” dediği, 

Tape No: 14266’da kayıtlı, 29.12.2009 günü saat:16.22’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; M.S. Oktay’ın “…yarın geleceğim” dediği, T.Bekar’ın“Tamam bekliyorum efendim”, “…ortalık karışık...” dediği, M.S. Oktay’ın “Öyle mi” dediği, T.Bekar’ın“Ankara kötü aslında” dediği, M.S. Oktay’ın “Evet evet nasıl oluyor ne oluyor böyle” dediği, T.Bekar’ın “Bilemiyorum efendim gördüğünüz gibi”, “Beyefendi orda bayağı rahatsız tek başına o muhalefet şerhleri veriyor diğerleri hiç takmıyorlar bile” dediği, M.S. Oktay’ın “Evet o hocada mı öyle oldu” dediği, T.Bekar’ın“Herkes hepsi öyle oluyor tek başına şerh veriyor diğerlerinin hiçbiri farklı hareket ediyor takip etmişsinizdir” dediği, M.S. Oktay’ın “Hocayla ilgili karar verildi mi öyle ...” dediği, T.Bekar’ın“Sanırım vardı efendim”, “Sanıyorum vardı efendim gelince gel konuşuruz efendim” dediği,

Tape No: 14801'de kayıtlı, 26.01.2010 günü saat:15.23’te A.H.Emre ile M.S.Oktay’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Abi şeye söyledim Nihan'a söyledim”, “… büyük bacıya”, “Tamam söyledim, sonra konuşuruz bi şeyler söyledim ona, onlara iletecek yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Ha anladım anladım yalnız biliyor mu o, bu çalışma yaptığımızı” dediği, A.H.Emre’nin “Aynen olan biteni anlattım Nihan’a” dediği, 

Tape No: 14846’da kayıtlı, 08.03.2010 günü saat:13.32’de A.H.Emre ile S. Altıoğlu’nun yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “… en son şey vardı ya”, “Bir şey vardı onu söyledim ben ona kabul etmiyorlar bilgin olsun ha ben de yani dedim ki kardeşim yani bu böyle olmayacaksa bana söyleyin yani bende aradan çekileyim ama şey dediler Ali Hadi var mı işin içinde dediler Ali Hadi de işin bir parçası dedim yani yani tam değil de” dediği, A.H.Emre’nin “Keşke demeseydin sen” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tam değil de işin bir parçası dedim yani zaman zaman ondan da destek alıyorum dedim ama yani böyle ben sana bilgi vereyim de ...” dediği, A.H.Emre’nin “Ee ben ne yapayım şimdi” dediği, S.Altıoğlu’nun “Vallah seni çağırırlarsa bilgin olsun diye ben sana söyledim” dediği, A.H.Emre’nin “… herşey konuştum şimdi yok mu diyeyim yani yani” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok deme onlar mecburen sana şey yapacaklar ne derler ya yani başka şey yok onlar seni çağıracak herhalde yani” dediği, A.H.Emre’nin “Allah Allah ben gitmem o adamla görüşmeye ya”, “Ya şimdi bu işi yani ben şimdi güç durumunda kaldım şimdi nasıl yapayım ben”, “Sen gelmiyor musun buraya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Geleceğim geleceğim çarşamba günü geleceğim ...” dediği, A.H.Emre’nin “sen gel de beni ara o zaman bi konuşalım” dediği,

Tape No: 15415’de kayıtlı, 05.04.2010 günü saat:15.05’de Sefa Altıoğlu ile X Şahsın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; Görüşmenin başında karşılıklı hal hatır sorduktan sonra X Şahsın “…sen ne yapıyorsun nerdesin” dediği, S.Altıoğlu’nun “Ben İstanbul’dayım ya” dediği, X Şahsın “Nasıl gidiyor işler”, “Hocayı çıkarabilecen mi” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok ya nerde işte öyle” dediği anlaşılmıştır. Mevcut görüşmelerden şüpheli Sefa Altıoğlu‘nun tutuklu sanık Mehmet Haberal’ı hukuk dışı yollardan tahliye ettirme gayreti içine girdiği açıkça anlaşılmış olup, bu konuda itiraza bakan mahkeme olan dönemin İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı ile dahi görüşme ayarladığı, görüşmeyi şüpheli Ali Hadi Emre’nin organize ettiği,

Tape No: 14895'de kayıtlı, 14.04.2010 günü saat: 16.21’de Ali Hadi Emre ile E.C. arasındaki görüşmede özetle; E.C.’nin “Vallaha hiç sorma sana karşı mahcup oldum ya”, “Ya unuttum inanır mısın ya”, “Vallaha o kadar üzüldüm ki sonra, dedim şimdi Mecidiyeköy'den oraya gelmek saat 11, 12 olacak, 11 buçuk olacak, e araba arasam dahi o saatte olmaz ...” dediği, A.H.Emre’nin “Arkadaş da oradan geldi, neyse o gitti” dediği, E.C.’nin Burada mı gitti mi?” dediği, A.H.Emre’nin “Gitti yani evet” dediği, E.C.’nin “Yoksa dedim bugün oturup konuşalım dedim” dediği, A.H.Emre’nin “Yarın gelsin mi yarın”, “Yarın sizin oraya gelelim mi gelsin yarın perşembe”, “Tamam yarın saat kaçta o zaman” dediği, E.C.’nin “Yav yine saat 9 falan iyidir, 9-9 buçuk arası”, “Tamam he, ya de böyle böyle de ya adamın işi çıkmış birşeyler söyle yani”, “Yav ben sana karşı mahcup oldum, o kişiyi tanımıyorum ki ben”, “Ben seni seviyorum yani o yönden şey olmasın yani” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam sağol Başkan biz de seni çok seviyoruz yani o kadar önemli değil tamam” dediği, E.C.’nin “Ondan da özür dile yani benim adıma” dediği, 

Tape No: 14896’da kayıtlı, 14.04.2010 günü saat:16:28 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Şimdi arkadaş beni aradı yav diyor ki vallahi diyor hiç diyor tamamen diyor aptallığımdan unuttum diyor o yüzden yarın saat dokuzda yine aynı yerde buluşalım diyor istiyorsanız diyor” dediği, S.Altıoğlu’nun “Yok ya ben gelemem sen görüş oldu mu” dediği, 

Tape No: 14897’de kayıtlı, 14.04.2010 günü saat:16:29 sıralarında Ali Hadi Emre ile E.C. arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Alo başkanım”, “Arkadaş şimdi selam ve saygılarını iletiyor sizlere diyor ki yarın ben gelemem diyor”, “Önümüzdeki hafta bi gün gelelim diyor” dediği, E.C.’nin“Tamam” dediği, A.H.Emre’nin “Ben size yarın bi ara uğrarım olmazsa eğer oradaysanız siz” dediği, E.C.’nin “Tamam gelsin istediği zaman gelsin tamam” dediği, 

Tape No: 14903’de kayıtlı, 22.04.2010 günü saat:11:57’de Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu arasında ki telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Merhaba Sefa hangi taraftasın sen” dediği, S.Altıoğlu’nun “Şeydeyim ya Ankara'ya döndüm akşam da” dediği, A.H.Emre’nin“Ankara ya mı döndün haa seninle konuşsak iyi olurdu”, “Ya bir şey yokta işte bunları uzatıyoruz sizinkiler rahat durmuyorlar ki kardeşim çok karıştırmışlar yani”, “Sizinkiler çok karıştırmışlar ona itiraz buna itiraz ona red buna red o prosedür tamamlanmıyor ki daha yani seninle konuşsaydık iyi olacaktı neyse” dediği, yukarıdaki görüşmelerde geçen konularla alakalı olarak şüpheli Sefa Altıoğlu nun yerine şüpheli Ali Hadi Emre’nin mahkeme başkanıyla görüştüğü ve yine dosyanın 14. Ağır Ceza Mahkemesinin önüne gelmediği, itiraz red gibi sebeplerle dosyanın ulaştıkları kişilerin önüne gelmediğinden şikayet ettikleri anlaşılmaktadır. 

c) Deliller ve Hukuki durumunun değerlendirilmesi;

Şüpheli Sefa Altıoğlu’nun diğer şüpheliler Ali Hadi Emre, Şehriban Nihan Atasagun, Erkan Haberal ve Ali Haberal ile irtibatlı olduğu, şüphelinin örgüt adına hareket ederek tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliyesi için örgüt üyeleri Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar’la birlikte faaliyet yürüttükleri, Sefa Altıoğlu’nun Ali Hadi Emre vasıtasıyla tahliye konusunda etkin rol üstlendiği, bu kapsamda Sefa Altıoğlu, Ali Hadi Emre, Şehriban Nihan Atasagun, Erkan Haberal, Ali Haberal’la birlikte Maçka’daki ofiste bir toplantı düzenlendiği anlaşılmıştır. Konuyla ilgili Sefa Altıoğlu beyanında; bu toplantıda Ali Hadi Emre’nin Mehmet Haberal'la ilgili vekilliğinin konuşulduğunu, ancak daha sonra Ali Hadi Emre’ye “sen Beşiktaş Adliyesini ve personelini iyi biliyorsun, adliyedeki ve kalemdeki işleri iyi biliyorsun, sen yürüt” denildiğini, kendisine de “sen Ali Hadi ile geçmişte çalıştın, Ali Hadi'den bilgileri al sen bize getir” denildiğini, Ali Hadi’nin kendisine vermiş olduğu bilgileri diğer avukatlara ve aile yakınlarına aktardığını, hem bir avukat olarak hem de Haberal’ın aile dostu olarak hukuki yollardan Haberal’ın tahliyesi için gayret ettiğini beyan etmiştir.

Şüpheli Ali Hadi Emre ise beyanında; bu toplantıda kendisini Haberal’ın suçsuz olduğu konusunda ikna etmeye çalıştıklarını, Sefa Altıoğlu’nun kendisinden avukatlık haricinde, yasal olmayacak şekilde yardımcı olup olamayacağını sorduğunu, hatta kendisine bu konu ile ilgilenmesi karşılığında “ücret istiyorsan ben veririm, hocanın bu konudan haberinin olmasını istemiyorum” dediğini beyan etmiştir.

Devam eden süreçte, Sefa Altıoğlu ve Ali Hadi Emre’nin Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar vasıtasıyla Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili olarak Mahkeme Başkanı K.Ş.’nin baskı ve etki altına alınmaya çalışıldığı, bu durum (Tape No: 13481’da kayıtlı) 02.08.2009 günü Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede; M.S.Oktay’ın “Başkanı sıkıştırmadık demi”, “Yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” ve (Tape No: 13528’da kayıtlı) 16.09.2009 günü Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede; M.S.Oktay’ın “…O meşhur başkanla birlikte olma durumu olabilir bu akşam” dediği, A.H.Emre’nin “bir de o konu netleşse iyi olur, çok sıkıntı çekiyorum ben” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu ara sabretsinler bu ara bir sonuca bağlanacak o”, “Onu bağladık bağladık yani hani bir bakıma bağlandı... yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” şeklindeki görüşmelerden net olarak anlaşılmaktadır. Konuyla ilgili Tülay Bekar ifadesinde; Haberal’ın tutukluluğunun doğru olmadığını düşündüğünü, Mehmet Seyfi Oktay’ın ise K.Ş.’ye Mehmet Haberal’ın sağlık problemleri sebebiyle tahliye olmasını söylediğini beyan etmiştir.

Ancak Mehmet Haberal’ın tahliye edilememesi nedeniyle Sefa Altıoğlu ve birlikte hareket ettiği şahısların Ali Hadi Emre ve Mehmet Seyfi Oktay’a tahliye yönünde baskılarını artırdıkları, Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Seyfi Oktay’ı arayarak bu baskıyı ifade ettiği, (Tape No: 14639’da kayıtlı) 02.10.2009 günü gerçekleşen görüşmede; A.H.Emre’nin “Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama yani biz de orayı sıkıştırıyoruz”, “Yani bu önemli olan sonuçlanması”, “Çok olumlu” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam abi tamam öyle diyeceğim onlara” dediği anlaşılmıştır.

Ali Hadi Emre’nin bu görüşmeden kısa bir süre sonra ise Sefa Altıoğlu’nu aradığı ve (Tape No: 14641 da kayıtlı) Sefa Altıoğlu’na “Telefonda konuşmayalım, her şey çok güzel gidiyor, kısa bir süre içinde müjdeyi alacaksınız dedi” şeklinde konuşarak Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili yapılan çalışmaları anlattığı anlaşılmıştır. 


Ayrıca (Tape No: 14705 da kayıtlı) 27.10.2009 günü Mehmet Seyfi Oktay’ın Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmede ise; M.S.Oktay’ın “Tabi yani üyelere de ulaşılmak isteniyor ya şey yapılıyor bi taraftan da” dediği, A.H.Emre’nin “Evet evet anladım anladım” dediği, M.S.Oktay’ın “Ondan sonra arkadaşa da, ben de şimdi bizim başkan vekili var ya”, “Onunla görüşeceğim cumadan evvel” dediği görüşmeden Mehmet Seyfi Oktay’ın tahliye konusunda yapılan görüşme ve gelişmeleri Sefa Altıoğlu’na aktarmasını söylediği anlaşılmaktadır. Bu görüşmeden çok kısa bir süre sonra ise (Tape No: 15381’da kayıtlı) Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde; A.H.Emre’nin “Ya akşam beni ara bi seninle bi görüşmem lazım”, “Ama unutma ha önemli” dediği anlaşılmıştır.

Mevcut telefon görüşmelerinden ve elde edilen delillerden, tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliye edilmesiyle ilgili olarak; Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay tarafından yapılan K.Ş’yi etkileme ve yönlendirme çalışmaları ile ilgili yapılan toplantılarda gerçekleşen konuşmaların ve neticelerin anında Mehmet Seyfi Oktay tarafından Ali Hadi Emre’ye bildirildiği, Ali Hadi Emre’nin de yaşanan gelişmeleri anında Sefa Altıoğlu’na aktardığı, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu'nun, belli aralıklarla Şehriban Nihan Atasagun ile bir araya gelerek tahliye süreci ile ilgili bilgilendirmede bulundukları anlaşılmıştır. 

Diğer taraftan, Şüpheli Sefa Altıoğlu’nun 14. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı E.C.’ye çeşitli tarihlerde vermiş olduğu muhalefet şerhlerinden dolayı teşekkür etmek istediği, bu kapsamda şüpheli Ali Hadi Emre vasıtasıyla E.C.’den randevu almaya çalıştığı, Şüpheli Ali Hadi Emre tarafından bu randevunun alındığı ancak görüşmenin gerçekleşemediği, şüphelilerin ifadesi ve iletişim tespit tutanaklarından anlaşılmaktadır. Bu duruma ilişkin, (Tape No: 14895'de kayıtlı) Ali Hadi Emre ile E.C. arasında gerçekleşen telefon görüşmesinde; E.C.’nin “Vallaha hiç sorma sana karşı mahcup oldum ya”, “Ya unuttum inanır mısın ya...” dediği, A.H.Emre’nin “Arkadaş da oradan geldi, neyse O gitti” dediği, E.C.’nin “Yoksa dedim bugün oturup konuşalım dedim” dediği, A.H.Emre’nin “Yarın sizin oraya gelelim mi…” dediği, E.C.’nin “yine saat 9 falan iyidir, 9-9 buçuk arası”, “böyle böyle de, ya adamın işi çıkmış bir şeyler söyle yani”, “Ondan da özür dile yani benim adıma” dediği tespit olunmuştur. Şüpheli Ali Hadi Emre’ye konuyla ilgili bir kısım telefon görüşmeleri sorulduğunda, “Sefa Altıoğlu'nun, Mehmet Haberal'ın tahliye talebine muhalefet şerhi koyan E.C.'ye bir teşekkür etmesi” şeklinde beyanda bulunarak bu durumu doğrulamıştır. 

Tüm deliller birlikte değerlendirildiğinde; şüpheli Sefa Altıoğlu'nun Ergenekon Silahlı Terör Örgütü'nün hiyerarşik yapısına dahil olmamakla birlikte, terör örgütü yöneticisi olma suçundan tutuklu sanık Mehmet Haberal'ın tahliyesi için şüpheli Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar'la birlikte faaliyet yürüttükleri, şüpheli Sefa Altıoğlu'nun diğer şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar'ın eylemlerinin örgüt faaliyeti kapsamında olduğunu bildiği, yargı görevi yapanı baskı ve hukuka aykırı olarak etkileyerek yargı görevini yapanı etkileme ve adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarını işlediği, şüphelinin TCK.’nın 314/3, 220/6. maddeleri uyarınca Ergenekon Silahlı Terör Örgütü Üyesi olduğu anlaşılmakla,

Şüpheli Sefa Altıoğlu’nun eylemlerine uyan TCK.’nın 314/3, 220/6. maddeleri delaletiyle 314/2, 3713 sayılı Terörle Mücadele Kanununun 5, TCK.'nın 277,288, 43, 53 ve 58/9. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

9) ŞÜPHELİ ŞEHRİBAN NİHAN ATASAGUN

a) Savunmaları;

 Özetle; Mehmet Seyfi Oktay'ı tanıdığını, sosyal ilişki kapsamında birkaç kez görüştüğünü, 

Sefa Altıoğlu’nu yaklaşık 6-7 yıldır tanıdığını, babasının ortak olduğu şirketlerin hukuk danışmanlığını yaptığını, herhangi bir hukuki durum olduğunda telefonla irtibat kurduklarını, İstanbul’a geldiğinde de zaman zaman toplantı yaparak kendisiyle görüştüğünü, 

Ali Hadi Emre’yi tanıdığını, 6-7 yıl önce kendisine şirketlerle alakalı olan çok sayıda davalarla ilgili vekalet verdiklerini, bu vekalet ve davaların bir bölümünün halen devam ettiğini, nadiren görüştüklerini, 

Ayrıca kendisine sorulan Mehmet Cengiz, Canfer Balçık ve Tülay Bekar’ı tanımadığını, şahısların Ergenekon davasını kendi lehlerine çevirmek için hakim ve savcıları etkilemeye yönelik yaptıkları çalışmalardan bilgisinin olmadığını, bu kapsamda, Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar’ın K.Ş. ile irtibatı hakkında bilgisinin olmadığını, Mehmet Haberal'ı tanıdığını ancak tahliye edilmesi yönünde herhangi bir girişiminin olmadığını, 

Mehmet Haberal'ın, babası Şevket Demirel’in doktorluğunu yaptığını, babasının hastalığı sürecinde görüşmelerinin başladığını, Mehmet Haberal tutuklanmadan önce babası Şevket Demirel'in hastalığı dolayısıyla 2008 yılında Ankara'da görüştüklerini, 

Bu süreçte, Erkan Haberal’ı bir kez 2007 yılında Ankara'da Başkent Hastanesinde gördüğünü, ayaküstü kendisiyle tanıştığını, Mehmet Haberal 2009 yılının Nisan ayında gözaltına alındığında sekreterlik vasıtasıyla telefonunu alarak kendisine ulaştığını ve geçmiş olsun dileklerini ilettiğini, daha sonra İstanbul’a geldiklerinde de hatırlamadığı bir yerde Ali Haberal’la tanıştığını, Mehmet Haberal’ın gözaltına alınması sonrasında, kendilerinden tavsiye edebilecekleri avukat olup olmadığının sorulduğunu, kendilerinin de K. B. ve F.D.H.’yi tavsiye ettiklerini, şahısların bu kişilerle daha sonra görüştüklerini, avukat D.H.'nin Ali Haberal ve Erkan Haberal'a kendisinin ve K.B’nin yoğun olduklarını söylediklerini, bunun üzerine Haberal ailesinin de ceza avukatı ekibi oluşturacaklarını söyleyerek kendisinden bunun için bir avukat ismi istediklerini, kendisinin de Ali Hadi Emre’nin ismini verdiğini, 

Mehmet Haberal'ın tutuklanmasından sonra, 2009 yılı Nisan ayı içerisinde şirketlerinin Beşiktaş’taki ofisinde bir toplantı yapıldığını, bu toplantıda karı koca olan Belgin isimli Haberal’ların avukatı ve eşi, D.H., Ayşe isimli avukat, Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre'nin bulunduğunu, Erkan Haberal ve Ali Haberal'ın ise toplantı bitimine doğru gelerek toplantıya iştirak ettiklerini, bu esnada Ali Hadi Emre'nin toplantıdan çıkarken bu şahıslarla tanıştığını, 

Şirket ofisinde oturarak ceza avukatı ekibi kurma konusunda konuştuklarını, avukatların toplantısı sırasında, kendilerinden, yani şirket çalışanlarından kimse katılmadığını, kendisinin de iştirak etmediğini, 

Tape No: 13481'de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede geçen konuyla ilgili olarak, Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar’ın Mehmet Haberal’ın tahliyesi için neden böyle bir faaliyet yürüttüklerini bilmediğini, Tülay Bekar’ın ismini hiç duymadığını, 

Tape No: 14627'de Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmeyi tam hatırlamadığını, Ali Hadi Emre ile kendi dosyaları konusunda görüşmek istediğini,

Tape No.14630'da Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmeyi tam hatırlamadığını, Ali Hadi Emre'nin “başkan” ve “Beşiktaş’taki adam” olarak bahsettiği şahsın kim olduğunu bilmediğini, 

Ali Hadi Emre’nin ifadesinde, Ş.D’nin Maçka’daki ofisindeki toplantıda Sefa Altıoğlu’nun kendisinden Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili avukatlık haricinde anladığı kadarı ile yasal olmayacak şekilde yardımcı olup olamayacağını sorduğu şeklinde beyanları ile ilgili olarak, böyle bir konuşmayı duymadığını, kendisinin sadece Ali Hadi Emre’yi avukat olarak tavsiye ettiğini, bu konuda Ali Hadi Emre’ye herhangi bir ısrarda bulunmadıklarını, yine Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili olarak Sefa Altıoğlu’na Ali Hadi Emre ile görüşmesi yönünde bir yönlendirmede bulunmadığını, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu’nun kendilerinin yürüttükleri başka davalarının olduğunu, 

Sefa Altıoğlu’nun söz konusu toplantı ile ilgili olarak “bu toplantıda Şehriban Nihan Atasagun’un da bulunduğunu, bu şahsın Haberal’ın aile dostları olduğunu" beyan etmesiyle ilgili olarak, kendisinin sadece Ali Hadi Emre’yi tavsiye ettiğini, Avukatların yaptığı bu toplantıya iştirak etmediğini, sadece gelenleri karşılayıp toplantı bitiminde uğurladığını, 

Tape No: 15384’de Sefa Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesi ile ilgili olarak, Mehmet Haberal'ın aile dostu olduğu için sürekli avukatlarına sağlığı ile ilgili sorular sorduklarını, görüşmede geçen Hastane raporu konusunu hatırlamadığını, 

Tape No: 14729'da Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmesini hatırlayamadığını, görüşmek istemesinin sebebini de bilmediğini, böyle bir görüşmenin gerçekleşip gerçekleşmediğini de hatırlamadığını, 

Tape No: 15387'de Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre’nin yaptıkları telefon görüşmesinde, Ankara'daki adam olarak bahsedilen şahsı bilmediğini, görüşmede geçtiği şekliyle altı aydır bir safhaya gelmeyen dosyalarının bulunmadığını,

Tape No: 14734'de Ali Hadi Emre ile X Şahıs (053223678XX-F.D.H. adına kayıtlı) arasındaki telefon görüşmesini hatırladığını, D.H.’nin ceza davasına destek için özel hukukla ilgili soruları olduğunu, görüşme esnasında D.'nin Süzer Plazada toplantısı olduğunu, görüşmenin gerçekleşebilmesi için Ali Hadi Emre’yi D.'nin olduğu Süzer Plazaya götürerek kendilerini görüştürdüğünü, kendisinin de bu toplantıya katıldığını, görüşmede ceza davasına paralel olarak D.H.'nin özel hukukla ilgili Ali Hadi Emre’ye soracağı sorular olduğunu, görüşmenin bununla ilgili olduğunu, 

Ali Hadi Emre ile Süzer Plaza’da yapılan bu görüşmeden bir gün sonra Tape No: 15388'de kayıtlı Sefa Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesi ile ilgili olarak; Sefa Altıoğlu’nu Ankara ilindeki Güniz Sokaktaki Divan oteline çağırmış olabileceğini, ancak görüşüp görüşmediğini hatırlamadığını, 

Tape No: 15389'da Sefa Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde, Sefa Altoğlu’nun “öbür tarafla zaten artık şeyi kestim” demekle neyi kastettiği sorulduğunda; Ali Hadi Emre’yi kastetmiş olabileceğini, Sefa ile ortak dosyalarının olduğunu, 

Tape No: 16357'de Ali Haberal ile yaptığı telefon görüşmesi ile ilgili olarak, görüşme yaptığı Ali Haberal'ın Mehmet Haberal’ın kardeşi olduğunu, Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili bilgi vermek için bu görüşmenin yapılmış olabileceğini, aile dostu oldukları için bilgi verme ihtiyacı hissetmiş olabileceğini, 

Tape No: 13887'de Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre arasındaki telefon görüşmesinde, Polat Otelde görüşmek üzere anlaştıkları, bu görüşmeden yaklaşık bir saat sonra Tape No: 14781 de Şehriban Nihan Atasagun'un Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmede, Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile yapacağı görüşmeden bahsettiği, N.Atasagun’un da “anladım yani işte kendileri ile görüşün” dediği belirtilerek Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile görüşmesinden bilgisi ve bu görüşmede Mehmet Haberal’ın tahliyesinin konuşulması hususu sorulduğunda, böyle bir şey olmadığını, Ali Hadi Emre’nin Sefa Altıoğlu ile görüşeceğini zannettiğini, Ali Hadi Emre’ye de Sefa ile görüş dediğini, kendisinin Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile yaptığı görüşmeyle hiçbir alakasının ve bilgisinin olmadığını, Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile görüştüğünü bilmediğini, 

Tülay Bekar söz konusu görüşme ile ilgili olarak Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde; Ali Hadi Emre’nin kendisinden Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili aracılık yapmasını istediğini beyan ettiği, kendisinin de aynı gün ve saatlerde Ali Hadi Emre ile buluşmak üzere görüşme yaptığı belirtilerek, Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile yaptığı görüşmeden çok kısa bir süre sonra kendisiyle görüşmek istemesinin sebebi sorulduğunda; Ali Hadi Emre'nin şirketin dosyaları ile ilgili kendisiyle görüşmeye geldiğini, 

Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile görüşmesinden bir gün sonra, Ali Haberal ve Erkan Haberal ile Tape No: 16363 ve 16364 de yaptığı telefon görüşmelerinde, Ali Haberal ve Erkan Haberal ile acil olarak görüşmek istemesinin nedeni sorulduğunda; D.H.'nin gelerek Mehmet Haberal dosyasından ayrılmak istediklerini söylediğini, bunu da nezaketen babasına iletmek istediklerini, bunun sebebinin de, başka bir avukatın vekaletinin gerçekleştiği, bu yeni avukatla uyum ve işbirliği içinde çalışamamaları olarak açıkladığını, babasının da avukatların hemen ayrılmamasını, konuşacağını söylediğini, kendisinin de bu durumu Erkan ve Ali Haberal’a iletmek istediğini, telefon görüşmesinin bununla ilgili olduğunu, 

Tape No: 16365'de Ali Haberal ile yaptığı telefon görüşmesinde, Ali Haberal ve Erkan Haberal’a ulaşamadığını anlatmak istediğini, bu görüşmenin de, D.H.’nin Mehmet Haberal’ın avukatlığını bırakmak istemesiyle ilgili olduğunu, 

Tape No: 14801’de Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki telefon görüşmesinde geçen “Abi şeye söyledim Nihan’a söyledim”, “Nihan’a söyledim, büyük bacıya” ile “Ha anladım anladım yalnız biliyor mu o?, Bu çalışma yaptığımızı” şeklindeki ifadeler ile ilgili olarak; Mehmet Seyfi Oktay'ın Adıyaman’da alacağı ya da aldığı bir kiremit fabrikasının fizibilite durumlarının incelenmesi için Ali Hadi Emre vasıtasıyla kendisine iletmesini istediğini, ancak daha sonraki durumdan bilgisinin olmadığını, bu bağlamda Mehmet Seyfi Oktay’ın “biliyor mu çalışma yaptığımızı” sözünün de yine kiremit fabrikasının alımı ile ilgili olabileceğini, 

Ali Hadi Emre, Mehmet Seyfi Oktay, Sefa Altıoğlu isimli şahıslar arasındaki telefon görüşmelerinde yer alan Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili yapılan çalışmalarda kendisinin yönlendirmesiyle ilgili konuyu kabul etmediğini, Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili hiçbir şey yapmadığını, 

Tape No: 16360’da X Şahıs/S.D./Aylin ile yaptığı görüşmede geçen “Hürmetler ederim efendim, şimdi hastaneden aradılar”, “Size konuşmanız için çok teşekkür ediyorlar ve hürmetlerini iletiyorlar” şeklindeki konuşmasının, S. D.’nin kamuoyu önünde veya üniversite açılışında yaptığı bir konuşmayla ilgili olabileceğini, net olarak hatırlamadığını, 

Tape No: 16361'de Muhammet ile yaptığı telefon görüşmesi ile ilgili olarak, Muhammet isimli şahsın Mehmet Haberal’ın yakını ya da refakatçisi olduğunu, S.D.’nin kamuoyu önünde veya üniversite açılışında yaptığı bir konuşmayla ilgili olabileceğini, 

Tape No: 16367’de Osman ile yaptığı telefon görüşmede geçen, Osman’ın “Neslihan hanımla konuştum efendim o şey konusunu telefon konusunu”, “… bizden haber bekleyin ben bir araştırma yapıyorum demiş galiba”, “doktor hanım öyle demiş”, “Dinlenemez bir cihaz olsun istiyormuş”, “Laptop konusunda bekleyin dedi işte ...” şeklindeki beyanıyla ilgili olarak Neslihan'ın kız kardeşi olduğunu, Osman isimli şahsın ise Göltaş isimli şirketlerinde müdür olduğunu, Doktor hanım olarak bahsedilen şahsı hatırlamadığını, görüşmede bahsedilen telefon ve laptop konularını bilmediğini, bu malzemelerin Mehmet Haberal’ın kullanımıyla ilgisi olmadığını beyan etmiştir.

b) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 13481’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:15.20’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; M. S. Oktay’ın “Efendim bi teşekkür edelim dedim ne güzel bir sofra hazırlamışsınız…”, “Başkanı sıkıştırmadık demi” dediği, T. Bekar’ın “yok hiç sıkıştırmadık efendim, …zaten bize güvenmezse birlikte olmazdı efendim” dediği, M.S.Oktay’ın “yani özellikle şey o iki kişi üzerinde kendisi açtı”, “yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” dediği, T. Bekar’ın “görüşürüz efendim onları daha sonra tamam, tamam efendim” dediği,

Tape No: 14627’de kayıtlı, 01.10.2009 günü saat 13.26 da Ali Hadi Emre ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “Sizinle bir görüşmemiz gerekiyor Ali bey”, “İşte mümkün olduğu kadar en kısa zaman” dediği, A.H.Emre’nin “Siz şeyde misiniz yani Yalıda mısınız” dediği, N. Atasagun’un “Yok yok ofisteyiz Beşiktaş’ta Maçka'dayız” dediği, A.H.Emre’nin “Şimdi ben şimdi Taksime çıkıyorum orada bir görüşmem var oradan erken çıkarsam size uğrarım”, “Olmazsa yarın uğrarım yani o” dediği, N. Atasagun’un “Yok bugün uğrayın ya” dediği, A.H.Emre’nin “Şimdi saat 6 buçukta da şey var yemek var şeyde de bu suada da” dediği, N. Atasagun’un “yetişirsiniz bizden çok yakınız bizden geçersiniz suadaya yol üstüyüz yani”, “Yol üstüyüz yani hani sizin trafiği aksatmayız beş dakika konuşacağız o kadar” dediği, A.H.Emre’nin “Şimdi ben Taksime çıkıyorum oradan erken seni kurtarmaya çalışayım o zaman uğrarım herhalde büyük bir ihtimal uğrarım” dediği,

Tape No.14630’da kayıtlı, 01.10.2009 günü saat 17.56’da Ali Hadi Emre ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “Ali bey geldi ya ne olur neredeyseniz şey yapın” dediği, A. H. Emre’nin “şu an şey beni aradı beni yolda bekliyor ayakta ya o başkanı alacağım şeye gideceğiz” dediği, N. Atasagun’un “geldi ya” dediği, “Bir daha buluşamayız böyle bir dakikayla”, “ne olur ya Ali bey lütfen” dediği, A.H.Emre’nin “Şimdi bir dakika ben sizi arayayım birazdan bir iki dakika bir saniye adam tamam bekle geliyorum dedim ben” dediği, N. Atasagun’un “Tamam gene beklesin çok fark etmez çok trafik var bir yerde oturup otura dursun” dediği, A. H.Emre’nin “Hayır hayır Başkan dedim yola çık ben seni alıyorum dedim orada ki Beşiktaş'taki adam var ya” dediği, N. Atasagun’un de “Tamam peki tamam” dediği,

Tape No: 14637’de kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:18.24’de Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. H.Emre’nin “Ankara'da ki Abi aradı beni de, dedi yani rahat konuşamadı, şifreli bir şekilde dedi ki, ya yakında iyi bir haber duyacaksınız dedi, ben pek bir şey anlamadım yani” dediği, S.Altıoğlu’nun “Gel buraya da bi konuşalım o zaman ya burada ise yoksa ben geleyim de” dediği, A. H. Emre’nin “Sen o kendisi orada ya” dediği, S.Altıoğlu’nun “Zaten şimdi görüşemem” dediği,

Tape No: 14639’da kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:20.17’de Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” dediği, M.S.Oktay’ın “Ama yani biz de orayı sıkıştırıyoruz”, “Yani bu önemli olan sonuçlanması”, “Öbür konuyu telefonda şey yapmamıza gerek yok” dediği, A.H. Emre’nin “Tamam” dediği, M.S.Oktay’ın “Çok olumlu” dediği, A.H. Emre’nin “Tamam abi tamam öyle diyeceğim onlara” dediği, M.S.Oktay’ın “Her şey olumlu evet”, “Yolunda” dediği,

Tape No: 14694’de kayıtlı, 23.10.2009 günü saat:13.43’de Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın“Ya adam ikna çalışması da yapıyor bu kolay bi şey değil” dediği, A. H. Emre’nin “Evet evet” dediği, M.S.Oktay’ın “söylersin onu”, “O çözecek”, “yani yalnız kendisiyle bitmiyor” dediği, Ali Hadi Emre’nin “tamam onu söylerim abi” dediği,

Tape No: 14710’da kayıtlı, 28.10.2009 günü saat:16.23 sıralarında Ali Hadi Emre ile M.S. Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde; A.H.Emre’nin “Valla biraz moralim bozuk ya”, “Ya o hanım efendi var ya onun o arkadaşların orda orda başka avukatları onun onlarla görüşüyor mu … biz ne dersek onlar bir adım bizden daha öndeler her şeyde” dediği, M.S.Oktay’ın “Onu bilmiyorum o işte getiriyor beni de görüştürüyor o olabilir ...”, “Nasıl oluyor anlamadım” dediği, A.H.Emre’nin “Hani sizin bana anlattıklarınız şeyler var ya ben mesela onlar söylediğim hepsinden haberi var onun onların bizden önce haberleri var”, “Bayan orda onların bi başka ekibi var onlarla görüşüyor devamlı sonra ben sıkıştırınca dediler ki biz burda konuşuyoruz kendimiz birebir görüşüyoruz”, “Yani bi konuşun o herkesle diyaloğa geçmesin yani bizi by pass etmesin …” dediği, M.S.Oktay’ın “…yukarıyla ilişki kurduran ben”, “yukarıyla biz sorunları çözüyor ve onları bir araya getirerek devamlı surette bu sorunu onlarla birlikte çözmeye çalışıyoruz ...”, “yukarıyla yukarıyla biz çözüyoruz bu işi ve yukarıyla olan ilişki oluşturduğumuz için”, “…ben biz iki sefer ben görüştürdüm şey nedir adamı” dediği,

Tape No: 14715’de kayıtlı, 29.10.2009 günü saat:08.41 sıralarında Ali Hadi Emre ile M.S. Oktay’ın yaptıkları telefon görüşmesinde; M.S.Oktay’ın “strese girdim ya” dediği, A.H.Emre’nin “Yok abi ya strese girmeyin ya” dediği, M.S.Oktay’ın “bizi kullandı mı nedir bu benim asla böyle bi çıkar hesabıyla bi ilişkim”, “Asla alsa böyle bişey yok, böyle bi deşifre olursak da çok kötü ya” dediği, A.H.Emre’nin “Bugün görüşüp daha detaylı bilgi alacam adamdan” dediği

Tape No: 15384’de kayıtlı, 30.10.2009 günü saat 12.43’de Sefa Altıoğlu ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “ben bürodaysanız uğrayacaktım beş dakika büroda kimse yok onu söyleyecektim” dediği, N. Atasagun’un “İstanbul da değiliz”, “Bir şey söyleyeceğim İstanbul diye .. bir dakika telefon çalıyor bir dakika bakayım şey ne oluyor orası”, “Dün akşam Cumhurbaşkanı sordu bana dedi ki Nihan efendim televizyonda böyle böyle bir şey verdi nedir o dedi valla bilmiyorum avukatları biliyorlardır dedim” dediği, S. Altıoğlu’nun “Ne vermiş ki haberim yok ...dan” dediği, N.Atasagun’un“Şey hastaneden yani hastanede kalmaya bilir”, “Hastane raporu yani hani hastaneden çıkabilir gibi vermiş güya da”, “Bilmiyorum dedim onu her halde avukatları kendi ailesi bilir dedim”, “biz o zaman ne zaman görüşelim”, “pazar günü belki Ankara ya geleceğiz” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam o zaman görüşürüz biz” dediği, N. Atasagun’un “Belki gelmesekte önümüzdeki çarşamba İstanbul da olacağız ama istersen sen bu arada Isparta da görüşelim” dediği,

Tape No: 14729’da kayıtlı, 01.11.2009 günü saat 19.46’da Ali Hadi Emre ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A. H. Emre’nin “Yarın bi görüşmek istiyorum da ben sizinle”, “Ankara’dan çıkarken ararım sizi”, “Bu şey bizim o Adanalı şeye bir türlü ulaşamıyorum yani cuma günü buraya bir şeyler söyledi sonra kayıp oldu, beni böyle ortada bıraktı yani bira sıkıntım o konuda görüşmem lazım” dediği, N. Atasagun’un “Ha anladım” dediği ve devamında “sizin düğünde biriyle tanışmıştık ya”, “Hani sizin abi de şey demişti”, “Ne oldu olmadı mı” dediği, A.H.Emre’nin “O değil de aynı düzeyde ... oldu fark etmez yani aynı şekildedir” dediği, N. Atasagun’un “Bizim komşu dedi o çok serttir dedi ha” dediği, A. H. Emre’nin “Yok ondan değil o birisiyle tartışmışlar bir söz vermişti birine herhalde” dediği, N.Atasagun’un “Ay ne kadar dinleniyoruz cazır cuzur boşver tamam millet lafları yapıştırıp şey yapacak tamam” dediği, A.H. Emre’nin “Dinlesinler canım bizim bir yanlış bir şey konuşmuyoruz” dediği,

Tape No: 14730’da kayıtlı, 02.11.2009 günü saat 10.52’de Ali Hadi Emre ile Zeynel Emre arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A. H. Emre’nin “Yav beraber o şeye uğrayalım bi de Nihan hanıma öğleden sonra beraber uğrasak iyi olacak saat 2 gibi gelecek o ondan sonra o meseleyi bi konuşmamız lazım” dediği,

Tape No: 15387’de kayıtlı, 02.11.2009 günü saat:10:57’de Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre’nin yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Alo Ali bey şimdi Nihan hanım aradı da ya, o gece sinirlendim onlara ha bire arayıp duruyorlar … Nihal hanımla konuşmuşsun herhalde” dediği, A.H.Emre’nin “Ya evet sen, ben seni ısrarla aradım yani telefon cevap vermedi, konuşmamız lazım dedim”, “senin Ankara’daki adamı aradım bas bas bağırıyor, aradan böyle ondan sonra şeyden buradakiyle görüştü orda yeğenini gönder dedi, bana gitti konuştu kendisiyle ben sana onu anlatamadım görüşemedim seninle”, “adam öyle demiş yani bizzat bizim Zeynel’e söylemiş yani, konuşmadık, konuşsaydık sorun yaşamayacaktık demiş, konuşmak için yani ortam olmadı demiş”, “Olabilir diyor adam işte yani hemen şeyi müzakere ettiğimiz an tamamdır demiş kendisine yani sen ilgili şahısa öyle söyle demiş bana bağırıp çağırıyor ama” dediği, S.Altıoğlu’nun “... ne zaman müzakere edecekler, gözünü seveyim ben de battıkça batıyoruz bu işin içinde bu hafta mı yapacaklar”, “6 aydır bir safhaya gelmiyor iş yani hala bir safhaya gelemiyor iş ya bir şey olmuyor ya battıkça da batıyorum ben bütün itibarımı kaybettim ya” dediği,

Tespit olunan telefon görüşmelerinden anlaşılacağı üzere şüphelilerin birlikteliklerinin ortaya çıkmamasına azami özen gösterdikleri, Ali Hadi Emre ile Şehriban Nihan Atasagun arasında gerçekleşen 14729 numaralı tapede Sefa Altıoğlu'nun ismi söylenmeyerek nüfusa kayıtlı olduğu yerin kasten “o Adanalı şeye bir türlü ulaşamıyorum” dediği, bilahare gerçekleşen telefon görüşmelerinden anlaşılmıştır.

Tape No: 14732’de kayıtlı, 02.11.2009 günü saat:17.39 da Ali Hadi Emre'nin Şehriban Nihan Atasagun ile yaptığı telefon görüşmesinde, Süzer Plaza da buluşmak üzere sözleştikleri, 

Tape No: 14734’de kayıtlı, 02.11.2009 günü saat 17.52 de Ali Hadi Emre ile X Şahıs (F. D. H. adına kayıtlı) arasındaki telefon görüşmesinde özetle; X şahsın telefonu “Dilek hanımın telefonu buyurun” diye açtığı, A.H.Emre’nin “Ben avukat Ali Hadi Emre canım bu Nihan hanımla beraber şeye geldik de bu Süzer Plazaya şimdi nerde olduğunu bilmiyoruz Dilek hanım da ordaymış galiba”, “Nereye gitmemiz gelmemiz lazım” dediği, X Şahsın da “Burası dördüncü katta şey geldi Nihan hanım geldi” dediği,

Tape No: 15388’de kayıtlı, 03.11.2009 günü saat 15.28’de Sefa Altıoğlu ile Şehriban Nihan Atasagun'un telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “Güniz sokağın oraya gelebilir misiniz” dediği, S.Altıoğlu’nun “Gelirim tabi” dediği,

Tape No: 15389’da kayıtlı, 09.11.2009 günü saat 16.38’de Sefa Altıoğlu ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki telefon görüşmesinde özetle; S. Altıoğlu’nun “Nihan hanım ben gelemedim ya bugün”, “Tamam bir problem yok ya öbür tarafla zaten artık şeyi kestim ne derler” dediği, N. Atasagun’un “Öyle mi” dediği, S. Altıoğlu’nun “Tabi ya boş ver ya”, “Yani daha dikkatli olacam” dediği, N. Atasagun’un “benim oğlan grip oldu da ben onun için seni şey istemiştim” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam anladım da”, “Anladım da yani şey sen, o taraf önemli değil oldu mu yani …” dediği, N. Atasagun’un “Tamam anladım o da ayrıca söylüyorsun değil mi onu bana” dediği, S. Altıoğlu’nun “Ayrıca söylüyorum” dediği, N.Atasagun’un “Altını siliyorum altını ...” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam hadi görüşürüz”, “Geleyim mi yarın, yarın geleyim olmazsa” dediği,

Tape No: 16357’de kayıtlı, 14.11.2009 günü saat 19.53’te Şehriban Nihan Atasagun ile Ali Haberal arasındaki telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “Ben de sizi düşündüm bugün arayım diye”, “dedim ki Ali beyi arayım, nasılsınız ne yapıyorsunuz” dediği, A.Haberal’ın“Valla bir mücadeledir gidiyor bildiğiniz gibi” dediği, N. Atasagun’un“Allah yolunuzu açsın inşallah” dediği, A.Haberal’ın “Yani işte gelişmeleri görüyoruz”, “Hak yerini bulur er ya da geç” dediği, N. Atasagun’un “Bulacak bulacak inşallah” dediği ve görüşmenin devamında N.Atasagun’un “ne zaman geliyorsunuz İstanbul’a” dediği, A. Haberal’ın “Ben şu anda İstanbul dayım”, “Bugün geldim işte yarın döneceğim” dediği ve görüşmenin sonuna doğru A.Haberal’ın “bi hal hatır için sizi aradım bi durum olursa zaten sizi bilgilendirecem” dediği, N. Atasagun’un “Evet anladım anladım” dediği,

Tape No: 13887’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat 16.42’de Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A. H. Emre’nin “Tülay hanım merhaba Avukat Ali Hadi ben”, “Döndünüz mü bu tarafa” dediği, T.Bekar’ın “Evet sanıyorum 40 dakika sonra falan Yeşilyurt civarında olacağım” dediği, A.H.Emre’nin “Peki ben bu şeye geçeceğim Polat Otele orda görüşebilir miyiz” dediği, T. Bekar’ın da “Tamam peki tamam görüşürüz hoşçakalın” dediği,

Tape No: 14781’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat 17.48’de Şehriban Nihan Atasagun ile Ali Hadi Emre ile yapılan telefon görüşmesinde özetle; A. H. Emre’nin “Şimdi çağırdı beni de ben şimdi geldim 10 dakika sonra şeyde olacak işte ben şimdi onu bekliyorum görüşelim diye şey geldi haber ben de şimdi onu bekliyorum şuanda o oteldeyim yani” dediği, N. Atasagun'un “Anladım yani işte kendileri ile görüşün çünkü” dediği, A.H. Emre’nin“Yo ben bir bakayım ne diyor, niye beni yani bir durumu anlayacağım yani bilmiyorum şimdi”, "öbür abi de aradı dedi sana …ben şimdi görüşeceğim 10 dakika sonra olacağını söyledi burada" dediği,

Tape No: 16368’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:11.18’de Zeynel Emre ile Şehriban Nihan Atasagun’un yaptığı görüşmede özetle; Z.Emre’nin “…Ankara’da ki arkadaş epeydir görüşemiyoruz onunla, bir iki aradık da konuşmak için bi türlü gelemedi biz de gidemedik, şimdi bizim hani tiyatrodaki başrol oyuncusu var ya”, “şimdi bizi çağırdı bugün babam onunla görüşecek”, “…acaba ne yapsak gidelim mi şimdi yoksa şeyle görüşelim …bi kararsızlığa düştük” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Anladım, ben de sordum o artık sizinle görüşmediğini söyledi bana”, “…sizin bu yeni şeyiniz üzerine öyle dedi bana yani” dediği, Z.Emre’nin “Yani biz de şimdi şey yapmayınca biz de aramıyorduk artık ama bugün böyle onlar aradı bizi yani görüşmek için”, “Ne yapalım diye tereddüte düştüm bir de bi şey daha söyleyecektik biz o Ankara’da ki arkadaşa o yeni tuttukları şey olmasın diye yani detaylı onu söyleyecektik ama onla da görüşemiyoruz tabi” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Anladım, anladım isterseniz akşamüzeri bi ofiste konuşalım mı” dediği, Z.Emre’nin“Şimdi akşamüzeri görüşme olacak tam zamanı belli değil o zaman biz görüşelim mi yoksa görüşmeden önce mi sizinle konuşalım nasıl yapalım” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Valla bilmiyorum ben size ne görüşün diyebilirim ne görüşmeyin diyebilirim yani bu konu da selahiyetli değilim çünkü bana dedi ki işte ben artık onlarla görüşmüyorum dedi deyince” dediği, Z.Emre’nin “Yani şimdi biz de biraz öyle olunca elimizi ayağımızı çekmiştik ama şimdi karşı taraftan böyle bi şey gelince” dediği,

Şüpheli Şehriban Nihan Atasagun’un yukarıdaki telefon görüşmesini gerçekleştiği gün içerisinde yapılan fiziki takip çalışmalarında; şüpheli Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile 21.12.2009 günü saat 18.19 sıralarında Bakırköy İlçesinde bulunan Polat Rönesans Otelde bir müddet görüştükleri, daha sonra ise otelden ayrıldıkları tespit edilmiştir.

Şüpheliler Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar’ın görüşmesinden hemen sonra gerçekleşen Tape No: 16362’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat 18.41’de Şehriban Nihan Atasagun ile Ali Hadi Emre’nin telefon görüşmesinde özetle; A.H.Emre’nin “yarın hangi tarafta olursunuz” dediği, N. Atasagun'un “Biz ofisteyiz İstanbul'dayız isterseniz bu gün uğrayın bizim toplantımız devam ediyor trafik çok kötü değilse sahilden basın gelin ben dışarıdayım” dediği, A.H. Emre’nin “Şimdi ofiste misiniz siz” dediği, N.Atasagun'un “Evet ofisteyiz şu anda” dediği, A.H.Emre’nin “Ben geliyorum o zaman” dediği,

Şüpheli Nihan Atasagun’un Ali Hadi Emre ile yaptığı görüşmeden bir gün sonra şüpheliler Ali Haberal ve Erkan Haberal ile telefon ile görüştüğü ve acil olarak yüzyüze görüşmek istediği konuyla ilgili Tape No: 16363'de kayıtlı, 22.12.2009 günü saat 18.14’de Şehriban Nihan Atasagun ile Ali Haberal arasındaki telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “Erkan bey bizi aramadı” dediği, A.Haberal’ın “ben dün akşam ulaştım ona söyledim ama ne oldu bilmiyorum” dediği, N. Atasagun’un “Bizim çok acil görüşmemiz lazım, onunla babam bakın tekrar sıkıştırdı beni dün nasıl bulmadın dün akşamdan beri yani görüşmemiz lazım sizinle Ali bey ya sizinle ya onunla yani görüşmemiz lazım” dediği, A.Haberal’ın “Telefonla olacak bir şey ...” dediği, N.Atasagun’un “Hayır hayır, hayır hayır önemli” dediği, A. Haberal’ın “Ben tekrar bi ona ulaşmaya çalışayım” dediği, N. Atasagun’un “Anladım ama görüşmemiz lazım bugünü geçmemesi lazım yani” dediği,

Tape No: 16364'de kayıtlı, 22.12.2009 günü saat 19.01’de Şehriban Nihan Atasagun ile Erkan Haberal arasındaki telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “Erkan bey bir sizinle görüşmek istiyoruz bir ofise gelebilir misiniz” dediği, E. Haberal’ın “ben şeye gideceğim şimdi de Nihan hanım”, “Adamlarla ... Ankara dan geldiler de onlara gideceğim 8 de buluşacağım onlarla” dediği, N.Atasagun’un “Ama bizim görüşmemiz lazım”, “Yani biz gece eve de bekleriz sizi biz geççiyiz yani” dediği, E. Haberal’ın “yarın ben gelirim size”, “sabahtan ben gelirim size” dediği, N.Atasagun’un “Babam öğlen başlıyor güne yalnız o görüşmek istiyor sizinle” dediği, Erkan Haberal’ın “Yarın öğlen ben ofise gelirim” dediği tespit edilmiştir.

Tape No: 14263’de kayıtlı, 24.12.2009 günü saat:11.34’te Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; M. S. Oktay’ın “O ilişkinin az çok şeyi oldu mu bir yararı” dediği, T. Bekar’ın “Evet efendim teşekkür ediyorum sağolun” dediği, M. S. Oktay’ın “Hı iyi peki” dediği, T. Bekar’ın “…ben meslektaşımla görüştüm, sanırım cuma günü biraz değişiklikler olabilir dün beyefendi ile de görüştüm” dediği,

Tape No: 16365'de kayıtlı, 24.12.2009 günü saat 20.48’de Şehriban Nihan Atasagun ile Ali Haberal arasındaki telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “şimdi babam sabahtan beri aramamı istiyor telefonunu çaldırıyorum cevap vermiyor bir bizi arayabilse bir sürü işi vardı dilekçeler falan yazıyordu dilekçelerinin neticesiyle ilgili şey yaptık” dediği, A.Haberal’ın “Dünden beri de hiç irtibat sağlayamadım ben de merak içindeyim” dediği, N. Atasagun’un “Sizden sonra evet nasıl yapalım, …ulaşamıyorum diyor o da ulaşamıyormuş dünden beri o biraz şey vaziyette evet” dediği, A.Haberal’ın “Herhalde biraz sıkışık bir durum var ki şey yapamıyor”, “yani gelişmelerden tam bir bilgi sahibi değilim” dediği,

Tape No: 14266'da kayıtlı, 29.12.2009 günü saat:16.22’de Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; M.S. Oktay’ın “…yarın geleceğim” dediği, T.Bekar’ın “Tamam bekliyorum efendim”, “…ortalık karışık...” dediği, M.S.Oktay’ın “Öyle mi” dediği, T.Bekar’ın “Ankara kötü aslında” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet evet nasıl oluyor ne oluyor böyle” dediği, T.Bekar’ın “Bilemiyorum efendim gördüğünüz gibi”, “Beyefendi orda bayağı rahatsız tek başına o muhalefet şerhleri veriyor diğerleri hiç takmıyorlar bile” dediği, M.S.Oktay’ın “Evet o hoca da mı öyle oldu” dediği, T.Bekar’ın “Herkes hepsi öyle oluyor tek başına şerh veriyor diğerlerinin hiçbiri farklı hareket ediyor takip etmişsinizdir” dediği, M.S.Oktay’ın “Hocayla ilgili karar verildi mi öyle ...” dediği, T.Bekar’ın “Sanırım vardı efendim”, “Sanıyorum vardı efendim, gelince gel konuşuruz efendim” dediği,

Tape No: 14801'de kayıtlı, 26.01.2010 günü saat 15.23’te Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H. Emre’nin “Abi şeye söyledim Nihan’a söyledim”, “Nihan’a söyledim, büyük bacıya”, “Tamam söyledim, sonra konuşuruz bi şeyler söyledim ona, onlara iletecek yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Ha anladım anladım yalnız biliyor mu o, bu çalışma yaptığımızı” dediği, A.H. Emre’nin “Aynen olan biteni anlattım Nihan’a” dediği,

Tespit olunan bu telefon görüşmelerinden anlaşılacağı üzere şüphelilerin Ergenekon Silahlı Terör Örgütü adına ve aynı amaç doğrultusunda hareket ettikleri, her ne kadar savunmalarında aksini beyan etmiş iseler de, birbirleriyle irtibatlı oldukları ve bir kısım Ergenekon Silahlı Terör Örgütü Üyesi olduğu iddiasıyla tutuklu olarak yargılanan sanıkların tahliyesine çalıştıkları belirlenmiştir.

Tape No: 14979'da kayıtlı, 24.05.2010 günü saat 12.26 da Ali Hadi Emre ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A.H. Emre’nin “bugün hangi saatlerde ofiste olursunuz”, “Öğleden sonra 5 saate kadar oradasın herhalde değil mi”, “İyi tamam ben bir ara uğrayacağım size ...” dediği,

Tape No: 16359'da kayıtlı, 15.11.2009 günü saat:20.27’de Şehriban Nihan Atasagun ile Sinem’in yaptığı görüşmede özetle; Sinem’in “Nihan hanım merhaba, Sinem ben Başkent üniversitesinden nasılsınız” dediği, N. Atasagun’un “İyiyim siz nasılsınız” dediği, Sinem’in “Çok teşekkür ederim ben de iyiyim, sayın Cumhurbaşkanımızın konuşması için çok teşekkür ediyoruz, İstanbul’dan aradılar şimdi ben Rektör bey çok teşekkürleri iletiyor siz iletmemiz istedi Nihan hanım” dediği, Şehriban Nihan Atasagun’un “Hemen söylerim, hemen söylerim” dediği,

Tape No: 16360’da kayıtlı, 15.11.2009 günü saat:20.29’da Şehriban Nihan Atasagun ile X Şahıs/S.D./Aylin’in yaptığı görüşmede özetle; N. Atasagun’un “Sayın Cumhurbaşkanımızla konuşabilir miyim, Nihan ben” dediği, X Şahsın “Tabi efendim bi saniye” dediği, X Şahsın telefonu S. D.’ye bağladığı ve görüşmeye S. D.’nin devam ettiği, S. D.’nin “Gözlerinden öperim Nihan” dediği, N. Atasagun’un “Hürmetler ederim efendim, şimdi hastaneden aradılar”, “Size konuşmanız için çok teşekkür ediyorlar ve hürmetlerini iletiyorlar” dediği, S. D.’nin “Oldu anladım” dediği (S.D. telefonu Aylin isimli şahsa veriyor), N. Atasagun’un “şimdi hastaneden aradılar sayın Cumhurbaşkanının konuşmasıyla ilgili çok teşekkürlerini iletiyorlarmış, hürmetlerini iletiyorlarmış kendilerine” dediği, Aylin’in “Kim” dediği, N. Atasagun’un “Hastaneden” dediği, Aylin’in “Ha ha şu benim kafa düşmedi anladım anladım” dediği,

Tape No: 16361'de kayıtlı, 15.11.2009 günü saat:20.45’de Şehriban Nihan Atasagun ile Muhammet’in yaptığı görüşmede özetle; Muhammet’in “Muhammet Ben, Kardiyolojiden Haberal hocanın yanından arıyorum”, “Hocam çok selamlar söylüyor size Şevket beyin ellerinden öptüğünü çok çok selam söylediğini söylerseniz siz de” dediği, N. Atasagun’un “Çok mersi söylerim”, “Biraz evvel Sinem hanım aradı o da sizin mesajınızı söyledi ben de şimdi sizi aramayı düşünüyordum babamı açtım söyledim, sayın Cumhurbaşkanımıza da açtım söyledim” dediği,

Tape No: 16367’de kayıtlı, 22.01.2010 günü saat 10.34’de Şehriban Nihan Atasagun ile Osman arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Osman’ın “ben dün o işi hallettim diğer konularda Neslihan hanım dedi ki bekleyin dedi bizden haber bekleyin dedi” dediği, N. Atasagun’un “Ne oldu diğer konular” dediği, Osman’ın “irsaliye faturasını aldım” dediği, N. Atasagun’un “Onu demiyorum ya şey”, “kiminle konuştun ne konuştun falan” dediği, Osman’ın “Neslihan hanımla konuştum efendim o şey konusunu telefon konusunu”, “Telefon konusunu konuştum, telefon konusunda bizden haber bekleyin ben bir araştırma yapıyorum demiş galiba”, “Doktor hanım öyle demiş”, “Dinlenemez bir cihaz olsun istiyormuş”, “Laptop konusunda bekleyin dedi işte ...hanım ben bekliyorum” dediği, N. Atasagun’un “Anlamadım konuyu ben şunu sormak istiyorum sen gittin orada kiminle konuştun”, “bugün mü gönderecekler eşyaları” dediği, Osman’ın “Bugün gönderecekler efendim evet haber vereceklerdi doktor hanım” dediği,

Tape No: 15393’de kayıtlı, 24.11.2009 günü saat:16.12’de Şehriban Nihan Atasagun ile Sefa Altıoğlu arasındaki telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Nihan ne yaptınız,” dediği, N.Atasagun’un “Valla ben iyi değilim benim ateşim var doktora gitmemiz lazım”, “Hemen yani” “Çünkü bayram da gidiyor tatil her yer bayramdan sonra hemen şeye çıkıyorlar bu ...ayın ikisinde”,“salı günü yani hemen doktora gitmemiz lazım” dediği, S.Altıoğlu’nun “He anladım”, “Bugün gelmeyim de yarın geleyim olur mu” dediği, N.Atasagun’un “Erken gelin yine de”, “Hemen ama çünkü ateşim var kesin yani” dediği,

c) Deliller ve Hukuki durumunun değerlendirilmesi; 

Şüpheli Şehriban Nihan Atasagun'un, Mehmet Haberal, Ali Haberal, Erkan Haberal, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu ile irtibatlı olduğu, Ali Hadi Emre, Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay vasıtasıyla Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili yoğun bir şekilde faaliyet yürüttüğü, konuyla ilgili olarak diğer şüphelilerle telefon görüşmeleri ve toplantılar yaptığı, hatta bu kapsamda bir takım yönlendirmelerde bulunduğu tespit olunmuştur.

 Şüpheli Şehriban Nihan Atasagun'un ailesine ait Maçka'da bulunan ofiste, Şehriban Nihan Atasagun, Ali Haberal, Erkan Bülent Haberal, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu'nun da katılımları ile bir toplantı yapıldığı, bu toplantıda Mehmet Haberal'ın hukuk dışı yollarla tahliyesinin gerçekleştirilebilmesi için çalışma kararı alındığı anlaşılmıştır. Söz konusu toplantı ile ilgili olarak, Ali Hadi Emre “Sefa Altıoğlu'nun kendisinden, avukatlık haricinde yasal olmayacak şekilde yardımcı olup olamayacağını sorduğunu, bu konu ile ilgilenmesi karşılığında ücret vereceğini söylediğini, Şehriban Nihan Atasagun'un da Mehmet Haberal ile ilgili davayı almasını istediğini, ancak teklifi kabul etmediğini" şeklinde beyanlarda bulunmuştur. Sefa Altıoğlu ile ise toplantıda Şehriban Nihan Atasagun’un da olduğunu beyan etmiştir. Şüpheli Nihat Atasagun her ne kadar ifadesinde toplantıya iştirak etmediğini, toplantının Mehmet Haberal’ı savunmasını yapmak üzere ceza avukatı ekibi kurulması için yapıldığını belirtmiş olsa da Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun beyanları, kendisinin bu beyanları ile çelişmektedir. 

Şüphelilerin bu toplantıdan sonraki tarihlerde yaptıkları telefon görüşmelerine bakıldığında; Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili olarak yoğun bir şekilde faaliyet yürüttükleri, bu kapsamda birçok konuşma ve toplantı yaptıkları anlaşılmaktadır. Bu durum söz konusu toplantıda alınan Mehmet Haberal’ın yasa dışı yollardan tahliye edilmesi yönündeki kararın uygulamaya konulduğunu göstermektedir.

Söz konusu toplantıdan sonraki süreçte, Mehmet Haberal'ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili olarak şüphelilerin birçok faaliyet ve görüşmeler yaptıkları, konuyla ilgili Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar'ın, İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi eski başkanı K.Ş’yi etkilemek ve yönlendirmek amacıyla, İstanbul ve Ankara illerindeki ofislerinde K.Ş’nin de katılımı ile gizli toplantılar yaptıkları, toplantılarda Tape No: 13481'de olduğu gibi Mehmet Haberal'ın tahliyesiyle ilgili görüşerek K.Ş’yi etkilemeye ve yönlendirmeye çalıştıkları, bu toplantılarda gerçekleşen konuşmaların ve neticelerinin anında Mehmet Seyfi Oktay tarafından Ali Hadi Emre’ye bildirildiği, Ali Hadi Emre’nin de yaşanan gelişmeleri anında Sefa Altıoğlu’na aktardığı, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu'nun, belli aralıklarla Şehriban Nihan Atasagun ile bir araya gelerek tahliye süreci ile ilgili bilgilendirmede bulundukları, yine Şehriban Nihan Atasagun ve Sefa Altıoğlu’nun, Ali Haberal ve Erkan Bülent Haberal ile biraya gelerek gelişmeleri aktardıkları belirlenmiştir.

Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesine yönelik olarak yürütülen faaliyetlerden Şehriban Nihan Atasagun’a bilgi verildiğini gösteren görüşmelerden bir kısmına bakıldığında;

Tape No: 15387’de, Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptıkları telefon görüşmesinde “Nihan hanım aradı da ya, o gece sinirlendim onlara ha bire arayıp duruyorlar” diyerek Şehriban Nihan Atasagun ile yaptıkları bir telefon görüşmesinden bahsettikleri, görüşmenin devamında A.H.Emre’nin “Olabilir diyor adam işte yani hemen şeyi müzakere ettiğimiz an tamamdır demiş kendisine yani sen ilgili şahısa öyle söyle demiş bana bağırıp çağırıyor ama” diyerek Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili belli bir aşama kaydettiklerini belirttiği, S.Altıoğlu’nun da bunun üzerine “6 aydır bir safhaya gelmiyor iş yani hala bir safhaya gelemiyor” diyerek Mehmet Haberal’ın halen tahliye edilememesinden duyduğu rahatsızlığı dile getirdiği anlaşılmıştır. Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun Şehriban Nihan Atasagun’un kendilerini araması üzerine böyle bir görüşme yapmaları, Şehriban Nihan Atasagun’a Mehmet Haberal’ın tahliyesinin sağlanması ile ilgili süreçten düzenli olarak bilgi verdiklerini göstermektedir.

Yine Tape No: 14801'de, Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay arasındaki telefon görüşmesinde “Abi şeye söyledim nihan’a söyledim”, “Nihan’a söyledim, büyük bacıya” dediği, M.S.Oktay’ın “Ha anladım anladım, yalnız biliyor mu o, bu çalışma yaptığımızı” dediği, A.H. Emre’nin “Aynen olan biteni anlattım Nihan’a” diyerek Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili yapılan çalışmalardan Şehriban Nihan Atasagun’a bilgi verdiği anlaşılmıştır.

Mehmet Seyfi Oktay’ın, Ali Hadi Emre ile yaptığı telefon görüşmelerinde “Siz bugünkü buluşmayı söylediniz mi öbür tarafa”, “Gelişmeleri anlattın mı oraya”, “Ya adam ikna çalışması da yapıyor bu kolay bi şey değil söylersin onu” şeklinde ve buna benzer cümlelerle K.Ş. ile yaptıkları toplantılardan ve Mehmet Haberal’ın tahliyesinin sağlanması ile ilgili diğer gelişmelerden Sefa Altıoğu veya Şehriban Nihan Atasagun’a bilgi verip vermediğini sorduğu, yine Şehriban Nihan Atasagun’un değişik tarihlerde tahliye ile ilgili yaşanan gelişmelere göre Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu ile bir araya gelerek yüz yüze görüşmeler yaptığı belirlenmiştir.

 Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Haberal’ın tahliye edilmesinin sağlanmasına yönelik faaliyetler kapsamında 21.12.2009 günü Bakırköy İlçesinde bulunan Polat Rönesans Otelinde Tülay Bekar ile buluşmasından kısa bir süre önce Şehriban Nihan Atasagun'u arayarak “Şimdi çağırdı beni de ben şimdi geldim 10 dakika sonra şeyde olacak işte ben şimdi onu bekliyorum görüşelim diye” dediği, Şehriban Nihan Atasagun'un da “Anladım yani işte kendileri ile görüşün” dediği tespit edilmiştir. (Tape No: 14781'de kayıtlı görüşmedir)

Yine aynı gün Şehriban Nihan Atasagun’un Ali Hadi Emre’nin oğlu Zeynel Emre ile yaptığı görüşmede de bu konudan bahsettikleri, Zeynel Emre’nin Tülay Bekar ile yapılacak görüşmeden “Şimdi bizim hani tiyatrodaki başrol oyuncusu var ya”, “Şimdi bizi çağırdı bugün babam onunla görüşecek” diyerek bahsettiği, bununla birlikte “Şimdi akşamüzeri görüşme olacak tam zamanı belli değil o zaman biz görüşelim mi yoksa görüşmeden önce mi sizinle konuşalım nasıl yapalım” diyerek Tülay Bekar ile yapılacak görüşmeden sonra Şehriban Nihan Atasagun ile görüşmek istediklerini belirttiği tespit edilmiştir.(Tape No: 16368’de kayıtlı görüşmedir)

Bütün bu görüşmeler Nihat Atasagun’un, Ali Hadi Emre ile Tülay Bekar’ın yapacağı görüşmeden haberinin olduğunu, hatta söz konusu görüşmenin yapılması konusunda Ali Hadi Emre’yi yönlendirdiğini göstermektedir.

Bunların yanı sıra şüpheli Tülay Bekar bu konuyla ilgili ifadesinde Ali Hadi Emre ile Polat Rönesans otelde görüştüklerini, bu görüşmede Ali Hadi Emre’nin Mehmet Haberal'ın tahliyesi ile alakalı kendisine aracılık yapmasını teklif ettiğini beyan etmiştir.

Ali Hadi Emre'nin Tülay Bekar ile yaptığı görüşmeden kısa bir süre sonra Tape No: 16362’de Şehriban Nihan Atasagun'u aradığı, durum değerlendirmesi yapmak için ofiste buluşmak üzere konuştukları tespit edilmiştir.

Şehriban Nihan Atasagun’un, Ali Hadi Emre ile Tülay Bekar’ın yaptığı görüşmeden bir gün sonra Ali Haberal ve Erkan Haberal’ı arayarak vakit geçirmeden görüşmek istediği anlaşılmıştır.

Ali Hadi Emre'nin, Mehmet Seyfi Oktay'ın yönlendirmesi ile Tülay Bekar ile Polat Rönesans Otelde buluşmak üzere sözleştiği, bu sırada Ali Hadi Emre'nin konuyu Şehriban Nihan Atasagun'a aktardığı, otelde Tülay Bekar ile Mehmet Haberal'ın tahliyesine ilişkin görüşme yaptıkları, Ali Hadi Emre'nin görüşme sonrasında da yine Şehriban Nihan Atasagun'u arayarak ofisinde buluşmak üzere sözleştikleri, Şehriban Nihan Atasagun’un da Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmenin detaylarını aktarmak üzere Ali Haberal ve Erkan Haberal ile görüşmek istediği anlaşılmıştır. Bu durum Şehriban Nihan Atasagun’un Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili yapılan çalışmaların içerisinde olduğunu ve bu konuyla ilgili yürütülen süreçten kendisine bilgi verildiğini ortaya koymaktadır.

Telefon görüşmelerine bakıldığında; Şehriban Nihan Atasagun’un birlikte hareket ettiği şahıslarla Mehmet Haberal’ın tahliyesinin sağlanmasına yönelik sürecin hızlanması ve tahliyenin bir an evvel gerçekleşmesi için, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu ile yoğun irtibatlı olarak şahıslar üzerinde baskı kurduğu anlaşılmıştır. Bu durumu gösteren görüşmelerden bir kısmına bakıldığında;

Tape No: 14639’da kayıtlı, Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde, A.H.Emre’nin “Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” diyerek kendisi üzerinde baskı olduğunu belirttiği, yine Tape No: 14690’da kayıtlı, Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde A.Hadi Emre’nin “Onlar memnunlar da diyorlar ki işte hep bu hafta bu ay bugün bizim artık yüzümüz kalmadı”, “Yüzümüz kalmadı diyorlar bize net bir şey artık” diyerek kendisinden Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile daha somut adımlar atılmasının istendiğini belirtmektedir.

Yapılan teknik takip çalışmalarında, örgütün gizlilik prensibine uygun olarak Şehriban Nihan Atasagun’un yaptığı telefon görüşmelerinde gizliliğe azami derecede dikkat ettiği ve telefon dinlemelerine karşı önlem aldığı, hatta bir kısım önemli görüşmeleri yüz yüze yapmayı tercih ettiği anlaşılmıştır. Bu konuya ilişkin Şehriban Nihan Atasagun’un, Sefa Altıoğlu ile yaptığı telefon görüşmelerinde; “Benim oğlan grip oldu da ben onun için seni şey istemiştim”, “Benim ateşim var doktora gitmemiz lazım”, “salı günü yani hemen doktora gitmemiz lazım” diyerek Sefa Altıoğlu’na acil olarak şifreli bir şekilde mesajlar vermeye çalıştığı anlaşılmıştır.

Bütün bunlarla birlikte Şehriban Nihan Atasagun'un yalnızca birlikte hareket ettiği şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar üzerinden Mehmet Haberal’ın tahliyesi için uğraşmadığı, başka yollara da başvurduğu anlaşılmaktadır. Bu durum aşağıdaki telefon görüşmesinde görülmektedir.

Tape No: 14712’de kayıtlı, A.H. Emre ile M. S. Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Meğerse bizden gizli şey yapıyormuş” dediği, A.H.Emre’nin“… bunlar bizi devre dışı bırakıp ordan çözerlerse ne olacak o zaman biz ne duruma düşeceğiz, …”, “Ya abi elli tane karışan var niye bunlar bu sahipleri hem bunlarla görüşüyor hem orda kendi avukatları var gidip onlara diyorlar bizim davaya bakın diyorlar yani kendi avukatları var” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki asıl merkezin haberi yokta bunlar nasıl bizi, sizi oyalıyorlar öyle” dediği, A.H.Emre’nin “Bunlarda rahatsızlar oradaki temaslardan”, “Abi bunlar diyorlar ki biz size …sana güveniyoruz her şeye rağmen ama ….böyle şey olunca kendine göre ordan başka bi arayışa da girmişler” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu Askeriye mi emir kumanda zincirimi var ki bugün dedin olmadı öbür gün dedin olmadı” dediği tespit edilmiştir.

Sonuç olarak Şehriban Nihan Atasagun’un sanık Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili çalışmalar yaptığı, bu konuda yapılan tüm faaliyetlerden bilgisi dahilinde yapıldığı, hatta bazı faaliyetleri bizzat yönlendirdiği belirlenmiştir.

Ayrıca Bankacılık Düzenleme ve Denetleme Kurumu Başkanlığının 15/02/2011 tarih ve D-3/9, D-25/28, D-25/26, D-2/3 sayılı yazısı ekinde, Şüpheliler Ali Hadi EMRE ve Sefa ALTIOĞLU'na, Şüpheli Şehriban Nihan ATASAGUN'un babası Ş.D.'ye ait olan şirketlerce 2008'in ikinci yarısından 2010'un ilk yarısına kadar geçen dönem içinde 10 kalemde yaklaşık 6,5 milyon TL gönderildiği, gönderilen tutarların tamamının TMSF tarafından el koyulan ve Ş.D.'ye ait olan şirketlerin, adli ve idari dava süreçlerinde ortaya çıkan hukuki durum nedeniyle, TMSF tarafından iade edilmesinden sonraki döneme tekabül ettiği, yine söz konusu davalarda şüpheli Sefa ALTIOĞLU'nun yasal olarak söz konusu şirketlerin avukatlığını üstlenmediği ancak yukarıda bahsi geçen 6.5 milyon TL.nin büyük kısmının Sefa ALTIOĞLU'na aktarıldığı yine şüpheli Şehriban Nihan ATASAGUN'un hukuk dışı yollarla sanık Mehmet HABERAL'ın tahliyesinin sağlanması amacıyla şüpheliler Ali Hadi EMRE ve Sefa ALTIOĞLU'na başvurmasından da anlaşılacağı üzere, şüphelilerin aralarındaki ilişkinin önceye dayandığı anlaşılmaktadır.

Tüm deliller birlikte değerlendirildiğinde; şüpheli Şehriban Nihan Atasagun’un diğer şüpheliler Sefa Altıoğlu ve Ali Hadi Emre aracılığıyla Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar’la birlikte hukuk dışı yollardan tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliyesi için faaliyet gösterdikleri, şüpheli Şehriban Nihan Atasagun’un diğer şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar'ın eylemlerinin örgüt faaliyeti kapsamında olduğunu bildiği, böylelikle şüphelinin yargı görevi yapanı baskı ve hukuka aykırı olarak etkileyerek yargı görevini yapanı etkileme ve adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarını işlediği, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün hiyerarşik yapısına dahil olmamakla birlikte örgüt adına suç işlediği, TCK.'nın 314/3, 220/6. maddesi delaletiyle örgüt üyesi olarak sayıldığı anlaşılmakla, 

Şüpheli Şehriban Nihan Atasagun’un eylemlerine uyan TCK.’nın 314/3, 220/6. maddeleri delaletiyle 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunu'nun 5, TCK.'nın 277, 288, 43, 53 ve 58/9. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

10) ŞÜPHELİ ALİ HABERAL

a) Savunmaları;

Şüpheli Ali Haberal'ın 22/06/2011 günü Cumhuriyet Başsavcılığımızda alınan ifadesinde özetle; Kendisine sorulan şüpheliler Tülay Bekar, Mehmet Cengiz, Hüseyin Yıldırım, Canfer Balçık, Mehmet Seyfi Oktay, Kudbedin Kaya isimli şahısları tanımadığını, Ali Hadi Emre'yi abisi Mehmet Haberal'ın tutuklanma aşamasında İstanbul Maçka'da ki Ş.D.'nin bürosunda tanıdığını, samimiyetlerinin olmadığını, 

Ergenekon Silahlı Terör Örgütü kapsamında bugüne kadar yakalanıp haklarında işlem yapılan şüphelilerden abisi Mehmet Haberal'ın haricinde eski Malatya Üniversitesi Profesörü Fatih Hilmioğlu'nu ismen tanıdığını, başkada tanıdığının olmadığını, 

Dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı K.Ş.’yi etkilemek üzere Av. Tülay Bekar’ın devreye sokulması, Tülay Bekar’ın Doğu Perinçek ve Veli Küçük ile irtibatlı olarak, Mahkeme Başkanı K.Ş.’nin baskı altına alınarak yönlendirilmesi ve dava sürecini etkilemeye yönelik çalışmalar yapmasıyla ilgili herhangi bir faaliyetinin olmadığını, dönemin İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı olan K.Ş.'yi yargılamayı yaptığından dolayı ismen tanıdığını, diğer ismi geçen şahısları tanımadığını, yapıldı ise bu faaliyetlerden haberinin olmadığını, 

Tülay Bekar ile birlikte Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu’nun telefon görüşmelerinde, Ergenekon davası tutuklu sanığı Mehmet Haberal’ın tahliyesine yönelik yürüttükleri faaliyetlerle ilgili herhangi bir görüşmesinin ve faaliyetinin bulunmadığını, 

Tape No: 14641’de Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu arasındaki görüşmede geçen Sefa Altıoğlu'nu tanıdığını, Mehmet Haberal'ın İdare Mahkemesindeki davalarına bakan avukat olduğunu, Sefa Altıoğlu'nun Mehmet Haberal'ın tahliyesine yönelik bir çalışması olduğu konusunda bilgisinin olmadığını, Ali Hadi Emre'nin “adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” diyerek ne kastettiğini bilmediğini, 

Mehmet Seyfi Oktay’ın Tülay Bekar ile yaptığı hemen hemen tüm görüşmeleri Ali Hadi Emre’ye aktarması, onun da Sefa Altıoğlu’na bilgi vermesi ile ilgili olarak, Tape No: 14655’ da Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesi sorulduğunda; bilgisinin olmadığını, bu görüşmelerle ilgili Sefa Altıoğlu tarafından kendisine herhangi bir bilgi aktarımı olmadığını, 

Tape No: 14656’da Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu arasındaki görüşmede geçen “Ali bugün geliyor değil mi Ali bey” denilen kişinin kendisi olup olmadığını bilmediğini, görüşmede geçen randevudan bilgisinin olmadığını, Ali Hadi Emre'yi sadece Maçka'da ki ofisten çıkarken ayak üstü gördüğünü, bunun haricinde bir görüşme ve irtibatının olmadığını, Sefa Altıoğlu ile Ali Hadi Emre arasında geçen görüşmelerin, bilgisi dışında olduğunu, aile olarak abisi Mehmet Haberal'ın ceza davasını K.B.'nin idare ettiği Bayraktar Hukuk Bürosu ile yürüttüklerini, bu yüzden Ali Hadi Emre ile herhangi bir irtibatının olmadığını, 

Nisan 2009 tarihi içerisinde, Ankara'daki Özersin Hukuk Bürosu'ndaki avukatlar ve İstanbul'daki Bayraktar Hukuk Bürosu'ndaki avukatlar ile Maçka'daki Ş.D.'nin ofisinde bir araya geldiklerini, toplantı başladıktan sonra kendisinin de oraya gittiğini, Erkan Haberal ile gitmiş olabileceklerini, Ali Hadi Emre'nin orada olup olmadığını hatırlamadığını, ama kapıdan çıkarken karşılaştıklarını ve tanıştıklarını, hiç kimseye yasal olmayan yollardan yardım talebinde bulunmadıklarını, Ankara'da birlikte çalıştığı avukatlarla Bayraktar Hukuk Bürosu'nda ki avukatların davaya yönelik değerlendirme toplantısı yaptıklarını, 

Şehriban Nihan Atasagun'u bu olay sürecinde tanıdığını, ama herhangi bir samimiyetinin olmadığını, Ş.D.'nin Isparta'daki bir toplantısında tanıştıklarını, Şehriban Nihan Atasagun'un Mehmet Haberal'ın tahliyesine yönelik bir çalışması olduğunu zannetmediğini, 

Tape No: 15395’de Sefa Altıoğlu ile yaptığı görüşmede geçen “beklemedeyiz bekliyorum İstanbul dan bi haber bekliyorum henüz yeni bi gelişme yok”, “yani şu anda ne olumlu ne olumsuz bi dönüş yok bekliyorum haber bekliyorum bi şey olursa ben seni arıcam” şeklindeki konuşmayla ilgili görüşme içeriğini tam hatırlamadığını, o dönem tutuklamalara itirazların gündemde olduğunu, bunun sonucunun ne olacağına yönelik görüşmüş olabileceklerini,

Tape No: 15427 ve 15397'de Sefa Altıoğlu ile yaptığı görüşmeler ile ilgili olarak; İstanbul'da ve Ankara'da yöneticisi oldukları üniversitenin birçok idari davasının bulunduğunu, yapmış olduğu konuşmayı hatırlamadığını, 

Ali Hadi Emre’nin 21.12.2009 günü Bakırköy İlçesinde bulunan Polat Rönesans Otelde Tülay Bekar ile görüştükten sonra Şehriban Nihan Atasagun ile yaptığı telefon görüşmesinden bilgisinin olmadığını, Ali Hadi Emre'nin Şehriban Nihan Atasagun'a bilgi verip vermediğini bilmediğini, Şehriban Nihan Atasagun'un Mehmet Haberal'ın tahliyesine yönelik hukuk dışı bir çalışma içerisinde olduğunu zannetmediğini, 

Tape No: 16363'de Şehriban Nihan Atasagun ile yaptığı görüşme ve Tape No: 16364'da Şehriban Nihan Atasagun ile Erkan'ın yaptığı görüşmelerle ilgili olarak Ş. D.'nin, ağabeyi Mehmet Haberal'ı çok sevdiğini, bunun için Mehmet Haberal'ın sağlığıyla ilgili dönem dönem haber almak istediğini, konuşmaların da bu nedenle yapılmış olabileceğini, görüşmedeki acilen görüşülme isteği ve telefonda konuşulamayacağı yönündeki sözleriyle ne kastettiğini geçmiş zaman olduğu için hatırlayamadığını beyan etmiştir.

b) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 13481’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:15.20’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; Tülay Bekar’ın ofisinde yapılan toplantıdan bahsettikleri ve M.S. Oktay’ın “Efendim bi teşekkür edelim dedim ne güzel bir sofra hazırlamışsınız ondan sonra sohbet güzel. … her şey güzel. Çok sağolun.” dediği, T. Bekar’ın “Teşekkür ediyorum sağolun” dediği, M. S. Oktay’ın “Başkanı sıkıştırmadık demi” dediği, T. Bekar’ın “yok hiç sıkıştırmadık efendim, o zaten bizi çok seviyor sizi çok seviyor. Yani...kimse yoktu ve zaten bize güvenmezse birlikte olmazdı efendim” dediği, M. S. Oktay’ın “Yani özellikle şey o iki kişi üzerinde kendisi açtı” dediği, T. Bekar’ın “Yok hayır ben aynı şekilde ki ben bazen daha ağır konuşuyorum...” dediği, M. S. Oktay’nin “yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” dediği, T.Bekar’ın “görüşürüz efendim onları daha sonra” dediği, 

Tape No: 13528’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.10’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M. S. Oktay’ın “… o meşhur başkanla birlikte olma durumu olabilir bu akşam” dediği, A. H. Emre’nin “vallaha olsa iyi olur birde o konu netleşse iyi olur yani yav yani bu çok sıkıntı çekiyorum ben şimdi öbür taraftan bir görüşsen bir netleştirsek bu işi iyi olur yani” dediği, M. S. Oktay’ın “Ya onu bağladık bağladık yani hani bir bakıma bağlandı.. yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” dediği, 

Tape No: 14639'da kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:20.17 sıralarında Ali Hadi Emre’nin Mehmet Seyfi Oktay ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. S. Oktay’ın “Şey yaptım yakın bir zamanda” dediği, A.H.Emre’nin “he he o şeyde de neyse onu diyemiyorum şimdi..” dediği, M. S. Oktay’ın “Neyse boş ver” dediği, A.H. Emre’nin “Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” dediği, M. S. Oktay’ın “Ama yani biz de orayı sıkıştırıyoruz”, “Yani bu önemli olan sonuçlanması”, “öbür konuyu telefonda şey yapmamıza gerek yok” dediği, A.H. Emre’nin “Tamam” dediği, M. S. Oktay’ın “Çok olumlu” dediği, A.H. Emre’nin “Tamam abi tamam öyle diyeceğim onlara” dediği, M. S. Oktay’ın “Her şey olumlu evet”, “yolunda” dediği,

Tape No: 14641’de kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:22.06 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. Altıoğlu’nun “Alo abi bir haber var mı” dediği, A.H. Emre’nin “ben bir yerden kendisini aradım dedi ki sana şu kadarını söyleyebilirim telefonda konuşmayalım her şey çok güzel gidiyor kısa bir süre içinde müjdeyi alacaksınız dedi”, “Yani ben yeni bir görüşme falan mı var dedim evet evet”, “Detayları ne onun bulunduğu ortam uygundu ne de benim ki konuşmak içindi belki bir ortam bulursam konuşurum sana da dönerim yani” dediği, S.Altıoğlu’nun “Dön olur mu” dediği, A. H. Emre’nin “Tamam rahat olun dedi çok rahat olun dedi, dediği odur yani” dediği,

Tape No: 14655’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.09 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. H. Emre’nin “Şimdi bazı gelişme şöyle bir gelişme oldu da buradaki en birinci en baştaki adam telefon açtı bizimkine oradakine”, “Ondan randevu aldı öbürü o da oradaki şeyden birinci adamla görüşmek istiyorlar yine saat 4 te orada olacak buluşacaklar”, "Akşam da işte beraber yemek yiyecekler falan çarşamba da beni çağırdı oraya...", “çarşamba da sen gel ona göre şey yapalım dedi yani o her halde pazarlık yapıyorlar galiba” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam olsun” dediği, Ali Hadi Emre’nin “Bugün orada 4 görüşüyor akşam da beraberiz orada” dediği,

Tape No: 14656’da kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.40 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Ali bugün geliyor değil mi Ali bey” dediği, A. H. Emre’nin “Bugün bugün”, “Bugün 4 te randevusu var şeyle, akşam da beraber olacaklar” dediği, S. Altıoğlu’nun “Tamam oldu” dediği,

Tape No: 15391’de kayıtlı, 12.11.2009 günü saat:22.15’de Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal’ın yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S. Altıoğlu’nun “…Ankara ya geldin mi diye ben soracaktım” dediği, E.Haberal’ın “geldim her şeyi yarın görüşürüz” dediği,

Tape No: 16357'de kayıtlı, 14.11.2009 günü saat:19.53’de Şehriban Nihan Atasagun'un Ali Haberal ile yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “Ben de sizi düşündüm bugün arayım diye”, “dedim ki Ali beyi arayım, nasılsınız ne yapıyorsunuz” dediği, A.Haberal’ın “Valla bir mücadeledir gidiyor bildiğiniz gibi” dediği, N. Atasagun’un “Allah yolunuzu açsın inşallah” dediği, A. Haberal’ın “Yani işte gelişmeleri görüyoruz”, “Hak yerini bulur er ya da geç” dediği, N.Atasagun’un “Bulacak bulacak bulacak inşallah” dediği ve görüşmenin devamında N. Atasagun’un “ne zaman geliyorsunuz İstanbul’a” dediği, A.Haberal’ın “Ben şu anda İstanbul dayım”, “Bugün geldim işte yarın döneceğim” dediği ve görüşmenin sonuna doğru A.Haberal’ın “bi hal hatır için sizi aradım bi durum olursa zaten sizi bilgilendirecem” dediği, N. Atasagun’un “Evet anladım anladım” dediği,

Tape No: 15395’de kayıtlı, 25.11.2009 günü saat:11:26’da Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal'ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. Altıoğlu’nun “Abi ne yapıyorsun ya bi arayım dedim” dediği, A. Haberal'ın “Ya beklemedeyiz bekliyorum İstanbul dan bi haber bekliyorum henüz yeni bi gelişme yok” dediği, S.Altıoğlu’nun “Olumsuz olumsuz bi şey de yok değil mi abi aynı devam ediyor” dediği, A.Haberal'ın “Ya yani şu anda ne olumlu ne olumsuz bi dönüş yok bekliyorum haber bekliyorum bi şey olursa ben seni arıcam”, “Ya biz de merak içinde lanet olsun öldük bittik ya” dediği,

Tape No: 15427’de kayıtlı, 05.12.2009 günü saat:23:25’de Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal'ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Ne yapıyonuz diye bi aradım ya, İstanbul damısın” dediği, A. Haberal'ın “İstanbul dayım ya akşam geldim Sefa” dediği, S. Altıoğlu’nun “Bi gelişme yok demi abi” dediği, A.Haberal'ın “yani çok bariz bişey yok, ama fena değil hava”, “Yani gelen şey öyle gibi” dediği,

Tape No: 15397’de kayıtlı, 07.12.2009 günü saat:20:28’de Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal'ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. Haberal'ın “Sefa uygun musun bişey söyleyecem”, “Şimdi o geçen günkü şeyden lazım” dediği, S.Altıoğlu’nun “tamam abicim olur” dediği, A. Haberal'ın “yarın sabahtan halledebilir miyiz” dediği, S. Altıoğlu’nun “Bi yöntemini belirleyelim oldu mu” dediği, A. Haberal'ın “Tamam tamam bi konuşalım”, “Sabah gel de çünkü öbür tarafa iş lazım”, “Yarın o işin bitmesi lazım”, “Bi gel de bi konuşalım” dediği,

Tape No: 13887’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat 16.42 de Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A. H. Emre’nin “Tülay hanım merhaba Avukat Ali Hadi ben”, “Döndünüz mü bu tarafa” dediği, T. Bekar’ın “Evet sanıyorum 40 dakika sonra falan Yeşilyurt civarında olacağım” dediği, A.H. Emre’nin “Peki ben bu şeye geçeceğim Polat Otele orda görüşebilir miyiz” dediği, T. Bekar’ın da “Tamam peki tamam görüşürüz hoşçakalın” dediği,

Tape No: 14781’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:17.48’de Ali Hadi Emre ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki görüşmede özetle; A. H.Emre’nin “Şimdi çağırdı beni de …şimdi onu bekliyorum görüşelim diye … oteldeyim” dediği, N. Atasagun’un “Anladım yani işte kendileri ile görüşün çünkü” dediği, A. H. Emre’nin “Yo ben bir bakayım ne diyor …yani bir durumu anlayacağım yani bilmiyorum şimdi” dediği,

Tape No: 14263’de kayıtlı, 24.12.2009 günü saat:11.34’te Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; M. S. Oktay’ın “O ilişkinin az çok şeyi oldu mu bir yararı” dediği, T. Bekar’ın “Evet efendim teşekkür ediyorum sağolun” dediği, M. S. Oktay’ın “Hı iyi peki” dediği, T. Bekar’ın “…ben meslektaşımla görüştüm, sanırım cuma günü biraz değişiklikler olabilir dün beyefendi ile de görüştüm” dediği,

Tape No: 16363'de kayıtlı, 22.12.2009 günü saat 18.14 de Şehriban Nihan Atasagun ile Ali Haberal'ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “Erkan bey bizi aramadı” dediği, A.Haberal’ın “ben dün akşam ulaştım ona söyledim ama ne oldu bilmiyorum” dediği, N. Atasagun’un “Bizim çok acil görüşmemiz lazım onunla, babam bakın tekrar sıkıştırdı beni dün nasıl bulmadın dün akşamdan beri yani görüşmemiz lazım sizinle Ali bey ya sizinle ya onunla yani görüşmemiz lazım” dediği, A. Haberal’ın “Telefonla olacak bir şey ...” dediği, N. Atasagun’un “Hayır hayır hayır hayır önemli” dediği, A.Haberal’ın “Ben tekrar bi ona ulaşmaya çalışayım” dediği, N. Atasagun’un “Anladım ama görüşmemiz lazım bugünü geçmemesi lazım yani” dediği,

Tape No: 16364'de kayıtlı, 22.12.2009 günü saat 19.01 de Şehriban Nihan Atasagun ile Erkan Haberal arasındaki telefon görüşmesinde özetle; N. Atasagun’un “Erkan bey bir sizinle görüşmek istiyoruz bir ofise gelebilir misiniz” dediği, E. Haberal’ın “ben şeye gideceğim şimdi de Nihan hanım”, “Adamlarla ... Ankara dan geldiler de onlara gideceğim 8 de buluşacağım onlarla” dediği, N. Atasagun’un “Ama bizim görüşmemiz lazım”, “Yani biz gece eve de bekleriz sizi biz geççiyiz yani” dediği, E. Haberal’ın “yarın ben gelirim size”, “sabahtan ben gelirim size” dediği, N. Atasagun’un “Babam öğlen başlıyor güne yalnız o görüşmek istiyor sizinle” dediği, E. Haberal’ın “Yarın öğlen ben ofise gelirim” dediği,

Tape No: 16365'de kayıtlı, 24.12.2009 günü saat 20.48 de Şehriban Nihan Atasagun ile Ali Haberal arasındaki telefon görüşmesinde özetle; N.Atasagun’un “şimdi babam sabahtan beri aramamı istiyor telefonunu çaldırıyorum cevap vermiyor bir bizi arayabilse bir sürü işi vardı dilekçeler falan yazıyordu dilekçelerinin neticesiyle ilgili şey yaptık” dediği, A. Haberal’ın “Dünden beri de hiç irtibat sağlayamadım ben de merak içindeyim” dediği, N. Atasagun’un “Sizden sonra evet nasıl yapalım, …ulaşamıyorum diyor o da ulaşamıyormuş dünden beri o biraz şey vaziyette evet” dediği, A. Haberal’ın “Herhalde biraz sıkışık bir durum var ki şey yapamıyor”, “yani gelişmelerden tam bir bilgi sahibi değilim” dediği tespit edilmiştir.

c) Deliller ve hukuki durumunun değerlendirilmesi;

Şüpheli Ali Haberal’ın, diğer şüpheliler Şehriban Nihan Atasagun, Erkan Haberal, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu ile irtibatlı olduğu, Ali Hadi Emre, Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay vasıtasıyla Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili yoğun bir şekilde faaliyet yürüttüğü, konuyla ilgili olarak diğer şüphelilerle telefon görüşmeleri ve toplantılar yaptığı anlaşılmıştır.

Şüpheli Şehriban Nihan Atasagun'un ailesine ait Maçka'da bulunan ofiste, Şehriban Nihan Atasagun, Erkan Bülent Haberal, Ali Haberal, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu'nun da katılımları ile bir toplantı yapıldığı, bu toplantıda Mehmet Haberal'ın hukuk dışı yollarla tahliyesinin gerçekleştirilebilmesi için çalışma kararı alındığı anlaşılmıştır. Söz konusu toplantı ile ilgili olarak, Ali Hadi Emre “Sefa Altıoğlu'nun kendisinden, avukatlık haricinde yasal olmayacak şekilde yardımcı olup olamayacağını sorduğunu, bu konu ile ilgilenmesi karşılığında ücret vereceğini söylediğini, Şehriban Nihan Atasagun'un da Mehmet Haberal ile ilgili davayı almasını istediğini, ancak teklifi kabul etmediği" şeklinde beyanlarda bulunmuştur.

Şüphelilerin bu toplantıdan sonraki tarihlerde yaptıkları telefon görüşmelerine bakıldığında; Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili olarak yoğun bir şekilde faaliyet yürüttükleri, bu kapsamda birçok konuşma ve toplantı yaptıkları anlaşılmaktadır. Bu durum söz konusu toplantıda Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollardan tahliye edilmesi yönündeki alınan kararın uygulamaya konulduğunu göstermektedir.

Söz konusu toplantıdan sonraki süreçte, Mehmet Haberal'ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili olarak Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar'ın, İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi eski başkanı K.Ş’yi etkilemek ve yönlendirmek amacıyla, İstanbul ve Ankara illerindeki ofislerinde K.Ş’nin de katılımı ile gizli toplantılar yaptıkları, toplantılarda Tape No: 13481'de olduğu gibi Mehmet Haberal'ın tahliyesiyle ilgili görüşerek K.Ş’yi etkilemeye ve yönlendirmeye çalıştıkları, bu toplantılarda gerçekleşen konuşmaların ve neticelerinin anında Mehmet Seyfi Oktay tarafından Ali Hadi Emre’ye bildirildiği, Ali Hadi Emre’nin de yaşanan gelişmeleri anında Sefa Altıoğlu’na aktardığı, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu'nun, belli aralıklarla Şehriban Nihan Atasagun ile bir araya gelerek tahliye süreci ile ilgili bilgilendirmede bulunduklarını, yine Şehriban Nihan Atasagun ve Sefa Altıoğlu’nun Ali Haberal ve Erkan Bülent Haberal ile biraya gelerek gelişmeleri aktardıkları anlaşılmıştır.

Ali Haberal, her ne kadar Mehmet Haberal'ın hukuk dışı yollarla tahliyesiyle ilgili yapılan faaliyetleri kabul etmese de, Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay'ın Mahkeme Başkanı K.Ş. ile yaptıkları gizli toplantılar ve Ali Hadi Emre, Sefa Altıoğlu ve Şehriban Nihan Atasagun'un bu yönde yaptığı çalışmalardan haberdar olduğu, yukarıda anlatıldığı şekilde tüm bu faaliyetlerin içerisinde yer alarak tahliyenin bir an önce gerçekleşmesi için tahliye sürecini takip eden Sefa Altıoğlu ve diğerler şüphelilerle görüşmeler yaptığı tespit edilmiştir. Söz konusu görüşmelerden bir kısmına bakıldığında;

Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal'ın yaptığı bir telefon görüşmesinde; S. Altıoğlu’nun“bi gelişme yok demi abi” dediği, A.Haberal'ın “Yani çok bariz bişey yok, ama fena değil hava” dediği (Tape No: 15427), yine başka bir görüşmede A. Haberal'ın S.Altıoğlu’na hitaben “Tamam tamam bi konuşalım”, “Sabah gel de çünkü öbür tarafa iş lazım”, “Yarın o işin bitmesi lazım”, “Bi gel de bi konuşalım” dediği (Tape No: 15397) tespit edilmiştir.

Yine Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Haberal’ın tahliye edilmesinin sağlanmasına yönelik faaliyetler kapsamında 21.12.2009 günü Bakırköy İlçesinde bulunan Polat Rönesans Otelde Tülay Bekar ile buluşmasından kısa bir süre önce Şehriban Nihan Atasagun'u arayarak “Şimdi çağırdı beni de ben şimdi geldim 10 dakika sonra şeyde olacak işte ben şimdi onu bekliyorum görüşelim diye” dediği, Şehriban Nihan Atasagun'un da “Anladım yani işte kendileri ile görüşün” dediği tespit edilmiştir. (Tape No: 14781'de kayıtlı görüşme)

Bunların yanı sıra şüpheli Tülay Bekar bu konuyla ilgili ifadesinde Ali Hadi Emre ile Polat Rönesans otelde görüştüklerini, bu görüşmede Ali Hadi Emre’nin Mehmet Haberal'ın tahliyesi ile alakalı kendisine aracılık yapmasını teklif ettiğini beyan etmiştir.

Yine, Ali Hadi Emre'nin Tülay Bekar ile yaptığı görüşmeden kısa bir süre sonra Tape No: 16362’de Şehriban Nihan Atasagun'u aradığı, durum değerlendirmesi yapmak üzere ofiste buluşmak için sözleştikleri tespit edilmiştir.

Bütün bu görüşmeler Nihan Atasagun’un, Ali Hadi Emre'nin Tülay Bekarc ile yapacağı görüşmeden haberinin olduğunu, hatta söz konusu görüşmenin yapılması konusunda Ali Hadi Emre’yi yönlendirdiğini göstermektedir.

 Şehriban Nihan Atasagun’un Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile yaptığı görüşmeden bir gün sonra Ali Haberal’ı arayarak Tape No: 16363’da “Ali bey ya sizinle ya onunla yani görüşmemiz lazım” dediği, A. Haberal’ın “Telefonla olacak bir şey ...” dediği, N. Atasagun’un “Hayır hayır, hayır hayır önemli”, “Anladım ama görüşmemiz lazım bugünü geçmemesi lazım yani” diyerek vakit geçirmeden Ali Haberal ile görüşmek istediği, yine bu konuyu telefonda konuşamayacağını söyleyerek gizliliğe dikkat ettiği anlaşılmıştır. Şehriban Nihan Atasagun’un aynı şekilde Erkan Haberal ile de görüşmek istediği tespit edilmiştir.

Tüm bu görüşmelerden, Ali Hadi Emre'nin, Mehmet Seyfi Oktay'ın yönlendirmesi ile Tülay Bekar ile Polat Rönesans Otelde buluşmak üzere sözleştiği, bu sırada Ali Hadi Emre'nin konuyu Şehriban Nihan Atasagun'a aktardığı, otelde Tülay Bekar ile Mehmet Haberal'ın tahliyesine ilişkin görüşme yaptıkları, Ali Hadi Emre'nin görüşme sonrasında da yine Şehriban Nihan Atasagun'u arayarak ofisinde buluşmak üzere sözleştikleri, Şehriban Nihan Atasagun’un da Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmenin detaylarını aktarmak üzere Ali Haberal ve Erkan Haberal ile görüşmek istediği anlaşılmıştır. Bu durum Ali Haberal’ın, Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili yapılan çalışmaların içerisinde olduğunu ve bu konuyla ilgili yürütülen süreçten kendisine bilgi verildiğini ortaya koymaktadır.

Yine telefon görüşmelerine bakıldığında; Ali Haberal’ın birlikte hareket ettiği şahıslarla, Mehmet Haberal’ın tahliyesinin bir an önce gerçekleşmesi için diğer şüpheliler üzerinde baskı kurduğu anlaşılmıştır. Bu durumu gösteren görüşmelerden bir kısmına bakıldığında;

Tape No: 14639’da kayıtlı, Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde A.H.Emre’nin “Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” diyerek kendisi üzerinde baskı olduğunu belirttiği, yine Tape No: 14690’da kayıtlı, Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde A.Hadi Emre’nin “Onlar memnunlar da diyorlar ki işte hep bu hafta bu ay bugün bizim artık yüzümüz kalmadı”, “Yüzümüz kalmadı diyorlar bize net bir şey artık” diyerek kendisinden Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile daha somut adımlar atılmasının istendiğini belirtmektedir.

Bütün bunlarla birlikte Ali Haberal ve diğer bazı şüphelilerin sadece Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar üzerinden Mehmet Haberal’ın tahliyesi için uğraşmadığı, başka yollara da başvurduğu anlaşılmaktadır. Bu durum aşağıdaki telefon görüşmesinde görülmektedir.

Tape No: 14712’de kayıtlı, A.H. Emre ile M. S. Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın “Meğerse bizden gizli şey yapıyormuş” dediği, A.H.Emre’nin“… bunlar bizi devre dışı bırakıp ordan çözerlerse ne olacak o zaman biz ne duruma düşeceğiz, …”, “Ya abi elli tane karışan var niye bunlar bu sahipleri hem bunlarla görüşüyor hem orda kendi avukatları var gidip onlara diyolar bizim davaya bakın diyolar yani kendi avukatları var” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki asıl merkezin haberi yokta bunlar nasıl bizi sizi oyalıyorlar öyle” dediği, A.H.Emre’nin “Bunlar da rahatsızlar ordaki temaslardan”, “Abi bunlar diyolar ki biz size …sana güveniyoruz her şeye rağmen ama ….böyle şey olunca kendine göre ordan başka bi arayışa da girmişler” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu Askeriye mi emir kumanda zincirimi var ki bugün dedin olmadı öbür gün dedin olmadı” dediği tespit edilmiştir.

Sonuç olarak Ali Haberal’ın sanık Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili çalışmalar yaptığı, bu konuda yapılan tüm faaliyetlerin bilgisi dahilinde yapıldığı anlaşılmıştır.

Tüm deliller birlikte değerlendirildiğinde; şüpheli Ali Haberal’ın hukuk dışı yollardan tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliyesi için şüpheliler Sefa Altıoğlu ve Şehriban Nihan Atasagun aracılığıyla şüpheli Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar’la birlikte faaliyet yürüterek yargı görevi yapanı baskı ve hukuka aykırı olarak etkileyerek yargı görevini yapanı etkileme ve adil yargılamayı etkilemeye teşebbüs suçlarını işlediği, şüpheli Ali Haberal’ın diğer şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar'ın eylemlerinin örgüt faaliyeti kapsamında olduğunu bildiği, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün hiyerarşik yapısına dahil olmamakla birlikte örgüt adına suç işlediği, TCK.'nın 314/3, 220/6. maddesi delaletiyle örgüt üyesi olarak sayıldığı anlaşılmakla, 

Şüpheli Ali Haberal’ın eylemlerine uyan TCK.’nın 314/3, 220/6. maddeleri delaletiyle 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunu'nun 5, TCK.'nın 277, 288, 43, 53 ve 58/9. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

11) ŞÜPHELİ ERKAN BÜLENT HABERAL

Başsavcılığımızın 2010/1120 Soruşturma sayılı dosyasında şüpheli Erkan Bülent Haberal'a yönelik Ergenekon Silahlı Terör Örgütüne Üye olma suçundan mahkeme kararları doğrultusunda teknik takipli soruşturma yapıldığı anlaşılmakla, mükerrer soruşturmaya sebebiyet vermemek için şüpheli hakkındaki dosya bu soruşturma dosyasından tefrik kararı verilerek, iddianameye konu Başsavcılığımızın 2011/1479 Soruşturma sayılı dosyası ile birleştirilmiştir. Şüpheli hakkında 2010/1120 Soruşturma kapsamında tespit olunan şüpheli görüşmeler delil incelemesine olanak sağlamak için dosya içerisine eklenmiştir.

a) Savunmaları;

Erkan Bülent Haberal'ın 22/06/2011 günü Cumhuriyet Savcılığımızda alınan ifadesinde özetle; kendisine sorulan isimlerden Ali Hadi Emre ile Ş.D.'nin bürosunda ayak üstü karşılaştıklarını ve tanıştıklarını, diğer şahısları tanımadığını, Ergenekon soruşturması kapsamında, babası Mehmet Haberal haricinde Ankara Ticaret Odası Başkanı olan Sinan Aygün'ü tanıdığını, 

Ergenekon dava sürecini etkilemeye yönelik Av. Tülay Bekar’ın devreye sokulması, bu kapsamda Tülay Bekar’ın Doğu Perinçek ve Veli Küçük ile irtibatlı olarak, Mahkeme Başkanı K.Ş.’ün baskı altına alınarak yönlendirilmesi ve dava sürecini etkilemeye yönelik çalışmalar yapması, dava kapsamında tutuklu bazı sanıkların tahliyesinin sağlanmasının amaçlanması hususlarında, K.Ş. ve Tülay Bekar isimli şahısları tanımadığını, faaliyetlerden haberinin olmadığını, 

Tülay Bekar ile birlikte Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu’nun, Mehmet Haberal’ın tahliyesine yönelik yaptıkları çalışmalarla ilgili olarak Sefa Altıoğlu'nu 20 yıldır tanıdığını, babası Mehmet Haberal'ın avukatı olduğunu, Mehmet Seyfi Oktay'ı tanımadığını, şahısların yaptığı faaliyetlerden bilgisinin olmadığını, 

Soruşturma kapsamında, bir kısım Ergenekon davası sanıklarını tahliye edilmesini sağlamak ve Mahkeme Başkanı K.Ş.’ü etkileme ve yönlendirmek amacıyla, 02.08.2009 günü, Av.Tülay Bekar’ın İstanbul ilinde bulunan ofisinde düzenlenen yemekli toplantıdan haberinin olmadığını, 

Tape No: 13481’ da Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşme içeriğinden bilgisinin olmadığını, Mehmet Seyfi Oktay’ın Mehmet Haberal’ın tahliyesiyle ilgilenmesinin sebebini bilemediğini, bu şahıslarla ortak bir paydasının olmadığını ve herhangi bir talepte de bulunmadığını, 

Mehmet Haberal ve diğer Ergenekon davası sanıklarının tahliyesiyle ilgili Mehmet Seyfi Oktay’ın, Tülay Bekar ve K.Ş. ile yaptığı tüm görüşmeleri Ali Hadi Emre'ye aktarması hususlarından ve bu konuyla ilgili düzenlen toplantıdan bilgisinin olmadığını, 

Mehmet Seyfi Oktay’ın, Tülay Bekar ve K.Ş. ile yaptığı tüm görüşmeleri Ali Hadi Emre’ye aktarması, onunda Sefa Altıoğlu'na bildirmesi konusuyla ilgili Tape No: 14641’da Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmede geçen hususları bilmediğini, Sefa Altıoğlu'nun ketum bir kişi olduğunu, bu konuşmalar olmuş ise de kendisinin haberinin olmadığını, Sefa Altıoğlu’nun babası Mehmet Haberal ile tanıştıklarını, Ankara'da ki avukatı olduğunu, babası Mehmet Haberal'ın yanında hazırol da durduğunu, Mehmet Haberal’ın böyle bir ilişkiye tepki vereceğini de bildiğini, sevgisinden dolayı yapıyor olabileceğini, Sefa'nın ailesinden birçok kişiyi, annesini, babasını hatta Sefa’yı Mehmet Haberal'ın ameliyat ettiğini, 

Sefa Altıoğlu'nun, Ali Hadi Emre’den aldığı bilgileri kendisine aktarması hususu ile ilgili olarak; Sefa Altıoğlu'nun Ali Hadi Emre'den bilgi alıp almadığı konusunu bilemediğini, ancak babasının avukatı olduğunu, ifadesi alınacağı sırada yanında olduğunu ve davalara katıldığını, yargılandığı dosya konusunda kendisine de bilgi verdiğini, karşılaştıkları hukuki problemlerde kendisine danıştıklarını,

Tape No: 14656’da Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde geçen Ali isimli şahsın Ali Haberal olmadığını tahmin ettiğini, görüşmede geçen randevuya gitmediğini, birinci başkan, birinci en baştaki adam şeklinde söylenen kişilerin kim olduğunu bilmediğini, 

Ali Hadi Emre’nin İstanbul Cumhuriyet Savcılığında alınan ifadesindeki, Ş.D’nin Maçka’daki ofisindeki toplantıda Sefa Altıoğlu’nun kendisinden Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili avukatlık haricinde anladığı kadarı ile yasal olmayacak şekilde yardımcı olup olamayacağını sorduğu şeklinde beyanları ile ilgili olarak; böyle bir görüşmede bulunmadığını, Ş.D'nin Maçka'daki ofisine amcası Ali Haberal'la birlikte gittiğini, bugüne kadar ceza davasıyla ilgili bir sıkıntılarının olmadığını, babası gözaltına alınınca aileyi sevenler avukat isimleri önermeye başladıklarını, sonunda K. B.'nin başında olduğu hukuk bürosuyla anlaşıldığını, kendilerine önerilen avukatlardan bir tanesinin de Ali Hadi Emre olduğunu, Ş.D’nin ofisinde karşılaştıkları Ali Hadi Emre'nin ne maksatla Ş. D.'nin Maçka'daki ofisinde olduğunu bilmediğini, bu şahısla kapıda karşılaşıp ayak üstü sohbet ettiklerini, kendilerini başka yere onun başka yere geçtiğini, Bayraktar Hukuk Bürosu'ndaki avukatlarla Ş. D.'ye ait Maçka'daki ofiste yapılan toplantıya kendisinin gitmediğini, fakat Ali Hadi Emre ile karşılaştıklarında amcası Ali Haberal'ın da yanında olduğunu, Sefa Altıoğlu'nun karakter olarak çok düzgün bir insan olduğunu, yasal olmayan yollardan yardımcı olması için Ali Hadi Emre'ye böyle bir teklif yapmış olamayacağını, 

Şüpheli Ali Hadi Emre’nin “…Ben Şehriban Nihan Atasagun'un ofisinde bulunduğum sırada çıkmak üzere iken olduğum bir sırada Erkan Haberal ile Ali Haberal büroya geldiler. Ben selamlaştıktan sonra oradan ayrıldım, daha sonra Erkan Haberal ve avukat Sefa Altıoğlu, yanlarında bir bayan avukat ile birlikte büroma geldiler…”, şeklinde beyanıyla ilgili olarak; bu beyanın doğru olduğunu, Ali Hadi Emre'nin ofisine yukarıda bahsettiği karşılaşma haricinde, yanında Sefa Altıoğlu ve ismini hatırlamadığı bir bayan avukatla gittiğini, bu görüşmenin Sefa'nın Bakırköy Adliyesinde bir işi olması ve Ali Hadi Emre'nin de ofisinin Bakırköy Adliyesinin yakınlarında olması nedeniyle olduğunu, 5-10 dakika oturup kendisinin çıktığını, Ali Hadi Emre'nin Mehmet Haberal'ın avukatı olmadığını, 

Şehriban Nihan Atasagun'u, Nihan Demirel olarak tanıdığını, Ş. D.'nin kızı olduğunu, babası Mehmet Haberal'ın tahliyesine yönelik bir çalışma içerisinde olduğunu zannetmediğini, Nihan'ın babası Ş. D.'nin ciddi bir rahatsızlığı olduğunu, babasının onu tedavi ettiğini, bundan dolayı babasına minnet duyduklarını, 

Tape No: 15392’de Sefa Altıoğlu ile yaptığı görüşmenin doğru olduğunu, konuşmada geçen kişinin Avukat A.A. olduğunu, babasının soruşturmalarında görevli ilk avukat olduğunu, soruşturmanın ortasında bırakıp gittiğini, ondan dolayı kızdığını, Sefa'ya bu konudan bahsettiğini, 

Tape No: 15396’da kayıtlı 25.11.2009 günü saat:18.29’da Sefa Altıoğlu ile yaptığı görüşmenin içeriğini hatırlamadığını, “o kadın”dan maksat avukatı Dilek Hanım olabileceğini, o dönemde tutukluluğa itiraz dilekçeleri verdiğini, 

Ali Hadi Emre’nin 21.12.2009 günü Bakırköy İlçesinde bulunan Polat Rönesans Otelinde Tülay Bekar ile görüştükten sonra Şehriban Nihan Atasagun ile yaptığı telefon görüşmesinden bilgisinin olmadığını, Ali Hadi Emre'nin, babası Mehmet Haberal'ın tahliye edilmesiyle ilgili herhangi bir ilgisinin olmadığını, niçin Şehriban Nihan Atasagun'a bilgi verdiğini bilemediğini, Şehriban Nihan Atasagun'un da böyle bir ilişki içerisinde olduğunu zannetmediğini, 

Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile görüşmesinin bir gün sonrasında, Şehriban Nihan Atasagun’un Ali Haberal ve kendisiyle yaptığı görüşmeler ile ilgili olarak; söz konusu görüşmelerin doğru olduğunu, söylendiği gibi görüşmenin ertesi günü ofisine gittiğini, Ş.D. ile görüştüğünü, B. Hukuk Bürosu ile sıkıntılar yaşadığını, babasının tahliye olmamasının izahını bulamadığı için başka avukatlarla görüştüğünü, 

Tape No: 15402’de Sefa Altıoğlu ile yaptığı görüşmenin doğru olduğunu, Sefa Altıoğlu'nun babası Mehmet Haberal haricinde H.T.'ın avukatlığını da yaptığını, görüşmenin bununla ilgili olduğunu, 

b) Telefon görüşmeleri;

Tape No: 13481’de kayıtlı, 02.08.2009 günü saat:15.20’de Mehmet Seyfi Oktay ile Tülay Bekar arasındaki görüşmede özetle; Tülay Bekar’ın ofisinde yapılan toplantıdan bahsettikleri ve M.S.Oktay’ın “Efendim bi teşekkür edelim dedim ne güzel bir sofra hazırlamışsınız ondan sonra sohbet güzel. … her şey güzel. Çok sağolun.” dediği, T. Bekar’ın “Teşekkür ediyorum sağolun” dediği, M.S.Oktay’nin“Başkanı sıkıştırmadık demi” dediği, T. Bekar’ın “yok hiç sıkıştırmadık efendim, o zaten bizi çok seviyor sizi çok seviyor. Yani... kimse yoktu ve zaten bize güvenmezse birlikte olmazdı efendim” dediği, M. S.Oktay’ın “Yani özellikle şey o iki kişi üzerinde kendisi açtı” dediği, T. Bekar’ın “Yok hayır ben aynı şekilde ki ben bazen daha ağır konuşuyorum...” dediği, M.S.Oktay’ın “Yani hiç olmazsa bu şey o Haberal’ı falan hiç olmazsa bir bıraksa çok iyi olur” dediği, T. Bekar’ın “görüşürüz efendim onları daha sonra” dediği,

Tape No: 13528’de kayıtlı, 16.09.2009 günü saat:12.10’da Mehmet Seyfi Oktay ile Ali Hadi Emre arasındaki görüşmede özetle; M. S. Oktay’ın “…o meşhur başkanla birlikte olma durumu olabilir bu akşam” dediği, A. H. Emre’nin “vallaha olsa iyi olur birde o konu netleşse iyi olur yani yav yani bu çok sıkıntı çekiyorum ben şimdi öbür taraftan bir görüşsen bir netleştirsek bu işi iyi olur yani” dediği, M.S.Oktay’ın “Ya onu bağladık bağladık yani hani bir bakıma bağlandı... yetmiyor adamın gücü yetmiyor yoksa o açıdan bağlandı o iş” dediği,

Tape No: 14639'da kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:20.17’de Ali Hadi Emre’nin Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M. S. Oktay’ın “Şey yaptım yakın bir zamanda” dediği, A. H. Emre’nin “He he o şeyde de neyse onu diyemiyorum şimdi..” dediği, M. S. Oktay’ın “Neyse boş ver” dediği, A.H.Emre’nin “Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” dediği, M.S. Oktay’ın “Ama yani bizde orayı sıkıştırıyoruz”, “Yani bu önemli olan sonuçlanması”, “öbür konuyu telefonda şey yapmamıza gerek yok” dediği, A. H. Emre’nin “Tamam” dediği, M.S. Oktay’ın “Çok olumlu” dediği, A.H.Emre’nin “Tamam abi tamam öyle diyeceğim onlara” dediği, M.S.Oktay’ın “Her şey olumlu evet” “yolunda” dediği,

Tape No: 14641’de kayıtlı, 02.10.2009 günü saat:22.06 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Alo abi bir haber var mı” dediği, A. H. Emre’nin “ben bir yerden kendisini aradım dedi ki sana şu kadarını söyleyebilirim telefonda konuşmayalım her şey çok güzel gidiyor kısa bir süre içinde müjdeyi alacaksınız dedi”, “Yani ben yeni bir görüşme falan mı var dedim evet evet”, “Detayları ne onun bulunduğu ortam uygundu nede benim ki konuşmak içindi belki bir ortam bulursam konuşurum sana da dönerim yani” dediği, S. Altıoğlu’nun “Dön olur mu” dediği, A. H. Emre’nin “Tamam rahat olun dedi çok rahat olun dedi dediği odur yani” dediği,

Tape No: 14655’de kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.09 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A.H. Emre’nin “Şimdi bazı gelişme şöyle bir gelişme oldu da buradaki en birinci en baştaki adam telefon açtı bizimkine oradakine”, “Ondan randevu aldı öbürü o da oradaki şeyden birinci adamla görüşmek istiyorlar yine saat 4 te orada olacak buluşacaklar”, “Ondan sonra akşamda işte beraber yemek yiyecekler falan çarşamba da beni çağırdı oraya...”, “çarşamba da sen gel ona göre şey yapalım dedi yani o her halde pazarlık yapıyorlar galiba” dediği, S. Altıoğlu’nun “Tamam olsun” dediği, A.H. Emre’nin “Bugün orada 4 görüşüyor akşamda beraberiz orada” dediği

Tape No: 14656’da kayıtlı, 12.10.2009 günü saat:10.40 sıralarında Ali Hadi Emre ile Sefa Altıoğlu’nun yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. Altıoğlu’nun “Ali bugün geliyor değil mi Ali bey” dediği, A.H. Emre’nin “Bugün bugün”, “Bugün 4 te randevusu var şeyle Akşamda beraber olacaklar” dediği, S.Altıoğlu’nun “Tamam oldu” dediği,

Tape No: 15391’de kayıtlı, 12.11.2009 günü saat:22.15’de Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal'ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. Altıoğlu’nun “…Ankara'ya geldin mi diye ben soracaktım” dediği, E. Haberal'ın “Geldim her şeyi yarın görüşürüz” dediği,

Tape No: 15392’de kayıtlı, 20.11.2009 günü saat:12.51’de Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal'ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S. Altıoğlu’nun “…ya bi haber var mı, iyi misin kötü müsün” dediği, E. Haberal'ın “Sen o kadınla hiç muhatap olma açma telefonları” dediği, S. Altıoğlu’nun “Tamam açmıyorum he he” dediği, E. Haberal'ın “hiç açma” dediği, S. Altıoğlu’nun “Tamam, sen iyisin değil mi” dediği, E.Haberal'ın “İyiyim iyiyim süperim konuşuruz” dediği,

Tape No: 15395’de kayıtlı, 25.11.2009 günü saat:11.26’da Sefa Altıoğlu’nun Ali Haberal ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Abi ne yapıyorsun ya bi arayım dedim ya öyle” dediği, A. Haberal’ın “Ya beklemedeyiz bekliyorum İstanbul’dan bi haber bekliyorum henüz yeni bi gelişme yok” dediği, S.Altıoğlu’nun “Olumsuz olumsuz bi şey de yok değil mi abi aynı devam ediyor” dediği, A.Haberal’ın “Ya yani şu anda ne olumlu ne olumsuz bi dönüş yok bekliyorum haber bekliyorum bi şey olursa ben seni arıcam” “Ya biz de merak içinde lanet olsun öldük bittik ya” dediği

Tape No: 15396’da kayıtlı, 25.11.2009 günü saat:18.29’da Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal ile yaptıkları telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “İyiyim İstanbul daydım dönüyorum şimdi” dediği, E. Haberal'ın “Seni arayan oldu mu” dediği, S. Altıoğlu’nun “Yok aramadılar” dediği, E. Haberal'ın “hiç o aramadı de mi kadın” dediği, S. Altıoğlu’nun “Yok yok o bi kere aradı açmadım” dediği, E. Haberal'ın “Sen niye geldin İstanbul’a” dediği, S. Altıoğlu’nun “Ne Erkan” dediği, E. Haberal'ın “Konuşuruz abi telefonda konuşamam” dediği, S. Altıoğlu’nun “Tamam oldu hadi görüşürüz” dediği,

Tape No: 15427’de kayıtlı,, 05.12.2009 günü saat:23.25’te Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; S.Altıoğlu’nun “Bi gelişme yok demi abi” dediği, A. Haberal’ın “Yani çok bariz bişey yok ama fena değil hava”, “Yani gelen şey öyle gibi” dediği, 

Tape No: 15397’de kayıtlı, 07.12.2009 günü saat:20.28’de Sefa Altıoğlu ile Ali Haberal’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; A. Haberal’ın “Sefa uygun musun bişey söyleyecem”, “Şimdi o geçen günkü şeyden lazım” dediği, S. Altıoğlu’nun “tamam abicim olur” dediği, A.Haberal’ın “yarın sabahtan halledebilir miyiz” dediği, S. Altıoğlu’nun “Bi yöntemini belirleyelim oldu mu” dediği, A.Haberal’ın “Tamam tamam bi konuşalım” “Sabah gel de çünkü öbür tarafa iş lazım” “yarın o işin bitmesi lazım” “Bi gel de bi konuşalım” dediği,

Tape No: 13887'de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat 16.42 de Tülay Bekar ile Ali Hadi Emre arasındaki telefon görüşmesinde özetle; A. H. Emre’nin “Tülay hanım merhaba Avukat Ali Hadi ben” “Döndünüz mü bu tarafa” dediği, T. Bekar’ın “Evet sanıyorum 40 dakika sonra falan Yeşilyurt civarında olacağım” dediği, A.H. Emre’nin “Peki ben bu şeye geçeceğim Polat Otele orda görüşebilir miyiz” dediği, T. Bekar’ın da “Tamam peki tamam görüşürüz hoşçakalın” dediği,

Tape No: 14781’de kayıtlı, 21.12.2009 günü saat:17.48’de Ali Hadi Emre ile Şehriban Nihan Atasagun arasındaki görüşmede özetle; A.H. Emre’nin “Şimdi çağırdı beni de …şimdi onu bekliyorum görüşelim diye… oteldeyim” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Anladım yani işte kendileri ile görüşün çünkü” dediği, A. H.Emre’nin “Yo ben bir bakayım ne diyor… yani bir durumu anlayacağım yani bilmiyorum şimdi” dediği,

Tape No: 14263’de kayıtlı, 24.12.2009 günü saat:11.34’te Tülay Bekar ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı görüşmede özetle; ile M. S.Oktay’ın “O ilişkinin az çok şeyi oldu mu bir yararı” dediği, T. Bekar’ın “Evet efendim teşekkür ediyorum sağolun” dediği, M. S.Oktay’ın “Hı iyi peki” dediği, T. Bekar’ın “…Ben meslektaşımla görüştüm sanırım cuma günü biraz değişiklikler olabilir dün beyefendi ile de görüştüm” dediği, 

Tape No: 16363'de kayıtlı, 22.12.2009 günü saat 18.14’de Şehriban Nihan Atasagun ile Ali Haberal arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Ş.N.Atasagun’un “Erkan bey bizi aramadı” dediği, A. Haberal’ın “ben dün akşam ulaştım ona söyledim ama ne oldu bilmiyorum” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Bizim çok acil görüşmemiz lazım onunla, babam bakın tekrar sıkıştırdı beni dün nasıl bulmadın dün akşamdan beri yani görüşmemiz lazım sizinle Ali bey ya sizinle ya onunla yani görüşmemiz lazım” dediği, A.Haberal’ın “Telefonla olacak bir şey ...” dediği, Ş.N.Atasagun’un “hayır hayır önemli” dediği, A. Haberal’ın “Ben tekrar bi ona ulaşmaya çalışayım” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Anladım ama görüşmemiz lazım bugünü geçmemesi lazım yani” dediği, 

Tape No: 16364'de kayıtlı, 22.12.2009 günü saat 19.01’de Şehriban Nihan Atasagun ile Erkan Haberal arasındaki telefon görüşmesinde özetle; Ş.N.Atasagun’un “Erkan Bey Bir Sizinle görüşmek istiyoruz bir ofise gelebilir misiniz” dediği, Erkan’ın “ben şeye gideceğim şimdi de Nihan hanım”

 “Adamlarla ... Ankara dan geldiler de onlara gideceğim 8 de buluşacağım onlarla” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Ama bizim görüşmemiz lazım”, “Yani biz gece eve de bekleriz sizi biz geççiyiz yani” dediği, Erkan’ın “yarın ben gelirim size”, “sabahtan ben gelirim size” dediği, Ş.N.Atasagun’un “Babam öğlen başlıyor güne yalnız o görüşmek istiyor sizinle” dediği, Erkan’ın “Yarın öğlen ben ofise gelirim” dediği,

Tape No: 15402’de kayıtlı, 15.02.2010 günü saat:19.13’te Sefa Altıoğlu ile Erkan Haberal arasındaki telefon görüşmesinde özetle; S. Altıoğlu’nun “Alo Erkan ne yapıyorsun” dediği, E. Haberal “Şimdi indim uçaktan” dediği, S. Altıoğlu’nun “He ben İstanbul dayım da bir arayayım ne yapıyorsun diye…” dediği, E. Haberal'ın “Biliyorum İstanbul’da olduğunu, bugün kimle nerde buluştuğunu da biliyorum”, “Ağanın işini de takip ettiğine de biliyorum”, “Bugün otelde görüşmüşsün ben Aksaray a geçiyorum geç oraya” dediği, Sefa Altıoğlu’nun “Tamam haydi geliyorum” dediği,

c) Delillerin ve hukuki durumun değerlendirilmesi;

Şüpheli Erkan Bülent Haberal’ın, diğer şüpheliler Şehriban Nihan Atasagun, Ali Haberal, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu ile irtibatlı olduğu, Ali Hadi Emre, Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay vasıtasıyla Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili yoğun bir şekilde faaliyet yürüttüğü, bu konudaki çalışmaların bilgisi dahilinde yapıldığı, konuyla ilgili olarak diğer şüphelilerle telefon görüşmeleri ve toplantılar yaptığı anlaşılmıştır.

Şüpheli Şehriban Nihan Atasagun'un ailesine ait Maçka'da bulunan ofiste, Şehriban Nihan Atasagun, Erkan Bülent Haberal, Ali Haberal, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu'nun da katılımları ile bir toplantı yapıldığı, bu toplantıda Mehmet Haberal'ın hukuk dışı yollarla tahliyesinin gerçekleştirilebilmesi için çalışma kararı alındığı anlaşılmıştır. Söz konusu toplantı ile ilgili olarak, Ali Hadi Emre “Sefa Altıoğlu'nun kendisinden, avukatlık haricinde yasal olmayacak şekilde yardımcı olup olamayacağını sorduğunu, bu konu ile ilgilenmesi karşılığında ücret vereceğini söylediğini, Şehriban Nihan Atasagun'un da Mehmet Haberal ile ilgili davayı almasını istediğini, ancak teklifi kabul etmediği" şeklinde beyanlarda bulunmuştur.

Şüphelilerin bu toplantıdan sonraki tarihlerde yaptıkları telefon görüşmelerine bakıldığında; Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile ilgili olarak yoğun bir şekilde faaliyet yürüttükleri, bu kapsamda birçok konuşma ve toplantı yaptıkları anlaşılmaktadır. Bu durum söz konusu toplantıda Mehmet Haberal’ın yasa dışı yollardan tahliye edilmesi yönündeki alınan kararın uygulamaya konulduğunu göstermektedir.

Söz konusu toplantıdan sonraki süreçte, Mehmet Haberal'ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili olarak şüphelilerin birçok faaliyet ve görüşmeler yaptıkları, konuyla ilgili Mehmet Seyfi Oktay ve Tülay Bekar'ın, İstanbul 13. Ağır Ceza Mahkemesi eski başkanı K.Ş’yi etkilemek ve yönlendirmek amacıyla, İstanbul ve Ankara illerindeki ofislerinde K.Ş’nin de katılımı ile gizli toplantılar yaptıkları, toplantılarda Tape No: 13481'de olduğu gibi Mehmet Haberal'ın tahliyesiyle ilgili görüşerek K.Ş’yi etkilemeye ve yönlendirmeye çalıştıkları, bu toplantılarda gerçekleşen konuşmaların ve neticelerinin anında Mehmet Seyfi Oktay tarafından Ali Hadi Emre’ye bildirildiği, Ali Hadi Emre’nin de yaşanan gelişmeleri anında Sefa Altıoğlu’na aktardığı, Ali Hadi Emre ve Sefa Altıoğlu'nun, belli aralıklarla Şehriban Nihan Atasagun ile bir araya gelerek tahliye süreci ile ilgili bilgilendirmede bulundukları, yine Şehriban Nihan Atasagun ve Sefa Altıoğlu’nun Ali Haberal ve Erkan Bülent Haberal ile biraya gelerek gelişmeleri aktardıkları anlaşılmıştır. Hatta Erkan Bülent Haberal’ın Şehriban Nihan Atasagun’un ailesine ait Maçka’da ki ofiste yapılan toplantıdan bir süre sonra Sefa Altıoğlu ile birlikte Ali Hadi Emre’nin Bakırköy’deki ofisine gittikleri, Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi kapsamında yapılan faaliyetlerle ilgili durum değerlendirmesi yaptıkları anlaşılmıştır.

Şüpheli Erkan Bülent Haberal, her ne kadar Mehmet Haberal'ın tahliyesiyle ilgili yapılan faaliyetleri kabul etmese de; Tülay Bekar ve Mehmet Seyfi Oktay'ın Mahkeme Başkanı K.Ş. ile yaptıkları gizli toplantılar ve Ali Hadi Emre, Sefa Altıoğlu ve Şehriban Nihan Atasagun'un bu yönde yaptığı çalışmalardan haberdar olduğu, yukarıda anlatıldığı şekilde tüm bu faaliyetlerin içerisinde yer alarak tahliyenin bir an önce gerçekleşmesi için tahliye sürecini takip eden Sefa Altıoğlu ve diğerleri ile görüşmeler yaptığı tespit edilmiştir. Söz konusu görüşmelerden birkaç örnek vermek gerekirse;

Tape No: 15391’de, Erkan Bülent Haberal’ın Sefa Altoğıoğlu ile yaptığı telefon görüşmesinde S. Altıoğlu’nun“…Ankara’ya geldin mi diye ben soracaktım” demesi üzerine E. Haberal'ın “Geldim herşeyi yarın görüşürüz” dediği, yine Tape No: 15396’da, E. Haberal'ın S.Altıoğlu’na “Konuşuruz abi telefonda konuşamam” diyerek yüz yüze görüşmek üzere anlaştıkları tespit edilmiştir. Her iki görüşmede de Erkan Bülent Haberal’ın Sefa Altıoğlu ile görüşmek istediği konuyu telefonda görüşmediği, bu şekilde önlem almaya çalıştığı anlaşılmaktadır.

 Ali Hadi Emre’nin, Mehmet Haberal’ın tahliye edilmesinin sağlanmasına yönelik faaliyetler kapsamında 21.12.2009 günü Bakırköy İlçesinde bulunan Polat Rönesans Otelde Tülay Bekar ile buluşmasından kısa bir süre önce Şehriban Nihan Atasagun'u arayarak “Şimdi çağırdı beni de ben şimdi geldim 10 dakika sonra şeyde olacak işte ben şimdi onu bekliyorum görüşelim diye şey geldi haber ben de şimdi onu bekliyorum şuanda o oteldeyim yani” dediği, Şehriban Nihan Atasagun'un da “Anladım yani işte kendileri ile görüşün” dediği tespit edilmiştir. (Tape No: 14781'de kayıtlı görüşmedir)

 Şüpheli Tülay Bekar bu konuyla ilgili ifadesinde; Ali Hadi Emre ile Polat Rönesans Otelde görüştüklerini, bu görüşmede Ali Hadi Emre’nin Mehmet Haberal'ın tahliyesi ile alakalı kendisine aracılık yapmasını teklif ettiğini beyan etmiştir.

Yine, Ali Hadi Emre'nin Tülay Bekar ile yaptığı görüşmeden kısa bir süre sonra Tape No: 16362’de Şehriban Nihan Atasagun'u aradığı, durum değerlendirmesi yapmak üzere ofiste buluşmak için sözleştikleri tespit edilmiştir.

Bütün bu görüşmeler Nihat Atasagun’un, Ali Hadi Emre ile Tülay Bekar’ın yapacağı görüşmeden haberinin olduğunu, hatta söz konusu görüşmenin yapılması konusunda Ali Hadi Emre’yi yönlendirdiğini göstermektedir.

Öte yandan, Şehriban Nihan Atasagun’un Ali Hadi Emre’nin Tülay Bekar ile yaptığı görüşmeden bir gün sonra Erkan Bülent Haberal’ı arayarak, Tape No: 16364’da “Erkan bey bir sizinle görüşmek istiyoruz bir ofise gelebilir misiniz” diyerek Erkan Bülent Haberal ile görüşmek istediği, Erkan Bülent Haberal’ın da bir gün sonra Şehriban Nihan Atasagun’un ofisine gittiği anlaşılmaktadır.

Tüm bu görüşmelerden, Ali Hadi Emre'nin, Mehmet Seyfi Oktay'ın yönlendirmesi ile Tülay Bekar ile Polat Rönesans Otelde buluşmak üzere sözleştiği, bu sırada Ali Hadi Emre'nin konuyu Şehriban Nihan Atasagun'a aktardığı, otelde Tülay Bekar ile Mehmet Haberal'ın tahliyesine ilişkin görüşme yaptıkları, Ali Hadi Emre'nin görüşme sonrasında da yine Şehriban Nihan Atasagun'u arayarak ofisinde buluşmak üzere sözleştikleri, Şehriban Nihan Atasagun’un da Ali Hadi Emre’nin yaptığı görüşmenin detaylarını aktarmak üzere Ali Haberal ve Erkan Haberal ile görüşmek istediği anlaşılmıştır. Bu durum Erkan Bülent Haberal’ın, Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili yapılan çalışmaların içerisinde olduğunu ve bu konuyla ilgili yürütülen süreçten kendisine bilgi verildiğini ortaya koymaktadır.

Yine telefon görüşmelerine bakıldığında; Erkan Bülent Haberal’ın birlikte hareket ettiği şahıslarla, Mehmet Haberal’ın tahliyesinin bir an önce gerçekleşmesi için diğer şüpheliler üzerinde baskı kurduğu anlaşılmıştır. Bu durumu gösteren görüşmelerden bir kısmına bakıldığında;

Tape No: 14639’da kayıtlı, Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde A.H.Emre’nin “Ya adamlar çok bizi sıkıştırıyorlar” diyerek kendisi üzerinde baskı olduğunu belirttiği, yine Tape No: 14690’da kayıtlı, Ali Hadi Emre ile Mehmet Seyfi Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde A.Hadi Emre’nin “Onlar memnunlar da diyorlar ki işte hep bu hafta bu ay bugün bizim artık yüzümüz kalmadı”, “Yüzümüz kalmadı diyorlar bize net bir şey artık” diyerek kendisinden Mehmet Haberal’ın tahliyesi ile daha somut adımlar atılmasının istendiğini belirtmektedir.

Erkan Bülent Haberal ve diğer bazı şüphelilerin sadece Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar üzerinden Mehmet Haberal’ın tahliyesi için uğraşmadığı, başka yollara da başvurduğu anlaşılmaktadır. Bu durum aşağıdaki telefon görüşmesinde görülmektedir.

Tape No: 14712’de, A.H. Emre ile M. S. Oktay’ın yaptığı telefon görüşmesinde özetle; M.S.Oktay’ın“Meğerse bizden gizli şey yapıyormuş” dediği, A.H.Emre’nin“… bunlar bizi devre dışı bırakıp ordan çözerlerse ne olacak o zaman biz ne duruma düşeceğiz, …”, “Ya abi elli tane karışan var niye bunlar bu sahipleri hem bunlarla görüşüyor hem orda kendi avukatları var gidip onlara diyolar bizim davaya bakın diyolar yani kendi avukatları var” dediği, M.S.Oktay’ın “Peki asıl merkezin haberi yokta bunlar nasıl bizi sizi oyalıyorlar öyle” dediği, A.H.Emre’nin “Bunlar da rahatsızlar ordaki temaslardan”, “Abi bunlar diyolar ki biz size …sana güveniyoruz her şeye rağmen ama ….böyle şey olunca kendine göre ordan başka bi arayışa da girmişler” dediği, M.S.Oktay’ın “Bu Askeriye mi emir kumanda zincirimi var ki bugün dedin olmadı öbür gün dedin olmadı” dediği tespit edilmiştir.

Sonuç olarak, Erkan Bülent Haberal’ın sanık Mehmet Haberal’ın hukuk dışı yollarla tahliye edilmesi ile ilgili çalışmalar yaptığı, bu konuda yapılan tüm faaliyetlerden bilgisi dahilinde yapıldığı anlaşılmıştır.

Tüm deliller birlikte değerlendirildiğinde; şüpheli Erkan Bülent Haberal’ın hukuk dışı yollardan tutuklu sanık Mehmet Haberal’ın tahliyesi için şüpheli Sefa Altıoğlu ve Şehriban Nihan Atasagun aracılığıyla şüpheli Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar’la birlikte faaliyet yürüterek adil yargılamayı etkileme ve yargı görevi yapana baskı yapmak suçlarını işledikleri, şüpheli Erkan Bülent Haberal’ın diğer şüpheliler Mehmet Seyfi Oktay, Ali Hadi Emre ve Tülay Bekar'ın eylemlerinin örgüt faaliyeti kapsamında olduğunu bildiği, Ergenekon Silahlı Terör Örgütünün hiyerarşik yapısına dahil olmamakla birlikte örgüt adına suç işlediği, TCK.'nın 314/3, 220/6. maddesi delaletiyle örgüt üyesi olarak sayıldığı anlaşılmakla, 

Şüpheli Erkan Bülent Haberal’ın eylemlerine uyan TCK.’nın 314/3, 220/6. maddeleri delaletiyle 314/2, 3713 Sayılı Terörle Mücadele Kanunu'nun 5, TCK.'nın 277,288, 43, 53 ve 58/9. maddeleri gereğince cezalandırılması talep edilmiştir. 

SONUÇ VE İSTEM

1) İddianamede gösterilen şüphelilerin isnat edilen eylemleri nedeniyle yukarıda belirtilen sevk maddeleri uyarınca ayrı ayrı CEZALANDIRILMALARINA,

2) Başsavcılığımızın emanetinde kayıtlı suç işlenilmesinde kullanılan ya da bizzati suç teşkil eden eşyaların 5237 sayılı Türk Ceza Kanunu'nun 54/1-4. maddesi gereğince MÜSADERESİNE, 

3) Başsavcılığımızın emanetinde kayıtlı delil teşkil eden CD/DVD'ler, fotoğraflar ve sair delillerin dosyada delil olarak SAKLANMASINA,

4) Şüpheliler hakkında 5237 sayılı Türk Ceza Kanunu'nun 53. maddesindeki tedbirlerin UYGULANMASINA,

5) Şüphelilerin gözaltında ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK.'nın 63. maddesi gereğince verilecek cezadan MAHSUBUNA,

Karar verilmesi kamu adına iddia ve  talep olunur. 27/12/2011

CİHAN KANSIZ - 34287

İstanbul Cumhuriyet Savcısı

NOT : 
Şüpheliler SİNAN ÖZTORUN ve ZEYNEL EMRE hakkında Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma suçundan ek takipsizlik kararı verilmiştir.
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